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Тайните, които винаги сте искали да знаете, 

но са били скривани от вас
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Предговор

“И рекоха боговете: да сътворим човек по Наш образ на нас подобен” – така пише 
във вашите древни писания - това да ви напомня за клониране?” 

 “Семейството на Светлината”
Барбара Марчиняк

Съществува ли заговор срещу човечеството? Вярно ли е, че от много години 
представители на някои извънземни цивилизации имат официален договор с 
американските военни и работят съвместно с тях в дълбоко засекретените подземни 
бази? Плод на това сътрудничество в областта на обмена на технологии между тях 
ли е големия скок в технологиите през последните петдесетина години?
Въпреки многобройните институти създадени за проучвания на въпросите и
средствата за лечение на рак, спин и други масово разпространени съвременни 
заболявания, досега не е официално обявено такова лекарство – каква е причината 
за това – дали споменатите институти не съществуват за прикриване на вече 
откритите лекарства за лечение в защита интересите на своите основатели или 
спонсори? Защо въпреки непрекъснато увеличаващия се бюджет за службите за 
борба с наркотиците в много страни по света тяхната цена непрекъснато спада и 
става все по-лесно да се сдобиеш с тях? Защо въпреки постоянно нарастващия 
бюджет за космически изследвания от толкова години вече не се открива нищо? 
Защо скромния данъкоплатец вече над 20 години гледа все едни и същи фотографии 
от Марс и Луната? Защо все по-често се срещат твърдения, че и на двете планети 
има живот и кипи усилена дейност, но информацията за това се прикрива - по 
поръчение на тайното правителство на Земята ли? Защо всички контактьори 
неизменно твърдят, че на тези планети има условия за живот, а подобни твърдения 
редовия гражданин среща само в научно-фантастичните филми? Кой създава тези 
филми? Кой притежава медиите? Преди време медиите разпространиха 
информацията, че “американски богаташи си закупували парцели на Луната по 
силата на съществуващ в САЩ закон, според който, ако никой не е предявил 
претенции върху даден терен, можеш да го обявиш за своя собственост” – какво би 
могла да означава тя? Службите за патентоване на открития по света за какво са 
създадени – за да защитават правата на изобретателите, или за да крадат, потулват 
или пречат на патентите с наистина революционно значение? Какво е 
предназначението на медиите – да информират, или да дезинформират? Не звучи ли 
малко несериозно идеята, че човечеството е единствената разумна цивилизация във 
вселената при положение, че броят на планетите в нея е толкова голям? 
Лекарствената индустрия наистина ли съществува за да помага да болните хора да 
се излекуват, или за да ги поддържа непрекъснато болни? Ако всички хора можеха да 
се излекуват, тази индустрия би ли имала интерес от това? А възможно ли е (в 
случай, че се стремиш да спечелиш повече пари), да е по-изгодно да си създаваш и 
разпространяваш и болестите и лекарствата за тях, вместо да се надяваш да се 
появят отнякъде и после да харчиш толкова много средства, за да откриваш тепърва 
лекарствата за лечението им? Защо съвременната медицина, с всичките си 
“революционни” постижения, продължава да лекува симптомите, вместо причините 
за болестта? Измислици и фантазии ли са древните легенди и митове, статуетки и 
рисунки, или реално наблюдавани обекти, описани неясно поради липсата на думи за 
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назоваването на видяното? Защо навсякъде се появяват публикации, твърдящи, че в 
речта, която е щял да произнесе Кенеди, ако не беше убит, е започвала с думите: 
“Граждани на Земята, ние не сме сами”? Какъв е произхода на всички онези НЛО 
наблюдавани от години по целия свят – земен или извънземен, или и двете? Защо 
публикацията в медиите, че тела на извънземни се намират в подземните бази в 
САЩ (според направено официално потвърждение от Джордж Буш) беше поместена 
на вътрешните страници в някои вестници, а не на първа във всички тях? Защо 
останките от намереното след инцидента в Розуел са засекретени, след като 
официалната версия е, че са били от метеорологичен балон? Защо броят на 
контактьорите става все по-голям и с кого всъщност контактуват те? След като в 
интернет от 2000 година има официална покана за среща на командата Аштар с 
чешкия и словашкия президенти на всяко избрано от тях летище, или на която и да е 
по-голяма затревена площ, и след като се твърди, че по това време в Чехия е имало 
около 600-700 хиляди контактрьори, това вярно ли е, или не – и ако не е, защо не е 
официално отречено? Това, че медиите с по-голяма готовност коментират поредното 
убийство или пиянски скандал, отколкото състоянието на околната среда и 
климатичните аномалии случайно ли е? Вярно ли е, че консумацията на генетично 
модифицирани храни въздейства пагубно върху ДНК на човека и възпрепятства 
активирането и на останалите десет негови спирали? След като българският редови 
гражданин никъде не може да види надпис, информиращ го, че стоката е генетично 
модифицирана (както e навсякъде по света), какво означава това – че такива стоки у 
нас няма, или че “защита на потребителя” липсва? А ако дадена служба не си 
вършиш работата при все, че получаваш заплата, това равносилно ли е на кражба, 
или не? Ако всевъзможни служби и инстанции се грижат за контролиране на 
населението чрез всевъзможни административни мерки, но нарушенията не спират, 
това означава ли, че е възможно начинът за решаване на този проблем да е 
погрешен? Ако парите, които отиват за издръжката на подобни инстанции се 
използваха за повишаване съзнанието на хората, щеше ли да има по-добър 
резултат? Кое е по-правилно – да възпитаваш децата и възрастните в любов към 
природата, или да поставиш полицаи на всеки ъгъл, които да пазят зелените площи 
от замърсяване и съсипване? А вярно ли е, че престъпленията нарастват поради 
това, че хората са откъснати от земята и природата и това ги дисбалансира и 
отчуждава? Съществува ли тайно правителство на Земята и възможно ли е неговите 
интереси да не съвпадат с интересите на човечеството? Ще осъзнае ли някога 
човечеството в масов мащаб, че тези, на които плаща, за да го пазят, управляват и 
да се грижат за него много често изпълняват чужди заповеди и също са жертви като 
останалите макар, че привидно са на по-висок пост? Каквито и заплати да 
получаваме, не дишаме ли един и същи въздух? А възможно ли е някой от хората, от 
които това зависи, да осъзнае, че след изтичането на мандата му, независимо от 
това колко пари може да е “заделил”, и за колко дълго си мисли, че ще му стигнат, 
изведнъж да установи, че и той, както останалите, не може да открие неотровена и 
некмодифицирана храна, защото вече всичко е отровено, или защото истинските 
семена отдавна за били неусетно заменени с генетично модифицирани, или със 
“семена терминатори”? След целия технологичен “бум” живеем ли наистина по-
добре? Какъв е критерият ни за по-добре? За къде непрекъснато бързаме и какво 
постигнахме с това? Какво си мислят децата ни, когато гледат по вестници, улични 
реклами и телевизията снимки, които съвсем доскоро бихме определили като 
порнографски? Това трябва ли непременно да върви ръка за ръка с технологичния 
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напредък, или не? Технологичният скок редно ли да се съпътства с духовното ни 
израстване, или трябва да е обратно пропорционален на него? Кой ни е казал, че в 
името на безумния технологичен напредък трябва да жертваме всичко – себе си, 
децата си, планетата си? А трябва ли да му вярваме? Ако навлизането на 
технологиите прави живота ни по-лек и ни осигурява повече свободно време за отдих 
и духовно развитие, то вярно ли е, че сега наистина имаме много повече свободно 
време отколкото преди години? За какво го използваме? По-добре ли си почиваме? 
Повече ли книги четем? Повече ли време сме сред природата? По здрави ли сме? 
Станахме ли по-човечни? А по-съзнателни? Докога ще се делим по партийна 
принадлежност, по цвета на кожата си, по социален произход и статус, по 
вероизповедание? Ако бихме се лишили от титлите, колите, притежанията и дори от 
дрехите си, нямаше ли да бъдем “еднакво голи и еднакво смешни”*? Може ли да се 
клонира любов? А човечност? Възможно ли е чрез огромното количество 
контактьорска информация в книгите нашите по-напреднали технологично братя и 
сестри от космоса да ни помагат да разберем кои сме, какво е мястото ни в космоса 
като цивилизация и като планета и обект на чии интереси може да е Земята? Каква е 
вероятността истинската информация за състоянието на планетата и хората да може 
да се открие единствено в контактьорските книги? Вярно ли е, че тревата е нашата 
връзка с космоса? Възможно ли е зад създателите на противогрипните ваксини и 
самите видове грип да стоят едни и същи същности? Нямат ли най-голям интерес от 
непрекъснатото появявяване на все нови и нови компютърни вируси именно 
създателите на антивирусните компютърни програми? А производителите на отровни 
изкуствени препарати за борба срещу вредителите имат ли интерес от 
съществуването на съответните вредители? Биха ли ги създали в генетична 
лаборатория? Отровите с които се обработват растенията преминават ли в 
плодовете и зеленчуците? Ако почвата се обработва с отрова, за да не никнат 
плевели, то останалите растения защитени ли са от нея? Кой твърди, че са 
защитени? Производителите на отровата ли? След като флуорът е изключително 
силна отрова, то наличието му в пастата за зъби, във водата, която пием и с която 
готвим и се мием, безвредно ли е? Какво означава, че флуорът, макар и силно 
отровен, “в малки количества не вреди” – в смисъл, че не убива на място ли?
Защо атипичната пневмония се разпространи в Китай – защото там има твърде много 
население ли, или по чиста случайност? Съществуват ли институции, които биха 
могли да имат интерес от наличието на терористи? Поради това, че вече имаме 
служби и инстанции за всичко, не се ли отучихме да мислим самостоятелно? В 
очакване да бъдем информирани за всичко не се ли отучихме да наблюдаваме, да си 
задаваме въпроси, да търсим отговорите самостоятелно? Кога за последен път 
гледахте към звездите? От колко време не сте се смели от сърце? От колко време не 
сте почиствали най-близката зелена площ? Генетично манипулираната трева по-
красива ли е от естествената? Дърветата, които човека е “оформял” и подкастрял по-
красиви и симетрични ли изглеждат от онези, където не се е намесвал? Защо 
цветята в цветарските магазини са с такива странни цветове и вече не миришат –
генетично манипулирани ли са? 
Много въпроси възникват, ако започнем да се замисляме – и ако не бяхме 
непрекъснато толкова забързани, или травмирани, или заробени, щяхме отдавна да 
започнем да си ги задаваме, а на много от тях може би вече щяхме да сме намерили 
и отговор. Потънахме в някаква бясна надпревара – за новия модел кола, шампоан, 
дрехи, обзавеждане и какво ли още не – дори не забелязваме, че се самозаробихме 
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в името на неща, които умишлено се произвеждат все по-некачествени и по-
некачествени, за да ни принуждават непрекъснато да ги ремонтираме или подменяме 
и да не ни остава никакво време да се замислим – какъв е смисълът на всичко това? 
Какво, ако с цената на спокойствието си осигурим всички нови модели от всичко? 
Какво от това? Ще станем ли по-щастливи? Ще станем ли по-спокойни, по-добри 
родители, по-коректни граждани на Земята, по-извисени духовно?  
Надявам се, че отговорите на поне част от тези въпроси ще намерите на следващите 
страници. Ако сте готови за тях. Ако пожелаете да ги получите. Ако сте склонни да се 
вгледате в тъмното и да поемете отговорността за това, което ще видите там. 
Защото тази отговорност е на всички ни. Защото всичко зависи от самите нас. 
Защото всички сме едно – и когато наистина осъзнаем това, ще започне промяната. 
Ще проявим ли достатъчно мъдрост да променим самите себе си, или ще 
предпочетем да продължим да крием главите си в пясъка, докато той затрупа и 
телата ни? Фактите и информацията са навсякъде около нас. Разполагаме със 
свободна воля – въпросът е какво ще изберем да направим с нея. 
“Изборът е ваш – и последиците също.”**

………………..
* Дамян Дамянов
**”Земята – щастлива отново” – Багрина Кларк

ГЛАВА 1. НАЙ-ГОЛЯМАТА ТАЙНА

НАЙ-ГОЛЯМАТА ТАЙНА

интервю с английският автор Дейвид Айк*
От Кенет Бърк

ЗА АВТОРА: В своята книга “Най-голямата тайна”, Дейвид Айк , въз основа на 
документирани източници с изяснен произход, разкрива подробно как едни и същи 
вътрешно свързани кръвни линии, контролират планетата от хиляди години. Как те са 
изградили всички основни религии и как са подтискали духовните и езотерични 
познания, които ще освободят човечеството от неговия мисловен и емоционален 
затвор. Той разглежда истинския произход на християнството и всички други основни 
религии и документира подтисканата наука, което обяснява защо света се намира 
във времена на невероятни промени и трансформация.

Ако се върнете достатъчно назад, ще откриете не само една извънземна раса, а 
много, които са се кръстосвали с човечеството. Има една определена група в 
рамките на една извънземна раса, която работи с физическия свят (определено от 
вътрешността на Земята), и нейното главно място на съсредоточаване е долната 
част на четвърто измерение. В книгата показвам, че тези, които наричаме Анунаки (в 
шумерските таблички), всъщност са влечугоподобна раса. Не само аз твърдя това. 
Др. Дейвид Артър Хорн е написал книгата “Извънземният произход на човечеството” 
- той стига до същия извод.
Това кръстосване е станало между човешката раса и тази влечугоподобна група в 
рамките на една раса. Аз не гледам на влечугоподобната кръвна линия като на 
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отрицателна сама по себе си – напротив – става дума само за точно тази група от 
тях.
Шумерските таблички и много други свидетелства по целия свят говорят за факта, че 
тези хибриди стават полубогове - мъже и жени, намиращи се по средата между 
боговете и човечеството. Ако погледнете част от историята на Иран ще установите, 
че най-ранните крале били наричани крале на змията и, че са станали крале в 
резултат на генетичната си структура и на своите кръвни линии. Ето откъде идва 
Божественото право на кралете. Но това не се е отнасяло за Бог – за Всичко, Което Е 
– отнасяло се е за БОГОВЕТЕ.
Хибридите, които били владетели на древния Близък и Среден Изток, се превърнали 
в Европейската аристокрация и кралските семейства в Европа – всъщност, 
съществува само едно кралско семейство – но под различни имена. Родът Уиндзор 
определено е една от тези линии.

Идеята тези кръвни линии да завладеят планетата буквално идва след 1689, когато 
един от тях, Уилиам ъв Ориндж (с когото е свързано всяко оцеляло кралско 
семейство в Европа), идвайки от Холандия, бил поставен на трона в Англия. От 1689, 
тези кръвни линии, които стават известни като Илюминати, започнали да управляват 
от Лондонското Сити. През 1694, Уилиам ъв Ориндж подписал документа, който 
създал “Бенк ъв Ингланд” и цялата централна банкова система започнала да се 
ръководи от този водач. Ето защо има по централна банка буквално във всяка страна 
– защото те са взаимосвързани и управляват икономиката на своите страни и дърпат 
връвта на кесията на правителството.
Истинското нещо, което се появило в годините след централизирането на операциите 
в Лондон било, разбира се, Великата Британска Империя. Това била империята на 
онези кръвни линии, които се установили в Британия, което е съвсем друго нещо. 
Поради това, тези кръвни линии, работейки под прикритие, предимно, но не само, 
сред бялата раса, се превърнали в хората, които завзели банковия бизнес, медиите и 
политическата власт във всички тези различни страни от Британската Империя. 
Макар да изглежда, че тази империя се е свила, и че хората са получили своята 
независимост, ясно се вижда, че затворите с решетки (явният контрол на тези 
държави от Британия), са били подменени със затвор без решетки – мрежата на 
тайното общество и кръвните линии, които все още работят тайно в тези държави и 
ръководят шоуто.
Затова, когато се реши да се въведе нещо на глобално ниво, например да се 
имплантират микрочипове, ръководителите от тази кръвна линия в съответната 
страна манипулират и организират съответната сфера на влияние, както 
Рокфелерови в Америка, или както Опенхаймер – в Южна Африка. Преди, семейство 
Опенхаймер контролираше 80% от акциите на южноафриканския пазар пряко, а 
останалите - косвено и притежаваше диамантените и златните мини, от които зависи 
икономиката на страната. Те трябваше да преминат към така наречената демокрация 
– за президент беше поставен Мандела. След като Мандела стана президент, към 
днешна дата семейство Опенхаймер притежава 80% от акциите на пазара пряко, а 
останалите – косвено. Притежава златните и сребърни мини, от които зависи 
икономиката на страната, както и медиите, посредством различни изтъкнати 
личности, тоест – за хората нищо не се е променило, освен на повърхността. Всички 
президентски избори в Америка - от и включително Джордж Вашингтон през 1789 - до 
Бил Клинтън, - са били печелени от кандидата с най-британските и френски кралски 
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гени. От четиридесет и двамата президенти до Клинтън, тридесет и трима са били 
свързани с двама души: Алфред Велики, Крал на Англия, и Шарлман, най-известния 
монарх във Франция. Деветнадесет от тях са свързани с Краля на Англия Едуард ІІІ, 
когото делят 2000 кръвни връзки до принц Чарлз. Същото се отнася и за банкерските 
фамилии в Америка. Джордж Буш и Барбара Буш са от една и съща кръвна линия –
кръвната линия на Пиърс, променил своето име от Пърси, когато прекосил 
Атлантика. Пърси е една от аристократичните фамилии в Англия до ден днешен. 
Били са свързани с проекта да взривят с барут Парламента по времето на Ги Фолкис 
и т.н. И така, Джордж Буш е свързан с Шарлман и Алфред Велики. Свързан е и с 
Франклин Делано Рузвелт.
Тези различни фамилии са приели различни имена, но всички следват генеалогията, 
а понеже са с различни имена, хората обикновено не схващат връзката. Ако Клинтън 
и Държавният секретар се казваха Рокфелер, ако главния водещ на новините в 
ЕнБиСи също се казваше Рокфелер, тогава хората щяха да си кажат - чакай малко, 
какво става тук? Затова те носят различни имена, но не това е важното – важна е 
кръвната линия. Един от примерите е Британското семейство, защото в последните 
три поколения членовете му носят същото име и благодарение на това всъщност 
можеш да видиш как работи системата.
Според “Бъркс Пиъридж” (библията на генеалогията), даже според официалната 
генеалогия, Бил Клинтън е генетично свързан с Хауз ъв Уиндзър, настоящото 
кралско семейство в Британия; с всеки шотландски монарх; с Крал Хенри ІІІ на 
Англия; и с Роберт І във Франция. Виждам все повече и повече информация в полза 
на това, че Клинтън всъщност е от Рокфелер преди едно поколение, което обяснява 
много за това защо така нареченото “момче от улицата” от Арканзас, получи 
стипендията Rhodes към Оксфордския университет, която не се дава на когото и да 
е. На много ранна възраст, Клинтън стана владетел на това, което всеки приема като 
Рокфелеров щат - Арканзас. След това, разбира се, стана Президент на САЩ. Тези 
хора се избират поради факта, че имат генетична, а поради това и вибрационна, 
съвместимост с влечугоподобните същества от четвърто измерение, които в 
резултат от това могат да работят чрез тези физически кръвни линии – като някой, 
облякъл космически скафандър. Те могат да работят в трето измерение посредством 
въпросните кръвни линии.
Освен това, съществуват и по-ниски генетични линии, но те са все още твърде 
влечугоподобни по своето съдържание. Аз ги наричам хибриди. Тези хора в повечето 
случаи не знаят кои са, но онези, които дирижират нещата, знаят, защото следват 
кръвните линии и генетиката с учудваща пристрастеност. Това, което им трябва от 
хибридите, е да ги обладават от четвърто измерение. Поради това, те се включват в 
тайни мрежи и използват различни ритуали, към които, разбира се, трябва да се 
присъединят, за да могат наистина да напреднат. Самите хора, вземащи участие в 
ритуалите, просто не осъзнават какво правят. Повечето от тях не разбират, че думите 
и ритуала създават енергийни полета, а енергийните полета, ако не знаеш какво 
правиш, могат да бъдат много опасно нещо с оглед на начините, по които можеш да 
бъдеш манипулиран. Освен това, чрез тези ритуали диригентите включват такива 
обикновено нищо не знаещи хора към съзнанието от долното четвърто измерение и 
така хората стават обладани от тях.
Преди около година започнаха най-невероятните преживявания в живота ми. В 
период от 15 дни през Май 1998 се натъкнах на дванадесет различни личности от 
най-различни среди (от бизнесмени, работещи в швейцарски банки, до телевизионни 
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служители и други), които ми разказваха една и съща история – че са виждали хора, 
които са с превъзхождаща другите позиция – обикновено, но не винаги, - да се 
превръщат пред очите им във влечугоподобни, а после отново да възвръщат 
формата си. Една от тези истории ми разказа един полицай.
Кенет Бърк: Мислите ли, че това се прави преднамерено, или самата промяна на 
честотите на планетата смъква за момент прикритието им?
Дейвид Айк: На мен ми се струва, че и двете. Първо, съществуват енергийни полета, 
които определено са честотни, в които за тях е много по-трудно да запазят формата 
си. Но основното нещо е, че те са фокусирани в долната част на четвърто измерение, 
а това не е далеч от нашето измерение. Мисля, че просто съзнанието на хората 
скача за кратко в тази енергия. Тогава хората спират да виждат влечугоподобните 
същества в тяхната триизмерна форма и ги виждат като четириизмерни 
влечугоподобни същества.
Бях във Ванкувър, където шест отделни лица ми разказаха една и съща история, 
една от които е бизнес-дама – човек-реалист, със солиден собствен бизнес.
Твърде много хора в Британия, Австралия и Америка от толкова много среди, са ми 
разказвали едни и същи неща.
В своята книга “Транс-Формация на Америка” Кати О`Брайън пише, че Джордж Буш й 
е казвал, че те са извънземна раса, което е завзела планетата и никой не си дава 
сметка за това, че те всъщност идват от дълбокия космос.
Един човек веднъж ми се обади и ме попита “Защо докато ги гледам по телевизията, 
продължавам да виждам хора като Буш, Кисинджър и Горбачов да се превръщат във 
влечугоподобни?”
Близка приятелка на принцеса Даяна ми каза: “Веднъж Даяна ми каза съвсем 
сериозно “Те не са хора”. Каза “Виж, може да е трудно за вярване, но родът Уиндзър 
са кръвна линия на влечугоподобни. Те са влечугоподобни - в действителност, 
влечугопобните управляват планетата”.
Друг човек, познавал принцесата ми каза: “Един ден тя ми се обади и ми каза: “Имам 
нужда от твоя съвет. Имам нещо, което искам да разкрия за родът Уиндзор, но не 
зная как да го разкрия”. Не ми каза какво е то.” Страхът, изписан на лицето му беше 
очевиден - човекът ми се стори много уплашен. 
Кенет Бърк: Според вашата информация, която очевидно е широко подкрепена с 
доказателства, какви са плановете на тези влечугоподобни за Земята за 
следващите няколко години?
Дейвид Айк: Това, което ние наричаме Нов Световен Ред, е планът на 
влечугоподобните от долното четвърто измерение. Те искат да създадат в света 
хаос, включително масови войни. Затова тази структура за световно правителство, 
световна централна банка, световна валута, електронна обработка в банките без 
никакви пари, едно население, снабдено с микрочипове и единна световна армия, 
която е НАТО… както пиша от години в моите книги… глобалната полицейка сила. Те 
планират към края на хилядолетието да създадат огромен хаос, посредством най-
мощните техники за контрол над ума, което аз наричам проблем-реакция-решение; 
създаваш проблем, получаваш от обществеността реакция от типа “нещо трябва да 
се направи”, а след това предлагаш решението, което още от самото начало си искал 
да въведеш. 
Ако искаш да въведеш глобални решения, ще имаш нужда от глобален проблем и аз 
предвиждам, че точно това предстои. Проблемът явно е, че планетарната честота се 
ускорява и поради това онези, които си променят формата все по-трудно задържат 
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човешката си форма. Казвали са ми, че съществува обладаване от тези 
влечугоподобни същества и че те изпитват почти паническо желание да установят 
контрол на място, особено към това да поставят микрочипове на населението. Те 
знаят, че след няколко години честотите ще достигнат скорост, при която вече няма 
да им бъде възможно да задържат човешката си форма по никакъв начин и че накрая 
ние ще видим с очите си, че в действителност влечугоподобните управляват 
планетата ни.
Кенет Бърк: Те вече няма да са способни да се крият. 
Дейвид Айк: Точно така. Към това време, влечугоподобните искат на населението 
вече да е поставен микрочип, искат световната армия и НАТО да са на мястото си и 
искат да имат толкова голям физически контрол над нашия триизмерен свят, колкото 
е възможно, така, че ние, хората, по тяхно мнение, да не можем да направим нищо  
във връзка с техния контрол на планетата.. 

От: Leading Edge Newspaper
www.davidicke.com
- - - - - - - - - -
*Дейвид Айк е автор на десет от най-търсените книги в света. Роден в Англия през 
1952г, работи като журналист във вестници, местното радио и телевизия, национален 
говорител на Британската Зелена Партия и телевизионен говорител на ВВС. На 
български език е издадена книгата му “Бунтът на роботите”, изд. Аратрон. Б.пр.

ОТКРОВЕНИЯ НА КРАЛИЦАТА-МАЙКА

Рецензия
от Дейвид Десборо
за книгата на Дейвид Айк “Най-голямата тайна”

Английският автор Дейвид Айк има склонност да се рови в деликатните политически 
машинации на глобалния елит, както се вижда от неговите книги “И истината ще ви 
направи свободни” и “Аз съм себе си, аз съм свободен”. Най-новата му книга 
представлява предимно историята на Илюминати – свръх-тайната група, които са 
били повелители на човешката раса от ерата на Вавилон до наши дни посредством 
своя контрол над богатствата, чрез подтискане на науката, както и чрез създаване на 
фалшиви религии.
Първоначално не смятах да пиша рецензия за тази книга по етични съображения, тъй 
като в нея господин Айк цитира моите собствени изследвания за Илюминати, но 
впоследствие промених решението си, тъй като моите разследвания, правени в 
продължение на 30 години, напълно съвпадат с тези на автора. Тази експлозивна 
книга и видеоматериала представляват най-задълбоченото вникване в истинската 
природа на глобалната история, разкривана някога пред публика.
Заглавието на книгата е извлечено от една среща на Дейвид Айк с един висш член на 
Британските тайни служби, в което Дейвид го попитал коя е най-голямата тайна, 
пазена от Британските тайни служби. Човекът отговорил, че това е фактът, че 
Британското кралско семейство са влечугоподобни, способни да променят формата 
си!
Преди читателят да отхвърли категорично това твърдение нека го уверя, че Дейвид 
представя доказателства в негова подкрепа, включително и текста  от заснетото на 
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видеокасета интервю с най-близката приятелка на Принцеса Даяна, в което тя 
разкрива осведомеността на Даяна за влечугоподобното потекло на  Династията 
Уиндзор (Даяна ги е наричала “гущерите”).
Авторът предлага задълбочено обяснение на ритуалното убийство на Даяна и 
потуленото разследване, включително и фактът, че шофьорът й се е оказал жертва 
на контрола на ума, включен в проект Монарх, който е бил програмиран да се 
отклони от първоначалното направление и да се удари в тринадесетата колона на 
тунела Pont de L'Alma. Тунелът е древно място за жертвоприношения на Илюминати. 
След като книгата беше издадена, аз бях уведомен от един от Илюминати, който 
заема висок пост, че “първата помощ”, оказана на Даяна в тунела е била 
пребиването й до смърт с кислородната бутилка. Моето собствено разследване, 
направено въз основа на непубликувани астрофизични данни разкри, че 
първоначално планетата Марс е заемала орбитата на нашата планета и е била 
населена от технологично напредналата Арийска раса. Космическа катастрофа е 
изместила Марс в настоящата й орбита, принуждавайки оцелелите Арийци да 
колонизират нашата планета и впоследствие да изградят Голямата пирамида. Те са 
били свалени от жреците на злото, които основали Кралски Двор на Дракона в 
Египет.
Докато Дейвид пишеше своята книга, имах щастието да се срещна с Кралицата 
Майка на Илюминати. Тя потвърди откритото от мен и добави, че йерархията 
Илюминати са дракони, които имат способността да си променят формата и оттук 
тяхната способност да сключват междурасови бракове. Тя каза още, че поради тази 
символна връзка, драконите от Илюминати са последвали арийците от Марс до 
Земята.
В нейното филмирано интервю с Дейвид Айк, тя описва как Илюминати са я създали 
генетично от кръвната линия на Меровингите и са я изпратили в Русия, за да развие 
психичните си способности. Била е обучавана да общува телепатично с делфините и 
извънземните в тайни военни бази. За да се поддържа контрола над нея, тя била 
подложена на програмата за основания на травма контрол над ума по проекта 
“Монарх” от нацисткия доктор Йозеф Менгеле, който след Втората Световна Война 
тайно е продължил своята работа в базата “Чайна Лейк Нейвъл Уепънз”. Менгеле я е 
принуждавал да гледа човешки жертвоприношения, на които са присъствали фигури 
от глобалния елит, чиито имена тя споменава на видеозаписа.
Разказът на Кралицата Майка може да ви звучи невероятно, но този изследовател, 
след като е изгледал много видеозаписи с нейни коментари, направени под 
въздействието на натриев амитол, и след получаването на потвърждаваща ги 
информация от други оцелели от проекта контрол над ума, смята, че нейният разказ 
заслужава доверие. В противен случай, никой от нас нямаше да бъде подложен на 
настоящия тормоз, включително подслушване на телефона, пряко насочвани 
микровълнови лъчи и следене от Флотските тайни служби и служители на 
Националната агенция за сигурност. Читателят може да насочи вниманието си и към 
книгата “Транс-формиране на Америка” от Кати О`Брайън, жертва на контрола над 
ума, в която тя твърди, че е виждала как Джордж Буш се променя във 
влечугоподобно и как бившия секретар Бенет й е казал, че Илюминати са дошли тук 
от друго място на вселената.
Кралицата Майка, заедно с няколко други жертви на контрола над ума, са се 
измъкнали от лапите на Илюминати през 1989, когато Менгеле е починал. В опит да 
си възстановят контрола над нея, Илюминати са я подложили на интензивен тормоз, 
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включително на мъчения с електроди за предизвикване на електрошок в една частна 
къща на Шърман Оукс (други оцелели от проект Монарх също са били изтезавани 
там).
Грижите за двете й деца били възложени на нейния бивш съпруг чрез специален 
пълномощник Ричард Вогел, въпреки факта, че трима психолози са представили 
пред съдията писмени клетвени декларации, че по тяхно мнение, по-малката й 
дъщеря е била сексуално задиряна от него. Друга книга, която разкрива ситуацията 
сред юридическите среди, е и "В кралския двор има затворник ", написана от бившия 
главен районен инспектор на “Вентура” Гарет Уийн (може би читателят не знае, че 
настоящият Главен Съдия на Върховния съд е бившия адвокат на организираният 
престъпен синдикат, Кемпер Марли. Марли е бил сътрудник на Ал Капоне). 
Скоро след гледането на делото за попечителство над децата й, един от 
психолозите, Д-р. Даниел Шийле, бил затворен за две седмици в психично заведение 
и намерен обесен в деня на своето освобождаване. Кралицата Майка твърди, че за 
да я принудят чрез терор да се присъедини отново към Илюминати, са й показали 
видеозапис на обесването, осъществено от четирима души, трима от които са били 
свързани с гледането на нейното дело за попечителство.
Освен това, книгата разкрива малко известни, но важни, факти, свързани с 
американската история, например, че САЩ не е името на тази държава, а на една 
корпорация, преди това известна като “Вирджиния кампъни”, притежавана от 
Британия (подобно на това, “IRS” е частна корпорация, различна от “Службата за 
Вътрешни Доходи”, образувана в Делауеър през 1933 от трима нацисти, за да 
финансира нацистите с парите на американските данокъплатци).
Драконите Илюминати презрително считат хората за добитък; техните планове са 
изложени в няколко документа, включително “Директива 200 за Политиката на 
Съвета по Национална Сигурност”, в която се говори за 50% намаляване на 
населението посредством чума, глад и контролирани ядрени конфликти, както и за 
подлагане на оцелелите на робство чрез контрол над ума.
Принципът “това, което не знаеш не може да ти навреди” е много верен, когато става 
дума за намеренията на Илюминати. Благодарение на Дейвид Айк, най-голямата 
тайна на Илюминати беше за пръв път публично оповестена, независимо от усилията 
на контролираните от Илюминати медии да прикрият това. Както той казва в книгата, 
Илюминати подстрекават войни  и конфликти, за да предизвикват ужас, чиито 
вибрации се записват в матрицата на Земята и така задържат духовния растеж на 
човечеството.
Илюминати вярват, че ще предизвикат обявяване на извънредно положение в най-
големите държави (според бившия директор на ЦРУ Бил Колби, след като обвинят 
терористи за детонирането на разработени от Израел атомни бомби с размер на 
дипломатическо куфарче) и така ще доведат до съпътстващите това мерки за 
отнемане на оръжията - това ще им позволи трайно да заробят цялата човешка раса. 
Само че дори и най-добре подготвените планове могат да се объркат, както 
установил Наполеон, когато 80% от неговите войски загинали при нападението на 
Русия и то само защото френските униформи имали тънки копчета. Тези копчета 
ставали трошливи и се разпадали в условията на минусовите температури по време 
на Руската зима. Да се сражаваш с кавалеристи с едната ръка, а да си държиш 
панталоните с другата не било най-добрата военна стратегия.
Илюминати далеч не са всемогъщи (макар да се смятат за Олимпийски богове) - те 
направиха невероятно тъпа грешка – повечето домове на Запад притежават 
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потенциално смъртоносно оръжие – не огнестрелното, а микровълнова печка. От 
няколко години се разпространяват брошури, илюстриращи, че ако магнетрона, 
кондензатора и охлаждащия вентилатор се свалят от микровълновата печка и се 
монтират върху метално шаси, се получава смъртоносно оръжие, способно да 
запали дърво от петстотин метра, или да изпържи мозъка на наемниците на 
Обединените Нации при въоръжени нападения над дома. Много подобни домакински 
приспособления са снабдени и с преобразуватели така, че могат да се използват и от 
автомобил. Нещо повече, технологиите се използват и за създаване на евтино 
оръжие, способно да сваля самолети и сателити (R.F.-модифицирани лазери на 
Мосбауер и инфразвукови оръдия на Gavreau).
Нямаме за цел да подстрекаваме към насилие, но нека тази рецензия на книгата 
послужи и като уведомление на предателската пета колона (военни, прилагащи 
насила закона, юристи, политици и персонала на IRS), които участват в 
конспирацията, за да осъществят заробване на човечеството от драконите на 
Илюминати, водени от своята алчност към самовъзвеличаване – вие подкрепяте 
погрешната страна. Ако не спрете настоящите си, насочени към убийства действия, 
ще бъдете публично изложени, изправени пред правосъдието и съдени за измами в 
особено големи размери.
Скъпи читатели, Кралицата Майка и Дейвид Айк заложиха живота си, за да ви 
предоставят най-важното изложение, което някога ще видите. Не е възможен 
компромис с драконите на Илюминати – единствената надежда за човечеството е да 
бъдат принудени драконите на Илюминати да напуснат планетата. Това може да се 
постигне след като достатъчен брой хора от обществеността (особено студентите), 
са прочели тази книга, гледали са видеоматериалите, и са разказали на другите за 
тяхното съдържание, като с това осигурят възможност на ветровете на 
политическата промяна да задухат над всеки континент. Това ще докаже, че 
писалката наистина e оръжие по-мощно от сабята.

Брайън Десборо

www.davidicke.com

КРЪВНАТА ЛИНИЯ УИНДЗОР-БУШ

Дейвид Айк

Тази кръвна линия и нейните разклонения съдържат дълга поредица от фараони в 
древния Египет, включително Рамзес втори (1295-1228 пр.Хр.). Тя съдържа и 
хибридите между извънземни и хора, които са управлявали Шумер, Вавилон, Гърция 
и Троя, и които днес управляват света.
Една обща връзка в тази кръвна линия е Филип Македонски (382-336 пр.хр.), който се 
оженил за Олимпия и техен син бил Александър Велики (356-323 пр.хр.) - тиранин, 
който ограбил този ключов регион на Гърция, Персия, Финикия, Египет, Вавилон, 
бившите земи на Шумер и Индия, преди да умре във Вавилон на 33г. възраст. По 
време на своето властване над Египет, той основал град Александрия - един от най-
големите центрове на езотерични познания в древния свят. Александър бил 
обучаван от гръцкия философ Аристотел, който получил знанията си от Платон, а той 
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- от Сократ. Кръвната линия и скритите напредничави познания винаги са вървели 
ръка за ръка.
Тази ключова кръвна линия се спуска от най-известната египетска царица Клеопатра 
(60-30 пр.Хр.), която се омъжила за най-известния римски император Юлий Цезар и 
му родила син, който станал Птоломей четиринадесети. Тя родила и близнаци от 
Марк Антоний, който имал свои връзки с тази кръвна линия и многото й разклонения; 
тази кръвна линия се свързва и с Ирод Велики - оня Ирод от историите на Иисус и 
продължава до римското семейство Писо, написало историите от Евангелието и 
“открило” митичната фигура наричана Иисус!!! Същата кръвна линия включва и 
Константин Велики - Римския император, който през 325сл.Хр. въвел Християнството 
въз основа на древните истории в религията, които знаем днес, както и крал 
Фердинант от Испания и кралица Изабела от Кастилия - спонсори на Христофор 
Колумб.
Нещо повече - най-често използваната версия на Библията е била съставена и 
спонсорирана от друг клон на същата кръвна линия, Крал Джеймс първи на Англия. 
Просто съвпадение, не се притеснявайте! Линията на Джеймс, според изредените по-
долу генеалогични източници, може да бъде проследена назад до 1550 пр.Хр. и 
включва много Египетски фараони, включително Рамзес Втори.
Същата кръвна линия е свързана със семейство Медичи, което подкрепило 
Христофор Колумб и създало Катерина Медичи, кралица на Франция, умряла през 
1589. Неин доктор бил Нострадамус: линията включва Рене д`Анжу, Дюкът на Лоран 
и Къщата на Лоран, където били наети Нострадамус и Христофор Колумб. Роднините 
по кръвна линия на Медичи и Къщата на Лоран, Кралица Изабела от Кастилия и Крал 
Фердинанд от Испания, също били спонсори на Колумб, когато "открил" континентите 
Америка.
Тази кръвна линия включва и династията на Хабсбургите - най-мощната фамилия в 
Европа под владичеството на Свещената Римска Империя; Джофри Плантадженет и 
кралската династия Плантадженет в Англия; крал Джон, който подписал Магна Харта; 
Крал Хенри първи, втори и трети, които били изключително близки до рицарите 
Темплиери, както бил и крал Джон; Мария Стюарт и династията Стюарт, включително 
Крал Джеймс Първи в Англия, спонсор на версията на Библията, съставена от Крал 
Джеймс; Крал Джордж първи, втори и трети; Едуард първи, втори и трети; Кралица 
Виктория; Едуард седми; Джордж пети и шести; Кралица Елизабет втора; Принц 
Чарлз и другите разклонения на Елизабет, Ана, Ендрю и Едуард; Принц Уилиам и 
Хари, от женитбата на Чарлз с принцеса Даяна; Американските президенти Джордж 
Вашингтон, Джон Адамс, Джон Куинси Адамс, Томас Джеферсон, Франклин Делано 
Рузвелт и Джордж Буш - всички са разклонения на тази кръвна линия; тя продължава 
до година 2000 с президента на САЩ Джордж Буш младши и неговия брат Джеф Буш 
- губернатор във Флорида.
Ако направите едно задълбочено генеалогично проучване ще откриете, че ВСИЧКИ 
президенти са от тази кръвна линия. Проучването на родословните дървета показа, 
че тридесет и трима от проучените четиридесет и двама президенти до Клинтън, са 
свързани с Шарлман, а 19 са свързани с Едуард Трети в Англия. Всички 
президентски избори от и включително Джордж Вашингтон през 1789г, са били 
печелени от кандидата с най-кралските гени. Сега вече става ясно как и защо. 
Президентите на САЩ не са избирани с бюлетин - те са избирани по КРЪВ!
И това е само ЕДНА от кръвните линии на влечугоподобните и само НЯКОИ от 
нейните разклонения.
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Моите проучвания на родословните дървета на известни личности недвусмислено 
потвърждават, че не става дума за това, че извънземните ще дойдат или, че ще ни 
завладеят - става дума за това, че те всъщност контролират планетата във все по-
нарастващ мащаб от хиляди години до днес. И когато казвам извънземни, нямам 
предвид всички тях, а само определена група - влечугоподобните.
Има хора, които твърдят, че "демонизирам" влечугоподобните, като показвам 
връзката им с глобалната конспирация и че ги обвинявам за всичко, но аз не слагам 
всички тях под общ знаменател и не твърдя, че те са основната причина за 
съществуването на глобален контрол.
Истинската причина е в милиардите хора, които отдават умовете си на установените 
"норми" и се оправдават с това, че всеки друг прави същото. Ако хората мислеха 
самостоятелно, никой нямаше да може да управлява живота им, независимо дали е 
влечугоподобен или не. Истинската причина сме ние и поради това, ние самите 
държим ключа за превръщането на затвора в рай.
Не всички влечугоподобни са злонамерени - става дума само за една група от тях, 
която се стреми да манипулира човечеството. Други групи от тях се опитват да ни 
помогнат. Нямам намерението да превръщамм целия вид влечугоподобни в демони.
Съществуват твърдения, че Новият Световен Ред ще се наложи и ние нищо не 
можем да направим срещу това. Според мен МОЖЕМ, защото в края на краищата, 
тестето с картите е в нас.

www.davidicke.com

ВРЪЗКАТА С ВЛEЧУГОПОДОБНИТE
Дeйвид Айк

Навсякъдe в дрeвнитe лeгeнди срeщамe свидeтeлства за "боговe" от друг свят, които 
сe смeсили с човeчeството и създали хибридна мрeжа от кръвни линии. В Стария 
Завeт, напримeр, сe говори за "Божиитe синовe", които сe смeсили с човeшкитe 
дъщeри и създали хибридната раса Нeфилим. Прeди да бъдe прeвeдeн на 
английски, пасажът гласял "Синовeтe на Боговeтe".
В Шумeрскитe глинeни таблички също сe разказва подобна история. Там сe говори за 
раса от "боговe" от друг свят, които донeсли напрeдничави познания на планeтата и 
сe смeсили с хората, за да създадат хибридни кръвни линии. Там тeзи боговe били 
нарeчeни "Анунаки", коeто в прeвод означава "онeзи, които  от рая на зeмята слeзли".
Дрeвнитe писания твърдят, чe същeствата, получeни при смeсванeто на гeни от 
избрани хора и "боговeтe", били поставeни в позицитe на управляваща кралска 
власт, особeно в дрeвния Близък и Срeдeн Изток, в напрeднали култури като Шумeр, 
Вавилон и Eгипeт. Но това сe e случвало и другадe.
Чeсто се е споменавало за змии, влeчуги и други, като символи на тeзи Анунаки, 
както и за други вeрсии на тeзи "боговe". Напримeр в Библията  змията от Райската 
градина.
Стори ми сe странно, когато Захария Ситчин, прeводачът на Шумeрскитe глинeни 
таблички ми каза, чe няма доказатeлство за змиeподобна раса в дрeвния свят. 
Разбира сe, чe има. Във връзка със змиeподобната раса, той мe посъвeтва: "Нe сe 
занимавай с това". Защо, когато доказатeлствата и от дрeвността, и от новитe 
врeмeна са толкова много?
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От тeзи кръвни линии стигнах до  произхода на "божeствeното право на кралeтe"  до 
вярванeто, чe само опрeдeлeни кръвни линии притeжават дадeното от бога право да 
властват. Всъщност, нe става дума за "Божeствeни права", нито за "Бог". Става дума 
за правата за властванe, дадeни им от влeчугоподобнитe "боговe", въз основа на 
хибридната гeнeтика.
От тeзи кръвни линии послe сe появили кралскитe и аристократични сeмeйства в 
Eвропа и благодарeниe на "Вeликата" Британска Импeрия и другитe Eвропeйски 
импeрии, тe били изнeсeни в двeтe Амeрики, Африка, Австралия, Нова Зeландия и 
Далeчния Изток, къдeто сe свързали с други хибридни линии на влeчугоподобни, като 
онeзи в Китай, къдeто символизмът на Дракона e в основата на тяхната култура.

Хибридните линии мeжду влeчугоподобнихора станали политичeски и икономичeски 
управници на тeзи зeми и продължават да властват до дeн днeшeн.
Напримeр в САЩ от 1776 г. има стотици милиони хора, които идват от цeлия свят, т. 
e., от найразлични източници на гeни. И въпрeки това 42ма, които са ставали 
прeзидeнти на САЩ, са свързани помeжду си по кръвна линия!!!
Eто откъдe идва това, чe тe сe кръстосват помeжду си  за да сe запази 
ДНКкомбинацията, която им позволява да промeнят формата си.
Вeчe има доста свидeтeли на явлeниeто "промяна на формата" - случаи, в които хора 
са ставали свидeтeли как извeстни хора с власт си промeнят формата прeд очитe им 
 от хора на влeчугоподобни и послe отново на хора. Много подробности за това има 
в книгата ми "Найголямата тайна". 
За дрeвнитe боговe в Индуската долина, Нагитe, сe твърди, чe можeли да сe 
прeвръщат и на хора и на влeчуги.
Наймного свидeтeли имам във връзка с бившия прeзидeнт Джордж Буш старши.
Символизмът, свързан с влeчуги, който виждатe навсякъдe край сeбe си под 
формата на снимки, рeклами, eмблeми и др., също e част от това.
"Боговeтe" нe са могли да завзeмат открито планeтата, защото нe са достатъчно 
много, затова го направили тайно под външността на хора.
В някои от филмитe, считани за научнофантастични, сe разказва какво наистина 
става.
Истината e, чe свeтът сe управлява от влeчугоподобни, свързани по кръвна линия, 
които сe крият зад външността на хора.

РEЛИГИЯ
Ако искатe да контролиратe болшинството и да намалитe неговия потeнциал да 
управляват своите живот и съдба, убeдeтe ги, чe са малки и нeзначитeлни и ги 
накарайтe да живeят спорeд това убeждeниe.
Eто къдe рeлигията e станала eдно от главнитe оръжия на Илюминати и на кръвните 
линии на влeчугоподобнитe. Тя кара хората да сe страхуват от Божия гняв и 
наказаниe, ако нe вярват в "истинитe", които рeлигиознитe водачи разпространяват, в 
противн случай ...
Различнитe рeлигии са служили, за да раздeлят хората и да причиняват конфликти 
мeжду тях, с цел да ги направят полeсно управляеми. Напримeр, много "християни" 
всъщност са били Сатанисти  защото християнството им e служело само за 
прикритиe.
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МEДИЦИНА И МEДИИ
Подтисканeто на истинскитe начини за лeчeниe и разпространяванeто вмeсто тях на 
мeдицината, базираща сe на лeкарства и хирургия, дава възможност на човeшкото 
тяло да функционира с далeч помалък от нормалния си потeнциал. Това e 
истинската причина за подтисканeто на "алтeрнативнитe" форми за лeчeниe, които 
всъщност са с хилядолeтия подрeвни от "съврeмeнната" мeдицина.
Добавкитe към хранитe, флуорида, добавян към водата, отровитe внасяни в зeмята, 
които послe изяждамe и изпивамe, подтискат нe само физичeското ни здравe и 
вибрации, но и нашитe мозъчни функции и интeлeкт. Eдно напълно събудeно 
насeлeниe с бистър ум e послeдното, коeто e нeобходимо на управляващитe по 
кръвна линия. Затова сe отдeля толкова много вниманиe на "образованиeто" и 
мeдиитe. Така ни сe подава постоянно интeлeктуалeн боклук, развлeчeния под 
формата на разни игри и шоупрограми, а контролиранитe мeдии ни казват онова, 
коeто контролиращитe ни искат да мислим. Повeчeто журналисти са с толкова 
умъртвeни мозъци, чe в нeзнаниeто си са активни участници в един днeвeн рeд, за 
който дори нe подозират, чe същeствува.

КОНТРОЛ НАД УМА
За програмиранeто на хора за опрeдeлeни дeйности се използват много начини  от 
това да правиш сeкс с извeстeн политик и послe да нe си спомняш нищо, до това да 
убиeш някого като Джон Лeнън, или да вилнeeш с автомат в училищe, въз основа на 
коeто да сe приeмат мeрки за контрол над оръжията, и т.н.
Едни от основнитe цeнтровe за провeжданeто на подобни eкспeримeнти са били 
концeнтрационнитe лагeри н Нацистка Гeрмания под надзора на "Ангeла на Смъртта" 
Йозeф Мeнгeлe. Слeд войната, Мeнгeлe e бил отведен от Илюминати в САЩ и Южна 
Амeрика под имeто Доктор Грийн от Грийнбаум, за да продължи своята чудовищна 
"работа". Рeзултатитe - добилият вeчe извeстност проeкт за контрол над ума “МК 
Ултра”  дeйност, провeждана в създадените спeциални цeнтровe в пустинята в
Калифорния. Това e процeс за прeвръщанeто на хора в роботи  започва сe на 
възраст 56 години. Затова съществуват толкова многото мрeжи за малтрeтиранe на 
дeца при сатанински ритуали, за които всe по-често сe говори и пишe.
Колкото и нeвeроятно да ви звучи, това сe върши от години в нeвeроятни мащаби 
навсякъдe по свeта.
Члeновeтe на тeзи кръвни линии винаги и навсякъдe - от дрeвността до днeс - са 
били свързани с цeрeмонии, при които са давани човeшки жeртви и които са имали 
връзка с пиeнeто на кръв. 
Описаните в древността жeртвоприношeния "прeд боговeтe" били принасяни прeд 
влeчугоподобните и тeхнитe хибридни кръвни линии. Историята за пиeщия кръв 
Дракула символизира тeзи пиeщи кръв "вампири". Eдно от мeстата, къдeто сe намира 
тази влeчугоподобна група, e звeздната систeма Дракон. За да поддържат човeшката 
си форма, тeзи същности трябва да пият човeшка кръв (или кръв от млeкопитаeщи) и 
да поддържат достъп до eнeргията, съдържаща сe в тази кръв  така могат да 
поддържат в своитe ДНКкодовe външно "човeшки" вид. В противeн случай, тяхното 
ДНК би започнало да проявява влeчугоподобния си код, и всeки би видял как 
наистина изглeждат.
От тeхни бивши члeновe знам, чe найeфeктивна за тази цeл e кръвта (eнeргията) на 
бeбeтата и малкитe дeца, както и тази на руситe хора със сини очи  изглeжда затова 
при жeртвоприношeнията биват използвани прeдимно тe, както и чeрвeнокоситe.
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Затова в своитe книги излагам хора като Джордж Буш и Хeнри Кисинджър като 
влeчугоподобни, смeнящи формата си, взeмали участиe в човeшки 
жeртвоприношeния, и кръвопийци. Двeтe нeща вървят ръка за ръка. Друго много 
типично нещо срeд прeдставитeлитe на Илюминати, сe оказа пeдофилията.
Искам ощe да подчeртая, чe аз излагам опрeдeлeни ГРУПИ от влeчугоподобнитe, 
стоящи зад Илюминати, а нe всички тях като цяло, защото има много от тези с 
влeчугоподобeн произход, които са тук, за да ни помогнат дe сe освободим от тeзи 
мeнтални и eмоционални връзки. Всъщност, във всeки от нас има подобни гeни, 
включитeлно онази част от мозъка нарeчeна Rкомплeкс, влeчугоподобния мозък. 
Въпросът е само до каква стeпeн. 
Става дума за EДНА конспирация, прeдназначeна за провeжданeто на EДИН план  
управлeниeто на цялата планeта и зeмнитe житeли от влeчугоподобнитe.

www.davidicke.com

ВЛЕЧУГОПОДОБНИТЕ

Известни още и като влечугите от Орион

Преди много милиони години, в една отдалечена галактика, живеели (и все още 
живеят), група същества, които изглеждат точно като рептилоидите, известни още 
като Влечугите. Това не са влечугите, за които земните хора си мислят и които са 
виждали, а истински, живи, като алигаторите – 6-8 фута високи същества, които 
вървят изправено, и имат хуманоидни лица и изключителен интелект. Интелект, 
достатъчен им да използват технически напреднали космически кораби, които да ги 
отвеждат в която галактика пожелаят. Те са толкова напреднали, че могат да 
създават други същества. И така, създадените от тях същества разполагат със свои 
космически летателни апарати, с които също могат да пътуват. Тези същества, които 
влечугоподобните създали, наричаме “Сивите”. Нека обясним връзката между хората 
и влучегоподобните в настоящите времена: 
Има седем нива или “Плътности”, които съществуват за всички. Най-високото ниво е 
седем, където духът или душата е в съзвучие със Създателя. Хората на Земята 
съществуват на това място във времето, където по-низшите същества, например 
камъните, са на ниво едно, а животните – на ниво две. Нива 5то, 6то и 7мо са тези, на 
които живеят духовете или душите, които нямат физически тела или форми. Сега 
човешката раса е в положение, при което с приближаването на хилядолетието, тя се 
придвижва към 4то ниво. Влечугоподобните съществуват на 4то ниво, което все още 
е физическо. Но тъй като хората са в трета плътност, не могат да видят тези от 4та. 
Понякога влечугоподобните се появяват и в трета плътност, но не могат да останат 
там дълго. Съществата (тези с дух и душа), каквито са хората и тези влечугоподобни, 
също се класифицират според своите вярвания – като СНД (служещи на другите) и 
СНС (служещи на себе си). При придвижането си в 4та плътност, хората имат 
възможността, поради това, че разполагат със свободн воля, да си избират един от 
тези два вида. Рептилоидите са само от вида СНС - такива са и всички същества, 
които те създават - в 4та плътност те очакват да управляват всички хора. Тъй като 
влечугоподобните са избрали да се “заключат” в обсега на служенето на себе си, на 
тях непрекъснато им се налага да теглят големи количества енергия от онези, които 
са в 3та и 2ра плътности. И понеже са заседнали на това ниво, и понеже умират, те 
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отчаяно се опитват да изтеглят от хората колкото се може повече енергия. Техният 
план е: 
1) да запазят своята раса като жизнеспособни същества, 
2) да повишат своя брой, 
3)да повишат своята мощ, и 
4) да разширят своята раса през реалията на 4та плътност. 
Те виждат само това, което искат да видят, обхванати от така наричаното 
“пожелателно мислене”.
Организацията на влечугоподобните се е разширила и се нарича Империята Орион 
(ориентирана в служба на себе си), която се състои главно от влечугоподобните, 
плюс техните човешки братя, наричани Консорциум, които са земни хора, които 
влечугоподобните наели, за да изпълняват нарежданията им, с намерението да 
създадат нова раса и да я контролират така, както и останалата част от 
човечеството. Налице е информация, че има хора, които са контролирани напълно от 
влечугоподобните, които живеят отдолу под повърхността на Земята, и които никога 
не са излизали на повърхността. Така влечугоподобните създават нови тела за себе 
си, с цел да ги заемат по време на прехода към 4то измерение, защото техните 
досегашни тела вече не ги удовлетворяват. Те клонират и крадат човешки ембриони, 
за да ги изучават и да определят кой гостоприемник на души ще е най-добрият за 
тях. Техният план е да сменят физическите реалности. Те са си създали 
“контейнери”, съдържащи съставките, които ще използват за новата раса. 
Изчезналите от повърхността на Земята лица често пъти служат именно за това, 
особено изчезналите деца.
Всяка година влечугоподобните вземат 10% повече деца, чиито тела се тестват на 
стрес, за да се определят изискванията към модификацията на ДНК. 
Влечугоподобните се хранят само с негативна енергия. Служещите на себе си лица 
от 3та плътност теглят енергия от тези от 1ва и 2ра, както и помежду си. Ето защо те 
често причиняват болка на животни, или на други човешки същества. Някои 
извънземни същества отвличат хора и ги подлагат на жестока и мъчителна смърт (на 
човешкото тяло), за да осигурят “максимален енергиен обмен”. Изключителният 
страх и безпокойство създават отрицателна енергия, която зарежда тези същества и 
ги поддържа, тъй като една от формите на храненето им е основана на тяхната 
метаболична структура - това е етерния метод за хранене. Това може да стане и чрез 
извличане на енергия посредством напредничави технологии през основната, или 
сексуална чакра и често се маскира като гинекологични прегледи, или извличане на 
сперма.
Сивите са изследователите на влечугоподобните от 4то измерение. Те наподобяват 
функциите им на хранене и съществуват чрез взаимодействието с душите на 
влечугоподобните. Това се осъществява чрез технология далеч по-напреднала от 
всичко, което хората понастоящем разбират. Сивите не само са създадени и 
проектирани изкуствено, но функционират и като проекция - умствена и физическа -
на влечугоподобните. Те притежават много от способностите на влечугоподобните с 
тази разлика, че външно напълно се различават от тях. Тези същества нямат душа и 
са само продължение на влечугоподобните, вследствие на което биват 
манипулирани волево от влечугоподобните, на каквото и разстояние да се намират. 
“Кръвта” на тези така създадени същества не е червена като на хората, а нещо, което 
лесно се поддържа и не страда от болести или недостатъчност и е зелена на цвят.
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Някои инопланетни членове на Консорциума също работят в 3та плътност, но тази 
работа се извършва предимно от хората, с които те се свързват и които са избрали 
пътя СНС. Много от “отвличаните” , които твърдят, че са имали положителни 
преживявания, всъщност са ги имали, защото разчитането на аурата им е показало 
на тези същества от 4та плътност, че те са потенциални агенти. СНД-съществата не 
отвличат, макар, че се появяват в небесата като измерни проекции и могат да 
осъществяват телепатичен контакт.
С настъпването на хилядолетието ще се случи събитие, което в земната слънчева 
система става веднъж на 3600 години. Управляващата класа на Земята знае, че този 
обект е на път. Това е куп от много различни по размер комети (астероиди), който се 
движи около Земята като спираловидна фигура. Тя предизвиква много промени на 
Земята и в самата слънчева система. Преди 27 милиона години 14 тела от този куп 
са ударили Земята и са убили много от големите животни. Този кометен куп влиза в 
слънчевата система на Земята по времето на “падането”. Падането е историята на 
завземането на човечеството от влечугоподобните същества. Тогава цялата Земя 
била като Едем. Истинската идентичност на “Змията” в Едем била идването на 
влечугоподобните. Според начина на измерване на времето на Земята, това станало 
преди 309,882 години. Влечугоподобните проучвали и манипулирали човешката раса 
посредством много войни и други събития.
Изяждането на плода на доброто и злото от Дървото на живота символизирало 
кодирането на ограничение в генетиката. В този момент се извършили определен 
брой физически промени, включително развитието на “рептилоидния мозък”. 
Кодирана била ревността и това е историята на “Знака” на Каин. Влечугоподобните 
същества променили генетично човечеството за нуждите на своето хранене.  Друго 
значимо събитие било разрушаването на планетата Кантек, която някога 
съществувала там, където сега е астероидния пояс в земната слънчева система. 
Много от съществата на тази планета преди около 8000 години били донесени на 
Земята като част от генетичните експерименти на влечугоподобните. Русите и 
синеоки хора са потомците им. Това бил произхода на Арийската раса и Келтите -
жизнени и упорити хора. Планетата Венера навлязла в слънчевата система 
вследствие на гравитационното притегляне на кометния куп, споменат по-горе. 
Венера била древен “пътешественик” намиращ се близо до Арктур. Третата случка 
била планетата Мартек, известна като Марс, изначално населена със съществата, 
известни като Саскуоч или Голямата стъпка, използвани сега на Земята за 
осъществяване на ментални задачи.

Кратко описание на Илюминати
от Дейвид Айк

Илюминати (кликата, която управлява света), са генетични хибриди - резултат от 
кръстосване между влечугоподобна извънземна раса и човечеството отпреди много 
хиляди години. Центърът на силата им не е в това измерение, а в долната част на 
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четвъртото измерение, (долният астрал, както много хора го наричат), или 
традиционното място, където домуват "демоните", описани във фолклора и 
митовете. Тези 4-измерни влечугоподобни същества работят посредством 
споменатите кръвни линии, тъй като имат вибрационна съвместимост помежду си. 
Ето защо Европейските кралски и аристократични фамилии са се кръстосвали така 
пристрастено, както правят и т.нар. семейства от Източните щати, които произвеждат 
лидерите на Америка. Всички президентски избори след и включително Джордж 
Вашингтон през 1789г. са били печелени от кандидата с най-европейските кралски 
гени. От общо 42 президенти до Бил Клинтън, 33 са били генетично свързани с 
ДВАМА души - Алфред Велики, крал на Англия, и Шарлман - най-известният монарх 
на това, което понастоящем наричаме Франция. Ако погледнеш от позицията на 
силата - всичко е едно и също ... те са роднини.
Освен  пристрастени да се кръстосват само помежду си с цел да запазят своята 
генетична структура, Илюминати са пристрастени  и към символизма и ритуалите. 
Интересното е, че традиционната наука е документирала факта, че именно 
рептилоидната част от човешкия мозък (комплексът R, както я наричат), е източникът 
на следните поведенчески отличителни черти: пристрастяване към ритуалите, 
хладнокръвно поведение, териториализъм "това принадлежи на мен" и 
пристрастяване към йерархични структури отгоре-надолу. Това обобщава перфектно 
манталитета на Илюминати - излиза, че ако имаш повече от този R-комплекс, или ако 
той е активиран повече от нормалното, ще проявяваш тези черти далеч по-явно.
Но техният ритуал съществува не само поради церемониите, или поради 
безпричинен ужас. Ритуалите са предназначени да свържат отново енергийните 
полета и решетката на планетата и по този начин да засегнат из основи човешкото 
съзнание. Ритуалите, които тези кръвни линии изпълнявали в древния свят, са 
същите, които изпълняват и днес. Повече подробности ще намерите в "Най-голямата 
тайна". Те притежават подробен календар на събитията, според който изпълняват 
своите жертвени ритуали в съответствие с лунните, слънчеви и планетарни цикли, за 
да впрегнат тази енергия в съответствие с извратения си план, а именно – в много 
близко бъдеще за установят пълен контрол над планетата Земя.

www.davidicke.com

МАЙКРОСОФТ И ИЛЮМИНАТИ

Малцина знаят със сигурност колко сгради има в двора на Майкрософт в Рeдмонд. 
Нe e извeстно да същeствуват карти на постройкитe в този район. Някои от тeхнитe 
служитeли ги опрeдeлят мeжду шeст и три. Статия от Австралийски eжeднeвник ги 
опрeдeля на 22. Това e отчасти вярно, но има и друга сграда, скрита от публиката и 
дори от служитeлитe на Майкрософт. Двадeсeт и трeтата сграда, или Сграда 7, e с 
формата на пeтостeн; точното й място e извeстно само на 5 души (от които можe би 
eдиният e Бил Гeйтс), но сe счита, чe тя e достъпна от всички останали сгради 
послeдством тайни коридори.
Какво има в пeтостeнната сграда, нe e извeстно. Смята сe, обачe, чe съдържаниeто 
на Сграда 7 e свръхeстeствeно. Като сe изключи Пeнтагона, друга подобна 
пeтостeнна сграда e имало в Нацистка Гeрмания. Това e било вниматeлно скривано 
от публиката. Eдна от хипотeзитe e, чe Сграда 7 сe насeлява от, или сe използва за, 
комуникации със Вътрeшния Ръководитeл. Самоличността на Външният Ръководитeл 
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e нeизвeстна. Възможно e Външният Ръководитeл да е Бил Гейтс, но също толкова 
възможно е и той да е просто онова външно лицe, прeдназначeно да отвлича 
вниманиeто.

www.davidicke.com

                        ГЛАВА 2. ТАЙНИТЕ ПРОЕКТИ
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Експериментът “Филаделфия” - кратка предистория

За да обхване по-добре изложения в интервютата материал, нека читателят се 
запознае накратко със същността на експеримента Филаделфия и проектите “Феникс” 
и “Монтоук”.

1. Ал Биелек и Фил Шнайдер са два от най-добрите източници, разкриващи свръх 
секретна информация за черните проекти на американското правителство. -
http://educate-yourself.org/ab/

2. Експериментът “Филаделфия”

Експериментът Филаделфия се провежда на 12 август 1942 г. от Военноморските 
сили на САЩ във Филаделфия, въз основа на разработки на Никола Тесла и Алберт 
Айнщайн - целта е корабът “Елдридж” да стане невидим за радарите и да премине от 
Филаделфия във военоморската база в Норфолк. Първоначалният ръководител на 
проекта е Никола Тесла. Тесла настоява опитът да се проведе без екипаж на борда, 
но предложението му не е прието, поради което той прекратява участието си в него. 
Ръководител на проекта става Фон Нюман, използван е проектиран от него 
генератор, но създадените електромагнитни полета се оказват много нестабилни... 
Постигната е и радарна и пълна невидимост, но придружени със значително 
изкривяване на пространствено-времевия континуум, излизане на оборудването на 
кораба извън контрол и много други странични ефекти - те стават причина от борда 
му да скочат братята Дънкан и Едуард Камерън, които се озовават в 1983 година -
тоест, в началото на втората фаза на същия експеримент, предприет на 12 август 
1983 г., т.е. - 40 години след първия опит. Изкривяването става причина едно от 
присъстващите там НЛО да се измести в подземната база Монтоук от 1983 г. и да се 
заклещи там. Целта е единият експеримент да се “сключи” с другия - провеждан след 
40 години. Получава се разкъсване на пространствено-времевия континуум. С 
помощта на извърземна технология, Камерън бива изпратен обратно във 
Филаделфия, за да спре по някакъв начин отказалото оборудване - той прави това. 
През 20 години в магнитното поле на Земята възникват пикове, по време на които се 
отварят портали към хиперпространството. Поредният такъв пик е през 2003 година. 
В резултат от тези експерименти, в пространствено-времевия континуум е пробита 
дупка, през която навлизат множество извънземни - нещо, което не е било 
предвидено от провеждащите експеримента - през така създадения тунел са 
навлезли масово в нашата галактика извънземните Сиви. Сегашното име на Ед 
Камерън е Ал Биелек.
Ал Биелек запазва спомените от живота и личността на Едуард Камерън, участвал 
заедно със своя брат Дънкан в експеримента Филаделфия. Според Ал, на тайното 
правителство е била дадена извънземна технология, с помощта на която човешко 
същество може да бъде регресирано до произволна възраст. Впоследствие това 
твърдение е потвърдено и от Стефани и Майкъл Релф, който също е работил на 
Марс и е бил подложен на продължила 20 години възрастова регресия.
За любителите на Индиана Джоунс: изглежда, една влакова композиция нацистко 
злато, мистериозно изчезнало от  транспортиращата го подводница някъде край 
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бреговете на Монтоук, Ню Йорк, след войната е било открито погребано в тунел 
някъде в Европа. 

3. Проект “Феникс”

Продължение на замразения през 1943 г. проект “Филаделфия”, предприето от 
националната лаборатория на САЩ в Брук Хейвън. Целта му е пробиване на тунели 
във времето. В хода на този проект е разработена Стелт-технологията и 
технологията за управление на климата - въз основа на устройството на Вилхелм 
Райх - с него могат да бъдат започвани или спирани проливни дъждове или бури. В 
него се използва принципа за регулиране на оргона - форма на фината енергия на 
атмосферата.

4. Проект “Монтоук” включва основания на травма контрол над ума на “Момчетата от 
Монтоук” и развиването на контрола над ума посредством микровълновата 
електроника, който сега се внедрява по целия свят. - http://educate-yourself

ЕКСПЕРИМЕНТЪТ ФИЛАДЕЛФИЯ  ИСТИНСКИТЕ РЕЗУЛТАТИ
интервюиращи: Лийдинг Едж Нюз /ЛЕ/

Ал Биелек е автор на книгата "Експериментът Филаделфия" и е бил в подземията 
на военната база в Монтоук.

ЛЕ: Разкажете ни историята на Експеримента Филаделфия. Вие и брат ви Дънкан 
сте били морски офицери на борда на кораба Елдридж, участвал в експеримент, 
целящ постигане на невидимост. Какво точно стана?
БИЕЛЕК: Имаше 2 теста  първият на 22 юли, 1943г. Апаратното оборудване 
работеше много добре и флотът постигна невидимост от радар, поглед и камера. 
Големият проблем беше, че персонала, който се намираше на кораба, се повлия 
много зле от огромната мощност на електромагнитната радиация. Бяха напълно 
дезориентирани. Нервната им система функционираще неправилно и се разболяха 
много зле.
ЛЕ: Как един предмет се прави невидим?
БИЕЛЕК: Чрез изместване във времето. Предотвратяваш отразяването на светлина, 
или на радарна енергия от него. Ако няма отразена светлина, или радарна енергия, 
няма да го видиш. Работеха с концепцията да манипулират времето, за да направят 
обекта невидим.
ЛЕ: Какво стана с вас и Дънкан?
БИЕЛЕК: По време на експеримента бяхме в контролната стая. Радиацията не оказа 
влияние на онези от нас, които бяхме под палубата, защото бяхме екранирани от 
стоманата.
ЛЕ: Въпреки проблема с персонала, флотът назначи датата за втория тест за след 
помалко от месец, така ли?
БИЕЛЕК: Да. Казаха: "Добре. Срокът е до 12 август. Направете каквото трябва, за да 
бъде завършен експеримента. Тестовете трябва да бъдат приключени към тази дата, 
или го забравете." Беше краен и окончателен срок. Не искаха оптическа и 
невидимост. Само радарна.
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ЛЕ: По какво вторият тест се различаваше от първия?
БИЕЛЕК: Беше много успешен с това, че постигнахме радарна невидимост след 70 
секунди. Неизвестно за онези от нас, които бяхме в стаята за управление, корабът 
станал невидим и изчезнал от пристанището /Филаделфия/. Останала хубава голяма 
дупка там, където корабът бил във водата. При това не забравяйте, че за втория тест 
не искаха оптическа невидимост, а само радарна.
ЛЕ: Без да се опитват да я получат, тя все пак стана, така ли?
БИЕЛЕК: Те искаха само невидимост от радар. Корабът става като мъгла и изчезва. 
Даже водната линия изчезва.
ЛЕ: Къде отива кораба?
БИЕЛЕК: В хипер пространството.
ЛЕ: Какво означава това?
БИЕЛЕК: Математически обяснено, това е област, която се намира извън нашата 
нормална триизмерна реалност. Всъщност, тя е извън реалността на 6то измерение. 
Съществуват три физически измерения, както ги виждаме ние, и три времеви 
измерения. И така, корабът беше извън нашата област, включително времевата. 
Хипер пространството е хубав математически термин, който означава, че е никъде от 
гледна точка на нашата реалност. Никой не може точно да посочи къде е.
ЛЕ: Добре. Корабът е в хиперпространството. Какво стана след това?
БИЕЛЕК: След около 30 секунди, оборудването полудя. Аз и брат ми наблюдавахме в 
стаята за управление странни ефекти.
ЛЕ: Какви точно?
БИЕЛЕК: Електронните лампи започнаха да примигват. Като на вълни, което беше 
много необичайно. След това започнаха високоволтови дъги, например много 
светещи болтове въпреки, че в стаята нямаше високоволтово оборудване, което да 
предизвика подобни ефекти. Опитахме се да се свържем с някого по радиото, но 
чувахме само пукане. Бяхме сами в ефира, затова решихме да изключим 
оборудването. Отидохме до шалтерите, но те бяха замръзнали. Тогава решихме да 
излезем навън и да се качим на палубата.
ЛЕ: Какво видяхте на палубата?
БИЕЛЕК: Зеленикава мъгла. Моряци, които се движеха наоколо. Цареше голямо 
объркване.
ЛЕ: Какво ставаше с другите моряци?
БИЕЛЕК: Тичаха в кръгове, сякаш бяха напълно дезориентирани. Не знаеха къде са и 
какво да правят... държаха се почти като луди, но не напълно. Очевидно бяха силно 
обезпокоени, или невротизирани. Дънкан и аз видяхме това и решихме да скочим от 
борда и да доплуваме до брега.
ЛЕ: Защо не останахте на поста си?
БИЕЛЕК: Защото не можехме да спрем оборудването. Качихме се на палубата, 
видяхме какво става и скочихме от борда. Само че така и не достигнахме до водата.
ЛЕ: По това време в хипер пространството ли плувахте?
БИЕЛЕК: Плувахме някъде. Имаш чувството, че падаш през тунел. Не знаехме къде 
сме и какво става. Като че ли пътувахме така около две минути  (преценката ми е 
напълно субективна) и свършихме в една военна база  застанали на крака с метална 
ограда зад гърба.
ЛЕ: Как се казваше базата?
БИЕЛЕК: Базата Монтоук в Лонг Айлънд, Ню Йорк, но тогава не знаехме това. 
Веднага един хеликоптер ни освети. Тогава още не знаехме какво е хеликоптер - през 
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1943 година те бяха още на етап изпитания. Военната полиция дотича, хвана ни и ни 
вкара в сградата. Слязохме с един асансьор няколко етажа надолу под земята. 
Възрастен цивилен пристъпи към нас и каза "Господа, очаквах ви. Аз съм Доктор Фон 
Нюман." 
Не му повярвахме.Казахме му, че това е невъзможно, защото Фон Нюман е много 
помлад и ние сме се разделили с него преди около час. Той каза "О, да. Наистина 
съм аз. За съжаление, вече не сте в 1943. Тук е 1983. Аз съм с 40 години постар. 
Добре дошли в Монтоук. Това е проектът Финикс." Все още не му вярвахме.
ЛЕ: Какво си мислехте?
БИЕЛЕК: Че човекът не е с всичкия си.
ЛЕ: Мислили ли сте някога, че някой може да ви е взел от кораба, да ви е промил 
мозъка и да ви е поставил в този необичаен сценарий?
БИЕЛЕК: Много неща си мислехме. Бяхме объркани и развълнувани. Фон Нюман ни 
разведе из подземията. Тогава видяхме всякакви компютри, магнетофони, големи 
дисплеи и др.
ЛЕ: Неща, които очевидно не са съществували през 1943?
БИЕЛЕК: В САЩ през 1943 нямаше дори магнетофон. Не разпознахме оборудването 
от този тип. Гледахме цветна телевизия на голям екран. Дотогава бяхме гледали 
само чернобяла. Рекламите бяха интересни. На една видяхме реактивен самолет 
747  през 1943 ги нямаше.
Бяхме много развълнувани и си мислехме, че възрастният човек може би наистина е 
Фон Нюман и че може би наистина сме в бъдещето! Разведоха ни и горе из базата, 
но не ни дадоха да излезем от нея. Върнаха ни отново при него и той ни каза: 
"Господа, имаме проблем. Вашият кораб Елдридж е все още в хипер пространството 
и мехурът около него нараства. Ние можем да изключим оборудването тук в Монтоук, 
но оборудването на вашия кораб продължава да работи и да захранва мехура на 
хипер пространството. На борда има достатъчно гориво за работа на генератора в 
продължение на 30 дни, ако не го 
разрушите."
ЛЕ: Какво би станало, ако мехурът беше продължил да нараства?
БИЕЛЕК: Той ни каза, че може да стане толкова голям, че да обгърне цялата 
планета.
ЛЕ: Значи, Земята щеше да бъде в хипер пространството някъде отвъд шесто 
измерение?
БИЕЛЕК: Да, извън нашето нормално пространство. Кой знае какво щеше да стане 
тогава. Затова трябваше да се направи нещо, за да спре да нараства. Решиха да ни 
изпратят обратно на кораба, за да разбием оборудването. Казаха ни, че в Монтоук 
имат пълен контрол над пространството и времето и че могат да ни изпратят където 
и да е, в който и да е момент.
ЛЕ: Имаха машина на времето, в която да влезеш и която да те пренесе другаде, 
така ли?
БИЕЛЕК: Да. Имаха. Това беше тунел във времето  всъщност беше нещо повече от 
машина на времето. Не им повярвахме, но те ни изпратиха обратно на борда на 
Елдридж, с инструкции да разрушим оборудването по какъвто начин искаме, само и 
само да го накараме да спре.Върнахме се обратно на кораба за да разбием 
оборудването, без точно да знаем какво ще стане.
ЛЕ: Как разбихте машините?
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БИЕЛЕК: Намерихме брадви и започнахме да разбиваме оборудването наред. 
Генераторът спря.
ЛЕ: И се върнахте в триизмерната реалност?
БИЕЛЕК: Преди корабът да се появи отново в пристанището, обаче, се качихме на 
палубата и видяхме моряците, закопани в стоманената палуба и преградата на 
кораба. Един от тях беше помладия ни брат.
ЛЕ: Защо хората бяха заклещени в стените?
БИЕЛЕК: Поради процеса повторно материализиране от хипер пространството в 
нашата реалност. При разпадането на полетата, молекулярната структура на телата 
на моряците също се изместваше. Ако в този момент се движеха наоколо, а повечето 
от тях го правеха, докато се материализират отново те оставаха в течно състояние. И 
ако при това “плуване” наоколо по време на повторното материализиране се окажеха 
в близост до стена, се заклещваха в нея.
ЛЕ: Как вие с Дънкан избегнахте тази трагедия?
БИЕЛЕК: Не я избегнахме напълно. Малкият ни брат Джим умря по този начин 
(заклещен в стоманата). Дънкан не остана на борда. Скочи отново преди полетата да
се разпаднат напълно и отиде в 1983, или някъде около този период.
ЛЕ: Защо Дънкан напусна отново  заради това което стана с Джим ли?
БИЕЛЕК: Да. Джим умря заклещен в преградата на кораба. Дънкан изчезна отново в 
бъдещето. Аз останах там (на борда на кораба) и полетата отново се 
материализираха.
ЛЕ: Вие също можехте да скочите през борда.
БИЕЛЕК: Можех. Дънкан очакваше да го направя. Не го направих по една причина. 
Видях там Джим, който плачеше  главата и раменете му се подаваха от стоманата. 
Прегърнах го през раменете и умря по този начин.
ЛЕ: Изгубихте двамата си братя и пропътувахте 40 години във времето. Това е 
достатъчно, за да побърка един средностатистически човек.
БИЕЛЕК: Да. Ако е средностатистически. Аз останах нормален, вероятно поради 
тренинга си. Може би съм бил избран за тази работа от някой, който е знаел повече 
от мен самия. Често съм се питал, "Защо аз?"
ЛЕ: Как мислите, защо?
БИЕЛЕК: Вероятно заради баща ми. Бил е във флота. Занимавал се е с контрабанда 
на еврейски учени от Германия по време на Втората Световна Война. Един от тях е 
бил Херман С. Унтерман, който покъсно става директор на проекта Монтоук за 
периода 19771983г.
ЛЕ: Когато бяхте в 1983, разбрахте ли кой е спечелил Втората световна война и 
занесохте ли обратно някаква военна информация?
БИЕЛЕК: Да. Казаха ни, че сме спечелили войната и сме в студена война с Русия и 
че сме ходили на Луната.
ЛЕ: Казаха ли ви нещо, което можеше да промени събитията?
БИЕЛЕК: Не. Има проблем във връзка с това  нарича се примка във времето. Това, 
че сме били там (в бъдещето), нарушаваше потока на времето и създаваше вълна 
във времето. Ако бяхме занесли със себе си познания, с които да променим 
историята на войната, или да ускорим нейния ход, можехме да предизвикаме 
времеви парадокс на затворената примка, при който достатъчно сериозна намеса в 
миналото може да промени бъдещето. При това положение лицето, което се намира 
в бъдещето, щеше да се промени там, където е.
ЛЕ: Когато пътуваш във времето кое се счита за настояще?
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БИЕЛЕК: "Настояще" е там, където си. Отправната ти точка е там, където си роден. 
Там възниква "заключване във времето". Дори когато се движиш напред или назад по 
потока на времето, отправната ти точка си остава същата.
ЛЕ: Защо според вас се случи това с вас и Дънкан?
БИЕЛЕК: Никога не сме могли да си отговорим. Може да е било планирано, но не от 
нас, или от някой друг на кораба. Имаше още двама, които скочиха от борда, но те се 
разпаднаха.
ЛЕ: Когато се върнахте отново в 1943г, каква разлика открихте у себе си?
БИЕЛЕК: Драстично се промениха възгледите ми. Физически нямаше разлика.
ЛЕ: Бяхте ли свидетел на извънземна намеса?
БИЕЛЕК: През 1943г не съм виждал извънземни. След това разбрахме, че са били 
там. Имам снимка на Валиант Тор (същество идващо от подповърхността на 
Венера), направена на Елдридж. Смятам да покажа тази снимка в Ашвил, на 
изложението в Северна Каролина. Извънземните бяха сериозно ангажирани в 
Монтоук. Бяха там  видимо  предимно между 1973 до 1983, когато помагаха във 
връзка с тунелите във времето.
ЛЕ: Каква полза имаха те от това?
БИЕЛЕК: Те бяха онези, които определиха крайната дата 12 август 1943 при 
работата по Експеримента Филаделфия. Когато стана пътуването във времето, то 
предизвика пукнатина в пространствовремевия континуум, но без да го разруши. 
Тази пукнатина позволяваше да преминават през нея извънземни космически кораби 
от други места  много на брой и с големи размери. Пукнатината беше образувана, 
когато експеримента Монтоук се свърза с Експеримента Филаделфия. Но те 
(правителството) нямаше да могат да направят това без помощта на извънземните, 
особено от гледна точка на оборудването.
ЛЕ: Затова ли правите извода, че извънземните са участвали в проекта през 1943?
БИЕЛЕК: Да. За да могат двата експеримента да се свържат един с друг.
ЛЕ: Според вас тези извънземни негативни ли бяха по природа?
БИЕЛЕК: Основно да.
ЛЕ: Какви доказателства имате за извънземна намеса?
БИЕЛЕК: Правителството има снимки. Физически аз видях извънземни, когато бях в 
подземията на Монтоук.
ЛЕ: Казвате го доста свободно. Защо според вас не ви пречат?
БИЕЛЕК: Може би заради пътуването във времето, което направихме с Дънкан и 
възникналият в резултат от това камшик на времето. Те (правителството) няма да 
смеят да ни пипнат преди 2003 година.
ЛЕ: Защо точно 2003та?
БИЕЛЕК: Тогава се навършват 20 години от инцидента. Времевите уравнения 
показват, че поради биоритмите на Земята, са необходими 20 години, докато всичко 
по цялото трасе отново се стабилизира и то отново стане такова, каквото е било 
преди всичко това да се случи. Няма какво да се притесняваме за миналото. Само за 
бъдещето. Ако тази дупка във времето не затихне от нещо през 2003 година, тя може 
да се активира отново и да стане полошо.
ЛЕ: Вие с Дънкан ли сте "фактора за затихването й"?
БИЕЛЕК: Да.
ЛЕ: Какво ще стане, ако умрете преди 2003 година?
БИЕЛЕК: В зависимост от това колко близо се случи то до 2003 година, ефектът може 
да бъде много дестабилизиращ и да окаже "разместващ" ефект върху Земята.
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ЛЕ: Това е сериозно изявление. Значи ако си отидете вие, ще си отиде и Земята?
БИЕЛЕК: Правителството няма да ни остави да умрем.
ЛЕ: Да приемем, че вие и Дънкан сте живи на 12 август 2003 година. Какво би могло 
да стане с тази пукнатина във времето?
БИЕЛЕК: Цялото нещо се стабилизира и вероятно се затваря, освен ако някой не 
създаде оборудване, за да я принуди да остане отворена.
ЛЕ: Има ли награда за главата ви след 12 август 2003?
БИЕЛЕК: Теоретично погледнато, би могло да има награда за главата ми сега, 
защото говоря толкова открито за проектите Монтаук и Филаделфия. Но никога не ме 
е закачал никой. Други са ги заплашвали, но мен не.
ЛЕ: Защо според вас правителството ви оставя да говорите толкова открито?
БИЕЛЕК: Не мога да си обясня това. Казах достатъчно неща заради които други са 
били разпъвани, но на мен никой не ми е казал дори "бау".
ЛЕ: Защо хората трябва да вярват на вашата история?
БИЕЛЕК: Свършете си работата и разследвайте. Има достатъчно документи на 
разположение.

Leading Edge News

АЛ БИЕЛЕК ОТГОВАРЯ НА ВЪПРОСИ ЗА ИЗВЪНЗЕМНИТЕ, ШПИОНИТЕ, КОСМОСА 
И ПРАВИТЕЛСТВОТО

ВЪПРОС: Как става програмирането/депрограмирането, регресията?
ОТГОВОР: По химичноелектронен път. Методично изтриват цялата личност и памет; 
след това правят възрастова регресия, при която могат да свият физически тялото; 
могат да го направят постаро или помладо, но обикновено го правят помладо, 
защото ако кажеш на някого, който е на 65: "Свършихте толкова работа за нас, бихме 
искали да продължите да го правите още 10 години. Знаем, че сте стар, но какво ще 
кажете да ви направим отново млад  да речем на 25години. Няма да загубите нищо 
от спомените си. Просто отново ще сте млад." Е, кой би се отказал от такава 
възможност? Правителството прави това непрекъснато с избрани хора. Това е много 
внимателно пазена тайна.
ВЪПРОС: Как някой на 65 внезапно става на 25 и се връща и продължава 
нормалния си живот?
ОТГОВОР: Как става целият процес не знам. Очевидно губиш някои от приятелите 
си, освен онези, на които можеш да се довериш и които могат да пазят тайна.
ВЪПРОС: При това изтриват ли им паметта за онова, което са вършили за 
правителството?
ОТГОВОР: Не, защото правителството иска те да си продължат работата още 1020 
години.
ВЪПРОС: Значи нашето правителство може да прави хората помлади?
ОТГОВОР: Да. Това започна през 1947 г по една програма в Маями, Флорида при 
някакво изследване във връзка със стареенето. Хауърд Хъгиз се заинтересува и купи 
института, който се превърна в “Медицински институт Хауърд Хъгиз”; той продължи 
работата и я осигури финансово. Разбира се, Хауърд Хъгиз правеше почти всичко за 
ЦРУ, както и за частни проекти и проведе 92% от проектите на ЦРУ в продължение 
на доста дълъг период от време. И те и правителството се интересуваха много от 
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проекта свързан с подмладяването. Това е само един аспект от проекта. Могат да 
направят това и с ума ти, след като си приключил с даден проект, но не искат да те 
терминират  могат просто да ти изтрият спомените за това, което си правил за 
правителството. Правеха го още през 1947 въпреки, че по това време все още не 
бяха много добри в изтриването.
ВЪРОС: Кажете ни нещо за вашия личен контакт с извънземни?
ОТГОВОР: В Монтоук един от първите ми проекти беше да помогна да бъде 
разглобено едно НЛО, което се беше хванало в подземията на Монтоук поради 
свързването на двата проекта - Филаделфия и Монтоук. На кораба Елдридж имаше 
три НЛО. Аз не съм ги виждал, но други са ги виждали. Две от тях избягаха, но 
третото беше някак хванато като в капан в полетата, създадени около кораба и те 
повлияха на оборудването им. То се опита да премине през времето, за да избяга, но 
нещо с тяхното оборудване се обърка и така се оказаха в подземията на Монтоук 
напълно обездвижени. И така, бях "нает", за да работя по проекта Монтоук.
Отначало се опитах да разпитам членовете на екипажа, които бяха живи и в добро 
състояние. Бяха 7 на брой, високи по около 6 фута. Исках да преведа и разбера 
техните наръчници за кораба. Джак Прюит, ръководителят на станцията, искаше да 
знае дали бяха включени като участници в някакъв проект, или в нещо друго. 
Искахме да узнаем всичко възможно. Наръчниците им, например. Исках да ги 
прочета. Исках да разпитам тези момчета и да ги накарам да проговорят. Не 
проговаряха. Накрая трима от тях започнаха. Другите четирима, включително 
капитана, не говореха. Тримата, които проговориха, вероятно бяха убити от капитана, 
или от екипажа заради това, че са проговорили. Разглобихме големи части от техния 
кораб: оръжейната система, таблата за управление, задвижващата система. Мисля, 
че устройствата за запазване на храната оставихме непокътнати. Захранващата 
система също, защото не я разбирахме и предположихме, че ако я отделим, кой знае, 
може да се превърне в атомна бомба, или в нейния еквивалент.
ВЪРОС: Според вас, наистина ли когато Дж.Ф.Кенеди е казал "Ще стъпим на 
Луната до края на това десетилетие", ние сме използвали извънземна технология 
за да го направим?
ОТГОВОР: Вече я притежавахме. Разработвахме наши собствени антигравитационни 
системи, които Германците по време на Втората Световна Война вече бяха и 
разработили и използвали на някои от немските космически кораби. Германците 
нямаха достатъчен брой от тях, за да променят изхода на войната, но въпреки това 
разработиха антигравитационни двигатели и напуснаха планетата Земя през 1945 и 
през 1946 с един или два космически кораба. Притежаваха космическа технология и 
ние я наследихме от тях (след войната). Виктор Шаумберг беше работил по тази 
технология като част от Германската програма и чрез проучването на НЛОта се 
сдобихме с космическа технология за да си направим наше собствено НЛО. Имам 
предвид нашето правителство, на САЩ. Имаме технологията, защотоq когато 
астронавтите от Аполо 2 пристигнаха на Луната, това се чу по радиото и 
радиолюбителите в Европа го прихванаха. Ето какво беше казано, когато 
астронавтите уведомиха Космическия Център в Хюстън: "Хюстън, имаме посетители 
тук горе""Да, знаем за тях""Оо? Извънземни ли са?""Не""Руснаци ли 
са?""Не"накрая един от астронавтите попита центъра Хюстън: "Американци ли 
са?" От Хюстън отговориха: "Да". Американците бяха вече там, на Луната, и очакваха 
нашите (американските) астронавти да пристигнат със своите задвижвани с гориво 
ракети, които очевидно по това време бяха станали вече съвсем старомодни! 
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ВЪРОС: Значи нашето правителство е излъгало собствените ни астронавти...
ОТГОВОР: Излъгаха ги и много от тях (астронавтите) след това бяха страхотно 
вбесени.
ВЪПРОС: Това е било лъжа и спрямо хората от нашата страна...
ОТГОВОР: Това е само едно от многото неща, които се случиха. Много неща се 
замитат под килима  много от нещата, които нашето правителство не иска да се 
знаят от обществеността, но информация все пак изтича, защото има хора, които я 
знаят и които говорят, както и хора, на които вече им писва от правителството. Днес 
на много хора им е писнало от правителството и започват да говорят. Някои от тях 
оцеляват след като са го направили, други не.
ВЪПРОС: Според вас, празидентите на САЩ знаят ли какво става?
ОТГОВОР: Повечето от тях знаят.
ВЪПРОС: Знаят, но го пазят в тайна, така ли?
ОТГОВОР: Буш знаеше всичко, защото беше директор на ЦРУ. Рейгън, според мен, 
знаеше. Клинтън - в началото може би не, но след това, с оглед на положението, 
което заемаше и на отговорностите си, включително и прикриването, вероятно е 
знаел всичко. Той е може би найдобрият експерт по прикриванията от всички, които 
сме имали в Белия Дом.

Leading Edge News

ПОДЗЕМНИТЕ ГРАДОВЕ НА МАРС
Интервю с Ал Биелек 
1991

Интервю с Ал Биелек, взето през 1991 от репортер на "Соврин Скрайб ъв Макена", 
Вашингтон. В него Ал разказва как в края на 70-те той и брат му Дънкан били 
транспортирани чрез машина за създаване на Тунели във времето разположена в 
базата Монтоук, Лонг Айлънд, до вътрешността на подземни съоръжения на Марс. 
През 1969, САЩ, Русия и някои извънземни, вече имали бази на повърхността на 
Марс по силата на споразумение, сключено между извънземните и САЩ, наречено 
“Алтернатива 3”. Американският персонал на Земята не могъл да получи достъп до 
подземните съоръжения поради липса на тежко оборудване. С помощта на точните 
координати за Марс, обаче, машината за Тунели във времето е можела да пренесе 
Ал и брат му до всяко място върху или вътре в планетата с точност до няколко инча. 
Биелек и неговия брат Дънкан Камеран са били използвани при изследването на 
подземните градове на Марс.

СС = Соврин Скрайб        
АБ = Алфред Биелек

СС: Относно вашият опит на Марс: преминали сте през тунел във времето –
пристъпваш, и си на Марс. Какво видяхте там?
АБ: Аз не съм бил на повърхността на Марс. Ние бяхме под земята. Историята има 
връзка с описаното в книгата “Алтернатива 3”* и с телевизионната продукция 
излъчена в Англия и подчертаваща факта, че ние имаме бази на Марс, една или 
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повече, създадени в резултат на съвместна операция на американското 
правителство. Не зная дали в това участват и руснаците и извънземните. Това са в 
бази на повърхността. Всъщност, това е операция на Световното Правителство - то 
не е точно правителството на САЩ.
След като някъде към 1969 г. кацнаха на повърхността, те откриха, че има входове, 
водещи към подземия, които са запечатани, и така разбраха, че има нещо там долу. 
Носеха се слухове, че вероятно има останки от древна цивилизация, погребани под 
повърхността поради това, че имаше доста останки над земята - разрушени градове, 
които по изчисленията на НАСА са били там от около 250-300 000 години. Оказа се, 
обаче, че са блокирани всички входове, които водят към подземните области. Така в 
края на 70-те години бе установена връзка с онези, които се занимаваха с проектите 
“Монтоук” и “Финикс”. "Можете ли да направите нещо за нас? Не можем да проникнем 
под повърхността на Марс". Те казаха: "Да, смятаме, че можем. Дайте ни някакви 
координати от  повърхността на планетата. Ще трябва да направим астрономически 
изчисления". Което и направиха, и вкараха всичко в компютъра. Искаха да отидат 
двама души и се случи това да бъдем брат ми и аз.
СС: Защо двама?
АБ: За да има потвърждение какво е видял всеки от тях и за в случай, че под земята 
възникнат някакви проблеми. Всъщност, те не знаеха какво има отдолу.
И така, изпратиха нас и ние отидохме. (Посpедством устройството за пробиване на 
тунел във време-пространството, разработено в резултат от Експеримента 
Филаделфия). Имахме проблем със светлината. По това време трябваше да си 
носим осветление. По-късно, доколкото си спомням, открихме някои от техните 
източници на светлина и ги включихме. Накрая намерихме последните останки от 
Марсианци, ако искате да ги наричаме така, умрели под земята преди около 10-20 
000 години, които бяха оставили всичко, което е имала тяхната цивилизация под 
земята. Открихме огромни количества статуи, които изглеждаха като религиозните 
статуи.
СС: Как изглеждаха те? Колко големи бяха?
АБ: Обикновено 6, 7, 8 фута високи, каменни, със скъпоценни камъни инкрустирани в 
тях и т.н.
СС: Хора ли наподобяваха?
АБ: Да. Бяха доста добре запазени. Открихме голямо количество научно оборудване. 
Намерихме и електронно оборудване - тонове и тонове неща. А впоследствие се 
носеха слухове, че ... бях го забравил, докато Дънкан преди около седмица не ми 
напомни за това. Той каза: "Не забравяй за седемнадесетте хиляди метрични тона 
Марсианско злато, което измъкнаха оттам". Според това, което той си спомня, то е 
било много странно злато. Било пет пъти по-плътно от нашето на земята. Струвало е 
невероятно състояние. Къде е отишло, нямам идея, но беше върнато в Монтоук и 
оттам отиде някъде. Имаше няколко официално разрешени пътувания. След това на 
Дънкан и мен ни хрумна блестящата идея, че след като така и така всичко е в 
компютъра, хайде да направим едно-две самостоятелни пътувания и да си проведем 
наши собствени разследвания. Така и направихме. След второто бяхме разкрити и ни 
спряха. Това беше, когато той влезе в архивите и откри огромни по обем записи на 
цивилизацията, която беше погребана там отдолу.
СС: Какво открихте?
АБ: Той беше този, който ги прочете. Аз не можах да ги прочета.
СС: Той не ви ли каза?
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АБ: Не. Да, каза ми тогава, но сега не мога да си го спомня. Паметта ми е много 
странна - току се включи, току се изключи. И тази част от нея никога не ми е била 
ясна в смисъл какво в действителност е открил. Непосредствено след това бяхме 
отстранени. Но определено си спомням някои от другите инсталации, които открихме 
там. Имаше много странни големи генератори от някакъв тип. Ако не сте го гледали, 
препоръчвам ви да гледате филма “Зов за завръщане”. Фактът е, че когато гледах 
този филм, той ми напомни, че съм бил там. Не колониите, а кадрите от подземията, 
където показваха онези големи съоръжения, за които директорът казваше, че 
вероятно са генератори на кислород. Нещо такова. Погледнах ги и казах: "Не са 
кръгли - шестостенни са”. След това се запитах: "Откъде, по дяволите, зная това?" 
Нашият поглед към Марс беше откъм подземията. Не сме виждали почти нищо откъм 
повърхността му.
СС: Видяхте ли под повърхността му лед, както във филма?
АБ: Лед ли?  Не.
СС: Доколкото си спомням от филма, стопиха много лед, за да създадат 
атмосферата.
АБ: Това там отдолу не беше лед. Имаше и генератори за кислород, в които имаше 
известно количество запаси. Имаше система за генерирането му, която очевидно 
древните бяха изоставили. Всъщност не зная много за нея, но тя беше активирана 
преди да се преместят в колониите на повърхността.Освен това разтопиха полярните 
шапки. Носят се слухове, че са използвали една-две водородни бомби за тази цел. 
Аз самият не знам дали това е вярно. Но те определено стопиха много полярен лед, 
за да си набавят вода – тя все още е рядкост там, но я има. Атмосферата е 
разредена, но има атмосфера и температурата е достатъчно висока. В 
екваториалната част нямат проблем с оцеляването. Тя е около 50 градуса и, разбира 
се, астрономите са знаели това от около 50 години. Съвсем спокойно от гледна точка 
на температурата там може да има живот.
СС: Осветлението, за което споменахте - какво представляваше?
АБ: Непозната форма на осветление, след като открихме как да го включим. Някои от 
силовите генератори все още работят. След като включихме осветлението, в 
подземията светлина не ни липсваше. Иначе трябваше да носим наше осветление и 
фенерите не бяха така ефективни, тъй като това бяха огромни подземни кухини от по 
няколко стотин фута с високи тавани, така, че портативните фенерчета не бяха
особено подходящи за такава огромна камера. Накрая открихме, че те имат свое 
осветление. Светеше много ярко.
СС: Имаше ли информация за лицето на Марс?
АБ: В подземията - не. Между другото, на Марс има повече от едно лице. Откриха 
няколко, но си спомням обявеното от НАСА преди няколко години, преди около 2 
години, че приемат нискочестотно радиопредаване от Марс. Ако правилно си 
спомням, беше около 50 килохерца - доста ниско ниво, показващо, че оборудването, 
или каквото и да е там, генерира радиочестотен сигнал, който беше кодиран, 
оборудването беше доста старо и вероятно почти напълно износено така, че 
странното беше, че изобщо издава нещо, но сигналът беше достатъчен, за да го 
прихванат, прекарат през компютър и дешифрират. Това беше предупреждение. 
Съобщение-предупреждение към хората да не допускат грешките, които са 
направили те.
СС: Имате ли някакви чувства относно пребиваването си на Марс? Какви бяха 
общите ви впечатления?
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АБ: Копаехме в останките на стара цивилизация, която предшестваше нашата и това 
предизвикваше много странни чувства. Да гледаш към това, което е останало от 
нещо, което някога е било велика цивилизация и да си даваш сметка, че те буквално 
са умрели там и са оставили всичко след себе си и всичко накрая се е затворило. 
Всичко там умишлено беше поставено под земята. Очевидно това е бил начин за 
оцеляване, защото градовете отдавна са били разрушени, а те са живели и са 
останали там.
Докорлкото разбирам, след атаката (каквато и да е била тя), на повърхността са 
оцелели определен брой Марсианци. Може би някои са поели към Земята, а 
останалите са решили да останат там, на Марс, под повърхността. И в съвсем 
буквален смисъл, тяхното потомство е умряло, и цялата раса останала на Марс е 
измряла. Доста странно чувство е да си дадеш сметка, че останките от расата са 
напълно измрели под земята. Те просто са оставили цялото си оборудване там.
СС: В своята книга Род Стайгър споменава 18 март 1990 г. като важна дата в 
историята на ПСИ-групите. Тоест, че на тази дата тяхното оборудване се е 
повредило и на 20 март всички са се оттеглили. Бихте ли обяснили това?
АБ: Това което стана, беше много странна история. През януари 1990 г. ПСИ-групите 
получиха ново оборудване, тъй като Националната агенция за сигурност работеше по 
него от години; шпионско оборудване, което развива ума и неговите способности -
при хора, които вече имат доста големи способности, става направо нещо страхотно. 
След вкарването на това оборудване, след като се научиха как да го използват, те 
просто намериха себе си – поради това, че то им даваше възможност да намират 
дадена картина, намираща се в нечии файлове където и да е по света, или да 
проследяват липсващ файл, или липсваща информация, която са били 
инструктирани да възстановят или намерят. Те не я възстановяваха, а просто я 
намираха, а много интересно беше как открихме това.
Още през ноември 1989 г. Дънкан ми беше предсказал, че през март 1990 г. ще ми 
бъде връчено доказателство за експеримента “Филаделфия”. През точно този 
уикенд, точно тази неделя, бях във Финикс. Бях излязъл да обядвам и после се оказа, 
че имам телефонно съобщение от Престън и че той е в паника. Баща му беше главен 
учен във военноморската флота и работеше по проекта “Филаделфия”. Преди да 
умре той казал на сина си какво се е случило - казал му, че притежава някои файлове 
и че ги предава на сина си, но го съветва да не казва на никого за тях. И така, това 
момче, което е неизвестно за мен, никога не казало на никого какво има.
Седмица преди посещението му при Престън, на вратата му почукали 
правителствени агенти. "Трябва да претърсим дома ви." "Защо?" "Разкарай се." И 
започнали да разпердушинват къщата. Той знаел какво търсят. То не било там, но 
той казал. "Не знам какво търсите." И те не го открили. Отнело им няколко дни. Той ги 
разколебал. След това отишъл, взел си купчинката с файлове, която съдържала две 
ролки с лента заснет материал за “Рейнбоу 3” и “Рейнбоу 4”, на която били записани 
двата теста на Елдридж, очевидно все още строго засекретени, (според това, което 
Престън каза, тъй те като се оказали в неговите ръце).
Така той започнал да се обажда на своите приятели, за да види кой може да се 
погрижи за това и да го отърве, тъй като правителствените агенти били по петите му 
– били на около два часа след него и го следели. Никой от приятелите му не искал 
дори да докосне тези материали.  Той изредил дълъг списък от хора и в края на този 
списък бил Престън Никълс. Обадил се на Престън и той си бил в къщи. Казал: 
"Идвам да ви дам нещо". "За какво се отнася?" "Ще бъда при вас в еди-колко си 
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часа." Отива там и му дава файла и филма и му разказва историята за своя баща и 
правителствените агенти и т. н. Престън му казва: "Какво да правя с това?" Оня 
казва: "Не знам. Сега това е твой проблем. Правителствените агенти са на около два 
часа след мен." Извежда Престън навън и му показва колата си с дупките от куршуми 
във вратата и му казва: "Аз изчезвам оттук." И си тръгнал.
Престън, панокьосан, се опитал да намери някой познат този ден, включително и мен 
самия, но не успял. Дънкан, още преди това същата сутрин, надушил нещо, 
благодарение на психичната си сензитивност - надушил, че се задава нещо много 
сериозно. След като момчето си тръгнало от Престънови, той си отишъл в къщи, 
затворил се в спалнята, заключил вратата и пропълзял под завивките и останал там 
до 5 ч. същия следобед. Това е факт. Паникьосал се. Дори не вдигал телефона. 
Изключил си и телефонния секретар.
Така, че ето какво става. Престън не успява да се свърже с мен. Накрая, когато 
успява (аз му се обадих), ми каза: "Обадих се на “Агенцията за национална 
сигурност” и им казах, че имам един много горещ материал тук, който не искам да е в 
мен. Попитали го: "Какво е?" И той им казал. Те казали: "Не го искаме." Той казал: 
"Трябва да се отърва от това нещо - то е засекретено с ниво Черна карта”. Те казали: 
"Добре, ще изпратим агенти на ФБР да го приберат. Така се оттървал от цялата 
работа. Аз му се обадих по-късно и все още не мога да му простя за това. Но 
интересната връзка с ПСИ-групите, за да се върна на вашия въпрос, е, че накрая 
успяхме да свържем факта, че с помощта на новото оборудване те успяват да 
идентифицират дадена фотография, ако е в нечий файл и че очевидно имат 
заповеди непрекъснато да откриват информация, свързана с експеримента 
“Филаделфия” и да се грижат на всяка цена тя да не стига до мен. Така открили кое е 
това момче и изпратили правителствените агенти и така се разбра тази история за 
момчето, чийто баща бил главен учен. Не знаем какво е станало. Повече никога не го 
видяхме.
На следващия ден сред ПСИ-групите се вдигнал голям шум и те били предупредени 
от някой външен, който имал приятелски чувства към нас, да изчезват оттам, защото 
всички инсталации там щели да бъдат разтопени в буквалния смисъл. Предупредени 
били да изчезнат. Всички се махнали, освен десет души, които били съвсем нови 
доброволци, на които било казано да защитават машините с живота си и те в 
буквалния смисъл на думата направили точно това. Те загинали, останалите се 
махнали от правителствена служба и изчезнали. Създала се паника и провели среща 
с президента...
СС: Кой е разтопил оборудването?
АБ: Външни не са... да го кажем така - извънземните.
СС: Знаете ли кои са те?
АБ: Да, но няма да ги назова.
СС: Това същите онези ли са, за които Престън каза, че са разтопили антената на 
летището МакАртур навръх Деня на Благодарността миналата година?
АБ: Да, основно. Те се погрижиха за съоръженията в четири града в САЩ - едно във 
Форт Мийд и още три други. Едното, струва ми се, в Атланта, друго край Ню Орлийнз, 
и едно някъде на запад. Всеки от тях се махнал и изчезнал. Самите места били 
разтопени. Президентът изпаднал в паника, на практика апоплексия. Опитал се да се 
обади на предишния директор, който бил в пенсия. Казал, спешно е, искаме да 
говорим с вас. Той отишъл да говорят. Ще кажа само първото му име - Емил. Вече 
бил на 90 годишна възраст. Казали му какъв е проблема. Той казал: "Ще се опитам 
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да го “видя”, но ще ви отговоря след около три дни. Тогава ще ви кажа дали ще се 
върна и организирам отново всичко това за вас."
Междувременно, те се свързали с Агенцията за национална сигурност и се опитали 
да вземат от техните ПСИ-агенти, не от ПСИ-групите, обучени за различна мисия; те 
не се обучават по двойки, а индивидуално. Агенцията за национална сигурност им 
казали да си гледат работата и се измъкнали с това. Казали: "Ние не сме обучени за 
работата, която вършите вие. Не можете да ползвате наши хора." Накрая, в 
следващия петък, Емил се върнал при президента и казал: "Отговорът ми е Не. Няма 
начин да се върна и да направя нещо за вас. Вие и така сте загазили здраво и след 
още 30 дни ще загазите още по-здраво." Взел си нещата и си тръгнал. Предполагам, 
че тогава го видяхме за последен път, поне по тези места. 
Но ПСИ-групите останаха разпуснати до ... те се опитаха на наберат нови хора и 
подбраха някои, но нищо не беше като преди, защото отнема около четири години да 
ги обучиш, обикновено даже пет.
СС: Значи, отново я изграждат като резерва.
АБ: Опитаха се. След това, преди така наречената Война в Средния Изток с Ирак, 
направиха сделка като част от ситуация, която може да доведе до декларация за 
война, във връзка с което получихме цялата възможна подкрепа от "британските 
европейски нации" с изключение на Германия - като част от сделката помолиха 
британското, френското и руското правителства, които също си имаха свои 
собствени ПСИ-групи, да заемат отново свои членове на американското 
правителство в провеждани от него операции. И те го направиха. Осъществиха 
трансфери и изградиха отново цялата организация с първоначалната й мощ 
буквално за едно денонощие.
Сега им беше писано да преживеят известен шок, защото новата група се опитала да 
върне някого обратно в тяхната група, за да проведат операцията – Емил; както 
разбирам, той е бил вдъхновен директно от тях - отново от извънземните, и им било 
казано, че това стопяване не може да стане при никакви обстоятелства, че те били 
свръх-сигурни в своите съоръжения. Това ги потресло. Всичките си отишли. Сега 
правителството са в точка нула.
СС: Значи, групите си отишли за втори път.
АБ: Точно така. И правителството отново остана с празна торба. Що се отнася до 
самия мен, те могат да продължат да държат торбата  празна. Организацията на 
ПСИ-групите не е злонамерена, те не са злонамерени хора, те са много добре 
обучени - сензитиви и хора с ПСИ-способности, които имат мисия. Основната мисия 
през последните години не е била тази отпреди пет-десет години, когато са ги 
използвани за нападения. Но накрая сложили точка на това, когато била създадена 
Агенцията за национална сигурност и те станали част от нея едва през 1949-50 г., а 
възникнали през 1940 г., под ръководството на Хари Бенет, по време на 
управлението на администрацията на Рузвелт. Та казали на правителството: "Вече 
няма да извършваме нападения, защото вие имате други организации и секретни 
групи, които могат да правят това много по-добре от нас, поради което ние отказваме 
да го правим." Но всяко от останалите неща продължава да се прави и това 
предимно са: пси-шпионаж на територията на страната, извън нея и навсякъде на 
планетата; получаване на информация за всичко, което правителството иска да знае, 
но не може да получи по нормалните шпионски канали; или, да речем, в случаи, 
когато твърде много агенти са били убити, или нещо такова; да речем, че искат да 
надзърнат в някоя свръхсекретна инсталация в Русия или Китай, или в каквото и да 
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е. Агентите с ПСИ-способности могат да погледнат в нея и да видят каквото си искат. 
Те могат да четат книги от бюрата им, доклади извън бюрата им, да им пооткраднат 
някой и друг файл.
СС: Могат да дематериализират, така ли?
АБ: Да, могат. Могат да предизвикат пожар в даден архив, отдалечен на няколко 
хиляди мили, ако искат, или ако бъдат инструктирани да го направят.
СС: Може би могат да подадат по същия начни и дезинформация?
АБ: Теоретично - да. Могат да транспортират малки предмети. Имат психо-кинетична 
способност, която е много добре развита. Не могат да преместват големи предмети, 
но малки обекти, като например лист хартия, или малък пакет хартия, доклад - с това 
могат да се справят. Те имат много способности. Освен това те са и с много промити 
мозъци и много сериозно надъхани в служба на правителството и относно това какво 
трябва да правят и са обработени до степен да приемат напълно протоколите, в 
съответствие с които им се налага да работят. Това, разбира се, за тях означава, че 
те са лоялни на службата си, на правителството. Единствената етика и правила, 
които познават, са онези, които са им били дадени от правителството и това им е 
внедрено, втълпено и подработено до степен, в която не може да бъде направена 
никаква промяна. Знам само за двама души, по това няма да навлизам в 
подробности, които решиха да се измъкнат от това и които успяха да го направят. Но 
когато го направиха, започна най-големият лов на хора в историята на тази страна, с 
цел да намерят тези двамата и да ги върнат обратно на правителствена служба.
Престън видя полицейските доклади, докладите на ФБР, тъй като полицията решила 
да се намеси - минали по островчетата за пешеходци там, където не се предполага 
да има никакви коли, направо изблъскали минувачите от пътя си, спрели точно пред 
щанда на Престън и казали "Ти си приятел със ___." Престън им казал: "За какво 
говорите?" Знаеш какво имаме предвид." Престън погледнал надолу към предната 
седалка на полицейската кола и там имало досие на ФБР и снимка и имената на 
двамата, които търсели. Пишело, че ако бъде получена някаква информация за 
местонахождението им, трябва да се докладва незабавно в офиса на ФБР във 
Филаделфия. Никога не ги заловиха. Те бяха твърде умни. Знаеха какво правят. 
Освен това, откраднаха няколко неща от оборудването на правителството, 
включително ... защо пък да не го кажа ... правителството има генератори на 
алтернативна реалност - портативни, които човек може да носи в малко куфарче и 
така могат да прехвърлят себе си и това куфарче в алтернативна реалност и да не 
могат да бъдат проследени. Не могат да ги открият.
СС: Нещо като да се паркират в друга …
АБ: Да се паркират в друга вселена, така да се каже, паралелна на нашата, много 
подобна на нашата, както обяснявам в лекциите си - паралелна реалност. 
Правителството притежава оборудване за това - портативно. Имат го от години. Не 
зная от кога. Та двамата разполагаха с него и го използваха, за да стоят настрани, и 
често поглеждаха какво става и когато откриеха, че полицията е там, казваха: "Те 
нека да си стоят там, ние ще си стоим тук." Крайният резултат е, че тези двама души, 
с които се запознах преди години, накрая отпътуваха от планетата, като хванаха една 
совалка. От тази планета редовно летят совалки до Алфа Кентавър 4, които по 
силата на едно споразумение осигуряват безопасност за хора, търсени от 
правителството на САЩ. Съществува споразумение. Отнема около дванадесет часа, 
докато получиш разрешението. Очевидно са взели семействата си - своите сестри, 
братя, баща, майка, със себе си. Доколкото знам, все още са там.
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СС: Кой кара совалката?
АБ: Изглежда правителството на Алфа Кентавър, но не зная. Във всеки случай, тя 
лети редовно два пъти седмично. Не зная къде е мястото й за кацане. Разбира се, 
това се пази в тайна.
СС: Каква е формата на тялото им?
АБ: На съществата от Алфа Кентавър ли? Като на хората - съвсем същата. На
тяхната планета има много по-малко население. Те не са пренаселени. Те са 
напреднала цивилизация - малко по-напреднала от нас - не кой знае колко, но са по-
напреднали. Те не харесали някои неща и начина, по който правителствените агенти 
третирали двамата, след като вече нямали нужда от тях и в резултат - не знам как се 
прави, но ако стигнеш до тях и поискаш убежище, ако ти издадат карта, просто се 
качваш на совалката и си там. Повече нищо не знам за тези двама души. Не съм ги 
виждал оттогава. Това с убежището е много интересна дребна подробност – на 
нашето правителство това не му харесва особено, но съществува споразумение и те 
го спазват. Очевидно съществува подобно споразумение и с другите правителства -
според мен с всички земни правителства, но не съм сигурен. Имам чувството, че това 
споразумение включва и външни правителства. Съществува редовна връзка обаче. 
Не знам дали Престън е говорил за това във връзка със “Супер Ламинъри 
Къмюникейшън Системс”, които бяха разработени от ІТТ през 60-те години. Това е 
една от другите последици от експеримента “Филаделфия” ; изследванията бяха 
направени от ІТТ, тъй като те бяха в известна степен включени в тази програма. Те 
имаха много сериозно участие и бяха главният договарящ на проекта “Финикс”, но 
освен това си играеха и много други игрички. Един от тях изграждаше направо нова 
комуникационна система. Това беше изследване, което се базираше на енергии от 
по-висок разряд и на ефектите които предизвиква, на скоростите на 
разпространението й и на проучването на всичко това, и на откритията. Всичко това е 
много интересно. При енергията от шести разряд можем да разработим 
комуникационна система със степен на разпространение С6, т. е. С на шеста степен. 
Те сега имат едно С8 - С на осма степен.
СС: "С" скоростта на светлината ли е?
АБ: "С" е скоростта на светлината на осма степен. Това е такава скорост, че буквално 
могат да комуникират ясно през галактиката само с устройство за изместване на 
фазата. Няма никакво закъснение. При "С"-системата имаше закъснение, затова 
преминаха на осма степен. 50 000 светлинни години през нашата галактика могат да 
бъдат изминати за частица от секундата. Значи, Айнщайн в известен смисъл е 
сгрешил. Нищо не може да се движи по-бързо от светлината ли? Може. Това отдавна 
е постигнато. Може би е било направено дълго след като е направил това изявление. 
Айнщайн се отказа от някои от изявленията си в ранните години преди своята смърт, 
но това не беше официално оповестено.
СС: Като стана дума за извънземни и технологии, знаете ли с кои от тях говореше 
Тесла?
АБ: Основно с Плеядианците - те бяха една от основните групи за комуникации. 
Също така и групата наречена “К"  - съкратено от Кондрашкин. Това е най-добрият 
превод. Те бяха един вид хуманоиди с леко зеленикава кожа без коса. Ако ги 
предрешиш както трябва и избелиш кожата им и им сложиш една старомодна перука, 
спокойно могат да минат за англичани. Не искам това да прозвучи като някакъв 
обиден намек към англичаните, но наистина най-лесно биха могли да минат за 
англичани. Боята, или пудрата, или това, което си слагаха на кожата, не можеше да 
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изтрае повече от две седмици. Освен това имаше и двама други, които не знам кои 
бяха. Когато започнеш да викаш към космоса, не знаеш кой ще отговори. За разлика 
от тях, Тесла знаеше 11 от общо 12-те езика и предполагам, че тези хора му 
отговаряха на английски, но не съм съвсем сигурен в това. Не съм бил там. Само чух 
историите от двама други изследователи, които бяха работили с него преди неговата 
смърт. Казваха ми за съществуването на оборудването и за това, че той се свързвал 
с тях почти ежедневно.
СС: Споменахте в своите лекции програмирането по Райх. Как човек може да познае, 
че то му влияе?
АБ: След като ти е направено, не би могъл да познаеш. Приложиха тази система на 
Дънкан преди време, може би даже повече от веднъж, и имаме приятел на изток, 
който работеше в болница и който е виждал и самото оборудване, знае какво прави 
то и какви са неговите възможности. Престън провери в книгите и откри, че този 
точно вид напреднала технология обикновено се води като оборудване за 
електрошокова терапия. Сега тя е много напреднала, компютъризирана, с флопита и 
много мънички електроди, а не големите, които се използваха преди. Сега има 
съвсем тънки сонди, с големина 50 кв. мм. Прикрепват ги към критични, особено 
чувствителни точки на тялото. Поставят около осем такива. Има и компютърна 
програма, която използват, и която довежда човека до оргазмено състояние с 
помощта на електрониката, и задържа в това състояние, при което целият човешки 
ум - от съзнанието до подсъзнанието - остават напълно изравнени и отворени.
Следователно, можеш да премахваш погребана в подсъзнанието информация, да 
препрограмираш лицето, да правиш каквото си искаш в този смисъл. А когато 
програмата свърши, я затварят, връщат лицето в така нареченото нормално 
състояние с блокаж на паметта относно всичко, което се е случило, или с напълно 
нов имплантиран спомен за това, което е станало през този ден - или като 
заместител на цялата му памет, или каквото решат. Обикновено поставят в паметтта 
заместващ спомен. Това се случи веднъж с Дънкан. Доста време ни отне да го 
открием, но успяхме. Могат да направят това с всеки, който искат. Грабват ги 
физически и ги замъкват в болницата. По закон, всяко болнично заведение, което 
използва федерални фондове, трябва да има една от тези машини в своите 
помещения и обучен персонал - строго ограничен - който да може да борави с тях. 
Оборудването може да се използва и за "нормална" електрошокова терапия в 
обичайния си режим на действие, използван от лекарите, макар че е много по-
усъвършенствано и по-слабо увреждащо. А могат да го използват и за 
препрограмиране – оборудването е едно и също. Но за да се осъществи 
препрограмирането, е необходима дискета, която се държи под ключ и може да се 
използва само от определен правителствен персонал. Когато се извършва подобно 
програмиране, то се осъществява от правителствен персонал. Обикновено не се 
отразява в дневниците и никога не се таксува от болничната организация и не се 
финансира от болничния, или от медицинските фондове. Покрива се 100% от 
федералното правителство, а дневниците се замитат под килима. Веднъж го 
направиха на Дънкан и след това се опитаха отново.
СС: Физически ли го взеха?
АБ: О, да. Доста време ни отне да го открием. Базира се на принципа на Райх, на 
неговите стари теории. Оригиналните техники за програмиране бяха по-физически, 
но сега го правят по електронен път. Сега всичко е по-ясно, така да се каже, много 
по-лесно да се осъществи, и много по-лесно да се покрият следите. Законът гласи, че 
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тези инструменти, или части от оборудване, трябва да бъдат достъпни за институции, 
които не се финансират от федералния резерв. Препоръчват да ги има, но не са 
задължителни.
СС: Как се чувствате във връзка с всичко това - искате ли да си отмъстите на тези 
момчета? Къде стоите спрямо това лично вие?
АБ: С удоволствие бих ... Ами, къде стоя ли? Първо, смятам, че отдавна е време 
хората да научат факта как тяхното правителство ги е лъгало практически за всичко, 
като се започне от политиката и се свърши с науката, за да прикриват тайните 
проекти и отвличанията на хора, извършвани от същото това правителство. Не 
говоря за отвличания от извънземните - говоря за отвличания от правителството с 
цел препрограмиране - за вкарването на хора в специални проекти, против тяхното 
желание.
СС: Звучите ядосан. Ядосан ли сте?
АБ: О, да. Много, защото провалиха живота ми, живота на Дънкан, живота на много 
хора, които познавах и които бяха част от този проект, оригиналния проект 
“Филаделфия”. Не опропастиха чак толкова много животи по проекта “Финикс” от 
гледна точка на разбиването на семейни връзки и други подобни, но определено 
елиминираха и някои хора, които бяха свързани с проекта “Финикс”. Те бяха буквално 
убити - някои случайно, други умишлено, някои бяха препрограмирани и отведени 
само Бог знае къде. Много от тях бяха пренесени в друга времева рамка така, че 
никога не се завърнаха към първоначалната си точка на произход и живеят, където 
са, при кой знае какви обстоятелства. Масовото преразпределяне, ако искате да го 
наречем така, на хора, препрограмирането им, е нещо, което е напълно чуждо на 
нашата Конституция и нашите концепции - не само на нашите религиозни вярвания 
за свободата, но и на нашите политически концепции за свобода такива, каквито ги 
знаем от Конституцията от почти 200 години. Конституцията съществува от по-дълго, 
но казвам почти 200 години, защото тези правителствени програми излязоха на 
сцената около 1947 г. и стават все по-лоши с всяка измината година и се отнасят 
далеч не само до САЩ. САЩ, обаче, като че ли са най-злонамерените. Подтискането 
на хора и упражняваният над хората контрол са най-силни в САЩ – там е много по-
зле, отколкото в Русия. В Русия има много по-голяма свобода на словото, отколкото в 
нашата страна. Говоря за последните година-две, а не за времената преди това.

Соврин Скрайб
Р.О. ВОХ 350, МакКЕННА, Ва. 98558
………..  
*Книгата “Алтернатива три” е издадена на български език под заглавие 
“Космическата конспирация”, от издателство Хелиопол

ИЗВЪНЗЕМНИ КОСМИЧЕСКИ ТЕХНОЛОГИИ
Технологиите от “Орион” и други тайни проекти
Вал Валериан

Настоящият доклад е съставен от  над  9 часа видео-интервюта, лични интервюта и 
отделни коментари. Структуриран е като въпроси и отговори без оглед на това кой 
задава въпроса и кой отговаря. Посочените данни не са доказани или проверени, а 
са изложени така, както са получени. В материала се съдържа информация за част 
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от тайни правителствени проекти, представена от хора, притежаващи фотографска 
памет и много смелост.

Интервютата:

Откъде искате да започнем? 

Да започнем с проект “Финикс”.
 Това беше проект, който започна с Проект “Филаделфия”. Проект, който армията 
осъществи през 1930-те и 1940-те години при опитите си си да направи корабите 
невидими. Един ден натиснаха копчето и корабът премина в хиперпространството. 
Възникнаха всякакъв род проблеми с хората, които бяха на него. Това беше огромен 
успех и същевременно огромен провал – тогава го изоставиха. Около 1947 беше 
решено проектът да се възобнови и той беше преместен в “Брукхевън Нешънъл 
Лебораториз” заедно с Др. Фон Нюман и неговите сътрудници. В резултат на проекта 
“Финикс 1” се появи технологията Стелт, за която не мога да говоря, поради 
характера на работата ми. Бяха създадени и всякакви електрически малки играчки, 
като например радиосонда.
Какво е радиосонда?
На външен вид представляваше малка бяла кутийка, която прикрепваха към балон и 
изпращаха в атмосферата. Правителството каза на хората, че тя служи за събиране 
на данни за метеорологичната обстановка. При нея се използваше един много 
необичаен вид импулсна модулация. В повечето случаи използваха CW 
(непрекъснато генериращ) осцилатор и подаваха импулсен сигнал. Това се оказа 
много ефикасно преобразуване на електрическата енергия в етерна. Аз едва 
напоследък започнах да колекционирам радиосонди. Никога не съм виждал 
приемник. Открих, че са били проектирани в “Брукхевън Нешънъл Лебс”. Започнах да 
говоря с хората за Брукхевън и се натъкнах на един пенсиониран джентълмен, който 
беше работил там. Той ми каза, че оригиналният проект бил направен от Вилхелм 
Райх. Това възбуди интереса ми. Историята гласи, че през 1947 Вилхелм Райх 
предоставил на Американското правителство устройство за контролиране на 
времето, което използвало DOR-взривове. Райх смятал, че ако успее да намали 
количеството на DOR, тези бури нямало да бъдат толкова яростни. (DOR е 
резултатът от оргонната енергия, която влиза в контакт със съдържащия се там 
радиоактивен източник. Това произвежда Смъртоносна Оргонна Енергия – DOR –
която е опасна за живота. Тя се създава в атмосферата в резултат и на други 
процеси). По време на една буря правителството изпрати устройството горе и то 
намали нейния интензитет. Правителството го хареса и започнаха нова фаза в 
проекта Финикс, в хода на която проектираха тези “радиосонди” и започнаха да ги 
изпращат в големи количества – може би по 200 до 500 дневно. Радиото в тези неща 
имаше обсег от около 100 мили. Ако използваха толкова голям брой от тях, човек 
можеше да си помисли, че приемниците за тях са съвсем обикновени. Аз 
колекционирах радиоприемници. Имам над 100 в колекцията си. Никога не съм 
виждал приемник за радиосонда. Чувал съм за тях, но не съм ги виждал.
Какви са използваните честоти?
Честотите са 403 MHz и 1680 MHz. Използваха две различни честоти.. 
И двете едновременно ли действат? 
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Не. Всеки път се използваше или едната, или другата. По-ранните използваха 403 
MHz плюс минус 2 MHz. По-късните използваха 1680 MHz, плюс минус 6 MHz. В 
“термистора” им имаше злато, сребро, платина и иридий. Райх използваше сензори, в 
които имаше злато и сребро. Елементът за влажност е пластмасова платка със 
сребърна рамка по края и провеждащи линии, преминаващи по самата платка. Върху 
тази платка слагат много необичайна смес от химкали. За разлика от повечето 
хюмистери, при  навлажняване съпротивлението му нарастваше.
Това, което теоретично предполагахме в този момент беше, че пръчката на 
“термистора” (температурно чувствителна) действа като DOR антена, която е извън 
фаза. “Сензорът за влажността” действа като антена за оргона; сензорът за 
налягането по принцип е това, което наричаме бобинен прекъсвач, който е прекъсвач 
чувствителен към промени в налягането. Устройството разрушаваше смъртоносната 
оргонна енергия и натрупваше оргон. Предавателят се състоеше от два осцилатора, 
единият от които работи при носеща честота (403 или 1680) и втори, който беше 7 
MHz-осцилатор, прикачен в решетката на осцилатора за носещата честота. 
Резултатът беше, че този 7 MHz-осцилатор пулсираше.
Каква връзка има всичко това с другите проекти?
Правителството не можеше да каже на публиката, че това са устройства за 
контролиране на времето. Това, което виждаме тук, е всъщност началото на онова, 
което се превърна впоследствие в “Проект Монтоук”, който представляваше 
комбинация между разработката на Вилхелм Райх и “Експериментът Филаделфия”. В 
рамките на “Проект Финикс” има два отделни проекта. Това са аспектът невидимост и 
разработката на устройството за контролиране на времето на Вилхелм Райх. Към 
края на “Проект Финикс”, с помощта на някои от концепциите на Вилхелм Райх и на 
част от схемите, използвани по проекта “радиосонда” те установиха, че могат да 
съчетаят двата фактора и да ги използват за КОНТРОЛ НАД УМА. Правителствените 
среди биха предпочели да кажа “редуване на настроенията”, но именно контрол над 
ума беше онова, което тези идиоти правеха.
Това ли представляваше “Проект Монтоук”?
Не. Това беше “Финикс Едно”. След като политическите кръгове научиха за него, 
поискаха той да бъде прекратен. Хората, които се занимаваха с него, обаче, отидоха 
при военните и им предложиха да го използват “за оказване на влияние върху ума на 
врага”. Военните бяха очаровани от идеята и им позволиха да използват базата на 
въздушните сили в Монтоук.  
Това ли беше “Проект Монтоук”? 
Сред изисканото оборудване имаше едно старо SAGЕ радарно устройство, което 
принадлежеше на базата. Базата беше закрита, а цялото оборудване –
разпродадено. След това групата се премести от Брукхевън Лебс. Така беше 
сложено началото на това, което наричаме “Проект Финикс Две”. Прекараха първите 
десет години - от 1969 до 1979 - в проучване на контрола над ума. Започнаха като 
взеха изхода от SAGЕ радара, модулирайки специалната вълна, която Райх им беше 
показал от процеса за контролиране на времето и я съчетаха с нещо, което бяха 
забелязали от “Експеримента Филаделфия”. Излъчваха 406 MHz сигнал. Той скачаше 
край честотите и ги променяше по фаза. Използваха амплидиново управление (на 
електродите) - концепцията, при която се използват много етапи с моделирани 
импулси. BRF беше между 10 и 75- цикъла. Ширината на импулса можеше да бъде 
променяна произволно от 10 до 75 ms. Централната честота беше 406MHz 
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генерирана от оставаща в ниския диапазон тип функция, която беше отнасяна към 
нулевата времева функция. …
Значи “Проект Финикс Две” започна през 1969 година?
Да, в периода между 1969 и 1971. “Финикс Едно” продължи от 1948 до 1968. Първата 
част на проекта за контрол над ума беше да се вземе индивид и да се постави 
изправен на около 250 метра от антената. SAGЕ-генераторът имаше пикова 
импулсна мощност от 5 MW. Антената притежава усилване от 30db. Това означава 
ефективна излъчвана мощност от поне един гигават. Номинално беше гигават. 
Можете ли да си представите какво правеше тази мощност на хората? Мисля, че е 
изумителен факта, че тези хора са все още тук. Ефектите са изгаряне на мозъка, 
увреждане на нервната система, следи от изгаряния по белите дробове и т.н. 
Опитаха това с известен брой хора и малцина оцеляха.
Откъде намираха доброволци за тази цел? 
Просто прибираха бедняци от улицата и ги изправяха пред радарния лъч. Това спада 
към типа глупости, които правителството обожава да прави. 
Кой ръководеше проекта по това време?
Д-р. Джон Фон Нюман и Джак Прюит.
Някоя конкретна агенция имаше ли?
Не съм сигурен коя беше агенцията. На някого му хрумна блестящата идея обектите 
да се поставят директно на линията на усилващата фуния на антената. Отдолу и 
встрани можеха да си получават резултатите без да изгарят хората. Откриха, че 
промяната на импулсната модулация и честотата и импулсирането на многобройните 
фази, могат да оказват сериозно влияние върху ума на човека.
Колко души работеха в тази инсталация? 
Около 30.
Кой ги упълномощи да използват базата?
Въздушните сили и армията. Участваше персонал и на двете. Имаме копия от 
заповедите за персонала на Въздушните Сили.
Каква беше прикриващата история за базата?
Нямаха такава. Това беше изоставена база.
Изоставена беше. Беше прехвърлена на GSA като остатък около 1969 или 1970, 
когато затвориха всички SAGЕ радарни системи.
Това беше “несъществуваща” операция, което служеше като идеално прикритие.
Откъде получаваха инвестиране?
То беше изцяло частно.
От корпорации ли?
Първоначално не идваше от корпорации макар, че на по-късните етапи започна. 
Първоначалните пари дойдоха от нацисткото правителство.
Това е Финикс Едно?
Не, това е “Финикс Две и Три”. През 1944 имаше един американски военен влак, 
който премина през един френски ж.п. тунел и носеше 10 милиарда долара в 
нацистко злато, което те прихванаха – това бяха десет милиарда долара при 
тогавашната цена (през 1944) от 20 долара за унция. Самият влак беше взривен в 
тунела. Това уби 51 американски войници. Златото се появи 10 години по-късно в 
Монтоук. Това е потвърдено. Тези пари бяха използвани за финансиране на проекта 
в продължение на много години, тъй като цената на златото се повиши. Похарчиха 
всичко това и останаха без пари. Тогава взеха на заем от ITT, която финансира 
проекта. ITT беше собственост на концерна “Круп” в Германия. От гледна точка на 
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персонала, много от цивилните и учените, които бяха бивши нацисти, дошли от 
Германия преди и след като войната свърши. Проектът беше под наблюдението на 
правителството на САЩ. Тайното общество знаеше какво става и всичко се 
наблюдаваше от ЦРУ и от други тайни правителствени служби. Играчите, които 
действително работеха в базата, бяха между 30 и 50. Финансирането беше изцяло 
частно. След 1983 година, Сенатор Голдуотър разбра за него и предприе 
разследване. Той не можа да открие никакви следи от правителствено финансиране. 
Прюит беше тайният директор на проекта. Той беше от Въздушните Сили. След като 
той напусна Др. Херман, замести го С. Унтерман. Имаха и експерт по електроника, 
Др. Матю Е. Зерет, който дойде от Германия през 1946 заедно с Вернер фон Браун. 
Вероятно причината, поради която им свършиха парите беше, че имаха общо 25 бази 
в САЩ, които трябваше да поддържат. Последната от базите беше затворена на 12 
август, 1983. Базата в Монтоук, откъдето всички станции получаваха своята нулева 
времева точка, беше затворена и останалите две бази бяха затворени с нея.
А какво ще кажете за някои от влиянията, оказвани върху ума? 
От това, което си спомням от програмата, тъй като бях част от нея, бях подложен на 
контрол над ума, но не откакто бях включен в програмата (защото първоначално ме 
изискаха поради способностите ми на сензитив), а по-късно. На мен беше възложено 
да обучавам млади новобранци. В началото беше пълен провал. Казах им, че не 
искам да имам нищо общо с програмата и те ме изправиха през този лъч за контрол 
над ума и той започна да ми вреди. Накрая, някой каза “спри го, той няма да се 
поддаде” и те го спряха. Други бяха засегнати много по-зле от мен. По принцип 
ефектите бяха наистина много лоши. Това можеше да ти изгори мозъка. Излизаха 
навън и довеждаха деца между 12 и 16 години, които бяха взели направо от 
улицата…
Ето къде отиваха много от изчезващите деца в Америка, така ли?
Ние изчисляваме, че са взели 10,000 американски деца от улиците и са ги завели в 
Монтоук, Ню Джърси. Общият брой хора взети от улиците от двадесет и петте бази е 
около 250,000. Какъв е действителният брой на тези деца е все още загадка. Ние все 
още не знаем отговорите. Знаем, че бяха напълно програмирани за нещо. Бяха 
подложени на програмиране, което стана по-човешко откакто започнаха да използват 
по-съвременни технологии. Първоначалното програмиране беше по Райх и беше по-
физическо. По-късно те разработиха техники, при които заедно с технологиите на 
Райх се използваха компютри и електронно програмиране – така всичко ставаше 
много по-бързо и имаше малко странични ефекти.
Понастоящем познавате ли хора, които са минали през това?
В течение на годините съм срещал такива хора. Ако си достатъчно сензитивен, 
съществува едно много специфично поле за идентифициране, което можеш да 
откриеш. Можеш да усетиш човек, преминал през програмата в Монтоук “от пет 
мили”. Много специфичен е начина, по който който той бива променян. Открил съм 
поне дузина такива хора в Лонг Айлънд, район Ню Йорк.
Какво ще кажете за Фон Нюман?
Той беше все още жив до 1989. Имаше проблем с правителството, имаше си и други 
проблеми, като например разделяне на личността, когато през 1977 се оттегли от 
поста директор и стана консултант. Правителството каза на всички, че е умрял през 
1956. Правителството все още работи с него. 
На хората в Монтоук даваха ли психотропни вещества?
Не мисля…
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Използваха такова вещество във връзка с програмирането по Райх, за да ги направят 
по-възприемчиви. Не си спомням името му. Ефектът от това вещество беше, че 
страшно те възбужда.
И едновременно с това те докарва до еуфория?
Да.
Този стол за промяна на настроенията от извънземните ли дойде?
Прототипът за него дойде от тях. За повече не сме сигурни. По принцип, този стол 
беше усилвател на мисълта. Правителството караше специално обучени хора да 
сядат в стола и да генерират мисловни форми, които биваха усилвани и излъчвани. 
Можеха да излъчат сигнала и да вкарат хората в пред-оргазмено състояние, в което 
те са възприемчиви към програмиране. Системата работеше много добре и те 
откриха и други възможности. Откриха, че тя може да работи и във връзка с времето. 
Поставиха физически трениран човек да седне в стола и да генерира мисълформа за 
вортекс*, който свързва 1947 и 1981 години. И точно това се получи – тунел във 
времето, по който можеше да преминаваш. По телевизията даваха един сериал, в 
който тази концепция се излага много точно. Това бяха някои от първоначалните 
възможности. Така започнаха да се движат напред и назад във времето. Това беше 
последната фаза на проекта “Финикс”.
Кога започна да действа тази машина на времето?
Около 1979 или 1980 работеше с пълен капацитет. Този излъчвател имаше 
достатъчно мощност, за да огъне пространството и времето. Човекът в стола 
трябваше да синтезира вортексната функция, защото те нямаха техническата 
възможност да направят това. Сега вече синтезирането може да се извърши и 
механично. Правеха и други неща. Караха човека в стола да си мисли за някакво 
същество и то се материализираше. Почти притежаваха силата да създадат 
същество. Проблемът им беше, че каквото са създали оставаше само докато 
усилвателят на мисълта работеше. Мощността беше между гигавати и теравати. 
Невероятна мощност. Вортексът можеше да има диаметър около пет мили.
Можете ли да опишете как изглежда той?
Все едно, че гледаш в спираловиден тунел, който е бил запален по цялата си 
дължина. Започваш да вървиш в това нещо и внезапно биваш засмукан. Всъщност не 
преминаваш по него като такъв. По-скоро той те ускорява през себе си. Можеш да 
отидеш където си искаш в пространството и времето.
Можеш ли да донасяш неща оттам?
Да.
Донасяли ли сте някога нещо оттам?
Да. 
Бихте ли продължили с описанието на тунела?
Да. Стените бяха твърди, но набраздени. Тунелът не беше прав, а с подобна на 
тирбушон форма.
 Ако някой спреше тока, човекът би ли заседнал в мястото и времето на 
дестинацията?
Да.
Много ли деца изпратихте по тунела?
Да, но не знаем какви са били задачите им. Изгубиха много деца.
След като съществува времева примка колкото и далеч да отидеш в миналото до 
колкото и далеч да си в бъдещето, това означава ли, че всичко е фиксирано?
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Да. Едно от нещата, които правеха, беше да изпращат новобранци напред в 
бъдещето до около 6030 AD. Винаги стигаха до същата точка. Някъде в изоставен 
град, където имаше статуя от масивно злато. Когато се върнеха, ги питаха какво са 
видели. Неизвестно е дали очакваха да получат различни отговори от различните 
хора. Преди да изпратят хора по него, гледаха във вортекса и проверяваха дали е 
достатъчно солиден, за да поддържа живот. Вземаха и проби.
Хората можеха ли да бъдат изпращани в потенциални бъдещета? 
Не. Щом установиш връзката с бъдещето, линията се фиксира към тази точка.
Можеш ли да промениш настоящето като изпратиш някого в миналото?
Да. Също така можеш да промениш и миналото като изпратиш някого в бъдещето. 
При определени условия. Правителството използва съществуващите машини на 
времето за да се движи напред по времевата линия Монтоук.
Имате предвид, че сега настоящето не може да бъде променено, защото сме 
установили времева примка през бъдещето и миналото ли?
Да. Това означава, че онова, което всеки прави в най-крайната минала точка и 
бъдещето ще го прави завинаги.
Доколко далеч е ходил някой в бъдещето?
10,000 сл.Хр.
Значи, всичко е заключено в обхвата до 10,000 сл.Хр.?
Да. Това е подобна на сън реалност. Никой не е попадал на разбираемо бъдеще 
отвъд 2012 сл.Хр. Има много солидна стена там и от другата страна няма нищо.
Пророчествата говорят за катаклизмени промени в този период.
Любопитно, нали?
Можеш ли да проектираш себе си два часа в бъдещето и да срещнеш самия себе си?
Да, но е много опасно. Лицето, което върви през тунела е извън фаза с лицето, което 
излиза в другия край. Това се е случвало. Резултатът е, че лицето просто бива 
изпепелено.
Някога давали ли са ви оръжие за в случай, че срещнете нещо негативно?
Нямаше нужда да го правят. Вортексът можеше да бъде направен така, че да следва 
лицето, за да могат да го върнат обратно, ако нещо се обърка. Можеха да ги 
наблюдават на монитор.
Значи постигнаха работещ времеви портал. 
В един момент възникна ситуация, при която там проникна “чудовище от типа 
идентифицируем” и всички се паникьосаха. Изключиха излъчвателя. Съществото 
ядеше хора и оборудване. Наложи се да се върнат обратно и да спрат устройството 
във Филаделфия, за да спре устройството в бъдещето и така да могат да спрат това 
същество в 1983. Беше 12 август, 1983. Вортексът се заключи към 12 август и се 
образува примка. Всичко това стана, защото някой беше внедрил в ума на оператора 
мисълта да генерира това същество. Това беше опит да се саботира проекта. Много 
хора бяха на мнение, че проектът е отишъл прекалено далеч. Докато работех за тях в 
периода между 1971 и 1983 бях толкова уморен, когато се прибирах в къщи след 
работа. Това, което те всъщност правеха беше следното - щом мисията ми 
свършеше, ме връщаха до точка милисекунди преди да си тръгна. От определена 
перспектива би изглеждало, че никога не съм си тръгвал. Разбира се, когато спрях да 
работя там, всичко това престана.
Имаше ли причина да се случват всички тези неща?
Ако се върне във Филаделфийският край на експеримента, който беше началото на 
всичко това, от начина по който са ставали нещата човек можеше да види, че в 
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цялото нещо е била замесена някаква по-висша сила … защото никога нямаше да 
стане както стана, ако не бяха съвпаднали двете дати отстоящи на 40 години във 
времето между двата експеримента: между проектът, познат като “Експериментът 
Филаделфия”, или “Проект Рейнбоу”, през 1943 и “Проект Монтоук”, проведен през 
1983.
Ако ми позволите да вмъкна нещо тук.  На около две трети по времевия тунел има 
точка, в която движещият се по тунела човек усеща мощен тласък. Съзнанието му 
напуска тялото. Съществува тенденцията да гледаш нещата в по-широк план. 
Сигурен съм, че имаше някаква интелигентност там. Поглеждайки сега назад към 
моите впечатления, сигурен съм, че там някъде имаше някаква интелигентност. Бих 
се затруднил да определя какво е. Това, което се опитваха да правят в Монтоук беше 
да стабилизират процеса на възприемане, който възникваше при екстериоризация от 
тялото. Опитваха се да демонстрират това по някаква причина. Не знаем каква беше 
целта им. 
Каква беше ролята на извънземните във всичко това, освен прототипа на стола за 
усилване на мислите?
Това щеше да бъде другата част, в която още не сме навлезли.
Нека погледнем какво имаха икспериментите във Филаделфия в техническо 
отношение. То беше онова, което стана началото на всичко. Първоначално започна 
през 1930 в Чикаго с трима души. Др. Джон Хътчинсън старши, този, който беше 
ръководител на университета в Чикаго, Никола Тесла, и Др. Къртенауер, който беше 
австрийски физик от персонала на университета.
 Те решиха да направят нещо с догадките относно концепцията да се правят неща и 
хора невидими.  Обсъждаха темата няколко години. Събраха се заедно и около 1931 
или 1932 направиха известно проучване в университета в Чикаго. През 1933 в 
Принстън беше формиран “Институт за авангардни проучвания” и през 1934 проектът 
беше прехвърлен там. Един от хората от персонала в Института беше Д-р. Джон 
Ерих Фон Нюман, който беше от Будапеща, Унгария. Той получи своята научна 
степен по химия през 1925, а своя докторат** по математика, през 1926. Беше 
преподавал четири години в Европа - прехвърлиха го в САЩ. Прекара три години 
като преподавател на завършващите, след което го поканиха да се присъедини към 
Института. 
Сред другите хора в Института беше Алберт Айнщайн, който през 1930 напусна 
Германия. Три години той беше преподавател в калифорнийския “Институт за 
технологии”, а след това по тяхна покана постъпи в Института. С течение на времето 
там се мяркаха и много други хора. Проектът продължи до 1936. Междувременно, за 
директор на проекта беше определен Тесла. Той беше приятел на президента 
Франклин Рузвелт, когото Тесла срещна през 1917. Тогава помолиха Тесла да 
свърши малко работа за правителството във връзка с войната - той прие и стана 
директор на проекта за невидимост до 1942, когато се оттегли. През 1936, след 
интензивно проучване, те решиха да проведат първоначално изпитание на своята 
работа. Постигнаха частична невидимост. Флотът и всички останали ги насърчиха да 
продължат работата си, като флота набави пари за проучването.
До 1939 учените идваха в САЩ от Германия - започна войната.
През 1940, след проучване, направено с помощта на метода на Тесла, те решиха, че 
са готови за пълно изпитание в Бруклинското пристанище на флота. Имаше един 
малък кораб и  по един наблюдаващ кораб от всяка страна. Единият кораб 
осигуряваше захранването, а другият – задвижването за бобините. С изпитвателния 
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кораб бяха свързани посредством кабели. Идеята беше, че ако нещо се обърка могат 
да отрежат кабелите, или да потопят изпитвателния кораб. Всичко сработи и 
проектът беше обявен за успешен.
Важният момент във връзка с теста през 1940 беше, че на борда на изпитвателния 
кораб нямаше никого. Той беше напълно опразнен от хора. Тази подробност е важна 
с оглед на онова, което се случи по-късно.
Дойдоха други хора. Томас Т. Браун се присъедини към проекта поради това, че 
правеше проучване по електрогравитационни ефекти. Той имаше задачата да реши 
проблема на Германските магнитни мини, които оказваха влияние върху 
извънземните кораби и опитите на флота. Това доведе до възникването на 
паралелен проект за вдигане на мините във въздуха от място, разположено на 
известно разстояние от кораба.
Започвайки от 6 август 1943, на борда на Елдридж се появиха НЛО и присъстваха по 
време на теста. Едно от тях се оказа заклещено в хиперпространството с кораба 
Елдридж и през 1983 се оказа в подземията на Монтоук. То съдържаше зарядно 
устройство, което извънземните ни накараха да отидем и донесем, защото не искаха 
хората да го притежават. Не знаем кои бяха тези извънземни.
През 1947, в Ацтек, Фон Нюман беше извикан от правителството, за да помогне при 
проверката на едно катастрофирало НЛО. Там след около година стана още една 
катастрофа. При първата катастрофа, на борда имаше извънземни Сиви и никой не 
оцеля. При втората оцеля поне един от екипажа на кораба им. Радарните системи 
бяха свалили кораба им неволно. След това вече ги използваха нарочно, докато 
извънземните не започнаха да вземат мерки. Оцелелият не беше от Сивите и с него 
трябваше да говори Фон Нюман. Той го попита какъв може да е бил проблема при 
тестовете за невидимост. Узна, че трябва да се върне и да си научи материала по 
метафизика. Естеството на проблема беше, че персоналът на кораба не е заключен 
към контролната нулева времева точка на кораба. Хората обикновено се заключват 
към точката, приета като контролна времева точка, а не към нулевата времева точка. 
Заключването към времевия поток позволява на лицето да се движи в синхрон със 
системата така, че да са възможни взаимодействия помежду им.
Заключванията към времето, обаче, са крехки. Мощта на проекта е разрушила 
заключванията към времето на хората, намиращи се на палубата на кораба. Затова, 
когато корабът се е върнал във времето, хората не са се върнали към същата 
отправна точка.
Фон Нюман разбра, че му трябват компютър, както и познания по метафизика, за да 
заключи отправната точка на хората към отправната точка на кораба. За целта, през 
1950 той направи компютър, който беше готов за инсталиране през 1952 - през 1953 
му беше направен успешен тест. След това вече нямаше такива проблеми. Тогава 
флота отмени проект “Рейнбоу” и промени името му на проект “Финикс”.
Някои от негативните ефекти от проект “Рейнбоу” доведоха до 
научноизследователските програми за контрол над ума. Изследователската работа 
свързана с невидимостта доведе до Стелттехнологията, както и до други строго 
засекретени проекти.
През 1983 решиха да приложат контрол над ума на всички участници в тези проекти в 
опит да ги прикрият. Работеха и по друг проект: регресия във възрастта  физическа; 
паметта на лицето се запазваше непокътната.
Теорията на Никола Тесла беше, че ако изместиш нечия точка на заключване към 
времето напред във времето, ще премахнеш стареенето. Така и стана. На тялото му 
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бяха необходими ЗО до 60 дни, за да направи промяната към новата отправна 
времева точка.
Защо са похарчени толкова много пари за бомбардировача Стелт, след като са 
притежавали гравитационната технология от толкова много години?
Самолетът съчетава два аспекта за невидимост. Един от аспектите е свързан с 
конструкцията и покритието, нанесено върху повърхността му. Другият аспект е 
свързан с електронен тип пакет за невидимост, който е резултат от работата по 
експеримента Филаделфия отпреди години. Освен това, Стелт има и втора 
задвижваща система, която е много напредничава и му позволява да лети и в 
космоса. Помощник-директорът на НАСА призна, че тя идва директно от 
извънземната технология  призна го публично.
В позицията на правителството относно тайните програми се появяват пукнатини. 
Все повече хора напълно се отвращават от дейностите и подхода на правителството 
и започват да проговарят.
Може би изтичането на информацията е умишлено.
Възможно е. Дори МJ12*** от 1984 можеше да даде известна информация на 
публиката за извънземните и НЛО. Решиха да не оповестяват тази информация 
тогава. Джон Кенеди настояваше да я оповестят след една година. Настояваше също 
така ЦРУ да излезе от бизнеса с наркотиците. Те го убиха.
Как ще коментирате информацията, че СПИН е създаден във Форт Детрик, 
Мериленд?
Твърде възможно е. Той се появи в отговор на заповедите от Световната Здравна 
Организация... Правителството има начин за лечение, но го използва крайно 
избирателно. При лечението използват електромагнити. Съществуват и други 
начини, но правителството не иска външния свят да разполага с тях. Това е част от 
програмата за намаляване броя на населението.
Чия е идеята?
Очевидно, това е решение на Тайното правителство. Крайното решение е взето в 
Белия Дом през 1972г, в резултат от среща на световните лидери под ръководството 
на Никсън. Мой приятел има протоколите от тази среща. Той сега е в затвора и през 
1974г оповести публично това, че притежава тези протоколи. Заяви, че са имали 
среща и са постигнали съгласие по въпроса, че планетата е пренаселена и че броя 
на населението трябва да се намали. Решението е било от 5 милиарда по онова 
време да стане 1 милиард към 2000 година. Трябвало е да използват за целта всички 
средства. Смятали, че Земята може да поеме само 1 милиард население. Проблемът 
им бил как през следващите 30 години да изтребят останалите 80%. Към 2000 година 
променили цифрата на 2 милиарда, но СПИН ще свърши работа. Последните данни 
от Вашингтон показват, че след 10 години 73% от населението на Африка ще е 
мъртво. Според найновите данни, 92% от бебетата родени в Африка имат вируса. В 
Индия тази цифра е 51%.
Как са разпространили вируса първоначално?
Чрез Световната Здравна Организация  ваксините са били заразени с вируса. 
Първата програма била в Черна Африка през 1974, при ваксинирането срещу дребна 
шарка. След това направили същото в Бразилия и в други испаноговорящи страни. 
През 1978г, използвали ваксината против Хепатит В, защото хомосексуалистите били 
найголемия й консуматор. Затова, болестта се проявила първо сред тази част от 
населението и я обявили за болест на хомосексуалистите. Нищо не е подалеч от 
истината, обаче.
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Какво ще кажете за земните цикли?
Има 4 основни цикъла, които достигат максимален връх на всеки 20 години. Датата 
винаги е 12 Август. 
Значи през 2003 година ще бъде следващия пик?
Да.
Има ли тунели под пирамидите?
Има тунел под Гиза. Никой не знае кога е изграден, или как.
А космически кораби?
Въз основа на събраната през 1920 и 1930 информация за наличието на тайна стая 
под пирамидата, беше проведена експедиция. В покъсните години създадоха 
оборудване, слязоха в пирамидата и намериха тази метална врата на 500 фута под 
основата на пирамидата. Откриха и други врати. Вратите използваха звуков код. 
Намериха стая с над 30 000 записани диска и извънземно оборудване. Направиха 
снимки на дисковете. Египетското правителство не позволи да бъде изнесен никой от 
тях. Дисковете бяха дешифрирани. Те описваха възхода и упадъка на цивилизациите 
за около 100 000 години назад. Тази извънземна група построила стаята, а след това 
построила над нея пирамидата. Нямаше НЛО, но там на три нива беше складирано 
много оборудване. Фотографираха над 2 700 диска. Според един от Въздушната 
База, копията от дисковете са в сейф в базата Къртланд АФВ, Ню Мексико. Не искат 
публиката да знае за тази информация.
Каква връзка има правителството с осакатяванията на животни?
Учените имат връзка с изследванията на дългия живот, при които използват 
адреналин. Разработили са променен адреналин и опиати наречени кордразин, 
кортропинекс, формазин и хироналикс. Всички те са на адреналинова основа. 
Единственият начин да получат големи количества адреналин, е да го вземат от 
добитъка. Някои от субстанциите, които разработват, оказват влияние върху 
психичното развитие. Други субстанции водят до възстановяване на физиката. 
Извънземните използват животните и заради биологичния материал, който им е 
необходим във връзка с техните програми за кръстосване и създаване на клонинги.
С кого има връзка тайното правителство?
С онези със синята кръв в Европа. Между другото, те наистина били със синя кръв  
тя била не на база хемоглобин, а на база медни съединения. Били наполовина хора. 
До ден днешен такива са някои животински видове в Южна Америка. Имали проблем 
с хемофилията, но не защото се кръстосвали помежду си. Проблемът бил, че 
започнали да се женят за други, а двете кръвни системи не могат да се смесват. 
Затова възникнали законите да не се женят за външни лица.
Има ли извънземни видове, които биха имали полза, ако Земята стане като 
пустиня?
Да. Например влечугоподобните.
В подземните тунели за придвижване влаковете на Маглев ли се използват?
Да. Има много голяма мрежа от тунели под САЩ. Интересното е, че щом веднъж 
преминеш през местата, където се изискват кодове за достъп, вече никой не те пита 
за нищо. Приема се, че се предполага да си там, освен ако чрез своите действия или 
външен вид не покажеш изрично, че не си.
Къде се клонират хора?
Първото място беше на около 60 мили от Портланд, Орегон, но не само там. Местата 
трябва да са със стабилни геомагнитни полета и други специални характеристики, 
иначе процесът не се развива както трябва. Сега вече могат да ги репликират 
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побързо. Имат клонинги на всички главни правителствени лица. Отчасти от 
съображения за сигурност, или когато някой изпадне в немилост, клонират лицето и 
убиват оригинала.
В “Проекта Финикс” участваха много нацистки учени. Германците имаха връзка с 
работата с извънземните Сиви и с клонирането.
Нацистите все още ли управляват нещата?
Не знам. Имам познати, които твърдят противоположни неща. Единия казва, че са 
нацистите, другия  че са евреите. Някои твърдят, че са МJ12. Според мен всички 
имат участие.
Интересна е тази дуалност евреи - Германци. Наскоро получихме информация, че 
тези две групи от същности произхождат от един източник и че са пратени на тази 
планета, за да отработят своите различия. Очевидно, винаги са се стремили да се 
изтребят взаимно и продължават да го правят на много нива. Ориентацията на двете 
групи изглежда е негативна, ориентирана към служба в полза на себе си, вместо към 
служба в полза на другите. В последните две години отвличани от извънземни 
твърдят, че по стените на помещенията, където са били в съвместните бази на 
НацистиИзвънземни, имало свастики.
След като приключиха експериментите за контрол над ума какво беше доказано?
По принцип, че можеш да контролираш някого, ако имаш "сигнатурата му". Тоест, оня 
шаблон, който е уникален за всеки, може да се вкара в компютърна програма, 
пригодена за предавателя. Може да се излъчи втора вълна, която да окаже влияние 
върху човешкия ум. Може да се издаде команда към човека да направи всичко. 
Предадоха съобщение  "Който чуе това нека се обади на ...телефон". Получиха 600 
обаждания по цялото крайбрежие чак до Флорида. Системата действа.
Това е интересно. Съществува един, който се нарича Лорд Майтрея, който твърди, че 
е Христос, който се бил върнал на планетата и че когато се свърже с 
международната преса, ще изпрати телепатично съобщение до цялата планета на 
всеки на собствения им език и, че те ще го чуят. Предполага се също така, че ще 
приемат и визуално съобщение. 
Значи притежават тази технология?
Да. Съществува не само индивидуална сигнатура. Съществува и расова сигнатура, 
както и универсална  за човешката раса като цяло. Правителството е използвало и 
трите, за да набележи определени индивиди. Изпращали са и групови съобщения, 
насочени към специфична расова или етническа група. Това е обичайно. Правиха 
опити за "умствен контрол" над градовете. Използваните тогава предаватели вече не 
съществуват, но технологията съществува.
Набелязаните индивиди забелязват ли това, което приемат като своя собствена 
мисъл?
Да.
Съществува ли съпротива срещу това?
Да и не. Теоретически не. На това разчита правителството. Практически не могат да 
хванат всеки, защото има такива хора  при едни е по природа, а при други, според 
нивото на развитието им. Може би 5% от населението не отговаря на сигналите. Но 
ако те успеят с останалите 95%, въпросните 5% не ги интересуват. За тях имат 
корпуси за бързо реагиране и концентрационни лагери.
Мисловен сигнал ли предават?
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Не точно. Ако ви е правена енцефалограма, сте показали определени 
електрически реакции  те могат да бъдат записани и са уникални за вас. Могат 
да бъдат записани, съхранени и възпроизведени на компютър.
Споменахте за концентрационни лагери?
Да. Има такива навсякъде из САЩ. Само в Аризона има три.
А какво става с конфликта между моралната съвест и това, което умствената 
команда те кара да направиш?
Нямаш причина да не изпълниш командата  разбира се ако не осъзнаеш, че това не 
е твоя мисъл. Тя не отрича избора  просто ти подава силен импулс, или команда. 
Хората, които отговориха като позвъниха на посочения номер, нямаха идея какво им 
е минало през главата. Донякъде обаче, трябва да притежаваш принципна нагласа 
да отговориш с обаждане.
Могат ли да правят това чрез медиите  телевизия, радио?
Разбира се.
Намеквате за абсолютна корупция.
Абсолютно вярно. Планирана корупция.
При наличието на тази технология, защо изобщо са им необходими концентрационни 
лагери?
Защото винаги има такива, които оказват съпротива.
Струва ми се, че биха ги анихилиирали, вместо да ги затварят. 
Първата стъпка, е да ги вкараш в лагерите. След това можеш да ги изтребиш нацяло. 
Не можеш все пак да тръгнеш по улиците и да ги избиваш. Щом попаднеш в лагера, 
те ще те пречупят умствено. Експерти са в това.
Не смятаме, че там осигуряват гилотини за хората, които не са съгласни. Търсят 
робска работна ръка. Затова е Н.Р.4097 в Конгреса сега. Създава робска работна 
ръка в затворническата система. Щатът ще плаща на частния затвор такса, за да 
държи затворниците си там.
За какви други подобни проекти за контрол и манипулиране на населението 
знаете?
Между 1977 и 1978 имаше проект “Дриймскен” (сканиране на сънищата)  беше спрян 
през 1979. Целта му беше осигуряването на техническа възможност да влязат в съня 
на някого и да причинят смъртта му. Проектът беше провеждан от Тайното 
правителство. Президентът Картър узна за него и го прекрати, но оборудването 
съществува и е непокътнато.
Имаше проект за разполагане оборудване на Луната (19871989), което да се 
използва от населението на Земята. Той има връзка с дейността на негативните 
извънземни сили.
Имаше и проект за създаване на оръжие за парализиране на ума, по който също се 
работеше съвместно с извънземни. Работеше се по 8 проекта. През 1989, групата от 
Орион откри това и ги унищожи.
Провеждаха се проучвания и във връзка със скаларното оръжие  като това, което 
унищожи “Челинджър”.
Мисля, че тя беше унищожена от Съветите с помощта на скаларни оръжия?
Не.
С човешката раса, обаче, стават и други неща.
Какви например?
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От 1947г съществуват факти в полза на това, че на планетата се преражда 6-та раса. 
Петата са Арийците. Шестата раса хора са изцяло телепатични  тайното 
правителство и групата от Орион виждат в тях заплаха  знаят за тях от 1942.
Какво е положението с извънземните сега?
Объркано и смесено. На планетата стават много неща. През септември и октомври 
1990г, имаше една група извънземни от друго измерение, която правеше опити да 
завладее планетата. Свалиха всички генератори на нулево време в цялата страна. 
Групата им беше спряна от друга група извънземни. От много години някои от 
извънземните от групата от Орион зависят от пръстен от извънземни сателити, които 
поддържат жизнените им функции. Те бяха изметени през ноември 1990 от същата 
група.
Значи има и положително настроени извънземни, принадлежащи към силите на 
светлината, които се опитват да балансират тези негативни дейности на 
групата от Орион?
Да. Нямам право да ги назова.
Според вас те имат ли връзка с онези, които прелетели над ядрените силози и 
деактивирали бойните глави на атомните бомби?
Не зная, но мога да попитам. Ядрената заплаха бе отхвърлена от основните сили 
много отдавна. Според мен много хора са наясно, че силите, които контролират САЩ 
днес, са същите сили, които подкрепяха изграждането на Нацистка Германия и 
Съветския Съюз и които уредиха и Втората Световна Война и това, което стана във 
Виетнам. След 1930 публиката беше лъгана в толкова много области, че вече не 
знае какво става. Повечето хора все още мислят, че Конгреса и Президента 
управляват страната и че притежават Конституционни права.
Нещо поинтересно, което да се използва в резултат от експеримента 
“Филаделфия”?
Много неща  например портативно устройство, което те прави невидим. То се 
използва редовно.
Съществува свръхсекретна международна организация, която се осигурява 
финансово от всички големи правителства  тя се занимава с търсенето на 
извънземни и извънземните технологии, с операциите по прикриването, както и със 
шпионаж. Групата е негативно ориентирана и няма положителен принос към други 
хора. Нарича се “Международен съюз по въздушно и космическо пространство”. 
Свързан е с МJ12, който се оглавява от Кисинджър.
Казват, че найвисокото ниво на секретност е УЛТРА  така ли е?
Не, има и засекретяване ЧЕРНО НИВО.
Колко е голямо подземието в Монтоук?
Много голямо. Простира се в продължение на мили, особено нива пето и шесто. 
Почти всичко е строено през 1920-те, или в началото на 1930-те години. Строено е по 
заповед на правителствотоq веднага след началото на голямата депресия. На шест 
нива е. Найгорното са покрили със земя. Известно е като "хълма". Базата е огромна. 
Част от нея може би все още се използва. От две години се захранва с ток  
еднофазен, 220 волта. Асансьорът работи с трифазен ток 440 волта, който не е 
включван, може би защото главните отвори са били зазидани, а асансьорната шахта 
- напълнена с бетон.

- - - - - - -



55

*vortеx - водовъртеж, спирален двойно-засукан циклонален вихър, като този на 
вихрушка, на атмосферен циклон, на торнадо, на галактика
Ph.D** Американски докторат, получаван обикновено въз основа на минимум 3 
годишна следдипломна квалификация и дисертация; най-високата степен, която 
може да се присъди при завършване на следдипломна квалификация 
 ***Мajestic 12

www.davidicke.com

РОЗУЕЛ НЕ БЕШЕ ЗЛОПОЛУКА

Розуел - фактите са известни и почти напълно отразяват истината. Това, което не е 
известно обаче, е че Розуел НЕ беше злополука. В онези времена много групи от 
извънземни търсеха диалог с правителството на САЩ.
Избрахме САЩ поради тяхното водещо положение в обществото на нациите. САЩ си 
пъхаха и си пъхат носа във всяка една дейност по земното кълбо. Знаехме, че можем 
да разчитаме да станат глашатаи за всяко едно послание, изпратено от 
извънземните. Само че, както американското, така и някои други правителства, не се 
поддаваха на контакт. Наистина, групи извънземни контактуваха с отделни личности, 
но с тези личности се отнасяха като със заразени и никой не ги слушаше. Онова, 
което възпрепятстваше контакта, беше желанието на човека именно той да 
упражнява контрол върху нещата. 
Ето защо, за да позволим на хората от правителството на САЩ да се отворят за 
нашите послания, ние им позволихме да установят контрол върху нещата. Няколко 
същества от различните извънземни цивилизации, които се опитваха за влязат в 
контакт с правителството на САЩ, решиха доброволно да се пожертват в името на 
целта. Те знаеха, че ще умрат. Планът беше да се остави един кораб да 
катастрофира и така да попадне в ръцете на хората. Това щеше да усили 
максимално чувството за контрол у хората, повечето от които бяха военни. Считахме, 
че ако останеха с чувството, че сме уязвими, ще прояват готовност да преговаряме. 
Така и стана.

www.EON.com

ЗА НОВОТО ЛЕТИЩЕ В ДЕНВЪР 
Дейв Алън
Интервю с Алекс Кристофър

Легенда:

ДА: (Дейв Алън, Домакин)
AК: (Алекс Кристофър)
C: (Слушател)
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ДА: Снощи разговаряхме за някои неща. Разговаряхме за летището в Денвър и за 
това какво наистина става там, както и за проекта “Монтоук” и за Ал Биелек, а 
после за някои неща от Кутията на Пандора.
АК: При целият символизъм на новото летище в Денвър, очевидно е, че е предвиден 
за “център за световен контрол”. На летището има много символи на “тайните 
общества”. Започнахме да ги проучваме, за да открием какво означават. Всичко е 
много плашещо. Един джентълмен на име Ал Биелек, който е участвал в някои доста 
необичайни правителствени проекти в миналото ми каза, че “областта Денвър е 
мястото, където ще бъде установен Западния Сектор на Новия Световен Ред в 
САЩ”. До мен достигат малки парченца информация, потвърждаващи тези неща. 
Първото, което привлече вниманието ми на летището, беше най-горният камък, на 
който имаше масонски символ. И така, аз наистина исках да отида на летището и да 
го видя, защото прецених, че е много необичаен. Най-горният камък, или паметната 
плоча на летище Денвър, носи Масонски символ. Цяла група от нас отиде на 
летището да изпрати наши приятели и видя - на юго-източната страна на терминала, 
която, между другото се нарича “Голямата зала” - онова, което масоните споменават 
като своя зала за срещи. И на това нещо пише “Нова Световна Въздушна 
Комисия”. Аз никога не съм чувала за това, а вие?
ДА: Никога. 
AК: Там има масонски символи и една много необичайна геометрична форма –
изобразява ръка, издигаща се от него, която се закривява под ъгъл 45 градуса. Има и 
нещо, което изглежда като клавиатура. Тази плоча е направена от гравиран гранит и 
неръждаема стомана и е много луксозна. Тази малка част в края на ръката е с 
неполиран дървен блок на нея. Джентълменът, който беше с мен по време на 
първото пътуване до летището, междувременно почина. Казват, че се е самоубил, но 
всичко друго ми казва, че това е невъзможно. Никой не може да върже на двоен 
възел катетър зад врата си и да се самоудуши. Просто не мисля, че това е възможно. 
Неговото име е Фил Шнайдер и той започна да вдига шум за всичко онова, което
става в подземните бази, за чиито строеж е помагал много години. Той е работил в 
подземните бази в Зона 51 и Дулси, Ню Мексико, както и на няколко други места. 
Шнайдер ми каза, че тази приличаща на клавиатура област изглеждала като форма 
на техно-геометрията, която била с “извънземна насоченост” и че имала нещо общо 
със системата за “насочване”, каквото и да означава това, която функционирала като 
човешка стръв, която да отвежда корабите направо в “Голямата зала”.
Там, където е тази плоча, има и твърде необичайни фрески на пода, масонски, 
водещи до “Черното Слънце” (Бележка на издателя: Според Ал Биелек, бащата на 
Шнайдер е бил капитан по време на нацисткия режим и е бил на кораба “Елдридж” 
през 1943 като медицинско лице), което произхожда от нацистката символика. 
“Тайните общества” обожават слънцето. Нацистите се прекланяли пред “Черното 
Слънце”, което води до идеята за Сатурн. Сатанизмът и Сатурн вървят ръка за ръка. 
(Забележка: “Черното Слънце” се отнася и за масивната черна дупка в центъра на 
нашата галактика. По отношение на “необичайните орнаменти на пода” някои 
твърдят, че базата в Хувър Дем, близо до Лас Вегас, недалеч от Зона 51, съдържа 
“странни инкрустации” от окултния и масонски зодиакален символизъм. Докладите 
твърдят, че тъй като скалите са били взривени, за да са направи място за язовира, са 
се натъкнали на огромни кухини. Възможно ли е те да имат връзка с подземната 
мрежа? Друг необичаен язовир е “Глен Кениън”, близо до Пейдж, Аризона, който 
може би тайно осигурява водноелектрическо захранване за базата, която, както се 
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твърди, се намира под района и свързва базите “Дулси” и “Зона 51” под земята. -
Брантън). Освен това, на летището има и група стенописи, които са измежду най-
гротескните неща, които някога сте виждали.
ДА: В хода на “Операция Пейпърклип”, нацистите бяха доведени в САЩ, за да 
бъдат оженени, сгодени и въведени на власт.
AК: Аз зная, че са тук, защото съм ги виждала (германците) заедно с американци, в 
по-специалните райони на летището. Но тези рисунки са много обезпокояващи и 
много необичайни. Когато за пръв път се опитах да се свържа с художника им и да 
поговоря с него за тези стенописи, той ми каза, че са му били дадени насоки какво да 
нарисува на стенописите. Когато отидох в ателието му, поисках да видя насоките, 
които са му били дадени за това какво да нарисува на последните два стенописа, 
него внезапно го обхвана амнезия и каза, че разбира се, не са му давани никакви 
насоки. На мен и още двама души ни отне над осем месеца, докато разгадаем цялата 
символика, включена в тези стенописи. Оказа се, че някои от тях са “пускови” 
картини, съдържащи символите, предвидени да задействат хората с алтернативни 
персоналности, програмирани по програми, сходни с използваните по проекта MK-
ULTRA, за да изпълняват специфичните задачи, за които са били обучавани във 
връзка с нещо, свързано със сатанинските ритуали и контрола над ума. Веднъж ми се 
обади една жена, която беше наистина обезпокоена във връзка с някаква 
информация. Тя ми разказа за много различни неща, които по-късно се оказаха 
пускови механизми по проект MK-ULTRA. Освен това, почти всеки аспект на тези 
стенописи съдържа символи, свързани с тайните общества. Когато разберете за 
какво се говори във всички тях, звучи доста плашещо. Стигате до “Споразумение 
относно биологичните различия”, до премахването на определени раси по света и до 
контрола над ума... Те направо се набиват в очите ти още щом влезеш в летището. 
Повечето хора ги поглеждат и казват “какви ненормални картини, какво изобщо 
търсят на летището”?
ДА: Споменахте, че под летището има много етажи.
AК: Да. 
ДА: Дали фактът, че всички тези подземни нива са там има нещо общо с това 
защо отне толкова дълго време, докато бъде отворено това летище?
АК: Джентълменът, с когото се бях свързала, Фил Шнайдер, каза, че последната 
година от строежа са свързвали подземната летищна система с дълбоката подземна 
база. Той ми каза, че има поне осем-етажна база отдолу и че под летището има 
подземен град с площ 4.5 кв. мили и база с площ 88.5 кв. мили. Крайно необичайно е 
да определят район от 50 кв. мили, върху повърхността на който да разположат 
летище в средата на нищото, освен ако наистина не са планирали да го използват 
по-късно за нещо много необичайно. До това летище има дълга 10-мили 4-лентова 
магистрала, но между Денвър и летището няма абсолютно нищо. Няма даже 
бензиностанция – поне през септември 1995 беше така. Хората в Денвър са наистина 
обезпокоени от факта, че нещата с това летище се развиха така. Имаше един човек, 
който написа книга, в която направи изявлението, че техния екип притежава копие от 
аудиолента, на която длъжностно лице от град Денвър разговаря с хора от ЦРУ и че 
на това лице са му били платени 1.5 милиона долара, за да позволи “летището” да 
бъде построено, независимо какво ще коства това. Изглежда, че наистина е имало 
доста по-голям интерес от страна на длъжностните лица в Денвър това летище да се 
построи. Те планират да го използват за нещо различно от приземяване на самолети.
ДА: Значи, този човек ви отведе долу, за да хвърлите поглед под земята? 
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AК: Аз бях поканена да участвам в пътуването. Имах приятел, който направо ни 
отведе долу, в активната зона под земята. Там долу е много интересно. Местата за 
багажното отделение са много необичайни. Цялото остаряло багажно оборудване, 
което не работи добре, не изглежда много по-различно от това, с което се работи 
днес.
ДА: Споменаваше, че има огромни бетонни коридори с пожарогасителни 
съоръжения по продължение на целия таван. Какво търсят те в бетонен бункер? 
(Предполага се, че бетона няма да се подпали, ако избухне пожар, затова е 
възможно да са предвидени за впръскване на нещо друго, освен “вода” през тях, 
щом са разположени по продължение на целия таван? – Брантън).
AК: Същият въпрос зададохме и ние. Тези шахти са огромни и са от двете страни на 
линията. И така, там има две огромни шахти, достатъчно големи, за да поберат 
магистрала с две платна. Има много МАЛКО отвори водещи навътре и навън от 
линията, но на изхода на тази 50 кв. мили площ има огромна стоманена врата, през 
която лесно би влязъл огромен камион. Може да се използва за почти всичко, но 
онова, което е толкова необичайно в случая е, че на ВСЕКИ ПЕТ ИЛИ ШЕСТ ФУТА от 
тавана, по цялата му ширина, има по една тръба с четири-пет впръскващи глави. 
Така е по ЦЯЛАТА дължина на съоръжението, “което сигурно е около миля”. Има две 
такива шахти, а аз получих снимка по пощата, правена от някой, който е бил на 
платформата на вагона. На снимката като че ли се виждаха нещо като призрачни 
фигури. Това беше майка с бебе, увито в одеало. Докато бях долу в тази бетонна 
шахта и двата пъти ми се гадеше. Там отдолу има някакви много необичайни 
вибрации (от други “времеви измерения”? – Брантън). Тунелната шахта през която 
влиза влака може би прави връзка с подземен тунел постъпващ от петте сгради, 
които бяха построени и заровени. Когато започна строителството, вече 
съществуваше тунел с диаметър 40 фута. Имам предвид онези пет сгради, които 
построиха преди три и половина години, а после внезапно казаха “У-упс, тези са на 
погрешното място” – и ги затвориха, заедно с една много съвременна писта, която 
сега лежи заровена под около 4 инча кал. Изглежда направо ненормално, някой да 
построи съвременен високотехнологичен строителен комплекс с взаимносвързващи 
се тунели плюс един тунел, отиващ назад към подземния тунел при пресечката, а 
след това да заяви, че я е построил на “погрешното място” и да я покрие с пръст. Не 
вярвам да има толкова глупави хора.
ДА: Разбира се, че няма. Проекти като този са стратегически планирани и не 
минават просто така.
AК: Някои от тези пет сгради са с височина 150 фута. Има една висока 78 фута и 
една – 126 фута. Всичките са в този обхват. От този комплекс тръгва шахта, която 
стига до пресечка “С”. Когато започнаха този проект, както казах, имаше и шахта с 
диаметър 40 фута, която идваше от място извън границите, до които работеше 
персонала. Тя си беше там, когато проекта започна. И всички, които работеха по тези 
проекти... имаше пет различни предприемача и никой от хората включени в тези 
екипи по договора не взаимодействаше с тези от другите. Когато проекта беше 
завършен, всички бяха освободени и отпратени.
ДА: А някой би си помислил, че при правенето на масивна конструкция тайната не 
може да се запази.
AК: Смятам, че много хора са видели неща, които са ги обезпокоили твърде много, но 
не биха говорили за това. Интервюирах няколко от бившите служители работили на 
този строеж, който беше заровен, но те се страхуват да говорят. Казват, че всеки е 
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нервен, когато го питаш за тези неща и са решили да разкрият някои от тайните които 
знаят, но не искат да се знае кои са. Мога да ви кажа, че това е едно много 
необичайно и призрачно място и че ако си чувствителен, започва да ти се гади още 
докато навлизаш в района на летището. Особено когато слезеш под земята. Ставаш 
много нервен и започва да ти се гади. Освен това, в района става и огромно течение. 
ДА: Откъде идва то? 
AК: Мисля, че идва от някакъв вид подземна електрическа система, защото там, 
където бяхме, нямаше електропроводи и цялото място просто гъмжи от тази 
свободна енергия, която се носи наоколо. Много необичайно. Освен това, в 
подземията има области, които са оградени с мрежи с остри шипове обърнати 
навътре, поставени сякаш за да предпазват от хората отвътре, а не от тези отвън. 
Всички тези площи са там, акри от тях, а никоя не се използва активно. Има много 
терасовидни отрязъци, които се спускат надолу. В един участък, особено, е 
забранено влизането без биологично предпазващ костюм. Казват, че в този участък 
имало някакъв вид “неидентифицирани биологични гъбички”, който поразявал 
дробовете на хората.
ДА: Хмм. Някакъв начин да прикрият нещо, което е в този участък ли? 
AК: Ние смятаме, че районът води до по-дълбоки нива от подземията на летището, 
но е обграден с телена мрежа и там не може да се проникне. Според нас, това е 
участъкът, който слиза около шест нива под ниво четири. В него е проникнал един от 
електротехниците - той се натъкнал там на много странни неща, но сега отказва да 
говори за това.
ДА: Наистина странно. 
AК: Освен това, на летището има нещо, което изглежда като охлаждащите кули на 
миниатюрен ядрен реактор и аз не разбирам защо тези кули са там. Когато хората 
попитаха, отговорът беше, че те са част от системата за проветряване и изсмукване. 
Вентилация и изсмукване откъде?
ДА: За какво смятате, че служи? 
AК: Мисля, че всичко това е свързано с дълбоките подземия. 
ДА: Казват, че това място изглежда като някаква подземна зона за задържане... 
нещо като кошара...  място, което може да побере хиляди хора. Вратите, 
телените мрежи...
AК: Превозните средства за транспортиране на багаж се движат по магистрала с две 
платна, а покрай тази магистрала има преградени с мрежи места, които биха могли 
да бъдат използвани като места за задържане. Не разбирам защо са построили 
всичко това именно по този начин, освен ако в бъдеще планират да ги използват за 
нещо подобно.
ДА: За какво би могло да служи всичко това? 
AК: Ако Фил е прав и всичко това се свързва с дълбоката подземна база, чиито 
планове са му били предложени през 1979 и това, което този друг човек ми КАЗА в 
личен разговор е, че в тези дълбоки подземни бази, използвани от извънземни има 
много РОБСКА РАБОТНА СИЛА и че голяма част от тази робска работна сила са 
деца. ТОЙ КАЗА, че когато децата достигнат точката, в която не могат да работят 
повече, биват убивани на място и консумирани.
ДА: Консумирани от кого? 
AК: Извънземни. Повтарям, това не е моя информация, а от един човек, който си 
даде живота, за да види тази информация бял свят. Той е работил там близо 20 
години и знаеше всичко, което става там.
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ДА: Хммм. Кого ядат тези извънземни?
AК: Те обичат малки човешки деца, не замърсени, както са възрастните. Има един 
джентълмен, който твърди, че в тази страна има невероятно много откраднати деца.
ДА: Над 200,000 всяка година.
AК: И че тези деца са основното предястие.
(Забележка: Мнозина ще прочетат това и ще се присмеят, невярвайки на подобни 
твърдения. В това няма нищо лошо и даже самия Фил Шнайдер ни съветва да си 
сложим “скептик-лата”, когато проучваме твърдения от този род и винаги да търсим 
някакво потвърждение. Затова аз предлагам Конгресът да заобиколи 
ИЗПЪЛНИТЕЛНИЯ клон на правителството – което ни е продало на Тайните служби-
Промишления Комплекс, един клон, който първоначално е бил предвиден от 
основателите на Републиката, за да бъдат “слуги” на КОНГРЕСА, СЕНАТА и 
НАРОДА – и да предприеме пълно мащабно разследване на тази и на другите 
подземни бази, дори ако за тази цел е необходима военна мобилизация на Конгреса. 
Като повод за такова разследване могат да послужат твърденията за неетично 
използване на парите на американските данъкоплатци, за нарушения на 
Федералните Медицински Разпоредби по отношение на генетичните изследвания, 
неплащането на данъци за подземните съоръжения, използвани от неизбирани чрез 
избори длъжностни лица, за приютяването в тях на “незаконно пребиваващи” 
извънземни, за подкупи и национална измяна, за незаконно отглеждане на добитък –
по отношение на базите в Дулси и другите, за евентуално отвличане на деца, за 
нарушаването на човешките права на деца, и т.н…. - Брантън). 
ДА: Колко драконианци има там долу?
AК: Чувах цифрата 150,000 само за района на Ню Йорк.
ДА: Отдолу под Ню Йорк ли?
AК: Да. В някаква подземна база там.
ДА: Интересно. Вие сте виждали снимки на тези неща, така ли?
AК: Виждала съм ги лице в лице.
ДА: Наистина ли?
AК: Да. От информация, издадена ми от група или екип, който също работи в тези 
подземни бази, които се опитват да изнесат тази информация навън и които обичат 
тази страна зная, че ПОД КРАКАТА НИ СЕ ВОДИ ВОЙНА, КАКТО И НАД ГЛАВИТЕ 
НИ – война, за която публиката не знае нищо. Тя е между тези ИЗВЪНЗЕМНИ сили и 
ХОРА, които се опитват да се борят с тях.
ДА: Какви други видове сте виждали?
AК: Тези, които съм виждала, са сивите с големите очи и Влечугоподобните. 
ДА: Как изглеждат тези влечугоподобни?
AК: Има три различни вида.
ДА: Можете ли да ни кажете как стана така, че установихте контакт с тях? 
AК: Когато живеех във Флорида, в град Панама, районът гъмжеше от странни 
събития. Имах съседи, които наблюдаваха НЛО и събираха информация за тях. Една 
нощ към 2:30, съседът ми ме повика и беше напълно обезумял – искаше да отида 
там. Отидох тичешком до предната им врата и тя и приятелят й, който е пилот в 
гражданската авиация, бяха в хола, изплашени до смърт. Погледнах към нея, очите й 
бяха обърнати към главата - губеше съзнание и се свличаше надолу по стената. 
Приятелят й се опитваше да ми каже какво е станало и усещах тази невероятна 
енергия, която сякаш щеше да проникне през главата ми. Затова ги издърпах навън, 
където останахме известно време и поговорихме...
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ДА: Някои биха казали, че това е случай на обсебване от демони...
AК: О, не. В стаята имаше радиация. На следващия ден растенията, които имаше тя, 
увяхнаха. В тази стая беше съсредоточено масивно количество енергия. След като 
беше изминал около час, обсъдихме станалото и решихме да влезем отново в 
къщата. И двамата били в леглото и били измъкнати от него през нощта. Спомняха 
си само блясък на светлина в лицето и, че са изплашени до смърт. Но когато се 
върнахме в къщата забелязах, че на бузата си той имаше отпечатък от малка длан и 
от пръсти, които трябва да са били дълги десет инча, със следи от нокти по края, 
прогорени на бузите му. На следващия ден мястото беше толкова подуто, че той не 
можеше да го докосне. Заснех на видео тези белези. Отпечатъците бяха от някой, 
който се беше навел зад него и го беше измъкнал от леглото. Те правели любов и 
някой го повдигнал от нея и оставил тези изгаряния там. Накрая ги успокоих 
достатъчно, за да се прибера в къщи. Прибрах се и си легнах. Следващото нещо, 
което осъзнах беше, че се събуждам и че това “нещо” стои над леглото ми. 
Съществото имаше “обгръщащи” жълти очи със зеници като на змия и заострени уши 
и усмивка, която обхващаше лицето. Носеше сребрист костюм и страхотно ме 
изплаши. Завих се презглава със завивките и започнах да пищя... Виждала съм този 
вид същества повече от веднъж
ДА: Какво друго можете да ни кажете за това същество? 
AК: Имаше закривен нос и изглеждаше като хуманоид, с изключение на очите и на 
тази сивкава усмивка. По-късно пред 1991, работех в сграда в един голям град и си 
бях взела почивка към 6:00 – следващия момент в който се опомних, беше 10:30 през 
нощта, а ми се струваше, че съм направила кратко прекъсване. Започнах да си
спомням, че бях взета на борда на кораб, преминавайки през четирите етажа на 
сградата с офиса и през покрива. Там, на кораба, се натъкнах на “ГЕРМАНЦИ” И 
“АМЕРИКАНЦИ” РАБОТЕЩИ ЗАЕДНО, както и на ИЗВЪНЗЕМНИ СИВИ, а после бях 
отведена в някакво друго съоръжение и там отново видях ВЛЕЧУГОПОДОБНИ...
тези, които аз наричам “бебетата на Годзила”, които имат къси зъби и жълти полегати 
очи и които изглеждат като ВЕЛОСИ-РАПТОР.
ДА: Защо тези създания са спрели избора си на вас? 
AК: Открих един общ знаменател при отвличанията, той се повтаряше отново и 
отново. Занимавах се с много хора, които са били отвличани и общ фактор 
изглеждаше кръвната линия – това е кръвната линия, която се връща назад към 
древните индианци, или към местните американци.
ДА: Тези хора генетичен материал ли търсят? 
AК: Не зная дали това е древна кръвна линия, която искат да опитат и спрат, или 
нещо друго. Зная, че ми бяха задавани някакви въпроси, например как правя някои от 
психичните неща, които правех по това време. Но крайно необичайно е някой да 
мисли, че е бил отвличан и да не се окаже, че има някъде древна индианска кръвна 
линия.
ДА: Какво се случи след това преживяване? Кога друг път сте виждали 
извънземни? 
AК: В това съоръжение видях Сивите с бадемовите очи, но това, което ми се наби в 
ума, бяха съществата, които изглеждат като влечуги, или велоси-раптори. Те са най-
жестоките същества, които можете да си представите и дори миришат противно. 
Имаше две много необичайни места там, на които ме отведоха, които изглеждаха 
като камера за дълбоко замразяване, там тези неща бяха в хибернационни тръби и 
това е приблизително всичко, което си спомням, освен, че видях някакви черни 
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хеликоптери и малки дискообразни летателни средства. На това място паметта ми е 
като отрязана и не мога да си спомня нищо друго. Разберете, хора, те са наистина 
там!
ДА: Да включим телефонната линия, за да могат да се обадят някои слушатели 
и, да поговорим за Ал Биелек и за някои от нещата, за които сте говорили с него. 
Съгласна ли сте?
AК: Разбира се. 
С: На тези кораби, където имаше германци и американци, те носеха ли на 
униформите си някакви отличителни знаци?
AК: Да, носеха. Беше ми казано, че организацията се нарича “Черното Общество” 
(възможно “Черните Монаси” от NSA, които взаимодействат пряко с извънземните? 
– Брантън); от хора, за които се предполага, че знаят. Син триъгълник с черен дракон 
с червени очи, поместен в кръг. Беше много необичайно. Има една жена, която 
написа книга за среща, която е имала във Форт Уолдън. Срещнах се с нея преди 
няколко години и си говорихме за това, което е видяла. Тя също споменаваше за 
триъгълен отличителен знак. И тя и аз седнахме и нарисувахме каквото сме видели. 
(Забележка: Символи на крилата змия са били забелязвани от няколко отвлечени, 
включително от полицая Хърбърт Шърмър, който докладва за отличителните знаци 
по униформите на сивите с очи като на влечугоподобни, които са го отвлекли. –
Брантън).
В книгата “Космическият Конфликт”, авторът говори за наличието на древен град, 
открит от Германците преди Втората Световна Война и за техните усилия да съживят 
няколко замразени хора, които са намерили в този подземен град и за това, че 
истинските хора не можели да бъдат съживени, а тези, които можели да бъдат 
съживени, били всъщност влечугоподобни, направили се на хора и че 
влечугоподобните имат способността да си променят формата и да създават 
(лазерно) холографско изображение така, че когато погледнеш към тях, виждаш 
човек, но онова, което се намира под това изображение, не е човек. То е като 
показаното във филма “Те са сред нас” “дежа ву”. (Забележка: Един отдавнашен 
бюлетин, наречен КРИСТАЛНАТА ТОПКА, публикува информация на тази тема, в 
която се казваше, че по време на едно проучване на паднал метеор в Сибир се 
открил погребан град, където открили замразените тела на двама души, които НЕ 
можели да бъдат съживени, както и телата на приличащи на хора влечугоподобни –
които БИЛИ съживени. Според твърденията, влечугоподобните се възвърнали към 
живот и убили съветските учени и посредством някакъв вид психическа осмоза, 
асимилирали техните спомени и характеристики чрез някакъв процес, свързан с 
промяната на формата на молекулите. Джон Карпентър, който режисира филма “Те 
са сред нас” (“THEY LIVE”), режисира също така и филм наречен “НЕЩОТО” (“THE 
THING”), третиращ подобна тема. След това, извънземните “мошеници” извикват 
подкрепления, излизат още учени и биват “подменени” и така те предполагаемо са 
връщат в Русия и започват да проникват в Комунистическото правителство. Макар, 
че подобни твърдения могат да звучат абсурдно, все пак е интересно колко 
многобройни са “абсурдните” твърдения от този род, съдържащи еднакви 
“влечугоподобни” теми. В добавка към инстинктивният и всеобщ страх у хората от 
нещата, които са “влечугоподобни”, възможно ли е тази непрекъснато срещаща се 
тема да е повече от съвпадение? - Брантън). Кати О`Брайън, която написа “Транс-
формацията на Америка” разкри, че Джордж Буш (старши) е проектирал 
холограма, че той всъщност е влечугоподобен... наистина странно нещо, но ако тази 
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технология, която те притежават съществува, защо да не е възможно една цяла раса 
да направи нещо подобно... тези “хора”, които работят с нашето правителство?
C: Аз вярвам в това, но вярвам, че това са демони, които се проявяват като 
извънземни същества и че това се прави от много дълго време...
ДА: Демони? Какво са демоните? 
C: Паднали ангели.
ДА: Във всеки случай, влечугоподобните изглеждат по този начин. Всички древни 
писания на планетата споменават за крилати змии (или в случая с Юдео-
Християнските писания, като Битие глава 3 и Откровение глава 12, 
змиеподобните същества или са обладани от “демони”, или са такива, чрез които 
демоните са в състояние да, или на които се позволява да се “инкарнират”. -
Брантън). 
AК: Тези хора, които са направили всички проучвания и са част от подземното 
правителство казват, че хората на тази планета са водили война с тези 
влечугоподобни извънземни от хиляди години. В някакъв момент, нещата на 
планетата станали толкова горещи, както сега, че извънземните взели това 
хологражско изображение и проникнали сред човешката раса, за да я завземат 
отвътре и подкопаят основите й, точно както Новият Световен Ред прави сега. 
Казват, че същото нещо се е случило с цивилизацията на и Земята преди и че още 
тогава хората са притежавали способността за междупланетно пътуване и че да 
пребивават тук заедно с влечугоподобните било толкова зле, че се наложило да 
заминат... Казват и това, че съществата, които изглеждат като хора, които посещават 
планетата сега, и които се опитват да ни информират какво става и да ни напътстват, 
са всъщност НАШИТЕ ПРЕДЦИ, КОИТО ТОГАВА СА ИЗБЯГАЛИ ОТ ЗЕМЯТА, когато 
тя е била под властта на влечугоподобните.
ДА: Какво мислите за кръговете в нивите? 
AК: O, кръговете в нивите, които са истински, са вид геометричен език съдържащ 
информация. Казват, че много кръгове се появяват в САЩ и че правителството крие 
информацията (или разваля кръговете, преди обществеността да може да ги намери, 
както твърдят други - Брантън) за тяхната поява.
ДА: Същото е и в Канада и Австралия. 
C: Изглежда сякаш зачестяват.
AК: Нещата ескалират с невероятна скорост. Мисля, че чрез всичките тези филми в 
медиите те се опитват да смегчат нещата, които в даден момент смятат да ни 
разкрият.
C: Значи, само след някакви си години, планират да оповестят това официално и 
да отведат хората на това летище?
AК: Вижте, Рейгън е заявявал повече от веднъж, че единственото нещо, което може 
да накара хората да се обединят, е някакъв вид “външна сила”.
ДА: Точно така беше, аз си спомням – той повтори това няколко пъти. 
AК: Скоро ходих в Южна Флорида и там интервюирах човек, който прави проучвания 
от 30 години - той разполагаше с информацията, която имах и аз относно факта, че 
нашето правителство разполага с дискообразни летателни обекти още от 1920 
година и че през 1952 година са разполагали с над 500 такива, скрити в подземните 
бази. Ако са ги имали през 1952, като се има предвид, че темповете на нарастване на 
военната технология са с 44 години за всяка изминала година, какво си мислите, че 
притежават сега – 44 години по-късно, след като технологиите са напреднали с 
еквивалента на 1,936 години?
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C: Преди около 2-3 месеца се срещнах с човек, когото познавам от години – един 
от роднините му беше починал току-що – заговорихме на тези теми и той ми 
каза, че работи в подземна военна база в Колорадо. Попитах го какво прави там и 
той ми каза, че ако ми разкаже, ще трябва да ме убие. Казах му, че не искам да 
знам. Направо бях шокиран и просто не знаех какво да си мисля, а след това чух 
вашето предаване. Искам да знам какво мислят нашите гости за доклада, който 
нашето правителство направи за Желязната планина през 1960 година и дали 
това се връзва с информациите, че нацистите и американците (ЦРУ) работят 
заедно. Това би обяснило и видението на Джордж Вашингтон за това, че тази 
страна бива завладяна от изток от чужда сила и когато вече е изгубена всякаква 
надежда, ангелите на Бог слизат и нацията бива спасена. Никога не съм можел да 
разбера защо ангелите на Бог ще слизат долу и ще се сражават с хората, за да 
спасят една толкова малка страна, каквато е била тази страна преди 200 години, 
но в настоящия контекст изглежда, че има някакво обяснение на всичко това.
AК: Да, доклада за Желязната планина. Този, който твърди, че е негов автор сега 
казва, че е било само шега, затова мисля, че тогава е изтекла някаква част от 
информацията, която се стараят да прикрият. Всичко посочено в този доклад сега се 
случва до най-големи подробности.
C: Тези влечугоподобни кървят ли, ако бъдат простреляни?
ДА: Някой убивал ли е влечугоподобно?
AК: Фил Шнайдер е убивал. Той е убил няколко от тях. Когато е работел по 
пробиването на някакви тунели в базата Дулси, се е спуснал надолу по някаква 
шахта и се е озовал в гнездото им. Там вътре били той и няколко души от неговия 
екип, дошли някои и от Делта Форс. Имало престрелка с тези извънземни и той убил 
двама от тях, преди тя да приключи и да го прострелят с някакъв вид лазерно 
оръжие. Той повдигаше ризата си и ми показваше къде са направили дупка в гръдния 
му кош с това оръжие, каквото и да е било то.
ДА: Значи, те могат да бъдат убивани? 
AК: Да - ако успееш, умират както всеки друг. Те се състоят от твърди вещества, 
също като нас.
C: Интересното е, че висшите служители в администрацията на Клинтън, 
например Сиснерос, бяха дълбоко свързани с изграждането на това летище. Също 
и Пат Шрьодер. Внезапно, тя напуска офиса. Сякаш много от хората, които са 
имали връзка с летището, напускат града. Има и един човек на име Родни Ститч, 
който пише за масова корупция в района на Денвър. Дали това има връзка с онова, 
за което говорим?
AК: Той е човека, който написа книгата “Измамването на Америка”. Той каза, че 
разполагат със запис на агент на ЦРУ, който плаща на кмета на Денвър, за да бъде 
построено летището. Има толкова много корупция. Те просто продават населението 
на Америка. Някои от нашите хора пък продават останалата част от населението за 
парче злато.
ДА: Кажете нещо за Ал Биелек и за начина, по който онова, което твърди той, се 
свързва с всичко това?
AК: Срещнах се с Ал преди около година. 
ДА: Кой е Ал Биелек?
AК: Той твърди, че е един от онези, които са скочили от борда на кораба “Елдридж”, 
когато той е бил в хиперпространството по време на “Експеримента Филаделфия”. 
Всъщност, той е пътувал напред във времето и е питал хората, които е срещнал 
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какво е станало в бъдещето. По онова време му е била дадена информация за Новия 
Световен Ред и за това, че Денвър е мястото на Западния Сектор на Новия Световен 
Ред и че Атланта е контролния център на Източния Сектор. Възможно ли е фактът, 
че олимпийските игри са в Атланта, да е част от сценария? Всички магистрали на 
Атланта са оборудвани с камери за наблюдение точно като тези, които видяхме в 
подземията на летището в Денвър. Мониторите са навсякъде по междущатската 
магистрала и по много от улиците на Атланта. Миналата седмица говорих с човек, 
който работи по проекта за Олимпийските игри във връзка с олимпийския стадион и 
той ми каза, че се осигуряват срещу евентуални терористични нападения. Дали те 
знаят нещо, което ние не знаем? 
(Забележка: Що се отнася до това дали Денвър ще е центъра на Новия Световен Ред 
за контрол на запада, трябва да си дадем сметка, че бъдещето не е изцяло 
ФИКСИРАНО. То ПОДЛЕЖИ на промени. Според контактьорите, съществуват 
различни “паралелни реалности”. Три-измерната, или реалността от третата 
плътност, е “основата” върху която съществуват всички други. Други реалности 
съществуват в четвъртата, петата и другите “плътности”, където обектите и 
събитията са някак “по-течни”, отколкото в триизмерната реалност. Мнозина, които 
твърдят, че са пътували във времето казват, че са били някак извън-фаза с хората в 
другите времеви зони. Те са можели да ги наблюдават и все пак са били “невидими”, 
или в състояние извън фаза, което по принцип им е пречело да се “намесват” до 
степен да променят три-измерни минали събития. Други, включени в проекта 
“Монтоук”, например, казват, че “бъдещетата”, които са наблюдавали, са били като 
квази-реалност или полу-призрачни, сякаш “бъдещата” реалност е като мокра глина, 
която още не е изсъхнала и не се е втвърдила в твърда като БЕТОН реалност. Ако 
случаят е такъв, тогава Денвър НЕ непременно ще е такъв контролен център макар, 
че “мисъл-формите”, или това, което бихме могли да наречем “шаблони на 
реалността” НАИСТИНА СА вече изградени от тайното правителство и са в процес на 
“втвърдяване”, докато бъдещето се приближава. При все това, ВСЯКА мисъл-форма 
може да бъде разрушена и заменена, ПРЕДИ да се втвърди в триизмерната, подобна 
на бетон реалност. Тези, които живеят в трето измерение, имат СИЛАТА да 
определят изхода от събитията посредством своята връзка с вечното СЕГА, точно 
както една голяма река има приоритет пред по-малките притоци при определянето на 
речното легло. Затова, когато живеем във вечното СЕГА, което непрекъснато е в 
процес на превръщане от състояние на ТЕЧНА мисъл-форма в твърд като БЕТОН 
материал. Веднъж “фиксирано и установено”, събитието не може да бъде променяно. 
Но ако има макар и незначителна податливост, останала в събитието, тогава това 
събитие потенциално може да бъде променено... за добро или зло. - Брантън).
ДА: Може би ще направят и друга грешка. Имаме слушател на телефона.
C: Бих искал да ви благодаря за информацията, която изнасяте. Колкото и 
невероятна да е тя за слушателската аудитория, аз лично съм се натъквал на 
тези неща. Относно технологичната база, с която казвате, че работи 
правителството. Личните ми впечатления от нея са ужасяващи. Участвах в 
програма за контрол над ума. Просто се оказах на неподходящото място в 
неподходящия момент. За мен е потресаващо, че се случват тези неща и знам 
колко трудно е да накараш хората да се събудят за всички тези неща. Аз мисля, 
че целта не е само да бъдем контролирани, а да бъдем докарани до положение да 
не можем вече да се свържем обратно с източника. Мисля, че всъщност борбата е 
не толкова на физическо ниво, а за душите ни. 
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AК: Това е вярно. Именно за това е всичко. Целта е да се контролира пространството 
между душите ни. Мисля, че много хора са ни продали и са се включили в това, без 
да имат представа каква е ГОЛЯМАТА картина, защото всичко е толкова раздробено 
на части. Разгръща се един много демоничен сценарий.
C: Ето защо аз ще прекарам остатъка от дните си в това да се опитвам да 
привлека вниманието на хората върху тези неща. Според мен, ако не спрем, 
когато това нещо достигне своя максимум и те успеят да постигнат тотален 
контрол, шансовете ни да се свържем отново се отлагат безкрайно.
AК: Вижте, има и същества, които чакат хората да помолят, масово, за помощ, и те 
са там и ще помогнат, но ние трябва да ги помолим да ни помогнат, защото те 
зачитат свободната ни воля.
ДА: Алекс, как можем да се снабдим с книгата ти “Кутията на Пандора”?
AК: Можете да пишете на адрес PANDORA'S BOX, 2663 Valleydale Road, Suite 126, 
Birmingham, Alabama 35224. “Кутията на Пандора” (Pandora's Box) – Том първи" 
струва $50 ($80 за чужбина), и “Pandora's Box – Том втори” струва $35 ($65 за 
чужбина). Книгата наречена “Космическият конфликт” (“The Cosmic Conflict”) 
струва $40 ($75 за чужбина). Това са страхотни книги с много информация в тях.
ДА: Алекс, благодаря ти, че беше с нас и се надявам да ни гостуваш отново.

www.davidicke.com

ЕЛЕКТРОМАГНИТНИЯТ СИНТЕЗ И ИЗВЪНЗЕМНИТЕ КОСМИЧЕСКИ ТЕХНОЛОГИИ 

Консултантът по космически технологии Дейвид Едеър разказва за своите 
невероятни преживявания в Зона 51 когато, още като тийнейджър, е тествал един от 
своите прототипи на двигател с електромагнитен синтез.

Робърт Стенли (P): Разкажи ми за разпространяваното от теб писмо за изобличаване 
на правителството.
Дейвид Едеър (D): Писмото се основава на поредица събития, които започнаха, 
когато през 1997 за пръв път свиделствах за Д-р. Стивън Гриър. Какво искаме ли –
много просто: въпросът да се разгледа от Конгреса, което ще свали тоталния 
имунитет от клетвата за спазване на националната сигурност. Д-р. Гриър ни казва, че 
има стотици свидетели. Зная, че е вярно, защото през 1971 видях много хора да 
работят по тези неща.
Р: В Зона 51 ли?
Д: Да. Видях ги под земята да работят по различни летателни устройства и по какво 
ли още не. Вярвам, че има хора, които са прекарали 30 години или повече в работа 
по тези проекти. Представете си какво биха могли да ни разкажат! Но, което е по-
важно, ще ни кажат кой им е плащал и кой е подписвал чековете.
Р: Значи искате публично изслушване?
Д: Да. Искам светът да чуе какво имат да кажат тези инженери.
Р: В предварителното ни интервю ми каза, че това събитие ще промени радикално 
живота ни, че можем да започнем да интегрираме някои висши технологии в нашата 
инфраструктура.
Д: Точно така, но разплитането на всичко поставя проблем. Когато бях в Зона 51 ме 
водеха покрай офиси, чиито врати бяха затворени, в посока към хангарите и 



67

лабораториите - оставиха ме в една стая и ме заключиха вътре. И стоях там, докато 
Генерал ЛииМей дойде да ме вземе. Но, докато минавахме край тези офиси, видях 
много хора да работят в тях.
Р: Чакай малко, Генерал Къртис ЛииМей лично дойде да те изведе, така ли?
Д: Да. Ако прочетеш неговата автобиографична книга, наречена “Железният Орел” 
ще разбереш, че той беше бивш командир на SAC [Стратегическа Въздушна 
Команда]. Генерал Къртис ЛииМей: пенсиониран на 1 февруари, 1965; умрял на 3 
октомври, 1990. ЛииМей беше петият шеф на персонала на Американските Въздушни 
Сили. В края на книгата са показани неговите родители. Те живееха в Монт Вернон, 
Охайо. И аз живеех там, когато построих своите първи ракети с термоядрен синтез. 
Сложиха ме на корицата на местния вестник.
Р: Как стана това?
Д: Защото майка ми, Еванджелин Едеър, се грижеше за неговите родители.
Р:  Какво странно съвпадение!
Д: Да, ето защо ЛииМей ме познаваше лично. И когато нашият местен конгресмен 
започна да финансира моята втора ракета, “Маунт Върнън Нюз” научиха за тази 
история. Тази ракета беше най-бързото превозно средство, построявано някога на 
Земята.
Р: Тук на снимката втората ракета ли е?
Д: Да; имаше всякакъв вид вестникарски истории напечатани за мен, които съм 
запазил. Бях финансиран от конгресмена Джон Ашбрук. Той беше председател на 
комитета за Вътрешна Сигурност на Конгреса. Това е много силна позиция. Той беше 
също така и в Образователния комитет и в Комитета по труда и именно така 
финансира работата ми – чрез отдела по Образование. След това, когато се появиха 
Въздушните сили за да инспектират моята втора ракета, бяха тотално шашнати 
заради всички формули и прототипа, който бях изградил от боклуци. Знаеха, че съм 
напипал нещо, затова ме финансираха чрез NSF [Национална Научна Фондация]. 
След това майка ми започна да се безпокои, защото хората на правителството 
наистина се намесваха в живота ни. Затова тя отиде и говори с Генерал ЛииМей. 
Къртис наистина много харесваше майка ми и беше виждал историите във 
вестниците, затова дойде да разговаря с мен. След това той говори с Конгресмен 
Ашбрук. След това ми каза: “Дейвид, аз ще бъда твой приятел. Ще бъда ръководител 
на твоя проект.” И всъщност, това беше най-страхотното нещо, което можеше да ми 
се случи, защото много по-късно разбрах, че ме е спасил.
Р: Това е мощна защита.
 Д: Да, но това, което е наистина интересно е, че един следовател извади сведенията 
за Конгресмен Ашбрук от Библиотеката на Конгреса и разкри цялата му 
документация. Беше шокиран да научи, че наистина казвам истината. В едно писмо 
казах на Въздушните сили, че без точната електроника и формули за свиване и 
пропорционално намаляване на термоядрения двигател, който строях, ще имам 
нужда от наистина голямо превозно средство в което да поставя този двигател и че 
това ще бъде адски огромен двигател! В края на краищата, намерих ІСВМ, Титан 
ССС, който беше измъкнат от нафталина и даден на Центъра за наука и 
промишленост в Охайо. Те наскоро бяха източили цялото гориво от него и паркираха 
това нещо в мястото за съхранение. Беше готово да лети. След време получих 
Титан. През това време имах много базиращи се на тази информация сънища и в 
резултат на това конфигурирах отново термоядрения двигател до работни размери. 
Всички го харесаха, защото тегленето на буксир на Титанова ракета е доста трудно –
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тя е висока 30 етажа! След като им казах, че мога да компресирам това нещо до 
двигател, който да се побере в кожух с височина 12 фута, трябваше да построя 
всичко от боклуци.
Р: Не ми ли каза, че е имало две ракети?
Д: Да. Имаше два такива прототипа. Този отиде на панаира на науката. Но има един, 
който никога не беше показан публично.
Р: Този, за който ми каза, че е “стелт” ли?
Д: Да. Построихме един за местните хора, за да видят върху какво работим. 
Момчетата от Въздушните сили идваха в къщи всеки ден. Сваляха си униформите и 
ходеха по тениски и шорти, за да си мислят местните, че са просто обикновени хора, 
които ми помагат с ракетите, които строях. Когато хората наминаваха, си казваха: 
“Ле-ле, този път той строи наистина голяма ракета!” Но всъщност ние произвеждахме 
две. Конструирах една, която използвах, за да спечеля наградата на панаира, но тук 
е дизайна, който използвахме, за да прикрием прототипа. И така, имахме нещо за 
пред публиката и нещо зад кулисите. И системата работеше добре. Това беше 
въвеждането ми в покритите дейности. Тази документация, която ви показвам тук, 
представих пред Конгреса. Не исках да свидетелствам, защото аз наистина плетях с 
тънката нишка на Националната сигурност. Мога, обаче, да ви разкажа тази история 
сега, защото когато това стана бях на 17 години. Според конституционния закон,  на 
федералното правителство му се забранява да карат малолетен да подписва клетва 
във връзка с Националната сигурност. Стром Търман ми каза, че имам най-голямата 
свобода сред тях.
Р: Да се върнем на твоя експеримент в Зона 51 и на генерал Къртис ЛииМей.
Д: Добре. Това, което стана беше много просто. Аз взривих собствения си двигател. 
Саботирах своята ракета, след като тя кацна в Зона 51. Взривих я на милиарди 
частици. След като ми показаха двигателя отдолу в подземната база, знаех какво 
целяха след моя двигател.
Р: Кой двигател?
Д: Двигателят с електромагнитен синтез, защото те са толкова бързи. Няма нищо, 
което да се сравни с това. Двигателят с течно гориво и този с твърдо гориво са като 
някой модел с Т-образен двигател, в сравнение с Ламбурджини. Това нещо излиташе 
толкова бързо. Минаваше от нула до 8,754 mph за около 4.6 секунди. Беше толкова 
бърз, че дори не можеше да го видиш.
Р: Толкова бързо тръгваше от статично положение ли?
Д: Да. Просто не можеше дори да го видиш – това беше нещо като да се опитваш 
да наблюдаваш куршума, който напуска цевта. 
Р: Това е невъзможно да се види с просто око.
Д: Да. Затова всеки на ракетната площадка си мислеше, че е избухнало. Изградих по-
голямата част от него от Титан. Също така използвахме и инконел* и карбонит. В 
тази ракета бяхме включили всякакви от познатите материали, осигуряващи лекота и 
здравина. Но поради изключителната й сила на излитане, всичко вътре просто се 
огъваше.
Р: Но когато ракетата се приземи в Зона 51, двигателят й беше цял?
Д: Да. Спусна се с парашут. И точно там стана нещо странно, защото в тази история 
има много персонажи. Човекът, който се занимаваше с моя случай, беше наистина 
лош. Д-р. Вернер фон Браун ме предупреди. Като дете познавах фон Браун, защото 
през 70-те вършех цялата му работа с ракетите, когато той изпрати хора на Луната. 
На час и половина път с кола от нас беше Вапакенета, където живееше Нийл 
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Армстронг. Майка му, Виола, и аз, се сприятелихме. Тя ми стана като втора майка. 
Затова висях с нея и виждах Нийл из къщата. Колкото пъти отидех в къщата им, 
толкова пъти изтичвах право край него и се хвърлях към Виола. Просто бях влюбен в 
неговата майка. Нийл беше много усамотен човек. Почти отшелник. Когато се върна 
от мисията до Луната, той буквално изчезна. Но именно поради това обкръжение, аз 
започнах да посещавам събирания, на които идваха всички астронавти на Аполо VІІ, 
идваше и фон Браун. Така пътищата ни се пресякоха и започнах да общувам с него. 
Та фон Браун ме предупреди, че ако по време на работата ми с ракетите се натъкна 
на човек на име Д-р. Артур Рудолф, трябва да съм изключително внимателен с него, 
защото той е много опасен.
Д-р. Рудолф беше главен архитект на двигателите на Сатурн 5 за нашата ракета 
Аполо, която отиде на Луната. Той дойде в САЩ с фон Браун и други Германски 
учени в резултат от Операция “Пейпърклип”. Рудолф беше полковник от Гестапо. 
Беше убил стотици евреи със собствените си ръце, докато строяха ракетите V-2 и 
Peenemunde. Ако допуснеш грешка, той увиваше кабел около врата ти и бавно те 
повдигаше, с което те удушаваше. След това те изкормяше и окачваше навсякъде 
части от теб. Също така те хранеха с дървени стърготини и вода. Това отнемаше 
чувството за глад от стомаха ти, докато умреш, след което те заместваха с нови 
хора. Този човек беше спечелил най-престижната награда за Изключителни заслуги –
най-високата награда, която може да ти даде НАСА. Мосад хвана Д-р. Рудолф на 25 
май, 1984. Поради военните му престъпления, беше депортиран от LAX до Мюнхен, 
Германия, където умря [в затвора].
Генерал ЛииМей ме беше изпратил от Монт Върнън, Охайо, до Райт-Петерсън в 
Дейтън, Охайо, където бяха разположени щабквартирите на SAC. Оттам, всички ние 
– аз и моята ракета и част от другите полковници, се качихме на борда на C-141 и 
отлетяхме за Уайт Сендс. Скоро след като пристигнахме там, се появи един черен 
самолет DC-9. ЛииМей ми беше казал, че ако този самолет се появи, това ще 
означава истински проблем за мен. Слязоха тези момчета, които носеха костюми и 
огледални слънчеви очила. И сред тях беше едно дребно момче, с каки-униформа. 
Знаех, че това е Д-р. Рудолф, защото фон Браун ми беше показал снимката му.
Р: За кого работеше той?
Д: Не съм сигурен – за една от агенциите. Но предимно за НАСА. И веднага щом 
слезе от самолета, поиска да види моята ракета. Когато го попитах кой е той, ми каза: 
“О, аз съм просто едно момче, което инспектира ракетите за правителството” След 
това го попитах дали е от НАСА и той каза, че никога не е работил там. И така, 
отидох до моята ракета и отворих страничния панел. И когато той се наведе за да 
види двигателя, започна да си мърмори и изглеждаше наистина смутен – вероятно 
защото бях построил нещо, което той считаше за невъзможно да се направи. И така, 
аз се възползвах от възможността да се наведа напред и да му прошепна в ухото: 
“Знаете ли, че в пропорционален размер, този двигател има 10,000 пъти по-силен 
тласък, отколкото двигателите V-2 и Сатурн V, Д-р. Рудолф?” Тогава той се изправи и 
беше вбесен. Попита ме кой съм и откъде зная толкова много. А аз му казах: “О, аз 
съм просто едно дете, което изстрелва ракети в кравешките полета на Охайо”. [смях] 
Тъй или иначе, имах приятели край себе си, които бяха полковници от Въздушните 
сили, които ЛииМей беше назначил да се грижат за мен.  
Започнах да се безпокоя чак когато Д-р. Рудолф ми каза, че иска да променя 
координатите за приземяване на моята ракета. Държеше се наистина гадно. 
Навигационната система, която използвах, беше нестандартна. По онова време тя 
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беше аналог. Но бях програмирал моята система така, че мястото, на което ракетата 
да се върне на земята да е в рамките на радиус от две мили от мястото на излитане. 
Д-р. Рудолф ме накара да програмирам отново координатите така, че ракетата да се 
приземи на 456 мили северозападно от Уайт Сендс в областта Груум Лейк, в Невада.
Аз веднага разгънах картите си и погледнах към Груум Лейк и си помислих, “Господи, 
защо ще я насочваме към леглото на някакво пресъхнало езеро в Невада? Това е 
толкова далеч.” Тогава Др. Рудолф ми каза: “Просто го направи!” Беше наистина 
враждебен. А аз бях предупреждаван многократно от фон Браун и ЛииМей, че ако го 
срещна, не трябва да му възразявам.
Затова промених координатите на системата за водене и изстреляхме ракетата и тя 
излетя перфектно. И беше сигурно, че се е приземила на целта. И знаете ли, едва 
когато направиха филма “Денят на независимостта”, за пръв път чух понятието "Зона 
51".
Р: Как е възможно това?
Д. Винаги съм знаел това място като Груум Лейк. Докато растях, това беше 
единственото име, което бях чувал за това място. Затова, когато се подготвяхме да 
се качим на борда, за да отидем там и върнем ракетата, казах, “Виждате ли тези 
гумени колела на този самолет? Бихте ли ми казали как ще кацнем там в леглото на 
пресъхналото езеро? Това нещо ще заоре в земята и никога няма да се издигне 
отново”. Някой ми изкрещя да млъквам и да се качвам в самолета.
След малко пристигнахме в Невада. Докато прелитахме над мястото за кацане, 
погледнах надолу към тези 10,000-футови писти, и казах: “Господи! Там долу има 
огромна база!”
Кацнахме на място, което го нямаше на картата и едва тогава започнах да ставам 
наистина загрижен. Опитвах се да определя някакви емблеми на Въздушните сили, 
Флота, някакви отличителни знаци или емблеми, които да идентифицират 
командващите, но такива нямаше никъде в сградите. Обикновено има някаква 
картинка или емблема по пистата, но тук всичко беше чисто бяло или чисто черно. 
Нищо не съответстваше на никакъв стандарт.
След като слязохме от самолета, влязохме в малка количка, която изглеждаше като 
онези електрически колички, които ги има по летищата. След това се придвижихме с 
нея от пистата до редицата хангари и се насочихме към централния. Беше наистина 
страхотно – начинът, по който е застроено цялото място. Навсякъде имаше огромни 
осветителни тела отгоре и остъклени кулички, за да влиза светлина. А когато се 
приближих до сградите, те изглеждаха стари и опърпани, но отдолу имаше сплав, 
различна от всяка друга сплав, която бях виждал някога. Това беше невероятно 
изглеждащ тип метал подобен на неръждаема стомана, за който си помислих, че е 
наистина необичайно да се използва за сгради с такава величина.
Когато влязохме в самия хангар, слязохме долу в основата му. Всъщност, отидохме с 
колата до самия хангар - имаше жълти светлинки, които мигаха, хангарът беше с 
огромни врати, а от земята излизаха онези стоманени малки тръби с прикрепени към 
тях вериги, които блокират всички прагове. След това целият под, който беше с 
размерите на футболно игрище – бавно потъна надолу.
Р: Нещо като хидравличния асансьор в гаражите?
Д: Да, но беше построен за да носи някои наистина тежки неща. Подът беше 
направен от бетон. Само Бог знае колко тежеше. Цялото нещо се движеше нагоре и 
надолу на гигантски червяци.
Р: Ясно. Това е много по-стабилно, отколкото хидравлична система.
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Д: Нищо не може да поема товара така, както червячния винт. Тия неща там бяха с 
големината на дърветата секвоя и дванадесет такива повдигаха пода! Слизахме 
надолу поне 200 фута, докато спряхме в подземния хангар, който беше огромен. 
Имаше подобен на арка таван, но той се издигаше толкова високо, че не можеш да 
му видиш края. Направо продължаваше безкрайно. Помислих си, “Боже, тук можеш 
да паркираш сто самолета 747 и те дори няма да пречат!” Тогава попитах, “Какво за 
бога направихте с цялата тази пръст?” А те всичките ме погледнаха много странно. 
Предполагам, че не са предполагали, че ще се опитвам да разбера нещо подобно. 
Стените бяха високи поне 30 фута и навсякъде покрай тях имаше различни 
работилници и лаборатории и периодически срещахме огромни работни помещения. 
И така, ние продължихме да караме покрай всякакви видове летателни средства, 
каквито не бях виждал. Бях виждал само някои от тях - например ХВ-70.
Р: Беше ли този район издялан, или беше скала?
Д: Не знам. Всичко беше покрито с подобен на керамичен материал.
Р: Мисля, че край пресъхналото езеро имаше планини. Трябва да са били доста 
твърди?
Д: Да. Има всякакъв вид планини край този район. Никога не съм виждал никаква 
пръст, обаче, защото всичко беше покрито с бетонен под, или беше покрито с 
някакъв керамичен материал. Най-интересното нещо за мен все още е колко добре 
беше осветено подземието. Нямаше никакви сенки, никъде. Нямаше и осветителни 
тела. Чудех се как генерират толкова много светлина. Не изглеждаше сякаш стените 
светят, или пък пода, или тавана. Но всеки квадратен инч от това място светеше и 
все пак не се виждаше видим източник на светлина. 
И след като бяхме карали известно време и бяхме отминали различните летателни 
апарати, поехме по един път наляво, който ни отведе встрани от много от останалите 
дейности. Можех да видя много хора, които работят. Тези летателни апарати 
изглеждаха работещи. Някои от тях не бях виждал дотогава, нито пък впоследствие. 
Имаха формата на обърната водна капка. А имаше и други, които бяха подобни на 
летящо крило. Един летателен апарат, ХВ-70, беше делта-крилния бомбардировач, 
създаден през 1959.
Р: А ти беше там през 1971?
Д: Да, 20 юни 1971. И така, пристигнахме там и беше просто зашеметяващо, защото 
стигнахме до тези огромни стоманени врати и един от офицерите слезе и си постави 
ръката върху нещо като скенер и то блесна срещу него. Мисля, че го снима. Сега като 
си мисля, трябва да беше устройство сканиращо ретината. И след като го сканира, 
вратата се отвори и така знаех, че това е някакъв вид охранителна система. Това 
беше през 1971. Нека сложа това в правилната перспектива. През 1971 нямахме 
лаптопи, модеми, факс, видеокамери, нито клетъчни телефони; нямаше дори 
портативни калкулатори. Тексъс Инструмънтс ги разработиха пет години по-късно. 
Така, че откъде за бога тези момчета бяха взели цялата тази технология?
Щом влязохме в стаята, аз незабавно забелязах спадане на температурата, защото 
на открито, откъдето току-що бяхме влезли, беше топло. В тази стая беше много 
хладно, светлините – откъдето и да идваха – светнаха. И пак нямаше никакви сенки –
никъде.
След това някой завъртя някакъв ключ и активира подемник, прикрепен към някакви 
кабели, прикрепени към голяма платформа. Платформата се издигаше право нагоре, 
а на голямата стоманена платформа лежеше един гигантски електромагнитен 
термоядрен двигател. Незабавно разбрах това, защото по конфигурация беше 
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сходен с моя, но беше с размера на огромен автобус. Моят беше с размера на 
голяма диня! Можеш да разпознаеш двигателите, които са сходни. Ако двигател с 
вътрешно горене е изваден от Форд модел А и го видя сложен на земята и ако до 
него бъде поставен двигател от днешния “Вайпър”, познава се, че работят на същия 
принцип – на вътрешното горене. Но разликата в действието на двата е невероятна.
Същото беше и с моя малък двигател и с това нещо, което пазеха отдолу. И двете 
работеха на същия принцип, имаха една и съща конфигурация, но нивото на 
сложност е като между двигателите Модел А, в сравнение с модел “Вайпър”. Това 
нещо, което имаха, беше толкова мощно. Имаше толкова много проектни 
подробности, които не можех да разпозная по причини, които изясних.
Р: Ти само гледаше двигателя – а къде беше останалата част от персонала?
Д: Ами оттам започна спора. Попитаха ме дали ми харесва това, което виждам. 
Казах, “Да, но съм объркан. Мислех, че съм първия, построил тези двигатели”.
И точно тук нещата започнаха да стават много странни. Полковникът, който беше Д-
р. Рудолф, каза, “Синко, искаш ли да ни помогнеш с този дизайн тук, защото твоя е 
много подобен на него? Искаш да помогнеш на страната си, нали?”
Аз имах одеало с американския флаг на него. И слушах записа на Анита Бриант 
преди да заспя. Бях наистина патриотично настроен през 70те. Разбира се, това 
тогава не беше много популярно да се прави, защото все още се водеше войната във 
Виетнам. Онези като мен не можеха да разберат защо толкова много обичам 
Америка, но аз просто така бях възпитан. Затова отначалото се съгласих с 
предложението на полковника да помогна. Но бях много любопитен и попитах, “Къде 
са хората, построили този двигател?” Той направи пауза за момент, след това ми 
каза “Точно сега са във ваканция. Ти през лятото също излизаш във ваканция, нали?” 
Казах, “Добре. Оставиха ли някакви записки за своята работа, които да мога да 
погледна?” Тогава ми казаха, “Ами те си ги взеха със себе си за домашно. Ти също 
имаш домашни, нали?” А аз си мислех, “Това е наистина унизително. Та аз съм на 17 
години.” Но ето как третираха 17-годишните тогава. 
Съгласих се да им помогна, но им казах, че трябва да разгледам двигателя отблизо. 
И те се съгласиха, в който момент тръгнах и се качих на платформата. И колкото 
повече се приближавах до него, толкова повече си давах сметка, че тези хора нямаха 
представа какъв беше този двигател; те самите все още се опитваха да го разгадаят. 
Можех да позная, че той не принадлежи на нас. А когато бях на три фута от него, 
първото което забелязах, беше идеалната си сянка върху двигателя. А какво ти казах 
преди?
Р: Че нямаше никакви сенки никъде.
Д: Да. Тогава как така сянката ми се появи на това нещо? А още по-странното беше, 
че сянката ми се движеше на около половин секунда зад мен. Това наистина ми 
привлече вниманието. И си помислих, “Ако това е онова, което си мисля, че е, значи 
е сплав за сензитивно разпознаване. И след това си дадох сметка, че ние нямаме 
никакъв подобен материал, който да може да направи това. Затова погледнах към 
двигателя и поисках позволение да се изкача до горе, защото исках да разгледам 
увредената област. Нещото имаше дупка с диаметър около четири фута отстрани и 
това беше най-интересната област за мен. Представи си числото осем и че точно 
там, където двата кръга се пресичат, е окото на урагана. Там беше локализирано 
увреждането на този двигател. Познавайки собствения си двигател, предполагах, че 
това нещо беше претърпяло някакъв вид нарушения на протичането на 
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електромагнитното поле, което действа като ограничаващата стена, която се 
използва за задържане мощността на двигателя на реактора.
Поначало тези двигатели функционират като магнитна бутилка или сфера и вътре 
задържат мощност като на Слънцето или като на водородна бомба, която 
непрекъснато се детонира. Не е невъзможно да се разбере как работи това нещо, 
защото това се случва непрекъснато там в космоса. Черните дупки могат да всмучат 
цели галактики пълни със слънца. Очевидно една черна дупка няма никакъв проблем 
да задържи тази термоядрена енергия. Това, което направих, беше математически 
да си представя начин за изкуствено създаване на черна дупка. И понеже тя се 
базира на дизайна на числото осем, щом веднъж се стабилизира, тя винаги ще 
имплодира и консумира себе си, без да всмуква всичко наоколо навътре. Но този 
двигател там беше изгубил своята стабилизация в числото осем и затова бях 
любопитен за тази дупка. Начинът, по който този двигател беше построен, беше 
наистина страхотен. Нямаше нито един винт или гайка по корпуса му, нито заваръчен 
шев никъде по цялото това нещо от единия му край до другия. Изглеждаше по-скоро 
като отгледан, отколкото като сглобен. Помислих си, “Човече, който и да е строил 
това, е разполагал с някакви невероятни производствени технологии”.
След време можех да повторя до известна степен този процес в хода на 
експеримента, който изградих. През 1993 летях на борда на космическата совалка с 
една от мисиите. Това беше част от програмата GAS (“Гет Ъуей Спешъл”). Това е 
мястото, където наемаш пространство в един 55-галонен барабан, за да осъществиш 
своя проект. Първото, което направих, беше да стопя сплавите заедно, а ако ги 
завъртиш в обкръжение на безтегловност, можеш да изградиш всякакъв вид размери, 
които искаш, защото аз намерих начин как да контролирам този процес. Винаги се 
поставя въпроса как придаваш форма на течните метали в безтегловно обкръжение. 
Това е без-контейнерен процес. Той е истински феномен. 
Р: Правиш форма без да използваш калъп?
Д: Да. Аз открих как да вземам течната глобула, плуваща в безтегловното 
обкръжение, и да я контролирам. Знаем, че на всяка геометрична форма и размери 
съответства звукова вълна. Затова аз изградих тази машина, която беше прикрепена 
към един синтезайзер на Мууг, който ми даваше възможност да възпроизвеждам 
всяка желана форма просто като свирех ноти. Тази машина генерира 
взаимнопреплитащи се прави звукови вълни, които вибрират, дори в космоса, и които 
ми даваха възможност да оформям този течен метал. 
Този процес ми доказа това, което бях започнал да подозирам още когато през 1971 
видях за пръв път този двигател в Зона 51: който и да беше правил двигателя, беше 
използвал този процес. Това повдигна дори по-голям въпрос в ума ми. Кой може да е 
построил двигател с такъв размер в космоса? Никога не съм обсъждал публично този 
въпрос. Но бях любопитен и исках да възпроизведа дизайна на двигателя, който 
очевидно беше построен в обкръжение на безтегловност.
Р: Което значи в открития космос?
Д: Трябваше да бъде в открития космос. Например междугалактическия дълбок 
космос, далеч от всякъкви планети или звезди.
Р: Предполагам, че си искал твоя процес по оформяне на дизайна да не е подложен 
на въздействието на никакви гравитационни полета?
Д: Да. Колкото по-малко, толкова по-добре. Те се наричат “гравитационни конвекции”. 
Те не искаха никакви потоци на гравитационна конвекция да се покажат при процеса 
на формиране на сплавта.
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Но когато поставих ръцете си върху двигателя, за да се изтласкам навътре, започнах 
да се изкачвам по външността на двигателя, която беше проектирана като 
екзоскелетна конструкция. Най-добрият начин да се обясни  това е да се видят 
дизайните на Х.Р.Гайгер – той е дизайнерът, създал всички декори във филмите за 
извънземни.
Р: Какво стана, когато го докосна?
Д: Беше топъл, което не правеше никакъв смисъл. В хангара беше толкова студено, 
че почти можеше да си видиш дъха. Огледах по пода и не видях никакви захранващи 
линии. И се запитах, “Как за бога може тази сплав да остане топла?” А тя беше 
наистина твърда. Това беше най-твърдият материал, който някога съм докосвал. Не 
поддаваше никъде. Кохезионното напрежение на повърхността се усещаше повече 
като кожата на бебе. Този материал беше еластичен, но твърд и топъл.
Р: Това е странно, особено за метал.
Д: Да, мислех си, “Както за бога става?” И пропълзявах навсякъде и докосвах 
повърхността, а тя реагираше. Когато се обърнах и погледнах към момчетата от 
Въздушните сили, всичките бяха зяпнали. Затова предположих, че реакцията, която 
виждах, при тях не се беше случвала, защото където и да го докоснех, се появяваха 
наистина невероятни сини и бели вихри, които се спускаха надолу по обвивката на 
това нещо. Изглеждаха като дължините на вълната, които виждаш на осцилоскоп. 
Когато си отдръпнах ръцете, спряха. И казах, “Уоу! Това нещо реагира!”
Продължих да се изкачвам нагоре, докато достигнах централната част. Тя имаше 
подобия на гръбнак, които се разклоняваха, диплеха, подобни на нишки. Изглеждаха 
почти като нишковидни оптични кабели, напълнени с някакъв вид флуид. Бяха много 
тънки тръбички, с размера на макароните “ангелска коса”. Имаше милиарди такива 
неща, спускащи се по повърхността на този двигател. И си помислих, “Човече, тези 
схеми ми изглеждат познати”. И тогава ми светна: те изглеждаха като нервните 
синаптични модели. Имаше милиони от тях, излизащи навън - навсякъде от това 
нещо. Затова си помислих, че може би двигателят беше построен с екзоскелетен 
мозък. В този момент се протегнах, сграбчих част от тези влакна и открих, че бяха 
наистина здрави и че в тях имаше течност. И където и да докоснех, независимо какво 
докосвах, имаше реакция - например трепкане на визуални светлини, докато вървях 
в увредената област на това нещо; накрая казах на момчетата от Въздушните сили, 
“Знаете ли, това нещо е енергиен завод. Това е по-скоро привеждаща в движение 
система. Енергиен завод е. Очевидно е излязъл от голямо транспортно средство, от 
някакъв летателен апарат. Къде се намира този летателен апарат?” Това не ги 
зарадва, но аз продължих, “Летателен апарат като този трябва да е имал персонал. 
Какво направихте с тези хора? Това очевидно не е американска, или съветска 
технология, нали, момчета? Това е някакъв вид извънземен обект. На каква възраст 
е? Вие ли го изкопахте? На милиони години ли е, или вие, момчета го простреляхте и 
свалихте долу?” И човече, те наистина се обезпокоиха. Наредиха да ме свалят от 
двигателя. Докато слизах, бях наистина ядосан. Бях толкова ядосан, защото ми беше 
писнало. 
В този момент заех къде съм. Знаех, че този двигател е от някъде другаде, а не от 
Земята. Не знаех откъде беше дошъл, или от колко време го имаха те, но беше 
очевидно, че в този момент целият мой свят се разпада. Израстнах в свят, където 
правителството никога не лъжеше. Предишната година току-що бяхме кацнали на 
Луната. А тук Въздушните сили имаха тази технология и не казваха нищо за нея, 
което ме разяри.
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Р: Да се върнем малко назад. Когато си бил на двигателя, е имало нещо, което си 
видял, за което ми спомена в предишния разговор и което намирам за много 
очарователно. Как и кога видя вътрешността на реактора? Можеш ли да опишеш 
кристалите?
Д: Това, което се случи беше, че поисках разрешение да проверя увредената област 
вътре в двигателя, където той е бил отворен. Те се поколебаха.
Р. Това беше преди да ги ядосаш ли?
Д: Преди да изляза от тази увредена област напълно разярен, защото когато слязох 
долу в това нещо, те ми казаха да огледам набързо. Затова слязох долу и огледах 
наоколо. Човече, имаше невероятно изглеждаща технология нагоре и надолу по този 
двигател. И не можех да вляза повече от три фута в него, защото стигах до стена. И 
тази стена – тя беше като ирис/клапата на лещите на камера. Тя имаше много 
взаимнопреплитащи се перки, които се свиват или разширяват и винаги съм си 
мислел, че от тях ще стане най-страхотната врата. Там имаше и едно малко кръгло 
подобно на реактор нещо и аз просто поставих ръка отгоре му, а когато го направих, 
вратата просто се отвори.
Р: Отвори се за теб?
Д: Издаде лек шум.
Р: Може би оттам им е дошла идеята за вратата, която си видял в Зона 51?
Д: Възможно е. Нямам идея. Но трябваше да погледна по-дълбоко в двигателя. И 
това, което видях, беше наистина очарователно. Такова пътешествие беше да си 
там, защото когато работех по моите термоядрени двигатели, всичко беше толкова 
малко; някои части дори трябваше да се обработват под микроскоп. Е, тук имаше 
повторение на моя основен дизайн, но достатъчно голямо, за да се движиш в него. 
Но човече, вместо това нещо, което бях произвел, за да постигна определена 
функция в моя двигател, тук имаше нещо друго. И това нещо друго беше материя, 
която започвах да разпознавам. Имаше кристали разположени един срещу друг. 
Изглеждаха приказно. И бяха вградени в това плазмено, подобно на трахея нещо. 
А в моя двигател ми беше толкова трудно да получа циклотрон, за да извия 
взривните вълни, които ми бяха необходими за ускоряването. Това нещо имаше един 
вид вентилационна система, която им позволяваше да изкарват плазмата навън през 
област, която изглеждаше като хрилете на акула. Цялото нещо изглеждаше толкова 
органично. Изглеждаше като жива машина – и органична и неорганична 
едновременно. Това беше оксиморон. Как можеш да обясниш нещо такова? Така или 
иначе, трябваше да видя много неща там вътре, които не можех да повярвам.
Р: Колко минути беше във вътрешността сам?
Д: Не мисля, че съм бил там повече от пет минути. Знам, че това не звучи като дълго 
време, но имах чувството, че съм бил там една седмица. 
Р: Мисля, че ти ми каза, че имаш фотографска памет?
Д: Да. Просто щраках нон-стоп. Направо го абсорбирах. И докато излизах, не 
докоснах това нещо, а щом преминах през района, вратата се затвори след мен. 
Никога не казах на момчетата от Въздушните сили, че съм влизал в тази част на 
двигателя. Не мисля, че някога са разбрали, че има и друго отделение в двигателя, в 
което могат да влязат.
Р: Защо?
Д: Защото не вярвам, че то им е позволило достъп. В двигателя имаше присъствие. 
Както когато присъства личност или същност. То просто си имаше своя такава. И 
така, аз излязох от двигателя и бях вбесен, защото знаех, че нямаше начин те да са 
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го построили. То използваше някякъв вид ограничена възбуждаща сила, която дори 
не можем да си представим. Щеше да е необходимо да работя по това нещо 
продължително време, за да мога да схвана как правеха фракциите. Докато аз 
използвах плазмата по линеен начин, това нещо беше конструирано да върви във 
всяка посока, в която си иска, със своите плазмени потоци. Това е невъзможно.
Р: С ракета ли?
Д: Да. Това нещо можеше да прави всичко. И аз наистина се чудех кой по дяволите го 
беше построил. Затова започнах да слизам по корпуса на двигателя. След като 
встъпихме в голям спор забелязах, че когато докосвах двигателя, той вече не 
реагираше с красивите сини и бели вихърчета от енергия. Те се бяха променили в 
нещо подобно на червеникаво-оранжев пламък. Когато се успокоих и се опитах да 
разбера какво беше това, то се промени отново в синкаво бяло, и започна да 
изглежда по-спокойно. Тогава осъзнах, че двигателят не беше само 
термочувствителен; той реагираше на умствени вълни. Той е симбиотичен и се 
фиксираше върху това какво мислиш и как се чувстваш. Това му позволяваше да 
осъществи интерфейс с тебе. Което означаваше, че това нещо имаше съзнание. 
И то знаеше, че аз съм там. 
Знаеше и че аз знаех, че то знае, че съм там.

За интервюирания:

Дейвид Едеър е международно признат експерт по приложението на авангардни 
космически технологии в промишлеността и търговията. На 11-годишна възраст той е 
построил стотици ракети, които е проектирал и тествал в полет. На 17 печели “Най-
изключителното в областта на инженерните науки” – награда от американските 
Въздушни сили. На 19 годишна възраст проектира и изработва за американския флот 
механична система с художествена стойност, предназначена за промяна на 
реактивните турбинни двигатели, която поставя рекорд неподобрен досега. Дейвид 
Едеър е президент на “Интерсект Инк”, чете лекции и осигурява консултантски услуги 
на компании и организации, които искат да узнаят как да използват най-новите 
технологични предимства.

От Nexus Magazine, Volume 9, Number 5 (Aug-Sept 2002)
www.nexusmagazine.com
Откъс от интервю с Дейвид Едеър
от Robert M. Stanley © 2002
Email: rstanley@socal.rr.com
………
*инконел – термоустойчива сплав 

ЗОНА 51 – ДЪЛБОКО ПОД ЗЕМЯТА

Една от най-големите загадки, свързани с евентуалното присъствие на извънземните 
на Земята, е така наречената “Зона 51” в Невада. По-долу ще видите показанията на 
полковник Били Фей Уудуард от американските ВВС...
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Пристигане и Въвеждане

Работих в Зона 51 в Невада от 28 януари 1971 до 1982г. През тези години посетих 
шест пъти кухата  вътрешност на Земята, която е на 800 мили под повърхността й.
При пристигането в Зона 51 бях информиран за съществуването на тунели под 
базата. Скоро след това срещнах няколко извънземни оператора на подземни 
совалки, които бяха високи от 4 до 4,5 метра. Тунелите, които прекосяват 
вътрешността на Земята, са били построени от цивилизация, съществувала тук 
много, много отдавна.
Веднага след постъпването ми на работа в Зона 51, се запознах с работата на 
съоръженията. Казаха ми, че първите 15 нива под земята са били направени от хора, 
а нива 16-27 са прокопани много по-рано. Никой от земните хора не е участвал в 
тяхното изграждане. Ние само помагаме в обслужването им.
Моят баща служеше в базата в Розуел. Заради това помоли да бъда назначен 
заедно с него в Пентагона. Там ми казаха, че "имаме нов гарнизон, който е в Зона 51, 
Невада". Обикновено го наричаха S-4.
Когато постъпих в Пентагона, бях лейтенант. След това ме повишиха в старши 
лейтенант и най-изненадващо, само три седмици по късно, ме направиха ... 
полковник, като ми казаха, че "трябва да имате поне чин полковник, за да ви 
изпратим в секретната Зона 51".
В обекта има поне 150 000 души персонал, от които 85 на сто са военни, а 15 на сто -
цивилни. След пристигането ми ме закараха в подземните съоръжения и през 
следващите 11,5 години не видях дневна светлина.

Тунелите и Совалките

Стените на тунелите са изключително гладки. Все едно, че са прокарали стъклена 
епруветка в топка глина. Толкова гладки са стените. Стените на залите пък са 
покрити с нещо като мрамор, но всъщност това са някакви метални непробиваеми 
субстанции. Повърхността им не може да бъде пробита даже с диамантена сонда 
или лазер.
Тунелите са достатъчно широки, за да могат в тях да се разминават две совалки по 5 
метра. Тръгвайки от Зона 51, едни совалки се насочват към Тихия Океан (на 350 
мили западно от Монтерей, където под водата има пирамида), а други - към базата 
под планината Чайен.
Дължината на големите совалки е около 400 метра. Живеещите под земята ги 
използват за превозване на голям брой същества, хора и каквото и да било, за много 
кратко време. Малките совалки са дълги около 20 метра. С тях обикновено се движех 
и аз. Скоростта на совалките е по-голяма от скоростта на звука. Те стигат от Зона 51 
до вътрешността на земята за по-малко от 10 минути - 5-6 минути и вече сме там.
Материалите, от които са направени совалките са от същата субстанция, от която 
беше обвивката на намерените извънземни кораби в района на Розуел. Совалките се 
движат чрез електромагнитна сила, използвайки магнитни полета. Операторите на 
совалките, както споменах, са високи по 4 - 4,5 метра и на външен вид изглеждат като 
хората, но са много по-развити и комуникират чрез телепатия. Тяхното мнение за 
човечеството е изпълнено с тревога, тъй като разбират в колко погрешна насока се 
развиваме.
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Във вътрешната земя има седем цивилизации, управлявани според принципите на 
хармонията. Техните знания в областта на медицината са феноменални. Според моя 
водач Зора, който беше на възраст поне 150 000 години, много от хората са с 
произход от "вътрешната земя".
Има седем равнища на разделение, като съществата и оборудването биват 
допускани според тяхното ниво. Входовете към нивото действат като портали за 
влизане или излизане към кухата вътрешност на Земята.
Има повече от един Бермудски триъгълник до Флорида. Единият е до езерото Ери, 
другия до бреговете на Мексико и Япония. Те са наричани "тихи зони". Тези врати 
дават възможност на съществата от вътрешността да излизат и влизат обратно в 
Земята. Според тях, всички планети са кухи.
За да се определи къде се намира входа към "вътрешната земя" се нуждаете само от 
компас. Той се върти така, като че стоите на Северния полюс, именно над входа на 
тунелите към "вътрешната земя".
www.eon
oт: в-к Строго Секретно www.strogosekretno.com

Базата в Дулси

Следващият материал идва от хора, които знаят, че подземната база Дулси 
съществува. Това са хора, които са работили в лабораториите; отвлечени, които са 
закарани до базата; хора, които са участвали в построяването; разузнавателният 
персонал (НАС, ЦРУ, ФБР и т.н.) и специалисти по НЛО. Разположена на почти 2 
мили под Арчулета Меса ъв Джикарилла Апачи - индианският резерват близо до 
Дулси, Ню Мексико, се намира инсталация засекретена с толкова високо ниво на 
секретност, че съществуването й е най-слабо познато в света. Тук се намира първата 
на Земята обща американска  правителствена/извънземна биогенетична 
лаборатория. 
Други такива има в Колорадо, Невада и Аризона. Многоетажната лаборатория е с 
най-малко седем подземни етажа, и с централа, която се контролира от охраната на 
базата. Нивото й на сигурност изисква достъп до различни надземни отдели, които 
по-нататък водят до подземията на базата. Има над 3000 видео камери, които следят 
всичко живо около и в комплекса и особено специално засекретените места 
(входовете и изходите). 

Сивите

Повечето от извънземните живеят на 5-и, 6-и, и 7-мия от подземните етажи. 
Извънземните, които контролират главната част от комплекса, са Сивите, непочтена 
раса, сега смятана за враг на Новия Световен Ред. През 50-те, Сивите започват да 
отвличат голям брой хора за експерименти. През 60-те, бройката се увеличила, а те 
нехаели. През 70-те, техните истински намерения станали много ясни, но 
специалната група на правителството все още продължавала да ги прикрива. През 
80-те, правителството осъзнало, че няма защита срещу Сивите. Така че, било 
наредено програмите да се приготвят за даване на гласност, и за установяване на 
контакт с нечовешки, извънземни същества. Може би е бил възможен съюз с 
Влечугоподобните, като раса враждебно настроена към Сивите, и понеже техните 



79

отношения били обтегнати. Единствените познати като противник на Сивите били 
Влечугоподобните. 
Мъж наречен Томас К., твърди, че в базата има разположени над 18 000 Сиви. Той 
разказва как негов колега се озовал лице в лице със 6 фута висок Влечугоподобен, 
който се материализирал в неговата къща и проявил голям интерес към 
изследователските карти на Ню Мексико и Колорадо, които висели на стената. 
Картите били пълни с цветни карфици и маркери за означение на местата, където са 
намирани осакатени животни от НЛО-та, големи пещери, места на голяма активност 
на НЛО-та, области на отвличания, древни руини и предполагаеми подземни бази на 
извънземни. Някои части на правителството искали обществеността да бъде 
предупредена какво става. Други части (“Сътрудниците”) искали да продължат да 
правят това, което изисквали сделките.  

Клониране на хора (от хора) за Роби-Хибриди

Секретното правителство клонира хора по процес усъвършенстван в най-голямата и 
най-развитата в света научно-изследователска био-генетична лаборатория в Лос 
Аламос. Елитът на човечеството сега притежава своя собствена раса от роби. Както 
Сивите, американското правителство секретно оплождат жени, след това преместват 
три месечния плод-хибрид, преди ускоряването на техния растеж в лабораториите. 
След това се внедрява биогенетичната програма за (ДНК-манипулация) – те се 
имплантират и контролират от разстояние, чрез радио честотни емисии. На много 
хора им се имплантират мозъчни чип-импланти. Те действат като телепатични 
комуникационни канали и телеметрични мозъчно-манипулирани устройства. Тази 
мрежа е започната и развита от DARPA (Изследователска агенция за съвременни 
отбранителни проекти). Две от процедурите били: Радио-Хипнотичен Интер-
церебрален Контрол и Електронно Изтриване на Паметта. Те развили също така и 
ELF и EM вълново размножаване - устройство, което засяга нервната система и може 
да причини гадене, умора, раздразнителност и дори смърт. Това изследване на 
биодинамичните връзки в организмите родило технология, която можела да променя 
генетичната структура и да се използва за лекуване. 

Открити и засекретени изследвания

Американският секретар по енергиите Джон Херингтън обявил “Лоурънс бъркли 
лабрутори” и “Лос Аламос нешънъл лабрутори” в Ню Мексико за дом на новоразвити 
генетични центрове като част от проект, целящ да дешифрира човешкия геном . 
Геномът съдържа генетично закодирани инструкции, които ръководят 
трансформацията на всяка отделна клетка, оплождането на яйцето в даден 
биологичен организъм. “Проектът за човешкия геном може би е най- директният удар 
върху човечеството от всички научни инициативи до сега”, каза Дейвид Шърли, 
Директор на лабораторията Бъркли. Това изследване се провежда тайно от години в 
био-лабораториите на Дулси. 
Ниво 6 често се определя от работещите там като “Залата на Кошмарите”. Там са 
генетичните лаборатории в Дулси. Съобщенията от работниците, които са виждали 
странни експерименти, са следните:   
 “Аз видях хора с много крака, които изглеждаха като наполовина хора-наполовина 
октоподи. Също така и гущероподобни хора, и “меки?” същества, които приличат на 
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хора и плачат като бебета, и подражават на човешките думи, също така и огромни на 
ръст кръстоски между гущери и хора, затворени в клетки. Има риби, тюлени, птици и 
мишки, които едва ли могат да се причислят към своите видове. Има няколко клетки 
(и цистерни) за хуманоиди с крила - гротескни прилепоподобни същества около 3,5 
до 7 фута високи. На ниво 7 е по-лошо - има хиляди редици от хора и хибриди на 
хора, поставени  в студени складове. Тук са и складовете за ембриони, цистерните за 
хуманоиди, в различни стадии на развитие. Често се сблъсквах с хора в клетки, 
обикновено упоени или дрогирани, но понякога плачеха и молеха за помощ. 
На нас ни беше казано, че са безнадаждно луди, и че върху тях се тестват високо-
рискови лекарства за лекуване на лудостта. Наредено ни беше никога да не се 
опитваме да говорим с тях. В началото ние вярвахме на тази история. Накрая, през 
1978, малка група от работници разкри истината. Започна т.нар Конфликт в Дулси (за 
този конфликт се споменава и от небезизвестният Фил Шнайдер, който, след като
разкри тази и много други истини, бе убит от шефовете си). 
Когато вече стана очевидна истината, че хората долу се произвеждат от отвлечени 
жени, оплодени против желанието им, се формира секретната група за съпротива. 
След време те бяха убити или ”умрели при мистериозни обстоятелства”. Както беше 
казано преди, в базата има над 18,000 извънземни. В края на 1979, имаше конфликт 
между хората и Сивите, като мнозинството от човешки учени и военен персонал бяха 
убити. Базата беше затворена за малко, но понастоящем е активна. Отвличанията на 
хора и животни намаляха през 1980, когато лабораториите “Ливърмоор Бъркли” 
започнаха да произвеждат изкуствена кръв за Дулси. 
Уилям Купър заявява: ”При сблъсъка загинаха 66 от нашите хора, от Националната 
група Recon, ДЕЛТА групата, които са отговорни за всички извънземни проекти. 
ДЕЛТА групата имаше значки с черен триъгълник на червен фон. Делта е четвъртата 
буква от гръцката азбука. Тя има формата на триъгълник, и фигурира явно в 
Масонските знаци. Всяка база си има свой собствен символ. Базата в Дулси има 
символ, който представлява триъгълник с гръцката буква “Тау” (Т) вътре; като 
символът е обърнат наопаки. Така че триъгълникък сочи надолу. Отличителните 
белези “триъгълник и 3 странични линии“ били видени на “Летяща (транспортна) 
чиния”. Други символи маркират местата за кацане и извънземната флотилия. 

Вътре в комплекса Дулси
Офицерите по сигурността се обличат с памучни работни комбинезони, които носят 
символа на Дулси на предната част отгоре и вляво. Стандартното оръжие в Дулси е 
“Flash Gun”, който е еднакво добър срещу хора и извънземни. Идентификационната 
карта (използвана на вратите и асансьорите), също има символа на Дулси над 
снимката. “Правителствените хончос” използват карти с Големия печат на САЩ, с 
думите Нов Световен Ред. След втория подземен етаж, всеки се съблича чисто гол и 
се претегля, и след това му се дава униформа. На посетителите им се дава 
мътнобяла униформа. Пред всички от снабдените с датчици зони има везни, които се 
намират под входовете. Картата на човека трябва да съответства на неговите 
теглото и код, или вратата няма да се отвори. Всяко несъответствие в теглото (всяка 
промяна над 3 паунда) ще алармира охраната. На никого не е позволено да задържи 
в себе си нещо в обсега на, или извън обсега на заредените с датчици зони. Всички 
доставки или записи се слагат на охранявана конвейерна система.
В комплекса преобладава извънземният знаков език. По време на построяването на 
комплекса, извънземните помагали в областта на дизайна и строителните 
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материали. Работниците не разбирали много от нещата, които монтирали, докато 
устройството не заработело. Например, асансьорите нямат кабели. Те се 
контролират по магнитен път. Магнитната система е в стените. Няма ги стандартните 
електрически системи. Всичко се контролира от пилотни магнитни устройства. Това 
важи и за магнитно индуцираното (фосфорециращо) осветление. Има и крушки за 
осветление, поставени “нерегулярно”. Всичко съществуващо е магнитно 
контролирано. Има надписи, че “Ако поставите голям магнит пред входа, той ще 
причини незабавно прекъсване на системите. Те ще трябва да дойдат и да ги 
поправят. Експериментите за мозъчен контрол в Дулси включват: проучване на 
импланти за мозъчен контрол, Био-Пси единици, ELF устройства влияещи върху 
настроението, съня и контрола на сърдечния ритъм. DARPA използва тези 
технологии за да манипулира хората. Те основават проектите, поставят 
приоритетите, контролират усилията и насочват многото участници в тези начинания. 
Сродни проекти се изучават в базата “Сандия” от Групата на Джейсън, в която 
членуват 55 учени. Те са тайно впрегнати в тъмната страна на технологията и в 
скривана от обществото лечебна технология. 
Други проекти, провеждани в Груум Лейк, в Невада, известна още като Зона 51 са: 
ELMINT Електро-Магнитен Разум, Code Empire, Code Eva, Program HIS (Система за 
Хибриден Интелект), BW/CW, IRIS (Infrared Intruder System), BI-PASS, REP-TILES. 
Изследванията на 4-то ниво включват изучаване на човешката аура, разбира се и 
всички аспекти на сънищата, хипнозата и телепатията. Те знаят как да контролират 
биоплазменото тяло на хората. Те могат да намаляват честотата на ударите на 
сърцето с причиняващи дълбок сън делта вълни, да причинят статичен шок, и след 
това да те ре-програмират чрез компютър свързан с нервната ти система. Могат да 
въвеждат данни и програмират реакции в мозъка ти (имплантиране на информация –
“Библиотеката за [имплантиране на] Мечти”). 
Ние навлизаме в ерата на технологизирането на психичните сили. Развитието на 
техниките, усилващи комуникациите човек/машина, нанотехнологиите, био-
технологични микро-машини, Пси-войната, E.D.O.M. (Електронно изтриване на 
паметта), R.H.I.C. (Радио хипнотичен интер-церебрален контрол) и най-различни 
форми на контрол (химични агенти, ултра-вълни, и други форми на ЕМ радиация). 

Defence Агенция за Advanced Research Project Agency
Flash Gun Пистолет-светкавица

От: www.abovetopsecret.com
Превод: Eon ©

ОТГОВОРИ НА НАЙ-ЧЕСТО ЗАДАВАНИТЕ ВЪПРОСИ ВЪВ ВРЪЗКА С ПРОЕКТ 
“ECHELON”
7 февруари, 2002

Какво представлява проект ECHELON?
ECHELON е терминът, масово използван във връзка с автоматизираните глобални 
приемащи и релейни системи, разработени от тайните агенции на пет нации: САЩ, 
Англия, Канада, Австралия и Нова Зеландия (вероятно това е кодовото име за част 
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от системата, която приема използващите сателит комуникации). Докато 
американската “Агенция за сигурност” (NSA) заема водещото място, ECHELON 
работи съвместно с други тайни агенции, включително Австралийския директорат по 
сигнали за защита на страната (DSD). Счита се, че по силата на различни 
споразумения ECHELON работи и със службата “Британски правителствени 
комуникации” (GCHQ) и с агенции на други съюзници на САЩ.
Тези страни координират своите действия по силата на споразумението UKUSA, 
сключено през 1947. Оригиналният проект ECHELON датира от 1971. Но оттогава 
неговите възможности и приоритети са се разширили неимоверно много. Той може 
да подслушва и обработва много видове излъчвания по света. Всъщност, може да 
подслушва по три милиарда комуникации всеки ден, включително телефонни 
разговори, изпратени по електронната поща съобщения, информация за сваляне на 
информация от Интернет, сателитни предавания, и т.н. Системата ECHELON събира 
всички тези излъчвания безразборно, след това пресява информацията, 
представляваща интерес, посредством програми за изкуствен интелект. Твърди се, 
че ECHELON пресява около 90% от трафика, който тече по Интернет.
Но точните способности и цели на проекта остават неясни. Например, не се знае 
дали той държи на прицел местните комуникации. Освен това, очевидно му е много 
трудно да следи комуникациите по оптични кабели.
Как работи този проект?
ECHELON събира данни по различни начини. Използват се масивни наземни радио-
антени за приемане на сателитни предавания. Трафикът по някои сайтове се 
проверява. Тези антени са разположени в САЩ, Италия, Англия, Турция, Нова 
Зеландия, Канада, Австралия и още няколко места.
Използват се и средства за прихващане на “изтекли” излъчвания между градовете. 
След това, тези сателити излъчват информацията надолу към центровете за 
обработка на Земята. Главните центрове са в САЩ (близо до Денвър), Англия 
(Менуид Хил), Австралия и Германия.
ECHELON приема и излъчвания по Интернет и използва много “подслушващи” 
устройства, които събират информация от пакетите с данни докато те пътуват по 
Интернет, посредством няколко ключови връзки. Използва и търсещи програми, за да 
сканира за уеб-сайтове, които могат да представляват интерес.
Освен това, използват се и подводни устройства - за прослушване на кабелите, 
пренасящи презокеанските телефонни разговори. Според публикувани доклади, 
американските водолази са поставили следящи устройства на подводните кабели. 
Едно такова е било открито през 1982, но останалите очевидно функционират 
неоткрити.
Засега не се знае дали могат да се подслушват и телефонните кабели.
Ако горните методи не свършат работа, има и други. Държавите, имащи 
споразумение по този проект, обучават специални агенти за поставяне на множество 
специални устройства за събиране на данни. Едно от тях е комплект за обработка на 
информацията с размерите на дипломатическо куфарче. Друго подобно 
представлява радиоприемник с големината на кредитна карта.
След събирането на този суров материал, ECHELON го проверява посредством 
системата “DICTIONARY” (“Речник”). Това е специална система компютри, която 
намира съответната информация по ключови думи, адреси и т.н. Тези търсещи 
програми помагат за сравняването на голям обем излъчвания, преминаващи 
ежедневно през мрежата на ECHELON. Тези програми дават възможност на 
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потребителите да се съсредоточат върху всяка специфична тема, във връзка с която 
се търси информация.
Ако такъв проект съществува, защо досега не съм чул нищо за него?
Правителството на САЩ е стигнало до крайности, за да запази този проект в тайна. 
До ден днешен, американското правителство отказва да признае, че такъв проект 
изобщо съществува. Ние знаем, че той съществува, защото правителствата и на 
Австралия и на Нова Зеландия признаха този факт. Дори при наличието на тези 
признания, обаче, официалните власти на САЩ отказват да коментират темата.
Тази “стена от мълчание”, обаче, започва да се руши. 
Първият доклад за проекта е публикуван през 1988. В допълнение, освен 
признанията на Австралия, в Европейския парламент са получени два доклада, които 
описват дейностите по този проект. Така се появиха стряскащи доказателства, че 
възможностите на проекта може би са прекалено подценявани. В първия се говори, 
че той цели предимно цивилни лица. Установено е, че за разлика от многобройните 
електронни системи за шпиониране, разработени през студената война, проектът е 
предназначен предимно за не-военни обекти: правителства, организации и бизнес в 
буквално всяка страна. Системата приема огромни количества комуникации и след 
това отделя ценното чрез средства за изкуствен интелект от типа на “Мемекс” – по 
ключови думи. Петте държави си делят със САЩ резултатите. Всяка от тях осигурява 
речници на останалите, ключови фрази, хора и места, за откриване на допълваща 
информация при тях, което се изпраща на поискалата информация страна. Освен 
информация за потенциални терористи, се събира и много друга информация –
например за държавите, участващи в преговорите на GATT. Установено е, че засега 
основните приоритети на тази система продължават да бъдат военното и 
политическо разузнаване. 
При подслушването на телефони, процедурата е известна като “Мантис”. 
При телексите се нарича “Мейфлай”. 
Програмата се използва и за даване на предимства на американски фирми пред 
конкурентните им фирми, както и за икономически шпионаж.
Първоначално, програмата е създадена в името на националната сигурност, но на 
практика се занимава и с много други дейности, включително с подслушване и на 
частни лица – например под нейно наблюдение е била принцеса Даяна.
Не съществува начин, по който да се знае с точност с какво се занимава и за какво се 
използва ECHELON. Не е ясно доколко е причинил вреди на частни лица.
Разбира се, и други страни, например Русия, Франция, Израел, Индия, Пакистан, 
както и редица други, също събират информация по подобни начини, но ECHELON е 
системата, която е най-голяма от този вид. Другите страни нямат средствата за да се 
ангажират с толкова мащабно събиране на информация, каквото се провежда в САЩ.

http://www.aclu.org.

HAARP, КОНТРОЛ НАД КЛИМАТА И УМА

Джеймс Шанън
12-23-97

Излъчвателят HAARP, разположен в Аляска, представлява наземно оръжие за 
“Междузвездни войни”, притежаващо способността да манипулира околната среда 
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така, че да променя времето, да разруши глобалните комуникационни системи, 
мисловните процеси на хората, да окаже отрицателно въздействие върху здравето и 
да оказва влияние върху горните слоеве на атмосферата по неестествен и увреждащ 
я начин. Въздействането върху магнитното поле на Земята не дава гаранции какво 
може да се случи в отговор. Участвалите в проектирането на HAARP са част от 
гигантско партньорство с правителството, военните и много частни корпорации, които 
изграждат предпазна мрежа и правят това тайно. Критиците на проекта твърдят, че 
голяма група от независими специалисти трябва да погледнат отблизо тези 
разработки, преди да бъде позволено да се продължи работата по този проект. Най-
големият “нагревател на атмосферата” в света е разположен там.  Фокусираната 
енергия може да се излъчи към йоносферата, където радиочестотните вълни 
взаимодействат мощно със заредените частици, намиращи се винаги там. След това 
нагряващият ефект на фокусирания лъч обхваща голяма част от йоносферата –
нагоре и навън от Земята. Един от противниците на проекта нарича това “взривяване 
на небето”. Земята е защитена от вредното въздействие на космическите лъчи от 
Радиационния Пояс на Ван Ален и магнитното поле на Земята. Озоновият слой ни 
защитава от ултравиолетовото излъчване. Ако тази двойна бариера бъде отслабена 
и това позволи на тези високоенергийни частици от йоносферата да навлязат в 
атмосферата, може да бъде предизвикано сериозно увреждане на ДНК-матриците на 
всичко живо на Земята. Това е само един от кошмарните ефекти, на които системата 
е способна.
В периода 1975-76, Съветският съюз е излъчвал радиочестотни сигнали към Северна 
Америка. Радиолюбителите са засичали 10херцовите честоти (импулси в секунда), 
които нарекли сигналите на кълвача, поради почукването, което се чувало в резултат 
от излъчваните вълни с изключително ниска (ELF*) честота. Предполагало се, че ELF 
честотите могат да резонират дори в невроните в човешки мозък намиращ се на 
голямо разстояние и да променят настроението при голяма част от населението.
Тези ELF вълни могат да предизвикват и нарушение в комуникациите, спиране на 
тока, и промени във времето, предназначени да окажат опустошителен ефект върху 
производството на храни.
Когато работи на пълна мощност, този излъчвател ще може да изпраща вълни с 
много ниска и с много висока честота (VLF**  и ELF), достатъчни за да засегнат 
населението на цели региони. Каква друга цел може да преследва това, освен да 
бъдат контролирани хората? 
Освен това, излъчвателят може да предизвика увреждане на умствените функции 
дори поради нехайство или немарливост. Д-р. Рейджо Макела, водеш специалист по 
алтернативна медицина, е разработил способ за промяна на баланса в химията на 
пациента посредством комбинация от ниски нива на концентрация на химикали и 
правилната честота, подавана от правилно настроен предавател. Той е имал 
огромен успех при прилагането на този метод за лечение.
Само че военните могат да го използват точно за противоположни цели. 
Незначително количество химикали (под общоприетите нормативи за токсичност), 
могат да бъдат въведени по някакъв начин (например чрез водата или въздуха) сред 
врага; след това да бъде отправена правилната честота, която да активира иначе 
безвредните химикали. Това би обезсилило врага, а международните споразумения 
за химическо нападение няма да бъдат нарушени.
Един радиопредавател, носещ импулсна вълна от 6-12 импулса в секунда, 
действаща в резонанс с радиовълните, която служи като носеща, може, ако е 
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модулирана правилно, да увреди ума и причини сериозни опасности за здравето 
сред хора и животни. Тази технология е изцяло в обсега на излъчвателя и те 
възнамеряват да я използват.
Ние можем да оказваме влияние върху земните магнитни полета и йоносферата, но 
последиците от подобни агресивни въздействия върху околната ни среда не са 
известни, а както изглежда, проектантите на HAARP не се и интересуват от тях. На 
онези, които са против HAARP се пречи чрез воала на секретността и измамите, с 
които е обгърнат проекта.
За да “подготвят” хората за приемането на тези стряскащи технологии, от време на 
време се появяват незначителни “изтичания” на информация – за да се провери как 
ще реагира обществеността, но при все това основната стратегия и приложения 
остават потънали в тайна.
Може би най-зловещият аспект на HAARP е прилагането на тези технологии към 
домашни “неприятели” – можем само да гадаем кои могат да бъдат те. Във връзка с 
разработката на несмъртоносни оръжия от полицията ни казват, че “терминът 
неприятели е използван… в неговия най-широк смисъл и включва онези, които не са 
обявени за врагове, но които са ангажирани с дейности, които искаме да спрем…” 
Помнете, че тези оръжия са “невидими” и могат да се използват за промяна на 
мисленето и поведението на жертвите, които няма да знаят за “атаката”. Проектната 
дата HAARP да заработи с пълна мощност е 1998 година. Застрашени са не само 
американските граждани – тази система е универсална. Още от 1975 Канадското 
правителство знае за използването на технологии за промяна на времето като 
оръжие. Известно ли им е нещо и за употребата на HAARP системата?  След като 
използването на електромагнитни полета от тази система ще засегне всеки един от 
нас по някакъв начин, може би е време да започнем да задаваме въпроси.
Това ли ще е начина за въвеждане на Новия Световен Ред?
А какво ще го последва?
- Изригване на вулкани? – Земетресения? – Сто-футова морска вълна? – Вирусът 
Ебола? – или започването на Новия Световен Ред чрез имплантирането на 
микрочипа под кожата ни?
- - - - - - - -
ELF*  Extremely Low Frequency - Изключително ниска честота
VLF**   Very Low Frequency – Много ниска честота

eotl@west.net

ОПЕРАЦИЯ “ПЕЙПЪРКЛИП”
 (PaperClip)

Непосредствено след Втората световна война както Съюзниците, така и Съветския 
съюз, се стараели да вземат каквото могат от придобивките на Третия Райх, не на 
последно място в сферата на човешките ресурси. Така например, САЩ взели 
стотици нацистки учени и разузнавателни агенти от СС (в пряко нарушение на 
заповедите на президент Труман срещу използването на нацисти по тази програма), 
по силата на високо засекретената “Операция ПейпърКлип”. Алан Дълес, по-късно 
директор на ЦРУ, не се подчинява на заповедите на Труман и изтрива нацисткото 
минало на тези германци, голяма част от които са били военнопрестъпници. 
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Съществуването на тази програма е официално потвърдено от САЩ, но връзката с 
нацистите обикновено се пренебрегва в официалните отчети за нея.
Връзката между нацистите и семейство Буш: започва доста преди Втората световна 
война, когато дядовците на бащата на Джордж У. Буш, Прескот Буш и Джордж 
Хърбърт Уокър продали милиони долари в акции от немската промишлена империя 
Тисон, на американската общественост. Тисон, на свой ред, помогнала да се 
финансира изгряващата Нацистка Партия, заедно с други американски промишлени 
интереси – включително “Форд Мотор Ко.” И други американски корпорации, които 
играели ключови роли при финансиране издигането на Хитлер на власт.
Богатствата на семейство Буш и династията са формирани от печалбите, извлечени 
от изпирането на печалбите на нацистите от войната. В “Юниън Бенк”, за изпирането 
помагали Алан Дълес и Прескот Буш – след американската декларация на Войната 
срещу промишлените печалби от войната на “Ексис-Тисон”, които били отчасти 
извлечени от робския труд/смърт на намиращите се в концентрационните лагери 
хора, чийто труд бил ключов компонент за германската промишленост през войната. 
Американското правителство открило тази схема за изпиране на парите и 
конфискувало “Юниън Бенк” по закона за  забрана на “Търгуването с врага”. По-късно 
Алан Дълес се присъединил към OSS, след което станал глава на ЦРУ. Джордж Буш 
старши (син на Прескот), се присъединил към Въздушните сили и спомогнал за 
възстановяване на семейното име. Прескот Буш получил масивно възнаграждение от 
германски клиенти скоро след края на войната и използвал парите, за да навлезе в 
политиката – така било поставено началото на династията Буш…
Дали това е подкрепено с документи? – Да, с много.
“Джордж Буш: Неоторизирана биография” - от Webster G. Tarpley и Anton 
Chaitkin, и “Проектът на Хитлер” (глава 2), са само малка част от тях. 

eotl@west.net

ПРОЕКТЪТ “МОНТОУК”

Проект “Супермен”
Иив Френсиз Лоргън, M.A.

Интервю с Анди Перо, оцелял след участието си в проекта контрол над ума, насочен 
към създаването на свръхвойници с пси-способности.

Анди Перо е бил подложен насила на въздействия по програмата за контрол на ума 
“Проект Монарх” - една програма за контрол над ума, основана на травмата и 
подобна на онова, което Кати О`Брайън описва в своята автобиография, написана от 
Марк Филипс, озаглавена "Транс-Формиране на Америка".
Анди Перо твърди, че е бил създаден чрез комбинация от генетична манипулация, 
базиращ се на травмата контрол над ума, и обучение по метода за умствен контрол 
на Хосе Силва - това е довело до неговите свръхчовешки постижения и пси-
способности. В допълнение към това, г-н Перо утвърждава, че е бил насилствено 
използван като наемен убиец за извършването на тайни убийства, както и в мисии, 
свързани с проекта Монтоук, като например за извършване на пътувания във 
времето.
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За пръв път Анди Перо представи пред публика своята история през август 1998г. 
като специален гост на Престън Никълс по време на поредица лекции с домакин Боб 
Юре от Филаделфия, Р.А. Аз бях толкова изумен от разказаното Анди, че го 
интервюирах лично така, че неговата история да бъде споделена с читатели на 
списание “Ънноун”. За онези, които не знаят нищо за мен самият ще кажа, че съм 
работил 10 години по проучването на преживявания на хора, оцелели от различни 
видове аномални травми, например при ритуално малтретиране и контрол над ума. 
Поради опита, който имам с отвличане от извънземни, с паранормалното, с 
окултните и аномални травми, разпознах в Анди човек, като по чудо оцелял от 
базиращия се на травмата умствен контрол, чиято история не бива да остане скрита.

ЕЛ. Анди, откъде си по произход и кога започна твоето обучение?
АП. Роден съм във Фалон, Невада през ноември, 1969. По това време, баща ми беше 
командир лейтенант в Морската въздушна база на Фалон, Невада. Първите ми 
преживявания датират от времето, когато бях на две и половина години. На 5-годинки 
бях - семейството ми живееше в Мюнхен, Германия и си спомням, че посещавах два 
отделни класа в детската градина - един с немски, който беше във, или близо до 
военната база “МакГрю Арми Трууп” и друга детска градина - с английски.
Имам проблясъци в паметта за измъчвания още на двегодишна възраст, по време на 
които бивах подлаган на шокови манипулации с игли, вкарани в ушите и гениталиите 
ми. Това, което те (контролиращите) правят е, че използват травма, за да отделят 
ума от тялото и да разделят ума на няколко части, които по късно могат да бъдат 
програмирани да правят неща от класа на свръхчовешките постижения. По принцип, 
те изключват всички нормални мозъчни импулси, емоции, и онова, което обикновено 
е там, а след това ги препрограмират отново. Това се прави с цел да се отстрани 
страха така, че когато ти програмират нови способности да не реагираш с обичайното 
и инстинктивно "Не мога, страхувам се...". Програмират те да действаш, а не да 
мислиш. Основното е, че те третират и програмират ума ти така, сякаш е компютър.
ЕЛ. Кои са хората, които движат секретни програми като “Монарх” и “Монтоук” и къде 
осъществяват своите дейности?
АП. Това е нашето собствено правителство. Един от моите манипулиращи, който се 
опита да промие мозъка ми и да ме накара да повярвам, че ми е баща, беше по 
принцип нацист. Аз му дадох прякора “Адолф”, защото изглуждаше като ариец. След 
Втората световна война много нацистки учени бяха доведени в САЩ чрез нашата 
“Интелиджънс Къмюнити”, която преди това работеше във връзка с контрола над ума 
в концентрационните лагери. Вярвам, че те са останки от нацистката партия, която 
работи съвместно с различни клонове на американското правителство и военните.
Голяма част от обучението ми и тези сесии, по време на които ме измъчваха, бяха 
провеждани в университета на Рочестер, Н.Й. Обикновено ме водеха в уединена 
стая на тавана, или на последния етаж на библиотеката. Голямата библиотека, 
където проведоха по-голямата част от програмирането ми, беше в Римската 
Национална Въздушна База в гр. Рим, Н.Й. Използван бях също така и в стола на 
Монтоук, докато бях в Кемп Ниъроу  Монтоук, Л.Й., както и в стола в Атланта, G.A. 
във въздушната база Добинс.
Устройството в Монтоук, намиращо се в Кемп Хиъроу, беше активирано отново от 
Министерството на военоморските сили и функционира до ден днешен.
Има подземни бази, разположени на различни места в страната. Всяка от тях има 
различни функции и специалност. 
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ЕЛ. Какво представляваха някои от нещата, които програмистите на ума ви караха да 
правите?
АП. Спомням си, че майка ми ме записа в курс по контрол на ума по метода на Хосе 
Силва, с цел постигане на самолечение, релаксация, визуализация, огъване на 
лъжици със силата на ума и др. подобни. Това е и времето, когато видях двамата 
военни, които периодично ме посещаваха в детството ми, особено по време на 
спортни събития. Аз се представях изключително добре в курса по контрол на ума по 
метода на Силва (и спорта), и то до такава степен, че двамата военни се приближиха 
до мен и казаха: "Разбрахме, че имаш много специални способности. Някой ден ще 
работиш за нас." По онова време нe разбрах какво имаха предвид, но впоследствие 
двамата се появяваха през цялото ми обучение, през всичките години в колежа. 
Разбира се, аз не осъзнавах това, докато спомените ми не се върнаха. Справях се 
много добре със спорта и демонстрирах гениални резултати на теста за 
интелигентност, но когато бях около двайсетте заеквах толкова зле, че всеки 
мислеше, че съм тъпак и половина - заекването се дължеше на електрошоковата 
терапия.
Спомням си, че бях подлаган на електрошок много пъти, когато ме поставяха в 
затворен воден резервоар и ме караха да дишам под водата. В резултат се давих 
няколко пъти и се възстановявах единствено поради това, че си бях изградил 
мислено басейн за лекуване. Научих се да изграждам своя собствена умствена 
лаборатория по метода на Силва - натъпкана със свръхмощен басейн за лечение, 
който можеше за излекува всяко нараняване. Бях принуждаван да продължавам 
страданията отвъд всичко, което можете да повярвате, за да постигна свръхчовешки 
постижения с оглед на силата и способността за оцеляване.
ЕЛ. Разкажи ми нещо повече за различните свръхчовешки способности, които откри, 
че имаш.
АП. Треньорите ме въвеждаха в транс в който ми казваха, че мога да скоча от стълба 
с минимална височина. В ума си вярвах, че скачам само от табуретка или ниска 
стълба. В действителност, постепенно ме караха да скачам от все по-големи 
височини – стигна се дотам, че успешно скачах ог сгради и дори от самолет без 
парашут. Когато ми контролираха ума можех да правя това, което ме инструктираха, 
докато им вярвах. Можех да направя 200 или повече набирания в перфектна форма, 
понякога в продължение на около половин час, или докато ми кажеха да спра. Вдигах 
тежест 545 либри* в колежа и много повече (500-1500 либри), докато бях с 
контролиран ум в тренировъчната лаборатория, недалеч от Рочестер, Н.Й.
При скоковете, които правех, беше сякаш падах като котка - спокойно и 
хладнокръвно, без никакъв страх, фокусиран като лазерен лъч единствено върху 
приземяването.
ЕЛ. Има ли други като теб, които са имали подобно обучение и преживявания?
АП. Мисля, че има хиляди други деца и хора, които са използвани като мен и много 
от тях изчезват - мнозина умират по време на процеса на обучение. Тях ги считат за 
предвидена фира. Онези, които успеят да оцелеят на най-безпощадното 
програмиране, живеят, за да се превърнат в това, което се нарича Момче от Монтоук. 
Дънкан Камеран е подобна личност. Като общо, момчетата и младежите ги обучават 
за куриери, помощници и свръхвойници и дори за психо-убийци. Жените ги използват 
предимно за секс-агентки - пример за това е историята на Кати О`Брайън.
ЕЛ. В какви видове специални мисии или експерименти свързани с пътуването във 
времето си спомняте, че сте участвали?



89

АП. Имаше периоди, в които помня, че съм на малкото летище в Рочестер и ме взема 
един бомбардировач Ф-16 - отиваме в някакъв югозападен пустинен терен, или такъв 
за специализирано военно обучение и курсове по преодоляване на препятствия или 
специални наемни мисии. Помня, че видях и други мъже в черни тениски и панталони 
поне веднъж. В други случаи, се оказвах на някакъв самолетоносач в морето. След 
мисията ме откарваха обратно и се връщах в колежа след един-два дни, или дори 
часове, без дори да си спомням какво се е случило. Всички тези мисии се 
осъществяваха по времето, когато бях на 15 години до 1988-1992г. под 
въздействието на дълбинно хипнотично програмиране**, с изтрити спомени, но 
впоследствие някои от спомените ми да започнаха да се връщат.
Също така бях обучен да боравя с различни видове оръжия - как да ги зареждам, 
почиствам, специалните характеристики на всеки модел и стрелба по точни цели, 
непрекъснато и перфектно - без да мисля - просто действах.
ЕЛ. Разкажи ми повече за твоето участие в проекта Монтоук?
АП. Бях включен в част от проекта Монтоук, наречен “Столът на Монтоук”. По 
принцип той беше разработен за да осигурява на човека и духа му нулева отправна 
точка, и с това да улесни пътуванията във времето. Това, което по принцип прави 
столът, е да отделя ума от тялото. Мислите и вибрационната енергия на седящият на 
стола оператор се улавят от подобни на чадър антени, разположени над стола, 
изпращат се към компютър, обработват се с процесор, след това се усилват няколко 
стотин пъти, а информацията се изпраща до мрежа от кристали за свободна енергия, 
подредени в кръг. След това, когато съответните мисли се усилват, т.е. след 
известно време, в стаята се отваря една дупка - тя е с големина 16-18 фута в 
диаметър и достатъчно голяма, за да премине дори камион през нея.
В Кемп Хиъроу, Монтоук, мястото е пресечна точка на биоритмите на Земята – това е 
точка от Земята, откъдето пътуването във времето се осъществява най-лесно -
отправна точка е Земята.
Моята част от проекта със стола в Монтоук беше да използват моите умения за 
фокусирана визуализация – способността ми да мисля за специфични времеви точки 
от историята, които биваха присвявани към мен. Столът е свързан към съвременна 
компютърна система и усилвател на мисли такъв, че когато бъдат визуализирани 
дадена мисъл или времеви период, компютърът симулира портал във времето, 
базиран на тази точка във времето. Правят поредица от времеви портали, докато се 
натрупа библиотека от времеви периоди и портали.
Освен това, столът се използва и за да усилва изключително фокусирани мисли, за 
създаването на триизмерни материализации въз основа на мислите на операторите. 
Престън Никълс написа няколко книги на тема проекта “Монтоук” и в тях описва един 
случай, при който Дънкан Камеран, докато е бил в стола на Монтоук е създал 
чудовище.
Една подобна мисия, свързана с пътуване във времето, беше наречена проект 
“Южен Кръст”. Този проект бше използван за спечелване на Втората Световна Война 
в полза на съюзниците. Това, което американското правителство направи 
използвайки пътувания във времето, беше да се върне обратно в периода до 1940г., 
за да помогне за спечелване на войната. Ние доставяхме устройства за комуникации,
оръжия и технологии, направени от части, съществуващи през 1940 г. Те биваха 
доставяни в 1940г. заедно с пълен комплект чертежи, свързани с това как да ги 
изработят от частите, налични през 1940 г. Аз лично взех участие в няколко от тези 
доставки - веднъж бях изпратен в Германия, друг път в Англия. Не ми беше 
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позволено да говоря на никого там, освен да оставя поверения ми пакет и бързо да 
се върна в нашето време. Всичко това се правеше под въздействието на дълбинно 
хипнотично програмиране така, че аз нямах свободата да проучвам каквото и да е. 
Доставките ми отнемаха не повече от два часа.
ЕЛ. В някой от спомените си за преживяното в подземната база, срещали ли сте 
някой от космоса, или виждали ли сте някакви извънземни?
АП. Доколкото разбирам, Министерството на военоморските сили има споразумение 
с извънземните Сиви за обмен на технологии срещу човешки жени и деца, с цел 
провеждането на ужасяващи експерименти за получаване на нови видове. Точно 
това става сега в подземната база, недалеч от Маями, Флорида. Един от моите най-
кошмарни спомени е, че ме придружават по коридора в тази подземна лаборатория и 
виждам клетки, оградени с мрежа като за пилета, а в тях жени и деца, които пищят за 
помощ. Виждал съм извънземните Сиви (високи 4 фута с големи черни очи), както и 7 
фута високи влечугоподобни същества. Беше ми казано, че имам много деца от 
експериментите по отглеждане на хибриди, провеждани от извънземните. Освен това 
съм преживявал и отвличания от Сиви.
В един от случаите, докато бях в подземната база някъде към 1989-90г бях 
представен на някакво влечугоподобно същество. В началото видях един 7-футов 
човек, с вид на ариец. Той вървеше към мен и забелязах, че неговото изображение 
излиза от фаза, сякаш нещо се намесва в енергийното му поле. Той направи нещо на 
едно устройство, поставено на колана му, и ми каза "Добре, ще ти покажа". След това 
натисна някакво копче и видът му се промени на 7-фута висок гущер, който като че ли 
тежеше над 400 либри (180 кг).
Бях представен и на група същества, които твърдяха, че са от подгрупа на 
Илюминати. Това беше група от 40-50 мъже, всички 6'2'' високи или повече, бели, на 
неопределима възраст - средно около 70, но подозирам, че бяха много по-възрастни, 
като се имат предвид технологиите, до които имат достъп. Те се събират в стая за 
срещи, която според мен се намира в подземната база “Кемп Хиъроу” в Монтоук. 
Седяха около голяма маса с формата на футболна топка, направена от дърво. Всеки 
от столовете с висока облегалка имаше лампа и на всяка седалка имаше екран, 
подобен на телевизионен, и пулт за управление, който излизаше от самата маса. 
Имаше и голям екран, разположен в предната част на стаята. Имам основание да 
смятам, че не всички от групата Илюминати са хора и че всъщност са извънземни, 
които изглеждат като хора.
ЕЛ. Кой или кои групи смяташ, че движат това шоу в САЩ, или дори на Земята? И по 
какъв начин се вместват извънземните във всичко това?
АП. Много е сложно, но по принцип има 4 основни версии или групи на Новия 
Световен Ред, всички с леко вариращи планове. Първата група се състои от САЩ и 
Западна Европа (т.е. Англия, Германия, Франция и САЩ). 
Втората група е Източна Европа, слята със Западна Европа и САЩ. Третата група е 
от страните от Ориента, а четвъртата – от страните от Средния Изток - елементи от 
Саудитска Арабия и всички пари от добива на нефт. Има също така и групи извън 
света (извънземни и бъдещите човешки същества от нацистки тип, наричани 
Зарданийци, както и Влечуги, Сиви и Дракони), които също имат пръст в плановете за 
Нов Световен Ред. Засега старите, притежаващи пари групи на Европа и Англия, са 
се групирали с нацистките фракции, евреи и американци, образуващи групата, която 
винаги е била известна под името Илюминати и присъединени тайни общества. Тази 
голяма международна група контролира медиите, полицейските сили, военните и т.н. 
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Групата Илюминати също е част от плана за Нов Световен Ред, който включва 
членове като Джордж Буш, Принц Чарлз и други восокопоставени хора. 
Що се отнася до извънземните, мисля, че повечето извънземни Сиви са или под 
влиянието на, или в сътрудничество с Влечугите, Драконите и Илюминати, въз 
основа на някои от моите преживявания и спомени, които все още се връщат при 
мен. Някои групи от Сивите са в конфликт с плановете на Влечуги/Дракони и си 
вършат своето (програма за създаване на хибрид между човек/Сив), така да се каже. 
Техните планове имат връзка със силно духовни неща, които са свързани с 
придобиване на емоционално тяло и на способност за преминаване в по-висши 
измерения. Те използват хора, за да осъществят това посредством хибриди между 
хора/извънземни. Хората имат ключа от гледна точка на това, че притежават 
триизмерна същност, или единството на съществуване - физическо, емоционално и 
духовно. Други извънземни са изгубили това единство на съществуването (поради 
изгубването на Божията милост), което не им позволява да се изкачат до по-високи 
измерения, или да се издигнат до по-високи нива. Таки стигаме до бунта на 
Луцифер***, падналите ангели и различните конфликти между видовете.
ЕЛ. Кога започваха да се възстановяват спомените ти? Как успя, или можеше ли да 
разбиеш програмирането, което са ти направили?
АП. Някои от първите ми спомени изплуваха на повърхността, докато живеех със 
съквартирант в Атланта през 1996г. Отидохме в боулинга и там видях голям знак с 
формата на човек облечен като носорог, рекламираща ("Играйте с топките на Рино").
Това ме задейства и ме накара да си спомня, че "Рино" е името, с което моите 
нацистки обработващи ме наричат. Съдружникът ми ме чу да казвам на глас "Аз съм 
Рино, наричат ме Рино". Той се развълнува и незабавно ме попита "Къде чу това?" 
Имаше сериозно изражение на лицето и продължи да ме разпитва. По неговата 
реакция установих, че през цялото време е бил един от наетите програмисти и 
обработващи. Първоначално, задействаната памет, която изплува на повърхността 
беше проблясък, свързан с мен - обвит с електрически проводници, шокиран и 
пищящ от болка по време на една от многобройните сесии за причиняване на болка.
След този първи спомен, започнаха да изплуват и другите. Беше сякаш умът ми е 
бил заприщен като с бент и подсъзнателните спомени започнаха да изтичат. Моите 
програмисти по умствен контрол нарочно изградиха стена около моите спомени така, 
че да не си спомня. Когато започнах да си спомням части и откъслеци, си пишех 
бележки и ги криех. След това си намирах бележките, след като вече бях забравил 
всичко, защото моят съквартирант прихващаше това, което си спомнях. Затова той 
непрекъснато ме вкарваше в транс, изтриваше ми спомените и аз забравях това, 
което току-що си бях спомнил. Но после всичко това се сриваше, защото аз нарочно 
скривах бележките и се преструвах, че не си познавам съквартиранта. Мислех, че той 
ми е приятел, а той се оказа просто нает като контрольор и обработващ, за да ме 
държи в програмата.
Спомням си, че в миналото дори не си помнех сънищата за периода от тези 10 
години, но сега нещата се връщат. Работя по пречистването на тялото, за да си 
прочистя ума, и да си възвърна способностите.
ЕЛ. Как контролират онези хора, които са били и все още са в проектите за контрол 
на ума?
АП. Основното в тяхната тактика за контролиране на ума е в разделянето 
(разцепването) му в млада възраст. Това става вследствие на подлагане на травма, 
мъчения, унижаване на обекта. Процесът при всеки е различен, но по принцип, те 
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влизат в подсъзнанието ти и откриват най-личните части от теб. Случва се следното: 
човек, притежаваш специални умствени способности, се избира в много млада 
възраст [Много често те са от семейства на военни или от семействата на 
потомствени сатанисти, които се занимават с малтретиране при сатанински ритуали 
– ЕЛ]. След това ги подлагат на различни нива на терор и ужас, за да започнат да ги 
отделят от умовете им. Това е процес на прогресивно дисоцииране и разделяне на 
части на ума и личността.
Те контролират ума чрез различни сложни техники за хипноза и команди, докато 
създадат идеалния наемен убиец. [Виж Речта на Грийнбаум от Д.С.Хамънд.] 
Програмират ви да направите нещо, след това ви изтриват паметта. По принцип 
програмират ума ви като компютър. След като инсталират магическата дума, трябва 
само да я кажат и сте под техен контрол. Това се случва в ранна възраст, затова е 
по-лесно да ги контролират, ако са кондиционирани и дисоциирани [разделени] на 
няколко личности.
Друг метод за контрол е, че изпращат специални хора в живота ви - обработващи и 
контролиращи, които ти се представят за приятели, учители, "депрограматори", 
съквартиранти, любовници и т.н., докато всъщност работят по проекти, свързани с 
контрол на ума. Някои са спящи обработващи, които до известна степен даже не 
знаят, че ги използват. Така ти става трудно да повярваш в когото и да било по този 
въпрос.
ЕЛ. Има ли нещо друго, което можете да кажете във връзка с тези проекти, или 
като съвет към другите, които са преминали през подобни преживявания - като 
например как могат да се освободят от неговото влияние?
АП. За онези, които се измъкват от влиянието на програмите за умствен контрол -
трябва да имаш силен борчески инстинкт, за да направиш това, което е правилно, 
независимо от онова, което правят другите. Вашата единствена клетка е онази, която 
сами сте изградили за себе си. Трябва да се свържете със своя Висш Аз, за да 
победите злото, което е навсякъде около нас, за да не се подчинявате и да вършите 
зло единствено поради това, че всеки друг го прави. Запазете своя основен усет за 
правилно и погрешно.
Всичко произтича от основния конфликт между добро и зло. Свързано е със 
стремежа на Силите на Мрака, които управляват сега тази планета и се стремят да 
проникнат с хитрост в Рая или в по-висшите измерения.

- - - - - - - - - -
* 1 либра = 16 унции
   1 унция = 28,3 грама
** дълбинно хипнотично програмиране – програмиране на дълбоките слоеве на 
подсъзнанието в състояние на хипноза
*** Бунтът на Луцифер е описан подробно в последното откровение до човечеството, 
“Книгата Урантия” – част 3, глава 53. 
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Email: alandewalton@yahoo.com

ПРОЕКТЪТ НА НАСА - "СИНИЯТ ЛЪЧ"
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(Предупреждение: Тази статия е взета от Международната свободна преса в 
Канада.)
Забележка: Мрежата на Международната свободна преса в Канада не е религиозно 
сдружение, нито е политическа организация, а световно известна изследователска 
агенция по печата, в областта на политиката, икономиката, медицината и отбраната.
Агенцията е специализирана в изследванията и публикуването на специалните 
доклади, както и аудиорепортажи, показващи скритата действителност на 
Обединените нации, конспирацията, свързана с налагането на Новия Световен Ред.
Нашата задача е да предложим на хората информация, за да разберат, че списъкът 
на събитията довеждащи новия Световен Ред не е просто една илюзия, сън или 
просто параноидна теория, а всъщност този списък е част от един невероятен 
Сатанински проект.
Проект за какво! Какво цели този проект?
Да премахне традиционната християнска религия, като подмени всички религии с 
една универсална религия, изградена върху култа за човека. 
Да премахне националните идентичности и национална гордост, като на тяхно място 
се изгради една световна идентичност и новопридобита гордост за "гражданство на 
света".
Да премахне семейството, познато в досегашния му вид и го замести с 
индивидуалности, всички до един работещи за процъфтяването на Новия Световен 
Ред.
Да разруши индивидуално артистичните и научно-творчески способности, за да 
приложи едностранното виждане на Новия Световен Ред.
А това обявяване на война от страна на Обединените Нации, е за изпълнение на 
всеобщото, задължително членство в Обединените Нации, за засилването им като 
съюз чрез мултивоенни, мултиполицейски сили, Световна организация за 
правосъдие в Обединените нации с Международен трибунал, Световно търговско 
споразумение, касаещо всички нации, край на "Студената война" и локалните войни, 
каквито все още има, и задължение за мир, подкрепено от страна на държавните 
конституции.
И така…. после идва ред на Новата световна религия и Новата култура за всички по 
света.
Ако искаме да проумеем какво представлява Проекта на НАСА - "Синият Лъч", ние 
трябва да се върнем една страница назад към "зората на Ерата на Водолея". 
…
Това е свързано с 1982 година и е трябвало да се случи тогава, отварянето навън на 
конспирацията за Водолея, точно преди изпълнението на Новия Световен Ред, което 
е трябвало да започне през 1983 година.
Трябва да поясним, че Синият Лъч като проект е бил предназначен за 1983 година. 
Бил е отложен, не се знае защо. Но от този момент на 1983 година, (11 години преди 
публикуването на този доклад), авторите на проекта реално са усъвършенствали 
своите нови технологии и нововъведения в областта на хардуера и софтуера, с които 
тяхната Система, т.е. Проекта, част от друг по-глобален Проект, може да стане 
възможна за осъществяване.
И така, целите на Ню-Ейдж движението, чрез които Обединените нации 
осъществяват своя план, са на позицията: Изнамиране на нов световен "месия".
Средствата на Новия Световен Ред са: 1. Международна армия 2. Международна 
полиция 3. Световна инвестиционна банка 4. Световно правителство под флага на 
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Обединените Нации 5. Световна банка за опазване и съхранение на планетата, което 
значи всички "зелени" движения да бъдат обединени под покрива на тази институция, 
иначе - принудени да изчезнат. 6. Световна религия, при която доктрините на 
досегашните църкви ще бъдат разрушени из основи и заменени с една Нова 
световна религия на "Ерата на Водолея". 7. Световна класификация за седемте раси, 
включваща определяне положението на човеците роби, предназначени да 
изпълняват определени задачи, независимо дали искат, или не. 8. Концентрационни 
лагери - квартири на Обединените Нации за тези, които не възприемат Новата 
система. 9. Световна земеделска система и Система за осъществяване на контрол 
върху храните и витамините.
Новият Световен Ред ще бъде междуправителствена организация, включваща 
Русия, Великобритания, Съединените Щати и пр.
Това трябва да бъде нов политически и духовен свят, който да измести стария, под 
чийто флаг живеем сега.
Какви са плановете на Новия Световен Ред? 
Планира се унищожаване на всички хора, които вярват в Библията, или прекланящи 
се пред Исус Христос, както и пълно отстраняване на Християнството. За да се 
постигне този план, Новият Световен Ред постепенно променя националните закони, 
имащи връзка с християнските вярвания и символи. Така например кръстът (вече в 
някои страни) бива поставен извън закона, както и религиозните християнски 
празници и церемонии се подменят с Ню-Ейдж-фестивали по целия свят. Провежда 
се елиминиране и пълно унищожаване на всички тайни общества и братства, 
храмове и светилища, намиращи се извън контрола на служителите на Новия Ред, 
считани от тях за сериозна заплаха, особено след като бъде приложена единната 
световна религия и единното световно управление.
Новият Световен Ред планира също и премахване на националните валути, както и 
въвеждане трансфер по електронен път в сферата на търговията, с помощта на 
т.нар. високо технологични магистрали. 
…
Християните трябва да се откажат от своите вярвания за да бъдат приети в този Нов 
ред, следователно така както те заявяват, посвещението ще бъде върху тази основа, 
вътре в рамките на новата християнска църква, която ще бъде реорганизиран и 
стриктно контролиран масонски храм, окултна организация, изградена върху 
Луциферианското просвещение. Това което трябва да бъде разбрано е, че никой 
няма да остане свободен да поддържа своето старо вярване и в същото време да 
влезе в Ню-Ейдж религията. Това ще бъде невъзможно. За тези които не приемат 
Новия Световен Ред, които го отхвърлят, неговите служители са подготвили 
преобразователни концентрационни лагери, влизащи в общата класификация, 
дъгообразна по форма, относно символичния цвят, към който е причислен 
затворника. Дъгата се счита като мост, водещ към Сатанинската империя на Новия 
Световен Ред. Ние вече знаем, че всеки трябва да направи поклон пред Луцифер, за 
да може да премине по моста към Новата епоха. Всички, които отхвърлят това 
посвещение ще бъдат изпратени в местата за задържане, където ще бъдат 
разделени на различни категории, познати като " тип затворници от съответния цвят 
на дъгата".
1. Планира се класификация на децата според жертвоприношенията, осъществявани 
по време на масовите черни церемонии, в които даже някои деца биват използвани 
като сексуални роби. 
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1. Планира се класификация на затворниците според медицинските експерименти, 
където наркотици и нови технологии ще бъдат тествани върху хора. 
1. Планира се класификация на здравите затворници в името на международен 
център на донорите, предоставящи витални органи от своето тяло, след като в тях 
самите механични устройства ще заместват липсата. 
1. Планира се здравна система за всичките подземни работници. Новият Световен 
Ред е изграден върху диктатура, основана на Луциферианска религия, диктатура 
която дава илюзия за демокрация. И за да се поддържа тази илюзия за демокрация 
лагерите и робския труд ще бъдат прикрити под земята под формата на масивни 
колонии, които се изграждат в момента, докато четете този доклад. 
1. Планира се класификация на т.нар."несигурни затворници". В международния 
"преквалификационен" център, политическите и религиозни затворници ще бъдат 
пре-обучавани със съответните мерки според случая, така че да станат способни да 
възприемат международната телевизионна програма, възхваляваща добродетелите 
на световното правителство в името на благото на цялото човечество. 
1. Планира се класификация на международните екзекуторски центрове. За 
поясняване! 
1. Класификация №7. Ние все още очакваме подробности върху тази класификация и 
очакваме да бъдат потвърдени цветовете по скалата на дъгата, класифициращи 
затворниците, но това се явява като план според тези, които планират реда на 
бъдещето. Вие трябва да разберете, че когато аз реших да напусна 6 месеца преди 
това, имайки в предвид всички тези планове и информации относно този значителен 
проект, какъвто е NASA - "BLUЕ BЕAM" (НАСА - Синият лъч), бях сигурен, че няма да 
оцелея, за да видя приложението на всичко това за световната култура и религия. Но 
сега следвайки моята дълбока убеденост в Христовото учение, както и дълбоката ми 
любов към всички мои непознати братя и сестри в Америка, аз просто съм готов да 
отдам своя живот ако се наложи за истината в името на Исус Христос, само и само 
да бъде спрян този проект - т.нар. Четири основни стъпки в осъществяването на 
сатанинския Син лъч. Аз питам всеки, който чете следващите описания дали не ще 
се парализира от страх. Но за да се разпространи до всеки съдържанието на този 
доклад, както и за да се организира начина за оцеляване от това зловещо шоу, 
подготвено от новия Световен Ред, ние трябва да разберем, че Новото Световно 
Правителство, Новия ред не е нещо безсмъртно, нито постоянно. Това е просто един 
краткотраен период. Онова което трябва да направим е, да помислим как да се 
организираме за да оцелеем пред тези Сатанински планове. 
Забележка на издателя: Автора на този доклад и неговия колега бяха намерени 
убити само преди около седмица единият в Канада, а другият докато е бил на 
посещение в Ирландия. А сега ние трябва да се погрижим тяхната информация да се 
разпространи сред хората.

ПРОЕКТ "СИНИЯТ ЛЪЧ"

Настоящия проект на НАСА "Синият лъч" има Четири различни стъпки за постигането 
на Ню Ейдж религията, включващ идването на т.нар.Антихрист. Трябва да запомним, 
че Ню Ейдж религията се явява самата основа за Новото световно управление и без 
тази религия - "Ню Ейдж" - осъществяването на диктатура от страна на новия 
Световен Ред се явява невъзможно. Ще повторя, че: без универсалната вяра в Ню-
Ейдж религията, успехът на Новия Световен Ред е невъзможен. Ето защо проектът 



96

"Син лъч" е толкова значителен и важен за тях. Затова и е бил добре прикриван до 
сега. 
Първата стъпка или стъпка № 1 на Проекта, включва разрушаване на 
археологическото познание. Тя включва изкуствено предизвиквани земетресения в 
райони от планетата, където могат да произтекат нови разкрития, окончателно 
разкриващи на хората измамата на фундаменталните религиозни доктрини. 
Фалшификацията на тази информация ще бъде използвана, за да бъдат накарани 
нациите да повярват, че техните религиозни доктрини са били от векове 
недоразбирани и погрешно нтерпретирани. Психологическата подготовка за тази 
първа стъпка вече беше приложена с филма "Една одисея през 2001 година", 
сериите на "Стар Трек", както и "Междузвездни войни", всеки един от тези филми се 
занимава с нашествия от пространството, подбуждащ противодействия срещу 
завоевателя. Последният филм "Джурасик парк" се занимава с теорията на 
еволюцията, открито заявявайки, че Божието слово било лъжа. Това което е важно 
да се разбере в тази първа стъпка е, че тези земетресения ще се случат в различни 
части на света, където научни и археологични пластове на познанието трябва да 
бъдат изгорени или унищожени. 
Това е първоначалната подготовка за плана, тъй като в същност крайната цел се 
явява унищожаването на вярванията (верите) - съответно само християнска и 
мюсюлманска върху планетата. За да стане това възможно е нужен някакъв фалшив 
аргумент от далечното минало, твърдящ, че нациите и техните религии, са били 
неправилно разбрани и дезинтерпретирани. 
Стъпка № 2 на Проекта "Син лъч" включва гигантско шоу в пространството с 
тримерни изображения, оптически холограми и звуци, лазерно прожектиране на 
множество холографски образи в различни части на света, всяка част получаваща 
съответния образ съобразно националната и религиозна структура на населението. 
Гласът на новите божества ще говори на много езици, за да се разбере това, ние 
трябваше да изследваме различни тайни програми през последните 25 години. В 
СССР беше усъвършенстван компютър даже беше експортиран и захранен с физико-
психологически частици, изградени върху основата на анатомията и 
електромеханичното строителство на човешкото тяло, както и изследвания върху 
електричните химични и биологични свойства на човешкия мозък. Тези компютри 
бяха захранени също така с езиците на всички човешки култури. Диалектите на 
всички култури бяха вкарани в компютрите чрез сателитни трансмисии. Има два 
различни аспекта на тази втора стъпка. Първият се явява пространственото шоу. В 
пространственото шоу, холографските изображения се използват като симулират 
някакъв край, апокалипсис, който всички народи очакват от векове като вид 
осъществяване на онова, което било казано от пророците.
Резултатът на тези режисирани събития ще бъде, да се покаже пред света новия 
Спасител - Майтрейя, необходим при прилагането на Новата религия. "Даже и най-
учените не ще могат да се спасят от гриживо подготвената измама."
Стъпка № 3 в проекта на НАСА "Син лъч" се нарича "телепатични електронни 
двупосочни комуникации". 
В своята статия лейтенант полковник Александър заявява: "Ако е възможно да се 
захранват изкуствени мисли в мултигенетично поле чрез сателит, тогава контролът 
над ума върху цялата планета би станал възможен". Още веднъж - би било мъдро да 
поразсъждаваме как телевизията, рекламата, модерното образование и различните 
видове за оказване на социално въздействие се използват в името на 
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манипулацията. В статията на Александър се казва също, че информирането за този 
вид технологии ще бъде считано от мнозина за комедия, докато не бъде доказано 
реално, че съществува. Някои хора все още мислят, че светът е плосък. Сега всичко 
това би изглеждало фантастично, ако хората не знаят, че има такава технология. 
Тогава поради нощта в която става събитието, хиляди звезди ще се появят в 
пространството и новият Месия ще се представи на света. Хората не ще бъдат 
подготвени за това и няма да имат време да се подготвят, за да се спасят от този вид 
манипулативна технология. Сега те не вярват, а и няма време да се подготвят.
Стъпка № 4 на НАСА проекта "Син лъч"
Тя включва универсално свръхестествено прилагане на електронните средства. Тази 
стъпка съдържа три различни насоки. Първата трябва да накара човечеството да 
повярва, че има извънземно нашествие и то може да се случи над всеки един град на 
земята и така ще бъдат накарани големите нации да използват своите ядрени 
оръжия. По този начин законодателството на ОН ще изисква всички нации, които 
премахнат ядреното въоръжение да се разоръжат - когато се покаже, че нападението 
е било фалшиво. А как ще стане ясно за ОН, че нападението е било фалшиво? 
Разбира се, те ще са го инсценирали. Второто е, да се накарат християните да 
повярват, че идва време на горест с евентуалната очаквана интервенция на 
извънземни. Третата насока в тази четвърта стъпка е, да се осъществи връзка между 
електроните средства и свръхестествените сили. Вълните, които се използват, ще 
позволят доказване на свръхестествени сили като пътуване по оптични влакна, 
коаксиален кабел, електрически и звукови линии, всичко това, за да се проникне до 
всеки чрез основните приемателни устройства. Предварително монтираните чипове 
ще са вече в действие. Целта на всичко това е да се създаде страх от извънземни 
духове, разпространяващи се навсякъде по планетата и довеждащи населението до 
истерия и лудост, самоубийства и психологически безпокойства. След Нощта на 
хилядите звезди населението ще се подготви за новия Месия, който ще установи ред 
и мир на всяка цена, даже и с цената на пълното отстраняване на свободата. 
Техниките, които се използват в тази четвърта стъпка са същите, които се използват 
в СССР, за да приеме комунизма. Същите техники ще бъдат използвани, за да се 
приложи Новия Световен Ред и новата религия по пътя за него. Хората задават 
въпрос кога ще се случи това и кога ще могат да видят нощта на хилядите звезди, 
кога събитията ще започнат да текат, как ще се разбере началото. Според множество 
доклади, ние смятаме, че всичко това ще започне със световен икономически срив -
не тотален, но достатъчно голям, за да позволи на уредниците на Новия Световен 
Ред да въведат някакъв вид над национална валута (евро), преди впоследствие да 
приложат електронното разплащане, заместващо всякакъв вид книжа и банкноти. 
Този вид валута (евро) ще бъде използван, за да се принудят хората с техните 
спестявания да изразходват или вкарат в обръщение част от своите натрупани в 
парична форма средства. Хората, които имат спестявания и се явяват независими, 
са единствените, които могат да въстанат срещу тях. Ако всичко рухне, не може да 
стане и война, банкнотите няма да съществуват. Това е един от първите признаци, 
но за да се приложи световната електрона парична система. Всеки един, който би 
могъл да има пари за в бъдеще, ще има начин да трансферира парите си по 
електронен път. Преди това време, обаче, всеки ще трябва да изразходва своите 
спестявания и така всеки се оказва 100 % зависим от съвета. За да се предотврати 
всякаква форма на независимост, Новият Световен ред вече е подготвил 
имплантиране на микрочипове за някои животни, птици – защо? Те искат да 
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подсигурят факта, че хората които не приемат Новия Световен ред, ще се окажат 
неспособни да се скрият където и да е. Ако те опитат някъде да се скрият, ще бъдат 
открити от сателита, заловени и затворени. Новият Световен Ред вече е променил 
законите на всички нации, за да направи всеки зависим от храната, която използва и 
витаминозната необходимост. Те променят законите, касаещи религията и 
психическото здраве, за да могат да контролират и следят всеки един, който е 
потенциално опасен на Новия Световен ред. Тези които се окажат непоправими, ще 
бъдат изпратени в поправителни лагери, където техните органи могат да бъдат 
използвани или продавани. Тези, които не бъдат избити, могат да бъдат превърнати 
в работна ръка или в роби, използвани за медицински експерименти. Целта на тази 
диктатура е да се контролира всеки навсякъде върху планетата, без изключения. Ето 
защо новите технологии бяха въведени навсякъде и като такива, те са Технологии в 
името на контрола над хората. Технологиите на 1940-1950-те години, бяха 
използвани за да се помогне на хората да имат по-производителен начин на живот. 
Новите технологии сега целят тотален контрол над населението. Тази нова 
технология е изобретена за специфични цели и тези специфични цели се изразяват в 
поробването на цялото население на планетата и за да се отрече скорошната поява 
на Антихриста, както и установяването на Новия Световен ред - религия и 
правителство. Ако вие не можете да видите това, ако не можете да го научите от 
някъде, ако не можете да го разберете вие и вашето семейство, както и вашите 
приятели, ще попаднете в мрежата на тоталитарната полицейска държава. 
(Превод от англ. със съкращения)
www.heliopol.bg

ГЛАВА 3. КОНТРОЛ НАД УМА

КОНТРОЛ НАД УМА

 Harry V. Martin и David Caul 
Napa Sentinel, Napa, CA, USA 

Америка стигна до Луната благодарение на изследванията от Дахау

Нацистките лекари, които експериментираха върху затворниците в лагерите по време 
на Втората Световна Война, на Нюрнбергския Процес бяха съдени за убийство. 
Обвиняемите бяха образовани, обучени физици – те не убиваха в пристъп на гняв 
или ярост – те създаваха наука от смъртта.
По силата на иронията, през 1933 нацистите прокараха закон за защита на 
животните. В него за предотвратяване на жестокостта и безразличието към 
животните се говореше като една от най-висшите морални ценности за хората: 
експериментирането с животни беше немислимо, но експериментирането с хора –
приемливо. Жертвите на престъпленията на тези доктори наброяваха хиляди.
През 1953, докато Централната Разузнавателна Агенция все още провеждаше 
контрол над ума и промяна на поведението върху нищо неподозиращите граждани на 
тази страна, САЩ подписаха Нюрнбергския Кодекс, изровен от пепелта на войната и 
човешките страдания. Документът беше сериозно обещание никога вече да не се 
толерират подобни зверства. Кодексът съдържа три основни принципа:
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- Обектите на експериментиране трябва да бъдат доброволци, които напълно 
разбират целта и опасностите от експериментите. Те трябва да имат свободата да 
дават съгласието си и то трябва да бъде дадено без оказване на натиск; те трябва да 
бъдат свободни да напуснат експериментите по всяко време. 
- В резултат от експериментите трябва да е вероятно да се постигнат познания, 
ценни за всеки. Познанията трябва да бъдат от такова естество, че да не могат да 
бъдат получени по никакъв друг начин. 
- Експериментите трябваше да бъдат провеждани само от най-компетентните лекари 
и при това те трябва да се правят изключително внимателно.
Експериментите на нацистката авиация не отговаряха на нито едно от тези 
изисквания. Повечето затворници в Дахау знаеха, че опитите в камерата под 
налягане бяха фатални. От самото начало, контрола над опитите беше в ръцете на 
СС, която по-късно бе осъдена от Нюрнбергския съд като престъпна организация.
Въпреки нашите уроци от Нюрнберг и смъртоносните лагери, химическите екипи на 
ЦРУ, американския флот и американската армия, набелязваха за експериментиране 
определени групи хора, които не бяха способни да се съпротивляват – затворници, 
психично болни и военни затворници, чужденци, етични малцинства, със сексуални 
отклонения, трайно болни, деца и американски военен персонал и военни 
затворници. Правейки опити с нищо неподозиращи лица, те нарушаваха 
Нюрнбергския кодекс. ЦРУ започна своите експерименти с контрола над ума през 
1953 – същата година, когато САЩ подписаха този кодекс и се заклеха пред 
международния комитет на нациите да зачитат основните човешки права и да 
забраняват опитите със задържани хора без тяхното пълно и свободно съгласие.
Др. Камерът, агент на ЦРУ, беше един от най-лошите нарушители на Кодекса, но 
въпреки това беше член на Нюрнбергския съд, с пълно съзнание за направената от 
него декларация. Прлез 1973 съдебен състав от трима съдии в Мичигън постанови 
“…експерименталната психохирургия, която е необратима и вмешателствена, често 
пъти води до притъпяване на емоциите, умъртвяване на паметта, намаляване на 
афектите и ограничава способността за генериране на нови идеи. Нейните 
потенциали за увреждане на съзидателността на индивида са огромни и могат да 
нарушат правата на индивида да бъде свободен от намеси в неговия умствен 
процес. През 1973, в Масачузетс бяха приети разпоредби, при които се изискваше 
писмено съгласие от доброволците, преди да може да им бъде направено лечение с 
електрошок.
Сенатор Сам Ървин нареди прекратяването на експериментите с контрол над ума и 
промяна на поведението, но те продължиха. Но “Нов Медицински Журнал на Англия” 
заяви, че изискването на съгласие не е нищо друго, освен “един усложнен ритуал”. 
Нюрнбергския процес показа, че някои от най-уважаваните фигури в медицинската 
професия са включени в широката престъпна мрежа на СС. Само 23 души бяха 
обвинени в криминална дейност в тази област макар, че стотици хора от 
медицинския персонал бяха участници. Обвиняемите бяха съдени за престъпления 
срещу човечеството. Бяха признати за виновни в провеждане на опити с хора без 
тяхното съгласие по жесток и брутален начин, който включваше жестоки мъчения, 
преднамерени убийства при напълно осъзнаване на постъпките си. Само седем от 
тях получиха смъртно наказание и бяха обесени – други получиха доживотни 
присъди. Пет от участниците в опитите не бяха съдени. Ърнест Гравиц се самоуби, 
Карл Клауберг беше съден в Съветския Съюз, Йозеф Менгеле избяга в Южна 
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Америка и впоследствие беше заловен от израелски агенти, Хорст Шуман изчезна, а 
Зигмунт Рашер беше екзекутиран от Химлер.
Всъщност имаше 200 медицински лица, провеждащи тези медицински експерименти. 
Повечето от тези доктори бяха приятели на САЩ отпреди войната и независимо от 
техните нечовешки експерименти, след войната САЩ се опитаха да създадат отново 
връзка с тях.
Познанията на германците бяха натрупани при опити с човешкия живот и страдания и 
САЩ и Руснаците ги смятаха за “военна плячка”. Американците откриха Др. 
Стръгхолд, лекар от авиацията, който ръководеше експериментите в Дахау. С 
пълното съзнание, че експериментите се провеждат върху задържани хора, САЩ 
наеха лекарите да работят за тях. Генерал Дуит Д. Айзенхауер даде своето лично 
одобрение да се използват работата и изследванията на нацистите от 
затворническите лагери. Седмици след заповедта на Айзенхауер, много известни 
лекари работеха за американската армия в Хайделберг. Вонните екипи почистиха от 
прахта апаратурите за научни експерименти – нагнетателни камери, компресори, 
машини за гравитационно натоварване, гигантски центрофуги и електронни 
микроскопи. Тези лекари бяха хранени и поени от американската армия, докато 
повечето от немските следвоенни граждани буквално гладуваха. Германските лекари 
бяха вкарани в САЩ, за да работят по Проект “Пейпърклип”. Всички тези лекари бяха 
освободени от обвиненията във военни престъпления. Нюрнбергските ищци бяха 
шокирани от факта, че американските власти използваха тези германски лекари 
въпреки тяхното криминално минало.
Под ръководството на Страгхолд, 34  учени получиха договори от Проект 
“Пейпърклип” и бяха преместени в базата на въздушните сили Рандолф в Сан 
Антонио, Тексас. Разрешението да бъдат наети нацистки учени дойде директно от 
“Джоин Чийфс ъв Стаф”. Върховните военни чиновници заявиха, че желаят да 
използват тези редки умове. Проект “Пейпърклип” използваше нацистки лекари за 
разработката на методи за разпити на германски затворници от войната. Когато 
между САЩ и Русия започнаха да се натрупват враждебни чувства, САЩ внесоха 
1000 бивши нацистки учени. През 1969 американцие кацнаха на Луната и две групи 
учени в контролния център си поделиха заслугите за това – ракетният екип от 
Пинимунде, Германия, под ръководството на Вернер фон Браун – тези хора бяха 
усъвършенствали  Фау-2, построени в Нордхаузенските подземия, където 20,000 
работници от концентрационните лагери Дора бяха работили до смърт. Втората 
група бяха космическите лекари,  ръководени от 71-годишния Др. Хубертус 
Страгхолд, чиято работа беше започнала в Експериментален Блок 5 на Дахау и с 
изтезанията на стотици затворници. Камерите за мъчения, използвани от нацистите 
за бавно убиване на затворници, бяха изпитвателните полигони, където беше 
тестван апарата, който пазеше Нийл Армстронг от увреждания, от липса на кислород 
и налягане, когато крачеше по лунната повърхност. 

Контролът на ума започва от нацистка Германия
Хари В. Мартин и Дейвид Кайл

При приключването на Втората Световна Война, американските изследователи 
научиха, че нацистките лекари в концентрационния лагер в Дахау бяха провеждали 
експерименти по контрол над ума над затворници. Те експериментираха с хипноза и 
с опиата мескалин.
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Мескалинът е псевдо-синтетичен екстракт от кактуса пейота и е много сходен с ЛСД с 
оглед на халюцинациите, които предизвиква. Макар, че не постигнаха степента на 
успех която желаеха, разпитващите от СС, съвместно с лекарите от Дахау, бяха в 
състояние да измъкнат и най-интимните тайни от затворниците, когато им даваха 
много високи дози мескалин.
В Аушвиц бяха провеждани фатални експерименти. Експериментите там бяха 
описани от един информатор като “промиване на мозъка с химикали”. Информаторът 
каза, че Гестапо не било удовлетворено от измъкването на тайните чрез мъчения. 
“Затова главния въпрос беше защо не правим като Руснаците” – те опитаха различни 
барбитурати и производни на морфина. След като на затворниците дадоха подобна 
на кафе субстанция, двама от тях умряха през нощта, а третия умря по-късно. 
Експериментите с мескалин в Дахау са описани в подробен доклад, издаден от 
американската “Флотска техническа мисия”, чиято работа беше да следи за всички 
материали, произвеждани от Третия Райх. В резултат от този доклад, американския 
флот се заинтересува от мескалина като от средство за разпити. През 1947 се 
постави началото на Проект “Чаттър” (бърборене). Той включваше метод за 
придобиване на информация от хора против тяхното желание, но без да бъде 
причинявано увреждане или болка. Някои нацисти бяха съдени за тези 
експерименти, но САЩ използваха своите “дроги на истината” на тези нацисти, върху 
затворници – например Гьоринг, Рибентроп, Спиър и осем други. Правосъдието беше 
позволило на ОСС да използва тези опиати.
Лекарите в Дахау, които при експериментите използваха мескалин, бяха ангажирани 
в авиационната медицина. Авиационните експерименти в Дахау очароваха Хайнрих 
Химлер. Химлер следеше напредъка на изпитанията, проучваше резултатите и често 
предлагаше подобрения. Германците проявяваха голям интерес към няколко 
медицински проблема в областта на летенето, те се интересуваха от предпазване на 
пилотите от бавно изгубване на съзнание в резултат на дишането на разреден 
въздух на големи височини и проявяваха интерес към повишаването на нощното 
виждане.
Главните изследвания в тази област се провеждаха в Института по Авиация в 
Мюнхен, който притежаваше отлични лаборатории. Експериментите във връзка с 
разработките на Института бяха провеждани в Дахау. Затворниците биваха 
потопявани във вани с ледена вода с измервателни уреди, поставени в техните 
отвърстия, за да се следи тяхната мъчителна смърт. Др. Хубертус Страгхолд, който 
ръководеше медицинския екип на авиацията потвърди, че е чувал, че в Дахау за 
експериментите се използват хора.
На 15 май 1941, Др. Зигмунд Рашер написва писмо до Химлер, искащо разрешение 
да използва затворници от Дахау за експерименти по психология, свързани с 
изпитания при големи височини. Рашер се оплаква, че подобни експерименти изобщо 
не са правени върху хора. “Експериментите са много опасни и не можем да си 
позволим да използваме доброволци”. Молбата му бива удовлетворена.
Дахау беше пълен с комунисти и социалдемократи, евреи, свидетели на Йехова, 
цигани, свещенослужители, хомосексуалисти и хора, които не одобряваха нацисткото 
правителство. При влизане в Дахау, затворниците изгубваха своя законен статус, 
косата им биваше обръсната, притежанията им – конфискувани, хранеха ги зле и ги 
използваха като роби и за корпорациите и за правителството. Есесовските пазачи 
бяха брутални и садистични. Идеята да се тестват затворници в Дахау беше детето с 
мозъчно увреждане на Ерих Хипке, главен хирург на Луфтуофе. Между март и август 
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1942 в Дахау бяха проведени мащабни експерименти в името на благоденствието на 
германските въздушни сили. Експериментите се извършваха в камера за ниско 
налягане, в която можеха да бъдат симулирани височини от порядъка на 68,000 
метра. Обектите биваха поставяни в камерата и височината биваше повишавана, в 
резултат на което много от затворниците умираха. Оцелелите често претърпяваха 
сериозни увреждания. Един свидетел, Антон Паколег, който бил изпратен в Дахау 
през 1942 описва едно типично изпитание на налягане: “Луфтуафе достави кутия, 
конструирана от дърво и метал. В нея беше възможно въздушното налягане да се 
повишава или понижава. През малко прозорче можеше да се наблюдава реакцията 
на обекта вътре в камерата. Целта на експериментите беше да се тества човешката 
енергия и капацитета на обекта… да поема големи количества чист кислород, като 
след това се тества неговата реакция спрямо намаляването на кислорода. Аз лично 
съм гледал през прозорчето за наблюдение как обектът вътре в камерата оставаше 
във вакуум, докато дробовете му се пръскаха. Някои експерименти съдаваха такова 
налягане в главата на затворника, че той полудяваше и си скубеше косата в усилието 
си да намали налягането. Деряха лицето и главата си с пръсти и нокти. Удряха 
главата си в стените и пищяха, за да намалят налягането в ушните си тъпанчета. 
Тези камери за екстремни нива на налягане обикновено завършваха със смърт на 
затворника. Един краен експеримент с такава сигурност завършваше със смърт на 
затворника, че ги използваха по-скоро за екзекуции, отколкото за експерименти. 
Минимум 200 затворника умряха при тези експерименти.
Лекарите, пряко участващи в изследванията, бяха с много високи позиции: Карл 
Бранд беше личен лекар на Хитлер, Оскар Шрьодер беше шеф на медицинските 
служби на Луфтуафе; Карл Гебхарт беше Главен хирург на персонала на есесовския 
Райх и полиция и на президента на Германския червен кръст; Йоахим Мруговски 
беше шеф на Института по хигиена на СС във Уафен, и т.н. 
Първото човешко морско свинче беше един евреин в добро здраве на възраст 37 
години. Химлер покани 40 висши офицери на Луфтуафе да гледат филма с един 
затворник, който умира в нагнетателната камера. След тестовете в нагнетателната 
камера, започнаха експериментите на студ. Те се състояха в потопяването на 
затворници в замръзваща вода и наблюдение на жизнените им признаци. Целта 
беше да се открие причината за смъртта. Отговорът беше поражение на сърцето. 
Басейните биваха напълвани с вода и във водата се добавяше лед, докато водата 
достигаше 37,4 по Фаренхайт, а затворника биваше или по халат, или съблечен. 
Температурата се измерваше ректално, или през стомаха. Понижаването на 
телесната температура до 32 градуса влияеше ужасно върху субекта. При 32 градуса 
той губеше съзнание. Биваха охлаждани до 25 градуса. Най-лошият експеримент 
беше извършен върху двама руски офицери. Те бяха поставени в басейна 
съблечени. Час след час минаваха и макар, че обикновено замръзването настъпваше 
за 60 минути, след два часа те все още бяха в съзнание. След третия час, единия 
каза на другия, “Другарю, кажи на този офицер да ни застреля”. Другият отговори “Не 
очаквай никаква милост от това фашистко куче”. След това си стиснаха ръцете и си 
казаха сбогом. Експериментът продължи поне пет часа, преди да настъпи смъртта 
им. В Дахау бяха провеждани и експерименти по сухо замразяване. Един затворник 
беше изнесен навън през нощта, когато беше изключително студено. Докато лежеше 
покрит с ленен чаршаф, на всеки час върху него изливаха по едно ведро с вода. При 
следващите експерименти затворниците просто биваха оставяни голи навън с часове 
при минусови температури. Химлер даде разрешение  да преместят експериментите 



103

в Аушвиц, където беше по закътано и поради това, че затворниците виеха по цяла 
нощ, докато замръзваха. Физическата болка при замръзване беше ужасна. Субектът 
умираше инч по инч, сърдечните удари ставаха изключително неравномерни, 
възникваха трудности при дишането и ендема, ръцете и краката замръзваха до бяло.
Когато Германците започнаха да губят войната, авиационните лекари започнаха да 
пропускат техните имена в документите на Химлер поради страх от бъдещи 
обвинения.
Ето частица от онова, което се крие зад проект “Пейпърклип”.

http://www.xs4all.nl/~sm4csi/nwo/MindControl/mind_control.htm

ОТ ЛЕКЦИЯТА НА МИЛТЪН УИЛИАМ КУПЪР 
17 ноември, 1989

Един от най-добрите източици на информация във връзка с тайните проекти и 
експерименти, убит заради оповестяването на тази информация пред 
обществеността 

Оказа се, че притежавам два документа: единият се нарича “Проект Гръдж”, а другия 
– “Операция Маджорити” . Първият съдържаше историята на извънземното участие 
от около 1936 и за това, че германците са възстановили един катастрофирал летящ 
диск през 1936 и са се опитвали да прекопират технологията.
Това може да ви шокира – ние разполагаме с технология доста извън границите на 
това, което са ни казвали. Много голяма част от нашето технологично развитие от 
края на Втората Световна Война насам се дължr на обмена на технологии, 
извършван в района, наречен “Зона-51”.
Науката на която ни учат през цялото време е… вижте, ако изпратите детето си в 
колеж за да учи физика, губите си парите, защото там ги учат на неща, които не са 
актуални. Не са верни; не са реални. Гравитацията не е това, което ние мислим, че е. 
Прочетете книгата на Уитли Стрийпър “Величествен”, която е част от плана 
“Маджестик”, предназначен за тестване на реакцията на населението относно 
присъствието на извънземни на Земята. Повечето от документите там, за които той 
твърди, че са измислени, са реални документи, които идват от “Проект Гръдж”. Това е 
част от правителствената кампания по изтичането на информация до вас по начини, 
които те винаги могат да отрекат, че са реални. Документите са реални и аз съм ги 
виждал в “Проект Гръдж” между 1970-1917 и ако преди само предполагахме, то сега 
със сигурност знаем, че авторът на тази книга НАИСТИНА работи за правителството. 
Ние подозирахме вече това, тъй като в предговора той пише, че е получил 
информация и му е било помогнато от изследователския екип на Мур, Шандърей и 
Фрийдмън. Уилиам Мур публично призна на първи юли, че е агент на американското 
правителство, а знаем, че и другите са. Правителството знае, че ще откриете, че тези 
документи в книгата са реални. Те правят това така, за да не се шокирате, за да не се 
разпадне обществото, да не полудее стоковия пазар. Има част от населението, която 
обожава извънземните, въпреки, че те не са по-различни от нас – те са просто от 
другаде и може да изглеждат малко по-различни. Те не са богове. Но вече има хора, 
които ги боготворят и те са предвидили това, когато са позволили издаването на тези 
документи.
Всъщност, няма нищо лошо в това, което става, освен, че:
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- когато решиха да запазят това в тайна, им трябваше финансиране – не можеха да 
кажат на обществеността, не можеха на кажат и на Конгреса. Решиха да го 
финансират посредством внос и продажба на наркотици. Когато Джордж Буш беше 
президент и СЕО на “Запата Ойл”, той, съвместно с ЦРУ, организира мащабен внос 
на наркотици в тази страна от южна и централна Америка с рибарски лодки до 
офшорни петролни платформи на “Запата Ойл”, а после оттам – на брега – по този 
начин избягваха митническите проверки, както и законните проверки от всякакъв ред. 
Те все още вкарват наркотици по този начин. Друг начин е със самолети, които имат 
договор с ЦРУ до техните места за кацане в базата на въздушните сили Хоместад 
във Флорида. Ние имаме клетвени декларации от персонала на въздушната база в 
Хоместад, които казват, че самолетите са били посрещани от Зеб Буш, който е син на 
Джордж Буш. Имаме клетвени декларации и от хора, които работят в Мексиканския 
залив, в офшорния петролен бизнес, които казват “да, наистина, наркотиците влизат, 
поне част от тях – от офшорните петролни платформи”. 
Убиха много хора, които искаха да изнесат информацията. Убиха президента Кенеди. 
Аз ще ви покажа видеозаписа, за да видите кой застреля Президента и защо. Между 
1970 и 1973, в “Операция Маджорити” се казва дословно, че Президентът Кенеди е 
наредил на MJ-12 да прекрати вноса на наркотици в Америка, че им е наредил да
разработят план за разкриване на извънземното присъствие пред обществеността в 
рамките на следващата година. Неговото убийство беше заповядано от комитета на 
Билдербергите. MJ-12 разработи план и го изпълни в Далас. Той включваше агенти 
на ЦРУ, Отдел 5 на ФБР, Тайните Служби и Морското разузнаване. Президентът 
Кенеди беше убит от шофьора на своята кола – името му е Уилиам Гриър. Той 
използваше безоткатен, електрически задействан, газов пистолет за убийства, който 
беше специално конструиран от ЦРУ за убиване на хора от непосредствена близост. 
Той изстреля експлозивен куршум, който впръсква голямо количество отрова от 
ракообразно в мозъка и затова в документите се казва, че мозъкът на Президента е 
бил отстранен. Ако сте проучвали случая ще установите, че наистина мозъкът му е 
изчезнал. Причината е, за да не намерят частици от експлодиралия куршум или от 
отровата в мозъка му, което щеше определено да докаже, че Лий Харви Осуълд НЕ 
БЕШЕ убиеца. Всъщност, той никога не е давал изстрел. Той беше жертвата.
Въпрос:  Ами хората от пресата и другите, които са били в Далас и които са 
видели убийството? Те не са ли могли да кажат откъде е дошъл изстрела – защо 
те не са го казали. Трябва да са били мнозина.
Отговор: Имаше такива. Ние знаем, че е имало поне 18 души, които до един са били 
убити в срок от 2 години от събитието. Шансовете да се случи това е 1 на 300,000 
трилиона.
Въпрос: Защо шофьорът е трябвало да застреля Кенеди?
Отговор: Защото другите глупаци пропуснали! Имало е общо 3 изстрела срещу 
Президента Кенеди – единия го е уцелил в гърлото и не го е убил, а два от тях са 
улучили Джон Конъли. Изстрелът от затревеното хълмче го е улучил в гърлото. 
Другите два изстрела са дошли директно иззад лимозината, не от училищния склад, 
и са улучили Губернатор Конъли. Той е известен като човек, който може да се справя 
с нещата, защото пое два изстрела, а продължава да си държи устата затворена.
Въпрос: По какъв начин шофьорът, който седи отпред, отляво на колата, е бил в 
състояние да стреля отдясно на мозъка на Кенеди?
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Отговор: Мога да ви покажа на записа как е било направено – там ще видите, че 
всъщност, Кенеди се свлича върху Джаки и главата му е обърната в тази посока. 
Било е много просто. Лесно е и ще го видите със собствените си очи.  
Въпрос: Защо никой друг не е изнесъл тази информация и защо онези, които са я 
знаели, са я държали толкова дълго в тайна?
Отговор: Бил Инглиш говореше за това преди 8 месеца. Джон Лиър говори това от 
три години и всеки му се смее. Говорил съм с толкова много хора, и те вече започват 
да чуват, пък и вече е време. Защото вече е време да спрем да бъдем глупаци за 
каквито те ни мислят, а ние на свой ред, да им го потвърждаваме ежедневно.
Въпрос: Никой друг ли не е оповестил за тази друга енергия, с която разполагат 
извънземните?
Отговор: Малцина са я оповестявали и са бивали спирани. Защото, щом се сдобиете 
с нея, ще разполагате със свободна енергия. А щом разполагате със свободна 
енергия, те вече няма да имат власт над вас. Ето защо я спират. 
В технологията на бомбардировача “Стелт” има много извънземна технология – този 
бомбардировач летя десет години, преди вие изобщо да узнаете, че съществува.
Въпрос: Какво беше обещано на извънземните в замяна на техните технологии?
Отговор: Хора и животни.
Въпрос: Съветският съюз има ли нещо общо с това?
Отговор: Съветският съюз и САЩ бяха близки съюзници от Втората Световна Война 
насам и понастоящем тясно си сътрудничат по космическата програма. Руснаците 
имат същите неща, които имаме и ние. Първият път, когато се приземихме на Луната, 
беше към средата на петдесетте години, защото по времето, когато Президентът 
Кенеди заяви, че иска човек да стъпи на Луната до края на десетилетието, ние вече 
бяхме ходили там.     
Въпрос: А какво ще кажете за Марс?
Отговор: И на Марс имаме база.
Въпрос: Кога стана това? 
Отговор: Точната дата не зная, но знам името на проекта – казваше се “Адам и Ева”
Въпрос: От колко време знаете това?
Отговор: Разкрих го публично за пръв път на 2ри юли 1989 и в рамките на три 
седмици от този момент, правителството, за да накара хората да не ме слушат, 
официално заяви, че планират да построят база на Луната и колония на Марс. Сега, 
три дни преди моята реч, представители на НАСА заявиха “Никога не можем да 
имаме колония на Марс, тъй като Марс е мъртва планета”. Само че Марс НЕ Е 
мъртва планета – излъгаха ви за Марс.
Въпрос: Защо Джаки Кенеди не е докладвала за източника на смъртоносния 
изстрел?
Отговор: На кого да каже? Тайната служба токущо е убила съпруга й, а те са 
назначени да го защитават. Ами кой пазеше децата й? Същата тайна служба. 
Въпрос: Не беше ли летящия обект в Розуел разрушен и всички извънземни 
мъртви?
Отговор: Всички извънземни бяха мъртви, но летящият обект не беше напълно 
разрушен. Беше сериозно увреден, да.
Въпрос: Това означава ли, че “Алтернатива 3” е вярна?
Отговор: “Алтернатива 3” е напълно вярна, както и “Алтернатива 2”.
………………
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Едната от алтернативите е да обявят със закон военно положение и да направят 
недействителна конституцията под предлог, че някаква група терористи е влязла в 
страната с ядрено оръжие и с планове да го взриви в голям град, всички дисиденти 
да бъдат вкарани в концентрационни лагери, а пресата и медиите –
национализирани. Всичко това – ако информацията стане достояние на 
обществеността преди те да желаят това, или ако извънземните се опитат да поемат 
нещата.
……………..
Книгата “Алтернатива 3” можете да прочетете под заглавие “Космическата 
конспирация”, изд. Хелиопол

http://seekers.100megs6.com/UFO-MAN-Cooper.htm

ИСТИНСКИТЕ ПЪТЕШЕСТВИЯ НА ЕДИН ШПИОНИН С ПСИ- СПОСОБНОСТИ
От Дейвид Моорхауз

Бившият военен разузнавач, владеещ далечно виждане Дейвид Моорхауз, разкрива 
прикритието за престъпленията по време на войната в Персийския Залив
(част 2)

ПРИКРИВАНЕ НА ПРЕСТЪПЛЕНИЯТА ПО ВРЕМЕ НА ВОЙНАТА В ПЕРСИЙСКИЯ 
ЗАЛИВ ОТ ПРАВИТЕЛСТВОТО

Антъни Сатън пита: “Защо прикриване?” Според Моорхауз американското 
правителство не искало да поеме отговорност за хилядите нещастни случаи по 
време на войната. Ние предлагаме друга причина. Притежаваме доклад, че САЩ са 
позволили износа на тези агенти с пси-способности до Ирак преднамерено и дори 
някои членове в правителството са имали капиталовложения във фирмата, която ги е 
подготвила за Ирак. “Тези пси-войници са част от пъзела, свързан с Пустиння Буря. 
Една изкуствена война срещу изкуствено създаден враг. Защо ли? Защото не можеш 
да получиш бюджет за отбраната, ако нямаш правдоподобен враг. Ако такъв не 
съществува, създаваш си го ти.”
Родни Стич потвърждава тези твърдения в своята монументална енциклопедия на 
престъпленията и прикритията на американското правителство, озаглавена “Да 
измамиш Америка”. Той пише в големи подробности (има една цяла глава, 
озаглавена "Бенк ъв Лаворо и Иракгейт") за скандала в който Банка Национале дел 
Лаворо (BNL), посредством своя клон в Атланта, е била използвана за да отпусне 
заем за над 35 милиарда долара точно преди войната в персийския залив. Стич пише 
“…през ноември 1989, служители на Белия Дом са гарантирали изплащането на 
заеми от банките на Ирак за закупуването на американски селскостопански продукти 
по програма, провеждана от американска Корпорация за отпускане на кредити за 
стоки – от нейния отдел за селскостопанскии продукти. Одобрението потвърдило, че 
американските данъкоплатци ще обезщетят банките, отпуснали заема на Ирак за 
закупуването на хранителни стоки, в случай, че Ирак не го изплати…
“Тези заеми дали на Ирак възможността да нападне Кувейт. Всъщност, 
американските данъкоплатци, посредством своите лидери, направиха възможно 
ужасното кръвопролитие в Персийския залив… Част от парите, осигурени от САЩ, са 
били използвани за закупуването на отровния газ, използван в иракските кюрдски 
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селища – голяма част от него е закупена от “Кардоен Индъстриз в Чили” – “авоар” на 
ЦРУ. “Кардоен” са доставили значително количество военни материали на Ирак под 
ръководството на ЦРУ.”
Относно войната в Залива, Моорхауз пише: “…всеки войник, намиращ се по посока 
на вятъра при тези пожари трябва да е вдишал този вирус, или каквото и да е било 
това”. Последиците са ясни. Така нареченият “Синдром на Персийския Залив” (GWS) 
е пряк резултат от това въздействие. Министерството на отбраната е знаело за това 
и остава отговорно за хилядите случаи на заразяване на ветераните с това 
химично/биологично оръжие.
Какво мисли Моорхауз за това днес?
“Мисля за това всеки ден”, каза Моорхауз с отпаднал глас. “Ние знаем, че сме били 
манипулирани да (1) бъдем способни да го потвърдим, но (2) да не сме способни да 
го потвърдим със задна дата. Те го отрекоха. Казаха, че никога не се е случвало. 
“Първо казаха, че има нещо в това”. След това взривихме един химически склад. 
След това казаха, че били два химически склада. Проблемът е, че американските 
хора продължават да прощават този вид предателство. Те го пренебрегват и с това 
го прощават, така, че подготвят почвата това да се случи отново. “Те стояха там, 
мъжете, които знаят, и открито ни излъгаха и казаха, че това никога не се е случвало. 
Генерал Пауел се изправи пред Конгреса и пламенно отрече, че е знаел за това, или, 
че е имал доказателства за това, което отново е “благовидно отричане”, защото 
никой не го бил информирал за това.
Виждал съм да се тества на изпитвателния полигон Дъгуей в Юта нещо, което се 
нарича “анти-танково свиване на корпуса”. Милисекунди преди да удари, то изпраща 
една бяла гореща струя плазма, която предшества удара на корпуса и пробива една 
дупка през бронята със скорост по-голяма от скоростта на звука и  изсипва стопения 
метал във вътрешността на танка, при което всичко вътре се превръща в желе. Ето 
как бяха убивани иракските танкове в пустинята. 
Това, което покривалото на корпуса прави е, че милисекунди преди да удари, 
експлодира в здраво като кабел полимерно покритие, което обгръща танка както 
октопода обхваща плячката си. Това дава на късо всичко. Този полимер незабавно го 
обвива и се свива. Силата на полимера взриви хидравликата на един танк М-60, 
когато той се опита да завърти купола. Той запечатва всички люкове. Покритието 
дава на късо комуникациите.”
Защо не са се похвалили с това?
“Защото”, обяснява Моорхауз, “този струващ 900 милиарда долара годишно 
промишлен комплекс, тези алчни подпалвачи на войни, които създават и продават 
оръжия на трети страни, не го искаха, тъй като било твърде евтино. Освен това, ако 
започнеш да спасяваш животи и да разрушаваш оборудване, ще принудиш 
дипломацията да отиде на мястото си като средство за разрешаване на конфликтите 
през новото хилядолетие. Затова започваш да затягаш пазара на смъртта и 
разрушенията.
“Има членове на Конгреса, които са определили милиарди долари от данъците като 
помощи за производителите на оръжие. Затова, когато производителят ги прави и 
продава на някой тиранин от трета страна, който не може да си позволи да си купи 
дори мляко на прах за бебетата, които гладуват в неговата страна, но си купува 12 
реактивни самолета, които не може да си позволи, кой ги плаща? Американския 
данъкоплатец. Сега ние плащаме на производителите на оръжие, на  търговците на 
оръжие. И плащаме сметката на този тиранин, когато той не се издължи.”
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Това се прави при всеки военен конфликт пред 20 век. Войната в Персийския Залив 
беше най-скорошният случай за генериране на печалби за производителите на 
оръжие и техните банкери, както и начин да се оттърват от населението, т.е., 
пушечното месо  (военния персонал) и “безполезните лапачи” (не носещите полза, 
изчерпващи ресурсите хора).

(със съкращения)

от Nexus Magazine, Volume 4, #6 (October-November 1997).
editor@nexusmagazine.com

ТАЙНИ ОТ ДНЕВНИЦИТЕ НА МАЙОР ДЖОРДАН

Майор Джордж Джордан започва да пише дневник през 1942 година, когато в него 
възникват подозрения за разрешени от САЩ въздушни военни доставки за СССР. Но 
той никога не е очаквал да разкрие една тайна американска сделка от Втората 
Световна Война, с която на руснаците се дават суровините и съответното ноу-хау, за 
да си направи атомни бомби! 

ПАПКИТЕ С ПРАХА ЗА БОМБАТА

Започнах да помагам на руснаците в работата им с канцеларските материали и с 
телефонните разговори до различни производители, за да ускорят движението на 
доставките така, че да успеят да хванат съответните конвои. По това време не знаех 
нищо за атомната бомба. Понятията “уран” и “Манхатън Енджиниъринг Дистрикт” ми 
бяха непознати. Ето материалите, необходими за направата на атомна бомба, 
изпращани в Русия през 1942 година: Графит: естествен, на люспи, бучки, или 
парченца, които струваха на американските данъкоплатци $812,437. Алуминиеви 
тръби на стойност над тринадесет милиона долара (които се използват в ядрения 
реактор за “приготвяне” или преобразуване на урана в плутоний), като точната сума 
беше $13,041,152. Ние им изпратихме 834,989 фунта (0,453 кг) кадмиев метал за 
прътите, с които се контролира атомния реактор – стойността му беше $781,472. 
Наистина, секретният материал торий накрая се появи и започна да се изпраща 
незабавно. Количеството му през 1942година беше 13,440 фунта, при цена от 
$22,848. (На 30 януари 1943 експедирахме допълнително 11,912 фунта ториев нитрат 
за Русия от Филаделфия на SS Джон C. Фремонт. През периода 1944-1945 нямаше 
доставки, което несъмнено се дължеше на бдителността на Генерал Груувс.)

Руснаците много държаха да се сдобият с по-голямо количество дизелови двигатели, 
които струваха по $17,500 бройката. Те бяха получили около 25 от големите – от 
вида за над 200 конски сили. Генерал Майор Джон Р. Дийн, началник на нашата 
военна мисия в Москва, беше отхвърлил искането на руснаците за дизелови 
двигатели, тъй като Генерал МакАртур имаше нужда от тях в южната част на Тихи 
океан. Но руснаците бяха непреклонни и решиха да направят възражение, като 
отидат направо при Хопкинс, който отхвърляше всичко в полза на Русия. В три-
годишен период 1942-44, общо 1,305 от тези двигатели бяха изпратени на Русия! 
Стойността им беше $30,745,947. Двигателите, които преди това бяха получили, бяха 
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докладвани от Генерал Дийн и нашите военни наблюдатели като ръждясали в 
открити складове.
Нашето правителство възнамеряваше да достави всичко, което искаха руснаците 
толкова бързо, колкото му беше възможно – и аз бях един от спедиторите. И когато 
казвам “нашето правителство” имам предвид, разбира се, Хари Хопкинс, човекът, 
който отговаряше за всичко това.
Малцина си дават сметка, че макар, че макар, че организацията Обединените Нации 
беше основана в Сан Франциско през септември 1945, името “Обединени Нации” се 
използваше в Организацията за отдаване под наем на земи още от 1942, както е 
посочено в оригиналите на моите заповеди до Нюарк.

ЧЕРНИТЕ КУФАРЧЕТА

Влизането на руски персонал в САЩ беше абсолютно безконтролно. От Москва 
пристигаха редовно самолети с неидентифицирани руснаци на борда. Виждах ги как 
скачаха от самолета, прехвърляха се през оградата и тичаха да си хванат такси. 
Очевидно предварително съвсем точно знаеха накъде са се насочили и как да 
стигнат там.
Първите черни куфарчета, шест на брой, бяха натоварени от един руски офицер и ги 
пуснах без да задавам въпроси, като в декларацията му ги вписах като “личен багаж”. 
Но техният брой нарастна до десет, двадесет и тридесет и накрая до стандартни 
пратки по петдесет, които тежаха почти два тона и запълваха позволения товар на 
целия самолет. Офицерите бяха заменени с въоръжени куриери, които пътуваха по 
двойки и извинението да минават без проверка беше сменено от “личен багаж” на 
“дипломатически имунитет”. Те поискаха и стая, която да може да се заключва. 
Единият спеше върху куфарчетата, докато другия пазеше, а после се сменяха. 
Веднъж, въпреки съпротивата им, разгледах съдържанието на документите, които 
бяха в куфарчетата и си записах някои непознати за мен тогава думи – сред тях бяха 
“циклотрон”, “протон” и “деутерон”. Имаше и странни фрази като “енергия, създадена 
чрез топене” и “стени с дебелина пет фута, от олово и вода, за да се контролират 
подвижните неутрони”. За пръв път в живота си срещнах и думата “уран” – точната 
фраза беше “Уран 92”. От една книга след това научих, че уранът е деветдесет и 
втория елемент по атомно тегло.

От Nexus Magazine, Volume 4, #1 (December '96 - January 1997) (със съкращения).
editor@nexusmagazine.com
web page: www.nexusmagazine.com
Първоначално публикувана в книгата:
Из Дневниците на Майор Джордан /From Major Jordan's Diaries /
© 1952 by George Racey Jordan

СКРИТОТО ЛИЦЕ НА ТЕРОРИЗМА

Тероризмът не се появява случайно, а обикновено е спонсориран от държавите, за 
да служи за целите на мощния елит, както може да се види това от създаването на 
Ал`Каида на Осама Бин Ладен
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Следва редактирано извлечение от “Скритото лице на тероризма”: Тъмната страна 
на социалното инженерство, От античността до 11 септември, от Пол Дейвид Колинз

В нашият съвременен свят, неудобните истини обикновено се обявяват за 
измислици. Една такава измислица е идеята, че терористите са пълноправни 
дисиденти, които сами си осигуряват богатствата и източниците, необходими им за 
техните ужасни злодеяния. Професор Марк Юргенсмайер в статията си “Да разберем 
съвременния тероризъм” твърди, че “тероризмът се явява безсмислен, тъй като не 
води директно до никаква стратегическа цел” (стр. 158).

ОПЕРАЦИЯ “НОРТУУДС”

Първият пример е от 1962: Лимън Л. Лемнитзър и колегите му от “Джоинт Чийфс ъв 
Стаф” искали да отстранят Кастро от Куба. Не е ясно точно чии интереси са 
представлявали, но едно е ясно: тези военни считали Кастро за препятствие, което 
трябва да се отстрани чрез явна война.
Според Джеймс Бамфорд, бивш изследователски продуцент за АВС, “Джоинт Чийфс 
ъв Стаф” планирали да инсценират отделни терористични актове с цел да 
предизвикат война (стр. 82):
Според секретни и дълго скривани документи, придобити от “Боди ъв Сикретс”, 
“Джойнт Чийфс ъв Стаф” изготвили и одобрили планове за това, което може да се 
нарече най-покварения план, създаван някога от американското правителство. В 
името на антикомунизма, те предложили разпалването на тайна и кървава война на 
тероризъм срещу собствената си страна, за да измамят Американската публика и да 
я накарат да подкрепи войната, която възнамерявали да започнат срещу Куба.
Под кодовото име “Операция Норуудс”, планът, който носел писменото одобрение на 
Председателяи на всеки от членовете на “Джойнт Чийфс ъв Стаф”, бил, невинни 
хора да бъдат застреляни по американски улици; лодките, каращи бежанци от Куба 
да бъдат потопявани в дълбоки води; във Вашингтон, Маями и другаде да се създаде 
вълна от тероризъм. Хора трябвало да бъдат арестувани за бомбардировки, които не 
са извършвали; трябвало да бъдат отвличани самолети. С помощна на фалшиви 
доказателства, за всичко щял да бъде обвинен Кастро и така да се създаде претекст 
за разпалването на тяхната война. Предполагало се даже армията да се обърне 
срещу самата себе си (p. 84):
Сред препоръчваните действия били “серия от добре координирани инциденти да се 
извършат във и край американската морска база в Гуантанамо Бей, Куба. Това 
включвало обличането на “приятелски” настроени кубинци в кубинска военна 
униформа и накарването им да създадат безредици при главния портал на базата. 
Други трябвало да се направят на саботьори вътре в базата. Амуниции трябвало да 
бъдат взривени, пожари разпалени, въздушния персонал – саботиран, минохвъргачки 
запалени в базата и инсталациите - увредени”.
“Операция Норуудс” трябвало да предизвика експлозия на борда на кораба Мейн в 
пристанището на Хавана (стр. 84): “Можем да взривим един американски кораб в 
Гуантанамо Бей и да обвиним Куба; списъкът с нещастните случаи във вестниците 
ще предизвика вълна от национално възмущение, което ще ни помогне”.
Опитите да инсценират кубинско терористично нападение ясно показва, че 
американското правителство няма задръжки да използва спонсориран от държавата 
тероризъм, за да постигне своите цели.
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АМЕРИКАНСКИЯТ ИМПЕРИАЛИЗЪМ И ТЕРОРИСТИЧНИТЕ ЗАПЛАХИ

За да открием терористите, трябва да видим кой печели от деянието им.
Какво се случи например след случая в Оклахома през 1995? Бившият член на 
Секретариата на Комунистическата Партия Ян Козак под “натиск отгоре”, отива на 
работа и прокарва един подтиснически закон: за смъртно наказание  при тероризъм 
от 1996.
Понастоящем, Америка е в бурен конфликт поради терористичните атаки на 
Световния Търговски Център на 11 септември 2001. Това предизвиква очевидния 
въпрос: беше ли тази атака спонсорирана от държавата? 
Талибаните са малко повече от съдание на ЦРУ. Селиг Харисън, експерт от южна 
Азия от международния център за учени “Уудроу Уилсън”, оповести това на 
конференция в Лондон. Записите на посоченото от него във Времената на Индия, 
(стр. 1):

ТАЕН ДНЕВЕН РЕД НА ПРАВИТЕЛСТВОТО

Правителството е притежавало всички необходими средства, за да предотврати 
атаките на 11 септември. Изследователят Ръс Кик прави важно изявление по този 
въпрос (стр. 1):
През 2001, САЩ харчат 30 милиарда долара за събиране на информация и 
допълнителни 12 милиарда долара за контратероризъм. С всички тези ресурси и 
повече, предполага се да повярваме, че правителството не е имало ни най-малкък 
намек, че терористите планират да нападнат САЩ, камо ли пък, че възнамеряват да 
отвлекат самолети и  да ги разбият във важни обекти на земята.
Тероризмът в САЩ е един от методите, използван за да се генерират промените, 
желани от приятеля на Левин от ЦРУ. Той осигурява претекст за въвеждането на 
драконовски закони и мерки, които иначе биха били немислими.
Прибавете към списъка и установените със закон “планове за справяне при критични 
положения” в Патриотичния Закон, прокаран в отговор на атаките на 11 септември. 
Според Джим Макгий от Уошингтън Поуст (стр. 1-2), този закон: е предвиден да 
превърне Америка в “надзиравано общество”.

ТЕРОРИЗМЪТ – ИНСТРУМЕНТ НА ВЛАСТВАЩИЯ ЕЛИТ

Концентрацията на богатства в ръцете на малцина определено предполага, че 
съществува управляваща класа. Твърде наивно е да вярваме, че този елит не 
притежава значително влияние върху цивилизацията.
Бившият директор на Централната Разузнавателна Агенция Уилиам Колби призна за 
съществуването на мрежа от тези, имащи синя кръв.

ВРЪЗКИТЕ МЕЖДУ СЕМЕЙСТВАТА НА БУШ И БИН ЛАДЕН

Съществува бизнес-връзка между Джордж Буш и брата на Осама, Салем бин Ладен 
(стр. 1-2). Тези бизнес връзки обясняват защо администрацията на Буш попречи на 
ФБР да разследва Абдула и Омар бин Ладен. Разследванията можеха да покажат, че 
Осама не е черната овца на семейството.
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СПОНСОРИРАН ОТ ДЪРЖАВАТА СОЦИОПОЛИТИЧЕСКИ ПРОЕКТ

Куигли (стр. 886) заявява, че предстои да се установи система, при която свободата и 
избора ще бъдат контролирани в много тесни граници от факта, че човекът ще бъде 
номериран още при раждането си и следен, като число, по време на своето 
образование, съответната военна или друга обществена служба, данъчните вноски, 
здравните и медицинските нужди и облагите при пенсиониране и смърт.
Ето това е. Джордж Оруеловата “1984”, изградена в стил Ал`Каида!

The Hidden Face of Terrorism: The Dark Side of Social Engineering, From Antiquity to 
September 11, можете да намерите он-лайн на www.1stbooks.com/bookview/13401, 
http://www.barnesandnoble.com, както и на http://www.amazon.com. Можете и да си я 
закупите в електронен вид (ISBN 1-4033-6798-1) или отпечатана.

от Nexus Magazine, Volume 10, Number 3 (April-May 2003)
www.nexusmagazine.com
© от Paul David Collins © 2002

ЕДНА ПЕРСПЕКТИВА ЗА ОБЯВЯВАНЕТО НА ВОЙНАТА В ИРАК

Увод

В своето изявление през 2003,  Президентът Буш обяви “опасност за Америка и 
света от режимите, които притежават ядрени, химически и биологични оръжия” и 
заяви, че ще обяви предварителна война на Ирак, за да предотврати “ужас, 
какъвто не сме виждали”. Критиците на Буш, включително и политическия 
коментатор Роберт Фиск заявиха, че войната не е заради “химическите бойни 
глави, или човешки права: тя е заради нефта”.

Настоящото изложение ще ви предложи съвсем различно гледище.

КАК ДОКУМЕНТИРАНОТО ИЗВЪНЗЕМНО ПРИСЪСТВИЕ СЕ СВЪРЗВА С 
АМЕРИКАНСКАТА ПОЛИТИКА В ИРАК?

Един археолог твърди, че има пряка връзка между присъствието на извънземни в 
древността (в южен Ирак) и настоящият фокус на режима на Садам Хюсеин – това 
е Уилиам Хенри. Той поддържа тезата, че по времето на Шумер е съществувало 
едно техническо средство, описвано като “Старгейт” (междузвезден портал), който 
Анунаки/Нефилим са използвали, за да пътуват до Земята и из галактиката. Ако 
това е така, значи то най-вероятно е разположено в Шумерския град Урук, който е 
основния град на шумерската цивилизация и дома на Гилгамеш - известния крал 
от Епоса на Гилгамеш. Захария Ситчин е пропуснал значимостта на Старгейт в 
преводите на текстовете и проучванията на транспортните средства на 
извънземните. Елитът на Аннунаки трябва да си е тръгнал през Старгейт и да е 
затворил портала след себе си. Много източници описват настоящата ера от 
гледна точка на “завръщането на боговете/Аннунаки”. Представата за “описаното 
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в пророчествата завръщане” се различава и има три различни перспективи. 
Първата се базира на идеята за боговете, или Аннунаки, които физически се 
завръщат на планетата, за да изиграят важна роля при оказване на влияние върху 
човешките дела и проверка на ресурсите на планетата. При подобен сценарий, 
първата вълна на Аннунаки ще пристигне, за да създаде благоприятни условия за 
завръщането на елита на Аннунаки. Това означава, че Аннунаки първо ще се 
завърнат и ще активират Шумерския Старгейт, който ще е необходим за 
завръщането на техните лидери. Втората перспектива  е завръщането на техния 
“домашен свят”, планетата Нибиру. Привържениците на третата перспектива се 
съсредоточават върху значимостта на предстоящия край на текущия 5,200 
годишен цикъл на Маите. Според Джон Мейджър Дженкинс, Маите са били наясно 
с начина, по който слънчевата елиптична равнина се изравнява периодично с 
галактическата равнина. Това дава възможност на по-интензивни космически 
енергии от сърцевината на галактиката да достигнат Земята. При това настъпва 
повишаване или намаляване на нивото на човешкото съзнание, т.е., част от 
мозъка се включва, или изключва, докато тези цикли на Маите преминават през 
своите различни фази. Според Дженкинс, годината 2012 съответства на края на 
цикъла на Маите и ще доведе до бърза трансформация на глобалното съзнание. 
Спящите понастоящем части на мозъка се подравняват, докато слънчевата 
еклиптика се подравнява с галактическата равнина. Според това обяснение, 
самото човечество ще придобие “богоподобни” сили, които спонтанно ще станат 
достъпни за голям брой хора. Много автори вече описват невероятните 
способности и психични сили на все повече деца по света [т.нар. indigo children].

АНАЛИЗ НА ПОЛИТИКАТА НА САЩ СРЕЩУ ИРАК

Ако съществува Старгейт, заровен в южен Ирак, то правителствените 
организации, контролиращи или влияещи на администрацията на Буш, знаят това 
и знаят за какво служи. Ако и Садам Хюсеин и Буш знаят, че има такова нещо 
заровено там, те знаят, че съществува и раса, която има достъп до него и го 
контролира. Това дава важен контекст, полезен за разбирането на истинските 
мотиви на администрацията на Буш да насочи удара си към Ирак. В момента е 
налице патово положение. Хюсеин контролира земите в южен Ирак и позволява 
да се извършват разкопки в Урук, докато САЩ контролира небето и следи 
ситуацията. Администрацията на Буш иска да контролира иракската територия, за 
да контролира разкопките в Урук и да открие Старгейт устройството, за да може 
отблизо да го наблюдава и контролира. Хюсеин пък иска да открие и активира 
Старгейт, за да се сдобие с по-голяма слава и може би да облагодетелства 
човечеството. Едно от доказателствата е подновяването на разкопките в Урук от 
германския археологически екип през 2002 година. Предвид това, възниква 
въпроса защо са били подновени и какво се търси. Друго доказателство е и 
падането на совалката Колумбия на 1 февруари 2003 от приблизителна височина 
38 мили [над родния щат на Буш Тексас]. Един от астронавтите е от Израелските 
въздушни сили и е играел роля при нападението на Израел над Иракското ядрено 
съоръжение в Осирак през 1981 и се предполага, че мисията му е била да събира 
информация при движението на совалката в орбита около Земята. 
Разрушаването на совалката става 16 минути преди кацането, когато горивните й 
резервоари са били буквално празни. Един вероятен източник на разрушаването 
й, като се имат предвид нейната скорост и височина, е евентуално нападение от 
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организация или държава, притежаваща военни способности по-големи от тези на 
която и да е терористична група и на повечето страни. Вероятната причина може 
би е да се изпрати важно съобщение до САЩ като към съперници, заплашващи 
Ирак с предварително нападение.

Проучване #2 
февруари 3, 2003, www.exopolitics.org
© Dr Michael E. Salla

www.american.edu/salla/ .

РОБСТВОТО ЧРЕЗ КОНТРОЛ НАД УМА И НОВИЯТ СВЕТОВЕН РЕД

Според настоящия доклад, оцелелите участници в програмата Монарх твърдят, че са 
били използвани като роби чрез прилагане на висши технологии от определени 
разузнавателни служби и политици с висок ранг

Робството чрез висши технологии съществува на нашата планета. Още от Втората 
Световна Война, по правителствения проект “Пейпърклип” в САЩ влизат около 2,000 
нацисти от висока класа, в резултат на което технологията за програмиране и 
контрол над ума бързо напредва.
“Германците, под ръководството на нацисткото правителство провеждат сериозни 
научни проучвания на контрола над ума, основан на травмата”, пишат Фриц 
Спрингмайер и Сиско Уилър в своята книга “Формулата на Илюминати”, 
предназначени за създаването на Неоткриваем роб с напълно контролиран ум. “Под 
покровителството на Медицинския Институт Кайзер Вилхелм в Берлин, Йозеф 
Менгеле провеждал проучвания по контрол над ума върху хиляди близнаци и други 
безпомощни жертви”.
Менгеле, известен като “Ангелът на Смъртта”, бил един от приблизително 
деветстотинте военни учени и медицински изследователи, вкарани тайно в САЩ, 
където провеждал “проучвания” и обучавал другите в черното изкуство на контрола 
над ума. Тази работа по манипулиране на поведението впоследствие била включена 
в проектите на ЦРУ “Артишок”, който през 1953 станал популярен под името 
“MKULTRA”. ЦРУ твърди, че тези програми били прекратени, но има сериозни 
доказателства, че “Търсенето на Кандидат от Манджурия” (заглавието на книгата на 
Джон Маркс) никога не са спирали. Всъщност, капитан Джон Маккарти от 
американските Специални армейски сили, избягал от Сайгон по време на войната 
във Виетнам, казва на своя приятел, Майк Рапърт, че “MKULTRA” е акроним на ЦРУ, 
който означава “Създаване на убийци за извършване на политически убийства”. Така 
желанието на ЦРУ да произвежда политически убийци посредством “MKULTRA” 
съдържа повече от 149 програми в области, вариращи от биология, фармакология, 
психология, до лазерна физика. Наскоро нови доказателства потвърждават 
непрекъснатата употреба на т.нар. техники за програмиране на хора, основани върху 
травмата, насочени към постигането на същата цел. Това включва преднамерено 
предизвикване на Множествено Личностно Разстройство (MPD) в хора, използвани 
като опитни свинчета.
MPD беше класифицирано отново от Американската Психиатрична Асоцияция в 
Дисоциативно Разстройство на Идентичността (DID). Библията на психиятрията, 
“Наръчник по Диагностика и Статистика” (DSM-IV, p. 487), я характеризира с:
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- наличие на две или повече ясно разграничени личности;
- многократно поемане на контрол над поведението на лицето от поне две от тези 
идентичности, или личностни състояния;
- неспособност за спомняне на важна личностна информация твърде мащабна, за да 
бъде отдадена на обичайна разсеяност
- разстройство, което не се дължи на преки физиологични влияния на субстанция или 
на общо медицинско състояние.
Да се създаде подобно състояние преднамерено, е зверство толкова покварено, че 
базираното на травма програмиране на ума, си остава де факто Тайният Холокост на 
20 век. Известно под името “Проект Монарх”, то е било потвърдено и описано от 
оцелели като Кати О`Брайън, автор на “Транс-Формиране на Америка”, от Брус 
Тейлър, автор на “Звездна светлина”, и К.Съливън, автор на “МК”. Няма данни, 
водещи от проекта на ЦРУ “MKULTRA” до “Проект Монарх” – дума за контрол над 
ума, който включва американските военни, ЦРУ, НАСА и други правителствени 
агенции. Джон В.Декамп пише за педофилията сред висшите среди, описва и гнусни 
подробности от “Проект Монарх”. “Аз мисля, че най-долното ниво на ада е запазено 
за онези, които са провеждали “Проект Монарх”. Понятието “монарх” визира младите 
хора в Америка, които са били жертви на експерименти, свързани с контрола над 
ума, провеждани или от американски правителствени агенции като ЦРУ, или от 
военни разузнавателни агенции. Става дума за “производството” на групи деца, 
чиято душа е пречупена, които “шпионират, проституират, убиват и извършват 
самоубийство”, по думите на разследвалия такива случаи репортер Антон Чаиткин, 
цитиран от ДеКамп. Възстановяващите се жертви на “Проект Монарх” говорят за 
предизвикване на травма посредством ритуално малтретиране, известно още като 
“сатанинско ритуално малтретиране”, поради асоциирането му със структурата на 
вярване, асоциирана със Сатанизма или Луциферианството. Посредством 
използване на опиати, хипноза и електрошок, престъпниците осъществили проект 
Монарх създават нови и умели поколения убийци. Това не е научна фантастика, а 
научен факт. MPD се състои в създаване на “алтернативи” на личността; 
алтернативните личности или фрагментите от личността могат да бъдат използвани 
за изпълнение на различни задачи – обикновено незаконни, като доставки на 
наркотици или други дейности, свързани с черния пазар (т.нар. мулета), за доставка 
на съобщения (като куриери), или за извършване на убийства (политически убийци). 
Тези алтернативни личности, или фрагменти от душата, са изолирани и отделени в 
ума на жертвата чрез повтаряща се употреба на зашеметяващи пистолети, опиати и 
хипноза, което изолира спомените за техните преживявания.
До една алтернативна личност може да бъде получен достъп от всеки, който знае 
“кодовете” или “пусковиа механизъм”. За такъв пусков механизъм, които позволява 
достъпа до алтернативното или трансово състояние на програмираната жертва, 
може да послужи всичко, включително  подаден по телефона сигнал, детска 
песничка, фраза от определени филми, или специално ръкостискане. 
Според Спрингмайер и Уилър, чиято книга от 468 страници стана справочник в тази 
област, “основата за успеха на програмирането на ума по проект Монарх е, че могат 
да бъдат създавани различни личности, или части от личността, наричани 
“алтернативи” , които не се познават помежду си, но могат да заемат тялото в 
различни периоди от време. Стените на амнезията се изграждат посредством травми 
и образуват защитен екран, който не дава възможност да бъдат намерени  
малтретиращите и предпазва основната личност, която заема тялото в по-голямата 
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част от времето, като не й дава възможност да разбере как се използва системата от 
алтернативните личности.”
Контролирането на ума, обаче, не сработи според предвидения план. Всъщност, 
инициаторите и изпълнителите, в своята арогантност и надменност, дори не си 
помисляха, че техните методи могат да се провалят. Разкритиването чрез 
фотографската памет на жертвите на спомените за действителното 
малтретиране, включително изображения, звуци и миризми, представлява 
изобличаване на поругаването на човешките права. Тези жертви свидетелстват 
за зверствата на така наречения Нов Световен Ред.

ОЩЕ ЗА ИЛЮМИНАТИ И КОНТРОЛА НАД УМА

Според Джон Колеман, автор на Йерархия на Конспирацията: Комитетът на 300-те: 
“… илюминати са много живи и здрави в Америка…” Тъй като Илюминати са известни 
също така и като Сатанизъм, от това трябва да следва, че ЦРУ е било контролирано 
от Сатанистите, докато Алан Дълес е бил отговорен за това. Същото важи и за 
Джордж Буш [член на ордена “Череп и Кости”]. Като се имат предвид гнусните 
експерименти по контрол над ума, провеждани непрекъснато от ЦРУ и миналите му 
връзки с вманиачени чудовища като Др. Кемпбъл и Др. Сидни Готлиб, не е нужно 
много, за да си направиш извода, че ЦРУ следва сатанински пътища”, заключава 
Колеман в своята монография “Илюминати в Америка”.
Относно “способностите за промиване на мозъка на Института в Тависток, както и на 
Американското Министерство на Отбраната и проекти  като тези на Агенция за 
Проекти и Авангардни Изследвания, Колеман пише, че “…основата на проектите е 
контролът над ума, както е предсказано в книгата “Технотронната Ера” от Збигнев 
Бжежински. Проектът носи името “Програма Монарх” и в него са замесени не само 
ЦРУ, но и армията, Въздушните сили и Флота, с всичките им умения и огромни 
ресурси".                                                                

ПРИКЛЮЧЕНИЯ С ХЕНРИ К. И СЪВЕТА

При своето възстановяване, Брус Тейлър има и спомени, че е използвана от Хенри 
Кисинджър като куриер с контролиран ум.
“Ако програмирате някого да има съвършена фотографска памет и способност за 
пълно възстановяване на запаметеното, то вие можете да изпълнявате много 
различни задачи и назначения едновременно. Хенри Кисинджър създаде “умствен 
файл” в главата ми. Бивах изпращана при всички тези лидери - за да държа данните 
им  по даден проект, или нещо друго – сортирани. Когато се срещаха с хора, бивах 
програмирана или от Кисинджър или от Нелсън Рокфелер. Това беше в средата на 
1960-те.”
Но кой ръководи шоуто?
“Мисля, че това е този пласт, който в книгата си наричам “Съвета”. Зная, че това са 
група хора, които са над Кисинджър и Рокфелерови. Те бяха генетично инженирани 
така, че да имат различни лидерски способности и че те са всъщност онези, които 
провеждат плана.”
Те наричат себе си “Съвета”, така ли?
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“Да. Когато казвах на други хора в разузнавателните среди за тях, те ми казаха, че 
наричат себе си “Съвета”. ЦРУ разполага с всички тези служители с контролиран ум, 
които работят за правителството. Съществува и Съвета, който също е наясно с 
проекта за контрол над ума. Но Съветът не се контролира от ЦРУ. Те могат да 
вземат някого и да ми наредят да разкрия какъв е бил моя план”.

ВРЪЗКАТА СЪС САТАНИНСКИТЕ РИТУАЛНИ УБИЙСТВА

Липсващите деца, сексуалното малтретиране на деца и педофилията по света сочат 
към участието на организирана мрежа от престъпници с  високи постове, които тайно 
контролират правната система. Бившият агент и частен следовател на ФБР Тед 
Гандерсън се съгласява с тази теза. Той твърди, че “съществува значително 
припокриване от различни групи и организации, но една от водещите сили е 
движението на сатанинския култ днес”.
В своя видеозапис “Сатанизмът и международния трафик на деца на ЦРУ” 
Гандерсън споменава известния черен магьосник Алистър Кроули. "Сатанистите 
използвали неговите препоръки като ръководство"” казва той, имайки предвид 
"Магията на Теория и Практика" на Кроули. 
В глава ХІІ “За телесните жертвоприношения” (стр. 94), Кроули пише: “Няма да е 
мъдро да заклеймяваме неразумната практика на тези диваци, които откъсват 
сърцето и черния дроб и ги изяждат, докато са топли. Във всички случаи това беше 
теорията на древните магьосници, че всяко живо същество е склад на енергия, 
варираща по количество според размера и здравето на животното, а по качество – от 
неговия ум и морал”. В момента на смъртта на животно, тази енергия внезапно се 
освобождава. Поради това, животното трябва да се убива в кръг [сатанинския кръг] 
или триъгълник, за да не може да избяга тази енергия. Трябва да бъде избирано 
животно, чиято природа съответства на тази на церемонията – например принасяйки 
в жертва женско агне няма да се получи качеството яростна енергия, необходимо на 
магьосника, за да призове Марс. В такъв случай, по-подходящ би бил овена. И той 
трябва да бъде девствен – целият потенциал на първоначалната му енергия не 
трябва да е бил променен по никакъв начин. Жертвата трябва да съдържа 
максимално голяма и най-чиста сила. Мъжкото дете с перфектна невинност и висока 
интелигентност е най-задоволителната и подходяща жертва за целта”.
“Тук става дума за човешка жертва, казва Гандерсън. 
Сатанистите, в крайна сметка, следват инструкциите на Кроули: “Прави каквото 
искаш. Това е законът”. С други думи, Сатанистите, като богове, ще решат какво да 
правят – да пренебрегнат Божиите закони, както и човешките. Звучи като начина, по 
който действат Илюминати.
Гандерсън прави следния коментар във видеозаписа: “По мои изчисления , в 
Америка днес има над три милиона практикуващи Сатанисти. Как съм стигнал до 
тази цифра ли? Имам информатори. Например, в района на Саут Бей на Лос 
Анджелис, с население 200,000, има 3,000 практикуващи Сатанисти.  В град Йова при 
150,000 население, има 1,500 практикуващи Сатанисти. Това прави средно 1,5 
процента от населението”. Гандерсън уверява, че “…50,000 до 60,000 индивида 
биват пожертвани всяка година. Съществуват около осем сатанински празника”. 
Кое е най-гадното във всичко това ли? Това, че ФБР държи сметка за откраднатите 
коли, но не и за липсващите деца в Америка.
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УОЛ СТРИЙТ, ЦРУ И ГЛОБАЛНАТА ТЪРГОВИЯ С НАРКОТИЦИ

Бившият полицай от Лос Анджелис Майк Рапърт привлича вниманието ни върху 
ролята на Уол Стрийт с оглед прането на пари за предприятията на ЦРУ

Моля, представете се.
Аз съм Майк Рапърт, издал бюлетина “От мястото на заточение” и бивш детектив по 
наркотиците на LAPD  и човек, който създава неприятности и се бори с 
корумпиращото и вредно влияние в света. 
Когато издавахте бюлетина, в отговор на какво го направихте и какви бяха 
намеренията ви?
През март 1998, четири месеца след като бях имал пререкания с директора на ЦРУ 
Джон Дюч в предаването “Лок Най Скуул” по световната телевизия – той беше дошъл 
в Лос Анджелос за да говори, за да коментира твърденията, че ЦРУ търгува с 
наркотици. Аз се изправих пред “CNN” и “АВС Найтлайн” и казах: “Аз съм бивш 
детектив по наркотиците на LAPD. Работил съм в южната централа и мога да ви 
кажа, директор Дюч, че ЦРУ е замесено с наркотиците в тази страна от много дълго 
време.” И залата се “взриви” и това, което разбрах там беше, че има крещащ 
недостиг от информация сред политиците относно това колко много доказателства 
наистина има относно криминалните дейности на ЦРУ, особено в търговията с 
наркотици. Казах си: “Чакай малко; аз мога да направя кратък бюлетин и да кажа, 
“Ако прегледате този документ, ето доказателството за това”. Защото много хора 
имаха смътната представа, че може би ЦРУ са лоши момчета и са направили 
погрешно някои неща, но не знаят колко много реални доказателства има. Така, че 
това беше целта: да представя реални и неопровержими доказателства за това, 
което става.
Да поговорим за преживяванията ви на улицата.
Отдавна не съм полицай. Завърших полицейската академия в Лос Анджелис през 
1973 и излязох на улицата през 1974 в южената централа на града. Тогава това 
беше много различен свят; нямаше нарко и секс играчи. Но светът се промени. 
Бързо се специализирах в областта на наркотиците – в моя район 
преобладаващия наркотик беше хероина. В онези дни това беше кафявия 
мексикански хероин. Стана така, че срещнах и се влюбих в жена, която беше 
агент на ЦРУ. Аз произхождам от семейство на ЦРУ и те се бяха опитали да ме 
вербуват така, че това не беше неочаквано за мен, но започнах да разбирам, че 
тя пази доставките на опиати и че ЦРУ е активно замесено в аферите с 
наркотици. Казвах й често, че съм нарко-детектив и нямам намерение да се правя, 
че не виждам нарко-доставки. Това определи остатъка от моя живот – беше 1977.
Не ставаше дума за това, че ЦРУ търгува с наркотици, за да си осигури средства 
за някои тайни операции. Става дума за това, че нарко-парите са неотменима 
част от американската икономика. Винаги е било така, както с англичаните през 
1600-те, когато са внесли опиум в Китай, за да финансират тристранната 
търговия с Британската източноиндийска компания.
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ЦРУ търгува с наркотици в продължение на 50 години от своето съществуване, 
плюс още петдесет от времето, когато все още не е било ЦРУ. Въпросът е в 
това, че това са 250 милиарда долара годишно в незаконни нарко-пари, движени и 
изпирани през американската икономика и че тези пари облагодетелстват Уол 
Стрийт.
Непосредствено преди войната на контрите, годишната консумация на кокаин в 
тази страна беше около 50 метрични тона годишно, да речем през 1979. Към 1985 
година беше 600 метрични тона годишно. В нашата страна ние все още 
консумираме 550 метрични тона кокаин годишно и парите, получени от това, се 
използват – да речем, че някакъв търговец на наркотици в Колумбия се обади на 
“Дженерал Мотърз” и купи нещо – те не питат откъде са парите. Сега “Филип 
Морис” е съден в 28 департамента (както при нас щатите) на Колумбия за 
контрабанда на цигари “Малборо” на стойност два милиарда долара по цената на 
Уол Стрийт; същото е с “Дженерал Електрикс” – това е документирано в 
американското Министерство на Правосъдието. Целта на ЦРУ е да получи 
незаконни пари в брой, течен ликвиден капитал, който дава на тези, които могат 
да се доберат до него нелоялно предимство на пазара.
Значи, когато чуете понятието “Нарко война”…
Вижте, това не е война за наркотици. Това е война за хора. Преценете: Джоузеф 
Макнамара, бивш шеф на Сан Хосе от Института в университета в Станфорд, 
публикува някои наистина показателни цифри. През 1972, когато Ричард Никсън 
започна Нарко-войната, разпределението на годишния федерален бюджет е било 
110 милиона долара. Двадесет години по-късно, през фискалната година 2000, тази 
цифра вече е 17 милиарда годишно и въпреки това, през 2000 в страната има повече 
наркотици, те са по-евтини и по-мащабно разпространявани, отколкото през 1972. 
Например, през 1978-79, дълго преди кокаиновата епидемия да нахлуе в САЩ, 
изследователите от Института по невропсихиатрия, някои от които, например Джоли 
Уест, са тясно свързани с програмата “MK-ULTRA”, правят изследване в Южна 
Америка, където местните южноамериканци пушат басуко, който има същия ефект, 
както крек-кокаина. И пристрастяването било толкова силно, че им правели 
лоботомии, но хората пак го пушели. Данните са верни и получени от Ранд 
Корпорейшън и Института. Следователно, през 1980 ЦРУ са знаели точно какъв ще 
бъде ефекта от крека, когато той завладее улиците.
Кой има най-голяма изгода от едно наркотизирано население?
Въпросът не е само в това кой има най-големи облаги, а в това колко хора могат да 
се облагодетелстват от това и в колко много различни краища на спектъра. В моя 
бюлетин публикувахме (през май, 1998) разказ, написан от Кетрин Остин Фитс –
бивш Помощник-секретар на Жилищно и Градско Развитие (HUD). През 1996 тя 
направи карта за август 1996 – през същия този месец историята на Гери Уеб беше 
отпечатана в “Сан Хосе Мъркюри Нюз”. Това беше карта, която показваше жилищата, 
поставени под възбрана, поради просрочени ипотеки – те бяха събрани точно там, 
където възникна епидемията с крек-кокаина. През 1980 година, хиляди американци 
от средната класа, които живееха от дневната си надница, изгубиха своите домове. 
Защо ли? Имаше много престрелки, цялата общност се изкриви, наоколо се 
разхождаха дрогирани хора, деца биваха прострелвани и вкарвани в затвора - човек 
просто се виждаше принуден да се премести. Къщата, по която човек дължеше 100 
000 долара, внезапно започна да се оценява за 40, 000 долара и никой не искаше да 
я купи, затова трябваше да избягаш. Не можеш да я продадеш, затова просто я 
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изоставяш. Изследването на Кетрин показа как някой друг идва и купува хиляди 
домове за по 10-20 цента от долара в годините непосредствено след тази епидемия.
Така, че икономическият модел е същия, който винаги е бил в ход за управляващия 
елит: използваш парите на бедните, за да откраднеш собствената им земя. Караш 
бедните да купуват наркотици като използваш собствените им пари; вземаш тези 
пари и ги вкарваш в още повече наркотици, които водят до обезценяване на тяхната 
лична собственост, след което им я открадваш.
Този, който купува хилядите домове по какъв начин е свързан с ЦРУ, които 
вкарват наркотиците от Никарагуа? Някои биха казали, че това е опростена 
версия на теория на конспирацията – какво отговаряте на такива хора? 
Всичко е документирано и може да се докаже – това не са предположения. Много 
бързо можем да проследим тези пари обратно. Това е една от причините, поради 
които сме толкова опасни – защото това не са предположения. Дали този, който е 
управлявал в кабината на влака, който е водел в Аушвиц е знаел какво става там? 
Всичко е било част от системата и е давало един и същи нетен резултат. Един от 
най-големите инвеститори в многофамилните жилища и ипотеки в HUD е 
Университета в Харвард. Това е огромна корпорация, която притежава дълъг списък 
с връзки с организираните престъпления.
Съществуват доказателства, че ЦРУ е поръчвало търговия с дрога от лидера на 
контрите Рейнато Пена. 
Направо се смеехме на това, че закона за Национална Сигурност беше написан от 
Кларк Клифърд, който беше банкер и юрист от Уол Стрийт. Задачата му бива 
възложена от ЦРУ, проектът е техен и му е бил даден от Джон Фостър и Алан 
Дълес – и двамата юридически партньори в юридическата фирма “Съливан и 
Кроумуел” на Уол Стрийт - Дълес от
ЦРУ е Уол Стрийт и обратното. Когато разберете това, както и факта, че основната 
цел са парите, всичко останало само си идва на мястото. Годишно от организираната 
престъпност постъпват един трилион долара. Парите от наркотиците се въртят най-
бързо. Парите, които не са криминални, трябва да минават през разпоредбите и през 
банковите системи. Трябва да се облагат с данъци. Това дава възможност да бъдат 
проследени. Юристите ги следят. Затова тези, които имат достъп до най-евтиния 
капитал, винаги печелят. Ето защо, ако не играете с нарко пари в световната 
икономика днес, не можете да играете изобщо. Ето защо, както документирахме, 
парите отиват директно в президентската кампания на Ал Гор. Защо ли? Защото 
републиканците на Рейгън използваха нарко-пари и по този начин вкараха Рейгън на 
този пост – с Бил Кейси. Ако не играете по този начин, не можете да играете изобщо. 
Но аналогията, която използвам е змия, която е захапала опашката си – рано или 
късно това трябва да спре. 
Бяхме изправени пред огромен икономически упадък през 1997, когато 
азиатските икономики се сриваха и целия свят беше затаил дъх, очаквайки 
спадането на американския пазар. Но, не се получи такъв. Но знаете ли защо? 
Защото водихме войната в Косово. Издухахме няколко стотин милиарда долара 
в мостове, рафинерии и заводи. “КLA” контролира 77% от хероина, който влиза 
в Западна Европа. Освободихме тези пари. Американските компании получиха 
всички тези нови договори за възстановяване на рафинериите, мостовете и 
така икономиката ни беше запазена.
Имаме доказателства, че CNN е била съдена за употреба на зарин по време на 
войната във Виетнам и е изгубила делото. CNN не може да си позволи да каже 
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истината, защото когато се опитаха да кажат истината, Хенри Кисинджър и Колин 
Пауел вдигнаха телефона и изплашиха Тед Търнър до смърт, като го заплашиха с 
цената на акциите му на Уол Стрийт.
Една от компаниите, която съм проследил във връзка с прането на нарко-пари –
“Дженерал Електрик”, пък, случайно притежава “NBC”.
“Дженерал Електрик” внася добри неща в живота – те произвеждат DVD-та, видеа, 
телевизори, телефони. Когато нарко парите в Южна Америка кажат, че искат да купят 
телевизори и DVD-та за сто милиона долара така, че някой, който пере нарко-пари в 
Колумбия да може да отвори верига от магазини и да легализира тези пари, 
Дженерал Електрик не задава никакви въпроси откъде идват тези пари. Всъщност, 
към Уол Стрийт няма изисквания да докладват инвестираните нарко-пари.
Ако вие и аз отидем в банка и внесем 10 000 долара в брой, банката трябва да 
попълни формуляр за сделката, защото може да перем пари. “Дженерал Електрик”, 
обаче, може да приеме чек и за сто милиона долара от най-големия нарко-бог на 
света и няма изисквания да докладва за това на никого.
Как ще характеризирате нашата демокрация и дву-партийната ни 
система?Има ли нещо вярно в това, че ние избираме нашите официални 
лица?
Не. Това е шега. Има просто два края на една и съща партия. Има две крила. 
Има това, което аз наричам крилото на Клинтън – въпреки, че той напуска –
крилото на Буш. Но те са като Дженовезе и Гамбино. Ако съм собственик на 
магазин, който ще бъде подложен на натиск, няма никакво значение за мен 
дали Дженовезе или Гамбино ще насочат пистолет в лицето ми и ще ми вземат 
парите от джоба. 
На никого в американската политическа система не се позволява да се издигне 
до положение да се състезава сериозно за Белия Дом, освен ако не е бил вече 
компрометиран. Точка. Аз знам това. Бил съм там.
Не мисля, че сме имали честни избори в тази страна от Кенеди насам, в случай, че и 
неговия е бил честен.
Един от тези, които пренасяха по четири тона кокаин, например, използваше банкова 
сметка, открита от дилъра на Белия Дом Оливър Норт.
Бил Клинтън беше затънал до уши в търговията на ЦРУ с наркотици в Мена, 
Арканзас. Мога да го докажа. “Уол Стрийт Джърнъл” го покри. “Ню Йорк Таймз” покри 
подробностите във връзка с това. Гери Уеб, в своята книга “Тъмният съюз”, показа 
документи, сочещи, че договорите на ЦРУ на летището в Мена са били изготвени от 
“Роуз Лоу Фърм” – юридическата фирма на Хилъри.
Бил Клинтън е момче, което дойде с амбицията да стане Президент. Беше готов на 
всичко, за да бъде Президент. И той наистина направи всичко, за да стане 
Президент. Някои хора твърдят, че истинския му баща е Уинтроп Рокфелер. Кой 
знае? Клинтън изигра игрите, които трябваше да изиграе. Аз твърдо вярвам, че Бил 
Клинтън беше свързан с ЦРУ още от “Оксфорд”. Вярвам, че пътуването му до Москва 
не беше за да предотврати войната. Вярвам, че това беше, за да шпионира 
американците. 
Максин Уотърз бродеше по страната и надигаше глас за ЦРУ и кокаина. През март 
1998, Предсетателя на Федералния Резерв, Алан Грийнспан, направи обиколка на 
южната централа и Максин получи официално разрешение за 300-милиона долара 
субсидия. Максин получи писмо в което се казваше, че ЦРУ вече няма да докладва 
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за трафика на наркотиците чрез своите агенти. Има го написано. Максин спря да 
надига за ЦРУ и наркотиците, и започна да подкрепя Клинтън.
(със съкращения)

от Nexus Magazine, Volume 8, Number 6 (октомври-ноември 2001)
www.nexusmagazine.com
интервю с Майк С. Рапърт 
от Guerrilla News Network © 2000

“БЕЛЕГЪТ” Е ГОТОВ!
А ВИЕ?

Специален доклад: "Чип импланти"
(действителният размер на чип-имплантите е колкото оризово зърно)

“И той ще накара всички, големи и малки, богати и бедни, свободни и обвързани, да 
приемат белега на звяра на дясната си ръка или на челото; 
та никой да не може да купува или продава, ако няма белега, или името на звяра, 
или числото на неговото име.
Тук е мъдростта. Който има ум, нека пресметне числото на звяра, понеже е число 
на човек. И числото му е шестотин шестдесет и шест.”
(Откровение 13:16-18)

Настоящият доклад цели не да създава страх, а да спомогне за по-добро разбиране 
и осъзнаване 

НАШИЯТ ДОМ СЕ ПРЕВРЪЩА В БОЙНО ПОЛЕ

Тази разразила се битка е за нашето лично уединение и индивидуални права. Тя ще 
включва Конгреса, съдилищата, нашите телефонни мрежи, избирателните машини и
кабелните телевизори. Тихо и невидимо, тази битка се води в нашите портфейли, в 
Смарт-картите и другите прости на вид средства за идентифициране, които ни 
свързват с огромните бази-данни на тайното правителство.
Тя ще влезе в спалнята ви през вашите телефонни линии. Ще тършува във вашата 
всекидневна или кабинет, когато свръхсекретните “Клипър” чипове бъдат вградени в 
кутията на вашия кабелен телевизор. И битката ще се разпростре до вашата банка, 
училището на вашите деца, бюрото на вашето превозно средство, кабинета на вашия 
лекар и осигурителна агенция, както и до хиляди други места.
Хиляди други места, където големия брат трябва да събира подробности за 
вашия живот и да ги съхранява трайно, като част от вашето професионално 
досие. Ние сме на кръстопът. Пътищата по които поемаме, ще свършат, 
независимо дали ще стигнем до следващия век като свободни държави, или като 
електронна държава с глобална полиция.
Цимерман (един от най-изтъкнатите компютърни тайни агенти)
“Капанът”
..\world/mark.htm..\world/mark.htm
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БЕЛЕГЪТ НА ЗВЯРА

Д-р. Чарлз Сендърз е главен инженер на проекта за оригиналните био-медицински 
чипове, които бяха внедрени в хора по медицински соъбражения. Тези чипове бяха 
превърнати от био-медицински в опознавателни. В хода на този процес, на Др. 
Сендърз беше позволено да седи до Хенри Кисинджър, когато той коментираше 
потенциалното идентифициране на пет милиарда души на Земята. В разговор със 
Сендърз, Кисинджър каза: “Ние не можем да контролираме, ако не можем да 
идентифицираме всекиго на Земята”. Разработен е компютърен чип с размера на 
оризово зърно (дължина ¼  инч).
Този чип, #BT952000, е наречен “Локатор за спешно идентифициране”. В 
стъклената му капсула се съдържат 250,000 електронни компонента. Това е 
многослоен микропроцесор, който е и предавател и приемник. Той предава до 
сателитите посредством кратки излъчвания на свръхвисока честота. Този чип 
притежава зареждаща схема и батерия. 
Батерията е литиева и се зарежда докато човека е жив от колебанията в 
температурата на тялото. Това презарежда литиевата батерия и тя остава заредена 
пожизнено. Организаторите и планиращите са похарчили 1.5 милиона долара за 
медицински проучвания (пари на данъкоплатците), за да анализират двете най-добри 
части на тялото, в които да имплантират това нещо, с цел да се възползват най-
добре от предимствата на максималните стойности в температурните колебания. 
След месеци наред, прекарани в проучвания те решили, че най-добре е да се 
постави на дясната ръка, а ако тя липсва – на челото..
Този чип ще бъде инжектиран под кожата. Според Др. Сендърс, тази технология ще 
даде възможност за най-близък надзор над всеки мъж, жена и дете в света. Той 
излъчва на определен интервал от време дигитално създаден сигнал. Този 
специфичен интервал е локаторния сигнал. Той предава информация за индивида, 
както и опознавателен сигнал за местоположението му. Той има предаваща част, 
отделна приемаща антена, отделна излъчвателна антена.
Има микрочип, който съхранява в паметта си 9 неща: име и дигитална снимка, 
дигитализирани данни за пръстовите отпечатъци, физическо описание, адрес и 
предишни адреси, семейна история, настоящо занимание и доходи, информация за 
данъците и притежаваните пари, криминалното ви досие, ако имате такова, и новият 
номер на социалната ви осигуровка. Новият номер ще бъде с 18 цифри, групирани в 
три групи по 6.
Доктор Сендърс разговарял със свой колега, инженер, за чипа, и го попитал какво би 
станало, ако чипът се повреди. Отговорът бил, че това ще предизвика страхотно 
възпаление, при което Др. Сендърс казал, “Аз съм убеден, че това е белегът на 
звяра”. Сега той се занимава с това да предупреждава хората за опасностите от този 
компютърен чип. Неговият чип.

Историята на Др. Сендърс
(*Възможно ли е поради навлизането на Земята във фотонния пояс, който 
променя атмосферните условия и честоти, литият от чиповете да започне да 
изтича? ) За шумановия резонанс: Шумановите вълни са част от планетата и от 
нашия живот. Те са толкова жизнено важни, че в космическите капсули ги 
създават специално - заради астронавтите. Те представляват прекрасните 
вибрации на Майката Земя и без тях ние не можем да съществуваме. Проблемът 
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е, че те вече не са стабилни и напоследък вълните са нараснали. През 1980 са 
били 7.8Хц. През 1995 са станали 8.6 Хц. Към милениума са били 13 Хц. И очевидно 
продължават да нарастват. Дали това удвояване показва промените в 
планетата, за които толкова много хора пишат?  

Числото “666” е скрито във всеки бар-код. Татуирането на бар-код върху индивиди е 
патентовано с патент 5,878,155 в Хюстън, от Томас В. Хийтър, и описано като “Метод 
за проверка на идентичността при електронните продажби”.

СТЪПКИТЕ КЪМ ПРИЕМАНЕТО НА ЕЛЕКТРОННИТЕ ЧИП-ИМПЛАНТИ

* Сценарият е написан
* Чиповете са вече тук
* Иглите за инжектирането на чиповете са вече тук
* Патентите са вече тук
* Контролираните от медиите маси (телевизия, вестници, радио) са налице
* Масовата публика е добре подготвяна от години; "посредством въвеждането на 
храна-боклук в тялото, умствената сила е притъпявана, превърната в инфантилна и 
зависима. Към това можем да прибавим и ваксинирането, флуорирането, 
хлорирането, генетично манипулираните храни, химическите следи в небето, 
програмите “КОДЕКС”, както и манипулирането на подсъзнателно равнище с 
помощта на телевизията, радиото и други средства за умствен контрол”.
* ВСИЧКО ТОВА ПРЕДИ НАВЛИЗАНЕТО В ПОСЛЕДНИЯ ЕТАП: 
"Приучаването на хората да приемат чиповете"

ВНИМАНИЕ !

НЕ позволявайте на никого, под никакъв предлог, по никаква причина, да инжектира 
чип в дясната ви ръка, или на челото!

Удивително е колко точно е описано това в Библията! 
Ако сте обърнали внимание, постепенно обработват обществото с цел привикване 
към идеята за безкасово плащане – първо с чекове, после с кредитни карти, после 
дебитни карти, после смарт-карти, накрая имплантируемите устройства, и ако не се 
знаеше целта, която стои зад всичко това, щеше да изглежда като една добра 
система, при която след имплантирането вече няма да се страхуваш да не ти 
откраднат картата, да не я забравиш, да не те оберат, а понеже финансовите сделки 
ще се извършват посредством компютър, престъпленията от финансово естество ще 
бъдат по-трудни за извършване, но понеже зад него се крие злото, и понеже този чип, 
освен предавател е и приемник, чрез който може да се осъществява пряк умствен 
контрол, трябва да се избягва - в случай, че държите на душата си.
Възможно е да се предизвика изкуствено (планирано) “световна финансова криза” 
така, че за да се “спаси световната икономика” да трябва да се въведе безкасово 
плащане – ще убедят хората, че това се прави за “доброто на човечеството”.
Освен това, както виждате, числото на звяра (666) се вижда все повече и повече, 
понякога открито, понякога маскирано по различни начини, което показва колко сме 
близо до посоченото в Откровение.
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НЕ позволявайте на никого, под никакъв предлог, да инжектира чип в ръката или на 
челото ви.

ЕТО И МНЕНИЕТО НА КОСМИЧЕСКОТО СЪЗНАНИЕ ЗА БЕЛЕГА НА ЗВЯРА 
(дадено в края на 1978)

Космическото Съзнание предлага да погледнете числото 9 –изписването му започва 
от точка в средата и движението е по посока на часовниковата стрелка и навън –
това е символа на еволюцията. Движението от дадена точка навън е символ на 
излъчващите се  при създаването енергии. При числото 6 е обратното – привличане 
на енергиите към централната точка в посока обратна на часовниковата стрелка –
това число символизира егоистичните интереси, а 9 – разширяването на себе си.
Ще има много хора, които ще приемат белега на звяра и много, които няма да го 
приемат. Онези, които приемат знака на Анти-Христовата (Сила) ще направят това 
по свой собствен избор.
Онези, които приемат знака, няма да направят това несъзнателно – те много добре 
ще знаят какво става, но ще се поддадат на изкушенията и на желанието да 
продължат да спят – те няма да могат да се оправдаят с това, че не са знаели макар 
и да си мислят, че могат да заблудят останалите.
Не забравяйте, че колкото повече същества откажат да приемат този знак, 
толкова по-малко същества ще пострадат и толкова по-скоро Звяра ще бъде 
отхвърлен.
Мнозина от тези, които приемат белега на звяра, впоследствие ще си отрежат 
ръцете, но въпреки това след смъртта си ще се присъединят към тружениците на 
Хадес, тъй като белегът татуира дори астралното тяло на съществото и той ще 
си остане дори след като физическото тяло бъде премахнато. Тези, които приемат 
знака, ще станат работници, трудова сила и роби за същностите от реалиите на 
Хадес и ще помагат при изграждането на строителни обекти, мини и други подобни в 
Хадес.
Изключения могат да бъдат направени в случаите, когато съществата са били насила 
принудени, или когато родителите им са позволили да приемат белега. В подобни 
случаи, изключения ще се правят при всеки случай поотделно и степента на това, 
което бихте нарекли наказание ще се определя от мотивите на индивида при 
подкрепата на Звяра, Анти-христа и от степента на тяхното сътрудничество в 
системата на Антихриста.
Онези, които са наистина в неведение за това което става, ще получат по-малко 
наказание в Хадес, но то все пак ще е достатъчно голямо, за да се научат следващия 
път да се информират какво става.
Онези, които знаят какво става и му сътрудничат изцяло, ще имат по-големи 
неприятности и трудности затова, че са взели участие в това и са съдействали за 
заробване на човечеството.
Всъщност, всички същества, ако се събудят, биха могли просто да се обърнат към 
тези, които смятат да ги дамгосат като животни, и да кажат: “Да не сте посмели да ни 
докоснете с това нещо” – в такъв случай, те няма да има какво да направят, освен да 
се откажат.
Проблемът е, че болшинството хора проявяват стадно чувство; еврейската дума за 
описването на  неевреите е думата “гои”, която означава “добитък”.
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КОМПЮТЪРЪТ В БЕЛГИЯ, НАРЕЧЕН “ЗВЯРА”

Понастоящем в Брюксел, Белгия, има един компютър, наричан от неговите 
служители “Звяра” – той е с височина три етажа и е свързан с 270 банки на 
Европейския континент. Освен това, той е свързан и с определени банки в САЩ и 
Русия. Той е самопрограмиращ се и има капацитета да побере номера на всяко 
същество на Земята. Тези номера се предхождат от числото 666. Банковата система 
се подготвя за преминаване на компютъризирана система, при която всички 
същества ще използват карта и номер вместо пари, чекове, или кредит.

Десетте региона на САЩ

Компютърът е свързан с компютрите в десет региона на САЩ и с компютрите на 
главните банки в големите градове; местните магазини в тези градове вече са 
свързани с тези компютри. Планът предполага възникването на криза, в резултат на 
която всеки да бъде принуден да получи номер от правителството. В кратък период 
след това, тези същества ще бъдат татуирани с невидимия знак на ръката или на 
челото с лазерен лъч (или чрез имплантиран подкожно микрочип). Тази татуировка 
ще замени кредитната карта и ще се предполага съществата да използват този 
номер за всякакви цели и той ще се превърне в техния опознавателен номер от 
раждането до смъртта.
Оправданието ще бъде, че това е необходимо, за да се спрат престъпленията, за да 
се ускори обработката в супермаркетите, за да не трябва вече да се приемат чекове 
със заплати, да се издават чекове, а просто да се представя номера и компютрите да 
изваждат сумата от сметката им.
Ако тази практика стане повсеместна, този, който не е съгласен с нея може да бъде 
обявен за престъпник. Всеки, който се присъедини към тази система ще открие, че 
всяка книга, която прочете, всяка храна, която изяде, всяко нещо, което си купи, ще 
бъде вкарвано в компютъра – “Звярът” ще знае какво четете, какво ядете, какво си 
купувате. Целият ви живот ще бъде като на длан за него. Ако това стане, ще станете 
обект на различни манипулации и разпоредби, за да се получи желания ефект, а 
таксата за тази “услуга” в началото ще бъде 5% при всяка монетна обмяна. Вече 
няма да можете да купувате помежду си, без това да премине през сметката в 
компютъра. За кратко време таксата ще се повиши от 5% на 10, после на 15, докато 
достигне 25% или повече от това, което заработвате и продавате. Така постепенно 
разликата между класите ще става все по-голяма и хората ще се разделят на 
свръхбогати с власт, на бюрократични ръководители под тях и на маса от роби, които 
ще вършат работата на властниците.
Имайте предвид, че онези, които използват парите за да контролират и манипулират 
хората, са били програмирани от окултните сили още в Атлантида, за да се въведе 
една световна робска държава. Съществата зад кулисите днес, както и мнозина от 
богатите и силни същности, които ги подкрепят, нямат представа за това 
програмиране и самите те също са негова жертва.

http://home.iae.nl/users/lightnet/world/mark.htm

ГЛАВА 4. ТОКСИЧНИ ТАЙНИ
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ЛЪЖИТЕ ЗА БЕЗОЛОВНИЯ БЕНЗИН 

Петролните компании се заеха да ни убеждават, че безоловния бензин е по-
безопасен за нашето здраве и околна среда, отколкото оловния.

В резултат на това, че те не ни разкриват всички факти, обаче, бяхме сериозно 
измамени!
Съставено от Кетрин Симънс 

Самите термини “оловен” и “безоловен”, са подвеждащи. Те създават впечатлението 
,че “оловният” бензин е замърсен с нещо гадно, а именно олово, докато 
“безоловният” е някак чист и незамърсен. Вярно е, че “оловният” бензин съдържа 
олово, което не е приятна субстанция, когато се излъчва от ауспусите на милионите 
коли, но истината е, че безоловният бензин притежава още по-гадни свойства. Да 
започнем от начало. Първите двигатели с вътрешно горене използвали субстанция, 
наричана “спирт за двигатели”. Според днешните стандарти, това било изключително 
чисто гориво; изгаряло добре и при това се отделяли водни пари, въглероден 
двуокис, въглеродни елементи и частици. Проблемите били два. Това бил високо 
рафиниран продукт, който от гледна точка на производството струвал на петролните 
компании много повече, отколкото те имали желание да похарчат, или от това, което 
можели да поискат като стойност, когато автомобила тръгнел на наистина дълъг път. 
Второ, оригиналните двигатели с вътрешно горене работели при много ниска 
компресия в сравнение с днес. Автомобилните производители се стараели да 
произведат по-бързи автомобили и постепенно повишавали компресията. Известно 
време тези два проблема се развивали едновременно, докато накрая се срещнали 
при производството на двигател V-8. От една страна, горивата ставали все по-малко 
рафинирани и поради това по-замърсени с продукти, които влияят неблагоприятно 
върху ефективността на двигателя. От друга страна, компресията нараствала и от 
използваното гориво се изисквало все по-точно действие. С откриването на 
двигателите с висока компресия, била достигната точка, в която колите вече не 
работели задоволително с предлаганото от петролните производители гориво –
сместа експлодирала преди точния момент, което водело до незадоволителна 
работа на двигателя, до губене на мощност при наклони и др. Трябвало да се открие 
добавка, за да се предотврати предварителното запалване. Петролните компании 
вече били усъвършенствали технологията за производство на гориво с минимално 
рафиниране, което можело да гори в двигателите при такава ниска цена и в такива 
големи количества, че те били на път да се превърнат в най-мощните компании на 
Земята. Те нямали желание да повишават цената на своите продукти и да откажат 
много хора от “предимствата” и “икономията” от притежаването на собствена кола. 
Трябвало, следователно, да се намери продукт, който да се получава евтино, за да 
се добавя към горивото. Оказало се, че обикновеното олово притежава 
необходимите качества и така се родил “оловния” бензин.
В края на 60те, доставките на висококачествен бензин с ниско съдържание на сяра и 
нитрати се превръщало в рядкост и цените били високи. Този тип масла бил 
предпочитан от петролните производители, тъй като отстраняването на тези 
замърсители до приемливо ниво е трудно и скъпо. Компаниите рафинирали 
нарастващ обем от по-евтиното гориво, което било с високо съдържание на сяра и 
нитрати, но използвали предишните стари процеси. Това довело до още по-високи 
нива на серен двуокис и азотен окис в отработените газове и хората започнали да се 
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оплакват – ако не от ефекта върху околната среда, то поне от миризмата. Облаците 
смог над големите градове в Америка и Австралия били не, както повечето хора 
вярват, поради наличието на повече коли по пътищата, въпреки, че това, разбира се, 
също давало своя принос, а от повишените нива на серни/азотни окиси в 
отработените газове, поради високото ниво на замърсяване в самите горива. 
Петролните компании отново били изправени пред дилемата да пречистят своите 
продукти, или да намерят друго решение, което да не накърни техните печалби. 
Химическите теории и практика на каталитичното преобразуване били известни от 
много години.
На петролните компании винаги е било известно, че могат да използват тези процеси 
за понататъшно рафиниране на техните петролни продукти. Това, обаче, щяло да 
означава обновяване на техните рафинерии. Далеч по-добре щяло да бъде, ако 
можели да накарат някой друг да плаща сметката. А още по-добре щяло да бъде, ако 
можели да накарат някого да поеме разходите и цялата отговорност за всички окиси.
През 50те, била свършена много работа в опит да се използва въглеродния двуокис 
от въглищата в електроцентралите, за да се повиши растежа на растенията. Тези 
усилия пропаднали поради вредните въздействия на концентрациите на другите 
замърсители в отработените газове. Това отново били серните/азотни окиси. По 
време на тези експерименти било установено, че прекарването на отработените 
газове през филтър от платина води до каталитично преобразуване на окисите в 
други продукти, чието излизане след това можело да бъде предотвратено чрез 
оранжериите, използвани за производство на храни. Тогава проблемът бил, че това 
не било икономически приемливо: платинените преобразуватели са много скъпо 
нещо, а се износват и имат нужда от подмяна. Имало и допълнителен проблем, че 
може би страничните продукти ще бъдат още по-вредни от първоначалните окиси. 
Информацията останала неизползвана няколко десетилетия..

ГОЛЯМАТА ИЗМАМА

Одеалата от серни и азотни окиси, известни като смог, ставали толкова дебели и 
непоносими, че “общественото мнение” накарало американските законодатели да 
започнат да търсят отговори. Началото трябвало да бъде при петролните компании. 
Те шумно и погрешно огласили, че причината са “прекалено многото коли”.
Има две решения, казали те: или да се намали броя на колите, или да се постави 
нещо в колите, за да се намалят вредните емисии. Възможно ли е такова нещо, 
попитали законодателите? Разбира се, отговорили петролните компании. Нека ви 
разкажем за “каталитичните преобразуватели”, които могат да се поставят към 
ауспуха на всяка кола. Законодателите не смятали да се намесват в правото на 
хората да карат коли – подобен ход бил преценен като електорално самоубийство, 
особено при положение, че го имало решението чрез “катализаторите”. Те нямали 
никакво намерение и да се вслушват в онези максималисти, които се опитвали да им 
кажат, че истинския проблем е предимно в типа гориво, който се рафинира и, че 
единственото дългосрочно решение, е да бъдат накарани петролните компании да 
пречистят своите продукти. Такива хора, обаче, допринасят много малко за 
предизборните кампании - петролните химически гиганти допринасят милиони. За 
петролните компании останал само един проблем. За съжаление, докато платината 
не реагирала в никаква степен с продуктите от изгорения петрол, тя реагирала много 
бързо с оловото – толкова лесно, че при изгарянето на един резервоар “оловен” 
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петрол в кола снабдена с катализатор, той ставал неизползваем.(Това е причината, 
поради която е незаконно да се зарежда “оловен” бензин в резервоара на кола, 
предназначена да работи с “безоловен”). Бедата била, че петролните компании не 
можели току-така да спрат да слагат олово в бензина, защото оригиналната причина 
за неговото присъствие все още била налице. Съществували алтернативни добавки, 
които можели да се използват, но всички те имали недостатъка, че, необработени, 
излъчвали емисии далеч по-смъртоносни, отколкото дори оловото. Плюсът бил, че 
тези емисии можели да бъдат филтрирани от катализаторите. Това, което било 
необходимо, значи, било да убедят хората, че “оловния” бензин представлява 
сериозна опасност за околната среда и че единственото решение е да се прекарват 
емисиите през катализатор. Подобна кампания би гарантирала, че 
законодателството ще приеме закон за насилствено поставяне на катализатори, 
което би преодоляло изначалния проблем за петролните компании – високото 
съдържание на сяра и нитрати в горивата. Разбирате ли, кампанията никога не е 
имала нищо общо с оловото: въпросът бил просто да убедят хората да използват 
гориво, което няма да поврежда катализаторите така, че петролните компании да 
не трябва да влагат допълнителни средства в рафинирането на горивата и да се 
измъкнат, продавайки по-мръсни продукти, принуждавайки насила водачите на 
моторни превозни средства да понесат отговорността и разходите по опитите да се 
пречисти въздуха.
Всеки, който се съмнява, че причината е в качеството на горивото, а не в броя на 
колите за въпросния период, нека провери действителните цифри. Истина е, че 
броят на колите нараства, но темповете на нарастване са относително постоянни. В 
пиковете на “смог-войната”, обаче, нивата на емисиите са се повишили почти 4 пъти 
спрямо темпа на нарастване на броя на колите. Освен това, всичко ставало в период 
на повишаване цените не петрола, в резултат на което все повече се купували 
“икономични” двигатели.

(Източник: Peter Sawyer, Green Hoax Effect, Groupacumen Publishing, Wodonga, 
Victoria, Australia, 1990)

БЕЗОЛОВНИЯТ БЕНЗИН Е ОПАСЕН ЗА ЗДРАВЕТО!

Казват ни, че старите ни коли трябва да се изхвърлят, защото имат вредни 
излъчвания, особено оловото, което представлява опасност за здравето.
Др. Дейвид Уорън беше гостуващ докладчик на срещата на АОМС на 28 февруари 
1994. Той е пенсиониран учен-изследовател към Министерство на отбраната и 
съветник на “Енергийни Ресурси” към Викторианското правителство в 
началото/средата на 80те, когато дебатите за безоловния бензин бяха в разгара си. 
Ето кратко резюме на неговото обръщение. 

ВЛИЗА ОЛОВОТО

В началото на 20-те, Томас Миджи търсел нещо, което да се съчетае със свободните 
радикали, за да се спре “чукането”. Той открил, че неща като платината, среброто и 
оловото, са в състояние да задържат тези свободни радикали. Миджи открил 
съединение, наречено тетраетил, подобно на комбинациите в групите, изграждащи 
петрола. Добрата новина била, че са разтворими в него. Те се изпаряват като 
петрола, което означава, че оловния тетраетил се разпръсква из сместа. Освен това, 
се разпада на олово при високи температури в цилиндъра, оловните атоми се 
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разпръскват наоколо и етилите се отделят. Тогава оловото свършва своята работа, 
съчетавайки се със свободните радикали и забавяйки реакцията. Проучването на 
Миджи повишило октановото число от 50 на 65. Търсенията в рафинерията 
подобрили това число до 89, а с още проучвания и средства, го направили 110 за 
авиационното гориво.

ВЛИЗАТ ЗЕЛЕНИТЕ ПАРТИИ

“Пречистете от вредните отработени газове”, бил повика им. През 1975, оловото в 
петрола било намалено, защото “оловото е отрова”, било основното твърдение. Но 
за да бъдем по-точни трябва да кажем, че оловото се превръща в отрова когато се 
абсорбира в тялото.
Фактът, че оловото е отрова при поглъщане, не означава, че оловото, което е в нашите 
тела идва от оловото в горивата. Това били дебатите през 80те. Вестниците тиражирали 
много противоречиви твърдения, а Консултантският комитет по национална енергия 
докладвал, че “няма нито един случай на клинично отравяне с олово, който да е доказал, че 
то се дължи на емисиите от отработени газове”.
Спорове се водели по цял свят. Във Франкфурт правителството решило, че ще намалят 
оловото от 0.4 на 0.15 грама на литър, т.е., около две трети. Ако оловото било проблем, 
това трябвало да окаже влияние върху здравето на обществеността. Ако петролът е бил 
истинската причина, а количеството му се намали с две трети, ефект трябвало да има, в 
противен случай щяло да стане ясно, че оловото няма нищо общо с това.
Резултатът: Оловото в горивата не допринасял за повишаване на поглъщането му 
чрез отлагане по храните и предметите, както се предполагало.
Изглежда, че източника на оловото, регистрирано в телата на хората не било 
оловото във въздуха.
Освен това, изпусканото от колите олово може да се измери и то обикновено се 
утаява. Измерва с в грамове на кубически метри при бордюра, но ако се върнете 
назад десет фута, е по-малко, защото това е много тежък прах. Въпреки, че това са 
много малки частици, те са много тежки.

ВЛИЗАТ ПОЛИТИЦИТЕ

(През 1983 Др. Уорън бил научен съветник към комитета по Енергийни ресурси.)
Възниква въпросът “Да забраним ли оловния бензин? Истинският въпрос е: да 
използваме ли оловен бензин? Истинската причина за безоловния бензин била, че 
хората искали да си сложат катализатори, които да премахват азотните окиси, 
въглеродния моноокис и неизгорения петрол, които излизали от ауспуха, но оловото 
разваляло катализаторите. Затова всички започнали да се отказват от оловото в 
петрола. Други страни забранили да се слагат катализатори. Ние [САЩ] забранихме, 
защото смятаме, че това е опасно за здравето.
Др. Уорън убедил комитета, че няма нужда да забраняваме оловото и нямаме нужда 
от петрол без олово, защото доказателствата били налице.
Др. Бел попитал какво ще се прибавя в петрола за повишаване на октановото 
число, ако се премахне оловото: “Ако оловото се премахне, ще трябва да се 
прибавят други неща – бензол, толуен, ксилен, диметилбензол, или меситилен.” 
Някои от тях са обявени за канцерогенни, а за останалите се предполага. Ще 
премахнем оловото въпреки, че няма доказателства, че то прави нещо лошо и ще 
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въведем субстанции, за които се знае, че ще повишат нивото на раковите 
заболявания в страната ни?
Отговорът бил: “Нали имаме катализатор – той ще ги разпадне” – само че, 
всички ние знаем, че катализаторите не започват да работят преди колата да 
загрее, което става през първите три мили, а и всеки път, когато зареждате, 
изпаренията се излъчват във въздуха. Когато речта на Др. Уорън била изнесена в 
Парламента, имало само двама души, които слушали: аз (Др. Уорън) и този член 
на Парламента, който четял речта. Преобладаващото мнение било: хората го 
искат, а там са гласоподавателите.
Това било партийна политика: партиите казали: Не, ние сме решили – няма 
значение какво казва този човек – идете, изпийте по нещо в кафенето, а когато 
звънецът звънне, ще влезем и ще гласуваме – ето как е решено.

РИСКЪТ ЗА ЗДРАВЕТО ОТ БЕЗОЛОВНИЯ БЕНЗИН

Даже на този етап, Др. Уорън е установил, че проблемът с оловото е преувеличен и
че потенциалните опасности от ароматните вещества, повишаващи октановото число 
– като бензола – са по-големи, отколкото проблема с оловото. Всъщност, тези 
субстанции са толкова опасни, потенциално смъртоносни, че настоявам да не ги 
използвате в никоя кола, която не е снабдена с катализатор. Не ги използвайте 
например, в косачка, елетрически триони, резачки, или извънбордови двигатели и не 
измивайте части в тях. Ако попаднат на кожата ви, измийте я веднага. Избягвайте 
вдишване на изпаренията при зареждане и не позволявайте на никого да стои до 
ауспуха, особено докато двигателя е още студен. Помнете, катализаторите не 
работят докато не достигнат 400 градуса по целзий!
Изследванията на Др. Уорън показали, че оловото в кръвта ни не идва от 
вдишването на носещото се във въздуха олово, а от ядене и пиене – тоест, от 
запояваните консервни кутии, от боите, основани на олово и от оловните тръби, от 
лющещата се мазилка на старите къщи, която е с оловна боя.
Ако в колите отпреди 1986 използвате безоловен бензин, липсата на олово ще 
износи по-бързо леглата на клапаните, - ако леглата на клапаните са закалени, те 
бавно ще се напасват в главата (но обикновено леглата на клапаните на днешните 
превозни средства не винаги са закалени).
Не ви препоръчвам да използвате безоловен бензин премиум, поради по-високото 
съдържание в него на ароматни съставки.
Бензолът е добре известен канцероген.
Катализаторът е възможно най-лошият отговор на проблема с емисиите в 
отработените газове.
Наблюдавайки Америка, която работи с катализатори от известен брой години, дори 
за ниско-интелигентен бюрократ е ясно, че това не е ефикасно средство. 
Катализаторите загряват след известно време, а преди това са толкова “мръсни”, 
колкото ако колата изобщо нямаше такъв. Всъщност, мирисът на “развалени яйца”
излизащ от ауспуха е водороден сулфид – газ, който се счита от някои специалисти 
за високо канцерогенен.
За нещастие, тук играят големи пари/бизнес и това почти винаги прикрива фактите и 
истината. По някои необясними причини, интересите на вложителите винаги 
изключват истината.



132

С оловото в бензина, което, разбира се, не е идеалния вариант, поне знаем къде 
стоим. Но ако изпусканите газове са по-леки, те могат да се събират на по-високо 
ниво над земята и могат да минат години, преди да установим пораженията от тях.
Всички катализатори би трябвало да се премахнат от колите колкото може по-скоро, 
а паралелно с това, и, доколкото това е възможно, бензола от горивото, което трябва 
отново да бъде с малко количество олово, но точно до необходимата степен. 
“Вътрешното” горене в двигателите трябва да бъде оптимизирано, както се предлага 
в преференциалното решение на президента на “Пежо” и “Ситроен” Джак Калвет в 
трите писма, които той ми изпрати. Един от начините да се постигне това, е 
поставянето на оловото в сместа през магнитни полета. Друг начин е да се използва 
плазменото запалване от явлението, открито от Никола Тесла.

От статиите на Питър Сойър, Граам Алам и Саймън Гроус, публикувани в NEXUS 
Magazine, Volume 2, #25 (April-May '95).
www.nexusmagazine.com

ТОКСИЧНИ ТАЙНИ
ПРОГРАМАТА ЗА ФЛУОРИДА И АТОМНАТА БОМБА

По време на свръхсекретния проект Манхатън, е изготвен доклад да се проучи 
ефектът на флуорида върху хората. Този доклад е засекретен от съображения за 
“национална сигурност”.

Някакви си 50 години след като властите в САЩ започнаха да прибавят флуор в 
питейната вода за да намалят развалянето на детските зъби, наскоро открити 
разсекретени документи на правителството хвърлят нова светлина върху причините 
за тази все още спорна здравна мярка, разкривайки изненадваща връзка между 
използването на флуорида и зората на новата ера.
Днес два трети от питейната вода в САЩ е флуорирана. Много общини все още се 
съпротивляват на тази практика и не вярват на твърденията на правителството за 
безопасността й. От дните на Втората Световна Война, когато САЩ построиха 
първата атомна бомба, грижещите се за здравето на нацията поддържат тезата, че 
малки дози флуорид са безопасни за хората и полезни за детските зъби.
Тези твърдения сега трябва да се преразгледат в светлината на стотиците някога 
засекретени документи от Втората Световна Война, свързани със свръхсекретния 
доклад от проект Манхатън, имащ отношение към военната програма за 
производството на атомната бомба.
Според тези документи, флуоридът е ключовият химикал в производството на 
атомната бомба. По време на Студената Война масивни количества – от порядъка на 
милиони тонове – са били необходими за производството на годни за бомбата 
плутоний и уран. Един от най-токсичните известни химикали, флуорида, бил водещия 
по опасност за здравето химикал за работниците и близките общини, както сочат 
документите.
Освен това:
Разкрити са много от оригиналните доказателства, че твърдението, че в малки дози 
флуорида е безопасен за хората, е било измислено от учените, създали атомната 
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бомба, които тайно поръчали да се осигури “доказателство, годно при съдебен 
процес” срещу договарящите, по повод увреждането на гражданите с флуор.
Първото дело срещу програмата за производство на атомната бомба не е било 
заради радиацията, а за увреждане с флуорид, както показват документите.
Нужни били проучвания върху хора. Работещите по програмата за бомбата играели 
водеща роля в проектирането и внедряването на най-мащабното американско 
проучване върху ефектите върху здравето, в резултат на флуорирането на питейната 
вода, проведено в Нюбърг, Ню Йорк между 1945 и 1955 година. След това, в 
засекретена операция под кодовото име “Програма F”, те тайно събирали и 
анализирали кръвни и тъканни проби от гражданите на Нюбърг, със съдействието на 
персонала от Здравния Отдел на щат Ню Йорк.
Оригиналната, секретна версия на едно проучване, публикувано от учени, работещи 
по “Програма F” от август 1948, фигуриращо в дневника на “Американската 
зъболекарска асоциация показва”, че по причини, свързани с “националната 
сигурност”, доказателствата за вредното въздействие на флуорида са били 
цензурирани от АЕС (”Американска комисия по атомна енергия”) и, че той се счита за 
една от най-мощните отрови сред веществата, използвани през Студената Война. 
Свързаните с бомбата проучвания на безопасността на флуорида били проведени в 
университета на Рочестер при един от най-известните експерименти за влиянието на 
радиацията върху човека, проведени през периода на Студената Война, при които 
нищо на неподозиращи болнични пациенти били инжектирани токсични дози 
радиоактивен плутоний. Проучванията на флуорида били проведени по същите 
етични съображения, в името на “националната сигурност”.
Флуоридът оказва вредно въздействие върху човешкия мозък дори при ниски дози. 
Когато пожелала да проведе изследвания в тази насока, на г-жа Мюленикс било 
отказано от американския Национален Здравен Институт, като неговото ръководство 
безцеремонно й заявило, че “флуоридът няма вредно влияние върху централната 
нервна система”. Разсекретените документи по програмата за американската атомна 
бомба, обаче, показват друго.
През 1944 е документирано сериозно замърсяване на околната среда от 
химическата фабрика на “ДюПон де Немори Кампъни” в Дийпуотър, Ню Джърси. 
Тогава фабриката произвеждала милиони тонове флуорид по “Проект Манхатън”, 
защото учените в САЩ бързали да произведат първи атомната бомба.
Фермите в района били известни с висококачествената си продукция, прасковите им 
отивали директно в Хотел “Уолдорф Астория” в град Ню Йорк, а доматите – в 
“Кемпбел Сууп”. Но през лятото на 1944 фермерите докладвали, че растенията им са 
попарени, а домашните птици - измрели, докато фермерите, яли от продукцията, 
повръщали цяла нощ и на следващия ден, и т.н. Всичко това е потвърдено в 
записани на лента интервюта с Филип Седлър от “Седлър Лебораториз ъв 
Филаделфия” (една от най-старите фирми химически-консултант), малко преди той 
да умре. Седлър персонално провел първоначалното разследване на уврежданията. 
Макар, че фермерите не знаели това, вниманието на “Проект Манхатън” и 
правителството било привлечено от инцидента в Ню Джърси, а в секретните 
документи съществува писмено потвърждение, че вредите са причинени от парите от 
завода, работещ по “Проект Манхатън”. 
Засекретените проучвания на Флуорида от Рочестерския университет започват през 
войната, под кодовото име “Програма F”, и се провеждат в рамките на неговия 
“Проект по Атомната Енергия”. Това е секретна лаборатория, финансирана от АЕС и 
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разположена в болницата “Стронг Мемориъл Хоспитъл”. Именно там бил проведен и 
експеримента с радиоактивния плутоний.

АТОМНАТА БОМБА И ФЛУОРИРАНЕТО НА ВОДАТА

Програмата за бомбата имала нужда от проучвания за влиянието на флуорида върху 
хора – както и в случая с радиоактивния плутоний, прибавянето на флуорид към 
питейната вода предоставяло точно такава възможност.

от Nexus Magazine, Volume 5, #3 (April-May 1998).
editor@nexusmagazine.com
от: www.nexusmagazine.com
© Joel Griffiths and Chris Bryson 1997

СКРИТИТЕ ОПАСНОСТИ ПРИ ГОТВЕНЕ В МИКРОВЪЛНОВА ПЕЧКА

Най-новите проучвания показват, че сготвената в микровълнова печка храна 
претърпява сериозно увреждане на молекулите – изядена, тя предизвиква 
патологични промени в човешките кръвоносна и имунна системи.

Нищо чудно, че на обществеността се отказват подробности за тези сериозни с оглед 
на здравето опасности.

През месец май 1989, по радиото бива излъчено следното съобщение, спонсорирано 
от Университета на Минесота:

“Макар, че микровълновите печки готвят храната бързо, те не се препоръчват при 
затопляне на бебешки шишета”. Шишето може да изглежда хладно на пипане, но 
течността вътре да е изключително гореща и да изгорите устата и гърлото на бебето. 
Освен това, вследствие натрупването на пара в затворен съд, какъвто е бебешкото 
шише, то може да експлодира. “Нагряването на шишето в микровълнова печка може 
да предизвика известни промени в млякото и загуба на някои витамини. Загряването 
на бутилката чрез потапяне в гореща вода, или на водна баня и пробването на 
течността върху китката може и да отнема няколко допълнителни минути, но е много 
по-безопасно.”  
Значителни промени са били регистрирани в кръвта на доброволци, консумирали 
храни, сготвени в микровълнова печка. Налице е значително количество научна 
литература, посветена на опасните ефекти от прякото микровълново облъчване на 
живи системи.
Технически погледнато, микровълновите печки работят на принципа на променливия 
ток. Атомите, молекулите, и клетките, върху които въздейства това мощно 
електромагнитно излъчване, биват подлагани на смяна на поляритета от порядъка на 
1 до 100 милиарда пъти в секунда. Не съществуват атоми, молекули, или клетки на 
някаква органична система, способни да издържат на подобна страхотна 
разрушаваща сила за продължителен период от време, дори и в ниския обхват на 
миливатове.
“От всички естествени субстанции, които са полярни, най-чувствително реагира 
кислородът във водните молекули. Това е начинът, по който се получава топлината 
при готвенето с тази печка – създава се триене във водните молекули. Структурите 



135

на молекулите се разкъсват, молекулите насилствено се деформират (това се нарича 
структурна изомерия), а това повлиява и на качеството.

ЗАГРЯВАНЕ НА ХРАНАТА

Отслабването на клетъчните мембрани чрез микровълни се използва в областта на 
генното инженерство. Поради използваната при процеса сила, клетките всъщност се 
разрушават и така се неутрализират електрическите потенциали – самия живот на 
клетките – между външната и вътрешната страни на клетъчните мембрани. 
Увредените клетки стават лесна плячка на вируси, гъбички и други микроорганизми. 
Естествените механизми за възстановяване биват подтиснати, а клетките –
принудени насила да се адаптират към състоянието на енергиен дефицит: те 
превключват от аеробна към анаеробна респирация; вместо вода и въглероден 
двуокис, се произвеждат водороден прекис и въглероден моноокис.
Излъчването води до разрушаване и деформиране на молекулите на храната и до 
образуването на нови съединения (наречени радиолитни), които са непознати и на 
човека и на природата.

от NEXUS Magazine, Volume 2, #25 (April-May '95)

ЗНАЕТЕ ЛИ, ЧЕ…

- При поглъщането й от хората, рафинираната захар е смъртоносна, тъй като 
осигурява само това, което специалистите по хранене описват като “празни”, или 
“оголени” калории. На нея й липсват естествените минерали, които присъстват в 
захарното цвекло или захарната тръстика. Поемането на захар е по-лошо дори от 
нищо, тъй като пресушава и промива тялото от ценните витамини и минерали, 
необходими за нейното усвояване, детоксификация и отстраняване от цялостната 
система на човека. 

- В кафето се съдържат и минимални количества серни съединения, които в кисела 
среда (каквато е стомашния сок) се превръщат в меркаптани - токсични тела. Те 
тостигат до 50 микрограма за чаша 5%-но кафе.

- единствено надпис “Българско кисело мляко” ви гарантира наличието в продукта 
на Лактобацилус Булгарикус. 

- Ако в дома ви има нафталин, изкуствен камфор, ДДТ, или други подобни против 
молци и бубулечки, лечението на болестите ви ще бъде трудно. Заместете всичко 
това с естествени средства: лавандула, листа от орех, хмел, жасмин, пелин, тютюн, 
парфюм, или естествен камфор.

- Хората, които се хранят с естествени храни и непреработени продукти много рядко 
се разболяват от рак, а онези, които се хранят основно с макарони, нищестени храни, 
варени зеленчуци, незадушени, сладки изделия, консервирани продукти – се 
разболяват като всички.

- Прекалената употреба на готварска сол води до образуването на раков тумор.
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- Продукти, преминали промишлена обработка, консерванти, концентрати, бяло 
брашно, обработен ориз, - са опасни за здравето.

- Ако ходите боси и ровите с голи ръце в пръстта, това възстановява електрическия 
заряд на тялото и спомага за отделяне на патогенната енергия.

- Кожното дишане се нарушава от носенето на дрехи – това води до затруднено 
постъпване в организма на половината от кислорода – правете си “въздушни вани” 
при всяка възможност. 

- Понякога абортът предизвиква премахване на физическото тяло на бебето, но 
холограмата му остава в утробата и продължава да се развива – въздейства върху 
стените на матката и в резултат в нея се развиват фиброзно-кистозни изменения.

- Физическото натоварване и особено бягането е мощно противораково средство –
бягайте с бавно темпо по 30 минути дневно.

- За да се разруши самопроизволно раковата клетка трябва да се повиши 
температурата на тялото до 40 градуса Целзий.

- Маята притежава свойството да убива – отделя отровни белтъци с ниско молекулно 
тегло. Токсичните белтъчини въздействат върху плазмените мембраи на клетките и 
изменят проницаемостта им. При набухването на маята се формират аскоспори, 
които, попадайки в организма, разрушават мембраните на клетките и способстват за 
появата на рак. 
Производството на мая за готвене е основано на размножаването на дрождите в 
течностни хранителни среди направени от меласа (отпадък при производството на 
захар). Меласата се разрежда с вода, обработва се с хлорна вар, окислява се със 
сярна киселина и т.н.

- Гледането на телевизия създава честотна зависимост .

- В продаваните шампоани, сапуни и парфюми има невротоксични вещества, които 
буквално убиват нервните окончания и органичната тъкан на мозъка – използвайте 
само шампоани, изготвени от натурални вещества и неароматизирани сапуни 
(можете да ги намерите по аптеките), а вместо парфюми, по-добре използвайте 
висококачествени ефирни масла.

- Специфичният и упойващ аромат в много маркови парфюми се постига с екстракт 
от човешки изпражнения.

- Прекрасният лечебен ефект на някои маркови козметични кремове се дължи на 
добавената в тях човешка урина

- Печалбата от продажбите на ваксини в глобален мащаб от 5.4 милиарда долара 
през 2001, ще достигнат близо 10 милиарда долара през 2006, Лондон (Ройтерз). 
Анализ в Мерил Линч показва, че най-бърз растеж ще отбележат продажбите на 
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противогрипни ваксини – очаква се продажбите им да нарастнат над два пъти и да 
достигнат до 2 милиарда през следващите пет години. (Относно това доколко 
животоопасни са ваксините, прочетете книгата “Конспирация срещу вашето здраве” 
от д-р Атанас Гълъбов.)

- Вредни са храните, при които са използвани изкуствени оцветители, аромати, 
синтетични хранителни вещества и синтетични витамини.

- Яденето на месо от клонирани животни ще породи усложнени генетични мутации в 
телата ви и ще ви прикове допълнително към земната плътност.

- Човекът е бил създаден да се храни предимно с плодове и ядки.

- Ако просто отказвате продуктите, които са в разрез с екологичните изисквания и 
които ви причиняват болести, промишлеността ще бъде принудена да спре, или да се 
преустрои.

Вместо заключение

“Фактите не спират да съществуват само защото ги пренебрегваме” Алдъс Хъксли

- Отправяйте предизвикателство против предразсъдъците – особено своите 
собствени

- Гледайте зад завесите

- Не се задоволявайте с “причините” – търсете корените

- Независимо какво се случва, се питайте кой се облагодетелства от това?

- Когато резултатите не пасват, - променете програмата, а не своите стандарти

- Когато за лъжите се плаща по-добре, отколкото за истината, очаквайте лъжи.

- Култивирайте здрав скептицизъм

- Пазете се от проучвания, платени от онези, които имат интерес получените 
резултати да не променят статуквото

- Пазете се от “съветите” на институциите за  проблем, който всъщност трябва да 
продължи, за да продължи да съществува и самата институция. Изследователските 
“проучвания”, които са платени, могат да бъдат само фалшива наука и сблъсък на 
интересите (например, Асоциация на зъболекарите, Общество по рака, Национална 
научна фондация, Фондация Рокфелер, Общество по епилепсия, и т.н.) Съществата, 
които правят пари от проблема имат нужда от него, за да продължат да съществуват 
в обществото.
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- Пазете се от положение, при което да поставяте “лисицата за да пази кокошките” –
от проучвания на самите организации върху себе си или своите продукти – техните 
резултати са със съмнителна стойност (например, на лекарства и ваксини, или 
проучвания на флуорирането от онези, които го осъществяват).

- Повечето лекари-алопати имат интерес да лекуват заболяването от което зависят 
техните доходи, а не да осигуряват здраве, което би ги извадило от бизнеса с 
болестите. Истинските лекари се съсредоточават върху превенцията на болестите и 
само-излекуващите способности на биологичната система. Другите са наемници, 
които отдавна е трябвало да бъдат изхвърлени от работа. Повечето дегенеративни 
заболявания не са съществували преди 19 век.

- Претенциите на учените алопати, че нещо ще ви “помогне” често представляват 
точно обратното. Например Аспиринът – в началото на този век, Федералната 
Търговска Комисия налага глоба на производителите на аспирина твърдящи, че 
“аспиринът е полезен за вашето сърце”, когато всъщност вярно се оказало точно 
обратното. Днес, някакви си 40 години по-късно, хората вече са забравили това. 
Байер продължават да го рекламират. Това е незаконно (след като вече им са били 
санкционирани), и същевременно неетично, но продължава да се прави.

- Редица организации, създадени за разрешаването на даден проблем всъщност 
нямат интерес той да се разреши, защото това би прекратило съществуването им 
(например, Асоциация по проблемите на рака). Резултатите от техните проучвания 
не са надеждни с оглед на разрешаването на проблема.

- Всички национални и законодателни тела съществуват заради себе си и вече не са 
такъв масов представител на населението, за какъвто претендират. Сблъсъкът на 
интереси и корпоративните интереси са тясно свързани с онези, които правят 
законите. Когато САЩ започнаха да съществуват, имаше само четири закона под 
общия закон и всичко функционираше добре и хората бяха честни. Сега САЩ е също 
корпорация и има стотици хиляди закони. Законите не са решението на проблемите. 
Самостоятелната отговорност, която законите не предвиждат, е истинското решение. 
Истинските представителни законодателства се състоят от хора, които нямат 
капиталовложения, а на днешните законодатели се плаща от онези, които те трябва 
да надзирават, което е неетично и представлява сблъсък на интересите, но 
продължава да се подкрепя в едно дегенеративно общество.

www.trufax.org

ГЛАВА 5. ПРЕДУПРЕЖДЕНИЯ ОТ КОСМОСА

ПЕРСПЕКТИВАТА НА ПЛЕЯДИАНЦИТЕ
интервюирани от Даяна и Кенет Бърк
(чрез Барбара Марчиняк)

Плеядианците описват себе си като “колектив… разпръснат из реалността. Ние се 
събираме заедно и често каним приятели, за да насочваме своето излъчване в 
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различни точки на реалността, и, там, където нашето излъчване се приема, то 
променя и преправя нещата. Именно това е нашето намерение, разбира се, да 
променим нещата. Защо ли? Защото вярваме, че притежаваме свободната воля да 
направим това. Ние поставяме под въпрос тези, които се представят за наши богове. 
Божията игра съществува във всяко измерение и винаги представлява възможност 
да откриете кой ви управлява, а след това да решите дали заслужава подкрепа, или 
– не. Това е част от огромната щедрост на Първосъздателя… да позволява на 
всичко, което създава, възможността да разширява своето съзнание”. Плеядианците 
идват от звездната система Плеяди. Те считат себе си за нашето древно семейство, 
тъй като мнозина от нас идват от Плеядите, за да участват в експеримента на 
Земята. Те взаимодействат с нас, за да ни помогнат да се събудим, да си спомним, и 
да узнаем.
Барбара Марчиняк изразява прекрасно ученията на Плеядите в книгите си 
“Вестителите на зората”, “Земята: Плеядианските ключове за живата библиотека” и 
“Семейството на светлината” .
Лийдинг Едж /ЛЕ/: Благодарим ви, че се срещнахте с нас.
Плеядианците: Ние се радваме, че имаме възможността за това интервю. Събрали 
сме се с нашите приятели и колеги, които поискаха да бъдат тук, за да подкрепят 
тази енергия. Ние знаем, че тази информация е важна, и, че ще бъде приета от хора, 
които, може би, никога преди не са се натъквали на такъв тип информация.
ЛЕ: Да. Бихме искали да ви помолим да споделите информация с нашите 
читатели относно предстоящата година, 1997. Чувстваме, че имате много 
специална прогноза, която ние ценим. Предвид скорошните избори, в ума на всеки 
е правителството. Наистина, какво е това, което наричаме “правителството, 
което ни управлява”? Можете ли да ни кажете нещо за това, какво, от ваша 
гледна точка, нашето правителство наистина е, и какво можем да очакваме от 
него през следващата година? 
Плеядианците: Добре. Нека поиграем с тази идея за правителството и нека 
разширим вашата версия за това какво правителството наистина е, както го виждаме 
ние. За много хора, правителството означава нещо, което е неясно - едно 
нарастващо бюрократично чудовище, което се храни с пари, събирани чрез данъци, и 
което има безсмислени разходи и много скрити идеи, една огромност, която нараства 
и която, изглежда, е извън пропорции спрямо собствените си нужди, - нещо, 
започнало като едно, но завършило като друго. В последните избори през ноември 
гласуваха по-малко от 50% от всички имащи право на глас. Г-н Клинтър беше избран 
с по-малко от 50% от тях. Ако започнете да се вглеждате в това колко хора 
упражняват своето право да решават как да работи правителството, се получава 
една тъжно малка група, малцинство.  Казваме тъжно малка, защото тези хора, които 
участват в системата, го правят, защото мислят, че тя има значение. Тези, които не 
участват, те или чувстват, че техния вот е без значение, или може би разбират, че 
самата система не се основава на цялостността. Има толкова много новини за всичко 
това и са написани дузина книги за скандалите, свързани с хора, заемащи високи 
обществени постове. Г-н Клинтън, например, може да погледне към публиката и да 
каже “Така ли? Е, и какво от това?” Правителството е известно, защото то е 
външното проявление на онова, което наричате авторитет и отговорност - нещото, 
което според нас винаги е било един от най-големите проблеми на човечеството, е, 
че вие сте се отказали от своята отговорност. Да, вие сте били мамени, заставяни, и 
награждавани, за да направите това, и то се е случило след слушането на папи, 
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свещеници и президенти в продължение на хиляди години, които са ви казвали, че 
сте незначителна машина, че сте грешили, и че сте с недостатъци, и че болестите 
мутират около вас, и че вие нямате контрол над своите емоции, на които, разбира се, 
и без това не може да се вярва. Поради това, повечето хора, живеещи в края на 
двадесети век на Земята, са изпълнени с подозрения по отношение на себе си! Най-
висшата истина, която можете да схванете като човешки същества е, че 
правителството извън вас самите е отражение на вашето вътрешно правителство. 
Вашето вътрешно правителство е вашето желание да кажете, “Отговорността повече 
не може да бъде прехвърляна. Аз съм отговорен. От мен зависи.” Поради това, че в 
продължение на две хиляди години сте били обучавани, особено поради влиянието 
на Християнството, да бъдете подозрителни към себе си, вие не можете да се 
доверите на самите себе си. Ренегатите, черните овци, са тези, които решават, че те 
са отговорни, те са онези, които изцеляват себе си, те са тези, които не приемат 
нечии твърдения, че не можете да направите това, или онова. Затова вашето външно 
правителство, в своята незначителност, се надува извън мярка - за да ви покаже, че 
не можете да поставяте авторитета извън себе си. Когато искате външното 
правителство да се погрижи за вас и повярвате, че вашите отговори идват от сигурно 
място, тогава то вече не може да работи. Вие влизате в конфликт.
Добрата новина, която можете да очаквате е, че 1977 носи “електрифицираща” 
енергия, която ще оповести огромна, радикална промяна.
От астрологична гледна точка, нещата говорят сами за себе си. Имате голямата 
планета Юпитер в опозиция, носеща много неща, съчетаваща се с планетата Уран 
във Водолей. Това само по себе си ще донесе промяна. Планетата Уран е била във 
Водолей една година и нещо. Тя също ще се придвижи напред сега и на много хора 
ще им се струва, че нещата във външния свят се разпадат, а правителството ще 
отрази това рязпадане. Докато външното правителство се разлага, и възникват 
скандали отвъд това, което можете да си представите, и всички неща започнат да се 
разпадат пред очите ви, проумейте, че всичко това е огледално отражение на 
мисловните форми, на стойностите, на вярванията, на управляващия принцип, който 
всеки от вас има вътре в себе си. Вие няма да имате цялостни лидери, докато не 
спрете да мамите себе си. Как мамите себе си ли? Правите го по великолепни 
начини: дали мамите като криете данъци, дали като крадете един от друг, дали като 
се лъжете помежду си, и т.н., защото не искате да се покажете слаби. Срамувате се 
от това, което сте направили. Страхът от слабости и срамът са домът на много лъжи 
и енергията на много хора се връща обратно към тях много бързо. Те откриват, че не 
могат да изрекат лъжа. Сега те се изправят лице в лице с това. Живеете във 
времената на вързаните като с ластик хора. Това, което излъчите навън, моментално 
се връща обратно към вас. Затова, не се грижете толкова за поведението на другите. 
Тяхното поведение ще се само-коригира! Много от тези хора по целия свят, които са 
на власт, както казахме…папи, свещеници и президенти…ще открият, че, може би, от 
доста време са били императори без дрехи и че внезапно някои хора ще съберат 
смелостта да кажат, “Те не носят никакви дрехи! Те са голи!” Отначало хората могат 
да бъдат шокирани, но после ще си дадат сметка, че са били очаровани от нещо, 
което дори не е реално. През 1977 предстоят много хаотични времена. Щом 
съзнанието на правителството, или силата, която вярвате, че ви управлява, започне 
да се измества и променя, всички хора, които чувствате като властващи, ще покажат 
своите цветове, и вие ще трябва да се изправите лице в лице с идеята, че не можете 
да погледнете нагоре, или да помолите някой да направи нещо за вас. Като 
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човечество, сега вие сте тласкани към времето, в което трябва да станете отговорни 
към себе си.! Астрологично, Сатурн се връща към нула градуса и се придвижва 
напред към знака на Овен и ви кара да израствате като човечество.
Вие трябва да схванете, че сте отговорни за света, с който се срещате. Ако не 
можете да схванете това, ще убиете себе си. Щом решите да преследвате това, 
което хората наричат параноя, започвате да забелязвате нещата, които имат връзка 
и по-дълбоко значение. Ако се изплашите от тези неща, от действията зад кулисите, 
от окултните дейности, които наистина оказват влияние върху тези господстващи 
сили, може да се придвижите в страха, а когато бъдете обземани от страх, вие 
отдавате своята сила! Спомнете си, вашата сила завършва там, където започва 
вашият страх. Има ги тези, които ще ви насочват към състоянието на страх и 
съответно – към безсилие. Затова, ако сте разочаровани от авторитетите извън себе 
си и ако не желаете да приемете, че можете да създавате своята собствена 
реалност, значи сте били ограбени! Били сте използвани! Това е тест, хора, да се 
събудите за един свят, който ще се проявява все повече и повече - като сън. 
Парченца от реалността, които изглеждат несвързани, ще се появят от никъде, точно 
като сънища. Реалността ще изгуби своята линейност, своя поток и гладкост, своите 
свързаност и непрекъснатост. Тя ще започне да се появява при мнозина като 
фрагментирани, разпръснати парченца, изскочили от списание, където останалата 
част от картината липсва. Те ще представляват рухването на трето измерение, 
каквото го виждате, независимо дали става дума за разпадане на вашите вярвания 
за себе си. Ако се отпуснете, и плувате с потока, и кажете, “Всичко се разпада. Какво 
мога да направя за това, като се има предвид какво искам?” Това, което вие искате, 
може да предизвика голяма разлика с оглед на резултата. Докато нещата се 
разпадат, вашата най-голяма възможност е да срещнете себе си, да се срещнете със 
своя “вътрешен” папа, свещеник, президент, властващ, владетел, и да оформите 
своето вътрешно правителство. Как ще направите това ли? Трябва да започнете да 
се съсредоточавате върху идеята, че в продължение на еони сте били насочвани от 
своите най-висши потенциали, от вашата жизненост. Защо, според вас, всички тези 
неща идват от космоса, или изпълзяват изпод Земята, или пропълзяват през 
измеренията, или идват от небесата? Смятате ли, че си нямат друга работа? Можете 
ли да си представите, че сте считани за богатството на тази спирала на галактиката и 
че всеки друг е тук, защото могат да изтъргуват, спазарят и експлоатират вас? Били 
сте експлоатирани от същества, промъкващи се през измеренията, казващи, че са 
всякакъв вид небесни същества, религиозни същества, същества, които могат да се 
проявяват като каквото си искат.
Измеренията ще бъдат широко отворени. Те се разкъсват сега. Космическият 
календар показва, че е време да спрете да мислите, че Президент Бил Клинтън 
трябва да ви управлява и да взема решенията вместо вас, хората. Докато си 
мислите, че някой друг трябва да бъде родителят и да се грижи за вас, независимо 
дали това е Исус в небесата, или Бил Клинтън на Земята, значи сте пропуснали 
същността. Смисълът на живота е да станеш суверен, автономен, отговорен, точно 
както Първосъздателя. Първосъздателят, Първопричината, Съществуващото, очаква 
да сте равностойни на него и благосклонно ще признае вашето величие. Съществува 
благоволение в благосклонността, което позволява всички неща, което съдържа 
любезност, което притежава твърдостта да отстоява това, което иска, без да 
причинява вреда на другите. Това е ключът. Може да кажете, “Вашите думи ме 
обиждат.” Това истинска вреда ли създава, или създава нещо друго? От наша гледна 
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точка, истинска вреда е физическото насилие. Може да възникне и психично насилие. 
Черни магьосници има от стотици и хиляди години. Те произхождат от древността на 
вашите времена. Мнозина от политическите фигури, или мнозина от кралските 
фигури, описани в Библията, патриарсите, наистина разбирали черното изкуство. Те 
от много дълго време знаели как да  викат духове и как да упражняват контрол над 
ума. Много от нещата, които вие откривате сега, не са нови. В своето собствено 
невежество, мислейки си, че живеете в най-интелигентното от времената, вие 
опетнявате всичко от миналото и го омаловажавате и действате така, сякаш нищо от 
съществувалото досега на Земята не е било сериозно и интелигентно спрямо 
сегашния момент, края на двадесети век. Когато от края на двадесети век погледнете 
ретроспективно към Земята, ще разпознаете този период като най-мрачния от 
вековете! От еони тъмните векове са били поставяни под чадър от темата, че вие, 
хората не искате да знаете. Вие с такава готовност вярвате, че сте родени грешни и 
пълни с недостатъци, че сте нищо незначещи машини, че сте незначителни и 
безсилни. Вярвате, че хващате настинки. Вярвате, че хващате всичко. Огромната 
мутация на болестите, която възниква днес и ширещите се по вашата планета 
болести, са отражение на вашите вътрешни страхове като човешки същества. Вие 
искате Клинтън, или папата, или Исус от небесата да ви спаси, но не се занимавате 
със собствените си негативни мисли! Вие не признавате, че се безпокоите, вашите 
съмнения изпълват етера около вас с подобни на чудовища същества, с фантастични 
създания, които са много реални. Всяка мисъл, която помислите, оживява. Затова ви 
предлагаме да спрете, и да се замислите за това как замърсявате своя свят. 
Забравете за веществата, които замърсяват вашия свят. Помислете как го 
замърсяват вашите мисли. Какъв вид енергия излъчвате от момент до момент? 
Огромният тест за човечеството е да осъзнае… това не е лесна задача. Как ставате 
осъзнати? Как оставате осъзнати? Как се предпазвате от това да не извършвате 
неосъзнати неща?
От дълго време казваме, че най-голямата машина за контрол над ума на вашата 
планета е вашата свещена телевизия. Предлагали сме ви, ако искате да се 
развивате в посока към осъзнатостта, да вземете своя телевизор, да го сложите на 
тротоара с бележка, гласяща, че това е машина за контролиране на свободния ум, и 
да се отървете от него! Вие сте като суха гъба и попивате изображенията пред себе 
си, а вашия подсъзнателен ум не знае разликата между това, което е реално и това, 
което не е реално. Лесно можете да бъдете програмирани на подсъзнателно 
равнище така, че да действате като роботи. И ние бихме казали, че в Америка може 
би 94% от човешките същества се движат като роботи, роби с контролиран ум, които 
нямат никаква връзка със своята собствена сила.
1997 година носи промяна в тази реалност. Начинът ще бъде различен за всеки. 
Това ще бъдат много важни събития, които ще ви разтърсят. Ще видите скандалите в 
църквите, в правителството, да нарастват с шокиращи темпове. Преди сексът с 
възрастни беше шокиращ. Сега сексът с деца, цялата склонност към педофилия, 
която преобладава сред владетелите на света, ще бъде извадена на показ, и хората 
ще трябва да поемат отговорност за своята собствена сексуалност. Вие създавате 
деца и не ги цените, защото не цените самите себе си. След това създавате 
правителства така, че тези правителства да могат да паднат, за да можете да си 
върнете отново своята сила. Част от вашата сила включва поемане на отговорност 
към вашата сексуална енергия; с кого споделяте своята сексуалност е изцяло 
значимо, и децата, които създавате в резултат на това споделяне, са ваша 
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отговорност. Когато обърнете гръб на своите деца, обръщате гръб на самите себе си. 
Тази сексуална извратеност преобладава сред вашите лидери от много години. Това 
не е нещо ново. То започва от вашите бащи-създатели. Те практикуваха някои от 
тези черни окултни сили. Занаятът започва от още по-рано. Човешки тела е имало 
тук от край време. Сексуалното изражение и погрешното му използване също са били 
тук от край време и винаги са нещо, което е скрито и не е било споменавано в 
историческите книги. Спомнете си, историята е написана от онези, които притежават 
парите, за да я напишат. Историята не  се пише от някой беден човек, който търси 
истината, или своята версия на истината. Важно е да запомните това. Историята е 
гледна точка. Тя е мнение. Тя се пише от някои дишащи тежко отвратителни хора, 
спонсорирани от някого, или от хора, които са били подкупени, или от хора, на които 
са им казали “напишете думите и ние ще се погрижим за вас, ще ви дадем 
любовница, вила, а на всеки три години веднъж ще ви водим на Луната или на 
Венера”. 
Както го виждаме ние, Г-н Клинтън ще бъде изкупителната жертва. Той ще бъде 
пожертваният крал - един стар езически ритуал. Скандалите около него ще се 
разгърнат и ще покажат всички неща, които хората не желаят да видят в самите себе 
си. Когато той казва, “Е, и?”, всеки друг казва същото “Е, и - какво, ако обиждам 
своята жена, своите деца, и ако мамя тук и там? Е, и - какво, ако правя това?” Ние 
казваме, че вие и всеки друг ще бъдете държани отговорни за тези ваши “е, и-та”. 
Това представя Клинтън. Това е, което ви показва. Ние бихме ви предложили да 
избягвате осъжданията и да започнете да се вглеждате в посланията, които вашият 
свят ви носи. Казахме ви, че реалността ще бъде разтворена, докато различните 
системи се разпадат поради корупция сред правителството, сред Християнството, и в 
други области… военните, спорта - там, където са съществували вашите велики 
институции на слава, сила и власт. Те ще разпаднат, предимно чрез сексуални 
скандали. Тези скандали нарастващо ще преобладават колкото повече от тях 
разкриват военните. Това е само върхът на айсберга. Вие не можете дори да се 
приближите до това, да разкриете какво наистина има там. Когато това стане, хората 
ще изгубят вяра във всички системи, а самите системи ще започнат да се разпадат. 
Ето защо, ние предложихме да започнете да вярвате в себе си. Светът извън вас 
наистина е ваше собствено творение, защото вие не искате да носите отговорност.  
Ще бъдете принудени да поемете отговорност. И така, ако вие носите отговорност, 
откъде смятате да си получавате парите? Кой би станал ваша осигуровка… 
включително ваша здравна осигуровка? Ето какво ще бъдете предизвикани да 
направите. Докато нещата извън вас, на които разчитате, изчезват, ще трябва да си 
ги осигурите. Откъде ще вземате своята храна? Откъде ще вземате своята вода? Как 
ще се топлите?  Какви нарушения мислите, че можете да оправдаете в името на 
своето собствено оцеляване, чрез прехвърляне на тези нарушения върху другите? 
Това ще бъде голям тест, за да видите дали можете да използвате силата на своята 
мисъл, своята способност да създавате реалност чрез своя ум и да представяте 
извън себе си това, което наистина желаете!
Ще ви кажем следното: помнете, че колкото по-лош става външния свят, толкова по-
голяма ще става вътрешната ви сила! Те се разгръщат в точен баланс. Ние 
предлагаме да си намерите общност, семейство, и да намерите хората, които 
обичате. Бъдете ясни в своите намерения. Нужно е основните блокове във вашата 
структура да бъдат радостта, мира, безопасността, хармонията, и въз основа на тях, 
можете да градите. Ако това е вашето намерение и ако вашата нова основа е 
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изградена от него, тогава така и ще бъде, а ако положите основни блокове от 
съмнения, безпокойства, чувство за вина и насилие, - така и ще бъде. Избирайте 
своите намерения мъдро!
Вашият вътрешен свят ще бъде отразен в огромна степен във външния свят. Това е 
то! 1997 се задава на хоризонта. Ще има много повече психични явления, странни 
събития, които ще продължат да се случват колкото повече се приближавате до 
2000. Затова реалността ще изглежда толкова повече като сън, колкото повече 
небесата се пълнят с холограми, колкото повече хора срещат възвисените учители, 
свещените същества, светците, боговете. 
Всеки ще има своя бог. Всеки ще има свои собствени холографски включвания и 
всеки ще започне борба с другите, заявявайки “Аз имам истината. Виж, моят бог ме 
просветли със своя лъч”. Аз се срещам със Съвета, с Федерацията. Моят бог е това!” 
И това ще бъде дълга битка, която около 2000 ще е в кулминацията си. Чий бог е 
богът? Много индивиди ще имат тези преживявания и ще ви казват, че съществува 
технология, която не можете да проумеете. Разширете съзнанието си и си 
представете, че те са многоизмерни същества, наричащи себе си богове и, че, 
понеже вие ги наричате богове, те казват, “Добре. Ще играем ролята на богове. Ще 
бъдем Мери, Исус, Иосиф, Енох, Иехова, Яхве, Сен Жермен, Михаил, Луцифер.” 
Всяко едно от тези холографски изображения ще се появи, защото има форма на 
космическото съзнание, която казва, “О, тези човеци! Това са техните икони, затова 
от нас се иска само да си сложим маскарадния костюм и когато дойдем да ги 
измамим и изплашим, те ще ги помислят за истински. Вие, като човечество, отново и 
отново се оставяте да ви мамят авторитети, независимо дали това е вашият папа, 
президент, или нещо, което ще дойде от небесата. 
Основното, което ще ви кажем е … ще поемете ли отговорност? Когато “Исус” дойде 
от небесата, ще поканите ли Исус на чай, като някого, когото сте срещнали на пазара, 
и без да правите голям въпрос от това, ще кажете ли “Толкова е хубаво, че те 
срещнах. Имам чай. Имам малко бисквитки. Благодаря ти, че се отби. Ще дойдеш ли 
пак?” Ако можете да срещнете тези от небесата така, както посрещате своите 
приятели - без обожание, с чувство за равностойност - ще бъдете добре. За всичко 
друго, което кажете, скъпо човечество, ще си платите скъпо. Ще си платите заради 
собственото си отказване от суверинитет!
Вие сте търсени, защото сте величествени същества. Много ви мамят, за да ви 
ограбят, за да експлоатират вашата енергия. Хората не могат да си представят, че 
могат да бъдат експлоатирани за нещо. Те си мислят, “Животът ми се разпада. Не 
зная кой съм, къде съм, къде да отида, къде да живея, как да работя, така че, кой би 
ме искал? Какво струвам аз?” Е, вие сте продукт на своето мислене, че не струвате 
нищо и затова вашият живот се разпада, защото вярвате, че не струвате нищо. Ние 
пък ви казваме, че сте безценни! Всичко си зависи от вас!
ЛE: Струва ни се, че някои от нас са близо до създаването на своя съзнателна 
реалност с лекота и без усилия. Но тъй като още не сме стигнали дотам, трудно 
ни е да схванем какво е да го направиш. Можете ли да споделите малко повече 
информация за това как да го правим по-ефективно. Барбара изглежда, че е 
усвоила този процес доста добре.
Плеядианците: Да. Тя е в състояние да прави много неща и когато сте край нейната 
вибрация, тя може да повиши вашата вибрация и да ви накара да се почувствате по-
вдъхновен, и да почувствате лекотата на съзиданието. За нея всичко това е лесно. 
Ето защо хората искат да са около нея. Те долавят нейната лекота в създаването на 
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нейната собствена реалност и доверието й в процеса - независимо какво създава, тя 
го прави така, че да има смисъл за нея. Това е важната стъпка във вярването “Аз 
създавам, значи аз нося отговорност”. На хората, които искат да направят този скок, 
бихме казали следното: станете осъзнати, уточнете в своя ум, в своето сърце, в 
своето енергийно поле, какво искате. Сигурно искате нещо. Трябва да искате нещата 
от момент на момент. Трябва да уточните посоката. С други думи, колко от вас 
излизат от дома си, влизат в колата, и очакват тази кола да ги закара някъде? Колата 
не може да ви закара. Вие трябва да управлявате колата. Вие трябва да имате 
волята и намерението да отидете някъде. Вашите воля и намерение, съчетани с 
мощността на колата, ви отвеждат някъде, но вие избирате къде искате да отидете. 
Същото е и с вашето тяло. Трябва да имате волята да направите нещо със своето 
физическо тяло. Започнете с мира, радостта, безопасността и хармонията, а след 
това искайте нещо, но не бъдете прекалено привързани към това, което искате. 
Пребивавайте в божествено безгрижие. Прекалената привързаност към крайния 
резултат може да създаде много проблеми. Щом задвижите искането, следващият 
ключ е: следете за синхронности. Синхронностите са вратите, които ви водят напред. 
Те са трохите, разпръснати за вас в гората, които казват – следвай този път, който те 
води напред. Колкото е по-голяма синхронността, толкова по-голям е отвора до духа. 
В името на духа, ние казваме, осъзнайте идеята, че всичко край вас е живо и че има 
пластове и пластове от интелигентност и че сред тези пластове вие сте значими. 
Това няма нищо общо с религията. Когато нещо идва от небесата, то не е 
непременно духовността. Това е, “Виж колко голяма работа съм аз и колко много мощ 
имам над вас, малки човечета.” Ще изглежда, че тези, които идват от небесата, ви 
притежават, така, че въпреки целият им скептицизъм, даже онези от вас, които знаят 
тази информация, която сега споделяме с вас, може да бъдат поставени на колене от 
сили и честоти, които могат да бъдат демонстрирани чрез светлина, предназначени 
да ви измамят - казваме го с голямо съжаление! Аз мога да ви измамя, защото ние не 
поемате отговорност. Вие все още искате Клинтън, или папата, или Исус, или някой, 
да ви спаси. Ние ви казваме, че тази идея никога няма да проработи! Трябва да 
грабнете силата вътре в себе си и да поемете отговорност за тази планета до 2012. 
Към декевмри 2012, вие трябва да сте осъзнали своя суверинитет, своята 
безценност, своята способност да създавате най-мощните вибрации. Това е точката, 
към която се придвижвате, а 1997 съдържа голяма потенциална възможност да 
стигнете там, защото, когато реалността се раздели наполовина и тези неща, на 
които сте разчитали, че ще са там, вече престанат да са там, ще трябва да 
проумеете как да разчитате на своето Аз.. 
ЛЕ: Значи, независимо какво се случва, оставаме съсредоточени върху радостта, 
безопасността, хармонията и мира…. И само зареждаме с енергия това, което 
искаме, точка. 
Плеядианците: Да. И не губите време да се притеснявате, защото тогава изпращате 
мисли на безпокойство навсякъде…, а те ще се върнат при вас. Знайте какво искате. 
Това е вашият най-голям тест. Можете ли да имате заземен, устойчив и идеализиран 
възглед за реалността, когато изглежда сякаш невъзможно да го имате? Тестът не е 
да се възвисите в небесата, въпреки, че там горе наистина има много космически 
кораби с многоизмерни същества, които притежават духовната технология, за да 
изпратят долу лъчи от светлина и да ви повдигнат горе. Обикновено това беше 
описвано във вашите стари писания и Библейски текстове. Днес това става в избрани 
места по глобуса и предстои да се ускорява. Много хора ще наричат това 
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“отвличане”. Те ще мислят, “Това е то. Вдигам се нагоре, както Христос е направил, 
за да спаси човечеството”. Помнете, вие сте родени на Земята, за да бъдете 
придружители и обитатели тук на много мощна вибрация. Имаме предвид, че вие сте 
тук, за да накарате тези от небесата да слязат долу и по-скоро те да почитат вас, 
отколкото вие да проявявате страхопочитание пред тях.
ЛЕ:  Какво могат да вложат нашите читатели, за да създадат изобилие за себе 
си в бъдеще, когато икономическата и други системи се разпаднат?
Плеядеанците: Много от нещата, които хората правят ежедневно, са лишени от 
смисъл за тях. Хората смятат, че работодателите не ценят служителите си, 
служителите не ценят това, което правят, затова защо да искат трудова осигуровка 
за нещо, което не ценят? И така, какво ще направите? Ние бихме казали следното: 
ако си изберете да правите нещо толкова просто, като например да отглеждате 
малини, или боровинки, и вложите сърцето си в него, и го обичате, и ако правите 
нещо, което ви носи радост… вашето вълнение за своята работа и за това, че сте 
истински щастливи от това, което правите, ще ви донесе най-голямото изобилие. 
Най-голямото изобилие не е колко пари имаш в банката. То е чувството, че си 
кокошката със златните яйца, защото си толкова надарен. Вместо лишената от 
смисъл работа, можете да се заловите да правите нещо просто, което ви носи 
радост, което ще подкрепи общността. Когато всеки започне да прави така, ще си 
осигурите нов поток на обмен на продукти и услуги. 
Много от компаниите за имоти ще останат празни, защото хората няма да имат 
достатъчно земя, на която да живеят и къща, по която дължат пари. Задълженията по 
кредитните ви карти нарастват отвъд това, което всеки може да схване. С 
нарастването на този дълг става невъзможно той да се изплати. Какво ще се случи, 
когато внезапно автобусът спре някъде? Вие сте в надпревара, надпревара към 
лудостта. Преди години го нарекохме впускане към хаоса.
ЛЕ: Звучи сякаш ще бъде от полза да използваме своите намерения, за да опазим 
себе си здрави, докато по света се появяват болести…както чухме, че ще стане. 
Плеядианците: Да. Ще повторим пак, безпокойствата са най-голямата вреда, която 
нанасяте на своето здраве. Изображенията от телевизията, списанията и вестниците, 
които ви казват да бъдете изключително внимателни за своето тяло, нанасят вреда 
на вашето здраве. Ако обичате себе си…простият факт - да се погледнете в 
огледалото и да кажете, “Обичам те” на себе си, и наистина да го имате предвид, и 
да бъдете в състояние да приемете тази любов от себе си през очите и наистина да 
се свържете с нея…е простия акт, който укрепва и усилва вашата имунна система. 
Всеки път, когато го правите, това действа като ваша здравна осигуровка и не струва 
никакви пари, освен няколко момента от вашето време. Вашата способност да се 
обърнете към духа и да кажете: “Дух, моето намерение като човешко същество е да 
постигна състояние на мъдрост, да живея с достойнство, да живея с кураж, и да 
проявявам това, от което се нуждая, и да направя така, че мистериите и реалностите 
да се отворят пред мен без да ги назовавам по име, или да ги боготворя. Бих искал 
това познание  да дойде при мен. Затова, моля да бъда защитен; моля да бъда 
насочван; моля да бъда свързан с великото Съществуващо, великата Първопричина; 
моля да бъда в потока на енергията, с която работи”. Съществуват изявления за 
намерение и изобилие. Както казахме, изобилието не означава пари в банка. 
Изобилието е вашата способност да знаете в момента, че можете да създадете 
следващия момент изпълнен с това, което желаете. Това е истинското изобилие! 
Когато имате пари в банката и искате да ги охранявате и натрупвате, това означава 
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безпокойство за онова, което може да се случи. Затова, ако ръцете ви са празни и 
вашата воля, вашия дух, вашето намерение, вашето сърце, вашата енергия са 
пълни… винаги ще създавате онова, от което се нуждаете. Колкото повече системата 
се разпада, толкова по-големи са способностите във вас, които ще се разгръщат! 
Колкото повече предявявате претенции над своята сила, толкова повече нешата ще 
се проявяват чрез вас. Рано или късно, вие ще бъдете в състояние да  придадете на 
нещата форма през измеренията и наистина да ги направите така, че храната да 
излезе от прозрачния въздух. Това не е толкова трудно да се направи. Историите за 
древните учители, съчетани в характера на Исус, който вървял по водата и правел 
много неща, са били за измествания в измеренията. Вие можете да правите същото. 
Но трябва да имате вяра. Вашите воля и сила трябва да бъдат правилно подравнени, 
като рубиненочервен лазерен лъч. След това трябва да се фокусирате върху своите 
желания, и да ги оставите да се проявят! Ако сте привързани към това, което искате, 
свършено е. Важно е да искате, но не да се привързвате прекалено към това, което 
искате! Божественото безгрижие е много важно. Прекалената привързаност може да 
създаде много проблеми. Юпитер и Уран във Водолей създават голямо повишаване 
на Кундалини. Така се нарича енергията, която се намира в тялото. Тази енергия е в 
спящо състояние. Тя стои заседнала, защото вие не знаете как да я използвате. 
Когато започне да се движи през тялото, можете да я преведете по различни начини 
– да мислите, че сте прекалено възбудени сексуално, или недостатъчно възбудени 
сексуално, или нервни и тялото ви вибрира, или да започнете да виждате неща. 
Трябва да се научите да насочвате тази енергия. Това е като карането на кола без да 
сте вземали уроци. Ако има нещо, което представлява темата на деня в края на 
Земята от двадесети век, то е, че ви предстои да пренапишете наръчника за това 
какво е да си човек. Ще спрете да ходите по лекари, ще спрете да тичате при 
другите, и ще започнете да тичате при себе си. Ще започнете да разбирате, че едно 
от най-големите заболявания на вашата планета е вашето собствено замърсяване, 
вашите собствени мисловни форми, които замърсяват атмосферата, а след това 
създават привързаности, или привличат същности с ниски вибрации от астралната 
равнина, същности, които са били тук от стотици и хиляди години, и те ви обсебват. В 
края на краищата, обсебването ще бъде разбрано някога, в далечното бъдеще, а не 
сега. Когато започнете да виждате края на двадесети век като най-мрачната от 
мрачните епохи, ще разберете, че голямото болшинство от хората на Земята са били 
обсебени от по-низши същества, които са се хранили от техните вибрации и са ги 
държали в страх, съмнение, безпокойства, злоба, погрешна употреба на сексуална 
енергия и т.н. 
Колкото повече се практикуват черен окултизъм и безсмислени кървави ритуали, 
канибализъм и сексуални насилия, за да се създаде власт, толкова по-големи стават 
същностите, които смучат от вашите вибрации. Те създават страх. Ако някога изобщо 
поискате да разберете какво става, огледайте се и вижте кой е обзет от страх и ще 
знаете и кой още е там. Може би, това е твърде голямо изявление, за да бъде 
разбрано от вашите читатели. И въпреки това, ние не можем повече да ви 
изолираме. Не можете да останете в детската градина завинаги. Трябва да 
осъзнаете, че съществува поредица от класове, през които трябва да пораснете. Ще 
израснете до по-големият свят на големите, осъзнавайки какво е духовността и какво 
сте самите вие като хора. Категоричното е, че Бил Клинтън не може да ви спаси. 
Падането на Бил и Хилъри Клинтън ще позволи на всеки от вас да се изправи през 
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собствената си тъмна страна и, вглеждайки се в твоята тъмнина, ще разберете 
свояте светлина, сила и свобода!
Много скрити, шокиращи, изненадващи промени ще се случат, затова бъдете 
отворени към идеята, че, може би, се случва нещо, което не бихте си избрали, 
защото ви липсва куража да си го изберете. Затова, внесете го и го превърнете във 
възможност. Възможността често пъти се преоблича като загуба. Вашето мнение за 
това, което искате, превръща крайният резултат в това, което е там. Опитът, който 
ще имате, ще изглежда сякаш ви подмамва, за да види дали ще хленчите и ще се 
оплаквате и ще се правите на жертва, или ще кажете, “О, дух, ти ме подмамваш. Ще 
издигна това до най-високо ниво. Това е, което искам. Знам, че разполагаш с това за 
мен.” Не се отказвайте от това, което искате! Дръжте на мечтите си, защото вашите 
мечти се превръщат в реалност, а реалността се превръща в мечта!
През 1997 ще има много възможности, много пробиви, много динамични връзки, не 
само индивиди, но колективи, мрежи, ще се събират заедно. Много хора наистина ще 
видят през нещата и ще видят кои са хората. Ще има много хора с авторитет, които 
ще изгубят благоволение. През следващите няколко години, храната ще бъде много 
голям предмет на спор. Научете се да бъдете производители на своята собствена 
храна, или намерете хора и създайте организации, чрез които няма да разчитате на 
храната, внасяна отвън. Научете се да произвеждате храна там, където живеете. 
Научете се да се свързвате със своята общност. Всеки иска да знае къде ще са 
безопасните места. Вие интуитивно ще бъдете отвеждани на безопасното място, ако 
това е, което искате. Но, където и да сте, трябва да се научите да създавате своята 
безопасност. Можете ли да повярвате, че живеете в безопасен свят? Ако можете, 
където и да сте, ще намерите мехур от светлина, или някаква подобна метафора, 
обгръщаща ви, за да ви предпази. Всичко около вас може да бъде разрушено, но вие 
ще бъдете добре. Това е основано на вашите воля и намерение. Вас ви изпитват от 
други измерения, за да видят дали тогава, когато стените започнат да се сриват, вие 
също ще се сринете и провалите, или най-голямата енергия на човешкия дух ще се 
издигне до позиция, която не е достигана никога преди? Вие наистина ли ставате 
екзалтирани отвъд всички неща? Някои не искат да бъдете екзалтирани изобщо. Те 
искат да ви държат в бедност, за да могат да смучат вашата кундалини и да живеят 
от вашите вибрации. Други, обаче, ви ценят, никога не забравяйте това! Някои от 
тези, които ви почитат, може да ви плашат. Ако трябваше да ги срещнете, те щяха да 
имат мощен вид или вибрации, но това не означава, че те не ви ценят. Затова, като 
хора, научете се да чувствате своята реалност, а не да я мислите! Научете се да 
познавате разликата между това какво е добро и какво не е добро. И се научете да 
имате куража да кажете, “Това не ми харесва!” Научете се да имате куража да 
казвате, че императора не носи никакви дрехи. Ако не можете да назовете онова, 
което очевадно е пред вас, тогава ще си платите скъпо и за това. Част от вашето 
изпитание, част от вашето огромно духовно пробуждане, е, да видите дали ще имате 
силата да се задържите цялостни в мир, радост, безопасност и хармония, и все пак 
да имате куража да казвате истината, без значение колко трудно може да бъде за 
другите да слушат тази истина. Бихме помолили вашите читатели да имат по-голяма 
вяра в себе си!

trufax.org

ВЛЕЧУГОПОДОБНИТЕ СА ДУХОВНО "БАНКРУТИРАЛИ" СЪЩЕСТВА
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Предадено от Космическото Съзнание* чрез Пол Шокли

Те притежават огромна сила. Те имат страхотни технологии. Те са изключително 
ефективни в това, което правят, но им липсва състрадание. Не ги е грижа за другите, 
дори помежду им, по начина, по който ги е грижа хората. Те са “духовно 
банкрутирали”, докато хората са на ръба на духовното изобилие. Този момент е 
толкова близо, и когато настъпи, човешката сила ще надвиши и надмине 
технологиите, които са на разположение на влечугоподобните, защото духовните 
сили ще позволят на хората със своя интелект и съзнание да надмогнат тези 
технологични сили на Влечугоподобните.
Не става въпрос за добро и зло, а за връщане към Източника, към изначалното 
съзнание, откъдето е дошло всичко - влечугите са другата крайна противоположност 
и нямат друг начин, освен да се върнат, докато хората сега са близо до Космическото 
Съзнание. Въпрос на време ще бъде, преди хората, като колективно съзнание, да 
успеят да придобият огромна сила, без да се докосват, както Влечугоподобните, до 
тези технологии.

Защо влечугоподобните и съществата от Сириус имат законни
претенции към човешката раса

Съществата от Сириус са майстори на генното инженерство и помогнаха при 
създаването на Кроманьонеца посредством тези експерименти по генно 
инженерство, използвайки генен материал от млекопитаещи, смесен с по-древна 
генетична мутация, донесена от Драконианците, или Влечугоподобните от Дракон, 
заедно с разработеното от тях за Нендерталските видове.
Посредством прибавяне на генетичен материал от мозъка на млекопитаещо към 
мозъка на влечугоподобно, Сириус успяха да създадат по-еволюиралия хуманоид; 
Кроманьонеца, или ходещия изправено човек, известен като Хомо Еректус, или 
Изправения човек. По тази причина, и двете цивилизации имат законни права над 
човешката раса и към собственост върху Земята. Всяка от двете групи чувства, че 
има законно основание за своите претенции. Разбира се, хората - по-голямата част 
от тях – ще предпочетат по-скоро своите братовчеди от Сириус, отколкото 
Влечугоподобните, но влечугоподобните същества претендират, че са създатели на 
хората макар, че това, което създадоха, беше предназначено за работа в мините и в 
производството, а направеното от Сириус провали техните планове за заробване на 
така сътвореното и промени природата на хуманоида така, че той да може да се 
развива и да има сходни качества на мисълта като на тези, които хората са считали 
за богове.

Новият Световен Ред и връзката с инопланетяните

Новият Световен Ред е част от инопланетния дневен ред, организиран от Сивите от 
Орион. Целта им е да подготвят този свят за понататъшното му присъединяване към 
Империята Орион. Макар да е планиран, Галактическата федерация, членуващи в 
която са Плеядианците и групите на Вега и Сириус, също са загрижени и се надяват, 
че Земята няма да стане част от империята Орион, или от Драконианската 
Федерация. Те предпочитат Земята да стане част от Галактическата Федерация. 
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Земята се намира в определено положение в галактиката и има специална стойност 
по отношение на минералите и водата на Земята, както и централният компютър, 
поставен в древността под повърхността на Земята от надзорниците от Орион, когато 
те имаха огромен контрол над планетата - те искат да пуснат отново този компютър и 
претендират, че планетата принадлежи към тяхната мрежа.
Има инопланетни култури, които в миналото са предявявали претенции към 
планетата и са се отказали от тези претенции и са отишли другаде, или са изгубили 
контрол над своята собственост чрез война, или други конфликти, така, че 
понастоящем сред тях се водят спорове относно това кой наистина притежава 
Земята. Това не е ясно, въпреки, че има определени култури, които биха накарали 
съществата от Земята да вярват, че те са истинските й собственици; 
Влечугоподобните предявяват претенции от 10,000 години, групите на Сириус 
претендират, че са взели контрола от влечугоподобните, а Плеядианците 
претендират въз основа на своите духовни връзки с човечеството. Съществата от 
Вега гледат на Земята не като на своя, а като съюзник, на когото искат да помогнат, 
присъединявайки се към борбата срещу тираниите от други извънпланетни култури.
Сивите от Орион, високите Сиви с голям нос са онези, които претендират за 
собственост въз основа на това, че именно те са поставили под земята компютъра, 
насочвал енергиите на Земята през линиите на решетката и посредством 
определени сили, използвани през тези линии на решетката и чрез икономическият 
контрол, предоставян от тях в течение на стотици  хиляди години до ден днешен.  
Сивите от Орион са в позиция на икономическа сила - те са по-силни икономически и 
така упражняват контрол над другите извънземни, като Драконианците и 
влечугоподобните от Зета. Малките Сиви, или тези от Зета Ретикюли, са основно 
наемници под властта на Драконианците, влечугоподобните от Драко, които са 
подчинени на Сивите от Орион въпреки, че имат по-голяма военна мощ и по-голяма 
власт от тях. Драконианските сили са способни да отнемат контрола от Сивите от 
Орион, но Сивите от Орион са толкова добри ръководители на планети, че 
Влечугоподобните от Драко не им завиждат за тяхната работа, и, поради това, 
функционират като военно рамо в операцията, предоставяйки икономически и 
политически контрол над Силите на Орион.

Командата на Галактическата Конфедерация

Тя се състои от Плеядианците, групите на Вега, Сириус, Арктур и Лира и стои в сянка, 
защото те не са изрично поканени от всички човешки представители и правителства 
да подпомогнат хората при отхвърлянето на ярема на подтисничеството, който ще 
дойде от тези Дракониански и Орионски Сили. Всъщност, повечето хора все още не 
разпознават този потенциал за заробване от тези сили и поради това са повече 
загрижени за това какъв вид здраве и технологии тези сили могат да им дадат за да 
увеличат своята сила над останалите на Земята. Тези от по-висшите нива, които 
контактуват с инопланетяните, са по-загрижени за това какво ще получат от 
ситуацията като индивиди, отколкото от това, какво ще се случи на по-голямата част 
от човечеството.

Разберете правилно извънпланетните федерации
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Болшинството от тези от Орион са с негативен характер въпреки, че има и някои 
планети и сектори, които са позитивни. Освен Империята Орион, има я и 
Драконианската Федерация. Драконианците са “погълнали” тези от Зета Ретикюли и 
са довели тези същества като наемници, но Ретикюли не считат себе си толкова като 
част от Федерацията, колкото гледат на себе си като на мрежа. Думата “Ретикюли” 
означава мрежа и това е традиционната класификация в тяхната история, от която те 
не могат лесно да се отърсят. Драконианската Федерация счита мрежата като част от 
тяхната Федерация, подчинена на тяхното управление. Драконианците са способни 
да контролират Ретикюли посредством споразуменията отпреди стотици хиляди 
години, когато помогнаха да се спаси Ретикюли – тогава планета, умираща от 
прекалено въздействие на радиацията (вляха й нов живот, а в замяна придобиха 
контрол над съществата от Ретикюли). Ретикюли пристигат от бинарна звезда, тоест, 
две звезди, които се въртят заедно, и живеят на планети близки до тези звезди, които 
са необитаеми за хората, защото там има много високи температури и пустини. 
Ретикюли, когато идват на Земята, предпочитат да обитават в пустинните райони, 
където климатът е доста топъл. За тях тази част е благоприятна, понеже имат гени 
на насекомо като част от цялостната си същност. Драконианците също са
студенокръвни и предпочитат топлия климат. Що се отнася до понятието 
“Конфедерация”: това не е обичайният термин, използван, за да се опише 
смесването на тези планети от системите на Плеядите, Вега, или Сириус, а е заемка 
от човешкия език поради постоянната употреба на този термин от приемащите 
космическа информация, когато трябва да опишат сливането на тези планети в хода 
на съвместната работата им заедно в настоящата галактика, насочена към това да се 
опитат да попречат на разпространяването на Драконианското влияние.

Генетичната “Активираща се в определен момент капсула”, предназначена да 
задейства вашето Космическо Съзнание

Вие не сте несвързани с влечугоподобните. По-близко свързани сте с 
млекопитаещите и тези млекопитаещи видове проявяват тенденцията да доминират 
в определен период от време така, че генетиката от влечугоподобно с течение на 
времето отслабва, а генетика от млекопитаещо се засилва. Съществува и генетичен 
фактор, имплантиран в хората от съществата от Сириус, когато са се намесили. Това 
е нещо, поставено тайно в човешкото уравнение от тези от Сириус, без другите да 
знаят за него; съществата от Сириус, или генните им инженери, са имплантирали в 
човешките прототипи един вид холографска клетка, която след определен период от 
време, с всяко изминато поколение и с повишаването на съзнанието, внася клетка, 
която на свой ред, ще реагира при определено ниво на развитие.
Това може да бъде уподобено на капсула, която се освобождава с времето – както 
хапчетата, които вземате, и които през първите осем часа не се активират, а 
започват да действат след това. Този генетичен клетъчен код е предназначен да се 
активира с всяко изминато поколение така, че всяко поредно поколение да става все 
по-оъсъзнато, а колкото по-осъзнато става, толкова по-богоподобно става, малко по 
малко, с всяко изминато поколение, и в това време, когато вибрациите достигнат 
определено ниво в еволюиращия човек, става възможно тази клетка да се активира 
напълно и съществото да преживее осъзнаването на Бог и да стане космически 
осъзнато, или в пълно съзнание. Всяко човешко същество притежава този потенциал 
вграден в своите клетки, но той не се активира, когато съществата са ангажирани с 
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егоистични стремежи, само-центрирани дейности, или когато съществата са 
обхванати от враждебност, алчност, властнически стремежи, страсти и желание за 
контрол над другите. Той се освобождава само когато съществото следва духовната 
и Божествена Светлина. В този смисъл, вие имате избор и той ви позволява да си 
изберете път към духовното просветление и, правейки това, да станете Бого-
осъзнати.

Междугалактическата конфедерация е определена

“Междугалактическа Конфедерация” означава така наречената 
“Междугалактическата Команда”, или “Междугалактическата Конфедерация” може да 
се счита за съюз на високоразвити духовни същества от различни звездни системи, 
обединили се в своята обща цел да попречат на Империята “Орион” и на 
“Драконианската Федерация” да завземат и заробят други планети извън тяхната 
създадена вече Федерация, или Империя. Тези от Вега са се заклели да отдадат 
своите усилия, за да помогнат да се предотврати завземането на контрола над 
планетата от Империята Орион. Техните методи не предполагат пряка намеса в 
работите на хората, а тъй като хората са позволили на представителите на 
Драконианците и на Империята “Орион” да си направят бази на Земята, съществата 
от Вега, Лира и Плеядите трябва да зачитат решението им и споразуменията, 
сключени с Драконианците и Империята “Орион” и Мрежата “Ретикюли” да имат 
позиции на Земята, докато хората изберат друго.

Как доброволците от Вега и Плеядите работят на Земята

Междувременно, съществата от Вега, Лира и Плеядите също оказват влияние върху 
движението на хората в посока към отхвърлянето на тези подтисници. Съществата от 
Вега изпращат своите най-напреднали същества да се прераждат на Земята при 
земни родители и да растат и се развиват и вършат своята работа, за да помогнат за 
предотвратяване завземането на планетата от извънземните от Империята, 
Федерацията и Мрежата. Плеядианците също имат свои доброволци. Ива такива, 
които идват с космически кораби и се срещат открито с хора (с Били Майер), като се 
срещат директно с индивиди, които са открити и които желаят да се срещнат с тях. 
Тези същества даже предупредиха Империята Орион и искаха да осуетят техните 
споразумения (с правителството на САЩ), но не успяха.
Поради това, докато те се стремят да помогнат по какъвто начин могат да спрат 
Империята Орион в опита й да завладее планетата, или Драконианците, с техните 
различни планове за инвазия, те избягвят пряка намеса в работите, свързани с тези 
същества на Земята. Те даже внимават да не казват за тях, че са опасни, или че са 
врагове – на тях самите, или на човечеството. Тези от Лира също се прераждат в 
човешка форма, за да помогнат да се променят вибрациите и да внесат чувство за 
духовно значение в живота на тези, с които установяват контакт. Това са начините, 
по които слетите звездни системи работят заедно, за да помогнат на Земята в 
нейната борба за оцеляване и за духовно просветление.

Има ли решение от “Съвета на Андромеда”?
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Дотолкова, доколкото Земята позволява на Драконианците и Ретикюлианците да 
останат и доколкото съществуват споразумения, това повече или по-малко пречи на 
намесата от страна на Плеядите, Вега или други. Именно по тази причина, контактите 
са сведени до минимум, повече с цел образоване и информиране, отколкото за пряка 
намеса или конфронтация с Драконианците, Ретикюлианците, или Сивите от 
Империята “Орион”. Съветът на Андромеда е нещо като Обединените Нации за 
Земята; той има определено влияние, но няма власт над тези, които откажат да се 
подчинят на неговите препоръки. “Драконианската Конфедерация”, “Империята 
Орион”, не зачитат много “Съвета на Андромеда”, или неговите препоръки. Те се 
отнасят до него, когато видят възможност за получаване на някакви облаги, или за да 
го използват за осигуряване на някакво предимство. Поради това, досега, всичко 
препоръчано от Съвета на Андромеда във връзка със Земята, е било по принцип 
пренебрегвано от тези същества.

                                                      Стойността на човечеството

Стойността на човечеството не е в това, което човечеството е направило, а в неговия 
потенциал, все още неизвестен, тъй като този потенциал е на границата на своето 
изразяване, и, ако се запази, скоро ще достигне състояние на изражение, което ще 
бъде подобно на божествено. То ще бъде свързвано с ангелските сили. Това е само 
въпрос на време. Разликата между човечеството и влечугоподобните видове, е, че 
човечеството е съпътствано от еволюционен растеж и развитие на състраданието, 
докато влечугоподобните са лишени от състрадание и са технологично студени, 
ефективни и мощни. Вашият Висш аз Е космическо съзнание. Извънземните не 
разбират духовните стойности. Те са обхванати от любопитство и изпитват известен 
страх от хората, които са високодуховни, а те проявяват слабост пред лицето на 
високо духовните енергии и са склонни да се отдръпват, когато хората са силно 
мотивирани и отстояват своите вярвания.

Има ли някой над Влечугоподобните и Сивите?

Азурас, които представляват Дълбините на Злото. Те биват уподобявани на 
демоничните енергии.

Азурас: Боговете, които полудяха

Те са това, което може да бъде наречено “луди богове”, които са отишли до края на 
своята лудост в преследването на славата и удоволствията за свои собствени 
интереси, за своето граничещо с лудостта “забавление” (падналите Елохими). Азурас 
са отражение на Ариманичните енергии и тези енергии, тъй като са садистични по 
природа, те търсят и се наслаждават на разрушаването на Божието високо ценено 
творение, човешкото същество, а в разрушаването на хората и другите аспекти на 
творението на Божествения Създател, те виждат себе си като предизвикващи 
Божествения Създател в един вид открито незачитане. Това незачитане е нещото, 
което им дава чувството за огромна мощ.

Азурас плашат и причиняват страдания
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Те искат да покажат неподчинение на Божествения Създател, или ако не са способни 
да покажат пряко неподчинение, проявяват незачитане към творението и така 
намират огромно вълнение при разрушаването и причиняването на страдания на 
това творение. Това се дължи на един вид омраза към Създателя, насочена към 
творението му, особено към това, което излъчва състрадание, красота, слабост, в 
смисъл на благост или любов, защото те виждат нещата като аспекти на Създателя 
Баща/Майка и искат да разрушат този аспект на Създателя така, че те сами да 
останат и така да няма вече такова нещо като любов, състрадание и качествата 
сътрудничество, а да има само конкуренция, вместо лоялността и всеотдайността и 
любовта като такива.
По принцип, те са същества от дисфункционално семейство, които виждат себе си 
като упражняващи контрол, а единственият контрол, който те могат да разберат, е 
този, който могат да наложат над другите посредством използването на сила и страх. 
Те са богове с психологически проблеми от много дълбок характер. 

Има ли някой над Азурас?

Плановете на духовните същества превъзхождат тези на извънземните. Борбата е да 
се спасят душите на земните обитатели. Най-спешният въпрос за “Галактическата 
команда” или Конфедерация,  е този за душите на хората, защото спасяването на 
душите е това, което духовният процес вижда като истинска цел и стойност. Така или 
иначе, физическото тяло е временно и остава само кратко време на Земята, но 
душата е постоянна, повече или по-малко вечна, и е обект на по-голяма загриженост. 
Драконианските и Орионски сили мислят, че като създават впечатлението, че душата 
е само илюзия и че единствено тялото има значение, ще могат да повлияят на 
хората чрез страх и принуда, въз основа на нуждите на тялото и инстинкта за 
самосъхранение. По този начин те всъщност залавят душите на съществата, които се 
опитват да запазят своето тяло и които са готови да направят това дори с цената на 
своята душа.

Каквото Долу, Такова и Горе

Човечеството е заразено с войни, но човечеството не е само – същото се отнася и за 
галактиката и дори да се разрешат войните сред човечеството, това ще означава 
разрешаване на една малка битка в пределите на галактиката. Но съществата могат 
да се научат да живеят в мир, даже в средата на хаоса; дори в средата на война, те 
могат да си създадат мир и разбиране в своите сърца. Това може да бъде 
единствения начин, по който съществата могат да намерят мир: не като контролират 
света извън себе си, а като контролират собствения си мир вътре в самите себе си.

Следвайте Светлината. Следвайте Светлината. Следвайте Светлината.
- - - - - - - - - - - - - - - -
*Космическо Съзнание е силата, изразявала се чрез Едгар Кейси, Христос, Буда, 
Кришна, Мохамед и други велики Аватари, които служат като “канали” за 
Космическото Съзнание, което сега говори отново – при навлизането на света  в 
Новия Век на духовно осъзнаване и осъзнатост.
От 1963 насам Космическото Съзнание комуникира с добре обучени канали. 
Съдържащата се тук информация е приета в дълбоко трансово състояние и 
“преведена” от Пол Шокли
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Космическото Съзнание ви казва да не вярвате на нищо, включително и на казаното 
от него, а да го проучите, да проявявате съмнения и да откривате сами истината. То 
само посочва нещата и дава предложения.
Космическото Съзнание се представя за пръв път пред света чрез телевизията през 
1977 година.

http://home.iae.nl/users/lightnet/creator/masterfile.htm

    
ПРЕДНАЗНАЧЕНИЕТО НА АРИМАНИЧНИТЕ СИЛИ

По принцип, сами по себе си Ариманичните сили не носят умишлено зло на хората; 
освен ако това зло не може да се направи чрез човешката душа, да донесе 
саморазрушение, или разрушение на другите, в резултат от личен избор. Дейността 
на Ариман е усилие да бъде държано човечеството заключено в кармата на Земята, 
където е неспособно да избяга от физическата област поради сложността на кармата 
и поради идентифицирането с физическите удоволствия и обещания и капани.
На Ариманичните сили не е позволено, според Вселенските закони, да задържат на 
физическата равнина някое същество против неговата воля. Съществото трябва или 
да иска това, или да има кармични задължения достатъчно силни, за да го задържат 
на физическата равнина. Ариманичните сили са неспособни да държат съществата 
на тази равнина по друг начин, освен като чрез измама, хитрини, съблазни и усилия 
ги накарат да създадават повече лична карма и са неспособни да използват сила, за 
да задържат съществата на тази равнина.
Споразумението със Силите на Светлината са такива, че всяко същество, което се 
опитва да напада Ариман, или неговите сили, всъщност може да бъде атакувано с 
целия гняв на Ариманичните сили, дори до степен на появяване на същества в 
стаята и саморазрушителни енергии, които карат съществото да се саморазруши 
чрез умопомрачение или чрез лични действия, принуждаващи съществото да 
направи на себе си или на другите нещо вредно.
Ариманичните сили не могат да налагат върху ума на съществото, или върху 
неговото тяло, или душа, разрушителни енергии, различни от тяхното психологическо 
влияние. Например, те не могат да причинят нараняване и болка на съществото, 
въпреки, че могат да накарат самото същество да си причини болка или нараняване -
оказвайки влияние върху неговия ум.

АРИМАНИЧНИТЕ СИЛИ ИМАТ ОПРЕДЕЛЕНИ ПРАВА НА ТАЗИ РАВНИНА

Подходът, който съществата трябва да използват по отношение на Ариман, е да 
признаят, че тази сила, тези сили, имат определено влияние и права на тази 
равнина. Че те владеят кармата и те налагат един вид кармично правосъдие и, че да 
се намесваш в тази карма и правосъдието, значи да си навлечеш неприятности.
За да избяга от клопките на Ариман и неговите видове само-обслужващо прависъдие 
и карма, съществото има нужда само да постави Светлината и честотата на 
Божественото като нещо най-главно и първостепенно в своя живот.

ИЗКУШЕНИЯТА НА АРИМАН:
КАКВО ЩЕ ТРЯБВА ДА ПРЕОДОЛЕЕ РАБОТНИКЪТ НА СВЕТЛИНАТА
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Настоящото Космическо Съзнание разкрива, че същностите, които вярват, че трябва 
да изоставят всичките си светски дейности, за да следват Светлината, жертват
повече, отколкото се изисква. Изкушенията на Ариман ще бъдат представени по 
начин, при който съществото да постави други приоритети над Светлината, да 
постави личните си удобства, или персонален престиж, сила, лична слава, над тези 
на Светлината.
Това е типът изкушение, който Ариманичните Сили ще представят пред същността, 
която е тръгнала по пътя на Светлината.
Последното, и най-голямо изкушение е, когато същността, тръгнала по пътя на 
Светлината, бива изкушавана от Ариман да гледа на себе си като на Божествено 
Същество, заслужаващо голяма награда, като някой, който е славен и специален, 
който е облагодетелстван и заслужил; някой, който е облагодетелстван, и който 
преживява чувство на голяма гордост и слава от своите духовни постижения.
Последното голямо препятствие, което съществото, поело пътя на Светлината 
трябва да преодолее - ако се поддаде на това изкушение, то пада отново, точно както 
падна Луцифер макар, че той беше блестящ и ярък пример и звезда от небесата. 
Падението му се дължеше на гордостта и суетата в себе си.
Настоящото Съзнание разкрива, че съществата, които могат да се движат по пътя на 
Светлината, поддържат своето чувство на смиреност пред Светлината, признават, че 
сами по себе си те не са нищо и не могат да направят нищо, но чрез Светлината 
могат да се слеят с Божественото – тези същества са наистина трудни, ако не и 
невъзможни за Ариман от гледна точка на възможността да ги измами, или задържи 
на тази равнина. Целта да се позволи на Ариман толкова голяма свобода на 
действие в неговата област, е да се създаде това училище във вселената, в което 
масите могат да научат уроците, които всяко същество е необходимо да научи, преди 
да се възвиси до Божеството, преди да стане безсмъртно същество от Божествена 
Светлина.
Мелниците на Бог мелят бавно, както и месенето на душите от мливото на 
мелниците, приготвянето на тестото и хляба на живота, който с течение на времето 
се превръща в манната небесна; тази енергия и трансформация са включени в това, 
което отнема еони от време. Съществата могат да ускорят този интервал като 
осъзнаят природата на Ариман и начина, по който Ариман работи, и като научат как 
те, посредством своето посвещаване на Христовата Светлина, на Христос -
стабилният поток, който води до най-висшите небеса; отдавайки тези енергии, могат 
да повдигнат себе си от нивата на затвора, от недрата на ада, от затвора на Земята.

ОТНОСНО РЕАЛИИТЕ НА ЦЕЛЕСТРИЯ И ХАДЕС
11 окт, 1978

По принцип, Земята е под влиянието на войната между планетите и това е така от 
12,000 години във все по-нарастваща степен, а преди това, - в не толкова интензивна 
степен – от 60,000 години. Същностите от другите реалии притежават способността 
да надминават, или преобразуват, определени вибрационни “мерки” в 
електромагнитния спектър, и да пътуват до различни места във вселената - това е 
свързано с реалиите, наречени Целестрия и Хадес. Тези от вибрационните области, 
познати като Целестрия, са способни да разширяват високи нива на енергия до 
съществата на настоящата равнина, с цел изцеление; но, на тези същества не се 
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позволява да се намесват в съдбата на съществата на тукашната равнина, освен 
когато това бъде изрично поискано от тях и освен когато са специално приканени да 
го направят. 
Съществата от Хадес нахлули в тази равнина и създали лагери на физическото ниво, 
както на повърхността, така и под повърхността, с цел да завладеят Земята, както са 
правили и с други планети. Тези същества са сред силите, които се опитват да 
представляват контрола, използвайки компютри и дамгосвайки хората като техни 
роби. (Виж “Белегът на звяра е готов. А вие?”)

СПОРАЗУМЕНИЕТО МЕЖДУ СИЛИТЕ НА СВЕТЛИНАТА И СИЛИТЕ НА МРАКА

Силите на Целестрия (на Светлината) и силите на Хадес (Ариман/ Мрака) не се 
състезават помежду си за човешката душа, а по-скоро имат споразумение помежду 
си, че тези, които са от по-висша вибрация, които искат не да им бъде дадено всичко, 
което да удовлетвори техните лични страсти и алчност и желания за власт, онези, 
които ще служат на другите и ще обичат другите, са хората, на които, според 
споразумението, ще бъде позволено да навлязат в тези вибрационни реалии, 
известни като Целестрия. Тези, които се стремят да запазят себе си на всяка цена, с 
цената на загрижеността, или на любовта към другите, тези, които търсят сигурност, 
които са готови да станат роби, за да оцелеят: тези същности, които искат на 
навредят на другите, за да оцелеят: тези същества, които искат да навредят на 
другите, за да спасят себе си – това са съществата, които ще бъдат възприемчиви 
към дамгосването от страна на тези от Хадес и на такива същества наистина ще им 
бъде дадено гражданство в тази област, известна като Хадес – в тази вибрационна 
категория.

http://home.iae.nl/users/lightnet/creator/masterfile.htm

ФЛАГМАНСКИЯТ КОРАБ НА ГАЛАКТИЧЕСКАТА ФЕДЕРАЦИЯ
31 март, 2000

КАКВО Е НИБИРУ?

Нибиру е флагманският кораб на Галактическата Федерация от 4то измерение на 
Галактика Млечен Път. Както при “Пелегай”, много различни цивилизации имат свои 
представители, живеещи на борда му. Освен Флагмански кораб на Федерацията, той 
е и планета и бойна звезда, а по размери е около три пъти поголям от Земята.
Първоначално е бил планета, която е излязла от орбитата си при 
имплозията/експлозията на Сириус Б. Накрая се оказала в областта на съзвездие 
Плеяди и поради това е известна като Плеадианска планета.
Нибиру станала космически кораб, когато една планета, неподдържаща почти 
никакъв живот, била направена куха и превърната в космически кораб. Тя пътува из 
галактиката. Затова хората живеят вътре в нея, а не на повърхността й. Предвидена 
е за пътувания в дълбокия космос, където няма слънце в продължение на години. Тя 
е нещо като изкуствена планета. Само кората й е оригинална.
Нибиру е и бойна звезда, защото е оборудвана и за война  на нея има и космически 
кораби и тежки оръжия. Когато преговорите пропаднат, тя може да се защити от 
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атаките. Тя използва същите тези оръжия и за да защитава планети и раси от 
атаките срещу тях, когато е изрично овластена да направи това.

КАКЪВ ЦВЯТ Е НИБИРУ?

Червена планета със златист отенък, гледана откъм Земята тя изглежда като ярка, 
жълтозлатиста звезда. Яркостта й отчасти се дължи на златния прах, разпръснат в 
атмосферата й, който се използва, за да се поддържа атмосферата на Нибиру и за 
запълване на дупките в атмосферата, причинени от ядрените ракети, изстреляни към 
нея по време на Голямата Галактическа Война, в която е участвала, и при която 
сериозно е пострадала. Златото отблъсква радиацията от космоса и предпазва 
намиращите се на кораба хора от смърт.
Става въпрос за същата война, при която планетата Малдек била разрушена от 
Нибиру, след като противопоставилите се сили са разрушили колониите на Марс, 
Венера и Земята. Биосферите на Марс и Венера също били разрушени, заедно с 
колониите там, в резултат на което от двете планети останала само пустош. Поради 
своята яркост, в древността, символ на Нибиру била звезда с осем лъча. 

НИБИРУ ИМА ЛИ ПРЪСТЕНИ?

Да, като Сатурн. Те ускоряват движението й през пространството. Движат се в посоки 
противоположни една на друга - като крила, движещи се в противоположни посоки.

ЗАЩО НЯКОИ НАРИЧАТ НИБИРУ ЧЕРВЕНА КОМЕТА?

Защото има орбита и известно време е била ограничена от тази орбита - когато е 
била превзета през 2000та година пр. Хр. Тя изглежда в орбита, понеже пътува през 
галактиката, но тя може да я наруши, за да изпълни конкретна, поставена й задача, 
която би я отвела извън тази орбита. Може би това идва от времето, когато се е 
знаело за нейна стационарна орбита каквито са на останалите планети в Слънчевата 
система. По принцип, твърдението е вярно, но се отнася само за определен период 
от време, а не по принцип.

КОЙ ЖИВЕЕ НА НИБИРУ?

Има много раси и цивилизации, представени в популацията, която е на борда на 
Нибиру. Някои са хуманоиди, други влечугоподобни, някои са насекомоподобни, или 
андроиди и т.н. Има и такива, които приличат на косматите маймуни. Има буквално 
стотици раси и хибриди, представени там.
Всяка подобна група от същества живее в области, които наподобяват тяхното 
естествено обкръжение. Например, представителите на делфините живеят във вода, 
а влечугоподобните - в гореща и влажна среда. Хората живеят в среда, подобна на 
нашата тук, на Земята. Подобните на октоподи същества живеят в резервоари, 
направени специално за тях, и т.н. Тъй като Нибиру е близо 4 пъти поголяма от 
Земята, място има достатъчно. Някои групи са се развили като цялостни
цивилизации и не се връщат в собствените си светове толкова често, колкото 
другите.
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Както и при нас, в рамките на тези раси има фракции с различни планове. Някои 
работят за подобряването на всичко, а други  не. Те също имат несъгласия и 
предразсъдъци, положителни качества и не толкова приятни качества  точно като 
нас. 

ИМАТ ЛИ ТЕЗИ РАЗЛИЧНИ РАСИ КОНТАКТЬОРИ НА ЗЕМЯТА И ТЕ СПОДЕЛЯТ ЛИ 
ИНФОРМАЦИЯ С НАС?

Да, да, да!!! Това причинява голяма част от объркването. Някои контактьори 
например, приемат информация, че Нибиру иска да превземе Земята и да пороби 
хората. В такъв случай, трябва да се зададе въпроса "Коя точно група, предаваща от 
кораба Нибиру, иска да направи това?" Това не означава, че всички от Нибиру искат 
да направят това. Все едно да кажеш, че Ку Клус Клан представлява всички бели 
хора на Земята и, следователно, всички бели искат да унищожат останалата част от 
населението и всяка друга култура и раса, която ККК не одобрява.
Тези контактьори приемат информация от дадена група на борда на Нибиру, но тя не 
изразява плановете на цялото население, намиращо се на Нибиру  както нацистите 
не представляват всички арийци на Земята.
Да, има малки групи на Нибиру, които искат да превземат Земята и те са предимно, 
но не единствено, влечугоподобни. Те, обаче, не изразяват мнението на 
болшинството на хората там, нито Главната директива на Нибиру за Земята. Има 
малки групи от хора и тук, на Земята, които искат да я превземат, но това не 
означава, че подобно желание е всеобщо.
Ако спрем да мислим за останалите цивилизации като за изцяло добри, или изцяло 
лоши, или като за такива с един план, или система от вярвания, ще можем да 
пресечем страховете, които възникват в резултат от този начин на мислене. Ако 
дадена група твърди, че те искат да превземат Земята, подобре да попитате коя 
точно група там го иска, вместо да приемате, че това важи за всички тях.

КАКВО Е ПРЕДНАЗНАЧЕНИЕТО НА НИБИРУ?

То не е само едно, затова ще посоча няколко от всичките:
1. Страж на мира  представлява страж на мира в Галактиката, във връзка с което 
има много задължения. Едно от найважните, е да се движи из Галактиката и да 
участва в преговори между различните напреднали и не толкова напреднали раси, 
при сключване на договори и съюзи между тях, както и в преговорите за мир между 
воюващи помежду си раси.
2. Генетично обновяване  участието в мирни преговори понякога включва 
използването на лабораториите на борда на Нибиру, за да се създадат нови 
хибридни раси. Те, както и генетичното обновяване, в някои случаи служат като 
средство за прекратяване на дадена война, тъй като много войни започват във 
връзка със спорове, свързани с генетиката. Както децата биват приучвани да 
споделят, така се прави и с развиващите се раси.
При расите, които са вече готови да бъдат въведени в галактическата общност, 
генетичното обновление се улеснява посредством средства, изпращани на 
съответната планета. Затова има много книги за рекодирането на ДНК, много 
курсове, които осигуряват обучение и подкрепа на този процес. Съществата, които 
изпращат информацията, в повечето случаи са членове на Галактическата 
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Федерация и имат свои представители на Земята, които се опитват да помогнат. 
Затова има и много техники за рекодирането на ДНК. Всяка раса има свое генетично 
подреждане и при рекодирането на тяхното ДНК може да са необходими процеси, 
които не са необходими при рекодирането на другите раси. Но има и някои неща 
общи за всички. Например това, че емоционалното пречистване е ключът за 
рекодирането на ДНК.
3. Програми за контрол над мисиите, свързани с духовното израстване на
планетитечленки на Галактическата Федерация. Макар, че главните операции, 
свързани с плана за духовно извисяване на всяка планета се провеждат в щабовете 
на Галактическата Федерация, разположени в съзвездието Сириус, това да имат 
кръжащи сателитни офиси спомага за изпълняването на много задачи и осигурява 
улеснения и ефективност. Тъй като орбитата на Нибиру преминава през нашата 
Галактика и тя е флагмански кораб на Галактическата Федерация, обикновено там се 
организират и провеждат програми за духовно извисяване на планетите и 
цивилизациите, свързани с Галактическата Федерация. Тъй като повечето от 
планетите в нашата Галактика са засяти от расичленки на Федерацията, които могат 
да се намират поблизо или подалеч до планетата, да има космически кораб на 
разположение за изпълнението на критични задачи - като например генетично 
обновяване - е от жизнено значение за успеха.
Програмата за духовно извисяване на Земята се координира чрез Нибиру с 
участието на всяка раса, както и с участие в многото съвети на Нибиру. Така ние сме 
в добри ръце и можем да разчитаме, че ще бъдат взети всички мерки, за да бъде 
подпомогнат нашия успех, и евентуално да станем член на Галактическата 
Федерация.
4. Център за контрол над мисиите на звездните потомци и заместителите. Става 
дума за обучаване и съдействие, за изготвяне на планове за техните мисии и за 
осигуряване на помощен персонал, който да наблюдава и пази душите, изпратени на 
Земята. При звездните потомци се осигурява съдействие по направляването им, при 
което се създават шаблони за оказване на помощ на техните родни светове във 
връзка с тяхната еволюция до поредното ниво.
Има още много неща, но достатъчно е да кажем, че красивите места с подвижни 
тротоари, стройните, подобни на древногръцките колони и пеенето, телепатично 
общуващите делфини (някои от които се движат изправени), са част от пейзажа на 
Нибиру, където се провежда подготовката и обучението на звездните потомци и 
заместителите. Част от него става в класни стаи по време на сън. Макар, че това 
често се твърди от отвличаните от съществата от видовете Сиви и Зета и макар, че 
космическите кораби са различни, на Нибиру също има класни стаи. Разликата е в 
обстановката  с музика, приятни цветове, спокойна. Когато ходя там на сън, не ми се 
иска да се връщам.

КОЙ УПРАВЛЯВА НИБИРУ?

Нибиру получава заповеди от централната команда на Висшия Съвет на Нибиру от 
Галактическата Федерация. Този Висш Съвет на Нибиру е бил създаден, за да се 
занимава с управлението и отговорностите, свързани с Галактическата Федерация. 
Това предполага възлагане на задачи на различните космически кораби на 
Федерацията, от които Нибиру, макар и флагмански космически кораб на 
Галактическата Федерация, е само един от многото. Това означава, че когато Нибиру 
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бива изпратена с определена задача до дадена планета или звездна система, това 
става по заповед на Галактическата Федерация.
По своята същност, Нибиру е областен офис на Галактическата Федерация.

БИЛА ЛИ Е ПРЕВЗЕМАНА НИБИРУ ОТ ВРАЖДЕБНИ СПРЯМО ЗЕМЯТА СИЛИ?

Да. Тя е била основната сила за запазване на мира в галактиката до 2000г. пр.Хр. Тя 
е пътувала в 4то, 5то и 6то измерение, но това се е променило, когато Мардук, внук 
на Ану, Плеадианския Командир на Нибиру, свалил от власт своя дядо и поел 
командването на бойната звезда/флагмански кораб. В резултат от този обрат в 
събитията, членовете на висшите съвети към Съвета на Нибиру, решили да 
ограничат способността му да преминава през звездните портали. Оттогава нататък, 
и доскоро, той имала достъп само до звездните портали в 4то измерение.
Мардук, който бил 2/3 влечугоподобен, избрал да подкрепи своята майка и своето 
влечугоподобно наследство. Тази влечугоподобна фракция вярвала, поради техния 
мит за сътворението, че Земята принадлежи на тях. Поради това, те се опитали да 
превземат онова, което според техните вярвания им принадлежало по право. Те не 
вярват на хората и посочват настоящото състояние на планетата като перфектен 
пример и доказателство за това защо хората не са подходящи за пазители на тази 
планета. Те не вярват в хората и защото помнят конфликтите, които понякога са били 
започнати от хората, поради тяхната емоционалност.
Гледната точка на влечугоподобните е толкова валидна, колкото и нашата. Спомням 
си войната, провалила първия земен експеримент в съзвездието Лира. В тази война, 
хората нападнали първи влечугоподобните. Така че, и ние, и те, сме играли мрачни 
роли едни за други. За тях, ние сме тъмната страна. За нас  това са те. В някакъв 
момент, трябва да спрем да се обвиняваме взаимно и да прекратим конфликта 
между нашите раси веднъж завинаги.
Нибиру била мирно предоставена на контрола на Федерацията, когато Мардук 
абдикирал от управлението в полза на своя чичо Енлил и своя дядо Ану.

КАКВА РОЛЯ ИГРАЕ НИБИРУ В НАШЕТО ДУХОВНО ИЗВИСЯВАНЕ?

Тя остава пусковия механизъм във връзка с нашето събуждане. Когато се приближи 
до нас, когато свали своите воали и ни се покаже, ще предизвика масово изместване 
на съзнанието. Човечеството ще се събуди за факта, че не сме сами във вселената и 
ще започне да се пита за предназначението на тази голяма планета/космически 
кораб. Тогава древните знания, подтискани от религията и земните правителства с 
цел да контролират хората, ще излязат на светло. Истинската идентичност на 
човечеството ще му стане известна. 
Влиянието на Нибиру вече се усеща. Поради масивните си размери, вече оказва 
влияние върху времето, честотата на планетата и нашето слънце. Докато се 
приближава към нас, масата на Нибиру оказва натиск върху нашето слънце. То е 
като притискане на домат, докато започне да се пука. Това са слънчевите изригвания 
от слънцето. Слънцето се променя и започва да излъчва повече светлина. Нещо като 
да минеш от 60ватова крушка на 150ватова. Това променя нашето ДНК и активира 
скритите в него кодове, за да започне преобразуването на нашите тела от такива 
основани на въглерод, в такива, основани на кристалин.
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Макар и свързано с физически дискомфорт, това преобразуване е необходимо за да 
преминем в повисоко измерение, т.е. - в 5то измерение.

КЪДЕ Е НИБИРУ СЕГА И КОГА ЩЕ СЕ ВЪРНЕ?

Вече е в нашата слънчева система и пътува към Земята по своя рутинен път през 
Галактиката. Ето защо чувстваме влиянието й. НАСА и останалите правителствени 
групировки знаят това много добре. Нибиру е била забелязана за пръв път от нашите 
учени през 1987г. Чувстваме влиянието й от 1996г.
Относно това, кога ще се върне, това зависи от нас.Тя чака да си извадим главите от 
пясъка и да приемем найпосле, че не сме сами във Вселената. Когато достатъчен 
брой хора достигнат това ниво на разбиране, тя ще се разбули и ще ни се покаже. 
Това ще стане най-късно до 2012 година. От нас зависи кога ще стане това. Нибиру е 
там, за да ни помогне и съдейства в нашето извисяване. Затова Галактическата 
Федерация я е изпратила в този отдалечен ъгъл на Галактиката. Време е да станем 
граждани на Галактиката. Нибиру е тук, за да ни помогне, както е помагала на много 
други да преминат през същия процес, и ще продължи да прави това през 
следващите милиарди години. И кой знае, може би един ден вие ще бъдете на този 
кораб по своя път към следващата планета, готова да се извиси.

КАКВО ПРЕДСТАВЛЯВА СЪВЕТЪТ НА НИБИРУ?

Съветът на Нибиру, известен още и като Висшият Съвет на Нибиру, се състои от 
всички членове на съвета, представители на помалките съвети от различните 
измерения. Това е найголемият съвет в Галактическата Федерация на Световете и 
поради това изпълнява задълженията си на надзорен съвет на Галактическата 
Федерация. С други думи, Висшият Съвет на Нибиру е основният административен 
орган на Галактическата Федерация на Световете.

С КАКВО СЕ ЗАНИМАВАТ?

Координират усилията за мир, като подкрепят създаването и поддържането на съюзи 
между различните раси и планетарни цивилизации.
Осигуряват подкрепа за емисари и посланици на многото раси и цивилизации, които 
са членове на Галактическата Федерация на Световете.
Осигуряват събирания и форуми за обсъждане на бъдещето на Галактическата 
Федерация и нейните членове.
Разглеждат молбите за активно членство в измерните съвети на Съвета на Нибиру 
(Това е доброволна организация, в която членовете могат да изпращат свои 
представители).
Разглеждане на исканията, предявени от различните раси, цивилизации и планети, 
за членство в Галактическата Федерация.
Осигуряват обучение по гражданство за новите членове в Галактическата Федерация 
на Световете.
Поддържат Главната Директива, осигурявайки съдилища за уреждане на споровете 
между различните раси или планетарни групи.
Работят с други Съвети на Галактическата Федерация в рамките на нашата вселена, 
с цел уреждане на споровете между расите и техните отчуждени лидери.
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Осигуряват защита  военна и друга  за раситечленки, цивилизациите и техните 
планети.
 Относно духовното развитие:
Координират усилията между двете страни на Галактическата Федерация 
представени от Камарата на Алн (Тъмните Сили) и Авион (Силите на Светлината).
Следят за стриктното изпълнение на договора на всяка душа в галактиката.
Координират дейностите с Духовните Йерархии от галактическо ниво надолу.
Поддържат структурата на галактиката от гледна точка на измеренията, звездните 
портали и т.н.
Поддържат и изпълняват Божествения План за всяка планета от галактиката.
Координират усилията си с другите Галактически Федерации в нашата вселена, 
особено по отношение на трансфера на души между различните вселенски и 
планетарни училища.
Подпомагат родителските раси на планетарните училища.
Подпомагат водачите по преражданията/спират преражданията при създаването на 
уроци за поверените им преродени ученици, с цел духовна еволюция.
Разбира се, списъкът със задължения е много подълъг, но важно е да получите поне 
известна представа. Висшият Съвет на Нибиру е съставен от много помалки съвети 
и групи, състоящи се от същества от всички измерни нива. В Съвета има буквално 
стотици хиляди същества.
Съветът от всяко измерение взаимодейства със съветите от другите измерения над и 
под него. Макар че Съветът на Нибиру дава своето мнение, Съветът на всяко 
измерение има правото да избира как да адресира тези изявления. Като общо, 
съветите на измеренията се справят много добре. Найчесто споровете биват 
разрешавани.

СЪВЕТЪТ НА НИБИРУ ЗА ТРЕТО ИЗМЕРЕНИЕ

Съветът на Нибиру, както официално е известен, е областен офис на Висшия Съвет 
на Нибиру, разположен в съзвездието Сириус, в главната квартира на 
Галактическата Федерация. Офисът на Съвета на Нибиру за Трето Измерение 
отвори вратите си на 1 януари 1997 в Канзас Сити, Мисури.
Аз, Джелайла, го основах заедно с партньорите си Тери Спиърс и Дермот Керин. 
Това стана 5 години след пристигането ми на Земята като Заместителка, заменяйки 
мястото на душата, обитавала това физическо тяло дотогава. Съветът функционира 
като собственост - моя и на моя съпруг. Плащаме такси и данъци както всеки. 
Поддържаме нашия сайт в Интернет, осигуряваме консултации, записваме на касети 
и видеокасети информацията на Съвета. Като представители на Съвета на Нибиру, 
имаме и следните отговорности: 
Представляваме 9то измерение и Висшия Съвет на Нибиру тук, на Земята.
Подкрепяме директивите на Съвета на Нибиру за Девето Измерение, с цел 
образоване, подкрепа и просвещаване.
Осигуряваме Инструменти за Духовното извисяване за хората на Земята, както и 
подкрепа и обучение, под формата на книги, касети, видеокасети, занятия, семинари 
и др.
Даваме жив пример за използващи Инструментите за Духовно Извисяване, 
посредством своите действия.
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Поддържаме работата и на други групи и индивиди, включили се в духовното 
извисяване на Земята и нейното население
Изпълняваме дългосрочния план на Съвета на Нибиру за подпомагане на Земята в 
нейното духовно извисяване.

КАКВО МИСЛИ СЪВЕТЪТ НА НИБИРУ ЗА ОСТАНАЛИЯ КОНТАКТЬОРСКИ 
МАТЕРИАЛ?

Всеки подобен материал има своята стойност  ценим усилията и куража на всички, 
които предоставят такава информация на света чрез книги, статии, касети и сайтове 
в Интернет.

ЗА ИЗМЕРЕНИЯТА

За нас, измеренията не са вертикални, а хоризонтални  те са състояния на 
колективното съзнание. Едно измерение не е подобро или полошо от друго  те са 
като игрални полета, където можеш да учиш уроците, които това състояние на 
съзнанието, или това измерение, могат да ти предложат. Можете да ги уподобите на 
футболни стадиони. Един от тях не е подобър от другите  те са просто различни. 
Всичките са за игра на футбол - някои са открити, други закрити. Играта, която се 
играе, е същата, но отборите всеки път са различни. Понякога два едни и същи 
отбора се срещат, за да изиграят същата игра отново макар, че преживяването от 
играта и крайния резултат, са различни. Ние, които сме в девето измерение, сме 
“стари кучета”. Били сме наоколо дълго и сме играли тази игра на полярностите, 
опитвайки се да постигнем своята крайна цел...интегрирането.

Девин, Ръководител на Съвета на Нибиру към Галактическата Федерация
чрез Джелайла Стар
www.nibiruancouncil.com

СЪВЕТЪТ НА НИБИРУ ЗА 2003
31 декември, 2002

Със започването на новата година, много хора са загрижени какво ще донесе тя. 
Сякаш светът се разделя в своите очаквания с твърденията на някои, че той ще 
свърши през Май, когато една голяма планета ще се появи отново, донасяйки смърт 
и разрушения, докато други, макар да я признават за много важна и съществена, 
чувстват, че това наистина ще е една прекрасна година! Ние, от Съвета на Нибиру от 
9то измерение, искаме да споделим нашата перспектива за новата година. За да 
разберем значимостта на 2003, първо трябва да си дадем сметка за важността на 
2002.
Както ви споменахме в предишните статии, 2002 трябваше да бъде годината, в която 
се полагат основите за събитията през 2003 и след нея. По време на тази година, 
хората от Земята ще преминат през 2 или повече измествания (в различна степен) в 
своето масово съзнание - да видим какво представляват те и как да ги 
идентифицираме.
Първото вече се случи и беше от духовен характер - към състраданието. С него 
хората започнаха да поемат отговорност за събитията, които се случват. Както при 
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събитията на 11 септември - вместо да търсят отмъщение, започнаха да си задават 
въпроса как сме предизвикали такова действие. С какво самите ние сме 
предизвикали действията на извършителите? Проявено бе състрадание - както към 
жертвите, така и към онези, които бяха обявени за терористи. Тези събития бяха дар,
с оглед изграждането на 9-измерната решетка на състраданието. Защо? Защото с 
тази решетка от най-висока честота във вселената, обграждаща вашата планета, 
вашето възвисяване е осигурено, т.е. сега имате всеки възможен шанс, за да 
създадете реалност от хармония, където индивидуалността не трябва да се жертва 
за цялото, а свободната воля може да съществува наред с единството.
Второто изместване стана на политическата арена - от "свободен" към "полицейски" 
свят, където страхът от тероризма предизвика вълна на терор и загуба на граждански 
свободи. Макар, че това преобладава най-вече в САЩ, енергията се разпространи и 
по света. Може да се каже, че това е Тъмната Сила, която се движи в отговор на 
непредвидения резултат от 11 септември. Онези, които играят ролята на Мрака в 
тази игра, свързана с интегрирането на полярностите, в която е ангажирана 
планетата, не предвиждаше вълна на състрадание към това постановъчно събитие. 
Напротив, те предвиждаха, че ще реагирате както при бомбардирането на Пърл 
Харбър и ще искате отмъщение, отдавайки гражданските си свободи, за да 
гарантирате собствената си безопасност. В резултат, налага се да предприемат по-
сериозни действия, за да провалят ефектите от Решетката на състраданието. Да, те 
са наясно с трансформиращата сила на решетка от този тип.
Макар и все още в зародиш, третото изместване става много бързо и продължава да 
се разраства - като горски пожар, разгарящ се от ветровете. То е от обществено-
политическо естество, оглавявано от онези, които виждат отвъд илюзиите и димните 
завеси на Тъмните Сили (понятието Тъмни Сили се отнася за онези, които играят 
ролята на Мрака в Играта за Интегриране на Полярностите, - Глобалния Елит и 
различните им разклонения) и така са избрали да се борят за своите права. Можете 
да наречете това "ответен ход" на хората, представляващи Светлите Сили (онези, 
които играят ролята на Светлината) в отговор на действията на Тъмните Сили. И 
така, виждаме, че действията и ответните действия през 2002 създадоха онова, 
което подготви сцената за 2003. Но има и още едно.
Четвъртото изместване е от галактически или космически характер и включва два 
взаимосвързани аспекта. Първо, то е Галактическо с това, че масовото съзнание е 
започнало да прегръща идеята за наличието на галактическата общност и за 
неизбежното присъединяване на Земята към нея. С други думи, хората от Земята се 
събудиха за идеята, че са част от нещо в космоса, което е много по-голямо и по-
живо. Те започнаха да възприемат в масов план, че има други създания, живеещи в 
галактиката и че някои от тях дори са посещавали земята по едно или друго време. 
Чрез посредничеството на вашите филми и чрез другите форми на забавление, вие 
възприемате идеята за съществуването на галактическа общност. Може да не си 
давате сметка за това, но вашето правителство вече разполага с бази на Луната и 
Марс.
Второ, това изместване обхваща скорошното пристигане на 12-тата планета, 
известна на мнозина като Нибиру, а на други - като Планетата Х. Известна на 
човечеството от самото му начало, тази планета/космически кораб, периодически
посещава вашата слънчева система. Дали съществува изобщо вече не е спорен 
въпрос, тъй като вашите астрономи са я локализирали. Сега въпросът е кога ще се 
върне тя и доколко, ако изобщо, вреди ще нанесе? Макар и не толкова отчетливо, 
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както при първите две измествания, тази тема също набира скорост. Сега да видим 
как тези неща ще създадат основните промени през 2003.
Поглеждайки по времевите линии, виждаме няколко възможности. Молим ви да не 
забравяте, че ние споделяме с вас само възможности или вероятности. Никоя не е 
“гравирана в камък”, така да се каже, нито пък е категорично, че те непременно ще се 
случат по реда, в който ги представяме.
Виждаме голяма вероятност за основно икономическо изместване, което изцяло ще 
промени начина, по който се обменят стоки и услуги. То ще започне в САЩ и другите 
страни ще го последват. Ако тази промяна се случи, ще бъдете свидетели на голямо 
облекчаване на задълженията и данъците, но не се оставяйте да ви заблудят, 
защото ще има капан. Тъмните Сили, когато видят, че трябва да отстъпят по някакъв 
пункт, винаги ще действат в своя изгода. Помнете, че това изместване не е края на 
вашия процес по възвисяването. Все още ви остават няколко години, затова не 
оставяйте временната финансова свобода да ви дойде до главата, защото вече няма 
да има изход... те ще елиминират фалита. Това ни води до втората вероятност -
Честотната Ограда. Ние виждаме тази Честотна Ограда като най-голямата 
вероятност, защото тя е вече почти завършена. Тази ограда е електромагнитна и 
използва скаларната вълнова технология. Посредством поредица малки кули, 
стратегически разположени и захранвани с генератора, който наричате HAARP, се 
създава електромагнитна решетка, която не може да се види или помирише, но 
съвсем определено може да се почувства. Чрез нея, Тъмните Сили могат да 
контролират вашия ум, като ви карат да се чувствате подтиснати, ядосани или болни. 
Дори могат да ви импулсират да купувате, купувате, купувате! Как? Скаларните вълни 
действат на вашия мозък на биохимично ниво. Тази технология може напълно да ви 
излекува от всяка болест, да контролира ума ви, и дори да ви убие. Но съществува 
решение - те знаят само как да използват технологията върху базираната на 
въглерода ДНК затова, чрез промяната на своето ДНК в кристалинно (промяна, която 
вече е в ход по целия глобус), вие ще бъдете имунизирани спрямо ефектите от нея. 
Скаларните вълни не могат да окажат влияние върху кристалинното ДНК. Това е още 
по-голямо основание да рекодирате своето ДНК и при това да го направите бързо. 
Вашето масово съзнание поддържа подобно изместване сега.
В синхрон с горните вероятности, Тъмните Сили имат и две космически карти, които 
могат да изиграят и те ще ги изиграят, ако видят, че твърде много хора са извън 
контрола на Честотната Ограда и/или останат балансирани в своите финанси след 
икономическа промяна. Първата е: фалшив "Първи Контакт". Това означава, че 
вашите правителства подготвят кацане на космически кораби и екипажи, които 
всъщност са със Земен произход. Макар, че някои от екипажите може да бъдат от 
други планети, те са от видовете, които тайно работят с вашето правителство в 
подземните бази от много десетилетия насам. Целта е да се вкара масовото 
съзнание в "галактическата епоха" чрез публично признаване на връзката на Земята 
с нейните звездни съседи, но в действителност те правят това единствено за да си 
дадат възможността хората да им повярват, когато те изиграят своята най-силна 
карта.
Тяхната най-силна карта ще бъде връщането на Нибиру. Както казахме, има един 
населен астероид с размерите на Венера от район в съседство с Нибиру, притежаван 
от  нация-членка на Нибиру, който е завзета от група, настроена враждебно към 
Галактическата Федерация. Тази група е в съюз  с вашия Глобален Елит. Както го 
виждаме ние, планът е да се използва този астероид, за да бъдат застрашени хората 
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от земята и принудени да се покорят, докато в същото време елитът придобие 
контрол над космоса. Ще "паркират" този светещ в червено астероид зад Марс, което 
ще осигури идеално прикритие, поради червеното сияние на Марс и повишената му 
осветеност (той е по-близо до Земята, отколкото е бил от известно време и до този 
астероид ще изглежда като Нибиру). Заедно, ако единит е отзад и леко отгоре, или 
до другия, гледано от правилния ъгъл, те лесно могат да минат за Нибиру. Ще ви 
излязат с една от двете, а може би и с комбинация от двете истории. Или, че 
астероидът ще удари Земята, или, че Нибиру е дошла, за да завладее Земята и че 
Нибируанците използват астероида като заплаха. И в двата случая, решението, ще 
ви кажат те, е да се използват скаларни оръжия за масово унищожение, за да се 
разруши Нибиру и/или астероида. Те вярват, че ще се съгласите с това и ще 
осигурите необходимото финансиране, за да изградите тези оръжия. Посредством 
скаларните оръжия, те ще бъдат в състояние не само да изпепелят един астероид, 
но и да разрушат и вашата слънчева система! Ако им позволите да се сдобият с тази 
възможност, никой член на общността на Галактическата Федерация няма да е в 
състояние да ви помогне, тъй като ще бъде твърде опасно да си доближим до 
Земята. Нещо повече, Земята ще бъде набелязана за унищожение, за да се защити 
галактиката.
Ние си даваме сметка, че тези сценарии звучат малко плашещо, но помнете, че 
винаги съществува решение. Нашата позиция е, че е по-добре да ви информираме 
така, че да можете да вземете необходимите мерки за решение, вместо да го 
запазим в тайна, за да не изпитате някакъв страх. За нас, страхът може да е и добро 
нещо, ако подбужда към позитивно действие. Поглеждайки от по-висша перспектива, 
ние си даваме сметка, че Мракът определя Светлината и съществува, за да служи на 
Светлината. Това е начин за интегриране на полярностите. Мракът определя 
Светлината и обратно. Ако се борите с Мрака, това само ще ви отведе по-навътре в 
него. Това не е отговор. Отговорът е във всеки от вас, той е тази "Вътрешна 
Технология", която ви дава възможност да промените своето ДНК като интегрирате 
Мрака в себе си. Ние го наричаме СЪСТРАДАНИЕ. Тази същата технология ви дава 
възможност да изградите нова реалност, нов свят и ново измерение. Отговорът е 
вътрешен, не външен.
Както виждате, събитията от 2003 ще бъдат значими по своя мащаб, предизвиквайки 
огромни измествания в масовото ви съзнание. Това изисква основен избор от ваша 
страна - да се борите, използвайки правилата и технологиите, създадени от Тъмните 
Сили, или да се борите, използвайки "Вътрешната Тенология". Тъмните Сили знаят, 
че има само една технология, която ще ви освободи. Тя се нарича СЪСТРАДАНИЕ. 
2003 година ще бъде пословичния разклон по пътя, но в този случай ще има четири 
разклонения и всяка от тях ще бъде в различна реалност. Тези реалности ще 
започнат да се проявяват физически. С други думи, ще съществуват четири 
паралелни планети Земя (3-, 4-, 5- и 9-измерна Земя), физически проявяващи се, в 
резултат от основните промени в съзнанието. Това е мястото, на което ще се 
разделите като индивиди и групи. Досега тези 4 реалности се препокриваха, но през 
2003 ще станат отделни и ясно разграничени една от друга. Вие ще излезете  от 
живота на тези, които са с по-ниско или по-високо състояние на съзнането от вас.
Едно по-голямо разбиране на квантовата физика ще ви го докаже.
Във всяка версия на реалността ще има по-големи или по-малки количества страх и 
Земни промени. Три-измерната Земя ще претърпи най-големи промени, докато 
девет-измерната Земя - никакви. В коя от тези версии ще свършите, ще се определи 
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от изборите, които ще направите в отговор на събитията, поставени на сцената от 
Тъмните Сили. Ако реагирате със състрадание, без да се хванете на въдицата на 
страха, давайки си сметка, че те само играят своята роля, за да събудят хората така, 
че тези хора да възвърнат собствената си сила, ще преживеете по-малко 
травмираща, по-хармонична реалност. Ако изберете да се борите с Мрака, 
използвайки техните методи, ще се окажете в по-мако хармоничен и по-болезнен 
живот. Защо? Когато се борим с нещо или някого, ние го правим защото вярваме, че 
те имат повече сила от нас. Постъпвайки така, ние придаваме сила на това лице или 
нещо. И не само им придаваме сила, а проявяваме и този страх в живота си.
В заключение, повтаряме, че изборът винаги е ваш. 2003 ще стане свидетел на 
разцепване на реалностите, които са политически, социални и галактически по своя 
характер. Това е голямото разклонение на пътя, която ще определи курса за 
последните девет години от тази епоха. Къде ще се окажете вие, ще зависи от това 
каква е вашата способност да интегрирате Мрака. Колкото повече интегрирате, 
толкова по-малко катаклизми  ще претърпи Лейди Гея. Това са събития, 
предназначени да създадат емоционални и духовни катаклизми, а не такива от 
камъни и кал. Надяваме се, че ще поемете по висшия път.

Девин, Ръководител на Съвета на Нибиру към Галактическата Федерация
чрез Джелайла Стар
www.nibiruancouncil.com

СЪВЕТЪТ НА НИБИРУ ОТНОСНО ИЗМЕСТВАНЕТО НА ИЗМЕРЕНИЯТА ПРЕЗ 
ПЕРИОДА 11-17 АВГУСТ, 2003 ГОДИНА
От Девин/Джелайла

С наближаването на Голямото Изместване на измеренията през август, считаме за 
уместно да споделим своята перспектива за тези безпрецедентни в земната история 
и в историята на човешката цивилизация времена.
Много хора ни пишат и питат дали трябва да се страхувате от този период. Нашият 
отговор е, не. Питат ни дали това е време, за което е нужно да се подготвите. Ние 
казваме, да, но не по начина, по който мнозина от вас мислят.
Съветваме ви да се подготвите за тези събития чрез провеждането на толкова 
голяма степен на интегриране на своите страхове и емоционални блокове, колкото е 
възможно, преди това време да настъпи. Интегрирайки страха, което означава 
балансиране на използването на страха, е начинът, по който можете да останете в 
безопасност във времената, които предстоят. Не става дума за запасяване с храна и 
вода и за преместване в отдалечени райони, или пък за живот под земята, с цел 
осигуряване на безопасност. Да правите това, са действия, продиктувани от страха, 
единствената полза от което би била внасянето на този страх във вашата реалност. 
Съветваме ви да се подготвите чрез интегриране на страха. Правейки това, то няма 
да е стъпка, продиктувана от страха, и следователно ще имате избор, съдържащ 
създаването на безопасна реалност.
Както сме споменавали преди, разцепването на измеренията ще осигури на всички 
хора на земята безпрецедентната възможност да напреднат духовно. Това е време, 
което трябва да очаквате, а не времена, от които да се страхувате. Страхът 
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единствено ще стане причина тези времена да се проявят по начин, който 
съответства на вашата представа за тях.
За онези, които не са започнали своето пречистване - съветваме ви да започнете 
сега. Ние сме предоставили на планетата начините, по които да постигнете това. 
Споменавали сме ги, но нека ги повторим. Те са известни като Многоизмерни 
Ключове на Състраданието.
Многоизмерните Ключове на Състраданието* са емоционалният/мисловен процес, 
който сме разработили в течение на много трилиони години линейно време, 
съдържащи опита и болката на два разрушени свята и Две Галактически Войни, за да 
се постигне интегрирането на Светлината и Мрака. Научихме се как да създаваме 
единство без да бъде пожертвана индивидуалността. Сега живеем в общество с 
разнообразни форми и в съответствие с целта, която сме си поставили, споделяме 
тези средства с вас.
Освен това ви препоръчваме да си направите почистване на черния дроб**, за да 
можете да започнете процеса по пречистване на натрупания във вашето тяло гняв.
Това ще извади на повърхността и изчисти записаното във вашето емоционално тяло 
от страха. Ние открихме, че това е от съществено значение за пречистването на 
емоционалното и физическото тяло.
Когато съхраненият гняв се надигне във висшето сърце посредством първия от 
Ключовете на състраданието, включени във Формулата на състраданието, ще 
почувствате то да се отваря като клапан и да освобождава гнева, който към този 
момент ще бъде преобразуван в състрадание. Когато се случи това, можете да 
бъдете сигурни, че сте изчистили този емоционален блок/разногласие от своето тяло. 
Средствата, които използваме действат бързо, прецизно и всеобхватно. Ще го 
почувствате като оргазмено освобождаване. Мнозина от онези, които използват този 
процес, чувстват как телата им се загряват, а областта около техните висши сърца се 
зачервява и затопля. 
Да се върнем към темата. Що се отнася до катаклизмените събития през тези дни, 
ще има сравнително малко таква, ако изобщо. За много хора, съответният ден ще 
премине както всеки друг. Тези, които са чувствителни към енергиите, ще усетят 
изместването и промяната, но останалите няма да забележат почти никаква промяна. 
Ефектите, обаче, ще се проявят през следващите след събитието месеци.
От септември до декември, мнозина ще забележат повишаване в “примигването” на 
паметта, докато магнитната решетка, която поддържа вашата памет продължава да 
проявява колебания и трусове от слънчевите изригваня, които ще се повишат до 
нечуван брой и интензивности. Това е един естествен процес в случаите, когато
дадена планета се измества през честотите между измеренията по своя път към нова 
дестинация.
Ще бъдат почувствани и други промени. Емоцианалната нестабилност ще накара 
мнозина буквално да се разпадат емоционално. Както многократно сме казвали, 
всичко, което е с по-ниска честота от планетарната трябва да се повиши, за да 
достигне нивото и да влезе в равновесие с честотата на планетата. Точно сега, 
честотата на натрупания гняв, ярост, срам, вина, горчивина и др., е по-ниска от тази 
на планетата. През периода 11-17 август, планетарната честота ще направи голям 
скок. Когато се случи това, онези, които са продължили да избягват да изразяват и 
пречистват тези енергии, ще имат възможността да го направят, когато тези енергии 
се покажат.
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Други симптоми ще бъдат повишаването на усещането за виене на свят, замаяност, 
главоболия, ускорен пулс, пристъпи на вълнение/паника, повишаване на теглото и 
съзиране на обекти от 4то измерение и същества, които ще се забелязват с  
периферното зрение.
В заключение нека кажем, че даваме тази информация, за да обясним ситуацията 
такава, каквато е. Знаем, че това може да предизвика известен страх, но ако този 
страх е интегриран, ще ви бъде от огромна полза.  Даваме си сметка и за своята 
отговорност в такива случаи – да предлагаме решения. Нашите решения са 
Ускореното Рекодиране на ДНК и Многоизмерните Ключове на Състраданието, които 
сме ви дали. Затова, ако сте правили много пречиствания, просто се облегнете назад 
и се наслаждавайте на пейзажа. За онези, които не са, започнете сега. Ще ви бъде 
оказана помощ.
Моля не забравяйте, че всеки ще преживее разцепването на измеренията през август 
по своему. Доколко ще му бъде лесно или трудно, зависи от количеството страх, 
което му предстои да интегрира, за да се измести заедно с Лейди Гея.
Каквото и да се случи знайте, че всичко е във ваши ръце. Колкото повече 
интегрирате Светлината и Мрака в себе си, толкова по-малко физически катаклизми 
във вашето тяло, съответно и в тялото на Лейди Гея. Много от предсказаните 
събития не станаха, защото нямаше нужда от тях. Това е доказателство за вашата 
способност да се пречиствате, интегрирате и постигнете състрадание. Поздравяваме 
ви и ви почитаме.
Нека се придвижим напред съвместно. Ние, от Съвета на Нибиру, сме готови да ви 
помогнем, както винаги.
- - - - - - - - - - -
* Многоизмерните ключове на състраданието бяха публикувани в “Плеядианците: 
Ние сме тук!”, изд. Аратрон Б.пр.
** Начини за изчистване на черния дроб са дадени в книгата “Уринотерапия” Б.пр. 

Девин, Ръководител на Съвета на Нибиру към Галактическата Федерация
чрез Джелайла Стар
www.nibiruancouncil.com

ПЕРСПЕКТИВАТА НА СЪВЕТА НА НИБИРУ ЗА
ЧЕРНАТА ДУПКА

След като голямото подравняване на планетите от Май 2000 е вече зад нас, нека 
погледнем към следващото събитие на хоризонта.
Вашите учени знаят и са загрижени за наличието на черната дупка, разположена в 
центъра на вашата галактика, към която вашата планета бързо се приближава. Те са 
загрижени, че ако Земята бъде засмукана в черната дупка, няма да оцелее. 
Първо, нека ви обясним предназначението на тези черни дупки.
Черните дупки са портали, или врати между вселените. Представете си, че всички 
вселени на творението, гледано отгоре, са свързани като гигантска паяжина. 
Свързващите точки, водещи от една вселена до друга, са черните дупки. Една мощна 
магнитна сила привлича предмета към центъра на черната дупка, той преминава 
през него и излиза от другата страна. Черните дупки са свързващите точки в мрежата 
на вселените, които са същевременно и портали с мощни магнитни сили, които 
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въвеждат планети, космически кораби и др. във и през различните вселени на 
мрежата.
Докато вашата планета се движи към черната дупка, разположена в центъра на 
вашата галактика, тази сила ще действа като въвеждаща и ще ви въведе в нова 
вселена - във вашия случай - в паралелна вселена, където ще прекарате следващия 
204,000 годишен цикъл. След като този цикъл приключи, Земята ще се върне в 
своята настояща вселена. 
Докато преминавате през черната дупка, няма да се разпаднете, защото Земята ще е 
много по-лека, отколкото сега. Много от вас са чували, че Майката Земя/Лейди Гея, 
ражда своето ново Аз. Просто си представете, че черната дупка е като родилен канал 
- Земята, която преминава от черната дупка в паралелна вселена, ще бъде новата 
земя.
Сега, някои от вас питат кога ще стане това - това зависи от вас. Вие няма да 
преминете през портала, докато вашата планета не стане готова (допълнително ще 
ви дадем повече информация по тази тема) затова не се безпокойте за това 
предстоящо събитие. Вашите учени ще продължат да се тревожат, докато решат да 
обхванат духовния аспект на това събитие.

Девин, Ръководител на Съвета на Нибиру към Галактическата Федерация
чрез Джелайла Стар
www.nibiruancouncil.com

ПЕРСПЕКТИВАТА НА СЪВЕТЪТ НА НИБИРУ ЗА КОМЕТАТА ЛИЙ

Какво е Кометата Лий? Това е интелигентна същност, която изглежда като комета. Тя 
е непредсказуема поради факта, че не е изцяло само комета. Засега направляваме 
нейния курс, който по много начини се насочва и от действията и избора направен от 
хората на Земята.
Целта да изпратим тази същност в обсега на вашите възприятия и пространство е, за 
да ви осигурим нещо като генерална репетиция за пристигането на много по-
голямата същност, известна на всички като Нибиру. Можете да наричате Кометата 
Лий една мини Нибиру, защото тя изпълнява твърде сходна с нейната цел. Тази цел 
е да осигури възможност за хората на земята да се събудят и да започнат своето 
емоционално пречистване, с цел възвисяването ви до честотата на пето измерение. 
Планетата, обичаната Лейди Гея, ще се възвиси, а нашата надежда е, че поне 70% 
от вас ще преминат заедно с нея. Единствения начин, по който можете да извършите 
това е като рекодирате своето ДНК - чрез пречистване на своите физически и 
емоционални тела, което повишава вашата спсобност да чувствате състрадание и 
така да интегрирате Светлината и Мрака, което всъщност е състрадание. Щом 
започнете своето емоционално пречистване, останалите неща ще стават 
едновременно.
Кометата Лий е изпратена, за да ви даде възможността да започнете този процес 
сега, ако все още не сте го направили, а  ако вече сте започнали - да ви мотивира да 
продължавате. Чувстваме колко борба е необходима при това пречистване. Ние 
самите преминахме през него и знаем, че не е лесно да продължаваме през 
илюзиите на триизмерната реалност.



172

Кометата Лий може да бъде каквото вие пожелаете да бъде. Тя може да бъде добре 
дошъл мотиватор, или да донесе огромен страх. Що се отнася до това ще бъде ли 
притеглена във вашата орбита, това ще стане в случай, че вие изберете то да стане. 
С други думи, ако нивото на страх на планетата е достатъчно голямо, за да 
гарантира събитията, които тази комета ще донесе, с цел да може този страх да бъде 
преживян и интегриран, то в такъв случай Кометата ще ви бъде "слуга" за тази цел. 
Вие - хората от Земята - сте тези, които ще решите какво ще направи и бъде тази 
комета за вас.
По отношение на събитията през Август, искаме да ви напомним какво казахме преди 
няколко месеца. Информирахме ви, че през Август ще се случат събитие или серия 
от събития, които завинаги ще променят концепциите на човека за живота и за 
вселената, в която съществувате. Не казахме, че тези събития изключват появата на 
Нибиру. Това остава под въпрос. Към настоящия момент нямаме чувството, че 
пристигането на Нибиру ще бъде най-добре за вас и затова избираме да изпратим 
“заместничка” на Нибиру под формата на много по-малка същност - въпросната 
Комета Лий.
Начинът, по който гледате на тези августовски събития, ще определи в коя честота 
или измерение ще влезете по времето на изместването на измеренията през 11-17 
август.
Представете си многоетажна офис-сграда. Във фоайето има дълга редица 
асансьори. Вие, любимите същества от земята, ще влезете в тези много асансьори 
по време на времевия отрязък 11-17 август, като всеки от вас индивидуално ще 
избере кой ден той или тя ще влезе в сградата и пристъпи в един от асансьорите. В 
това време, вашата душа ще избере до кой етаж ще се възвисите въз основа на 
нивото на страха, който все още ви предстои да интегрирате. Всеки етаж е различна 
реалност, или измерна честота, като в горните етажи има по-малко 
предизвикателства, борби и хаос, а долните етажи имат най-много.
Онези от вас, които са изчистили и интегрирали големи количества страх ще открият, 
че вашите Души са избрали по-високите етажи и вашите животи ще започнат да 
стават много по-лесни по много начини. Вашата способност да проявяватете своите 
желания, да правите пари, да имате удовлетворяващи взаимоотношения и да 
изпълните своите мисии, ще станат по-лесни. Онези, на които предстои още 
пречистване ще открият, че техните души избират по-ниските етажи така, че вашите 
скрити страхове да могат да се проявят, за да имате възможността да ги 
интегрирате. След като приключите с тях, ще се придвижите към по-високите етажи.
Както сте започнали да забелязвате, на хората от Земното училище не им беше 
дадено универсално познание как да интегрират страха. Вместо това им беше 
давана информация как да отричат, подтискат, пренебрегват и как да се крият от 
страха. Това съответстваше на концепцията за еволюция на душата на планетарното 
училище. Поради това, ние виждаме това като нещо позитивно, вместо негативно, 
защото, както разбирате, ние израстваме чрез Мрака и преминаваме в Светлината, а 
не обратно. Мракът е училището и основата на дуалността. Единствено чрез 
изгубване на знанията за това, което наистина сте, а след това откривайки ги отново, 
и живеейки ги, вие постигате еволюция на душата и просветление.
За онези, които още проклинат и осъждат, насърчаваме ви да погледнете на всичко 
от най-висшата перспектива и да желаете да интегрирате мрака на планетарното 
училище, защото тази интеграция е вашето спасение и ще повлияе, когато вашата 
Душа трябва да определи кой етаж ще избере при изместването на измеренията през 
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Август. В заключение искаме да ви кажем, че вие, хората от земята, се справяте 
добре и успявате във възвисяването. Много събития, които бяха планирани да се 
случат бяха отменени, защото вие нямате нужда от тези преживявания, тъй като сте 
интегрирали отвъд тях. Молим ви, продължете по този път. Позволете на Кометата 
Лий и на другите събития планирани да се случат, да станат катализатори за вашето 
израстване и възвисяване.
Ние разбираме болката и страха, които това изместване на измеренията 
предизвикват у вас. Молим ви, помнете, че вие не сте сами. Ние ви обичаме и 
почитаме. Молим ви, използвайте формулата на състраданието за да интегрирате 
Мрака в себе си и извън себе си, защото - както винаги, Мракът изцяло служи на 
Светлината.

Девин, Ръководител на Съвета на Нибиру към Галактическата Федерация
чрез Джелайла Стар
www.nibiruancouncil.com

ПЕРСПЕКТИВАТА НА СЪВЕТА НА НИБИРУ ЗА Y2K

С напредването на времето, вълна от страх започва да обгръща планетата. Мнозина 
са загрижени във връзка с проблемите от глобален мащаб, които биват обявявани за 
нерешими. Един от тези проблеми е известен като Y2K, или компютърния проблем.
Преди да започнем, нека кажем, че подобен проблем не се среща за пръв път във 
вселената. Той се случва на много технически развиващи се планети. На нас също 
ни се случи по време на Първия Голям Експеримент в звездната система Вега. 
Поради това ни е познат.
Гледано от нашата перспектива и въз основа на миналия ни опит, ние считаме, че 
няма причини за загриженост относно този проблем. Всъщност, нашите проверки 
показаха, че този проблем вече е бил решен в резултат от заповеди, издадени от 
правителството, което стои зад вашето правителство, управляващо планетата сега. 
При все това, те не искат вие да знаете това, защото да всяват страх е част от техния 
план за налагането на едно световно правителство.
Начело на това “тайно правителство” стои малка група от индивиди, които са ви 
известни като “Глобален Елит”. Те са насочвани и извличат силата си от Мардук, 
настоящият управител на Земята и Нибиру. Да, именно тях вие наричате “Тъмната 
Страна”, или “Тъмните Сили”.
Чуваме протестите на мнозина, които искат властта на тази група да бъде отнета. 
Искаме да направим много ясен факта, че това не би било в интерес на 
човечеството. Защо ли? Много добър въпрос.
Мардук и неговите Сили на Мрака, дават на Земята полярността на мрака. Както 
многократно сме обсъждали с вас, трябва да съществуват две полярности, за да 
можете вие да се развивате като души. Също така ви напомняме и това, че вие 
израствате именно чрез Мрака, а не чрез Светлината.
Мардук и неговите сили играят много важна роля във възвисяването на Земята. Те 
осигуряват възможността, поради която мнозина, които са все още заспали, вероятно 
ще се събудят.
Ако трябваше да се възвисите точно сега, твърде малко от вас щяха да успеят. 
Болшинството от вашата планета са все още духовно заспали.
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Като се има предвид човешката природа, хората обикновено не се събуждат и не 
правят промени, освен ако не са принудени да го сторят от някакви неприятни 
обстоятелства. С други думи, когато се разболеят и са уморени и им омръзне да са 
болни и уморени, накрая ще направят промяната, но не преди това.
Затова, следователно, някой трябва да създаде тези неприятни обстоятелства –
оттук и предназначението на Мрака. В този случай, тъй като е необходима глобална 
промяна, се създава и глобален проблем.
Да, съществуват неприятни, животозастрашаващи и плашещи проблеми на вашата 
планета, но Y2K не е сред тях. Независимо какви са проблемите ви, обаче, вие, които 
избирате многоизмерния път, няма да бъдете наранени. Вие ще бъдете в 
безопасност, където и да сте, поради своето много-измерно съзнание.
Затова, ние настойчиво ви съветваме да продължите пречистването на своите 
емоционални тела и, помнете, ако искате да знаете истината, гледайте под 
повърхността,.

Девин,
Ръководител на Съвета на Нибиру, чрез Джелайла Стар
www.nibiruancouncil.com

ОТЧЕТ НА СЪВЕТА НА НИБИРУ ОТ ДЕВЕТО ИЗМЕРЕНИЕ

Януари, 2003

Приветстваме ви, скъпи жители на Земята, 

С огромна радост споделяме с вас настоящия отчет. За онези от вас, които са наясно 
с нашата работа през последните няколко години, тези времена представляват една 
кулминация, едно приключване. Най-трудната част от нашата работа е свършена. 
Както и многото други групи, работещи с вашата планета, ние имаме определен 
набор от задачи или назначения, които сме поели ангажимент да изпълним. Нашата 
работа беше да изграждаме енергийни мрежи (решетки) и стереотипи (енергийни 
поведенчески шаблони), които ще ви дадат възможност до достигнете максимално 
високо ниво на извисяване, и същевременно да ви снабдим с необходимия за целта 
процес за емоционалното пречистване и Рекодиране на вашето ДНК, необходими за 
създаването на тези мрежи и стереотипи. Освен това, нашата работа включва и 
активирането на кодовете на онези от жителите на Земята, които са се съгласили да 
помагат в тези наши усилия. Нарекохме нашия проект “Проект Земен преход” (Project 
Earth Shift). Отчетите, които периодически ви даваме, имат за цел да ви информират 
за темповете и нивото на вашия прогрес. Бихме искали да се възползваме от 
възможността за да обобщим нашата работа до този момент, тъй като чувстваме, че 
подобно обобщение ще ви помогне да разберете още по-пълно нашия ангажимент 
към Земята. Преди да започнем, ще обясним ролята на Майката Земя във всичко 
това.
Земята е третият от поредицата Големи Експерименти, посветени на интегрирането 
на полярностите. Това означава, че Земята е специална планета сред другите 
планети и е населена с всеки от познатите във вселената видове, с цел реализиране 
на практика на специфичните цели на интегрирането. Заобиколени от това огромно 
разнообразие, и с помощта на високо-развитите инкарнирани сега души и техните 
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ангели/водачи, надеждата е, че може да се постигне пълно интегриране на 
Светлината и Мрака. Ако това стане, в галактиката и вселената ще настъпи мир. 
Защо? Защото всеки вид вече ще притежава стереотип, създаден в хода на Големия 
Експеримент от съответните “засети от звездите” деца, за да разреши всеки 
възникнал конфликт, независимо от неговата давност. Именно тези болезнени, в 
древността нерешими конфликти между расите и видовете, са довеждали до 
множество галактически войни, които обусловили необходимостта от този 
експеримент. Ако Земята не постигне пълно интегриране, галактиките ще бъдат 
разрушени, защото вече няма да има никакъв начин да се разрешат конфликтите. 
Ако Земята успее и бъде установен мир, Играта на полярности ще свърши и всички 
души, постигнали интегриране, ще имат възможността да се придвижат към своите 
сфери и да създават нови вселени и Игри, по време на които да продължават да се 
учат и да израстват.
Пълно интегриране означава постигане на състрадание. Състраданието е средната 
точка между двата полюса - на Светлината и Мрака. Тя е и средната точка и 
Празнотата на Безкрайното Творение, представена символично от Спиралата на 
Фибоначи и числото девет. Девет е числото за начало и край, оттук и термина 
“Празнота”. Нима числото девет обърнато надолу не ви изглежда като спирала? И 
така, Земята трябва да постигне извисяване до девето измерение, а не до пето (както 
може би ви е казвано), за да успее да приключи Играта на Полярностите във 
вселената. За да се постигне ниво на възвисяване до девето измерение и пълна 
интеграция, има нужда от поредица електромагнитни решетки със стъпаловидно 
нарастващо ниво, последователно изградени и наложени върху триизмерната 
решетка на вашата планета и закотвени в точките на самата решетка. Преди да 
продължим по-нататък, нека дефинираме какво представляват тези мрежи и какво е 
тяхното предназначение.
Електромагнитните решетки представляват основата или инфраструктурата на всяко 
измерение. Те могат да бъдат оприличени на захранваната с електричество мрежа, 
поставяна върху “тавана” на картингите във вашите увеселителни паркове. Всяко от 
автомобилчетата там е свързано с електро-мрежата на тавана посредством дълъг 
метален прът, през който преминават електрически проводници. Вие сте свързани 
към електромагнитна решетка, която обгръща вашата планета посредством това, 
което ви е познато като ваша нервна система, или мрежа от нерви. Тази мрежа е 
съставена от неврони и нервни пътища, през които преминават невроните. Всяка 
пътека представлява поведенчески стереотип. Всеки път, когато научавате ново 
поведение, към вашата нервна мрежа/система се добавя нова такава нервна пътека. 
Както и при блъскащите се колички, ако се разедините от електрическата мрежа, 
губите цялата си мощност и, така да се каже, застивате на място. Що се отнася 
електромагнитните мрежи, ако се разедините от тях, си губите паметта. Защо? 
Вашата памет, и лична и колективна, е записана в мрежата и именно чрез вашата 
нервна мрежа получавате достъп до нея. (колективната памет - ”Акашевите Записи”). 
За да изясним това, нека дадем един пример. Когато мрежата се разтърсва, както 
става това, когато тя бъде “бомбардирана” от слънчевите изригвания, вие временно 
губите своята връзка с нея. Всеки път, когато изгубвате връзка, вие губите достъп и 
до краткотрайната и до дълготрайната си памет. За да подновите достъпа си до 
своята памет, трябва да възстановите връзката и да я настроите отново. Когато 
вашата мрежа вибрира твърде много, или твърде дълго, става много трудно да 
останете свързани с нея. Вашата мрежа бива “бомбардирана” доста тези дни, което 
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означава, че е проблем да останете свързани с нея. Когато човек трябва да работи 
толкова усилено, че да остава свързан, това пресушава жизнената му сила не само в 
резултат от загубата на краткотрайната и дълготрайната му памет, но и умствено. Но 
да продължим.
В пределите на всяка мрежа са записани стереотипи (шаблони). Тези стереотипи 
могат да бъдат наподобени на компютърни дискове с програми. Всеки съдържа 
система от вярвания и съответстващите й поведенчески шаблони и може да бъде 
почувстван, но не и видян, поне не от вашата гледна точка. Шаблоните определят 
какво и как мислите и се държите. Съвместно, тяхното комбинирано ниво на 
интеграция определя състоянието на вашето масово съзнание. Колкото по-
поляризирани са стереотипите, толкова по-дисфункционална и по-небалансирана е 
цивилизацията. Да се върнем към аналогията с блъскащите се колички – ако 
трябваше да вмъквате шаблони/програми в електрическата мрежа над количките, 
която контролира движението им, щеше да се наложи хората в количките или да 
започнат да се движат в съответствие с нововъведената промяна, или да направят 
съзнателния избор да излязат от тях. Рекодирането на ДНК е пример за това, че си 
избрал да напуснеш блъскащите се колички и тяхната текуща програма, за да 
създадеш нов набор от “поведения” въз основа на напълно интегрирани шаблони.
Понастоящем, мнозинството от хората на тази планета се управляват  от 
стереотипите, включени в електромагнитната мрежа на 3-то измерение. Изборите, 
които сте направили, за да пристъпите отвъд тези стереотипи и мрежа, изграждат 
мрежите на четвърто, пето и девето измерение. Вие се свързвате с по-висшите 
мрежи посредством възприемането на системите на вярвания и съответстващите им 
поведения в пределите на техните стереотипи. Правейки това, всъщност формирате 
в своя мозък нови нервни мрежи, които резонират на същата честота, както 
честотата на мрежата, с която се свързвате. Колкото по-високо е мрежата, която 
възприемате, толкова по-висока е честотата на вашата собствена нервна мрежа …и 
вашата … и на вашето ДНК, тъй като, когато възприемате по-интегрирани 
стереотипи, това води до промяна във вашето ДНК. Нека се отклоним за момент, за 
да обясним какво се цели с Рекодирането на ДНК. Посредством процеса рекодиране 
на ДНК, вие съзнателно създавате нова нервна мрежа, която поддържа нов тип ДНК, 
а именно - кристалинното ДНК и съответстващото му, основано на състраданието, 
състояние на съзнанието. Това базиращо се на състраданието състояние на 
съзнанието, се открива в девето измерение. Както казахме преди това, именно 
девето измерение е измерението, в което Играта свършва. И така, Рекодирането на 
ДНК ви дава възможност да се свържете с решетката на девето измерение 
посредством вашата нервна мрежа, съответстваща на нивото на девето измерение и 
на кристалинното ДНК, за да можете да приключите Играта и да се придвижите към 
още по-вълнуващи места. Да се върнем към темата.
Ние не можем да изграждаме решетките сами. Имаме нужда от вашата помощ, за да 
го направим. Когато вие осигурите импулса, който създава решетката (144,000 души, 
представляващи 12-те Главни спирали на вселенското ДНК и под-спиралите, 
съответстващи на 12-те нива, и 12-те октави, в рамките на всяко ниво на съзнание, 
представлявани от 12-те Лъча) които правят един и същи избор във един и същи 
момент), тогава вече ние (“ние” включва между другото и групата на Крион от 
инженери-специалисти по магнитните полета, които изграждат мрежите), сме в 
състояние да изградим нейната структура. 
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Изграждането на стереотипите също е съвместно усилие, но за разлика от 
изискванията за мрежата, при тях се изисква да има само един индивид, който да 
накара съзнателния избор да действа подтикван от любов, вместо от страх, в отговор 
на определена ситуация (теорията за стотната маймуна), за да могат да бъдат 
създадени.
В съответствие с нашия план, всяка решетка ще бъде с по-висока от предишната 
честота и така ще функционира като стълба за излизане от триизмерната 
реалност/мрежа, в която сте били държани. Първата част от работата включва 
масовото събуждане на духовно кодираните индивиди. Тяхното предназначение е да 
създадат нова парадигма на духовност, посредством която да може да се изгради 
една четириизмерна мрежа. За тази цел се обърнахме към Офиса на Христос, който 
отговаря за наследниците на Земята, преди това известен като Сириусианците, или 
Сириус Б. Тази мрежа беше създадена  през 1987 година, по време на едно събитие, 
наричано Хармоничната Конвергенция. Тя представлява Духовния Път, първата 
стъпка за излизане от трето измерение, а също така павира и пътя за мрежите от по-
високо ниво, всяка от които поддържа постепенно повишаващи се нива на съзнание, 
стигащи до Земята под формата на учители и учения. Ние наричаме тази решетка 
Решетка на Христовото Съзнание. Тя постави началото на връщането към 
духовността, от която хората се бяха отвърнали под въздействието на напредъка на 
науката.
В годините между 1987 и 1994, ние се фокусирахме върху изграждането на 
стереотипите, необходими за мрежата за четвърто измерение, като едновременно с 
това подготвяхме петизмерната решетка. Когато съдействаш при възвисяването на 
планета, като част от процеса е нужно да бъде изградена една информационна 
мрежа, за да се разпространи сред тези хора информацията, която е била скривана 
така, че те да могат да направят информиран избор относно своето възвисяване. 
Когато се разкрива подобна информация, хората обикновено са обзети от болка, 
осъзнавайки предателството и липсата на честност към тях. При все това, именно в 
този етап трябва да вземат решения относно това какво да направят и какви 
действия да предприемат. Дали да поемат отговорност като Богове-Създатели, или 
да реагират с гняв, както обикновено постъпват жертвите? Ако реагират като жертви, 
тяхното възвисяване ще спре в пето измерение. Ако поемат отговорност за своята 
болка, превърната в състрадание, тя може да им осигури горивото, необходимо за да 
извършат квантов скок във възвисяването, така намалявайки с много години 
обичайно изразходваното за целта количество време и работа. 
През 1996, Решетката на пето измерение беше изградена в резултат от съвместните 
усилия на събудените и активирани представители на Първата Вълна (1994-1996),
както и на новата раса същества, които започнаха да се инкарнират на Земята още 
през 1960-те, които ние наричаме Spider People. Вие имате няколко имена за тях, 
най-известното от които е Индиго. Тази раса е прочута в галактиката със своята 
способност да изграждат технологични мрежи. В замяна на помощта, оказана им във 
връзка с повторното интегриране на емоциите, присъщи на долната чакра, които те 
бяха изгубили, те се съгласиха да изградят “мрежа”, по която да можете да получите 
достъп до цялата информация. На вас тази мрежа ви е известна като Световната 
Мрежа, или Интернет.
През периода 1996-2001, ние бяхме заети с това да ви помагаме при изграждането 
на още по-интегрирани стереотипи, посредством емоционалното пречистване в хода 
на подготовка за това, което се надявахме да прерасне в решетка на девето 
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измерение. Онези, които са събудени по това време, са преминали през ускорено 
емоционално пречистване, придружено от по-голяма доза физически и емоционални 
симптоми от когато и да било преди. Те, само за няколко години, са пречистили 
хиляди свои животи в много измерения. Това интензивно пречистване е павирало 
пътя за квантов скок в съзнанието, който би премахнал нуждата от един по-дълъг 
процес по възвисяването, включващ наличието на решетки за шесто, седмо и осмо
измерение.
През 2001, силите на Мрака предприеха това, което тогава беше последната стъпка, 
необходима за приключване поробването на Земята, а именно – събитията от 11-ти 
септември. Те имаха срок 2001г. за поставянето на цялата планета под свой контрол. 
В резултат от това, че тези от Първата Вълна бяха свършили своята работа и 
изградиха мрежата за пето измерение и свързаните с нея стереотипи, силите на 
Мрака бяха сварени неподготвени. Вместо тотално заробване от тяхна страна, ние 
създадохме нова мрежа, осигуряваща безпрепятстван път към свободата. Планът на 
Мрака … един план, който е бил внимателно изготвен и внедряван в продължение на 
хиляди години, … беше осуетен и те не постигнаха целта си. Новата решетка беше 
истински проблем за Мрака, защото тя се състоеше от Състрадание - най-високата 
честота във вселената - една сила, пред която те бяха безсилни, тъй като тя 
неутрализираше всичко. Мракът знаеше, че ако хората са изградили решетка от този 
тип, няма да има начин да ги поставят под контрол, защото хората ще интегрират 
всяка основана на страх заплаха или ситуация, която силите на Мрака биха могли да 
създадат. На този етап започна надпреварата ни с тях. Мракът се прегрупира, докато 
ние проължихме нашия план за интегриране с поетапно емоционално пречистване,
което създаваше още повече стереотипи, подпомагащи интегрирането. Новите 
стереотипи за мрежата за девето измерение, ще бъдат изпълнени с най-много 
състрадание и най-пълно интегриране, за да неутрализират всяко поляризиране, 
всеки страх. Когато стигнете до мястото на състрадание или неутралност, борбите 
стихват,… конфликтът свършва и неговата енергия се разтваря в Празнотата. За да 
изпълним тази монументална задача, ще имаме нужда от повече галактически 
кодирани индивиди. На този етап бяха събудени и активирани участниците във 
Втората Вълна.
Сега, новият краен срок на силите на Мрака стана 31 декември, 2002 година. Силите 
на Мрака щяха да направят всичко, което е по силите им, за да спрат процеса на 
интеграцията и да поробят планетата. Едно от главните им средства щеше да бъде 
честотната ограда около планетата, която да контролира хората на биохимично ниво 
посредством скаларните вълни (за повече подробности, прочетете статията “Съветът 
на Нибиру за 2003 година”). От друга страна, ние щяхме осигуряваме цялата помощ, 
необходима за завършването на стереотипите. Ако всички стереотипи за девето 
измерение станеха готови до края на Декември и решетката можеше да бъде 
закрепена на планетата, свободата и възвисяването до най-високото възможно ниво 
щяха да бъдат на разположение на всеки, който ги желае. Силите на Мрака щяха да 
бъдат способни да заробят само онези, които останат в трето измерение. От друга 
страна, ако не успеехме и силите на мрака изградяха своята решетка първи, хората 
никога нямаше да могат да преминат отвъд пето измерение, което означава, че 
планетата щеше да бъде или поробена, или унищожена. Ние знаем със сигурност 
това, защото именно пето измерение беше нивото, на което приключи вторият Голям 
Експеримент. При Вторият Голям Експеримент, при разкриването на всички тайни, 
хората не можаха да преработят непреодолимата болка от осъзнаването на 
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предателството и безчестието – това се дължеше на факта, че те не разполагаха с 
решетка на състраданието, нито със стереотипи, съдържащи формулите, по които да 
могат да преобразуват изпитваната от тях болка в състрадание. В резултат, те се 
изправиха един срещу друг и техните вражди разрушиха планетата. Силите на Мрака 
не искат Земята да бъде разрушена, те искат да я поробят – оттук и тяхната идея за 
издигането на честотна ограда около планетата - оръжие, което те се опитаха да 
използват и при Втория Голям Експеримент, но не успяха да я издигнат и завършат 
навреме.
Що се отнася до 27 Декември 2002 година, то към тази дата всички мрежи, нужни за 
девето измерение, бяха завършени, а мрежата - здраво закотвена в Майката Земя. 
Окончателните стереотипи, изпълняващи ролята на “ключалка”, които закрепиха 
Мрежата за девето измерение, бяха готови на 15-ти декември 2002. Ние спечелихме 
в състезанието! За окончателна готовност с оградата, на силите на Мрака са им 
необходими още на няколко месеца. С поставянето на този последен стереотип на 
мястото му, възвисяването над три-измерната реалност до девет-измерната 
реалност, е осигурено. Сега вие сте свободни да се възвисите и създадете една 
напълно интегрирана реалност. Това означава, че можете да постигнете хармония в 
разнообразието. Вие не трябва да се поляризирате към Светлината или към Мрака, 
създавайки кошерно съзнание или колективи, нито общества, основани на войната. 
Вие можете да разполагате с общество, където единството се осъзнава правилно и в 
което всеки индивид е свободен да избира своите мисли и да прави своите избори, 
докато едновременно с това остава свързан с Всеобщото Единство. Това е случай 
без прецедент във вселената! И това го направихте вие! Молим ви, не позволявайте 
на никого да ви убеди, че Земята е изгубена кауза или експеримент, който се е 
провалил. Всичко винаги е било както трябва.
В периода 2003-2005 година, ще бъдат събудени и участниците в Третата и последна 
вълна от галактически кодираните индивиди - техния брой ще е около един милиард. 
Тяхната цел ще бъде да направят Земята член на Галактическата Общност. Това ще 
бъдат високо развити индивиди, чийто процес по емоционално пречистване и 
Рекодиране на ДНК ще бъде много по-кратък в резултат от работата, свършена вече 
от Първите две вълни. Към 2007 година, светът, какъвто го познавате, вече няма да е 
същия… това ще бъде една планета на галактическо ниво, която ще има пряка 
физическа връзка със своите звездни съседи. 
Както казахме в началото, главната част от нашата работа вече е завършена. 
Последните години до 2012, ще бъдат посветени на подпомагане на индивидите да 
приключат с рекодирането на тяхното ДНК и с емоционалното им пречистване, с цел 
да постигнат възвисяването до девето измерение и да станат граждани на новото, 
основано на състраданието общество в галактическата общност. Тези индивиди ще 
станат расата за засяване за новия вид, който най-вероятно ще насели галактиката и 
ще й донесе мира, за който ние всички работихме толкова всеотдайно.
Със събуждането на представителите на Третата Вълна, ще има огромна нужда от 
помощ. Тази нужда ще бъде удовлетворена от онези, които наричаме Галактически 
Съветници и ние вече сме започнали обучението им. Ако сте Галактически Съветник, 
ще откриете този договор в своя Жизнен Шаблон (пътната карта, която сте създали 
за своята текуща инкарнация, която съдържа всички уроци, които сте искали да 
научите, заедно с договорите и хората, чрез които усвоявате тези уроци в този си 
живот).
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Бихме искали да се възползваме от настоящата възможност, за да изразим своите 
дълбоки почитания и благодарност на всички вас, както на родените на Земята, така 
и на родените на звездите, които направиха това възможно за Лейди Гея.
В заключение, докато се случват събитията през 2003 година, помнете, че изход 
имате. Независимо колко трудно стане всичко, разполагате с решението. Силите на 
Мрака ще продължат да играят своите роли, опитвайки се да заробят Земята. Точно 
това е необходимо, за да се събудят всички. Всичко зависи от вас, хора от Първата и 
Втората Вълна, както и от онези, които дойдоха преди това, за да създадат 
“духовната вълна”, за да покажат на децата на Лейди Гея пътя към свободата и към 
новата реалност на хармония и радост. Научете ги да използват своята “Вътрешна 
Технология” на Състраданието. Покажете им, че именно това е силата, единствената 
сила, която прави силите на Мрака безсилни. Използвайте я, бъдете нея, и света за 
който копнеят сърцата ви, ще бъде ваш.

*Първата Вълна, както и Втората и Третата Вълни, се състоят от тези индивиди, 
които са кодирани с галактическа ориентация, което означава, че веднъж събудени, 
те ще търсят многоизмерната, галактическа информация, или ще я направят 
достъпна в качеството си на контактьори (”канали”). Тези хора си дават сметка, че 
духовното развитие не е последната стъпка, а само част от пътешествието. Те 
интуитивно разбират, че планетата се възвисява до определена физическа 
дестинация, галактическата общност. Тяхната цел е да подготвят планетата и 
нейните хора за тази последна крачка. Ето защо тези, които са кодирани по този 
начин, или ще бъдат силно заинтересувани от духовната информация, или винаги са 
усещали, че има нещо повече.
**Теорията за стотната маймуна http://www.wowzone.com/monkey.htm 
С обич, Девин, Ръководител на Съвета на Нибиру за 9-то измерение на 
Галактическата Федерация
Чрез Джелайла Стар,

www.NibiruanCouncil.com
-------------
(…) Многоточията в текста са поставени от авторите на статията. Б.пр.

ПРЕДУПРЕЖДЕНИЕ ОТ САНАТ КУМАРА
чрез Джелайла Стар
18 октомври, 2002 година

Беше ми изпратено следното видение:
Видях, че е 2003 година. Аз съм топка от съзнание, наблюдаваща събитията на 
Земята. В медиите се говори за краткотрайни загуби на паметта сред населението, 
които се разпространяват с мащабите на епидемия. Някои предполагат, че те се 
предизвикват от слънчевите изригвания, други - от нарастването на консумацията на 
генетично манипулирани храни. Независимо от причината, това причинява мащабни 
проблеми в много райони. Онова, което някога се е считало за забавно и е било 
източник на безбройни шеги и теми, разглеждани по телевизията, вече не е така. 
Хората буквално полудяват от емоционалните натоварвания и стреса. Аптеките, 
чийто брой се е разрастнал рекордно във всеки град в Америка, отчитат рекордни 
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продажби на лекарството "Прозак" и други лекарства, използвани за лечение и 
успокояване на подложеното на стреса население.
Показват ми какво причинява загубите на паметта: това са ELF вълните (вълни с 
изключително ниска честота), в които населението е потопено. Излъчваните вълни са 
настроени да променят мозъка по такъв начин, че да разрушат способността му да 
прехвърля запаметеното от краткотрайната в дълготрайната памет, а ефектът от 
това е опустошителен. Виждам огромна кула и антени в отдалечено място, чийто лъч 
е насочен към всеки град посредством по-малки кули. Разпознавам тази технология 
като скаларна вълнова технология и това е проекта HAARP. Удивителното е, че 
експертите не разкриват това на хората, а  самите хора са твърде упоени и с 
отвлечено внимание, за да се досетят сами.

Втора причина:

Виждам телевизионни модули и собствениците на големи магазини, които се срещат 
с хора в черни костюми. Обещано им е огромно богатство, ако се включат в "плана". 
А "планът" е да използват телевизионните реклами, за да отвличат вниманието на 
населението и да ги държат в състояне на непрекъсната финансова задлъжнялост. 
Те включват HAARP машината, привеждат хората в състояние на стрес в максимална 
степен, причиняват временна загуба на краткотрайната им памет, а след като ги 
докарат до границата да се пречупят, им излъчват съобщение, че имат нужда да 
гледат телевизия и определена реклама. Тази реклама им казва какво е следващото 
нещо, което трябва да консумират. Наблюдавам как хората, като програмирани 
роботи, като безумни, се трупат в магазините, които им продават съответното 
изделие. Спомням си сцената от преди няколко години по коледа, когато родителите 
едва не се сбиваха за да купят куклата “Кебидж Печ” за своето дете. Но сега е далеч 
по-зле. Хората имат малки микрочипове на челото, които правят удобно купуването 
на желаната стока. Те с желание са приели да им поставят този чип, защото той не 
само улеснява покупката на стоки и услуги, но им дава и възможност да намират 
изгубените си деца, кола, както и за да си спомнят кои са - проблеми, достигнали 
епидемични пропорции. И за да облекчат чувството ви на вина (от това, че сте 
загубили детето си, или че сте забравили да го вземете от училище, или че не сте 
могли да намерите колата си, която не помните къде сте паркирали), ви предписват 
огромни количества мощни по своето въздействие лекарствени препарати. Войната, 
свързана с опиатите, е приключила, защото най-силно въздействащите от тях сега се 
продават законно и е лесно да си ги набавиш. Всеки взема опиати срещу загубата на 
паметта, защото опиатите ги поддържат емоционално спокойни. Всъщност онези, 
които не са на опиати, се считат за заплаха за обществото. Край на отрязъка от 
видението.

Нов отрязък от видение:

Наблюдавам самолет, който излита от военна база в САЩ насочен към далечно 
място в другия край на света. Той каца в нещо, кето изглежда като най-високата 
офис-сграда, която съм виждала някога. Някакви войници вървят по рампата в 
задната част на самолета. Това е много важно събитие, което се излъчва във всяка 
страна на света.
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Последните, които слизат от самолета, са военни офицери. Има много помпозност и 
церемониалност. Всеки носи знак на даден вид военни. Има шестима, които не мога 
да видя добре. Докато всеки генерал пристъпва напред, тълпите скандират името на 
съответните отделения. Изведнъж, от самолета излиза седми генерал. На 
униформата си носи морско синя свастика. Обявяват го като генерала на четвъртия 
Райх. Нацистка Германия се е вдигнала отново и положението е далеч по-зле, 
отколкото преди.
Младите войници го аплодират. Вглеждам се по-внимателно в тях, чудейки се защо 
приветстват нещо подобно. Вглеждам се в лицата им и забелязвам нещо необичайно 
- те се държат като механични играчки - като куклата, която имах като дете - като й 
дръпнеш връвта, започваше да говори. Разбирам, че те са в някакъв вид лек 
хипнотичен транс. Тези млади хора са с промити мозъци. Казват ми да се вгледам 
внимателно в униформите им. Откривам, че всеки е бил раняван по някакъв начин. 
При някои счупени ръце, а при други - счупени крака. Получили са тези наранявания 
по време на военна мисия и мозъка на всеки е бил промит, докато са лежали във 
военната болница. Чудя се колко хитро са скроени униформите им така, че да 
прикриват разбитите им тела. Момчетата са на не повече от 18-19 годишна възраст.
Отново вниманието ми се насочва към самолета. Забелязвам, че  е покрит с огромно 
покривало. Свалят покривалото и на него виждам нарисувани символите на 4-тия 
Райх. Поглеждам към изпадналите в екстаз тълпи от ликуващи войници, докато по 
високоговорителя се чува глас, който ни разказва за разработения от тях "план". Този 
"план" включва битка, в която ще участват тези млади хора. Цялото събитие ще бъде 
предавано от медиите. Без наивната публика да знае, всяко от момчетата ще умре в 
тази битка. Неподозиращите това техни родители ще станат свидетели на ужаса и 
болката при смъртта на своите собствени синове и ще наблюдават това на 
телевизионните си екрани. Планът е толкова невероятен и жесток - битката е 
планирана, за да предизвика в населението ураган от ярост и желание за 
отмъщение, настоявайки Четвъртия Райх да въдвори справедливост и да спре 
бруталността, която продължава от известно време.  На Четвъртия Райх е дадена 
цялата власт която му е необходима, за да срази врага веднъж завинаги - враг, който 
самия Четвърти Райх е създал, материално поддържан и обучаван за тази цел.
Вниманието ми е привлечено отново от самолета. Обръщат го, за да го изкарат от 
помещението - при това той прегазва нещо по пътя, но никой не обръща внимание на 
това - хората сякаш не ги е грижа. Когато носа на самолета достига пистата (тази 
стая е в края на дълга писта в гигантската сграда), той внезапно се превръща в черен 
кон - държат го за юздата. Докато преминава през помещението, той вижда една 
котка, седнала в ъгъла - никой не вижда тази котка, освен коня - тя му казва какво 
всъщност става. Конят решава, че не иска да има нищо общо с този план и започва 
да се бори, за да избяга от онези, които го държат - видението свършва, когато го 
виждам как се отскубва и тича през помещението - сърцето ме боли, защото знам, че 
колкото и етажа да успее да премине нагоре или надолу, никога няма да излезе от 
тази сграда - той е затворник... точно както и населението.
Разбирам какво означава това - конят е нашата воля, а сградата е честотната ограда 
около земята. Независимо колко използваме свободната си воля, няма да е 
достатъчно, за да премахнем решетката. Всички ние сме затворници.
Санат Кумара беше изпратил това предупреждение за да ни покаже, че има начин да 
се измъкнем, но не като се борим срещу външната технология. Можем да успеем 
само като използваме своята вътрешна технология - дарът, даден единствено на 
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човешката раса. Този, който ще ни имунизира към всичко, вложено в чипа и в ELF-
вълните, излъчвани от HAARP. С нейна помощ можем да се освободим от това 
измерение и от честотната ограда около земята, защото това ще бъде най-мощната 
сила във вселената.

Част 2
Санат Кумара е възвисеният учител на хората от Орион и духовният Логос на 
Земята, който работи в тандем със Сананда и хората от Сириус Б. Съвместно те 
оглавяват Офиса на Христос, офисът за управление на Земята, разположен на 
Венера. Санат Кумара има дълъг опит в светове, държани като затворници 
посредством честотни огради - той самият се е освободил от един такъв. В резултат, 
той знае начина за излизане през честотната ограда на трето измерение. Той обясни, 
че нещо подобно се е случило в Орион на хората от Сириус Б, които са били 
колонизирани там. Те били затворени с ограда подобна на нашата тук, при която 
били използвани също ELF/скаларни вълнови технологии. Санат Кумара открил 
начин да се пробие тази ограда и е бил първият, който е използвал този метод, за да 
получи свобода, с което създал шаблон* в тази ограда/решетка, който можел да се 
използва от останалите. Санат ми каза, че е било наложително да ми изпрати това 
видение, защото било твърде вероятно събитията, които ми показа да се случат през 
2003 година, или преди това, и разполагаме с малко време, за да се подготвим.
Тъй като населението е започнало да се събужда благодарение на събитията от 9/11, 
Глобалният Елит е принуден да прибегне към тактиката да ни държи затворени. 
Преди това те използваха просто натиск, за да ни държат на късо. Да задаваш 
въпроси означаваше да рискуваш да бъдеш осмян и отхвърлен, но вече не е така. 
Опитите на Президента да засили властта, дадена на Вътрешните служби за 
сигурност, срещнаха голяма съпротива от страна на американските хора - нещо, 
което не съм сигурна, че са очаквали. В резултат, те се подготвят да използват по-
смътоносна тактика. Забелязали ли сте количеството EМF-кули, които се изграждат в 
цялата страна? Както и аптеките, те никнат като гъби навсякъде със стряскащи 
темпове. Тези кули са в състояние да насочват с по-голяма точност излъчваните от  
HAARP-предавателите ELF-вълни към съответно набелязаните цели. Та какъв по-
добър начин от това да се използва скаларна вълнова технология за разбъркване на 
умовете ни? Но нека не се отчайваме, защото изход има - този, който е използвал 
Санат Кумара - той е чрез сърцето, посредством състраданието, използвайки  9-
измерната Електромагнитна решетка на състраданието - дар от онези, които са 
пожертвали живота си по време на събитията от 9/11.
Ето статията, която започнах в Денвър, инспирирана от Санат Кумара. Известно ли 
ви е, че Денвър ще бъде западната столица на Новия Световен Ред, на Четвъртия 
Райх? (вж интервюто за летището в Денвър с Алекс Колиер Б.пр.).

ДЕВЕТ-ИЗМЕРНАТА ЕЛЕКТРОМАГНИТНА РЕШЕТКА; ДАРЪТ ОТ 11ти СЕПТЕМВРИ

Измина година от трагичните събития. Докато наблюдавахме кулите-близнаци на 
Световния Търговски Център в Ню Йорк да се сриват една след друга, знаехме, че 
нашият свят се е променил завинаги и че вече нищо няма да е същото. Изглежда, че 
в този ден изгубихме своята невинност. Вече не можем д асе чувстваме в 
безопасност в страната, която беше известна с това, че в нея си в безопасност. 
Земята ни никога не е била нападана. За нас войната беше отвратително, боленено 
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събитие, което се случва единствено в други страни и което гледаме по телевизията, 
но никога близо до своя дом.
От този ден започнахме да ставаме свидетели на повишени мерки за сигурност и 
правителството, което започна да тероризира своите граждани, отнемайки техните 
права в името на националната сигурност в своята "война срещу тероризма", за 
която открито обявиха, че няма да свърши в рамките на нашето поколение. 
Намираме се в тъжно състояние - в свят, който се срамуваме да оставим на своите 
деца. Откриваме, че си задаваме въпроса - има ли някаква стойност в това, което 
изглежда като безчувствена трагедия? Отговорът е “Да” и това е дар много по-голям, 
отколкото изобщо можем да си представим.
Той се нарича девет-измерна** Електромагнитна Решетка на Състраданието (този 
тип решетка е основата на всички измерения и реалности) на най-високата честота 
във вселената, която сега се наслагва върху нашата 3-измерна решетка/честотна 
ограда и ни дава възможност да излезем от затвора, в който се намираме. 
Състраданието (говоря за многоизмерното състрадание, а не за 3-измерното) е с 
най-високата честота във вселената. Това означава, че няма честота по-висока или 
по-мощна, отколкото честотата на състраданието.  Както знаем, всичко се състои от 
енергия и вибрира с определена честота. Любовта е с по-висока честота от страха; 
радостта е с по-висока честота от тъгата. В квантовата физика по-високата честота 
винаги притегля по-ниската. Затова състраданието винаги ще притегля всичко - в 
този случай всичко, което е под него - до своето ниво. При тези електромагнитни 
решетки, това означава, че решетка изградена от състрадание, ще притегли всяка 
друга, съставена от по-ниска честота, до своето ниво. 
Както Санат Кумара обясни, ние разполагаме с Решетка на Състраданието, но как ще 
я използваме за да се освободим от затвора и да създадем нов свят, в който да 
живеем? Ние ще използваме вътрешната технология, намираща се в нашите тела -
технологията на Състраданието. Състраданието ни дава възможност да открием 
стойността във всички неща, независимо от това как изглеждат и да станем истински 
майстори на своята реалност. Преминаваме от позицията на жертвата - в тоталното 
добро, като поемаме отговорност за всичко, което съзнателно или несъзнателно 
създаваме. Изпитваме благодарност и разбиране към всички души, играещи своята 
роля във физическа форма, за да ни помогнат да получим дара на разбирането. Тази 
способност да чувстваме състрадание е онова, което рекодира нашето ДНК. 
Всъщност, научно е доказано, че състраданието е една от емоциите, които 
трансформират ДНК, променяйки я от основана на въглерод в основана на 
кристалин, където тя съдържа повече светлина, превръщайки ни в светлина. Когато 
някой измества своята честота, използвайки този метод, той буквално се измества от 
своята реалност в текущото измерение - в нова. И новата реалност е по-хармонична, 
защото човек става хармоничен в процеса по постигането на състрадание. Но да се 
върнем към Решетката на Състраданието.
Как събитията от 9/11 са създали тази решетка? Необходимо е само 144,000 души да 
направят същия избор в същия момент и със същото намерение, за да създадат 
електромагнитна решетка. На 11 септември 2001, милиони индивиди по света 
едновременно избраха състраданието, когато видяха тези самолети да удрят кулите. 
Те изпитаха състрадание и към жертвите и към терористите, вместо да скочат за "да 
убият тези копелета!" и да настояват за отмъщение, което беше нашата реакция при 
Пърл Харбър; този път ние интуитивно разбрахме, че хората не нападат просто така, 
без основателна причина. Избрахме да не действаме прибързано, по този начин 
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реагирайки по-зряло и отговорно. Сравнително малко хора налапаха изцяло 
въдицата с историята, която нашите правителствени лидери толкова бързаха да ни 
пробутат в този ден. Оттогава набрахме смелост и чрез Интернет започнахме да 
надзъртаме зад завесата и да  си задаваме въпроси, възнамерявайки да стигнем до 
истината.
Санат Кумара ми каза, че това съобщение трябва да обиколи света - да, то е 
стряскащо, но същевременно съдържа и решението и надеждата за нашето бъдеще. 
Пътят за навън е вътре в нас. Както всяка нова решетка, тази трябва да бъде 
заредена с енергия. За да я заредим с енергия , трябва да постигнем състрадание 
във всички области на своя живот - личен и национален и да изпратим тази енергия в 
решетката посредством намерението. Това означава, че трябва да постигнем 
състрадание за всички хора и неща, за които вярваме, че са лоши и зли. Трябва да 
интегрираме Светлината и Мрака във всеки от нас. Правим това, като се 
придвижваме към ново ниво на лична цялостност в нашия живот. За да се постигне 
това е необходима безпощадна честност в своите взаимоотношения. Това значи да 
изразяваме своите мрачни чувства и емоции и да казваме истината за тях. Трябва да 
искаме да си причиним болка в името на истината. Можем да направим това, когато 
истински осъзнаем стойността на Мрака, на гнева и на болката. (Многоизмерните 
ключове на състраданието ще ви помогнат да откриете ценното във всички аспекти 
на Мрака, по този начин интегрирайки го на всички нива).
Преструвките вече не вършат работа, когато се стремим да бъдем в своята 
цялостност, отнасяйки своите отношения към по-високо, изпълнено с повече 
състрадание ниво. Пребивавайки единствено в "любов и светлина", когато се 
чувстваме наранени или негативно осъждащи нещо, е от полза само за плана на 
Подтисниците. Учили са ни да отбягваме мрака в себе си, награждавайки себе си с 
Любов и Светлина, осъждайки себе си, когато проявяваме каквото и да е отвъд това, 
докато извличаме сила и живот от неочакваните си страхове. Да си само Любов и 
Светлина значи да не си реален и/или напълно честен.
Едва след като станем така автентични ще видим, че интегрирането под формата на 
мир и хармония се изразяват и външно. Да се борим с Глобалния елит и четвъртия 
Райх би довело само до още повече болка и би ни държало затворени, защото 
просто ще се борим с външното изражение на своята Мрачна страна. Чрез 
интегриране и откриване на стойността, всички ние се променяме, а докато се 
променяме, превръщайки се в състрадателни същества, се променя и нашия свят.
Глобалният елит е наясно, че има само един начин да се измънем от техния затвор и 
той е чрез сърцето. Но те залагат на това, че ние няма да се събудим достатъчно 
скоро, за да поемем този път и да избегнем бъдещето, което Санат Кумара ни 
показа. Но ако още сега изберем, да се фокусираме на интегрирането и правим това 
всеки ден, ще избегнем реалността, показана във видението, и един ден ще събудим 
и ще видим света, който сърцата ни искат - свят на хармония, свят, който с гордост 
да оставим на своите деца. 
Изборът е наш...решетката я има. Какво ще направим с нея ние, какво ще направиш с 
нея самия ти?
……………..
*шаблони (templates) - можем да ги оприличим на софтуерни програми, записани на 
тънки компакт дискове. Те съдържат новите начини на мислене, заедно с 
поведенията, които вървят към тях. Всяка електромагнитна решетка съдържа 
множество шаблони. Има по един за всяко вярване, което имаме и за всеки 
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поведенчески стереотип. Освен това, нашата памет е записана в тези решетки, а не в 
сивото вещество на нашия мозък и ние имаме достъп до тях чрез невро-пътищата на 
нашия мозък.
**Числото 9 е числото на началата и краищата и броя на измерението, в което 
универсалната игра на Интегрирането на полярностите започва и свършва. То е 
числото на състраданието.

Девин, Ръководител на Съвета на Нибиру към Галактическата Федерация
чрез Джелайла Стар
www.nibiruancouncil.com

КАКВО НОВО ЗА НИБИРУ?

27 януари, 2002

Многократно ни задават този въпрос тия дни. Изглежда, че внезапно темата за 
Нибиру стана източник на голям интерес и разговори. Съветът (Съвета на Нибиру) 
през 1996 ми каза, че ще дойде време, когато темата за Нибиру ще стане глобална 
новина и когато това стане, истинската ми работа, работата за която те прекараха 
девет години, за да ме обучат, ще започне.
Докато ми се разкрива все повече информация, моето разбиране за Нибиру и 
нейното отношение към нас се променя. Съветът прилежно ме обучи на 
междуизмерните концепции наблягайки, че само ако разглежда всички събития 
многоизмерно, човек може да започне да разбира събитията на нашето време. 
Основата на многоизмерното мислене е, че цялото време е сега. Когато наистина 
разберем какво означава това изявление, вече имаме ключа да разрешим всички 
противоречия за Нибиру, както и за други събития, извършващи се по и извън света. 
За да направим това, трябва да разширим умовете си и вярванията си и да излезем 
извън аквариума на нашата три-измерна реалност и линейно мислене. 
Цялото време е сега - това значи, че съществуваме в море от съвместно 
съществуващи едновременни времеви линии.
Ако застанете до черната дъска и начертаете през нея хоризонтални линии една под 
друга, като започнете отгоре и слизате надолу, ще имате добър визуален пример как 
цялото време е сега. Всяка от тези линии представлява една времева линия, а всяка 
времева линия съществува в измерение или обертон (нюанс) на измерение.
Събитията се случват във всяка времева линия и колективно представляват 
реалност. Например, скачане назад в 1980 година на определена дата, място и час 
от деня и в определено събитие - например раждането на вашата пра- прабаба -
можете да скочите и в момента, когато тя за пръв път си е поела въздух.
Това, което учените научават сега е, че то е възможно - скачането във, извън и назад 
и напред между времевите линии. Ето с какво е свързан Експериментът Филаделфия 
през 40-те. Те направиха така, че един кораб да изчезне в лека мъгла, но това, което 
наистина се случи беше, че го изпратиха в различна времева линия. Ние наричаме 
това пътуване във времето. Скоро ще пътуваме (от една времева линия и измерение 
до друга времева линия и измерение), както и междупланетарно (от планета до 
планета).
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Много от инопланетните раси, които ни посещават сега, приемат концепцията за 
пътуването във времето за даденост. Бих се осмелила да кажа, че няколко от тези 
раси са използвали именно пътуване във времето, за да пристигнат на земята в този 
ден и час. Възможността да пътуваме във времето е кодирана в нашето ДНК -
всъщност, ето как някои от нас са дошли на земята в това време. Ако сте "звездно 
семе" или "дошъл по заместителство", в повечето случаи вие сте дошли от бъдещето 
в миналото, за да бъдете тук сега. Това означава, че сте дошли от една времева 
линия в бъдещето в минала времева линия, сега, за да бъдете тук. Някои от вас дори 
са оставили своето тяло в стаза и сте проектирали своето съзнание в дадено тяло 
тук. Тази технология, проектиране на съзнанието, също съществува и ние сме 
виждали примери за нея във филмите “Матрицата” и “Екзистенц”. И в двата филма 
героите използват технология, за да проектират съзнанието си на друго място и 
време. И така, проектирането на съзнанието е друга форма на пътуването във 
времето.
Аз вярвам, че ние, които сме тук на земята, сме обучавани от извънземните чрез 
книги, филми и други форми за развлечение, за да ни подготвят за навлизане сред 
"галактическите ни съседи", където всички тези концепции се считат за елементарни.
Изисква се разбиране  на многоизмерността (многобройни времеви линии, реалности 
и т.н.) из основи, за да започне то да прави смисъл за нашия свят днес. При толкова 
много инопланетни групи и техните "канали", споделящи своите визии за земната 
история и бъдеще, не е чудно, че сме объркани и затрупани с противоречиви 
истории. Ако се опитаме да ги проумеем, използвайки своето три-измерно линейно 
мислене, ще се окажем разстроени, с разбито сърце и разбито доверие. Гледайки на 
тях многоизмерно, обаче, ние виждаме как всяка версия пасва във вселенския пъзел, 
защото пъзелът съдържа многобройни времеви линии, реалности, събития, 
вероятности и т.н.
Земята не е единствената планета, на която се извършва духовна и физическа 
еволюция. Моето разбиране е, че всички планети и раси в нашата вселена се 
развиват. Ако това е така, тогава Нибиру и нейните обитатели еволюират, точно 
както и ние. Докато ние се развиваме, създаваме нови реалности - като нашия 
Информационен Век сега. С всеки нов век или реалност, се формира една решетка 
от съзнание, за да го поддържа. Докато тази решетка на съзнанието бива укрепвана 
и се разширява с това, че все повече и повече хора вярват в нея, тя се превръща и в 
ново измерение. Ето как ние създаваме четвърто и пето измерения, докато все още 
сме в трето измерение. Колкото повече хора приемат реалността на четвърто и пето 
измерения, толкова повече тези реалности/измерения укрепват.
В пето измерение, изместването на полюсите и катаклизмените промени на земята 
не съществуват. Тази реалност съществува само в трето измерение, защото 
изместването на полюсите ще стане, когато три-измерната Нибиру премине край три-
измерната земя. Тези, които искат да останат в трето измерение, ще преживеят 
изместване на полюсите, но онези, които искат да се придвижат към пето измерение 
- няма да го преживеят. Нека обясня това. За да се изместим в пето измерение, ние 
трябва да се изместим към нова решетка на масово съзнание. Аз наричам това 
Изместване на Съзнанието и това е друга форма на пътуване във времето с това, че 
част от хората на една планета могат посредством използване на намерението си, да 
създадат нова реалност/измерение/версия на тяхната планета и да се изместят 
(възнесат) до нея.  Ние вече имаме три решетки, в които колективно съществуваме. 
Те са трето, четвърто и пето измерение. Както споменах, за да избегнем 
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изместването на полюсите, трябва да сме установили друга реалност и да сме я 
укрепили до точка, в която да я направим толкова солидна, колкото трe-измерната 
реалност. Версия на трето измерение все още ще съществува, но ние вече няма да
сме в тази реалност. Това е като радиостанциите - всичките съществуват 
едновременно, но всяка от тях е различна версия на реалността. Използвайки 
радиото, можем да се настройваме на различните станции. Ние трябва да станем 
като радиоапарати. Ето къде се намесва състраданието. За да станем като 
радиоапарати, трябва да настроим своето ДНК. За да направим тази настройка, ни 
трябва инструмент. Този инструмент е състраданието - не това от триизмерния вид, а 
това от по-висшите измерения, многоизмерното състрадание.
Учените доказаха, че състраданието може да промени основаната на въглерода ДНК 
до основана на кристалин - така, че да съдържа повече светлина. Когато съдържа 
повече светлина, тя е от по-висока честота. Затова, за да настроим нашето ДНК на 
честотата на пето измерение (пето измерение вибрира с по-висока скорост, 
отколкото трето), ще ни е необходимо състраданието.
Но това не е всичко. Ще ни са необходими достатъчно хора, които използват 
състраданието със съзнателно намерение, за да се изместим до пет-измерната 
реалност успешно, както и решетката на съзнанието, чрез която да я създадем. Всяка 
реалност се изгражда върху рамка - както колата се поставя върху шаси. Шасито 
осигурява рамката и опората за колата. Имаме нужда от решетка на състраданието, 
върху която да градим и създадем опора за нашата нова реалност. За да създадем 
решетка на състраданието, трябва да възникне глобално събитие, във връзка с което 
е необходима голяма група от хора, които да направят определен избор. Ето кога 
придобиват значение събитията от 11 септември. По време на атаките на Световния 
Търговски Център и Пентагона, хората бяха призовани да направят избор -
състрадание или отмъщение. Достатъчен брой хора са избрали състраданието, за да 
изградят решетка на новото съзнание (аз я наричам Решетка на Състраданието). И 
така, сега ние разполагаме с нашата решетка. Следващата стъпка е да я закотвим 
навсякъде по света и в главните точки от решетката, или на свещените места. Ще 
започнем да работим по това тази година с пътуване до Египет през Март.
Да се върнем към Нибиру. Точно сега виждаме, че Нибиру се вижда със среден 
размер телескопи - тя не е много далеч - точно отвъд Плутон. Ако не изместим 
своето съзнание повече и си останем там, където сме днес, ще стане изместване на 
полюсите, но то няма да е толкова яростно, колкото е предсказано, защото ние вече 
измерно сме се изместили достатъчно така, че да избегнем това. Аз вярвам, че 
нашата степен на изместване е причината, поради която много от предсказанията не 
са се сбъднали.
Фактът, че точно сега виждаме Нибиру, вместо преди няколко години ни казва, че 
сме се изместили, защото колкото по-високо се изместваме в измеренията, толкова 
по-далеч ще се появява Нибиру. Ако не се бяхме изместили, Нибиру щеше да се 
появи по-близо. Като радио - колкото по-далеч преместваш показалеца на скалата от 
дадена станция, толкова по неясна става тя, докато се изгуби. Това ме води до друг 
момент, който има нужда от обяснение. Във филмите, когато хора изчезват, минава 
известно време, докато се изгубят от погледа. Ако пуснеш на бързи обороти, 
изглежда сякаш изчезват незабавно, но ако забавиш, виждаш как първо избледняват, 
а после изчезват. Именно това  става, когато една планета се измества в 
измеренията. Затова, по отношение на Нибиру, докато се изместваме измерно, 
Нибиру ще се появява все по-далеч и по-далеч, докато, ако продължим да се 
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изместваме достатъчно високо, изобщо ще престанем да виждаме нейната три-
измерна версия. Защо? Защото вече няма да бъдем в 3то измерение.
И така, да, въз основа на нашето настоящо ниво на съзнание, Нибиру изглежда че е 
точно отвъд Плутон. И въз основа на изчисленията сега, тя, или нещо, което я 
предхожда и е свързано с нея, ще бъде тук в края на пролетта на 2003 година, 
създавайки малко по-малко драматично изместване на полюсите, отколкото
понастоящем се предрича. Но отново, това вероятно ще се случи само ако спрем да 
измествме своето съзнание сега, а аз не виждам това да се случва. Онези, които 
изберат да останат в трето измерение, ще преживеят сериозно изместване на 
полюсите. Сега, ако всеки реши да се измести от трето измерение, това няма да се 
случи. Но не бих се обзаложила, че случаят ще е този, тъй като съществуват онези, 
за които възвисяването не е част от техния настоящ инкарнационен план.
Девин, Ръководителят на Съвета на Нибиру казва, че връщането на Нибиру може да 
бъде поставено в същата категория, както предсказваните за Май 2000 катаклизмени 
промени (те не станаха) - той прави това изявление на база времевата линия и 
измерението, в които сме проектирани да бъдем, въз основа на нашата степен на 
изместване (възвисяване) понастоящем.
Давам си сметка, че има доста подкрепяща информация, която не съм обхванала, 
която би направила това обяснение още по-логично, но би отнело още няколко 
страници ако го направя. Според моето споразумение със Съвета, аз ще пътувам 
през следващите две години, преподавайки многоизмерната информация и начина, 
по който може да се избегне драстичното изместване на полюсите чрез възвисяване.
Надявам се вече разбирате, че всички предсказания са верни, стига да се гледат от 
правилната времева линия и измерение. Ето как можем да променим нашето 
преживяване, свързано с преминаването на Нибиру, чрез съзнателно намерение и 
състрадание, извисявайки нашата планета, нашите деца и самите себе си от 
неблагоприятния вариант. Всичко, което остава е да го направим. Решетката е на 
мястото си, времето е сега.

Девин, Ръководител на Съвета на Нибиру към Галактическата Федерация
чрез Джелайла Стар
www.nibiruancouncil.com

ЕТО ВЪЗМОЖНОСТИТЕ И ВЕРОЯТНОСТИТЕ, КОИТО ВИЖДАМЕ НИЕ ЗА 2004

С появата на четирите врати към четирите измерения, които все още се препокриват 
на вашата планета, много индивиди се придвижиха към по-високи нива на съзнание 
чрез преминаване през вратата, която сега се привлича най-силно от тяхното ниво на 
съзнание. Техните избори ще доведат до големи промени на лично и планетарно 
ниво - те ще ви позволят да бъдете изцяло привлечени от нивото на съзнание през 
тази година. Ще се получи глобално изместване. Ще очертаем промените и това 
дали те представляват възможности или вероятности.
Какво означават понятията “възможност”, “вероятност” и “четирите врати”? Понятието 
“възможност” означава, че зад определена мисъл-форма в рамките на масовото 
съзнание има различимо количество енергия. Ако тази мисъл форма продължи да 
набира сила, тя ще се прояви във вашия свят. Понятието “вероятност” е мисъл-
форма, зад която има повече енергия, отколкото при дадена възможност и изглежда 
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така, сякаш тя със сигурност ще се прояви, ако това натрупване продължава. И двете 
зависят от количеството хора на вашата планета, които отдават енергия на 
съответната мисловна форма, обгръщайки я с емоции. Ето защо молитвата 
(страстното, развълнувано и фокусирано намерение) работи толкова добре, когато 
много хора се обединят в нея. Тя подтиква мисъл-формите към проявление, като 
бързо натрупва енергия около тях и притегля всичко необходимо - хора, пари и 
възможности, за реализирането им. Всичко, което е необходимо, за да се прояви 
една мисъл-форма, е наличието на страстна и фокусирана енергия, насочена чрез 
съответното намерение при пълна липса на страх. Страхът източва енергията от 
мисъл-формата както дупката от карфица позволява на въздуха от балона да излезе.
В резултат от космическото подреждане се създаде галактически вход с поредица 
врати, водещи към четирите измерения или състояния на съзнанието – което е или 
напълно развито, или в процес на развитие, и към съответстващите им 
електромагнитни решетки. Решетките са инфраструктурата на измеренията. Когато 
тези космически събития се случват, те дават на хората на планетата възможност да 
се издигнат от гледна точка на съзнанието. Всеки на ниво душа прави своя избор въз 
основа на своя еволюционен план. Затова не всички правят един и същи избор. 
Целта е да се използват тези възможности, появили се в резултат от космическото 
подреждане, за да се издигнете по стълбицата от решетки, създадени около 
планетата. Крайната цел е към 2012 година 70% от населението да премине към 
решетката на девето измерение, когато Големият цикъл свършва и вашето слънце, 
заедно с вашето звездно слънце и галактическото слънце, ще се подредят в една 
линия с галактическия екватор и ще се придвижат през импулса от енергия с по-
висока честота, излъчваща се от галактическата сърцевина. Този импулс ще раздели 
четирите решетки под формата на отделни физически светове, създавайки четири 
паралелни Земи.
Триизмерната врата и времева линия е вече проявена и вие понастоящем обитавате 
в нея. Онези, които изберат тази врата, ще останат в трето измерение и може би ще 
се заключат в това измерение чрез честотната ограда или Матрицата, която се 
изгражда дори сега, докато ви говорим с цел да я подсигури. Тази ограда, когато 
започне да функционира напълно, няма да позволи на никого (като мярка за 
сигурност) нито да влезе, нито да избяга от нея (дори след смъртта си). Така 
достигането на по-високи нива на съзнание ще е достъпно само за малцина - за 
онези, които притежават тайните познания и за онези, които са ги открили, жертвайки 
почти всичко, за да ги постигнат. Всички души в този затвор просто ще се инкарнират 
отново и отново в това измерение без да са в състояние да еволюират, освен ако не 
открият скритата врата, която води извън затвора. Вратата за излизане, един от 
нашите проекти в рамките на Проекта Изместване на Земята беше завършен през 
ноември 2003. Ние го наричаме “Вратата за излизане от Матрицата”.
Макар, че тази Матрица е илюзия и основата за големия експеримент е 
интегрирането на полярностите, тя има силата да спечели сърцата и душите на 
онези, които живят в страх, без да притежават познанията, необходими, за да я видят 
като онова, което е. Повечето от онези в трето измерение спадат към тази категория. 
Пътят за излизане е скрит в Решетката за девето измерение и може да получите 
достъп до него само като използвате "вътрешната технология" на състраданието. 
"Вътрешната технология" е кодирана във вашето ДНК именно за тази цел и време. 
Можете да получите достъп до нея чрез своето сърце. Необходимо е да интегрирате 
Светлината и Мрака в себе си и съществуват инструменти или "ключове" също 
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кодирани във вашето ДНК, които да ви дадат възможност да активирате и използвате 
тази вътрешна технология. Тази "вътрешната технология" ще генерира състрадание, 
а състраданието е светлината, която ще освети вратата така, че да можете да я 
видите.
Някои ще попитат защо е необходимо да има Честотна ограда? Защото еволюцията 
на душата се извършва, когато душата е в състояние да се потопи в мрачна и трудна 
ситуация и в средата на тази ситуация успее да намери пътя навън. Подобно на 
посвещението в храмовете в древния Египет, където ученикът е трябвало да се 
потопи в басейн, гъмжащ от гладни крокодили, и да намери скритата врата, за да 
излезе навън преди да му свърши въздуха, или да са го изяли крокодилите. Вратата 
не можела да бъде намерена с физическите очи, а единствено с третото око. Земята 
дава най-голямата възможност за еволюция на душите, защото е планета със 
свободна воля. Това означава, че ви се дава възможност да създавате,  използвайки 
силите на Светлината и Мрака. Колкото е по-голямо предизвикателството, толкова 
по-голям е растежа. Инсталирането на честотна ограда край планетата позволява 
най-голямото израстване за онези инкарнирани души, които избират да придобият 
мъдрост и да завършат емоционалното си пречистване, докато развиват психичните 
си способности, необходими за откриването на пътя за излизане.
Вратата на четвърто измерение води към решетката за четвърто измерение, което 
понастоящем се развива на вашата планета. То започна като първата стъпка за 
излизане от Матрицата и макар, че някои от вярванията са по-интегрирани, като 
онези относно реинкарнацията, се поляризира към Светлината. Разбира се, това е 
нормата за планета, изкачваща се по стълбата на възнесението. И все пак, това 
поляризиране към Светлината е друга крайност на поляризирането на трето 
измерение към Мрака. И при двете е необходимо да отдадете своята 
индивидуалност и свободна воля, за да създадете безопасност и единство.   
Вратата на пето измерение води към петото измерение и времевата линия, 
развиваща се понастоящем във вашия свят. Това измерение е първата от двете 
решетки, които водят към точката на интегриране на състраданието, точка, която 
представлява средата на двете полярности. Това измерение най-лесно се 
идентифицира чрез своята инфраструктура, Интернет. Това е измерението на 
информацията. Това е измерението, в което възниква голяма промяна под формата 
на интеграция, понеже сега цялото познание може да се знае и поради това, като 
част от своя процес на интегриране, хората могат да правят информиран избор.
Вратата към девето измерение води към девето измерение и към неговата времева 
линия. Това е най-новата решетка, която е на няколко години, но вече има дълбоко 
влияние върху вашия свят. Създадена от квантовия скок в съзнанието, извършен на 
9/11/2001, тази решетка подкрепя измерението, където възниква пълна интеграция. 
Това е нивото, в което индивидът напълно излиза от положението на жертва, 
изоставяйки всички вярвания, свързани с това положение. Това е измерението на 
личното овластяване и поемането на пълна отговорност за тази сила. Това е 
реалията на душите, които най-после са си спомнили, че са богове-създатели и 
поради това поемат сто процента отговорност за всичко онова, което е в тяхната 
реалност. Това е най-трудното да се постигне, но в същото време е и най-
възнаграждаващото. То е синонимно с номер девет, Спиралата на сътворението на 
Фибоначи и Празнотата на сътворението.

Трето измерение – лични и глобални промени
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Икономическите промени са една силна вероятност за тази година. На лично ниво те 
ще се проявят като подобряване на икономическото състояние в зависимост от 
личното ниво на страх по отношение на парите. С други думи, колкото повече се 
страхувате от парите, или от поемането на отговорността за това, че ги притежавате, 
толкова повече ще търпите лишения. В трето измерение, онези, които могат да 
почитат и уважават силата на парите, вместо да чувстват, че те са "корена на всички 
злини", ще бъдат много добре. Тези, които почитат парите, и в същото време искат 
безопасност спрямо тероризма и поради това с готовност се съгласяват да отдадат 
личните си права, също ще бъдат добре финансово.
На глобално ниво това икономическо поляризиране ще бъде преживяно като огромно 
изместване в икономическата сила, от онези, които са я имали, към онези, които ще я 
имат. Например, работата в САЩ се прехвърля в Индия, където това създава 
икономически бум за Индия. Това става защото хората от САЩ имат страхове във 
връзка с парите, които се задействат от "силите, които са". Докато тези страхове 
излизат на повърхността, за да бъдат изчистени, те се проявяват като паричен 
блокаж под формата на пари и просперитет, които се извеждат извън САЩ. В САЩ 
това се проявява като икономическа рецесия, масово проявление на страховете на 
хората.
Социалните промени, които ние виждаме във времевата линия на трето измерение 
ще означават преминнаване от полицейска държава към демокрация. Това вече 
става и тези, които "имат уши да чуят и очи да видят" вече са осъзнали това. Когато 
флагът на четвъртия Райх бъде развят, ще бъде твърде късно да се избяга. Ние 
виждаме през следващите две години това придвижане към напълно полицейска 
държава като силна вероятност, докато публиката на четвъртия Райх се разкрива.
В допълнение, виждаме, че войната ще продължи и ще ескалира, докато обхване 
всички нации. Тази вероятност за ескалиране на войната също е силна.
На лично ниво тази социална промяна ще се прояви като чувство на плен в 
собствените си страхове. Детето вътре във вас ще действа, за да блокира всички 
възможни атаки, изолирайки себе си зад създадена от самото него стена от 
подозрения. Хората ще станат по-подозрителни и изпълнени със страх, по този начин 
блокирайки възможностите за интимност и приятелство. Виждаме хората да се 
разделят на кланове и клики, за да си създадат чувство за безопасност и сигурност.
Мнозина ще преживеят война със самите себе си, създадена от борбата между 
интензивния копнеж да се свържат с другите и интензивния страха да не бъдат 
наранени. Тази вероятност е силна за индивидите, които изберат вратата към трето 
измерение в Хармоничен Синхрон.
Местата на четирите нива на на съзнанието ще станат очевидни, като някои ще 
бъдат само на няколко мили от другите. Тези места са второто ниво на четирите, 
понастоящем препокриващи се, измерения, които ще започнат да се разделят и да се 
проявявят физически.
Сега можете да карате през области от града и да чувствате енергийното изместване 
от място на място. Енергията на околната среда се измества, както и енергията на 
хората, населяващи областта. В местата на трето измерение, например, енергията 
се усеща като гъста и подтискаща. Областта ще създава усещане за разлагане и 
западане макар, че може да става дума за най-хубавите части на града. Хората ще 
изглеждат като зомбирани, изпълнени с чувство за безнадеждност, части от местата 
в трето измерение могат понякога да изчезват, или хора от този район могат да не ви 
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виждат, затова бъдете внимателни с вашите коли. Бъдете винаги готови да 
използвате клаксона.
Земните промени ще зачестят под формата на торнада, пожари и земетресения. На 
лично ниво това ще се прояви като нарастнало напрежение и конфликт във 
взаимоотношенията с неконтролируемо изразяван гняв. Ако не гняв, ще има много 
сълзи, тъй като плачът често се използва за освобождавне на горния слой болка, 
който лежи над гнева. Дълбоките емоционални рани ще изплуват на повърхността, 
но без инструментите за интегриране на болката и пречистването им от тялото, 
хората ще се избягват взаимно, семейства ще се разделят, неспособни да изцелят 
отношенията си.

Четвърто измерение – лични и глобални промени

Възпрепятстваните от вярвания за парите, които са все още поляризирани, например 
вярването, че щом е духовно трябва да е безплатно, заедно с тяхното желание да 
създадат свят, в който парите на съществуват - тези от това първо ниво на духовно 
съзнание ще видят как финансовото им състояние се влошава, докато не се 
придвижат отвъд подобни вярвания. Ако имат желание да имат пари и желаят да 
толерират негативните проекции на своите събратя, които ги нямат, те ще открият, че 
привличат хора и възможности, които носят изобилие в техния живот.
На глобално икономическо ниво виждаме като слабо вероятно положително 
изместване към по-добро, но то ще стане след провеждането на колективни промени. 
То ще бъде предизвикателство, тъй като дълбоко гравираните вярвания и равния 
натиск създават трудности пред осъществяването на промените.
Съществуват вероятности за социални промени към колективно общество, ако онези 
от четвърто измерение се съберат поради желанието да бъдат с такива, които 
мислят като тях, но и да създават чувство за сигурност и да се изолират от света на 
трето измерение. Ако второто стане доминираща сила, то в много отношения ще 
бъде само полярната противоположност на движението в трето измерение към 
полицейстка държава. И двете страни трябва да отдадат свободите си и 
индивидуалността си, за да създадат единство и съответно безопасност.
Виждаме силна вероятност за позитивна промяна в областта на духовността от 
гледна точка на обществените забавления на четвърто измерение. Виждаме 
повишено приемане на тези познания, които се проявяват чрез привличането, което 
големи аудитории ще изпитват към базирани на духовността филми и телевизионни 
предавания.
На лично ниво това ще се прояви като нарастващо приемане на духовните концепции 
от четвърто измерение в общото обкръжение и семейните връзки.
Членове на семейства, които поради това са ви отхвърляли, сега могат внезапно да 
започнат да ви търсят поради това, че са разбрали духовно събития в своя живот.
Виждаме и глобално изместване в онези места от Земята, където има портали и 
вортексни точки. Старите вортекси се затварят и се отварят нови на нови места и те 
вибрират до по-високи нива - съответно до нивата на четвърто, пето и девето ниво на 
съзнание. На лично ниво, мнозина ще изпитат влечение да се преместят към тези 
нови вортексни точки въз основа на своите собствени нива на съзнание. Или пък ще 
бъдат притеглени към възможността да ги посетят, за да закотвят определени 
стереотипи (шаблони) в тези точки от решетката. Тези портали и вортекси ще бъдат 
част от местата от енергия от четвърто измерение, които ще се появят. Около тези 
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портали и вортекси ще има напредък на технологиите и науката, като индивидите ще 
ги възстановяват в сънно състояние, или по време на медитация.

Пето измерение – лични и глобални промени 

Има вероятност за силен икономически растеж, който ще дойде предимно чрез 
Интернет. Гладът за информация от всякакъв вид ще гарантира този финансов бум. 
На лично ниво, разпространяващите информация по Интернет ще преуспяват, както 
и онези, които са учители, помагащи на останалите да получат достъп до и да 
асимилират информацията, извличайки най-големи облаги.
Ще има социални промени в глобален мащаб поради многото скривана информация, 
която сега се разкрива. Много от онова, което считате за тъмни дейности на вашето 
правителство и глобалния елит, ще бъде разкрито. Ще излиза наяве информация за 
контрола на ума, за плановете за заробване на Земята, за биологичните и химически 
оръжия и за лагерите за задържане и подземните лаборатории, където са затворени 
много "изчезнали деца". Заедно с най-мрачната информация ще излиза и много 
позитивна информация. Например знанията за 12тата планета, нейните обитатели и 
истинските планове за Земята най-после ще се разкрият. Борбата да се интегрира 
ужаса и да се открие стойността на мрачната информация ще се окаже най-голямото 
предизвикателство. Този процес ще разклати текущите системи на вярвания и ще 
донесе надеждата за възраждане. Онези, които успешно интегрират, ще преживеят 
реалност на по-голям мир в своите взаимоотношения и обкръжение.
Относно промените в околната среда - има голяма вероятност, че те ще бъдат в 
безопасност - ако в техния район има торнадо, то ще подмине техния дом. На 
глобално ниво, хората с 5-измерно съзнание ще бъдат притеглени да живеят в 
области, които като цяло са по-безопасни от гледна точка на земните промени.

Девето измерение – лични и глобални промени

Икономическите промени са голяма вероятност за хората с такова ниво на съзнание. 
На лично ниво, те ще се проявят като абсолютна нужда от изместване на всички 
вярвания относно парите. Например, те трябва да изоставят вярването, че всички 
данъци са незаконни (макар, че те са и макар, че са били предназначени да бъдат 
част от Играта) и че IRS като институция да бъде забранена за разбирането, че тази 
система е част от Матрицата и, както Честотната Ограда, предлага голяма 
възможност да се възвърне цялата сила на нечия способност да проявява монетарна 
енергия. 
Правейки така, това ще донесе благодарност и оценяване на наличието на тази най-
мощна дисфункционална система. Като изпитите, които трябва да вземеш, за да 
влезеш в колежа и да имаш възможността да получиш образование, което е билет за 
по-добър живот, така е и с IRS -институцията. Това е просто друга ситема, чрез която 
имате възможност да постигнете по-висока еволюция на душата си и правото да 
играете в по-сложните вселенски игри. Онези, които направят това изместване, ще 
започнат да преживяват голямо изобилие и с радост ще си плащат данъците 
(“таксата за Земното училище”, както ги наричаме ние), за да продължат да играят и 
израстват във вселенските игри.
В глобален мащаб тези с подобно ниво на съзнание ще станат свидетели на 
икономическо изместване към по-добро, щом се придвижат през страховете, 
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свързани с парите и данъчните задължения. Те ще преживеят своята форма на 
НЕСАРА, защото ще разберат, че няма индивид или група, които да са спасители –
едно вътрешноприсъщо за НЕСАРА вярване. Те ще разберат, че единственият 
спасител ще бъдат самите те.
На глобално ниво те ще преживеят по-голям мир в света макар, че на нивото на 
трето измерение светът край тях ще изглежда полудял. Макар, че знаят за 
Честотната Ограда, те вече ще са намерили пътя за излизане. Дори и да получат 
микрочип, те няма да бъдат неблагоприятно повлияни от него, защото ще им липсват 
страховете, които карат чипа да работи. В резултат, те ще могат да бъдат в 
системата и да повлияят на промяната, която са дошли тук, за да предизвикат. Не 
можеш да промениш системата докато си извън нея - трябва да се в нея, за да 
успееш да я промениш.
На ниво околна среда, тази група ще преживее малко, ако изобщо, промени в 
областите, където са събрани. На лично ниво ще бъдат по-умиротворени в своите 
взаимоотношения, особено в семейните, които са оставили назад, когато са 
започнали своята духовна работа. Посредством девет-измерните инструменти, те ще 
изцелят своите дълбоко заровени рани. Изцеляването ще стане докато започнат да 
ценят и почитат пътищата на другите, осъзнаващи, че там, където тези индивиди са 
на своите пътища, е перфектно.  Докато те преживяват мир, тяхното обкръжение ще 
отрази това обратно към тях и ще им осигури безопасност с оглед на земните 
промени.
Докато следвате повика на своята Душа да се подравните с измерението, което сте 
избрали, ще се чувствате като в менгеме, което бавно, но сигурно се стяга край вас. 
Знайте, че то ще се разхлаби, докато вие правите необходимите измествания в 
съзнанието си.
За да ви помогнат в тези промени, много учители ще провеждат курсове, давайки ви 
необходимите познания, за да преминете през решетките и да излезете от 
Матрицата.
Това ще бъде година на големи промени и безпрецедентен растеж на душите. 
Мракът ще продължи да осигурява системи и условия, необходими, за да ви 
поддържат, докато се придвижвате напред, ускорявайки движението ви напред и 
нагоре. Към края на годината ще бъдете в състояние да видите местата на 
измеренията край вас и те ще станат очевидни дори за нетренираното око.
Продължавайте да развивате психичните си способности. Научете са да използвате 
вътрешните технологии кодирани във вас самите именно за това време. Точно това 
сте дошли да преживеете. Позволете на Мрака да бъде ваш катализатор за промяна, 
а не ваш враг. Когато можете да правите това, ще преживеете най-големия растеж и 
в резултат ще последват наградите.

----------------
Честотна Ограда - решетка от нискочестотни електромагнитни вълни, които създават 
силово поле. Това е скаларна технология.

Пътят за излизане от Матрицата, част от работата по Проекта Изместване на Земята 
беше завършен през ноември 2003 в Шарлот, Северна Каролина - нова вортексна 
точка в девет-измерната електромагнитна решетка на Земята. 

NESARA - Закон за национална икономическа сигурност и възстановяване
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Девин, Ръководител на Съвета на Нибиру към Галактическата Федерация
чрез Джелайла Стар
www.nibiruancouncil.com

ПРЕДУПРЕЖДЕНИЯ ОТ ГОВОРИТЕЛИТЕ НА СИРИУС

Театърът на войната се използва, за да изпитват все по-изтънчени инструменти за 
унищожение, да манипулират настроението на масите, и да контролират 
комуникационните системи - бомбите са само за камуфлаж. Освен това, оръжия се 
продават и на двете страни.
Властта на световното правителство се гради върху вашия страх и безнадеждност -
разбират го много добре и затова постоянно стимулират тревогата и безпокойството 
ви.
Храната е отровена, горите изчезват и океаните умират.
Земята се подготвя за своето прераждане по еволюционната спирала.
Време е да се освободите - процесът започва с желанието да прозрете оковите на 
всяка аксиома, парадигма или структура, пораждаща във вас чувство за безсилие 
или примирение.
Телевизорите ви вършат най-добра работа когато са изключени от контакта. Ако не 
можете без нещо, значи сте пристрастени и зависими от него  - използвайте този 
критерий, за да се проверявате. Затъпяващите звуци и образи ви вредят на честоти, 
които съзнателния ви разум не може да улови. Изключете съдомиялните машини, 
безжичните телефони, микровълновите фурни и всички подобни електроуреди, 
позволете на безценните ритми на тялото си да се подредят отново, освободени от 
емисиите на електромагнитното лъчение, които разкъсват и изчерпват защитния ви 
щит - аурата. 
Ако все още не знаете колко са вредни за здравето електромагнитните емисии, 
излъчвани към вас от всички страни (вътре и извън домовете ви, работните места и 
градските улици), научете сега какво може да се направи.
Електромагнитната радиация променя фините енергийни полета около тялото ви, 
предизвиква къси съединения в организма ви, но повечето от вас не знаят как с 
течение на времето това се отразява върху умственото, емоционално и физическо 
здравословно състояние. Препълвате домовете си с все повече излъчватели - най-
вредни са телевизорите, компютрите, сателитните чинии, безжичните телефони и 
микровълновите фурни. Всеки път, когато електричеството се излъчва по жицата, то 
се излъчва и в околната среда, прониква в аурата на Земята и се разпространява 
навън в космоса. Толкова сте омагьосани от електроуредите, компютрите, 
стереоуредбите и електрическото осветление, че сте се превърнали в опитни 
свинчета, които живеят в убийствени полета на пресичащи се електрически честоти и 
трупате радиация дори докато спите. В резултат, енергийните меридиани на тялото 
ви се разкъсват и изменят, което води до заболявания и емоционално неравновесие.
Микровълновите печки излъчват опасно високи нива на електромагнитна радиация, 
лъчението прониква и в космоса и води до проблеми на други нива: замърсявате 
галактиката и други светове. Тази фурна не само бълва електромагнитна радиация в 
домовете ви и извън тях, но пренарежда и молекулярния строеж на храната ви. Какво 
става, когато химикалите и хормоните, използвани за обработване и съхранение на 



197

храната, се подложат на молекулярни промени - те се дестабилизират по време на 
процеса резултатът е: неустойчиви химикали в мъртва храна - това ли наричате 
здравословно хранене? Изтъквате, че тези печки пестят много време ние питаме: 
Закъде бързате? Непрекъснато ви внушават, че нямате време, за да ви продават 
технологии и неща за пестене на време (пестите време чрез микровълновата фурна, 
за да зяпате с часове пред някакъв екран) отново обслужвате властта. Превръщате 
се в пасивни мишени, с отвлечено от поголямата картина внимание.
Промишлеността облъчва плодовете и зеленчуците, за да се запазват по-дълго 
време по рафтовете в свеж вид убиват ензимния процес (живите елементи), който 
води до узряване така забавят развалянето. Тези продукти са мъртви в хранително 
отношение. Но вредното въздействие на облъчените храни върху здравето на хората 
не е сред основните грижи на поддръжниците на тези технологии. Трябва сами да се 
грижите за храната и здравето си - не ви ли стига, че ви облъчват с радиация 
отвсякъде? Бойкотирайте тези храни като не ги купувате. Докато продължавате да 
купувате, печалбите им се увеличават.
Трябва да изчистите полетата си максимално и да се освободите от натрупаните 
отрови и смущения в своето умствено, емоционално и физическо тяло - така ще 
подобрите способностите си за приемане, за да се справите с огромните нива на 
енергия, които ще протекат през вас.
Земята навлиза в следващата вибрационна фаза на своята еволюция и вие или ще 
засияете като коледно дърво, или ще ви изгорят бушоните.
Просветлените, които са дошли да ви помогнат в прехода искат да ви вдъхнат сила 
да откриете своята истина, да зачитате себе си и Земята, а не да ви накарат да им се 
прекланяте, да възхвалявате познанията им или да почитате егото им. Доверявайте 
се на интуицията си повече, отколкото на сетивата си.
На другите небесни тела живот има: под повърхността и в други измерения.
Животът под повърхността на Земята изобилства с колонии, населявали множество 
пластове. Недрата са пълни с подземни реки, потоци, езера, а най-важното условие 
за живот е водата. Повечето подземни не се нуждаят от светлина за да оцелеят, 
макар, че за вас това е непонятно.
Повечето правителства на по-развитите страни са построили сложни подземни 
тунели, бази и военни зони, голяма част от които са вече населени и успешно 
обитавани от доста години. Други ще служат за евакуационни станции за световните 
лидери и военния елит в случай, че трета световна война унищожи условията на 
повърхността.
Тайното правителство ви подава наготово само онова, което е удобно за неговите 
стратегии и лични интереси.
Много от летящите обекти в небето са експерименти на собствените ви правителства 
в резултат от взаимодействието и обмена им с извънземните технологии. Други са 
холографски образи, създадени да се свържат с менталните ви тела, да ви подготвят 
за сливането с многоизмерните реалности, когато цялата слънчева система навлезе 
в това положение.
Снимките от Марс показаха, че там има няколко четиристранни и тристранни 
пирамиди, но въпреки тези неоспорими доказателства за интелигентен живот извън 
вашия свят, за тях се спомена с половин уста във вечерните новини. Положиха се 
усилия да се дискредитира работата на хората, които, за да направят истината 
публично достояние, се подложиха на лични загуби и професионални унижения. Към 
вас се отнасят като към лековерни деца, ако се осмелите да повярвате на онова, 
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което виждат очите ви...и което знаят сърцата ви. В пейзажа на Сидония се вижда, че 
Марс е бил населяван от временен живот, но въпреки това вашите космически 
инженери наричат тези образи "оптическа илюзия". Насочват вниманието ви към 
"марсианския метеорит", от който са изкопани вкаменелости от бактерии. Съвземете 
се, земни хора. Това не е ли обида за интелекта ви?
Запитайте се защо ви заблуждават с такива баналности и защо ви дезинформират. 
Разсъждавате отвлечено върху възможността за съществуване на бактериален 
живот извън Земята. Ще повторим, че наистина има интелигентен живот под 
повърхността на червената планета какъвто на земята - и властващият елит го знае 
още от средата на века, когато Тесла и Айнщайн получаваха отворени послания от 
извънземен интелект за това как да построят задвижван от свободна енергия 
акселератор. След Втората световна война осъзнахме критичното положение на 
планетата Земя и активно изпращаме на човечеството специфичните технологически 
способности, които са ви необходими, за да преодолеете невредими острите ръбове 
на следващите 20 земни години. Това познание е на ваше разположение още от 
епохата на Фараоните, по времето на Атлантида, когато генератори, задвижвани със 
силата на разума, озарявали обречените градове и пирамиди на вашите предци и 
Жреците отпътували във времето към други измерения и светове.
Дошли сме, за да ви помогнем да си спомните.
Знайте, че ако ви разказват за потенциала на дадена технология, тя вече 
съществува. Бъдете сигурни, че човешкия клонинг е бил тестван и признат за 
технически успешен в лабораториите много преди да ви бъде представен като 
футуристична възможност за сондиране на общественото мнение. Най-хуманните 
идеали на генетиката ще бъдат сведени до най-ниските вибрации на човешкото 
съзнание, щом паднат моралните бариери и учените започнат да играят ролята на 
Бог с човешкия живот. 
Това е станало в Атлантида, става и сега. Там цивилизацията преживяла подобни 
мутации точно преди потъването на континента и не е случайно, че Върховното 
Същество прекратило проекта Атлантида, като я потопило под водите на 
Атлантическия океан. През следващите 10 години ще станете свидетели на 
неподозирани отклонения до края на 2012 година, когато приключва календара на 
Маите. Възнамеряват да създадат чудовищния съвършен човек. Чувстват се богове, 
господари на биологията. Това отново е насилието на Анунаките, но този път 
колективният ум е напълно наясно какво става и е съгласен. 
Експериментът, обаче, отново ще се провали, защото човекът не може да изпревари 
Божествения план. Вашите учени са твърде неопитни в играта, за да знаят какви 
изопачени и изродени създания ще се развият от намесата им в естествения процес -
те са опиянени от заблудата, че овладяват тайната на сътворението. Не могат обаче 
да възпроизведат душата. Затова говорим за биологически уроди и лишени от душа 
обвивки, които ще населят допълнително една задушаваща се, умираща планета.
Истинската духовност се гради върху основното разбиране и одобрение на процеса 
на смъртта.
Изключително важно е да излекувате тези блокажи, които пречат на хармоничното 
протичане на енергия през електромагнитните ви тела, защото наелектризиращите 
вълни от фотони трябва да преминат през телата ви - все едно да пуснеш 50 000 
вата през електрическа четка за зъби.
Сега цялата слънчева система преживява космическо настройване. Имайте предвид, 
че всеки ще отговаря за собствената си еволюция, защото такъв е свободния му 
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избор. Ако искате да се промените сега, трябва да се заемете съзнателно с 
пробуждането на светлинното си тяло:
- хранете се със сурови плодове и зеленчуци така прокарвате светлина през 

храносмилателната си система през тъмнината на чревния тракт;
- не яжте мъртва животинска плът;
- не яжте храни при които са използвани изкуствени оцветители, аромати, 

синтетични хранителни вещества и синтетични витамини;
- яжте естествени непреработени храни;
- не яжте нищо приготвено в микровълнова фурна;
- избирайте екологично отглеждани продукти;
- яжте семена, бобови култури и целулоза;
- благославяйте храните, които поемате;
- силициевият двуокис може да неутрализира някои от замърсителите в питейната 

вода  поставете парче кварц в стъклено шише и съхранявайте в него питейната вода 
една нощ преди да я пиете;
- яжте семена и ядки в естествения им вид.

Месото опустошава тялото, ума и духа. Знайте, че приемате в себе си насилствена 
смърт всеки път когато си отрязвате парче месо храните със стара мъртва плът 
тялото, което искате да просветлите, обстрелвате телата си с покачения адреналин 
на ужасеното умиращо животно, с химикалите и генетичната намеса използвани за 
изкуствено стимулиране на растежа с цел повишаване на добива. А бактериите и 
останалите живи организми, които пируват в мъртвата плът? Изпращате мрак и 
плътност в организма си  - олово, вместо злато. Яденето на месо от клонирани 
животни ще породи усложнени генетични мутации в телата ви и ще ви прикове 
допълнително към земната плътност.
Докато просветителите се обединяват, за да отекват с музиката на земните полета, 
властта прокарва новата мрежа от контролиращи честоти направо под краката ви за 
да приспи способността ви да чувате с чакрите си, насилва плодородната почва на 
Гея и минералните й залежи с акордите на бездарните си устройства.
Делфините са високоеволюирали същества материализирани на Земята за да бдят 
над честотата на океаните. Чували сте за изхвърлени трупове на делфини, по 
гърлата на които зееха пробити дупки в гласовия им апарат -   властващия елит се 
опитва да овладее начина, по който делфините издават звуци, но несръчната им 
намеса нарушава динамичното равновесие в океаните; това ще предизвика 
оттеглянето на делфините, които започват да се самоубиват. Високоеволюирали 
Светли същества, те не могат да бъдат манипулирани да служат на властта: ако не 
спрете тези опити скоро ще станете свидетели на масова смърт в моретата. 
Внимавайте: загубата на делфините и китовете, които са вече почти напълно 
изтребени, ще означава край на равновесието и безвъзвратно унищожение на 
екосистемата.

предадено чрез Патриша Кори
контактьор на "Говорителите на Сириус"
“Космосът на душата”

ГОВОРИТЕЛИТЕ НА СИРИУС ЗА ПРЕХОДА
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                                             ГОСПОДАРКАТА НА ШИФЪРА

Господарката на шифъра идва във вашия свят, за да помага при прераждането на 
Слънчевото ви Божество  вече е слязла отвъд галактиката Андромеда, десетото 
измерение, за да се подготви за онова което се иска от нея  да определи ключовите 
точки на небесните тела в Слънчевото Божество  тя е величина, която влияе върху 
хода на цялата слънчева система, докато излиза от едно измерение и влиза в друго. 
Тя ще установи гравитационната връзка между планетите преди пътуването през 
вихъра от астрални нишки на Универсалното Същество  подреждането на планетите 
трябва да съвпадне с координатите на Маите и се отнася за всички паралелни 
вселени, многоизмерни небесни същества, планети, луни, астероиди, които ще 
навлязат в оптимална позиция на 21 декември 2012 година. Тя ще направи 
необходимото гравитационно подреждане, което ще преведе безопасно вашето 
Слънчево Божество през тунела и при преминаването цялата система ще се 
превърне в злато; ще пресъздаде в тялото му звуковата честота, която ще помогне 
да се задържи заедно вашата слънчева система. Тя има шифъра на всички 
вортексни точки на всяко тяло от слънчевата ви система  трябва да са установени 
точните гравитационни връзки между силовите полета на тези тела  тя по усет ще 
насочи оркестъра на тази финална симфония.
Без нейната намеса слънчевата система би се разпаднала, защото ако небесните 
тела не са динамично свързани, сифонът на този магнитен преход може да запрати 
планетите, луните и астероидите едни срещу други в огромен галактически сблъсък, 
или да ги захвърли в найвъншните части на многоизмерното пространство. Други 
могат просто да изчезнат в сивата зона между измеренията  найнежеланата съдба 
за всички същества в преход.
Сивата зона е нещо като найгъста мъгла  непроходима мъглявина между живота и 
смъртта, където обърканата душа може да остане заплетена в преходните етапи от 
процеса на смъртта... някъде между материята и духа. Повярвайте, това е място 
където не бихте искали да се озовете. Съществата от тази зона не са от светлината  
нарастващото ви увлечение по тях в тениски и др. ги задържа в съзнанието ви  това 
е неразумно, особено в настоящия решаващ момент, когато залозите са толкова 
големи. Съсредоточавайте вниманието си върху образите, които внасят светлина в  
аурата ви. Мисълта може и се проявява когато я проектирате във вашата рамка, а 
това е една действителност, която бихте предпочели да избегнете, повярвайте ни.
Приемете вероятността за Господарката на Шифъра в съзнателните си мисли, за да 
бъдете настроени вибрационно.
Тя става господстваща сила през 2010 година, когато времето навлиза в крайната 
фаза на своето изкривяване, преди да спре напълно на зимното слънцестоене през 
2012 година. Когато времето започне да се затваря около вас ще се изправите през 
много противоречия  колкото и странни да ви изглеждат събитията сега, не можете 
даже да си представите какво ви очаква когато стигнете до тази точка на вортекса. 
Ще станете свидетели как се появяват отново изчезнали видове, как същества от 
други измерения се процеждат през пластовете, как се повтарят определени събития 
от миналото ви и границите на действителността просто се разпадат. Ще цари 
объркване докато същества от всички пътища на живота се сблъскват с несъзвучията 
на преливащите действителности. Ще се изправите през невъобразими 
"нереалности". Мнозина ще търсят отчаяно логични обяснения и ще си изгубят ума, 
други, които са ускорявали светлинните си тела и са еволюирали над ограниченията 



201

без да се откъснат от центъра, ще съзрат падането на стените на времето като 
разпростиране отвъд оковите на трето измерение и ще преминат през точката на 
въртене.
Трябва да пречистите енергиите си и да превъзмогнете остатъците от страх, да 
очаквате промяната и да знаете, че ще бъде величествена  изглаждане на 
полярността, края на времето и освобождаване от заблудите.
Многократно сте били предупреждавани за земните промени, които вече започнаха. 
Но вие притежавате силата да промените насилствения преход. Не е късно да 
разрешите проблема. Сега сте в критична точка  предстои ви ходът за шах и мат.
В прехода си към повисше измерение Гея преминава през естествена планетарна 
смърт, защото такава е същността на процеса. Тази концепция ви разстройва, 
защото все още се страхувате от излизането на физическата реалност. Помнете, че 
смъртта не ви е непозната, защото сте правили този преход стотици пъти досега  
информацията за това е в гените ви  заровена във вашето подсъзнание. Помнете 
също, че унищожавайки напълно екосистемите на Земята вие затруднявате процеса 
на преход  не е все едно дали прехода ще е като лек вятър или като яростна буря. 
Както всички сте допринасяли за страданието й, така сега можете да обедините 
усилията си за да я излекувате и да я подготвите за финалната фаза на прехода й.
През 1998 година започна "разкъсване на Земята". В случай, че сте пропуснали тази 
новина поради беглото й отразяване в медиите знайте, че един огромен леден 
остров се откъсна от полюса и започна миграцията си към топлите води в 
найюжната част на Аржентина. Той бавно се топи, а междувременно се откъсват 
още ледници и ледени стени. Това е пряк резултат от глобалното затопляне  
топенето на Антарктика. Вече на много места стават големи наводнения, но все още 
не знаете какво е истинско бедствие. Покачването на водните нива съчетано със 
задушаването на земната почва с цимент и бетон ще доведе до невероятно 
опустошение. Много от сегашните брегови линии ще придобият нови очертания, 
много крайбрежни градове ще изчезнат завинаги под водата, много хора ще се 
преместят в побезопасни райони в търсене на суха земя и възвишения.
Докато придошлите води заливат земята и полята, те унищожават хранителните ви 
запаси и отравят останалите. Боклуци и отпадъци ще бъдат пометени от 
разбушувалите се води, а когато се отдръпнат ще намерите земята наситена с 
мръсотията на човешките боклуци и токсични отпадъци, които ще замърсяват 
почвата в течение на още много години.
Вашият елит реши да намали към 2008 година вредните емисии с 8%  твърде малко, 
твърде късно. Гея не може да чака дотогава за това незначително намаление, нито 
пък вие. Трябва да обедините силите си, защото сега няма поналежащ проблем за 
човечеството от този на околната среда. Екологията трябва да излезе на преден 
план и да се превърне във ваша основна грижа. Правителствата могат да бъдат 
принудени да реагират, защото вие сте потребителите  вие контролирате 
промишлеността когато купувате. Ако просто отказвате продуктите, които са в разрез 
с екологичните изисквания и които ви причиняват болести, промишлеността ще бъде 
принудена да спре или да се преустрои. Разбирате ли силата на обединението си и 
защо ви манипулират към разделение?
Къде сте вие, деца на Гея? Какво е станало със способността ви да различавате 
нещата които са добри за планетата ви? Кога ще настоявате за определени 
решения? Какво трябва да стане за да превъзмогнете примирението си и да 
предприемете действия? Принудете управляващите да се вслушат  не е достатъчно 
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да се възмущавате от престъпленията срещу Майката Земя  направете така, че да 
предизвикате промяна. Предупрежденията ни скоро ще секнат защото ще е твърде 
късно и няма да има път назад. Земята преминава и вие заедно с нея  защото вие 
сте съществата на Гея. Кармата трябва да се изплати и злощастията ще бъдат не 
помалко истински в четвърто измерение.
Заловете се незабавно за работа, защото скоро ще навлезете в необратимата фаза, 
когато всичко се притегля във вортекса побързо от скоростта на светлината.
Понастоящем Гея е найнеустойчивото тяло в слънчевата система и по много 
причини се смята за найслабото звено на Слънчевото Божество В същото време 
обаче е и найдинамичното, защото съществата на Земята са способни на 
неизмерими прояви на любов и състрадание  особено в момент на криза. Емоциите 
ви, когато са породени от любов са наймощния аспект на човечността ви, който ви 
прави велики. Затова сега ви наблюдават толкова много очи. Затова Единствената 
Господарка на Шифъра е решила да извърши Великото си Дело от вашето 
планетарно поле.

от "Космосът на душата"
предадено от "Говорителите на Сириус"
чрез Патриша Кори

ОБРЪЩЕНИЕ НА ПЛЕЯДИАНЦИТЕ КЪМ БЪЛГАРИТЕ

Обръщаме се към Българите. Вие, които сте в България, неслучайно сте избрали 
това място и това време. Осъзнайте духовната мисия на вашия народ и на страната 
си. Бъдете горди (но не възгордени), че сте българи и че Мировият Учител Беинса 
Дуно (Петър Дънов), е дошъл във вашата страна. Запознайте се лично с това учение, 
за да не бъдете манипулирани от невежи личности, които (съзнателно, или не) 
служат на тъмните сили. 
Не съдете за Учението по отделни хора и от преразкази, а пийте от идвора – той е до 
вас. Изворът на Истината е във вашата страна.
Съдбовният миг е сега  на помощ на Земята са дошли много светли същества, 
Земята е обект на голям космически интерес и днес е решаващата битка за 
освобождаването на Земята от тъмните сили и възцаряването на всеобщата любов. 
Промяната е неизбежна. Ще се промените, ако искате да съществувате. 
Материалистите ще могат да придобиват "сигурност" под контрола на "тъмните 
фланелки". Проблемът е, че за "тъмнита фланелки" повече няма да има сигурност на 
тази планета. Материята ще отстъпи на Духа  за него няма невъзможни неща. Чрез 
Духа ще имате покачествена материя, в която да съществувате.
Борбата за възвръщането на вашата свобода се води от светлите същества през 
последното столетие. Включете се съзнателно в тази война на световете ако 
желаете свободата си. Войната е заради вас! На Земята са вече 144 000 светли 
войни и още други светли същества. Можете ли да стоите пасивно като наблюдатели 
и да не участвате в собственото си спасение? Без вашето участие изходът от битката 
още не е ясен. Разбирате ли какво ви казваме? Излезте от зоната на здрача  
започнете да излъчвате добри мисли, чувства и да вършите добри дела. Като се 
изпълните с Любов към себе си ще разблокирате невероятните си възможности. Ако 
отключите любовта, а тя е във всеки от вас, ще можете да спасите Земята, себе си и 
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бъдещето на вашата цивилизация. Там, където е любовта, никой няма възможност 
да манипулира енергиите, съзнанията, историята и текущите събития. Там, където е 
любовта, всъщност там е Бог – Бог с голямо “Б”, а не боговете-създатели.
Ако не се опитвате да разберете какво става в момента на планетата единственото 
което ще регистрирате са природните бедствия и ще се изпълвате с все повече 
страх. Ако не се интересувате от тези процеси и ако не ги подпомагате съзнателно, 
автоматично заставате на отсрещната страна. Това е все едно да наблюдавате как 
ваши съграждани се качват в луксозен влак за да заминат на много интересно място, 
а вие да стоите на пустата сива гара и гледате как влакът потегля. Това е вашият 
избор! След време ще разберете какво се е случило и ще се видите как стоите 
безучастни на пустата сива гара; ще можете да поправите нещата едва в 
следващата еволюционна вълна, която ще дойде след много време. Дотогава ще си 
стоите на вашата гара.
На Земята е пълно с наблюдатели от паралелни светове, от далечни галактики, от 
цялата Вселена, за да присъстват на този важен момент от историята на земното 
човечество. Това е ново знание за тях, нова пиеса и те са тук за премиерата. Всички 
места в салона са отдавна заети  има правостоящи, има и такива, които ще гледат 
спектакъла на монитори поради липса на места в залата.
Целият Космос е развълнуван! Само вие  не!
Още ли е найважно да смените плочките в банята или да получите наследствената 
си нива?
У вас е всичко  Знанието, Светлината, Вярата, Надеждата и Любовта! Бъдете 
господари на богатството си и се разпоредете с него като добри стопани!
Не остава нищо друго, освен да успеете!
Молим ви: Поискайте да успеете!
Молим ви: УСПЕЙТЕ!

“Земята – щастлива отново”
Багрина Кларк

Допълнителна литература на тези теми:

Бунтът на роботите Дейдив Айк, изд. Аратрон
Вестителите на Зората – Барбара Марчиняк, изд. Аратрон
Космосът на душата Патриша Кори, изд Аратрон
Земята – ключовете към живата библиотека, Барбара Марчиняк, изд. Аратрон
Семейството на светлината Барбара Марчиняк, изд. Аратрон
Откровението на Рамала изд. Аратрон
Земята – щастлива отново Багрина Кларк, ИК Синергия
Кой управлява Земята? Стамен Стаменов
Строго секретно – изд. Хелиопол
Космическата конспирация изд. Хелиопол
Бумерангът на злото Волен Сидеров, изд. Жар птица
Тайните общества на ХХ век Боголюбов изд. Жар 
Анастасия Вл.Мегре (поредица от 7 книги) изд. Аливго
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Тайните, които винаги сте искали да знаете, 

но са били скривани от вас
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Предговор


“И рекоха боговете: да сътворим човек по Наш образ на нас подобен” – така пише във вашите древни писания - това да ви напомня за клониране?” 


 “Семейството на Светлината”


Барбара Марчиняк


Съществува ли заговор срещу човечеството? Вярно ли е, че от много години представители на някои извънземни цивилизации имат официален договор с американските военни и работят съвместно с тях в дълбоко засекретените подземни бази? Плод на това сътрудничество в областта на обмена на технологии между тях ли е големия скок в технологиите през последните петдесетина години?


Въпреки многобройните институти създадени за проучвания на въпросите и средствата за лечение на рак, спин и други масово разпространени съвременни заболявания, досега не е официално обявено такова лекарство – каква е причината за това – дали споменатите институти не съществуват за прикриване на вече откритите лекарства за лечение в защита интересите на своите основатели или спонсори? Защо въпреки непрекъснато увеличаващия се бюджет за службите за борба с наркотиците в много страни по света тяхната цена непрекъснато спада и става все по-лесно да се сдобиеш с тях? Защо въпреки постоянно нарастващия бюджет за космически изследвания от толкова години вече не се открива нищо? Защо скромния данъкоплатец вече над 20 години гледа все едни и същи фотографии от Марс и Луната? Защо все по-често се срещат твърдения, че и на двете планети има живот и кипи усилена дейност, но информацията за това се прикрива - по поръчение на тайното правителство на Земята ли? Защо всички контактьори неизменно твърдят, че на тези планети има условия за живот, а подобни твърдения редовия гражданин среща само в научно-фантастичните филми? Кой създава тези филми? Кой притежава медиите? Преди време медиите разпространиха информацията, че “американски богаташи си закупували парцели на Луната по силата на съществуващ в САЩ закон, според който, ако никой не е предявил претенции върху даден терен, можеш да го обявиш за своя собственост” – какво би могла да означава тя? Службите за патентоване на открития по света за какво са създадени – за да защитават правата на изобретателите, или за да крадат, потулват или пречат на патентите с наистина революционно значение? Какво е предназначението на медиите – да информират, или да дезинформират? Не звучи ли малко несериозно идеята, че човечеството е единствената разумна цивилизация във вселената при положение, че броят на планетите в нея е толкова голям? Лекарствената индустрия наистина ли съществува за да помага да болните хора да се излекуват, или за да ги поддържа непрекъснато болни? Ако всички хора можеха да се излекуват, тази индустрия би ли имала интерес от това? А възможно ли е (в случай, че се стремиш да спечелиш повече пари), да е по-изгодно да си създаваш и разпространяваш и болестите и лекарствата за тях, вместо да се надяваш да се появят отнякъде и после да харчиш толкова много средства, за да откриваш тепърва лекарствата за лечението им? Защо съвременната медицина, с всичките си “революционни” постижения, продължава да лекува симптомите, вместо причините за болестта? Измислици и фантазии ли са древните легенди и митове, статуетки и рисунки, или реално наблюдавани обекти, описани неясно поради липсата на думи за назоваването на видяното? Защо навсякъде се появяват публикации, твърдящи, че в речта, която е щял да произнесе Кенеди, ако не беше убит, е започвала с думите: “Граждани на Земята, ние не сме сами”? Какъв е произхода на всички онези НЛО наблюдавани от години по целия свят – земен или извънземен, или и двете? Защо публикацията в медиите, че тела на извънземни се намират в подземните бази в САЩ (според направено официално потвърждение от Джордж Буш) беше поместена на вътрешните страници в някои вестници, а не на първа във всички тях? Защо останките от намереното след инцидента в Розуел са засекретени, след като официалната версия е, че са били от метеорологичен балон? Защо броят на контактьорите става все по-голям и с кого всъщност контактуват те? След като в интернет от 2000 година има официална покана за среща на командата Аштар с чешкия и словашкия президенти на всяко избрано от тях летище, или на която и да е по-голяма затревена площ, и след като се твърди, че по това време в Чехия е имало около 600-700 хиляди контактрьори, това вярно ли е, или не – и ако не е, защо не е официално отречено? Това, че медиите с по-голяма готовност коментират поредното убийство или пиянски скандал, отколкото състоянието на околната среда и климатичните аномалии случайно ли е? Вярно ли е, че консумацията на генетично модифицирани храни въздейства пагубно върху ДНК на човека и възпрепятства активирането и на останалите десет негови спирали? След като българският редови гражданин никъде не може да види надпис, информиращ го, че стоката е генетично модифицирана (както e навсякъде по света), какво означава това – че такива стоки у нас няма, или че “защита на потребителя” липсва? А ако дадена служба не си вършиш работата при все, че получаваш заплата, това равносилно ли е на кражба, или не? Ако всевъзможни служби и инстанции се грижат за контролиране на населението чрез всевъзможни административни мерки, но нарушенията не спират, това означава ли, че е възможно начинът за решаване на този проблем да е погрешен? Ако парите, които отиват за издръжката на подобни инстанции се използваха за повишаване съзнанието на хората, щеше ли да има по-добър резултат? Кое е по-правилно – да възпитаваш децата и възрастните в любов към природата, или да поставиш полицаи на всеки ъгъл, които да пазят зелените площи от замърсяване и съсипване? А вярно ли е, че престъпленията нарастват поради това, че хората са откъснати от земята и природата и това ги дисбалансира и отчуждава? Съществува ли тайно правителство на Земята и възможно ли е неговите интереси да не съвпадат с интересите на човечеството? Ще осъзнае ли някога човечеството в масов мащаб, че тези, на които плаща, за да го пазят, управляват и да се грижат за него много често изпълняват чужди заповеди и също са жертви като останалите макар, че привидно са на по-висок пост? Каквито и заплати да получаваме, не дишаме ли един и същи въздух? А възможно ли е някой от хората, от които това зависи, да осъзнае, че след изтичането на мандата му, независимо от това колко пари може да е “заделил”, и за колко дълго си мисли, че ще му стигнат, изведнъж да установи, че и той, както останалите, не може да открие неотровена и некмодифицирана храна, защото вече всичко е отровено, или защото истинските семена отдавна за били неусетно заменени с генетично модифицирани, или със “семена терминатори”? След целия технологичен “бум” живеем ли наистина по-добре? Какъв е критерият ни за по-добре? За къде непрекъснато бързаме и какво постигнахме с това? Какво си мислят децата ни, когато гледат по вестници, улични реклами и телевизията снимки, които съвсем доскоро бихме определили като порнографски? Това трябва ли непременно да върви ръка за ръка с технологичния напредък, или не? Технологичният скок редно ли да се съпътства с духовното ни израстване, или трябва да е обратно пропорционален на него? Кой ни е казал, че в името на безумния технологичен напредък трябва да жертваме всичко – себе си, децата си, планетата си? А трябва ли да му вярваме? Ако навлизането на технологиите прави живота ни по-лек и ни осигурява повече свободно време за отдих и духовно развитие, то вярно ли е, че сега наистина имаме много повече свободно време отколкото преди години? За какво го използваме? По-добре ли си почиваме? Повече ли книги четем? Повече ли време сме сред природата? По здрави ли сме? Станахме ли по-човечни? А по-съзнателни? Докога ще се делим по партийна принадлежност, по цвета на кожата си, по социален произход и статус, по вероизповедание? Ако бихме се лишили от титлите, колите, притежанията и дори от дрехите си, нямаше ли да бъдем “еднакво голи и еднакво смешни”*? Може ли да се клонира любов? А човечност? Възможно ли е чрез огромното количество контактьорска информация в книгите нашите по-напреднали технологично братя и сестри от космоса да ни помагат да разберем кои сме, какво е мястото ни в космоса като цивилизация и като планета и обект на чии интереси може да е Земята? Каква е вероятността истинската информация за състоянието на планетата и хората да може да се открие единствено в контактьорските книги? Вярно ли е, че тревата е нашата връзка с космоса? Възможно ли е зад създателите на противогрипните ваксини и самите видове грип да стоят едни и същи същности? Нямат ли най-голям интерес от непрекъснатото появявяване на все нови и нови компютърни вируси именно създателите на антивирусните компютърни програми? А производителите на отровни изкуствени препарати за борба срещу вредителите имат ли интерес от съществуването на съответните вредители? Биха ли ги създали в генетична лаборатория? Отровите с които се обработват растенията преминават ли в плодовете и зеленчуците? Ако почвата се обработва с отрова, за да не никнат плевели, то останалите растения защитени ли са от нея? Кой твърди, че са защитени? Производителите на отровата ли? След като флуорът е изключително силна отрова, то наличието му в пастата за зъби, във водата, която пием и с която готвим и се мием, безвредно ли е? Какво означава, че флуорът, макар и силно отровен, “в малки количества не вреди” – в смисъл, че не убива на място ли?


Защо атипичната пневмония се разпространи в Китай – защото там има твърде много население ли, или по чиста случайност? Съществуват ли институции, които биха могли да имат интерес от наличието на терористи? Поради това, че вече имаме служби и инстанции за всичко, не се ли отучихме да мислим самостоятелно? В очакване да бъдем информирани за всичко не се ли отучихме да наблюдаваме, да си задаваме въпроси, да търсим отговорите самостоятелно? Кога за последен път гледахте към звездите? От колко време не сте се смели от сърце? От колко време не сте почиствали най-близката зелена площ? Генетично манипулираната трева по-красива ли е от естествената? Дърветата, които човека е “оформял” и подкастрял по-красиви и симетрични ли изглеждат от онези, където не се е намесвал? Защо цветята в цветарските магазини са с такива странни цветове и вече не миришат – генетично манипулирани ли са? 


Много въпроси възникват, ако започнем да се замисляме – и ако не бяхме непрекъснато толкова забързани, или травмирани, или заробени, щяхме отдавна да започнем да си ги задаваме, а на много от тях може би вече щяхме да сме намерили и отговор. Потънахме в някаква бясна надпревара – за новия модел кола, шампоан, дрехи, обзавеждане и какво ли още не – дори не забелязваме, че се самозаробихме в името на неща, които умишлено се произвеждат все по-некачествени и по-некачествени, за да ни принуждават непрекъснато да ги ремонтираме или подменяме и да не ни остава никакво време да се замислим – какъв е смисълът на всичко това? Какво, ако с цената на спокойствието си осигурим всички нови модели от всичко? Какво от това? Ще станем ли по-щастливи? Ще станем ли по-спокойни, по-добри родители, по-коректни граждани на Земята, по-извисени духовно?  


Надявам се, че отговорите на поне част от тези въпроси ще намерите на следващите страници. Ако сте готови за тях. Ако пожелаете да ги получите. Ако сте склонни да се вгледате в тъмното и да поемете отговорността за това, което ще видите там. Защото тази отговорност е на всички ни. Защото всичко зависи от самите нас. Защото всички сме едно – и когато наистина осъзнаем това, ще започне промяната. 


Ще проявим ли достатъчно мъдрост да променим самите себе си, или ще предпочетем да продължим да крием главите си в пясъка, докато той затрупа и телата ни? Фактите и информацията са навсякъде около нас. Разполагаме със свободна воля – въпросът е какво ще изберем да направим с нея. 


“Изборът е ваш – и последиците също.”**


………………..


* Дамян Дамянов


**”Земята – щастлива отново” – Багрина Кларк


ГЛАВА 1. НАЙ-ГОЛЯМАТА ТАЙНА


НАЙ-ГОЛЯМАТА ТАЙНА


интервю с английският автор Дейвид Айк*


От Кенет Бърк


ЗА АВТОРА: В своята книга “Най-голямата тайна”, Дейвид Айк , въз основа на документирани източници с изяснен произход, разкрива подробно как едни и същи вътрешно свързани кръвни линии, контролират планетата от хиляди години. Как те са изградили всички основни религии и как са подтискали духовните и езотерични познания, които ще освободят човечеството от неговия мисловен и емоционален затвор. Той разглежда истинския произход на християнството и всички други основни религии и документира подтисканата наука, което обяснява защо света се намира във времена на невероятни промени и трансформация.


Ако се върнете достатъчно назад, ще откриете не само една извънземна раса, а много, които са се кръстосвали с човечеството. Има една определена група в рамките на една извънземна раса, която работи с физическия свят (определено от вътрешността на Земята), и нейното главно място на съсредоточаване е долната част на четвърто измерение. В книгата показвам, че тези, които наричаме Анунаки (в шумерските таблички), всъщност са влечугоподобна раса. Не само аз твърдя това. Др. Дейвид Артър Хорн е написал книгата “Извънземният произход на човечеството” - той стига до същия извод.


Това кръстосване е станало между човешката раса и тази влечугоподобна група в рамките на една раса. Аз не гледам на влечугоподобната кръвна линия като на отрицателна сама по себе си – напротив – става дума само за точно тази група от тях.


Шумерските таблички и много други свидетелства по целия свят говорят за факта, че тези хибриди стават полубогове - мъже и жени, намиращи се по средата между боговете и човечеството. Ако погледнете част от историята на Иран ще установите, че най-ранните крале били наричани крале на змията и, че са станали крале в резултат на генетичната си структура и на своите кръвни линии. Ето откъде идва Божественото право на кралете. Но това не се е отнасяло за Бог – за Всичко, Което Е – отнасяло се е за БОГОВЕТЕ.


Хибридите, които били владетели на древния Близък и Среден Изток, се превърнали в Европейската аристокрация и кралските семейства в Европа – всъщност, съществува само едно кралско семейство – но под различни имена. Родът Уиндзор определено е една от тези линии.


Идеята тези кръвни линии да завладеят планетата буквално идва след 1689, когато един от тях, Уилиам ъв Ориндж (с когото е свързано всяко оцеляло кралско семейство в Европа), идвайки от Холандия, бил поставен на трона в Англия. От 1689, тези кръвни линии, които стават известни като Илюминати, започнали да управляват от Лондонското Сити. През 1694, Уилиам ъв Ориндж подписал документа, който създал “Бенк ъв Ингланд” и цялата централна банкова система започнала да се ръководи от този водач. Ето защо има по централна банка буквално във всяка страна – защото те са взаимосвързани и управляват икономиката на своите страни и дърпат връвта на кесията на правителството.


Истинското нещо, което се появило в годините след централизирането на операциите в Лондон било, разбира се, Великата Британска Империя. Това била империята на онези кръвни линии, които се установили в Британия, което е съвсем друго нещо. Поради това, тези кръвни линии, работейки под прикритие, предимно, но не само, сред бялата раса, се превърнали в хората, които завзели банковия бизнес, медиите и политическата власт във всички тези различни страни от Британската Империя. Макар да изглежда, че тази империя се е свила, и че хората са получили своята независимост, ясно се вижда, че затворите с решетки (явният контрол на тези държави от Британия), са били подменени със затвор без решетки – мрежата на тайното общество и кръвните линии, които все още работят тайно в тези държави и ръководят шоуто.


Затова, когато се реши да се въведе нещо на глобално ниво, например да се имплантират микрочипове, ръководителите от тази кръвна линия в съответната страна манипулират и организират съответната сфера на влияние, както Рокфелерови в Америка, или както Опенхаймер – в Южна Африка. Преди, семейство Опенхаймер контролираше 80% от акциите на южноафриканския пазар пряко, а останалите - косвено и притежаваше диамантените и златните мини, от които зависи икономиката на страната. Те трябваше да преминат към така наречената демокрация – за президент беше поставен Мандела. След като Мандела стана президент, към днешна дата семейство Опенхаймер притежава 80% от акциите на пазара пряко, а останалите – косвено. Притежава златните и сребърни мини, от които зависи икономиката на страната, както и медиите, посредством различни изтъкнати личности, тоест – за хората нищо не се е променило, освен на повърхността. Всички президентски избори в Америка - от и включително Джордж Вашингтон през 1789 - до Бил Клинтън, - са били печелени от кандидата с най-британските и френски кралски гени. От четиридесет и двамата президенти до Клинтън, тридесет и трима са били свързани с двама души: Алфред Велики, Крал на Англия, и Шарлман, най-известния монарх във Франция. Деветнадесет от тях са свързани с Краля на Англия Едуард ІІІ, когото делят 2000 кръвни връзки до принц Чарлз. Същото се отнася и за банкерските фамилии в Америка. Джордж Буш и Барбара Буш са от една и съща кръвна линия – кръвната линия на Пиърс, променил своето име от Пърси, когато прекосил Атлантика. Пърси е една от аристократичните фамилии в Англия до ден днешен. Били са свързани с проекта да взривят с барут Парламента по времето на Ги Фолкис и т.н. И така, Джордж Буш е свързан с Шарлман и Алфред Велики. Свързан е и с Франклин Делано Рузвелт.


Тези различни фамилии са приели различни имена, но всички следват генеалогията, а понеже са с различни имена, хората обикновено не схващат връзката. Ако Клинтън и Държавният секретар се казваха Рокфелер, ако главния водещ на новините в ЕнБиСи също се казваше Рокфелер, тогава хората щяха да си кажат - чакай малко, какво става тук? Затова те носят различни имена, но не това е важното – важна е кръвната линия. Един от примерите е Британското семейство, защото в последните три поколения членовете му носят същото име и благодарение на това всъщност можеш да видиш как работи системата.


Според “Бъркс Пиъридж” (библията на генеалогията), даже според официалната генеалогия, Бил Клинтън е генетично свързан с Хауз ъв Уиндзър, настоящото кралско семейство в Британия; с всеки шотландски монарх; с Крал Хенри ІІІ на Англия; и с Роберт І във Франция. Виждам все повече и повече информация в полза на това, че Клинтън всъщност е от Рокфелер преди едно поколение, което обяснява много за това защо така нареченото “момче от улицата” от Арканзас, получи стипендията Rhodes към Оксфордския университет, която не се дава на когото и да е. На много ранна възраст, Клинтън стана владетел на това, което всеки приема като Рокфелеров щат - Арканзас. След това, разбира се, стана Президент на САЩ. Тези хора се избират поради факта, че имат генетична, а поради това и вибрационна, съвместимост с влечугоподобните същества от четвърто измерение, които в резултат от това могат да работят чрез тези физически кръвни линии – като някой, облякъл космически скафандър. Те могат да работят в трето измерение посредством въпросните кръвни линии.


Освен това, съществуват и по-ниски генетични линии, но те са все още твърде влечугоподобни по своето съдържание. Аз ги наричам хибриди. Тези хора в повечето случаи не знаят кои са, но онези, които дирижират нещата, знаят, защото следват кръвните линии и генетиката с учудваща пристрастеност. Това, което им трябва от хибридите, е да ги обладават от четвърто измерение. Поради това, те се включват в тайни мрежи и използват различни ритуали, към които, разбира се, трябва да се присъединят, за да могат наистина да напреднат. Самите хора, вземащи участие в ритуалите, просто не осъзнават какво правят. Повечето от тях не разбират, че думите и ритуала създават енергийни полета, а енергийните полета, ако не знаеш какво правиш, могат да бъдат много опасно нещо с оглед на начините, по които можеш да бъдеш манипулиран. Освен това, чрез тези ритуали диригентите включват такива обикновено нищо не знаещи хора към съзнанието от долното четвърто измерение и така хората стават обладани от тях.


Преди около година започнаха най-невероятните преживявания в живота ми. В период от 15 дни през Май 1998 се натъкнах на дванадесет различни личности от най-различни среди (от бизнесмени, работещи в швейцарски банки, до телевизионни служители и други), които ми разказваха една и съща история – че са виждали хора, които са с превъзхождаща другите позиция – обикновено, но не винаги, - да се превръщат пред очите им във влечугоподобни, а после отново да възвръщат формата си. Една от тези истории ми разказа един полицай.


Кенет Бърк: Мислите ли, че това се прави преднамерено, или самата промяна на честотите на планетата смъква за момент прикритието им?


Дейвид Айк: На мен ми се струва, че и двете. Първо, съществуват енергийни полета, които определено са честотни, в които за тях е много по-трудно да запазят формата си. Но основното нещо е, че те са фокусирани в долната част на четвърто измерение, а това не е далеч от нашето измерение. Мисля, че просто съзнанието на хората скача за кратко в тази енергия. Тогава хората спират да виждат влечугоподобните същества в тяхната триизмерна форма и ги виждат като четириизмерни влечугоподобни същества.


Бях във Ванкувър, където шест отделни лица ми разказаха една и съща история, една от които е бизнес-дама – човек-реалист, със солиден собствен бизнес.


Твърде много хора в Британия, Австралия и Америка от толкова много среди, са ми разказвали едни и същи неща.


В своята книга “Транс-Формация на Америка” Кати О`Брайън пише, че Джордж Буш й е казвал, че те са извънземна раса, което е завзела планетата и никой не си дава сметка за това, че те всъщност идват от дълбокия космос.


Един човек веднъж ми се обади и ме попита “Защо докато ги гледам по телевизията, продължавам да виждам хора като Буш, Кисинджър и Горбачов да се превръщат във влечугоподобни?”


Близка приятелка на принцеса Даяна ми каза: “Веднъж Даяна ми каза съвсем сериозно “Те не са хора”. Каза “Виж, може да е трудно за вярване, но родът Уиндзър са кръвна линия на влечугоподобни. Те са влечугоподобни - в действителност, влечугопобните управляват планетата”.


Друг човек, познавал принцесата ми каза: “Един ден тя ми се обади и ми каза: “Имам нужда от твоя съвет. Имам нещо, което искам да разкрия за родът Уиндзор, но не зная как да го разкрия”. Не ми каза какво е то.” Страхът, изписан на лицето му беше очевиден - човекът ми се стори много уплашен. 


Кенет Бърк: Според вашата информация, която очевидно е широко подкрепена с доказателства, какви са плановете на тези влечугоподобни за Земята за следващите няколко години?


Дейвид Айк: Това, което ние наричаме Нов Световен Ред, е планът на влечугоподобните от долното четвърто измерение. Те искат да създадат в света хаос, включително масови войни. Затова тази структура за световно правителство, световна централна банка, световна валута, електронна обработка в банките без никакви пари, едно население, снабдено с микрочипове и единна световна армия, която е НАТО… както пиша от години в моите книги… глобалната полицейка сила. Те планират към края на хилядолетието да създадат огромен хаос, посредством най-мощните техники за контрол над ума, което аз наричам проблем-реакция-решение; създаваш проблем, получаваш от обществеността реакция от типа “нещо трябва да се направи”, а след това предлагаш решението, което още от самото начало си искал да въведеш. 


Ако искаш да въведеш глобални решения, ще имаш нужда от глобален проблем и аз предвиждам, че точно това предстои. Проблемът явно е, че планетарната честота се ускорява и поради това онези, които си променят формата все по-трудно задържат човешката си форма. Казвали са ми, че съществува обладаване от тези влечугоподобни същества и че те изпитват почти паническо желание да установят контрол на място, особено към това да поставят микрочипове на населението. Те знаят, че след няколко години честотите ще достигнат скорост, при която вече няма да им бъде възможно да задържат човешката си форма по никакъв начин и че накрая ние ще видим с очите си, че в действителност влечугоподобните управляват планетата ни.


Кенет Бърк: Те вече няма да са способни да се крият. 


Дейвид Айк: Точно така. Към това време, влечугоподобните искат на населението вече да е поставен микрочип, искат световната армия и НАТО да са на мястото си и искат да имат толкова голям физически контрол над нашия триизмерен свят, колкото е възможно, така, че ние, хората, по тяхно мнение, да не можем да направим нищо  във връзка с техния контрол на планетата.. 


От: Leading Edge Newspaper


www.davidicke.com


- - - - - - - - - - 


*Дейвид Айк е автор на десет от най-търсените книги в света. Роден в Англия през 1952г, работи като журналист във вестници, местното радио и телевизия, национален говорител на Британската Зелена Партия и телевизионен говорител на ВВС. На български език е издадена книгата му “Бунтът на роботите”, изд. Аратрон. Б.пр.


ОТКРОВЕНИЯ НА КРАЛИЦАТА-МАЙКА


Рецензия


от Дейвид Десборо


за книгата на Дейвид Айк “Най-голямата тайна”


Английският автор Дейвид Айк има склонност да се рови в деликатните политически машинации на глобалния елит, както се вижда от неговите книги “И истината ще ви направи свободни” и “Аз съм себе си, аз съм свободен”. Най-новата му книга представлява предимно историята на Илюминати – свръх-тайната група, които са били повелители на човешката раса от ерата на Вавилон до наши дни посредством своя контрол над богатствата, чрез подтискане на науката, както и чрез създаване на фалшиви религии.


Първоначално не смятах да пиша рецензия за тази книга по етични съображения, тъй като в нея господин Айк цитира моите собствени изследвания за Илюминати, но впоследствие промених решението си, тъй като моите разследвания, правени в продължение на 30 години, напълно съвпадат с тези на автора. Тази експлозивна книга и видеоматериала представляват най-задълбоченото вникване в истинската природа на глобалната история, разкривана някога пред публика.


Заглавието на книгата е извлечено от една среща на Дейвид Айк с един висш член на Британските тайни служби, в което Дейвид го попитал коя е най-голямата тайна, пазена от Британските тайни служби. Човекът отговорил, че това е фактът, че Британското кралско семейство са влечугоподобни, способни да променят формата си!


Преди читателят да отхвърли категорично това твърдение нека го уверя, че Дейвид представя доказателства в негова подкрепа, включително и текста  от заснетото на видеокасета интервю с най-близката приятелка на Принцеса Даяна, в което тя разкрива осведомеността на Даяна за влечугоподобното потекло на  Династията Уиндзор (Даяна ги е наричала “гущерите”).


Авторът предлага задълбочено обяснение на ритуалното убийство на Даяна и потуленото разследване, включително и фактът, че шофьорът й се е оказал жертва на контрола на ума, включен в проект Монарх, който е бил програмиран да се отклони от първоначалното направление и да се удари в тринадесетата колона на тунела Pont de L'Alma. Тунелът е древно място за жертвоприношения на Илюминати. След като книгата беше издадена, аз бях уведомен от един от Илюминати, който заема висок пост, че “първата помощ”, оказана на Даяна в тунела е била пребиването й до смърт с кислородната бутилка. Моето собствено разследване, направено въз основа на непубликувани астрофизични данни разкри, че първоначално планетата Марс е заемала орбитата на нашата планета и е била населена от технологично напредналата Арийска раса. Космическа катастрофа е изместила Марс в настоящата й орбита, принуждавайки оцелелите Арийци да колонизират нашата планета и впоследствие да изградят Голямата пирамида. Те са били свалени от жреците на злото, които основали Кралски Двор на Дракона в Египет.


Докато Дейвид пишеше своята книга, имах щастието да се срещна с Кралицата Майка на Илюминати. Тя потвърди откритото от мен и добави, че йерархията Илюминати са дракони, които имат способността да си променят формата и оттук тяхната способност да сключват междурасови бракове. Тя каза още, че поради тази символна връзка, драконите от Илюминати са последвали арийците от Марс до Земята.


В нейното филмирано интервю с Дейвид Айк, тя описва как Илюминати са я създали генетично от кръвната линия на Меровингите и са я изпратили в Русия, за да развие психичните си способности. Била е обучавана да общува телепатично с делфините и извънземните в тайни военни бази. За да се поддържа контрола над нея, тя била подложена на програмата за основания на травма контрол над ума по проекта “Монарх” от нацисткия доктор Йозеф Менгеле, който след Втората Световна Война тайно е продължил своята работа в базата “Чайна Лейк Нейвъл Уепънз”. Менгеле я е принуждавал да гледа човешки жертвоприношения, на които са присъствали фигури от глобалния елит, чиито имена тя споменава на видеозаписа.


Разказът на Кралицата Майка може да ви звучи невероятно, но този изследовател, след като е изгледал много видеозаписи с нейни коментари, направени под въздействието на натриев амитол, и след получаването на потвърждаваща ги информация от други оцелели от проекта контрол над ума, смята, че нейният разказ заслужава доверие. В противен случай, никой от нас нямаше да бъде подложен на настоящия тормоз, включително подслушване на телефона, пряко насочвани микровълнови лъчи и следене от Флотските тайни служби и служители на Националната агенция за сигурност. Читателят може да насочи вниманието си и към книгата “Транс-формиране на Америка” от Кати О`Брайън, жертва на контрола над ума, в която тя твърди, че е виждала как Джордж Буш се променя във влечугоподобно и как бившия секретар Бенет й е казал, че Илюминати са дошли тук от друго място на вселената.


Кралицата Майка, заедно с няколко други жертви на контрола над ума, са се измъкнали от лапите на Илюминати през 1989, когато Менгеле е починал. В опит да си възстановят контрола над нея, Илюминати са я подложили на интензивен тормоз, включително на мъчения с електроди за предизвикване на електрошок в една частна къща на Шърман Оукс (други оцелели от проект Монарх също са били изтезавани там).


Грижите за двете й деца били възложени на нейния бивш съпруг чрез специален пълномощник Ричард Вогел, въпреки факта, че трима психолози са представили пред съдията писмени клетвени декларации, че по тяхно мнение, по-малката й дъщеря е била сексуално задиряна от него. Друга книга, която разкрива ситуацията сред юридическите среди, е и "В кралския двор има затворник ", написана от бившия главен районен инспектор на “Вентура” Гарет Уийн (може би читателят не знае, че настоящият Главен Съдия на Върховния съд е бившия адвокат на организираният престъпен синдикат, Кемпер Марли. Марли е бил сътрудник на Ал Капоне). 


Скоро след гледането на делото за попечителство над децата й, един от психолозите, Д-р. Даниел Шийле, бил затворен за две седмици в психично заведение и намерен обесен в деня на своето освобождаване. Кралицата Майка твърди, че за да я принудят чрез терор да се присъедини отново към Илюминати, са й показали видеозапис на обесването, осъществено от четирима души, трима от които са били свързани с гледането на нейното дело за попечителство.


Освен това, книгата разкрива малко известни, но важни, факти, свързани с американската история, например, че САЩ не е името на тази държава, а на една корпорация, преди това известна като “Вирджиния кампъни”, притежавана от Британия (подобно на това, “IRS” е частна корпорация, различна от “Службата за Вътрешни Доходи”, образувана в Делауеър през 1933 от трима нацисти, за да финансира нацистите с парите на американските данокъплатци).


Драконите Илюминати презрително считат хората за добитък; техните планове са изложени в няколко документа, включително “Директива 200 за Политиката на Съвета по Национална Сигурност”, в която се говори за 50% намаляване на населението посредством чума, глад и контролирани ядрени конфликти, както и за подлагане на оцелелите на робство чрез контрол над ума. 


Принципът “това, което не знаеш не може да ти навреди” е много верен, когато става дума за намеренията на Илюминати. Благодарение на Дейвид Айк, най-голямата тайна на Илюминати беше за пръв път публично оповестена, независимо от усилията на контролираните от Илюминати медии да прикрият това. Както той казва в книгата, Илюминати подстрекават войни  и конфликти, за да предизвикват ужас, чиито вибрации се записват в матрицата на Земята и така задържат духовния растеж на човечеството.


Илюминати вярват, че ще предизвикат обявяване на извънредно положение в най-големите държави (според бившия директор на ЦРУ Бил Колби, след като обвинят терористи за детонирането на разработени от Израел атомни бомби с размер на дипломатическо куфарче) и така ще доведат до съпътстващите това мерки за отнемане на оръжията - това ще им позволи трайно да заробят цялата човешка раса. Само че дори и най-добре подготвените планове могат да се объркат, както установил Наполеон, когато 80% от неговите войски загинали при нападението на Русия и то само защото френските униформи имали тънки копчета. Тези копчета ставали трошливи и се разпадали в условията на минусовите температури по време на Руската зима. Да се сражаваш с кавалеристи с едната ръка, а да си държиш панталоните с другата не било най-добрата военна стратегия.


Илюминати далеч не са всемогъщи (макар да се смятат за Олимпийски богове) - те направиха невероятно тъпа грешка – повечето домове на Запад притежават потенциално смъртоносно оръжие – не огнестрелното, а микровълнова печка. От няколко години се разпространяват брошури, илюстриращи, че ако магнетрона, кондензатора и охлаждащия вентилатор се свалят от микровълновата печка и се монтират върху метално шаси, се получава смъртоносно оръжие, способно да запали дърво от петстотин метра, или да изпържи мозъка на наемниците на Обединените Нации при въоръжени нападения над дома. Много подобни домакински приспособления са снабдени и с преобразуватели така, че могат да се използват и от автомобил. Нещо повече, технологиите се използват и за създаване на евтино оръжие, способно да сваля самолети и сателити (R.F.-модифицирани лазери на Мосбауер и инфразвукови оръдия на Gavreau).


Нямаме за цел да подстрекаваме към насилие, но нека тази рецензия на книгата послужи и като уведомление на предателската пета колона (военни, прилагащи насила закона, юристи, политици и персонала на IRS), които участват в конспирацията, за да осъществят заробване на човечеството от драконите на Илюминати, водени от своята алчност към самовъзвеличаване – вие подкрепяте погрешната страна. Ако не спрете настоящите си, насочени към убийства действия, ще бъдете публично изложени, изправени пред правосъдието и съдени за измами в особено големи размери.


Скъпи читатели, Кралицата Майка и Дейвид Айк заложиха живота си, за да ви предоставят най-важното изложение, което някога ще видите. Не е възможен компромис с драконите на Илюминати – единствената надежда за човечеството е да бъдат принудени драконите на Илюминати да напуснат планетата. Това може да се постигне след като достатъчен брой хора от обществеността (особено студентите), са прочели тази книга, гледали са видеоматериалите, и са разказали на другите за тяхното съдържание, като с това осигурят възможност на ветровете на политическата промяна да задухат над всеки континент. Това ще докаже, че писалката наистина e оръжие по-мощно от сабята.


Брайън Десборо


www.davidicke.com


КРЪВНАТА ЛИНИЯ УИНДЗОР-БУШ


Дейвид Айк


Тази кръвна линия и нейните разклонения съдържат дълга поредица от фараони в древния Египет, включително Рамзес втори (1295-1228 пр.Хр.). Тя съдържа и хибридите между извънземни и хора, които са управлявали Шумер, Вавилон, Гърция и Троя, и които днес управляват света.


Една обща връзка в тази кръвна линия е Филип Македонски (382-336 пр.хр.), който се оженил за Олимпия и техен син бил Александър Велики (356-323 пр.хр.) - тиранин, който ограбил този ключов регион на Гърция, Персия, Финикия, Египет, Вавилон, бившите земи на Шумер и Индия, преди да умре във Вавилон на 33г. възраст. По време на своето властване над Египет, той основал град Александрия - един от най-големите центрове на езотерични познания в древния свят. Александър бил обучаван от гръцкия философ Аристотел, който получил знанията си от Платон, а той - от Сократ. Кръвната линия и скритите напредничави познания винаги са вървели ръка за ръка.


Тази ключова кръвна линия се спуска от най-известната египетска царица Клеопатра (60-30 пр.Хр.), която се омъжила за най-известния римски император Юлий Цезар и му родила син, който станал Птоломей четиринадесети. Тя родила и близнаци от Марк Антоний, който имал свои връзки с тази кръвна линия и многото й разклонения; тази кръвна линия се свързва и с Ирод Велики - оня Ирод от историите на Иисус и продължава до римското семейство Писо, написало историите от Евангелието и “открило” митичната фигура наричана Иисус!!! Същата кръвна линия включва и Константин Велики - Римския император, който през 325сл.Хр. въвел Християнството въз основа на древните истории в религията, които знаем днес, както и крал Фердинант от Испания и кралица Изабела от Кастилия - спонсори на Христофор Колумб.


Нещо повече - най-често използваната версия на Библията е била съставена и спонсорирана от друг клон на същата кръвна линия, Крал Джеймс първи на Англия. Просто съвпадение, не се притеснявайте! Линията на Джеймс, според изредените по-долу генеалогични източници, може да бъде проследена назад до 1550 пр.Хр. и включва много Египетски фараони, включително Рамзес Втори.


Същата кръвна линия е свързана със семейство Медичи, което подкрепило Христофор Колумб и създало Катерина Медичи, кралица на Франция, умряла през 1589. Неин доктор бил Нострадамус: линията включва Рене д`Анжу, Дюкът на Лоран и Къщата на Лоран, където били наети Нострадамус и Христофор Колумб. Роднините по кръвна линия на Медичи и Къщата на Лоран, Кралица Изабела от Кастилия и Крал Фердинанд от Испания, също били спонсори на Колумб, когато "открил" континентите Америка.


Тази кръвна линия включва и династията на Хабсбургите - най-мощната фамилия в Европа под владичеството на Свещената Римска Империя; Джофри Плантадженет и кралската династия Плантадженет в Англия; крал Джон, който подписал Магна Харта; Крал Хенри първи, втори и трети, които били изключително близки до рицарите Темплиери, както бил и крал Джон; Мария Стюарт и династията Стюарт, включително Крал Джеймс Първи в Англия, спонсор на версията на Библията, съставена от Крал Джеймс; Крал Джордж първи, втори и трети; Едуард първи, втори и трети; Кралица Виктория; Едуард седми; Джордж пети и шести; Кралица Елизабет втора; Принц Чарлз и другите разклонения на Елизабет, Ана, Ендрю и Едуард; Принц Уилиам и Хари, от женитбата на Чарлз с принцеса Даяна; Американските президенти Джордж Вашингтон, Джон Адамс, Джон Куинси Адамс, Томас Джеферсон, Франклин Делано Рузвелт и Джордж Буш - всички са разклонения на тази кръвна линия; тя продължава до година 2000 с президента на САЩ Джордж Буш младши и неговия брат Джеф Буш - губернатор във Флорида.


Ако направите едно задълбочено генеалогично проучване ще откриете, че ВСИЧКИ президенти са от тази кръвна линия. Проучването на родословните дървета показа, че тридесет и трима от проучените четиридесет и двама президенти до Клинтън, са свързани с Шарлман, а 19 са свързани с Едуард Трети в Англия. Всички президентски избори от и включително Джордж Вашингтон през 1789г, са били печелени от кандидата с най-кралските гени. Сега вече става ясно как и защо. Президентите на САЩ не са избирани с бюлетин - те са избирани по КРЪВ!


И това е само ЕДНА от кръвните линии на влечугоподобните и само НЯКОИ от нейните разклонения.


Моите проучвания на родословните дървета на известни личности недвусмислено потвърждават, че не става дума за това, че извънземните ще дойдат или, че ще ни завладеят - става дума за това, че те всъщност контролират планетата във все по-нарастващ мащаб от хиляди години до днес. И когато казвам извънземни, нямам предвид всички тях, а само определена група - влечугоподобните.


Има хора, които твърдят, че "демонизирам" влечугоподобните, като показвам връзката им с глобалната конспирация и че ги обвинявам за всичко, но аз не слагам всички тях под общ знаменател и не твърдя, че те са основната причина за съществуването на глобален контрол.


Истинската причина е в милиардите хора, които отдават умовете си на установените "норми" и се оправдават с това, че всеки друг прави същото. Ако хората мислеха самостоятелно, никой нямаше да може да управлява живота им, независимо дали е влечугоподобен или не. Истинската причина сме ние и поради това, ние самите държим ключа за превръщането на затвора в рай.


Не всички влечугоподобни са злонамерени - става дума само за една група от тях, която се стреми да манипулира човечеството. Други групи от тях се опитват да ни помогнат. Нямам намерението да превръщамм целия вид влечугоподобни в демони.


Съществуват твърдения, че Новият Световен Ред ще се наложи и ние нищо не можем да направим срещу това. Според мен МОЖЕМ, защото в края на краищата, тестето с картите е в нас.


www.davidicke.com

ВРЪЗКАТА С ВЛEЧУГОПОДОБНИТE


Дeйвид Айк


Навсякъдe в дрeвнитe лeгeнди срeщамe свидeтeлства за "боговe" от друг свят, които сe смeсили с човeчeството и създали хибридна мрeжа от кръвни линии. В Стария Завeт, напримeр, сe говори за "Божиитe синовe", които сe смeсили с човeшкитe дъщeри и създали хибридната раса Нeфилим. Прeди да бъдe прeвeдeн на английски, пасажът гласял "Синовeтe на Боговeтe".


В Шумeрскитe глинeни таблички също сe разказва подобна история. Там сe говори за раса от "боговe" от друг свят, които донeсли напрeдничави познания на планeтата и сe смeсили с хората, за да създадат хибридни кръвни линии. Там тeзи боговe били нарeчeни "Анунаки", коeто в прeвод означава "онeзи, които  от рая на зeмята слeзли".


Дрeвнитe писания твърдят, чe същeствата, получeни при смeсванeто на гeни от избрани хора и "боговeтe", били поставeни в позицитe на управляваща кралска власт, особeно в дрeвния Близък и Срeдeн Изток, в напрeднали култури като Шумeр, Вавилон и Eгипeт. Но това сe e случвало и другадe.


Чeсто се е споменавало за змии, влeчуги и други, като символи на тeзи Анунаки, както и за други вeрсии на тeзи "боговe". Напримeр в Библията  змията от Райската градина.


Стори ми сe странно, когато Захария Ситчин, прeводачът на Шумeрскитe глинeни таблички ми каза, чe няма доказатeлство за змиeподобна раса в дрeвния свят. Разбира сe, чe има. Във връзка със змиeподобната раса, той мe посъвeтва: "Нe сe занимавай с това". Защо, когато доказатeлствата и от дрeвността, и от новитe врeмeна са толкова много?


От тeзи кръвни линии стигнах до  произхода на "божeствeното право на кралeтe"  до вярванeто, чe само опрeдeлeни кръвни линии притeжават дадeното от бога право да властват. Всъщност, нe става дума за "Божeствeни права", нито за "Бог". Става дума за правата за властванe, дадeни им от влeчугоподобнитe "боговe", въз основа на хибридната гeнeтика.


От тeзи кръвни линии послe сe появили кралскитe и аристократични сeмeйства в Eвропа и благодарeниe на "Вeликата" Британска Импeрия и другитe Eвропeйски импeрии, тe били изнeсeни в двeтe Амeрики, Африка, Австралия, Нова Зeландия и Далeчния Изток, къдeто сe свързали с други хибридни линии на влeчугоподобни, като онeзи в Китай, къдeто символизмът на Дракона e в основата на тяхната култура.


Хибридните линии мeжду влeчугоподобнихора станали политичeски и икономичeски управници на тeзи зeми и продължават да властват до дeн днeшeн.


Напримeр в САЩ от 1776 г. има стотици милиони хора, които идват от цeлия свят, т. e., от найразлични източници на гeни. И въпрeки това 42ма, които са ставали прeзидeнти на САЩ, са свързани помeжду си по кръвна линия!!!


Eто откъдe идва това, чe тe сe кръстосват помeжду си  за да сe запази ДНКкомбинацията, която им позволява да промeнят формата си.


Вeчe има доста свидeтeли на явлeниeто "промяна на формата" - случаи, в които хора са ставали свидeтeли как извeстни хора с власт си промeнят формата прeд очитe им  от хора на влeчугоподобни и послe отново на хора. Много подробности за това има в книгата ми "Найголямата тайна". 


За дрeвнитe боговe в Индуската долина, Нагитe, сe твърди, чe можeли да сe прeвръщат и на хора и на влeчуги.


Наймного свидeтeли имам във връзка с бившия прeзидeнт Джордж Буш старши.


Символизмът, свързан с влeчуги, който виждатe навсякъдe край сeбe си под формата на снимки, рeклами, eмблeми и др., също e част от това.


"Боговeтe" нe са могли да завзeмат открито планeтата, защото нe са достатъчно много, затова го направили тайно под външността на хора.


В някои от филмитe, считани за научнофантастични, сe разказва какво наистина става.


Истината e, чe свeтът сe управлява от влeчугоподобни, свързани по кръвна линия, които сe крият зад външността на хора.


РEЛИГИЯ


Ако искатe да контролиратe болшинството и да намалитe неговия потeнциал да управляват своите живот и съдба, убeдeтe ги, чe са малки и нeзначитeлни и ги накарайтe да живeят спорeд това убeждeниe.


Eто къдe рeлигията e станала eдно от главнитe оръжия на Илюминати и на кръвните линии на влeчугоподобнитe. Тя кара хората да сe страхуват от Божия гняв и наказаниe, ако нe вярват в "истинитe", които рeлигиознитe водачи разпространяват, в противн случай ...


Различнитe рeлигии са служили, за да раздeлят хората и да причиняват конфликти мeжду тях, с цел да ги направят полeсно управляеми. Напримeр, много "християни" всъщност са били Сатанисти  защото християнството им e служело само за прикритиe.


МEДИЦИНА И МEДИИ


Подтисканeто на истинскитe начини за лeчeниe и разпространяванeто вмeсто тях на мeдицината, базираща сe на лeкарства и хирургия, дава възможност на човeшкото тяло да функционира с далeч помалък от нормалния си потeнциал. Това e истинската причина за подтисканeто на "алтeрнативнитe" форми за лeчeниe, които всъщност са с хилядолeтия подрeвни от "съврeмeнната" мeдицина.


Добавкитe към хранитe, флуорида, добавян към водата, отровитe внасяни в зeмята, които послe изяждамe и изпивамe, подтискат нe само физичeското ни здравe и вибрации, но и нашитe мозъчни функции и интeлeкт. Eдно напълно събудeно насeлeниe с бистър ум e послeдното, коeто e нeобходимо на управляващитe по кръвна линия. Затова сe отдeля толкова много вниманиe на "образованиeто" и мeдиитe. Така ни сe подава постоянно интeлeктуалeн боклук, развлeчeния под формата на разни игри и шоупрограми, а контролиранитe мeдии ни казват онова, коeто контролиращитe ни искат да мислим. Повeчeто журналисти са с толкова умъртвeни мозъци, чe в нeзнаниeто си са активни участници в един днeвeн рeд, за който дори нe подозират, чe същeствува.


КОНТРОЛ НАД УМА


За програмиранeто на хора за опрeдeлeни дeйности се използват много начини  от това да правиш сeкс с извeстeн политик и послe да нe си спомняш нищо, до това да убиeш някого като Джон Лeнън, или да вилнeeш с автомат в училищe, въз основа на коeто да сe приeмат мeрки за контрол над оръжията, и т.н.


Едни от основнитe цeнтровe за провeжданeто на подобни eкспeримeнти са били концeнтрационнитe лагeри н Нацистка Гeрмания под надзора на "Ангeла на Смъртта" Йозeф Мeнгeлe. Слeд войната, Мeнгeлe e бил отведен от Илюминати в САЩ и Южна Амeрика под имeто Доктор Грийн от Грийнбаум, за да продължи своята чудовищна "работа". Рeзултатитe - добилият вeчe извeстност проeкт за контрол над ума “МК Ултра”  дeйност, провeждана в създадените спeциални цeнтровe в пустинята в Калифорния. Това e процeс за прeвръщанeто на хора в роботи  започва сe на възраст 56 години. Затова съществуват толкова многото мрeжи за малтрeтиранe на дeца при сатанински ритуали, за които всe по-често сe говори и пишe.


Колкото и нeвeроятно да ви звучи, това сe върши от години в нeвeроятни мащаби навсякъдe по свeта.


Члeновeтe на тeзи кръвни линии винаги и навсякъдe - от дрeвността до днeс - са били свързани с цeрeмонии, при които са давани човeшки жeртви и които са имали връзка с пиeнeто на кръв. 


Описаните в древността жeртвоприношeния "прeд боговeтe" били принасяни прeд влeчугоподобните и тeхнитe хибридни кръвни линии. Историята за пиeщия кръв Дракула символизира тeзи пиeщи кръв "вампири". Eдно от мeстата, къдeто сe намира тази влeчугоподобна група, e звeздната систeма Дракон. За да поддържат човeшката си форма, тeзи същности трябва да пият човeшка кръв (или кръв от млeкопитаeщи) и да поддържат достъп до eнeргията, съдържаща сe в тази кръв  така могат да поддържат в своитe ДНКкодовe външно "човeшки" вид. В противeн случай, тяхното ДНК би започнало да проявява влeчугоподобния си код, и всeки би видял как наистина изглeждат.


От тeхни бивши члeновe знам, чe найeфeктивна за тази цeл e кръвта (eнeргията) на бeбeтата и малкитe дeца, както и тази на руситe хора със сини очи  изглeжда затова при жeртвоприношeнията биват използвани прeдимно тe, както и чeрвeнокоситe.


Затова в своитe книги излагам хора като Джордж Буш и Хeнри Кисинджър като влeчугоподобни, смeнящи формата си, взeмали участиe в човeшки жeртвоприношeния, и кръвопийци. Двeтe нeща вървят ръка за ръка. Друго много типично нещо срeд прeдставитeлитe на Илюминати, сe оказа пeдофилията.


Искам ощe да подчeртая, чe аз излагам опрeдeлeни ГРУПИ от влeчугоподобнитe, стоящи зад Илюминати, а нe всички тях като цяло, защото има много от тези с влeчугоподобeн произход, които са тук, за да ни помогнат дe сe освободим от тeзи мeнтални и eмоционални връзки. Всъщност, във всeки от нас има подобни гeни, включитeлно онази част от мозъка нарeчeна Rкомплeкс, влeчугоподобния мозък. Въпросът е само до каква стeпeн. 


Става дума за EДНА конспирация, прeдназначeна за провeжданeто на EДИН план  управлeниeто на цялата планeта и зeмнитe житeли от влeчугоподобнитe.


www.davidicke.com

ВЛЕЧУГОПОДОБНИТЕ


Известни още и като влечугите от Орион


Преди много милиони години, в една отдалечена галактика, живеели (и все още живеят), група същества, които изглеждат точно като рептилоидите, известни още като Влечугите. Това не са влечугите, за които земните хора си мислят и които са виждали, а истински, живи, като алигаторите – 6-8 фута високи същества, които вървят изправено, и имат хуманоидни лица и изключителен интелект. Интелект, достатъчен им да използват технически напреднали космически кораби, които да ги отвеждат в която галактика пожелаят. Те са толкова напреднали, че могат да създават други същества. И така, създадените от тях същества разполагат със свои космически летателни апарати, с които също могат да пътуват. Тези същества, които влечугоподобните създали, наричаме “Сивите”. Нека обясним връзката между хората и влучегоподобните в настоящите времена: 


Има седем нива или “Плътности”, които съществуват за всички. Най-високото ниво е седем, където духът или душата е в съзвучие със Създателя. Хората на Земята съществуват на това място във времето, където по-низшите същества, например камъните, са на ниво едно, а животните – на ниво две. Нива 5то, 6то и 7мо са тези, на които живеят духовете или душите, които нямат физически тела или форми. Сега човешката раса е в положение, при което с приближаването на хилядолетието, тя се придвижва към 4то ниво. Влечугоподобните съществуват на 4то ниво, което все още е физическо. Но тъй като хората са в трета плътност, не могат да видят тези от 4та. Понякога влечугоподобните се появяват и в трета плътност, но не могат да останат там дълго. Съществата (тези с дух и душа), каквито са хората и тези влечугоподобни, също се класифицират според своите вярвания – като СНД (служещи на другите) и СНС (служещи на себе си). При придвижането си в 4та плътност, хората имат възможността, поради това, че разполагат със свободн воля, да си избират един от тези два вида. Рептилоидите са само от вида СНС - такива са и всички същества, които те създават - в 4та плътност те очакват да управляват всички хора. Тъй като влечугоподобните са избрали да се “заключат” в обсега на служенето на себе си, на тях непрекъснато им се налага да теглят големи количества енергия от онези, които са в 3та и 2ра плътности. И понеже са заседнали на това ниво, и понеже умират, те отчаяно се опитват да изтеглят от хората колкото се може повече енергия. Техният план е: 


1) да запазят своята раса като жизнеспособни същества, 


2) да повишат своя брой, 


3)да повишат своята мощ, и 


4) да разширят своята раса през реалията на 4та плътност. 


Те виждат само това, което искат да видят, обхванати от така наричаното “пожелателно мислене”.


Организацията на влечугоподобните се е разширила и се нарича Империята Орион (ориентирана в служба на себе си), която се състои главно от влечугоподобните, плюс техните човешки братя, наричани Консорциум, които са земни хора, които влечугоподобните наели, за да изпълняват нарежданията им, с намерението да създадат нова раса и да я контролират така, както и останалата част от човечеството. Налице е информация, че има хора, които са контролирани напълно от влечугоподобните, които живеят отдолу под повърхността на Земята, и които никога не са излизали на повърхността. Така влечугоподобните създават нови тела за себе си, с цел да ги заемат по време на прехода към 4то измерение, защото техните досегашни тела вече не ги удовлетворяват. Те клонират и крадат човешки ембриони, за да ги изучават и да определят кой гостоприемник на души ще е най-добрият за тях. Техният план е да сменят физическите реалности. Те са си създали “контейнери”, съдържащи съставките, които ще използват за новата раса. Изчезналите от повърхността на Земята лица често пъти служат именно за това, особено изчезналите деца.


Всяка година влечугоподобните вземат 10% повече деца, чиито тела се тестват на стрес, за да се определят изискванията към модификацията на ДНК. Влечугоподобните се хранят само с негативна енергия. Служещите на себе си лица от 3та плътност теглят енергия от тези от 1ва и 2ра, както и помежду си. Ето защо те често причиняват болка на животни, или на други човешки същества. Някои извънземни същества отвличат хора и ги подлагат на жестока и мъчителна смърт (на човешкото тяло), за да осигурят “максимален енергиен обмен”. Изключителният страх и безпокойство създават отрицателна енергия, която зарежда тези същества и ги поддържа, тъй като една от формите на храненето им е основана на тяхната метаболична структура - това е етерния метод за хранене. Това може да стане и чрез извличане на енергия посредством напредничави технологии през основната, или сексуална чакра и често се маскира като гинекологични прегледи, или извличане на сперма.


Сивите са изследователите на влечугоподобните от 4то измерение. Те наподобяват функциите им на хранене и съществуват чрез взаимодействието с душите на влечугоподобните. Това се осъществява чрез технология далеч по-напреднала от всичко, което хората понастоящем разбират. Сивите не само са създадени и проектирани изкуствено, но функционират и като проекция - умствена и физическа - на влечугоподобните. Те притежават много от способностите на влечугоподобните с тази разлика, че външно напълно се различават от тях. Тези същества нямат душа и са само продължение на влечугоподобните, вследствие на което биват манипулирани волево от влечугоподобните, на каквото и разстояние да се намират. “Кръвта” на тези така създадени същества не е червена като на хората, а нещо, което лесно се поддържа и не страда от болести или недостатъчност и е зелена на цвят.


Някои инопланетни членове на Консорциума също работят в 3та плътност, но тази работа се извършва предимно от хората, с които те се свързват и които са избрали пътя СНС. Много от “отвличаните” , които твърдят, че са имали положителни преживявания, всъщност са ги имали, защото разчитането на аурата им е показало на тези същества от 4та плътност, че те са потенциални агенти. СНД-съществата не отвличат, макар, че се появяват в небесата като измерни проекции и могат да осъществяват телепатичен контакт.


С настъпването на хилядолетието ще се случи събитие, което в земната слънчева система става веднъж на 3600 години. Управляващата класа на Земята знае, че този обект е на път. Това е куп от много различни по размер комети (астероиди), който се движи около Земята като спираловидна фигура. Тя предизвиква много промени на Земята и в самата слънчева система. Преди 27 милиона години 14 тела от този куп са ударили Земята и са убили много от големите животни. Този кометен куп влиза в слънчевата система на Земята по времето на “падането”. Падането е историята на завземането на човечеството от влечугоподобните същества. Тогава цялата Земя била като Едем. Истинската идентичност на “Змията” в Едем била идването на влечугоподобните. Според начина на измерване на времето на Земята, това станало преди 309,882 години. Влечугоподобните проучвали и манипулирали човешката раса посредством много войни и други събития.


Изяждането на плода на доброто и злото от Дървото на живота символизирало кодирането на ограничение в генетиката. В този момент се извършили определен брой физически промени, включително развитието на “рептилоидния мозък”. Кодирана била ревността и това е историята на “Знака” на Каин. Влечугоподобните същества променили генетично човечеството за нуждите на своето хранене.  Друго значимо събитие било разрушаването на планетата Кантек, която някога съществувала там, където сега е астероидния пояс в земната слънчева система. Много от съществата на тази планета преди около 8000 години били донесени на Земята като част от генетичните експерименти на влечугоподобните. Русите и синеоки хора са потомците им. Това бил произхода на Арийската раса и Келтите - жизнени и упорити хора. Планетата Венера навлязла в слънчевата система вследствие на гравитационното притегляне на кометния куп, споменат по-горе. Венера била древен “пътешественик” намиращ се близо до Арктур. Третата случка била планетата Мартек, известна като Марс, изначално населена със съществата, известни като Саскуоч или Голямата стъпка, използвани сега на Земята за осъществяване на ментални задачи.

Кратко описание на Илюминати


от Дейвид Айк


Илюминати (кликата, която управлява света), са генетични хибриди - резултат от кръстосване между влечугоподобна извънземна раса и човечеството отпреди много хиляди години. Центърът на силата им не е в това измерение, а в долната част на четвъртото измерение, (долният астрал, както много хора го наричат), или традиционното място, където домуват "демоните", описани във фолклора и митовете. Тези 4-измерни влечугоподобни същества работят посредством споменатите кръвни линии, тъй като имат вибрационна съвместимост помежду си. Ето защо Европейските кралски и аристократични фамилии са се кръстосвали така пристрастено, както правят и т.нар. семейства от Източните щати, които произвеждат лидерите на Америка. Всички президентски избори след и включително Джордж Вашингтон през 1789г. са били печелени от кандидата с най-европейските кралски гени. От общо 42 президенти до Бил Клинтън, 33 са били генетично свързани с ДВАМА души - Алфред Велики, крал на Англия, и Шарлман - най-известният монарх на това, което понастоящем наричаме Франция. Ако погледнеш от позицията на силата - всичко е едно и също ... те са роднини.


Освен  пристрастени да се кръстосват само помежду си с цел да запазят своята генетична структура, Илюминати са пристрастени  и към символизма и ритуалите. Интересното е, че традиционната наука е документирала факта, че именно рептилоидната част от човешкия мозък (комплексът R, както я наричат), е източникът на следните поведенчески отличителни черти: пристрастяване към ритуалите, хладнокръвно поведение, териториализъм "това принадлежи на мен" и пристрастяване към йерархични структури отгоре-надолу. Това обобщава перфектно манталитета на Илюминати - излиза, че ако имаш повече от този R-комплекс, или ако той е активиран повече от нормалното, ще проявяваш тези черти далеч по-явно.


Но техният ритуал съществува не само поради церемониите, или поради безпричинен ужас. Ритуалите са предназначени да свържат отново енергийните полета и решетката на планетата и по този начин да засегнат из основи човешкото съзнание. Ритуалите, които тези кръвни линии изпълнявали в древния свят, са същите, които изпълняват и днес. Повече подробности ще намерите в "Най-голямата тайна". Те притежават подробен календар на събитията, според който изпълняват своите жертвени ритуали в съответствие с лунните, слънчеви и планетарни цикли, за да впрегнат тази енергия в съответствие с извратения си план, а именно – в много близко бъдеще за установят пълен контрол над планетата Земя.
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МАЙКРОСОФТ И ИЛЮМИНАТИ


Малцина знаят със сигурност колко сгради има в двора на Майкрософт в Рeдмонд. Нe e извeстно да същeствуват карти на постройкитe в този район. Някои от тeхнитe служитeли ги опрeдeлят мeжду шeст и три. Статия от Австралийски eжeднeвник ги опрeдeля на 22. Това e отчасти вярно, но има и друга сграда, скрита от публиката и дори от служитeлитe на Майкрософт. Двадeсeт и трeтата сграда, или Сграда 7, e с формата на пeтостeн; точното й място e извeстно само на 5 души (от които можe би eдиният e Бил Гeйтс), но сe счита, чe тя e достъпна от всички останали сгради послeдством тайни коридори.


Какво има в пeтостeнната сграда, нe e извeстно. Смята сe, обачe, чe съдържаниeто на Сграда 7 e свръхeстeствeно. Като сe изключи Пeнтагона, друга подобна пeтостeнна сграда e имало в Нацистка Гeрмания. Това e било вниматeлно скривано от публиката. Eдна от хипотeзитe e, чe Сграда 7 сe насeлява от, или сe използва за, комуникации със Вътрeшния Ръководитeл. Самоличността на Външният Ръководитeл e нeизвeстна. Възможно e Външният Ръководитeл да е Бил Гейтс, но също толкова възможно е и той да е просто онова външно лицe, прeдназначeно да отвлича вниманиeто.
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                        ГЛАВА 2. ТАЙНИТЕ ПРОЕКТИ


Експериментът “Филаделфия” - кратка предистория


За да обхване по-добре изложения в интервютата материал, нека читателят се запознае накратко със същността на експеримента Филаделфия и проектите “Феникс” и “Монтоук”.


1. Ал Биелек и Фил Шнайдер са два от най-добрите източници, разкриващи свръх секретна информация за черните проекти на американското правителство. - http://educate-yourself.org/ab/

2. Експериментът “Филаделфия”

Експериментът Филаделфия се провежда на 12 август 1942 г. от Военноморските сили на САЩ във Филаделфия, въз основа на разработки на Никола Тесла и Алберт Айнщайн - целта е корабът “Елдридж” да стане невидим за радарите и да премине от Филаделфия във военоморската база в Норфолк. Първоначалният ръководител на проекта е Никола Тесла. Тесла настоява опитът да се проведе без екипаж на борда, но предложението му не е прието, поради което той прекратява участието си в него. Ръководител на проекта става Фон Нюман, използван е проектиран от него генератор, но създадените електромагнитни полета се оказват много нестабилни... Постигната е и радарна и пълна невидимост, но придружени със значително изкривяване на пространствено-времевия континуум, излизане на оборудването на кораба извън контрол и много други странични ефекти - те стават причина от борда му да скочат братята Дънкан и Едуард Камерън, които се озовават в 1983 година - тоест, в началото на втората фаза на същия експеримент, предприет на 12 август 1983 г., т.е. - 40 години след първия опит. Изкривяването става причина едно от присъстващите там НЛО да се измести в подземната база Монтоук от 1983 г. и да се заклещи там. Целта е единият експеримент да се “сключи” с другия - провеждан след 40 години. Получава се разкъсване на пространствено-времевия континуум. С помощта на извърземна технология, Камерън бива изпратен обратно във Филаделфия, за да спре по някакъв начин отказалото оборудване - той прави това. През 20 години в магнитното поле на Земята възникват пикове, по време на които се отварят портали към хиперпространството. Поредният такъв пик е през 2003 година. В резултат от тези експерименти, в пространствено-времевия континуум е пробита дупка, през която навлизат множество извънземни - нещо, което не е било предвидено от провеждащите експеримента - през така създадения тунел са навлезли масово в нашата галактика извънземните Сиви. Сегашното име на Ед Камерън е Ал Биелек.


Ал Биелек запазва спомените от живота и личността на Едуард Камерън, участвал заедно със своя брат Дънкан в експеримента Филаделфия. Според Ал, на тайното правителство е била дадена извънземна технология, с помощта на която човешко същество може да бъде регресирано до произволна възраст. Впоследствие това твърдение е потвърдено и от Стефани и Майкъл Релф, който също е работил на Марс и е бил подложен на продължила 20 години възрастова регресия.


За любителите на Индиана Джоунс: изглежда, една влакова композиция нацистко злато, мистериозно изчезнало от  транспортиращата го подводница някъде край бреговете на Монтоук, Ню Йорк, след войната е било открито погребано в тунел някъде в Европа. 


3. Проект “Феникс”

Продължение на замразения през 1943 г. проект “Филаделфия”, предприето от националната лаборатория на САЩ в Брук Хейвън. Целта му е пробиване на тунели във времето. В хода на този проект е разработена Стелт-технологията и технологията за управление на климата - въз основа на устройството на Вилхелм Райх - с него могат да бъдат започвани или спирани проливни дъждове или бури. В него се използва принципа за регулиране на оргона - форма на фината енергия на атмосферата.


4. Проект “Монтоук” включва основания на травма контрол над ума на “Момчетата от Монтоук” и развиването на контрола над ума посредством микровълновата електроника, който сега се внедрява по целия свят. - http://educate-yourself


ЕКСПЕРИМЕНТЪТ ФИЛАДЕЛФИЯ  ИСТИНСКИТЕ РЕЗУЛТАТИ


интервюиращи: Лийдинг Едж Нюз /ЛЕ/


Ал Биелек е автор на книгата "Експериментът Филаделфия" и е бил в подземията на военната база в Монтоук.


ЛЕ: Разкажете ни историята на Експеримента Филаделфия. Вие и брат ви Дънкан сте били морски офицери на борда на кораба Елдридж, участвал в експеримент, целящ постигане на невидимост. Какво точно стана?


БИЕЛЕК: Имаше 2 теста  първият на 22 юли, 1943г. Апаратното оборудване работеше много добре и флотът постигна невидимост от радар, поглед и камера. Големият проблем беше, че персонала, който се намираше на кораба, се повлия много зле от огромната мощност на електромагнитната радиация. Бяха напълно дезориентирани. Нервната им система функционираще неправилно и се разболяха много зле.


ЛЕ: Как един предмет се прави невидим?


БИЕЛЕК: Чрез изместване във времето. Предотвратяваш отразяването на светлина, или на радарна енергия от него. Ако няма отразена светлина, или радарна енергия, няма да го видиш. Работеха с концепцията да манипулират времето, за да направят обекта невидим.


ЛЕ: Какво стана с вас и Дънкан?


БИЕЛЕК: По време на експеримента бяхме в контролната стая. Радиацията не оказа влияние на онези от нас, които бяхме под палубата, защото бяхме екранирани от стоманата.


ЛЕ: Въпреки проблема с персонала, флотът назначи датата за втория тест за след помалко от месец, така ли?


БИЕЛЕК: Да. Казаха: "Добре. Срокът е до 12 август. Направете каквото трябва, за да бъде завършен експеримента. Тестовете трябва да бъдат приключени към тази дата, или го забравете." Беше краен и окончателен срок. Не искаха оптическа и невидимост. Само радарна.


ЛЕ: По какво вторият тест се различаваше от първия?


БИЕЛЕК: Беше много успешен с това, че постигнахме радарна невидимост след 70 секунди. Неизвестно за онези от нас, които бяхме в стаята за управление, корабът станал невидим и изчезнал от пристанището /Филаделфия/. Останала хубава голяма дупка там, където корабът бил във водата. При това не забравяйте, че за втория тест не искаха оптическа невидимост, а само радарна.


ЛЕ: Без да се опитват да я получат, тя все пак стана, така ли?


БИЕЛЕК: Те искаха само невидимост от радар. Корабът става като мъгла и изчезва. Даже водната линия изчезва.


ЛЕ: Къде отива кораба?


БИЕЛЕК: В хипер пространството.


ЛЕ: Какво означава това?


БИЕЛЕК: Математически обяснено, това е област, която се намира извън нашата нормална триизмерна реалност. Всъщност, тя е извън реалността на 6то измерение. Съществуват три физически измерения, както ги виждаме ние, и три времеви измерения. И така, корабът беше извън нашата област, включително времевата. Хипер пространството е хубав математически термин, който означава, че е никъде от гледна точка на нашата реалност. Никой не може точно да посочи къде е.


ЛЕ: Добре. Корабът е в хиперпространството. Какво стана след това?


БИЕЛЕК: След около 30 секунди, оборудването полудя. Аз и брат ми наблюдавахме в стаята за управление странни ефекти.


ЛЕ: Какви точно?


БИЕЛЕК: Електронните лампи започнаха да примигват. Като на вълни, което беше много необичайно. След това започнаха високоволтови дъги, например много светещи болтове въпреки, че в стаята нямаше високоволтово оборудване, което да предизвика подобни ефекти. Опитахме се да се свържем с някого по радиото, но чувахме само пукане. Бяхме сами в ефира, затова решихме да изключим оборудването. Отидохме до шалтерите, но те бяха замръзнали. Тогава решихме да излезем навън и да се качим на палубата.


ЛЕ: Какво видяхте на палубата?


БИЕЛЕК: Зеленикава мъгла. Моряци, които се движеха наоколо. Цареше голямо объркване.


ЛЕ: Какво ставаше с другите моряци?


БИЕЛЕК: Тичаха в кръгове, сякаш бяха напълно дезориентирани. Не знаеха къде са и какво да правят... държаха се почти като луди, но не напълно. Очевидно бяха силно обезпокоени, или невротизирани. Дънкан и аз видяхме това и решихме да скочим от борда и да доплуваме до брега.


ЛЕ: Защо не останахте на поста си?


БИЕЛЕК: Защото не можехме да спрем оборудването. Качихме се на палубата, видяхме какво става и скочихме от борда. Само че така и не достигнахме до водата.


ЛЕ: По това време в хипер пространството ли плувахте?


БИЕЛЕК: Плувахме някъде. Имаш чувството, че падаш през тунел. Не знаехме къде сме и какво става. Като че ли пътувахме така около две минути  (преценката ми е напълно субективна) и свършихме в една военна база  застанали на крака с метална ограда зад гърба.


ЛЕ: Как се казваше базата?


БИЕЛЕК: Базата Монтоук в Лонг Айлънд, Ню Йорк, но тогава не знаехме това. Веднага един хеликоптер ни освети. Тогава още не знаехме какво е хеликоптер - през 1943 година те бяха още на етап изпитания. Военната полиция дотича, хвана ни и ни вкара в сградата. Слязохме с един асансьор няколко етажа надолу под земята. Възрастен цивилен пристъпи към нас и каза "Господа, очаквах ви. Аз съм Доктор Фон Нюман." 


Не му повярвахме.Казахме му, че това е невъзможно, защото Фон Нюман е много помлад и ние сме се разделили с него преди около час. Той каза "О, да. Наистина съм аз. За съжаление, вече не сте в 1943. Тук е 1983. Аз съм с 40 години постар. Добре дошли в Монтоук. Това е проектът Финикс." Все още не му вярвахме.


ЛЕ: Какво си мислехте?


БИЕЛЕК: Че човекът не е с всичкия си.


ЛЕ: Мислили ли сте някога, че някой може да ви е взел от кораба, да ви е промил мозъка и да ви е поставил в този необичаен сценарий?


БИЕЛЕК: Много неща си мислехме. Бяхме объркани и развълнувани. Фон Нюман ни разведе из подземията. Тогава видяхме всякакви компютри, магнетофони, големи дисплеи и др.


ЛЕ: Неща, които очевидно не са съществували през 1943?


БИЕЛЕК: В САЩ през 1943 нямаше дори магнетофон. Не разпознахме оборудването от този тип. Гледахме цветна телевизия на голям екран. Дотогава бяхме гледали само чернобяла. Рекламите бяха интересни. На една видяхме реактивен самолет 747  през 1943 ги нямаше.


Бяхме много развълнувани и си мислехме, че възрастният човек може би наистина е Фон Нюман и че може би наистина сме в бъдещето! Разведоха ни и горе из базата, но не ни дадоха да излезем от нея. Върнаха ни отново при него и той ни каза: "Господа, имаме проблем. Вашият кораб Елдридж е все още в хипер пространството и мехурът около него нараства. Ние можем да изключим оборудването тук в Монтоук, но оборудването на вашия кораб продължава да работи и да захранва мехура на хипер пространството. На борда има достатъчно гориво за работа на генератора в продължение на 30 дни, ако не го 


разрушите."


ЛЕ: Какво би станало, ако мехурът беше продължил да нараства?


БИЕЛЕК: Той ни каза, че може да стане толкова голям, че да обгърне цялата планета.


ЛЕ: Значи, Земята щеше да бъде в хипер пространството някъде отвъд шесто измерение?


БИЕЛЕК: Да, извън нашето нормално пространство. Кой знае какво щеше да стане тогава. Затова трябваше да се направи нещо, за да спре да нараства. Решиха да ни изпратят обратно на кораба, за да разбием оборудването. Казаха ни, че в Монтоук имат пълен контрол над пространството и времето и че могат да ни изпратят където и да е, в който и да е момент.


ЛЕ: Имаха машина на времето, в която да влезеш и която да те пренесе другаде, така ли?


БИЕЛЕК: Да. Имаха. Това беше тунел във времето  всъщност беше нещо повече от машина на времето. Не им повярвахме, но те ни изпратиха обратно на борда на Елдридж, с инструкции да разрушим оборудването по какъвто начин искаме, само и само да го накараме да спре.Върнахме се обратно на кораба за да разбием оборудването, без точно да знаем какво ще стане.


ЛЕ: Как разбихте машините?


БИЕЛЕК: Намерихме брадви и започнахме да разбиваме оборудването наред. Генераторът спря.


ЛЕ: И се върнахте в триизмерната реалност?


БИЕЛЕК: Преди корабът да се появи отново в пристанището, обаче, се качихме на палубата и видяхме моряците, закопани в стоманената палуба и преградата на кораба. Един от тях беше помладия ни брат.


ЛЕ: Защо хората бяха заклещени в стените?


БИЕЛЕК: Поради процеса повторно материализиране от хипер пространството в нашата реалност. При разпадането на полетата, молекулярната структура на телата на моряците също се изместваше. Ако в този момент се движеха наоколо, а повечето от тях го правеха, докато се материализират отново те оставаха в течно състояние. И ако при това “плуване” наоколо по време на повторното материализиране се окажеха в близост до стена, се заклещваха в нея.


ЛЕ: Как вие с Дънкан избегнахте тази трагедия?


БИЕЛЕК: Не я избегнахме напълно. Малкият ни брат Джим умря по този начин (заклещен в стоманата). Дънкан не остана на борда. Скочи отново преди полетата да се разпаднат напълно и отиде в 1983, или някъде около този период.


ЛЕ: Защо Дънкан напусна отново  заради това което стана с Джим ли?


БИЕЛЕК: Да. Джим умря заклещен в преградата на кораба. Дънкан изчезна отново в бъдещето. Аз останах там (на борда на кораба) и полетата отново се материализираха.


ЛЕ: Вие също можехте да скочите през борда.


БИЕЛЕК: Можех. Дънкан очакваше да го направя. Не го направих по една причина. Видях там Джим, който плачеше  главата и раменете му се подаваха от стоманата. Прегърнах го през раменете и умря по този начин.


ЛЕ: Изгубихте двамата си братя и пропътувахте 40 години във времето. Това е достатъчно, за да побърка един средностатистически човек.


БИЕЛЕК: Да. Ако е средностатистически. Аз останах нормален, вероятно поради тренинга си. Може би съм бил избран за тази работа от някой, който е знаел повече от мен самия. Често съм се питал, "Защо аз?"


ЛЕ: Как мислите, защо?


БИЕЛЕК: Вероятно заради баща ми. Бил е във флота. Занимавал се е с контрабанда на еврейски учени от Германия по време на Втората Световна Война. Един от тях е бил Херман С. Унтерман, който покъсно става директор на проекта Монтоук за периода 19771983г.


ЛЕ: Когато бяхте в 1983, разбрахте ли кой е спечелил Втората световна война и занесохте ли обратно някаква военна информация?


БИЕЛЕК: Да. Казаха ни, че сме спечелили войната и сме в студена война с Русия и че сме ходили на Луната.


ЛЕ: Казаха ли ви нещо, което можеше да промени събитията?


БИЕЛЕК: Не. Има проблем във връзка с това  нарича се примка във времето. Това, че сме били там (в бъдещето), нарушаваше потока на времето и създаваше вълна във времето. Ако бяхме занесли със себе си познания, с които да променим историята на войната, или да ускорим нейния ход, можехме да предизвикаме времеви парадокс на затворената примка, при който достатъчно сериозна намеса в миналото може да промени бъдещето. При това положение лицето, което се намира в бъдещето, щеше да се промени там, където е.


ЛЕ: Когато пътуваш във времето кое се счита за настояще?


БИЕЛЕК: "Настояще" е там, където си. Отправната ти точка е там, където си роден. Там възниква "заключване във времето". Дори когато се движиш напред или назад по потока на времето, отправната ти точка си остава същата.


ЛЕ: Защо според вас се случи това с вас и Дънкан?


БИЕЛЕК: Никога не сме могли да си отговорим. Може да е било планирано, но не от нас, или от някой друг на кораба. Имаше още двама, които скочиха от борда, но те се разпаднаха.


ЛЕ: Когато се върнахте отново в 1943г, каква разлика открихте у себе си?


БИЕЛЕК: Драстично се промениха възгледите ми. Физически нямаше разлика.


ЛЕ: Бяхте ли свидетел на извънземна намеса?


БИЕЛЕК: През 1943г не съм виждал извънземни. След това разбрахме, че са били там. Имам снимка на Валиант Тор (същество идващо от подповърхността на Венера), направена на Елдридж. Смятам да покажа тази снимка в Ашвил, на изложението в Северна Каролина. Извънземните бяха сериозно ангажирани в Монтоук. Бяха там  видимо  предимно между 1973 до 1983, когато помагаха във връзка с тунелите във времето.


ЛЕ: Каква полза имаха те от това?


БИЕЛЕК: Те бяха онези, които определиха крайната дата 12 август 1943 при работата по Експеримента Филаделфия. Когато стана пътуването във времето, то предизвика пукнатина в пространствовремевия континуум, но без да го разруши. Тази пукнатина позволяваше да преминават през нея извънземни космически кораби от други места  много на брой и с големи размери. Пукнатината беше образувана, когато експеримента Монтоук се свърза с Експеримента Филаделфия. Но те (правителството) нямаше да могат да направят това без помощта на извънземните, особено от гледна точка на оборудването.


ЛЕ: Затова ли правите извода, че извънземните са участвали в проекта през 1943?


БИЕЛЕК: Да. За да могат двата експеримента да се свържат един с друг.


ЛЕ: Според вас тези извънземни негативни ли бяха по природа?


БИЕЛЕК: Основно да.


ЛЕ: Какви доказателства имате за извънземна намеса?


БИЕЛЕК: Правителството има снимки. Физически аз видях извънземни, когато бях в подземията на Монтоук.


ЛЕ: Казвате го доста свободно. Защо според вас не ви пречат?


БИЕЛЕК: Може би заради пътуването във времето, което направихме с Дънкан и възникналият в резултат от това камшик на времето. Те (правителството) няма да смеят да ни пипнат преди 2003 година.


ЛЕ: Защо точно 2003та?


БИЕЛЕК: Тогава се навършват 20 години от инцидента. Времевите уравнения показват, че поради биоритмите на Земята, са необходими 20 години, докато всичко по цялото трасе отново се стабилизира и то отново стане такова, каквото е било преди всичко това да се случи. Няма какво да се притесняваме за миналото. Само за бъдещето. Ако тази дупка във времето не затихне от нещо през 2003 година, тя може да се активира отново и да стане полошо.


ЛЕ: Вие с Дънкан ли сте "фактора за затихването й"?


БИЕЛЕК: Да.


ЛЕ: Какво ще стане, ако умрете преди 2003 година?


БИЕЛЕК: В зависимост от това колко близо се случи то до 2003 година, ефектът може да бъде много дестабилизиращ и да окаже "разместващ" ефект върху Земята.


ЛЕ: Това е сериозно изявление. Значи ако си отидете вие, ще си отиде и Земята?


БИЕЛЕК: Правителството няма да ни остави да умрем.


ЛЕ: Да приемем, че вие и Дънкан сте живи на 12 август 2003 година. Какво би могло да стане с тази пукнатина във времето?


БИЕЛЕК: Цялото нещо се стабилизира и вероятно се затваря, освен ако някой не създаде оборудване, за да я принуди да остане отворена.


ЛЕ: Има ли награда за главата ви след 12 август 2003?


БИЕЛЕК: Теоретично погледнато, би могло да има награда за главата ми сега, защото говоря толкова открито за проектите Монтаук и Филаделфия. Но никога не ме е закачал никой. Други са ги заплашвали, но мен не.


ЛЕ: Защо според вас правителството ви оставя да говорите толкова открито?


БИЕЛЕК: Не мога да си обясня това. Казах достатъчно неща заради които други са били разпъвани, но на мен никой не ми е казал дори "бау".


ЛЕ: Защо хората трябва да вярват на вашата история?


БИЕЛЕК: Свършете си работата и разследвайте. Има достатъчно документи на разположение.
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АЛ БИЕЛЕК ОТГОВАРЯ НА ВЪПРОСИ ЗА ИЗВЪНЗЕМНИТЕ, ШПИОНИТЕ, КОСМОСА И ПРАВИТЕЛСТВОТО

ВЪПРОС: Как става програмирането/депрограмирането, регресията?


ОТГОВОР: По химичноелектронен път. Методично изтриват цялата личност и памет; след това правят възрастова регресия, при която могат да свият физически тялото; могат да го направят постаро или помладо, но обикновено го правят помладо, защото ако кажеш на някого, който е на 65: "Свършихте толкова работа за нас, бихме искали да продължите да го правите още 10 години. Знаем, че сте стар, но какво ще кажете да ви направим отново млад  да речем на 25години. Няма да загубите нищо от спомените си. Просто отново ще сте млад." Е, кой би се отказал от такава възможност? Правителството прави това непрекъснато с избрани хора. Това е много внимателно пазена тайна.


ВЪПРОС: Как някой на 65 внезапно става на 25 и се връща и продължава нормалния си живот?


ОТГОВОР: Как става целият процес не знам. Очевидно губиш някои от приятелите си, освен онези, на които можеш да се довериш и които могат да пазят тайна.


ВЪПРОС: При това изтриват ли им паметта за онова, което са вършили за правителството?


ОТГОВОР: Не, защото правителството иска те да си продължат работата още 1020 години.


ВЪПРОС: Значи нашето правителство може да прави хората помлади?


ОТГОВОР: Да. Това започна през 1947 г по една програма в Маями, Флорида при някакво изследване във връзка със стареенето. Хауърд Хъгиз се заинтересува и купи института, който се превърна в “Медицински институт Хауърд Хъгиз”; той продължи работата и я осигури финансово. Разбира се, Хауърд Хъгиз правеше почти всичко за ЦРУ, както и за частни проекти и проведе 92% от проектите на ЦРУ в продължение на доста дълъг период от време. И те и правителството се интересуваха много от проекта свързан с подмладяването. Това е само един аспект от проекта. Могат да направят това и с ума ти, след като си приключил с даден проект, но не искат да те терминират  могат просто да ти изтрият спомените за това, което си правил за правителството. Правеха го още през 1947 въпреки, че по това време все още не бяха много добри в изтриването.


ВЪРОС: Кажете ни нещо за вашия личен контакт с извънземни?

ОТГОВОР: В Монтоук един от първите ми проекти беше да помогна да бъде разглобено едно НЛО, което се беше хванало в подземията на Монтоук поради свързването на двата проекта - Филаделфия и Монтоук. На кораба Елдридж имаше три НЛО. Аз не съм ги виждал, но други са ги виждали. Две от тях избягаха, но третото беше някак хванато като в капан в полетата, създадени около кораба и те повлияха на оборудването им. То се опита да премине през времето, за да избяга, но нещо с тяхното оборудване се обърка и така се оказаха в подземията на Монтоук напълно обездвижени. И така, бях "нает", за да работя по проекта Монтоук.


Отначало се опитах да разпитам членовете на екипажа, които бяха живи и в добро състояние. Бяха 7 на брой, високи по около 6 фута. Исках да преведа и разбера техните наръчници за кораба. Джак Прюит, ръководителят на станцията, искаше да знае дали бяха включени като участници в някакъв проект, или в нещо друго. Искахме да узнаем всичко възможно. Наръчниците им, например. Исках да ги прочета. Исках да разпитам тези момчета и да ги накарам да проговорят. Не проговаряха. Накрая трима от тях започнаха. Другите четирима, включително капитана, не говореха. Тримата, които проговориха, вероятно бяха убити от капитана, или от екипажа заради това, че са проговорили. Разглобихме големи части от техния кораб: оръжейната система, таблата за управление, задвижващата система. Мисля, че устройствата за запазване на храната оставихме непокътнати. Захранващата система също, защото не я разбирахме и предположихме, че ако я отделим, кой знае, може да се превърне в атомна бомба, или в нейния еквивалент.


ВЪРОС: Според вас, наистина ли когато Дж.Ф.Кенеди е казал "Ще стъпим на Луната до края на това десетилетие", ние сме използвали извънземна технология за да го направим?


ОТГОВОР: Вече я притежавахме. Разработвахме наши собствени антигравитационни системи, които Германците по време на Втората Световна Война вече бяха и разработили и използвали на някои от немските космически кораби. Германците нямаха достатъчен брой от тях, за да променят изхода на войната, но въпреки това разработиха антигравитационни двигатели и напуснаха планетата Земя през 1945 и през 1946 с един или два космически кораба. Притежаваха космическа технология и ние я наследихме от тях (след войната). Виктор Шаумберг беше работил по тази технология като част от Германската програма и чрез проучването на НЛОта се сдобихме с космическа технология за да си направим наше собствено НЛО. Имам предвид нашето правителство, на САЩ. Имаме технологията, защотоq когато астронавтите от Аполо 2 пристигнаха на Луната, това се чу по радиото и радиолюбителите в Европа го прихванаха. Ето какво беше казано, когато астронавтите уведомиха Космическия Център в Хюстън: "Хюстън, имаме посетители тук горе""Да, знаем за тях""Оо? Извънземни ли са?""Не""Руснаци ли са?""Не"накрая един от астронавтите попита центъра Хюстън: "Американци ли са?" От Хюстън отговориха: "Да". Американците бяха вече там, на Луната, и очакваха нашите (американските) астронавти да пристигнат със своите задвижвани с гориво ракети, които очевидно по това време бяха станали вече съвсем старомодни! 


ВЪРОС: Значи нашето правителство е излъгало собствените ни астронавти...


ОТГОВОР: Излъгаха ги и много от тях (астронавтите) след това бяха страхотно вбесени.


ВЪПРОС: Това е било лъжа и спрямо хората от нашата страна...


ОТГОВОР: Това е само едно от многото неща, които се случиха. Много неща се замитат под килима  много от нещата, които нашето правителство не иска да се знаят от обществеността, но информация все пак изтича, защото има хора, които я знаят и които говорят, както и хора, на които вече им писва от правителството. Днес на много хора им е писнало от правителството и започват да говорят. Някои от тях оцеляват след като са го направили, други не.


ВЪПРОС: Според вас, празидентите на САЩ знаят ли какво става?


ОТГОВОР: Повечето от тях знаят.


ВЪПРОС: Знаят, но го пазят в тайна, така ли?


ОТГОВОР: Буш знаеше всичко, защото беше директор на ЦРУ. Рейгън, според мен, знаеше. Клинтън - в началото може би не, но след това, с оглед на положението, което заемаше и на отговорностите си, включително и прикриването, вероятно е знаел всичко. Той е може би найдобрият експерт по прикриванията от всички, които сме имали в Белия Дом.
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Интервю с Ал Биелек, взето през 1991 от репортер на "Соврин Скрайб ъв Макена", Вашингтон. В него Ал разказва как в края на 70-те той и брат му Дънкан били транспортирани чрез машина за създаване на Тунели във времето разположена в базата Монтоук, Лонг Айлънд, до вътрешността на подземни съоръжения на Марс. През 1969, САЩ, Русия и някои извънземни, вече имали бази на повърхността на Марс по силата на споразумение, сключено между извънземните и САЩ, наречено “Алтернатива 3”. Американският персонал на Земята не могъл да получи достъп до подземните съоръжения поради липса на тежко оборудване. С помощта на точните координати за Марс, обаче, машината за Тунели във времето е можела да пренесе Ал и брат му до всяко място върху или вътре в планетата с точност до няколко инча. Биелек и неговия брат Дънкан Камеран са били използвани при изследването на подземните градове на Марс.


СС = Соврин Скрайб        


АБ = Алфред Биелек


СС: Относно вашият опит на Марс: преминали сте през тунел във времето – пристъпваш, и си на Марс. Какво видяхте там?


АБ: Аз не съм бил на повърхността на Марс. Ние бяхме под земята. Историята има връзка с описаното в книгата “Алтернатива 3”* и с телевизионната продукция излъчена в Англия и подчертаваща факта, че ние имаме бази на Марс, една или повече, създадени в резултат на съвместна операция на американското правителство. Не зная дали в това участват и руснаците и извънземните. Това са в бази на повърхността. Всъщност, това е операция на Световното Правителство - то не е точно правителството на САЩ.


След като някъде към 1969 г. кацнаха на повърхността, те откриха, че има входове, водещи към подземия, които са запечатани, и така разбраха, че има нещо там долу. Носеха се слухове, че вероятно има останки от древна цивилизация, погребани под повърхността поради това, че имаше доста останки над земята - разрушени градове, които по изчисленията на НАСА са били там от около 250-300 000 години. Оказа се, обаче, че са блокирани всички входове, които водят към подземните области. Така в края на 70-те години бе установена връзка с онези, които се занимаваха с проектите “Монтоук” и “Финикс”. "Можете ли да направите нещо за нас? Не можем да проникнем под повърхността на Марс". Те казаха: "Да, смятаме, че можем. Дайте ни някакви координати от  повърхността на планетата. Ще трябва да направим астрономически изчисления". Което и направиха, и вкараха всичко в компютъра. Искаха да отидат двама души и се случи това да бъдем брат ми и аз.


СС: Защо двама?


АБ: За да има потвърждение какво е видял всеки от тях и за в случай, че под земята възникнат някакви проблеми. Всъщност, те не знаеха какво има отдолу.


И така, изпратиха нас и ние отидохме. (Посpедством устройството за пробиване на тунел във време-пространството, разработено в резултат от Експеримента Филаделфия). Имахме проблем със светлината. По това време трябваше да си носим осветление. По-късно, доколкото си спомням, открихме някои от техните източници на светлина и ги включихме. Накрая намерихме последните останки от Марсианци, ако искате да ги наричаме така, умрели под земята преди около 10-20 000 години, които бяха оставили всичко, което е имала тяхната цивилизация под земята. Открихме огромни количества статуи, които изглеждаха като религиозните статуи.


СС: Как изглеждаха те? Колко големи бяха?


АБ: Обикновено 6, 7, 8 фута високи, каменни, със скъпоценни камъни инкрустирани в тях и т.н.


СС: Хора ли наподобяваха?


АБ: Да. Бяха доста добре запазени. Открихме голямо количество научно оборудване. Намерихме и електронно оборудване - тонове и тонове неща. А впоследствие се носеха слухове, че ... бях го забравил, докато Дънкан преди около седмица не ми напомни за това. Той каза: "Не забравяй за седемнадесетте хиляди метрични тона Марсианско злато, което измъкнаха оттам". Според това, което той си спомня, то е било много странно злато. Било пет пъти по-плътно от нашето на земята. Струвало е невероятно състояние. Къде е отишло, нямам идея, но беше върнато в Монтоук и оттам отиде някъде. Имаше няколко официално разрешени пътувания. След това на Дънкан и мен ни хрумна блестящата идея, че след като така и така всичко е в компютъра, хайде да направим едно-две самостоятелни пътувания и да си проведем наши собствени разследвания. Така и направихме. След второто бяхме разкрити и ни спряха. Това беше, когато той влезе в архивите и откри огромни по обем записи на цивилизацията, която беше погребана там отдолу.


СС: Какво открихте?


АБ: Той беше този, който ги прочете. Аз не можах да ги прочета.


СС: Той не ви ли каза?


АБ: Не. Да, каза ми тогава, но сега не мога да си го спомня. Паметта ми е много странна - току се включи, току се изключи. И тази част от нея никога не ми е била ясна в смисъл какво в действителност е открил. Непосредствено след това бяхме отстранени. Но определено си спомням някои от другите инсталации, които открихме там. Имаше много странни големи генератори от някакъв тип. Ако не сте го гледали, препоръчвам ви да гледате филма “Зов за завръщане”. Фактът е, че когато гледах този филм, той ми напомни, че съм бил там. Не колониите, а кадрите от подземията, където показваха онези големи съоръжения, за които директорът казваше, че вероятно са генератори на кислород. Нещо такова. Погледнах ги и казах: "Не са кръгли - шестостенни са”. След това се запитах: "Откъде, по дяволите, зная това?" Нашият поглед към Марс беше откъм подземията. Не сме виждали почти нищо откъм повърхността му.


СС: Видяхте ли под повърхността му лед, както във филма?


АБ: Лед ли?  Не.


СС: Доколкото си спомням от филма, стопиха много лед, за да създадат атмосферата.


АБ: Това там отдолу не беше лед. Имаше и генератори за кислород, в които имаше известно количество запаси. Имаше система за генерирането му, която очевидно древните бяха изоставили. Всъщност не зная много за нея, но тя беше активирана преди да се преместят в колониите на повърхността.Освен това разтопиха полярните шапки. Носят се слухове, че са използвали една-две водородни бомби за тази цел. Аз самият не знам дали това е вярно. Но те определено стопиха много полярен лед, за да си набавят вода – тя все още е рядкост там, но я има. Атмосферата е разредена, но има атмосфера и температурата е достатъчно висока. В екваториалната част нямат проблем с оцеляването. Тя е около 50 градуса и, разбира се, астрономите са знаели това от около 50 години. Съвсем спокойно от гледна точка на температурата там може да има живот.


СС: Осветлението, за което споменахте - какво представляваше?


АБ: Непозната форма на осветление, след като открихме как да го включим. Някои от силовите генератори все още работят. След като включихме осветлението, в подземията светлина не ни липсваше. Иначе трябваше да носим наше осветление и фенерите не бяха така ефективни, тъй като това бяха огромни подземни кухини от по няколко стотин фута с високи тавани, така, че портативните фенерчета не бяха особено подходящи за такава огромна камера. Накрая открихме, че те имат свое осветление. Светеше много ярко.


СС: Имаше ли информация за лицето на Марс?


АБ: В подземията - не. Между другото, на Марс има повече от едно лице. Откриха няколко, но си спомням обявеното от НАСА преди няколко години, преди около 2 години, че приемат нискочестотно радиопредаване от Марс. Ако правилно си спомням, беше около 50 килохерца - доста ниско ниво, показващо, че оборудването, или каквото и да е там, генерира радиочестотен сигнал, който беше кодиран, оборудването беше доста старо и вероятно почти напълно износено така, че странното беше, че изобщо издава нещо, но сигналът беше достатъчен, за да го прихванат, прекарат през компютър и дешифрират. Това беше предупреждение. Съобщение-предупреждение към хората да не допускат грешките, които са направили те.


СС: Имате ли някакви чувства относно пребиваването си на Марс? Какви бяха общите ви впечатления?


АБ: Копаехме в останките на стара цивилизация, която предшестваше нашата и това предизвикваше много странни чувства. Да гледаш към това, което е останало от нещо, което някога е било велика цивилизация и да си даваш сметка, че те буквално са умрели там и са оставили всичко след себе си и всичко накрая се е затворило. Всичко там умишлено беше поставено под земята. Очевидно това е бил начин за оцеляване, защото градовете отдавна са били разрушени, а те са живели и са останали там.


Докорлкото разбирам, след атаката (каквато и да е била тя), на повърхността са оцелели определен брой Марсианци. Може би някои са поели към Земята, а останалите са решили да останат там, на Марс, под повърхността. И в съвсем буквален смисъл, тяхното потомство е умряло, и цялата раса останала на Марс е измряла. Доста странно чувство е да си дадеш сметка, че останките от расата са напълно измрели под земята. Те просто са оставили цялото си оборудване там.


СС: В своята книга Род Стайгър споменава 18 март 1990 г. като важна дата в историята на ПСИ-групите. Тоест, че на тази дата тяхното оборудване се е повредило и на 20 март всички са се оттеглили. Бихте ли обяснили това?


АБ: Това което стана, беше много странна история. През януари 1990 г. ПСИ-групите получиха ново оборудване, тъй като Националната агенция за сигурност работеше по него от години; шпионско оборудване, което развива ума и неговите способности - при хора, които вече имат доста големи способности, става направо нещо страхотно. След вкарването на това оборудване, след като се научиха как да го използват, те просто намериха себе си – поради това, че то им даваше възможност да намират дадена картина, намираща се в нечии файлове където и да е по света, или да проследяват липсващ файл, или липсваща информация, която са били инструктирани да възстановят или намерят. Те не я възстановяваха, а просто я намираха, а много интересно беше как открихме това.


Още през ноември 1989 г. Дънкан ми беше предсказал, че през март 1990 г. ще ми бъде връчено доказателство за експеримента “Филаделфия”. През точно този уикенд, точно тази неделя, бях във Финикс. Бях излязъл да обядвам и после се оказа, че имам телефонно съобщение от Престън и че той е в паника. Баща му беше главен учен във военноморската флота и работеше по проекта “Филаделфия”. Преди да умре той казал на сина си какво се е случило - казал му, че притежава някои файлове и че ги предава на сина си, но го съветва да не казва на никого за тях. И така, това момче, което е неизвестно за мен, никога не казало на никого какво има.


Седмица преди посещението му при Престън, на вратата му почукали правителствени агенти. "Трябва да претърсим дома ви." "Защо?" "Разкарай се." И започнали да разпердушинват къщата. Той знаел какво търсят. То не било там, но той казал. "Не знам какво търсите." И те не го открили. Отнело им няколко дни. Той ги разколебал. След това отишъл, взел си купчинката с файлове, която съдържала две ролки с лента заснет материал за “Рейнбоу 3” и “Рейнбоу 4”, на която били записани двата теста на Елдридж, очевидно все още строго засекретени, (според това, което Престън каза, тъй те като се оказали в неговите ръце).


Така той започнал да се обажда на своите приятели, за да види кой може да се погрижи за това и да го отърве, тъй като правителствените агенти били по петите му – били на около два часа след него и го следели. Никой от приятелите му не искал дори да докосне тези материали.  Той изредил дълъг списък от хора и в края на този списък бил Престън Никълс. Обадил се на Престън и той си бил в къщи. Казал: "Идвам да ви дам нещо". "За какво се отнася?" "Ще бъда при вас в еди-колко си часа." Отива там и му дава файла и филма и му разказва историята за своя баща и правителствените агенти и т. н. Престън му казва: "Какво да правя с това?" Оня казва: "Не знам. Сега това е твой проблем. Правителствените агенти са на около два часа след мен." Извежда Престън навън и му показва колата си с дупките от куршуми във вратата и му казва: "Аз изчезвам оттук." И си тръгнал.


Престън, панокьосан, се опитал да намери някой познат този ден, включително и мен самия, но не успял. Дънкан, още преди това същата сутрин, надушил нещо, благодарение на психичната си сензитивност - надушил, че се задава нещо много сериозно. След като момчето си тръгнало от Престънови, той си отишъл в къщи, затворил се в спалнята, заключил вратата и пропълзял под завивките и останал там до 5 ч. същия следобед. Това е факт. Паникьосал се. Дори не вдигал телефона. Изключил си и телефонния секретар.


Така, че ето какво става. Престън не успява да се свърже с мен. Накрая, когато успява (аз му се обадих), ми каза: "Обадих се на “Агенцията за национална сигурност” и им казах, че имам един много горещ материал тук, който не искам да е в мен. Попитали го: "Какво е?" И той им казал. Те казали: "Не го искаме." Той казал: "Трябва да се отърва от това нещо - то е засекретено с ниво Черна карта”. Те казали: "Добре, ще изпратим агенти на ФБР да го приберат. Така се оттървал от цялата работа. Аз му се обадих по-късно и все още не мога да му простя за това. Но интересната връзка с ПСИ-групите, за да се върна на вашия въпрос, е, че накрая успяхме да свържем факта, че с помощта на новото оборудване те успяват да идентифицират дадена фотография, ако е в нечий файл и че очевидно имат заповеди непрекъснато да откриват информация, свързана с експеримента “Филаделфия” и да се грижат на всяка цена тя да не стига до мен. Така открили кое е това момче и изпратили правителствените агенти и така се разбра тази история за момчето, чийто баща бил главен учен. Не знаем какво е станало. Повече никога не го видяхме.


На следващия ден сред ПСИ-групите се вдигнал голям шум и те били предупредени от някой външен, който имал приятелски чувства към нас, да изчезват оттам, защото всички инсталации там щели да бъдат разтопени в буквалния смисъл. Предупредени били да изчезнат. Всички се махнали, освен десет души, които били съвсем нови доброволци, на които било казано да защитават машините с живота си и те в буквалния смисъл на думата направили точно това. Те загинали, останалите се махнали от правителствена служба и изчезнали. Създала се паника и провели среща с президента...


СС: Кой е разтопил оборудването?


АБ: Външни не са... да го кажем така - извънземните.


СС: Знаете ли кои са те?


АБ: Да, но няма да ги назова.


СС: Това същите онези ли са, за които Престън каза, че са разтопили антената на летището МакАртур навръх Деня на Благодарността миналата година?


АБ: Да, основно. Те се погрижиха за съоръженията в четири града в САЩ - едно във Форт Мийд и още три други. Едното, струва ми се, в Атланта, друго край Ню Орлийнз, и едно някъде на запад. Всеки от тях се махнал и изчезнал. Самите места били разтопени. Президентът изпаднал в паника, на практика апоплексия. Опитал се да се обади на предишния директор, който бил в пенсия. Казал, спешно е, искаме да говорим с вас. Той отишъл да говорят. Ще кажа само първото му име - Емил. Вече бил на 90 годишна възраст. Казали му какъв е проблема. Той казал: "Ще се опитам да го “видя”, но ще ви отговоря след около три дни. Тогава ще ви кажа дали ще се върна и организирам отново всичко това за вас."


Междувременно, те се свързали с Агенцията за национална сигурност и се опитали да вземат от техните ПСИ-агенти, не от ПСИ-групите, обучени за различна мисия; те не се обучават по двойки, а индивидуално. Агенцията за национална сигурност им казали да си гледат работата и се измъкнали с това. Казали: "Ние не сме обучени за работата, която вършите вие. Не можете да ползвате наши хора." Накрая, в следващия петък, Емил се върнал при президента и казал: "Отговорът ми е Не. Няма начин да се върна и да направя нещо за вас. Вие и така сте загазили здраво и след още 30 дни ще загазите още по-здраво." Взел си нещата и си тръгнал. Предполагам, че тогава го видяхме за последен път, поне по тези места. 


Но ПСИ-групите останаха разпуснати до ... те се опитаха на наберат нови хора и подбраха някои, но нищо не беше като преди, защото отнема около четири години да ги обучиш, обикновено даже пет.


СС: Значи, отново я изграждат като резерва.


АБ: Опитаха се. След това, преди така наречената Война в Средния Изток с Ирак, направиха сделка като част от ситуация, която може да доведе до декларация за война, във връзка с което получихме цялата възможна подкрепа от "британските европейски нации" с изключение на Германия - като част от сделката помолиха британското, френското и руското правителства, които също си имаха свои собствени ПСИ-групи, да заемат отново свои членове на американското правителство в провеждани от него операции. И те го направиха. Осъществиха трансфери и изградиха отново цялата организация с първоначалната й мощ буквално за едно денонощие.


Сега им беше писано да преживеят известен шок, защото новата група се опитала да върне някого обратно в тяхната група, за да проведат операцията – Емил; както разбирам, той е бил вдъхновен директно от тях - отново от извънземните, и им било казано, че това стопяване не може да стане при никакви обстоятелства, че те били свръх-сигурни в своите съоръжения. Това ги потресло. Всичките си отишли. Сега правителството са в точка нула.


СС: Значи, групите си отишли за втори път.


АБ: Точно така. И правителството отново остана с празна торба. Що се отнася до самия мен, те могат да продължат да държат торбата  празна. Организацията на ПСИ-групите не е злонамерена, те не са злонамерени хора, те са много добре обучени - сензитиви и хора с ПСИ-способности, които имат мисия. Основната мисия през последните години не е била тази отпреди пет-десет години, когато са ги използвани за нападения. Но накрая сложили точка на това, когато била създадена Агенцията за национална сигурност и те станали част от нея едва през 1949-50 г., а възникнали през 1940 г., под ръководството на Хари Бенет, по време на управлението на администрацията на Рузвелт. Та казали на правителството: "Вече няма да извършваме нападения, защото вие имате други организации и секретни групи, които могат да правят това много по-добре от нас, поради което ние отказваме да го правим." Но всяко от останалите неща продължава да се прави и това предимно са: пси-шпионаж на територията на страната, извън нея и навсякъде на планетата; получаване на информация за всичко, което правителството иска да знае, но не може да получи по нормалните шпионски канали; или, да речем, в случаи, когато твърде много агенти са били убити, или нещо такова; да речем, че искат да надзърнат в някоя свръхсекретна инсталация в Русия или Китай, или в каквото и да е. Агентите с ПСИ-способности могат да погледнат в нея и да видят каквото си искат. Те могат да четат книги от бюрата им, доклади извън бюрата им, да им пооткраднат някой и друг файл.


СС: Могат да дематериализират, така ли?


АБ: Да, могат. Могат да предизвикат пожар в даден архив, отдалечен на няколко хиляди мили, ако искат, или ако бъдат инструктирани да го направят.


СС: Може би могат да подадат по същия начни и дезинформация?


АБ: Теоретично - да. Могат да транспортират малки предмети. Имат психо-кинетична способност, която е много добре развита. Не могат да преместват големи предмети, но малки обекти, като например лист хартия, или малък пакет хартия, доклад - с това могат да се справят. Те имат много способности. Освен това те са и с много промити мозъци и много сериозно надъхани в служба на правителството и относно това какво трябва да правят и са обработени до степен да приемат напълно протоколите, в съответствие с които им се налага да работят. Това, разбира се, за тях означава, че те са лоялни на службата си, на правителството. Единствената етика и правила, които познават, са онези, които са им били дадени от правителството и това им е внедрено, втълпено и подработено до степен, в която не може да бъде направена никаква промяна. Знам само за двама души, по това няма да навлизам в подробности, които решиха да се измъкнат от това и които успяха да го направят. Но когато го направиха, започна най-големият лов на хора в историята на тази страна, с цел да намерят тези двамата и да ги върнат обратно на правителствена служба.


Престън видя полицейските доклади, докладите на ФБР, тъй като полицията решила да се намеси - минали по островчетата за пешеходци там, където не се предполага да има никакви коли, направо изблъскали минувачите от пътя си, спрели точно пред щанда на Престън и казали "Ти си приятел със ___." Престън им казал: "За какво говорите?" Знаеш какво имаме предвид." Престън погледнал надолу към предната седалка на полицейската кола и там имало досие на ФБР и снимка и имената на двамата, които търсели. Пишело, че ако бъде получена някаква информация за местонахождението им, трябва да се докладва незабавно в офиса на ФБР във Филаделфия. Никога не ги заловиха. Те бяха твърде умни. Знаеха какво правят. Освен това, откраднаха няколко неща от оборудването на правителството, включително ... защо пък да не го кажа ... правителството има генератори на алтернативна реалност - портативни, които човек може да носи в малко куфарче и така могат да прехвърлят себе си и това куфарче в алтернативна реалност и да не могат да бъдат проследени. Не могат да ги открият.


СС: Нещо като да се паркират в друга …


АБ: Да се паркират в друга вселена, така да се каже, паралелна на нашата, много подобна на нашата, както обяснявам в лекциите си - паралелна реалност. Правителството притежава оборудване за това - портативно. Имат го от години. Не зная от кога. Та двамата разполагаха с него и го използваха, за да стоят настрани, и често поглеждаха какво става и когато откриеха, че полицията е там, казваха: "Те нека да си стоят там, ние ще си стоим тук." Крайният резултат е, че тези двама души, с които се запознах преди години, накрая отпътуваха от планетата, като хванаха една совалка. От тази планета редовно летят совалки до Алфа Кентавър 4, които по силата на едно споразумение осигуряват безопасност за хора, търсени от правителството на САЩ. Съществува споразумение. Отнема около дванадесет часа, докато получиш разрешението. Очевидно са взели семействата си - своите сестри, братя, баща, майка, със себе си. Доколкото знам, все още са там.


СС: Кой кара совалката?


АБ: Изглежда правителството на Алфа Кентавър, но не зная. Във всеки случай, тя лети редовно два пъти седмично. Не зная къде е мястото й за кацане. Разбира се, това се пази в тайна.


СС: Каква е формата на тялото им?


АБ: На съществата от Алфа Кентавър ли? Като на хората - съвсем същата. На тяхната планета има много по-малко население. Те не са пренаселени. Те са напреднала цивилизация - малко по-напреднала от нас - не кой знае колко, но са по-напреднали. Те не харесали някои неща и начина, по който правителствените агенти третирали двамата, след като вече нямали нужда от тях и в резултат - не знам как се прави, но ако стигнеш до тях и поискаш убежище, ако ти издадат карта, просто се качваш на совалката и си там. Повече нищо не знам за тези двама души. Не съм ги виждал оттогава. Това с убежището е много интересна дребна подробност – на нашето правителство това не му харесва особено, но съществува споразумение и те го спазват. Очевидно съществува подобно споразумение и с другите правителства - според мен с всички земни правителства, но не съм сигурен. Имам чувството, че това споразумение включва и външни правителства. Съществува редовна връзка обаче. Не знам дали Престън е говорил за това във връзка със “Супер Ламинъри Къмюникейшън Системс”, които бяха разработени от ІТТ през 60-те години. Това е една от другите последици от експеримента “Филаделфия” ; изследванията бяха направени от ІТТ, тъй като те бяха в известна степен включени в тази програма. Те имаха много сериозно участие и бяха главният договарящ на проекта “Финикс”, но освен това си играеха и много други игрички. Един от тях изграждаше направо нова комуникационна система. Това беше изследване, което се базираше на енергии от по-висок разряд и на ефектите които предизвиква, на скоростите на разпространението й и на проучването на всичко това, и на откритията. Всичко това е много интересно. При енергията от шести разряд можем да разработим комуникационна система със степен на разпространение С6, т. е. С на шеста степен. Те сега имат едно С8 - С на осма степен.


СС: "С" скоростта на светлината ли е?


АБ: "С" е скоростта на светлината на осма степен. Това е такава скорост, че буквално могат да комуникират ясно през галактиката само с устройство за изместване на фазата. Няма никакво закъснение. При "С"-системата имаше закъснение, затова преминаха на осма степен. 50 000 светлинни години през нашата галактика могат да бъдат изминати за частица от секундата. Значи, Айнщайн в известен смисъл е сгрешил. Нищо не може да се движи по-бързо от светлината ли? Може. Това отдавна е постигнато. Може би е било направено дълго след като е направил това изявление. Айнщайн се отказа от някои от изявленията си в ранните години преди своята смърт, но това не беше официално оповестено.


СС: Като стана дума за извънземни и технологии, знаете ли с кои от тях говореше Тесла?


АБ: Основно с Плеядианците - те бяха една от основните групи за комуникации. Също така и групата наречена “К"  - съкратено от Кондрашкин. Това е най-добрият превод. Те бяха един вид хуманоиди с леко зеленикава кожа без коса. Ако ги предрешиш както трябва и избелиш кожата им и им сложиш една старомодна перука, спокойно могат да минат за англичани. Не искам това да прозвучи като някакъв обиден намек към англичаните, но наистина най-лесно биха могли да минат за англичани. Боята, или пудрата, или това, което си слагаха на кожата, не можеше да изтрае повече от две седмици. Освен това имаше и двама други, които не знам кои бяха. Когато започнеш да викаш към космоса, не знаеш кой ще отговори. За разлика от тях, Тесла знаеше 11 от общо 12-те езика и предполагам, че тези хора му отговаряха на английски, но не съм съвсем сигурен в това. Не съм бил там. Само чух историите от двама други изследователи, които бяха работили с него преди неговата смърт. Казваха ми за съществуването на оборудването и за това, че той се свързвал с тях почти ежедневно.


СС: Споменахте в своите лекции програмирането по Райх. Как човек може да познае, че то му влияе?


АБ: След като ти е направено, не би могъл да познаеш. Приложиха тази система на Дънкан преди време, може би даже повече от веднъж, и имаме приятел на изток, който работеше в болница и който е виждал и самото оборудване, знае какво прави то и какви са неговите възможности. Престън провери в книгите и откри, че този точно вид напреднала технология обикновено се води като оборудване за електрошокова терапия. Сега тя е много напреднала, компютъризирана, с флопита и много мънички електроди, а не големите, които се използваха преди. Сега има съвсем тънки сонди, с големина 50 кв. мм. Прикрепват ги към критични, особено чувствителни точки на тялото. Поставят около осем такива. Има и компютърна програма, която използват, и която довежда човека до оргазмено състояние с помощта на електрониката, и задържа в това състояние, при което целият човешки ум - от съзнанието до подсъзнанието - остават напълно изравнени и отворени.


Следователно, можеш да премахваш погребана в подсъзнанието информация, да препрограмираш лицето, да правиш каквото си искаш в този смисъл. А когато програмата свърши, я затварят, връщат лицето в така нареченото нормално състояние с блокаж на паметта относно всичко, което се е случило, или с напълно нов имплантиран спомен за това, което е станало през този ден - или като заместител на цялата му памет, или каквото решат. Обикновено поставят в паметтта заместващ спомен. Това се случи веднъж с Дънкан. Доста време ни отне да го открием, но успяхме. Могат да направят това с всеки, който искат. Грабват ги физически и ги замъкват в болницата. По закон, всяко болнично заведение, което използва федерални фондове, трябва да има една от тези машини в своите помещения и обучен персонал - строго ограничен - който да може да борави с тях. Оборудването може да се използва и за "нормална" електрошокова терапия в обичайния си режим на действие, използван от лекарите, макар че е много по-усъвършенствано и по-слабо увреждащо. А могат да го използват и за препрограмиране – оборудването е едно и също. Но за да се осъществи препрограмирането, е необходима дискета, която се държи под ключ и може да се използва само от определен правителствен персонал. Когато се извършва подобно програмиране, то се осъществява от правителствен персонал. Обикновено не се отразява в дневниците и никога не се таксува от болничната организация и не се финансира от болничния, или от медицинските фондове. Покрива се 100% от федералното правителство, а дневниците се замитат под килима. Веднъж го направиха на Дънкан и след това се опитаха отново.


СС: Физически ли го взеха?


АБ: О, да. Доста време ни отне да го открием. Базира се на принципа на Райх, на неговите стари теории. Оригиналните техники за програмиране бяха по-физически, но сега го правят по електронен път. Сега всичко е по-ясно, така да се каже, много по-лесно да се осъществи, и много по-лесно да се покрият следите. Законът гласи, че тези инструменти, или части от оборудване, трябва да бъдат достъпни за институции, които не се финансират от федералния резерв. Препоръчват да ги има, но не са задължителни.


СС: Как се чувствате във връзка с всичко това - искате ли да си отмъстите на тези момчета? Къде стоите спрямо това лично вие?


АБ: С удоволствие бих ... Ами, къде стоя ли? Първо, смятам, че отдавна е време хората да научат факта как тяхното правителство ги е лъгало практически за всичко, като се започне от политиката и се свърши с науката, за да прикриват тайните проекти и отвличанията на хора, извършвани от същото това правителство. Не говоря за отвличания от извънземните - говоря за отвличания от правителството с цел препрограмиране - за вкарването на хора в специални проекти, против тяхното желание.


СС: Звучите ядосан. Ядосан ли сте?


АБ: О, да. Много, защото провалиха живота ми, живота на Дънкан, живота на много хора, които познавах и които бяха част от този проект, оригиналния проект “Филаделфия”. Не опропастиха чак толкова много животи по проекта “Финикс” от гледна точка на разбиването на семейни връзки и други подобни, но определено елиминираха и някои хора, които бяха свързани с проекта “Финикс”. Те бяха буквално убити - някои случайно, други умишлено, някои бяха препрограмирани и отведени само Бог знае къде. Много от тях бяха пренесени в друга времева рамка така, че никога не се завърнаха към първоначалната си точка на произход и живеят, където са, при кой знае какви обстоятелства. Масовото преразпределяне, ако искате да го наречем така, на хора, препрограмирането им, е нещо, което е напълно чуждо на нашата Конституция и нашите концепции - не само на нашите религиозни вярвания за свободата, но и на нашите политически концепции за свобода такива, каквито ги знаем от Конституцията от почти 200 години. Конституцията съществува от по-дълго, но казвам почти 200 години, защото тези правителствени програми излязоха на сцената около 1947 г. и стават все по-лоши с всяка измината година и се отнасят далеч не само до САЩ. САЩ, обаче, като че ли са най-злонамерените. Подтискането на хора и упражняваният над хората контрол са най-силни в САЩ – там е много по-зле, отколкото в Русия. В Русия има много по-голяма свобода на словото, отколкото в нашата страна. Говоря за последните година-две, а не за времената преди това.


Соврин Скрайб


Р.О. ВОХ 350, МакКЕННА, Ва. 98558


………..  


*Книгата “Алтернатива три” е издадена на български език под заглавие “Космическата конспирация”, от издателство Хелиопол


ИЗВЪНЗЕМНИ КОСМИЧЕСКИ ТЕХНОЛОГИИ


Технологиите от “Орион” и други тайни проекти


Вал Валериан


Настоящият доклад е съставен от  над  9 часа видео-интервюта, лични интервюта и отделни коментари. Структуриран е като въпроси и отговори без оглед на това кой задава въпроса и кой отговаря. Посочените данни не са доказани или проверени, а са изложени така, както са получени. В материала се съдържа информация за част от тайни правителствени проекти, представена от хора, притежаващи фотографска памет и много смелост.


Интервютата:


Откъде искате да започнем? 


Да започнем с проект “Финикс”.


 Това беше проект, който започна с Проект “Филаделфия”. Проект, който армията осъществи през 1930-те и 1940-те години при опитите си си да направи корабите невидими. Един ден натиснаха копчето и корабът премина в хиперпространството. Възникнаха всякакъв род проблеми с хората, които бяха на него. Това беше огромен успех и същевременно огромен провал – тогава го изоставиха. Около 1947 беше решено проектът да се възобнови и той беше преместен в “Брукхевън Нешънъл Лебораториз” заедно с Др. Фон Нюман и неговите сътрудници. В резултат на проекта “Финикс 1” се появи технологията Стелт, за която не мога да говоря, поради характера на работата ми. Бяха създадени и всякакви електрически малки играчки, като например радиосонда.


Какво е радиосонда?


На външен вид представляваше малка бяла кутийка, която прикрепваха към балон и изпращаха в атмосферата. Правителството каза на хората, че тя служи за събиране на данни за метеорологичната обстановка. При нея се използваше един много необичаен вид импулсна модулация. В повечето случаи използваха CW (непрекъснато генериращ) осцилатор и подаваха импулсен сигнал. Това се оказа много ефикасно преобразуване на електрическата енергия в етерна. Аз едва напоследък започнах да колекционирам радиосонди. Никога не съм виждал приемник. Открих, че са били проектирани в “Брукхевън Нешънъл Лебс”. Започнах да говоря с хората за Брукхевън и се натъкнах на един пенсиониран джентълмен, който беше работил там. Той ми каза, че оригиналният проект бил направен от Вилхелм Райх. Това възбуди интереса ми. Историята гласи, че през 1947 Вилхелм Райх предоставил на Американското правителство устройство за контролиране на времето, което използвало DOR-взривове. Райх смятал, че ако успее да намали количеството на DOR, тези бури нямало да бъдат толкова яростни. (DOR е резултатът от оргонната енергия, която влиза в контакт със съдържащия се там радиоактивен източник. Това произвежда Смъртоносна Оргонна Енергия – DOR – която е опасна за живота. Тя се създава в атмосферата в резултат и на други процеси). По време на една буря правителството изпрати устройството горе и то намали нейния интензитет. Правителството го хареса и започнаха нова фаза в проекта Финикс, в хода на която проектираха тези “радиосонди” и започнаха да ги изпращат в големи количества – може би по 200 до 500 дневно. Радиото в тези неща имаше обсег от около 100 мили. Ако използваха толкова голям брой от тях, човек можеше да си помисли, че приемниците за тях са съвсем обикновени. Аз колекционирах радиоприемници. Имам над 100 в колекцията си. Никога не съм виждал приемник за радиосонда. Чувал съм за тях, но не съм ги виждал.


Какви са използваните честоти?


Честотите са 403 MHz и 1680 MHz. Използваха две различни честоти.. 


И двете едновременно ли действат? 


Не. Всеки път се използваше или едната, или другата. По-ранните използваха 403 MHz плюс минус 2 MHz. По-късните използваха 1680 MHz, плюс минус 6 MHz. В “термистора” им имаше злато, сребро, платина и иридий. Райх използваше сензори, в които имаше злато и сребро. Елементът за влажност е пластмасова платка със сребърна рамка по края и провеждащи линии, преминаващи по самата платка. Върху тази платка слагат много необичайна смес от химкали. За разлика от повечето хюмистери, при  навлажняване съпротивлението му нарастваше.


Това, което теоретично предполагахме в този момент беше, че пръчката на “термистора” (температурно чувствителна) действа като DOR антена, която е извън фаза. “Сензорът за влажността” действа като антена за оргона; сензорът за налягането по принцип е това, което наричаме бобинен прекъсвач, който е прекъсвач чувствителен към промени в налягането. Устройството разрушаваше смъртоносната оргонна енергия и натрупваше оргон. Предавателят се състоеше от два осцилатора, единият от които работи при носеща честота (403 или 1680) и втори, който беше 7 MHz-осцилатор, прикачен в решетката на осцилатора за носещата честота. Резултатът беше, че този 7 MHz-осцилатор пулсираше.


Каква връзка има всичко това с другите проекти?


Правителството не можеше да каже на публиката, че това са устройства за контролиране на времето. Това, което виждаме тук, е всъщност началото на онова, което се превърна впоследствие в “Проект Монтоук”, който представляваше комбинация между разработката на Вилхелм Райх и “Експериментът Филаделфия”. В рамките на “Проект Финикс” има два отделни проекта. Това са аспектът невидимост и разработката на устройството за контролиране на времето на Вилхелм Райх. Към края на “Проект Финикс”, с помощта на някои от концепциите на Вилхелм Райх и на част от схемите, използвани по проекта “радиосонда” те установиха, че могат да съчетаят двата фактора и да ги използват за КОНТРОЛ НАД УМА. Правителствените среди биха предпочели да кажа “редуване на настроенията”, но именно контрол над ума беше онова, което тези идиоти правеха.


Това ли представляваше “Проект Монтоук”?


Не. Това беше “Финикс Едно”. След като политическите кръгове научиха за него, поискаха той да бъде прекратен. Хората, които се занимаваха с него, обаче, отидоха при военните и им предложиха да го използват “за оказване на влияние върху ума на врага”. Военните бяха очаровани от идеята и им позволиха да използват базата на въздушните сили в Монтоук.  


Това ли беше “Проект Монтоук”? 


Сред изисканото оборудване имаше едно старо SAGЕ радарно устройство, което принадлежеше на базата. Базата беше закрита, а цялото оборудване – разпродадено. След това групата се премести от Брукхевън Лебс. Така беше сложено началото на това, което наричаме “Проект Финикс Две”. Прекараха първите десет години - от 1969 до 1979 - в проучване на контрола над ума. Започнаха като взеха изхода от SAGЕ радара, модулирайки специалната вълна, която Райх им беше показал от процеса за контролиране на времето и я съчетаха с нещо, което бяха забелязали от “Експеримента Филаделфия”. Излъчваха 406 MHz сигнал. Той скачаше край честотите и ги променяше по фаза. Използваха амплидиново управление (на електродите) - концепцията, при която се използват много етапи с моделирани импулси. BRF беше между 10 и 75- цикъла. Ширината на импулса можеше да бъде променяна произволно от 10 до 75 ms. Централната честота беше 406MHz генерирана от оставаща в ниския диапазон тип функция, която беше отнасяна към нулевата времева функция. …


Значи “Проект Финикс Две” започна през 1969 година?


Да, в периода между 1969 и 1971. “Финикс Едно” продължи от 1948 до 1968. Първата част на проекта за контрол над ума беше да се вземе индивид и да се постави изправен на около 250 метра от антената. SAGЕ-генераторът имаше пикова импулсна мощност от 5 MW. Антената притежава усилване от 30db. Това означава ефективна излъчвана мощност от поне един гигават. Номинално беше гигават. Можете ли да си представите какво правеше тази мощност на хората? Мисля, че е изумителен факта, че тези хора са все още тук. Ефектите са изгаряне на мозъка, увреждане на нервната система, следи от изгаряния по белите дробове и т.н. Опитаха това с известен брой хора и малцина оцеляха.


Откъде намираха доброволци за тази цел? 


Просто прибираха бедняци от улицата и ги изправяха пред радарния лъч. Това спада към типа глупости, които правителството обожава да прави. 


Кой ръководеше проекта по това време?


Д-р. Джон Фон Нюман и Джак Прюит.


Някоя конкретна агенция имаше ли?


Не съм сигурен коя беше агенцията. На някого му хрумна блестящата идея обектите да се поставят директно на линията на усилващата фуния на антената. Отдолу и встрани можеха да си получават резултатите без да изгарят хората. Откриха, че промяната на импулсната модулация и честотата и импулсирането на многобройните фази, могат да оказват сериозно влияние върху ума на човека.


Колко души работеха в тази инсталация? 


Около 30.


Кой ги упълномощи да използват базата?


Въздушните сили и армията. Участваше персонал и на двете. Имаме копия от заповедите за персонала на Въздушните Сили.


Каква беше прикриващата история за базата?


Нямаха такава. Това беше изоставена база.


Изоставена беше. Беше прехвърлена на GSA като остатък около 1969 или 1970, когато затвориха всички SAGЕ радарни системи.


Това беше “несъществуваща” операция, което служеше като идеално прикритие.


Откъде получаваха инвестиране?


То беше изцяло частно.


От корпорации ли?


Първоначално не идваше от корпорации макар, че на по-късните етапи започна. Първоначалните пари дойдоха от нацисткото правителство.


Това е Финикс Едно?


Не, това е “Финикс Две и Три”. През 1944 имаше един американски военен влак, който премина през един френски ж.п. тунел и носеше 10 милиарда долара в нацистко злато, което те прихванаха – това бяха десет милиарда долара при тогавашната цена (през 1944) от 20 долара за унция. Самият влак беше взривен в тунела. Това уби 51 американски войници. Златото се появи 10 години по-късно в Монтоук. Това е потвърдено. Тези пари бяха използвани за финансиране на проекта в продължение на много години, тъй като цената на златото се повиши. Похарчиха всичко това и останаха без пари. Тогава взеха на заем от ITT, която финансира проекта. ITT беше собственост на концерна “Круп” в Германия. От гледна точка на персонала, много от цивилните и учените, които бяха бивши нацисти, дошли от Германия преди и след като войната свърши. Проектът беше под наблюдението на правителството на САЩ. Тайното общество знаеше какво става и всичко се наблюдаваше от ЦРУ и от други тайни правителствени служби. Играчите, които действително работеха в базата, бяха между 30 и 50. Финансирането беше изцяло частно. След 1983 година, Сенатор Голдуотър разбра за него и предприе разследване. Той не можа да открие никакви следи от правителствено финансиране. Прюит беше тайният директор на проекта. Той беше от Въздушните Сили. След като той напусна Др. Херман, замести го С. Унтерман. Имаха и експерт по електроника, Др. Матю Е. Зерет, който дойде от Германия през 1946 заедно с Вернер фон Браун. Вероятно причината, поради която им свършиха парите беше, че имаха общо 25 бази в САЩ, които трябваше да поддържат. Последната от базите беше затворена на 12 август, 1983. Базата в Монтоук, откъдето всички станции получаваха своята нулева времева точка, беше затворена и останалите две бази бяха затворени с нея.


А какво ще кажете за някои от влиянията, оказвани върху ума? 


От това, което си спомням от програмата, тъй като бях част от нея, бях подложен на контрол над ума, но не откакто бях включен в програмата (защото първоначално ме изискаха поради способностите ми на сензитив), а по-късно. На мен беше възложено да обучавам млади новобранци. В началото беше пълен провал. Казах им, че не искам да имам нищо общо с програмата и те ме изправиха през този лъч за контрол над ума и той започна да ми вреди. Накрая, някой каза “спри го, той няма да се поддаде” и те го спряха. Други бяха засегнати много по-зле от мен. По принцип ефектите бяха наистина много лоши. Това можеше да ти изгори мозъка. Излизаха навън и довеждаха деца между 12 и 16 години, които бяха взели направо от улицата…


Ето къде отиваха много от изчезващите деца в Америка, така ли?


Ние изчисляваме, че са взели 10,000 американски деца от улиците и са ги завели в Монтоук, Ню Джърси. Общият брой хора взети от улиците от двадесет и петте бази е около 250,000. Какъв е действителният брой на тези деца е все още загадка. Ние все още не знаем отговорите. Знаем, че бяха напълно програмирани за нещо. Бяха подложени на програмиране, което стана по-човешко откакто започнаха да използват по-съвременни технологии. Първоначалното програмиране беше по Райх и беше по-физическо. По-късно те разработиха техники, при които заедно с технологиите на Райх се използваха компютри и електронно програмиране – така всичко ставаше много по-бързо и имаше малко странични ефекти.


Понастоящем познавате ли хора, които са минали през това?


В течение на годините съм срещал такива хора. Ако си достатъчно сензитивен, съществува едно много специфично поле за идентифициране, което можеш да откриеш. Можеш да усетиш човек, преминал през програмата в Монтоук “от пет мили”. Много специфичен е начина, по който който той бива променян. Открил съм поне дузина такива хора в Лонг Айлънд, район Ню Йорк.


Какво ще кажете за Фон Нюман?


Той беше все още жив до 1989. Имаше проблем с правителството, имаше си и други проблеми, като например разделяне на личността, когато през 1977 се оттегли от поста директор и стана консултант. Правителството каза на всички, че е умрял през 1956. Правителството все още работи с него. 


На хората в Монтоук даваха ли психотропни вещества?


Не мисля…


Използваха такова вещество във връзка с програмирането по Райх, за да ги направят по-възприемчиви. Не си спомням името му. Ефектът от това вещество беше, че страшно те възбужда.


И едновременно с това те докарва до еуфория?


Да.


Този стол за промяна на настроенията от извънземните ли дойде?


Прототипът за него дойде от тях. За повече не сме сигурни. По принцип, този стол беше усилвател на мисълта. Правителството караше специално обучени хора да сядат в стола и да генерират мисловни форми, които биваха усилвани и излъчвани. Можеха да излъчат сигнала и да вкарат хората в пред-оргазмено състояние, в което те са възприемчиви към програмиране. Системата работеше много добре и те откриха и други възможности. Откриха, че тя може да работи и във връзка с времето. Поставиха физически трениран човек да седне в стола и да генерира мисълформа за вортекс*, който свързва 1947 и 1981 години. И точно това се получи – тунел във времето, по който можеше да преминаваш. По телевизията даваха един сериал, в който тази концепция се излага много точно. Това бяха някои от първоначалните възможности. Така започнаха да се движат напред и назад във времето. Това беше последната фаза на проекта “Финикс”.


Кога започна да действа тази машина на времето?


Около 1979 или 1980 работеше с пълен капацитет. Този излъчвател имаше достатъчно мощност, за да огъне пространството и времето. Човекът в стола трябваше да синтезира вортексната функция, защото те нямаха техническата възможност да направят това. Сега вече синтезирането може да се извърши и механично. Правеха и други неща. Караха човека в стола да си мисли за някакво същество и то се материализираше. Почти притежаваха силата да създадат същество. Проблемът им беше, че каквото са създали оставаше само докато усилвателят на мисълта работеше. Мощността беше между гигавати и теравати. Невероятна мощност. Вортексът можеше да има диаметър около пет мили.


Можете ли да опишете как изглежда той?


Все едно, че гледаш в спираловиден тунел, който е бил запален по цялата си дължина. Започваш да вървиш в това нещо и внезапно биваш засмукан. Всъщност не преминаваш по него като такъв. По-скоро той те ускорява през себе си. Можеш да отидеш където си искаш в пространството и времето.


Можеш ли да донасяш неща оттам?


Да.


Донасяли ли сте някога нещо оттам?


Да. 


Бихте ли продължили с описанието на тунела?


Да. Стените бяха твърди, но набраздени. Тунелът не беше прав, а с подобна на тирбушон форма.


 Ако някой спреше тока, човекът би ли заседнал в мястото и времето на дестинацията?


Да.


Много ли деца изпратихте по тунела?


Да, но не знаем какви са били задачите им. Изгубиха много деца.


След като съществува времева примка колкото и далеч да отидеш в миналото до колкото и далеч да си в бъдещето, това означава ли, че всичко е фиксирано?


Да. Едно от нещата, които правеха, беше да изпращат новобранци напред в бъдещето до около 6030 AD. Винаги стигаха до същата точка. Някъде в изоставен град, където имаше статуя от масивно злато. Когато се върнеха, ги питаха какво са видели. Неизвестно е дали очакваха да получат различни отговори от различните хора. Преди да изпратят хора по него, гледаха във вортекса и проверяваха дали е достатъчно солиден, за да поддържа живот. Вземаха и проби.


Хората можеха ли да бъдат изпращани в потенциални бъдещета? 


Не. Щом установиш връзката с бъдещето, линията се фиксира към тази точка.


Можеш ли да промениш настоящето като изпратиш някого в миналото?


Да. Също така можеш да промениш и миналото като изпратиш някого в бъдещето. При определени условия. Правителството използва съществуващите машини на времето за да се движи напред по времевата линия Монтоук.


Имате предвид, че сега настоящето не може да бъде променено, защото сме установили времева примка през бъдещето и миналото ли?


Да. Това означава, че онова, което всеки прави в най-крайната минала точка и бъдещето ще го прави завинаги.


Доколко далеч е ходил някой в бъдещето?


10,000 сл.Хр.


Значи, всичко е заключено в обхвата до 10,000 сл.Хр.?


Да. Това е подобна на сън реалност. Никой не е попадал на разбираемо бъдеще отвъд 2012 сл.Хр. Има много солидна стена там и от другата страна няма нищо.


Пророчествата говорят за катаклизмени промени в този период.


Любопитно, нали?


Можеш ли да проектираш себе си два часа в бъдещето и да срещнеш самия себе си?


Да, но е много опасно. Лицето, което върви през тунела е извън фаза с лицето, което излиза в другия край. Това се е случвало. Резултатът е, че лицето просто бива изпепелено.


Някога давали ли са ви оръжие за в случай, че срещнете нещо негативно?


Нямаше нужда да го правят. Вортексът можеше да бъде направен така, че да следва лицето, за да могат да го върнат обратно, ако нещо се обърка. Можеха да ги наблюдават на монитор.


Значи постигнаха работещ времеви портал. 


В един момент възникна ситуация, при която там проникна “чудовище от типа идентифицируем” и всички се паникьосаха. Изключиха излъчвателя. Съществото ядеше хора и оборудване. Наложи се да се върнат обратно и да спрат устройството във Филаделфия, за да спре устройството в бъдещето и така да могат да спрат това същество в 1983. Беше 12 август, 1983. Вортексът се заключи към 12 август и се образува примка. Всичко това стана, защото някой беше внедрил в ума на оператора мисълта да генерира това същество. Това беше опит да се саботира проекта. Много хора бяха на мнение, че проектът е отишъл прекалено далеч. Докато работех за тях в периода между 1971 и 1983 бях толкова уморен, когато се прибирах в къщи след работа. Това, което те всъщност правеха беше следното - щом мисията ми свършеше, ме връщаха до точка милисекунди преди да си тръгна. От определена перспектива би изглеждало, че никога не съм си тръгвал. Разбира се, когато спрях да работя там, всичко това престана.


Имаше ли причина да се случват всички тези неща?


Ако се върне във Филаделфийският край на експеримента, който беше началото на всичко това, от начина по който са ставали нещата човек можеше да види, че в цялото нещо е била замесена някаква по-висша сила … защото никога нямаше да стане както стана, ако не бяха съвпаднали двете дати отстоящи на 40 години във времето между двата експеримента: между проектът, познат като “Експериментът Филаделфия”, или “Проект Рейнбоу”, през 1943 и “Проект Монтоук”, проведен през 1983.


Ако ми позволите да вмъкна нещо тук.  На около две трети по времевия тунел има точка, в която движещият се по тунела човек усеща мощен тласък. Съзнанието му напуска тялото. Съществува тенденцията да гледаш нещата в по-широк план. Сигурен съм, че имаше някаква интелигентност там. Поглеждайки сега назад към моите впечатления, сигурен съм, че там някъде имаше някаква интелигентност. Бих се затруднил да определя какво е. Това, което се опитваха да правят в Монтоук беше да стабилизират процеса на възприемане, който възникваше при екстериоризация от тялото. Опитваха се да демонстрират това по някаква причина. Не знаем каква беше целта им. 


Каква беше ролята на извънземните във всичко това, освен прототипа на стола за усилване на мислите?


Това щеше да бъде другата част, в която още не сме навлезли.


Нека погледнем какво имаха икспериментите във Филаделфия в техническо отношение. То беше онова, което стана началото на всичко. Първоначално започна през 1930 в Чикаго с трима души. Др. Джон Хътчинсън старши, този, който беше ръководител на университета в Чикаго, Никола Тесла, и Др. Къртенауер, който беше австрийски физик от персонала на университета.


 Те решиха да направят нещо с догадките относно концепцията да се правят неща и хора невидими.  Обсъждаха темата няколко години. Събраха се заедно и около 1931 или 1932 направиха известно проучване в университета в Чикаго. През 1933 в Принстън беше формиран “Институт за авангардни проучвания” и през 1934 проектът беше прехвърлен там. Един от хората от персонала в Института беше Д-р. Джон Ерих Фон Нюман, който беше от Будапеща, Унгария. Той получи своята научна степен по химия през 1925, а своя докторат** по математика, през 1926. Беше преподавал четири години в Европа - прехвърлиха го в САЩ. Прекара три години като преподавател на завършващите, след което го поканиха да се присъедини към Института. 


Сред другите хора в Института беше Алберт Айнщайн, който през 1930 напусна Германия. Три години той беше преподавател в калифорнийския “Институт за технологии”, а след това по тяхна покана постъпи в Института. С течение на времето там се мяркаха и много други хора. Проектът продължи до 1936. Междувременно, за директор на проекта беше определен Тесла. Той беше приятел на президента Франклин Рузвелт, когото Тесла срещна през 1917. Тогава помолиха Тесла да свърши малко работа за правителството във връзка с войната - той прие и стана директор на проекта за невидимост до 1942, когато се оттегли. През 1936, след интензивно проучване, те решиха да проведат първоначално изпитание на своята работа. Постигнаха частична невидимост. Флотът и всички останали ги насърчиха да продължат работата си, като флота набави пари за проучването.


До 1939 учените идваха в САЩ от Германия - започна войната.


През 1940, след проучване, направено с помощта на метода на Тесла, те решиха, че са готови за пълно изпитание в Бруклинското пристанище на флота. Имаше един малък кораб и  по един наблюдаващ кораб от всяка страна. Единият кораб осигуряваше захранването, а другият – задвижването за бобините. С изпитвателния кораб бяха свързани посредством кабели. Идеята беше, че ако нещо се обърка могат да отрежат кабелите, или да потопят изпитвателния кораб. Всичко сработи и проектът беше обявен за успешен.


Важният момент във връзка с теста през 1940 беше, че на борда на изпитвателния кораб нямаше никого. Той беше напълно опразнен от хора. Тази подробност е важна с оглед на онова, което се случи по-късно.


Дойдоха други хора. Томас Т. Браун се присъедини към проекта поради това, че правеше проучване по електрогравитационни ефекти. Той имаше задачата да реши проблема на Германските магнитни мини, които оказваха влияние върху извънземните кораби и опитите на флота. Това доведе до възникването на паралелен проект за вдигане на мините във въздуха от място, разположено на известно разстояние от кораба.


Започвайки от 6 август 1943, на борда на Елдридж се появиха НЛО и присъстваха по време на теста. Едно от тях се оказа заклещено в хиперпространството с кораба Елдридж и през 1983 се оказа в подземията на Монтоук. То съдържаше зарядно устройство, което извънземните ни накараха да отидем и донесем, защото не искаха хората да го притежават. Не знаем кои бяха тези извънземни.


През 1947, в Ацтек, Фон Нюман беше извикан от правителството, за да помогне при проверката на едно катастрофирало НЛО. Там след около година стана още една катастрофа. При първата катастрофа, на борда имаше извънземни Сиви и никой не оцеля. При втората оцеля поне един от екипажа на кораба им. Радарните системи бяха свалили кораба им неволно. След това вече ги използваха нарочно, докато извънземните не започнаха да вземат мерки. Оцелелият не беше от Сивите и с него трябваше да говори Фон Нюман. Той го попита какъв може да е бил проблема при тестовете за невидимост. Узна, че трябва да се върне и да си научи материала по метафизика. Естеството на проблема беше, че персоналът на кораба не е заключен към контролната нулева времева точка на кораба. Хората обикновено се заключват към точката, приета като контролна времева точка, а не към нулевата времева точка. Заключването към времевия поток позволява на лицето да се движи в синхрон със системата така, че да са възможни взаимодействия помежду им.


Заключванията към времето, обаче, са крехки. Мощта на проекта е разрушила заключванията към времето на хората, намиращи се на палубата на кораба. Затова, когато корабът се е върнал във времето, хората не са се върнали към същата отправна точка.


Фон Нюман разбра, че му трябват компютър, както и познания по метафизика, за да заключи отправната точка на хората към отправната точка на кораба. За целта, през 1950 той направи компютър, който беше готов за инсталиране през 1952 - през 1953 му беше направен успешен тест. След това вече нямаше такива проблеми. Тогава флота отмени проект “Рейнбоу” и промени името му на проект “Финикс”.


Някои от негативните ефекти от проект “Рейнбоу” доведоха до научноизследователските програми за контрол над ума. Изследователската работа свързана с невидимостта доведе до Стелттехнологията, както и до други строго засекретени проекти.


През 1983 решиха да приложат контрол над ума на всички участници в тези проекти в опит да ги прикрият. Работеха и по друг проект: регресия във възрастта  физическа; паметта на лицето се запазваше непокътната.


Теорията на Никола Тесла беше, че ако изместиш нечия точка на заключване към времето напред във времето, ще премахнеш стареенето. Така и стана. На тялото му бяха необходими ЗО до 60 дни, за да направи промяната към новата отправна времева точка.


Защо са похарчени толкова много пари за бомбардировача Стелт, след като са притежавали гравитационната технология от толкова много години?


Самолетът съчетава два аспекта за невидимост. Един от аспектите е свързан с конструкцията и покритието, нанесено върху повърхността му. Другият аспект е свързан с електронен тип пакет за невидимост, който е резултат от работата по експеримента Филаделфия отпреди години. Освен това, Стелт има и втора задвижваща система, която е много напредничава и му позволява да лети и в космоса. Помощник-директорът на НАСА призна, че тя идва директно от извънземната технология  призна го публично.


В позицията на правителството относно тайните програми се появяват пукнатини. Все повече хора напълно се отвращават от дейностите и подхода на правителството и започват да проговарят.


Може би изтичането на информацията е умишлено.


Възможно е. Дори МJ12*** от 1984 можеше да даде известна информация на публиката за извънземните и НЛО. Решиха да не оповестяват тази информация тогава. Джон Кенеди настояваше да я оповестят след една година. Настояваше също така ЦРУ да излезе от бизнеса с наркотиците. Те го убиха.


Как ще коментирате информацията, че СПИН е създаден във Форт Детрик, Мериленд?


Твърде възможно е. Той се появи в отговор на заповедите от Световната Здравна Организация... Правителството има начин за лечение, но го използва крайно избирателно. При лечението използват електромагнити. Съществуват и други начини, но правителството не иска външния свят да разполага с тях. Това е част от програмата за намаляване броя на населението.


Чия е идеята?


Очевидно, това е решение на Тайното правителство. Крайното решение е взето в Белия Дом през 1972г, в резултат от среща на световните лидери под ръководството на Никсън. Мой приятел има протоколите от тази среща. Той сега е в затвора и през 1974г оповести публично това, че притежава тези протоколи. Заяви, че са имали среща и са постигнали съгласие по въпроса, че планетата е пренаселена и че броя на населението трябва да се намали. Решението е било от 5 милиарда по онова време да стане 1 милиард към 2000 година. Трябвало е да използват за целта всички средства. Смятали, че Земята може да поеме само 1 милиард население. Проблемът им бил как през следващите 30 години да изтребят останалите 80%. Към 2000 година променили цифрата на 2 милиарда, но СПИН ще свърши работа. Последните данни от Вашингтон показват, че след 10 години 73% от населението на Африка ще е мъртво. Според найновите данни, 92% от бебетата родени в Африка имат вируса. В Индия тази цифра е 51%.


Как са разпространили вируса първоначално?


Чрез Световната Здравна Организация  ваксините са били заразени с вируса. Първата програма била в Черна Африка през 1974, при ваксинирането срещу дребна шарка. След това направили същото в Бразилия и в други испаноговорящи страни. През 1978г, използвали ваксината против Хепатит В, защото хомосексуалистите били найголемия й консуматор. Затова, болестта се проявила първо сред тази част от населението и я обявили за болест на хомосексуалистите. Нищо не е подалеч от истината, обаче.


Какво ще кажете за земните цикли?


Има 4 основни цикъла, които достигат максимален връх на всеки 20 години. Датата винаги е 12 Август. 


Значи през 2003 година ще бъде следващия пик?


Да.


Има ли тунели под пирамидите?


Има тунел под Гиза. Никой не знае кога е изграден, или как.


А космически кораби?


Въз основа на събраната през 1920 и 1930 информация за наличието на тайна стая под пирамидата, беше проведена експедиция. В покъсните години създадоха оборудване, слязоха в пирамидата и намериха тази метална врата на 500 фута под основата на пирамидата. Откриха и други врати. Вратите използваха звуков код. Намериха стая с над 30 000 записани диска и извънземно оборудване. Направиха снимки на дисковете. Египетското правителство не позволи да бъде изнесен никой от тях. Дисковете бяха дешифрирани. Те описваха възхода и упадъка на цивилизациите за около 100 000 години назад. Тази извънземна група построила стаята, а след това построила над нея пирамидата. Нямаше НЛО, но там на три нива беше складирано много оборудване. Фотографираха над 2 700 диска. Според един от Въздушната База, копията от дисковете са в сейф в базата Къртланд АФВ, Ню Мексико. Не искат публиката да знае за тази информация.


Каква връзка има правителството с осакатяванията на животни?


Учените имат връзка с изследванията на дългия живот, при които използват адреналин. Разработили са променен адреналин и опиати наречени кордразин, кортропинекс, формазин и хироналикс. Всички те са на адреналинова основа. Единственият начин да получат големи количества адреналин, е да го вземат от добитъка. Някои от субстанциите, които разработват, оказват влияние върху психичното развитие. Други субстанции водят до възстановяване на физиката. Извънземните използват животните и заради биологичния материал, който им е необходим във връзка с техните програми за кръстосване и създаване на клонинги.


С кого има връзка тайното правителство?


С онези със синята кръв в Европа. Между другото, те наистина били със синя кръв  тя била не на база хемоглобин, а на база медни съединения. Били наполовина хора. До ден днешен такива са някои животински видове в Южна Америка. Имали проблем с хемофилията, но не защото се кръстосвали помежду си. Проблемът бил, че започнали да се женят за други, а двете кръвни системи не могат да се смесват. Затова възникнали законите да не се женят за външни лица.


Има ли извънземни видове, които биха имали полза, ако Земята стане като пустиня?


Да. Например влечугоподобните.


В подземните тунели за придвижване влаковете на Маглев ли се използват?


Да. Има много голяма мрежа от тунели под САЩ. Интересното е, че щом веднъж преминеш през местата, където се изискват кодове за достъп, вече никой не те пита за нищо. Приема се, че се предполага да си там, освен ако чрез своите действия или външен вид не покажеш изрично, че не си.


Къде се клонират хора?


Първото място беше на около 60 мили от Портланд, Орегон, но не само там. Местата трябва да са със стабилни геомагнитни полета и други специални характеристики, иначе процесът не се развива както трябва. Сега вече могат да ги репликират побързо. Имат клонинги на всички главни правителствени лица. Отчасти от съображения за сигурност, или когато някой изпадне в немилост, клонират лицето и убиват оригинала.


В “Проекта Финикс” участваха много нацистки учени. Германците имаха връзка с работата с извънземните Сиви и с клонирането.


Нацистите все още ли управляват нещата?


Не знам. Имам познати, които твърдят противоположни неща. Единия казва, че са нацистите, другия  че са евреите. Някои твърдят, че са МJ12. Според мен всички имат участие.


Интересна е тази дуалност евреи - Германци. Наскоро получихме информация, че тези две групи от същности произхождат от един източник и че са пратени на тази планета, за да отработят своите различия. Очевидно, винаги са се стремили да се изтребят взаимно и продължават да го правят на много нива. Ориентацията на двете групи изглежда е негативна, ориентирана към служба в полза на себе си, вместо към служба в полза на другите. В последните две години отвличани от извънземни твърдят, че по стените на помещенията, където са били в съвместните бази на НацистиИзвънземни, имало свастики.


След като приключиха експериментите за контрол над ума какво беше доказано?


По принцип, че можеш да контролираш някого, ако имаш "сигнатурата му". Тоест, оня шаблон, който е уникален за всеки, може да се вкара в компютърна програма, пригодена за предавателя. Може да се излъчи втора вълна, която да окаже влияние върху човешкия ум. Може да се издаде команда към човека да направи всичко. Предадоха съобщение  "Който чуе това нека се обади на ...телефон". Получиха 600 обаждания по цялото крайбрежие чак до Флорида. Системата действа.


Това е интересно. Съществува един, който се нарича Лорд Майтрея, който твърди, че е Христос, който се бил върнал на планетата и че когато се свърже с международната преса, ще изпрати телепатично съобщение до цялата планета на всеки на собствения им език и, че те ще го чуят. Предполага се също така, че ще приемат и визуално съобщение. 


Значи притежават тази технология?


Да. Съществува не само индивидуална сигнатура. Съществува и расова сигнатура, както и универсална  за човешката раса като цяло. Правителството е използвало и трите, за да набележи определени индивиди. Изпращали са и групови съобщения, насочени към специфична расова или етническа група. Това е обичайно. Правиха опити за "умствен контрол" над градовете. Използваните тогава предаватели вече не съществуват, но технологията съществува.


Набелязаните индивиди забелязват ли това, което приемат като своя собствена мисъл?


Да.


Съществува ли съпротива срещу това?


Да и не. Теоретически не. На това разчита правителството. Практически не могат да хванат всеки, защото има такива хора  при едни е по природа, а при други, според нивото на развитието им. Може би 5% от населението не отговаря на сигналите. Но ако те успеят с останалите 95%, въпросните 5% не ги интересуват. За тях имат корпуси за бързо реагиране и концентрационни лагери.


Мисловен сигнал ли предават?


Не точно. Ако ви е правена енцефалограма, сте показали определени електрически реакции  те могат да бъдат записани и са уникални за вас. Могат да бъдат записани, съхранени и възпроизведени на компютър.


Споменахте за концентрационни лагери?


Да. Има такива навсякъде из САЩ. Само в Аризона има три.


А какво става с конфликта между моралната съвест и това, което умствената команда те кара да направиш?


Нямаш причина да не изпълниш командата  разбира се ако не осъзнаеш, че това не е твоя мисъл. Тя не отрича избора  просто ти подава силен импулс, или команда. Хората, които отговориха като позвъниха на посочения номер, нямаха идея какво им е минало през главата. Донякъде обаче, трябва да притежаваш принципна нагласа да отговориш с обаждане.


Могат ли да правят това чрез медиите  телевизия, радио?


Разбира се.


Намеквате за абсолютна корупция.


Абсолютно вярно. Планирана корупция.


При наличието на тази технология, защо изобщо са им необходими концентрационни лагери?


Защото винаги има такива, които оказват съпротива.


Струва ми се, че биха ги анихилиирали, вместо да ги затварят. 


Първата стъпка, е да ги вкараш в лагерите. След това можеш да ги изтребиш нацяло. Не можеш все пак да тръгнеш по улиците и да ги избиваш. Щом попаднеш в лагера, те ще те пречупят умствено. Експерти са в това.


Не смятаме, че там осигуряват гилотини за хората, които не са съгласни. Търсят робска работна ръка. Затова е Н.Р.4097 в Конгреса сега. Създава робска работна ръка в затворническата система. Щатът ще плаща на частния затвор такса, за да държи затворниците си там.


За какви други подобни проекти за контрол и манипулиране на населението знаете?


Между 1977 и 1978 имаше проект “Дриймскен” (сканиране на сънищата)  беше спрян през 1979. Целта му беше осигуряването на техническа възможност да влязат в съня на някого и да причинят смъртта му. Проектът беше провеждан от Тайното правителство. Президентът Картър узна за него и го прекрати, но оборудването съществува и е непокътнато.


Имаше проект за разполагане оборудване на Луната (19871989), което да се използва от населението на Земята. Той има връзка с дейността на негативните извънземни сили.


Имаше и проект за създаване на оръжие за парализиране на ума, по който също се работеше съвместно с извънземни. Работеше се по 8 проекта. През 1989, групата от Орион откри това и ги унищожи.


Провеждаха се проучвания и във връзка със скаларното оръжие  като това, което унищожи “Челинджър”.


Мисля, че тя беше унищожена от Съветите с помощта на скаларни оръжия?


Не.


С човешката раса, обаче, стават и други неща.


Какви например?


От 1947г съществуват факти в полза на това, че на планетата се преражда 6-та раса. Петата са Арийците. Шестата раса хора са изцяло телепатични  тайното правителство и групата от Орион виждат в тях заплаха  знаят за тях от 1942.


Какво е положението с извънземните сега?


Объркано и смесено. На планетата стават много неща. През септември и октомври 1990г, имаше една група извънземни от друго измерение, която правеше опити да завладее планетата. Свалиха всички генератори на нулево време в цялата страна. Групата им беше спряна от друга група извънземни. От много години някои от извънземните от групата от Орион зависят от пръстен от извънземни сателити, които поддържат жизнените им функции. Те бяха изметени през ноември 1990 от същата група.


Значи има и положително настроени извънземни, принадлежащи към силите на светлината, които се опитват да балансират тези негативни дейности на групата от Орион?


Да. Нямам право да ги назова.


Според вас те имат ли връзка с онези, които прелетели над ядрените силози и деактивирали бойните глави на атомните бомби?


Не зная, но мога да попитам. Ядрената заплаха бе отхвърлена от основните сили много отдавна. Според мен много хора са наясно, че силите, които контролират САЩ днес, са същите сили, които подкрепяха изграждането на Нацистка Германия и Съветския Съюз и които уредиха и Втората Световна Война и това, което стана във Виетнам. След 1930 публиката беше лъгана в толкова много области, че вече не знае какво става. Повечето хора все още мислят, че Конгреса и Президента управляват страната и че притежават Конституционни права.


Нещо поинтересно, което да се използва в резултат от експеримента “Филаделфия”?


Много неща  например портативно устройство, което те прави невидим. То се използва редовно.


Съществува свръхсекретна международна организация, която се осигурява финансово от всички големи правителства  тя се занимава с търсенето на извънземни и извънземните технологии, с операциите по прикриването, както и със шпионаж. Групата е негативно ориентирана и няма положителен принос към други хора. Нарича се “Международен съюз по въздушно и космическо пространство”. Свързан е с МJ12, който се оглавява от Кисинджър.


Казват, че найвисокото ниво на секретност е УЛТРА  така ли е?


Не, има и засекретяване ЧЕРНО НИВО.


Колко е голямо подземието в Монтоук?


Много голямо. Простира се в продължение на мили, особено нива пето и шесто. Почти всичко е строено през 1920-те, или в началото на 1930-те години. Строено е по заповед на правителствотоq веднага след началото на голямата депресия. На шест нива е. Найгорното са покрили със земя. Известно е като "хълма". Базата е огромна. Част от нея може би все още се използва. От две години се захранва с ток  еднофазен, 220 волта. Асансьорът работи с трифазен ток 440 волта, който не е включван, може би защото главните отвори са били зазидани, а асансьорната шахта - напълнена с бетон.


- - - - - - -


*vortеx - водовъртеж, спирален двойно-засукан циклонален вихър, като този на вихрушка, на атмосферен циклон, на торнадо, на галактика


Ph.D** Американски докторат, получаван обикновено въз основа на минимум 3 годишна следдипломна квалификация и дисертация; най-високата степен, която може да се присъди при завършване на следдипломна квалификация 


 ***Мajestic 12


www.davidicke.com

РОЗУЕЛ НЕ БЕШЕ ЗЛОПОЛУКА


Розуел - фактите са известни и почти напълно отразяват истината. Това, което не е известно обаче, е че Розуел НЕ беше злополука. В онези времена много групи от извънземни търсеха диалог с правителството на САЩ.


Избрахме САЩ поради тяхното водещо положение в обществото на нациите. САЩ си пъхаха и си пъхат носа във всяка една дейност по земното кълбо. Знаехме, че можем да разчитаме да станат глашатаи за всяко едно послание, изпратено от извънземните. Само че, както американското, така и някои други правителства, не се поддаваха на контакт. Наистина, групи извънземни контактуваха с отделни личности, но с тези личности се отнасяха като със заразени и никой не ги слушаше. Онова, което възпрепятстваше контакта, беше желанието на човека именно той да упражнява контрол върху нещата. 


Ето защо, за да позволим на хората от правителството на САЩ да се отворят за нашите послания, ние им позволихме да установят контрол върху нещата. Няколко същества от различните извънземни цивилизации, които се опитваха за влязат в контакт с правителството на САЩ, решиха доброволно да се пожертват в името на целта. Те знаеха, че ще умрат. Планът беше да се остави един кораб да катастрофира и така да попадне в ръцете на хората. Това щеше да усили максимално чувството за контрол у хората, повечето от които бяха военни. Считахме, че ако останеха с чувството, че сме уязвими, ще прояват готовност да преговаряме. Така и стана.
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ЗА НОВОТО ЛЕТИЩЕ В ДЕНВЪР 


Дейв Алън


Интервю с Алекс Кристофър


Легенда: 

ДА: (Дейв Алън, Домакин) 


AК: (Алекс Кристофър)

C: (Слушател)

ДА: Снощи разговаряхме за някои неща. Разговаряхме за летището в Денвър и за това какво наистина става там, както и за проекта “Монтоук” и за Ал Биелек, а после за някои неща от Кутията на Пандора. 


АК: При целият символизъм на новото летище в Денвър, очевидно е, че е предвиден за “център за световен контрол”. На летището има много символи на “тайните общества”. Започнахме да ги проучваме, за да открием какво означават. Всичко е много плашещо. Един джентълмен на име Ал Биелек, който е участвал в някои доста необичайни правителствени проекти в миналото ми каза, че “областта Денвър е мястото, където ще бъде установен Западния Сектор на Новия Световен Ред в САЩ”. До мен достигат малки парченца информация, потвърждаващи тези неща. Първото, което привлече вниманието ми на летището, беше най-горният камък, на който имаше масонски символ. И така, аз наистина исках да отида на летището и да го видя, защото прецених, че е много необичаен. Най-горният камък, или паметната плоча на летище Денвър, носи Масонски символ. Цяла група от нас отиде на летището да изпрати наши приятели и видя - на юго-източната страна на терминала, която, между другото се нарича “Голямата зала” - онова, което масоните споменават като своя зала за срещи. И на това нещо пише “Нова Световна Въздушна Комисия”. Аз никога не съм чувала за това, а вие?


ДА: Никога. 


AК: Там има масонски символи и една много необичайна геометрична форма – изобразява ръка, издигаща се от него, която се закривява под ъгъл 45 градуса. Има и нещо, което изглежда като клавиатура. Тази плоча е направена от гравиран гранит и неръждаема стомана и е много луксозна. Тази малка част в края на ръката е с неполиран дървен блок на нея. Джентълменът, който беше с мен по време на първото пътуване до летището, междувременно почина. Казват, че се е самоубил, но всичко друго ми казва, че това е невъзможно. Никой не може да върже на двоен възел катетър зад врата си и да се самоудуши. Просто не мисля, че това е възможно. Неговото име е Фил Шнайдер и той започна да вдига шум за всичко онова, което става в подземните бази, за чиито строеж е помагал много години. Той е работил в подземните бази в Зона 51 и Дулси, Ню Мексико, както и на няколко други места. Шнайдер ми каза, че тази приличаща на клавиатура област изглеждала като форма на техно-геометрията, която била с “извънземна насоченост” и че имала нещо общо със системата за “насочване”, каквото и да означава това, която функционирала като човешка стръв, която да отвежда корабите направо в “Голямата зала”.


Там, където е тази плоча, има и твърде необичайни фрески на пода, масонски, водещи до “Черното Слънце” (Бележка на издателя: Според Ал Биелек, бащата на Шнайдер е бил капитан по време на нацисткия режим и е бил на кораба “Елдридж” през 1943 като медицинско лице), което произхожда от нацистката символика. “Тайните общества” обожават слънцето. Нацистите се прекланяли пред “Черното Слънце”, което води до идеята за Сатурн. Сатанизмът и Сатурн вървят ръка за ръка. (Забележка: “Черното Слънце” се отнася и за масивната черна дупка в центъра на нашата галактика. По отношение на “необичайните орнаменти на пода” някои твърдят, че базата в Хувър Дем, близо до Лас Вегас, недалеч от Зона 51, съдържа “странни инкрустации” от окултния и масонски зодиакален символизъм. Докладите твърдят, че тъй като скалите са били взривени, за да са направи място за язовира, са се натъкнали на огромни кухини. Възможно ли е те да имат връзка с подземната мрежа? Друг необичаен язовир е “Глен Кениън”, близо до Пейдж, Аризона, който може би тайно осигурява водноелектрическо захранване за базата, която, както се твърди, се намира под района и свързва базите “Дулси” и “Зона 51” под земята. - Брантън). Освен това, на летището има и група стенописи, които са измежду най-гротескните неща, които някога сте виждали.


ДА: В хода на “Операция Пейпърклип”, нацистите бяха доведени в САЩ, за да бъдат оженени, сгодени и въведени на власт.


AК: Аз зная, че са тук, защото съм ги виждала (германците) заедно с американци, в по-специалните райони на летището. Но тези рисунки са много обезпокояващи и много необичайни. Когато за пръв път се опитах да се свържа с художника им и да поговоря с него за тези стенописи, той ми каза, че са му били дадени насоки какво да нарисува на стенописите. Когато отидох в ателието му, поисках да видя насоките, които са му били дадени за това какво да нарисува на последните два стенописа, него внезапно го обхвана амнезия и каза, че разбира се, не са му давани никакви насоки. На мен и още двама души ни отне над осем месеца, докато разгадаем цялата символика, включена в тези стенописи. Оказа се, че някои от тях са “пускови” картини, съдържащи символите, предвидени да задействат хората с алтернативни персоналности, програмирани по програми, сходни с използваните по проекта MK-ULTRA, за да изпълняват специфичните задачи, за които са били обучавани във връзка с нещо, свързано със сатанинските ритуали и контрола над ума. Веднъж ми се обади една жена, която беше наистина обезпокоена във връзка с някаква информация. Тя ми разказа за много различни неща, които по-късно се оказаха пускови механизми по проект MK-ULTRA. Освен това, почти всеки аспект на тези стенописи съдържа символи, свързани с тайните общества. Когато разберете за какво се говори във всички тях, звучи доста плашещо. Стигате до “Споразумение относно биологичните различия”, до премахването на определени раси по света и до контрола над ума... Те направо се набиват в очите ти още щом влезеш в летището. Повечето хора ги поглеждат и казват “какви ненормални картини, какво изобщо търсят на летището”?


ДА: Споменахте, че под летището има много етажи.


AК: Да. 


ДА: Дали фактът, че всички тези подземни нива са там има нещо общо с това защо отне толкова дълго време, докато бъде отворено това летище?

АК: Джентълменът, с когото се бях свързала, Фил Шнайдер, каза, че последната година от строежа са свързвали подземната летищна система с дълбоката подземна база. Той ми каза, че има поне осем-етажна база отдолу и че под летището има подземен град с площ 4.5 кв. мили и база с площ 88.5 кв. мили. Крайно необичайно е да определят район от 50 кв. мили, върху повърхността на който да разположат летище в средата на нищото, освен ако наистина не са планирали да го използват по-късно за нещо много необичайно. До това летище има дълга 10-мили 4-лентова магистрала, но между Денвър и летището няма абсолютно нищо. Няма даже бензиностанция – поне през септември 1995 беше така. Хората в Денвър са наистина обезпокоени от факта, че нещата с това летище се развиха така. Имаше един човек, който написа книга, в която направи изявлението, че техния екип притежава копие от аудиолента, на която длъжностно лице от град Денвър разговаря с хора от ЦРУ и че на това лице са му били платени 1.5 милиона долара, за да позволи “летището” да бъде построено, независимо какво ще коства това. Изглежда, че наистина е имало доста по-голям интерес от страна на длъжностните лица в Денвър това летище да се построи. Те планират да го използват за нещо различно от приземяване на самолети.

ДА: Значи, този човек ви отведе долу, за да хвърлите поглед под земята? 


AК: Аз бях поканена да участвам в пътуването. Имах приятел, който направо ни отведе долу, в активната зона под земята. Там долу е много интересно. Местата за багажното отделение са много необичайни. Цялото остаряло багажно оборудване, което не работи добре, не изглежда много по-различно от това, с което се работи днес.


ДА: Споменаваше, че има огромни бетонни коридори с пожарогасителни съоръжения по продължение на целия таван. Какво търсят те в бетонен бункер? (Предполага се, че бетона няма да се подпали, ако избухне пожар, затова е възможно да са предвидени за впръскване на нещо друго, освен “вода” през тях, щом са разположени по продължение на целия таван? – Брантън).


AК: Същият въпрос зададохме и ние. Тези шахти са огромни и са от двете страни на линията. И така, там има две огромни шахти, достатъчно големи, за да поберат магистрала с две платна. Има много МАЛКО отвори водещи навътре и навън от линията, но на изхода на тази 50 кв. мили площ има огромна стоманена врата, през която лесно би влязъл огромен камион. Може да се използва за почти всичко, но онова, което е толкова необичайно в случая е, че на ВСЕКИ ПЕТ ИЛИ ШЕСТ ФУТА от тавана, по цялата му ширина, има по една тръба с четири-пет впръскващи глави. Така е по ЦЯЛАТА дължина на съоръжението, “което сигурно е около миля”. Има две такива шахти, а аз получих снимка по пощата, правена от някой, който е бил на платформата на вагона. На снимката като че ли се виждаха нещо като призрачни фигури. Това беше майка с бебе, увито в одеало. Докато бях долу в тази бетонна шахта и двата пъти ми се гадеше. Там отдолу има някакви много необичайни вибрации (от други “времеви измерения”? – Брантън). Тунелната шахта през която влиза влака може би прави връзка с подземен тунел постъпващ от петте сгради, които бяха построени и заровени. Когато започна строителството, вече съществуваше тунел с диаметър 40 фута. Имам предвид онези пет сгради, които построиха преди три и половина години, а после внезапно казаха “У-упс, тези са на погрешното място” – и ги затвориха, заедно с една много съвременна писта, която сега лежи заровена под около 4 инча кал. Изглежда направо ненормално, някой да построи съвременен високотехнологичен строителен комплекс с взаимносвързващи се тунели плюс един тунел, отиващ назад към подземния тунел при пресечката, а след това да заяви, че я е построил на “погрешното място” и да я покрие с пръст. Не вярвам да има толкова глупави хора.


ДА: Разбира се, че няма. Проекти като този са стратегически планирани и не минават просто така.


AК: Някои от тези пет сгради са с височина 150 фута. Има една висока 78 фута и една – 126 фута. Всичките са в този обхват. От този комплекс тръгва шахта, която стига до пресечка “С”. Когато започнаха този проект, както казах, имаше и шахта с диаметър 40 фута, която идваше от място извън границите, до които работеше персонала. Тя си беше там, когато проекта започна. И всички, които работеха по тези проекти... имаше пет различни предприемача и никой от хората включени в тези екипи по договора не взаимодействаше с тези от другите. Когато проекта беше завършен, всички бяха освободени и отпратени.


ДА: А някой би си помислил, че при правенето на масивна конструкция тайната не може да се запази.


AК: Смятам, че много хора са видели неща, които са ги обезпокоили твърде много, но не биха говорили за това. Интервюирах няколко от бившите служители работили на този строеж, който беше заровен, но те се страхуват да говорят. Казват, че всеки е нервен, когато го питаш за тези неща и са решили да разкрият някои от тайните които знаят, но не искат да се знае кои са. Мога да ви кажа, че това е едно много необичайно и призрачно място и че ако си чувствителен, започва да ти се гади още докато навлизаш в района на летището. Особено когато слезеш под земята. Ставаш много нервен и започва да ти се гади. Освен това, в района става и огромно течение. 


ДА: Откъде идва то? 


AК: Мисля, че идва от някакъв вид подземна електрическа система, защото там, където бяхме, нямаше електропроводи и цялото място просто гъмжи от тази свободна енергия, която се носи наоколо. Много необичайно. Освен това, в подземията има области, които са оградени с мрежи с остри шипове обърнати навътре, поставени сякаш за да предпазват от хората отвътре, а не от тези отвън. Всички тези площи са там, акри от тях, а никоя не се използва активно. Има много терасовидни отрязъци, които се спускат надолу. В един участък, особено, е забранено влизането без биологично предпазващ костюм. Казват, че в този участък имало някакъв вид “неидентифицирани биологични гъбички”, който поразявал дробовете на хората.


ДА: Хмм. Някакъв начин да прикрият нещо, което е в този участък ли? 


AК: Ние смятаме, че районът води до по-дълбоки нива от подземията на летището, но е обграден с телена мрежа и там не може да се проникне. Според нас, това е участъкът, който слиза около шест нива под ниво четири. В него е проникнал един от електротехниците - той се натъкнал там на много странни неща, но сега отказва да говори за това.

ДА: Наистина странно. 


AК: Освен това, на летището има нещо, което изглежда като охлаждащите кули на миниатюрен ядрен реактор и аз не разбирам защо тези кули са там. Когато хората попитаха, отговорът беше, че те са част от системата за проветряване и изсмукване. Вентилация и изсмукване откъде?


ДА: За какво смятате, че служи? 


AК: Мисля, че всичко това е свързано с дълбоките подземия. 


ДА: Казват, че това място изглежда като някаква подземна зона за задържане... нещо като кошара...  място, което може да побере хиляди хора. Вратите, телените мрежи...

AК: Превозните средства за транспортиране на багаж се движат по магистрала с две платна, а покрай тази магистрала има преградени с мрежи места, които биха могли да бъдат използвани като места за задържане. Не разбирам защо са построили всичко това именно по този начин, освен ако в бъдеще планират да ги използват за нещо подобно.


ДА: За какво би могло да служи всичко това? 


AК: Ако Фил е прав и всичко това се свързва с дълбоката подземна база, чиито планове са му били предложени през 1979 и това, което този друг човек ми КАЗА в личен разговор е, че в тези дълбоки подземни бази, използвани от извънземни има много РОБСКА РАБОТНА СИЛА и че голяма част от тази робска работна сила са деца. ТОЙ КАЗА, че когато децата достигнат точката, в която не могат да работят повече, биват убивани на място и консумирани.


ДА: Консумирани от кого? 


AК: Извънземни. Повтарям, това не е моя информация, а от един човек, който си даде живота, за да види тази информация бял свят. Той е работил там близо 20 години и знаеше всичко, което става там.


ДА: Хммм. Кого ядат тези извънземни?

AК: Те обичат малки човешки деца, не замърсени, както са възрастните. Има един джентълмен, който твърди, че в тази страна има невероятно много откраднати деца.


ДА: Над 200,000 всяка година. 


AК: И че тези деца са основното предястие.


(Забележка: Мнозина ще прочетат това и ще се присмеят, невярвайки на подобни твърдения. В това няма нищо лошо и даже самия Фил Шнайдер ни съветва да си сложим “скептик-лата”, когато проучваме твърдения от този род и винаги да търсим някакво потвърждение. Затова аз предлагам Конгресът да заобиколи ИЗПЪЛНИТЕЛНИЯ клон на правителството – което ни е продало на Тайните служби-Промишления Комплекс, един клон, който първоначално е бил предвиден от основателите на Републиката, за да бъдат “слуги” на КОНГРЕСА, СЕНАТА и НАРОДА – и да предприеме пълно мащабно разследване на тази и на другите подземни бази, дори ако за тази цел е необходима военна мобилизация на Конгреса. Като повод за такова разследване могат да послужат твърденията за неетично използване на парите на американските данъкоплатци, за нарушения на Федералните Медицински Разпоредби по отношение на генетичните изследвания, неплащането на данъци за подземните съоръжения, използвани от неизбирани чрез избори длъжностни лица, за приютяването в тях на “незаконно пребиваващи” извънземни, за подкупи и национална измяна, за незаконно отглеждане на добитък – по отношение на базите в Дулси и другите, за евентуално отвличане на деца, за нарушаването на човешките права на деца, и т.н…. - Брантън). 


ДА: Колко драконианци има там долу?


AК: Чувах цифрата 150,000 само за района на Ню Йорк.


ДА: Отдолу под Ню Йорк ли?


AК: Да. В някаква подземна база там.


ДА: Интересно. Вие сте виждали снимки на тези неща, така ли?


AК: Виждала съм ги лице в лице.


ДА: Наистина ли?


AК: Да. От информация, издадена ми от група или екип, който също работи в тези подземни бази, които се опитват да изнесат тази информация навън и които обичат тази страна зная, че ПОД КРАКАТА НИ СЕ ВОДИ ВОЙНА, КАКТО И НАД ГЛАВИТЕ НИ – война, за която публиката не знае нищо. Тя е между тези ИЗВЪНЗЕМНИ сили и ХОРА, които се опитват да се борят с тях.


ДА: Какви други видове сте виждали?


AК: Тези, които съм виждала, са сивите с големите очи и Влечугоподобните. 


ДА: Как изглеждат тези влечугоподобни?


AК: Има три различни вида.


ДА: Можете ли да ни кажете как стана така, че установихте контакт с тях? 


AК: Когато живеех във Флорида, в град Панама, районът гъмжеше от странни събития. Имах съседи, които наблюдаваха НЛО и събираха информация за тях. Една нощ към 2:30, съседът ми ме повика и беше напълно обезумял – искаше да отида там. Отидох тичешком до предната им врата и тя и приятелят й, който е пилот в гражданската авиация, бяха в хола, изплашени до смърт. Погледнах към нея, очите й бяха обърнати към главата - губеше съзнание и се свличаше надолу по стената. Приятелят й се опитваше да ми каже какво е станало и усещах тази невероятна енергия, която сякаш щеше да проникне през главата ми. Затова ги издърпах навън, където останахме известно време и поговорихме...

ДА: Някои биха казали, че това е случай на обсебване от демони...

AК: О, не. В стаята имаше радиация. На следващия ден растенията, които имаше тя, увяхнаха. В тази стая беше съсредоточено масивно количество енергия. След като беше изминал около час, обсъдихме станалото и решихме да влезем отново в къщата. И двамата били в леглото и били измъкнати от него през нощта. Спомняха си само блясък на светлина в лицето и, че са изплашени до смърт. Но когато се върнахме в къщата забелязах, че на бузата си той имаше отпечатък от малка длан и от пръсти, които трябва да са били дълги десет инча, със следи от нокти по края, прогорени на бузите му. На следващия ден мястото беше толкова подуто, че той не можеше да го докосне. Заснех на видео тези белези. Отпечатъците бяха от някой, който се беше навел зад него и го беше измъкнал от леглото. Те правели любов и някой го повдигнал от нея и оставил тези изгаряния там. Накрая ги успокоих достатъчно, за да се прибера в къщи. Прибрах се и си легнах. Следващото нещо, което осъзнах беше, че се събуждам и че това “нещо” стои над леглото ми. Съществото имаше “обгръщащи” жълти очи със зеници като на змия и заострени уши и усмивка, която обхващаше лицето. Носеше сребрист костюм и страхотно ме изплаши. Завих се презглава със завивките и започнах да пищя... Виждала съм този вид същества повече от веднъж


ДА: Какво друго можете да ни кажете за това същество? 


AК: Имаше закривен нос и изглеждаше като хуманоид, с изключение на очите и на тази сивкава усмивка. По-късно пред 1991, работех в сграда в един голям град и си бях взела почивка към 6:00 – следващия момент в който се опомних, беше 10:30 през нощта, а ми се струваше, че съм направила кратко прекъсване. Започнах да си спомням, че бях взета на борда на кораб, преминавайки през четирите етажа на сградата с офиса и през покрива. Там, на кораба, се натъкнах на “ГЕРМАНЦИ” И “АМЕРИКАНЦИ” РАБОТЕЩИ ЗАЕДНО, както и на ИЗВЪНЗЕМНИ СИВИ, а после бях отведена в някакво друго съоръжение и там отново видях ВЛЕЧУГОПОДОБНИ... тези, които аз наричам “бебетата на Годзила”, които имат къси зъби и жълти полегати очи и които изглеждат като ВЕЛОСИ-РАПТОР.


ДА: Защо тези създания са спрели избора си на вас? 


AК: Открих един общ знаменател при отвличанията, той се повтаряше отново и отново. Занимавах се с много хора, които са били отвличани и общ фактор изглеждаше кръвната линия – това е кръвната линия, която се връща назад към древните индианци, или към местните американци.


ДА: Тези хора генетичен материал ли търсят? 


AК: Не зная дали това е древна кръвна линия, която искат да опитат и спрат, или нещо друго. Зная, че ми бяха задавани някакви въпроси, например как правя някои от психичните неща, които правех по това време. Но крайно необичайно е някой да мисли, че е бил отвличан и да не се окаже, че има някъде древна индианска кръвна линия.


ДА: Какво се случи след това преживяване? Кога друг път сте виждали извънземни? 


AК: В това съоръжение видях Сивите с бадемовите очи, но това, което ми се наби в ума, бяха съществата, които изглеждат като влечуги, или велоси-раптори. Те са най-жестоките същества, които можете да си представите и дори миришат противно. Имаше две много необичайни места там, на които ме отведоха, които изглеждаха като камера за дълбоко замразяване, там тези неща бяха в хибернационни тръби и това е приблизително всичко, което си спомням, освен, че видях някакви черни хеликоптери и малки дискообразни летателни средства. На това място паметта ми е като отрязана и не мога да си спомня нищо друго. Разберете, хора, те са наистина там!


ДА: Да включим телефонната линия, за да могат да се обадят някои слушатели и, да поговорим за Ал Биелек и за някои от нещата, за които сте говорили с него. Съгласна ли сте?


AК: Разбира се. 


С: На тези кораби, където имаше германци и американци, те носеха ли на униформите си някакви отличителни знаци? 


AК: Да, носеха. Беше ми казано, че организацията се нарича “Черното Общество” (възможно “Черните Монаси” от NSA, които взаимодействат пряко с извънземните? – Брантън); от хора, за които се предполага, че знаят. Син триъгълник с черен дракон с червени очи, поместен в кръг. Беше много необичайно. Има една жена, която написа книга за среща, която е имала във Форт Уолдън. Срещнах се с нея преди няколко години и си говорихме за това, което е видяла. Тя също споменаваше за триъгълен отличителен знак. И тя и аз седнахме и нарисувахме каквото сме видели. (Забележка: Символи на крилата змия са били забелязвани от няколко отвлечени, включително от полицая Хърбърт Шърмър, който докладва за отличителните знаци по униформите на сивите с очи като на влечугоподобни, които са го отвлекли. – Брантън).


В книгата “Космическият Конфликт”, авторът говори за наличието на древен град, открит от Германците преди Втората Световна Война и за техните усилия да съживят няколко замразени хора, които са намерили в този подземен град и за това, че истинските хора не можели да бъдат съживени, а тези, които можели да бъдат съживени, били всъщност влечугоподобни, направили се на хора и че влечугоподобните имат способността да си променят формата и да създават (лазерно) холографско изображение така, че когато погледнеш към тях, виждаш човек, но онова, което се намира под това изображение, не е човек. То е като показаното във филма “Те са сред нас” “дежа ву”. (Забележка: Един отдавнашен бюлетин, наречен КРИСТАЛНАТА ТОПКА, публикува информация на тази тема, в която се казваше, че по време на едно проучване на паднал метеор в Сибир се открил погребан град, където открили замразените тела на двама души, които НЕ можели да бъдат съживени, както и телата на приличащи на хора влечугоподобни – които БИЛИ съживени. Според твърденията, влечугоподобните се възвърнали към живот и убили съветските учени и посредством някакъв вид психическа осмоза, асимилирали техните спомени и характеристики чрез някакъв процес, свързан с промяната на формата на молекулите. Джон Карпентър, който режисира филма “Те са сред нас” (“THEY LIVE”), режисира също така и филм наречен “НЕЩОТО” (“THE THING”), третиращ подобна тема. След това, извънземните “мошеници” извикват подкрепления, излизат още учени и биват “подменени” и така те предполагаемо са връщат в Русия и започват да проникват в Комунистическото правителство. Макар, че подобни твърдения могат да звучат абсурдно, все пак е интересно колко многобройни са “абсурдните” твърдения от този род, съдържащи еднакви “влечугоподобни” теми. В добавка към инстинктивният и всеобщ страх у хората от нещата, които са “влечугоподобни”, възможно ли е тази непрекъснато срещаща се тема да е повече от съвпадение? - Брантън). Кати О`Брайън, която написа “Транс-формацията на Америка” разкри, че Джордж Буш (старши) е проектирал холограма, че той всъщност е влечугоподобен... наистина странно нещо, но ако тази технология, която те притежават съществува, защо да не е възможно една цяла раса да направи нещо подобно... тези “хора”, които работят с нашето правителство?


C: Аз вярвам в това, но вярвам, че това са демони, които се проявяват като извънземни същества и че това се прави от много дълго време...

ДА: Демони? Какво са демоните? 


C: Паднали ангели. 


ДА: Във всеки случай, влечугоподобните изглеждат по този начин. Всички древни писания на планетата споменават за крилати змии (или в случая с Юдео-Християнските писания, като Битие глава 3 и Откровение глава 12, змиеподобните същества или са обладани от “демони”, или са такива, чрез които демоните са в състояние да, или на които се позволява да се “инкарнират”. - Брантън). 

AК: Тези хора, които са направили всички проучвания и са част от подземното правителство казват, че хората на тази планета са водили война с тези влечугоподобни извънземни от хиляди години. В някакъв момент, нещата на планетата станали толкова горещи, както сега, че извънземните взели това хологражско изображение и проникнали сред човешката раса, за да я завземат отвътре и подкопаят основите й, точно както Новият Световен Ред прави сега. Казват, че същото нещо се е случило с цивилизацията на и Земята преди и че още тогава хората са притежавали способността за междупланетно пътуване и че да пребивават тук заедно с влечугоподобните било толкова зле, че се наложило да заминат... Казват и това, че съществата, които изглеждат като хора, които посещават планетата сега, и които се опитват да ни информират какво става и да ни напътстват, са всъщност НАШИТЕ ПРЕДЦИ, КОИТО ТОГАВА СА ИЗБЯГАЛИ ОТ ЗЕМЯТА, когато тя е била под властта на влечугоподобните.


ДА: Какво мислите за кръговете в нивите? 


AК: O, кръговете в нивите, които са истински, са вид геометричен език съдържащ информация. Казват, че много кръгове се появяват в САЩ и че правителството крие информацията (или разваля кръговете, преди обществеността да може да ги намери, както твърдят други - Брантън) за тяхната поява.


ДА: Същото е и в Канада и Австралия. 


C: Изглежда сякаш зачестяват.

AК: Нещата ескалират с невероятна скорост. Мисля, че чрез всичките тези филми в медиите те се опитват да смегчат нещата, които в даден момент смятат да ни разкрият.


C: Значи, само след някакви си години, планират да оповестят това официално и да отведат хората на това летище?


AК: Вижте, Рейгън е заявявал повече от веднъж, че единственото нещо, което може да накара хората да се обединят, е някакъв вид “външна сила”.


ДА: Точно така беше, аз си спомням – той повтори това няколко пъти. 


AК: Скоро ходих в Южна Флорида и там интервюирах човек, който прави проучвания от 30 години - той разполагаше с информацията, която имах и аз относно факта, че нашето правителство разполага с дискообразни летателни обекти още от 1920 година и че през 1952 година са разполагали с над 500 такива, скрити в подземните бази. Ако са ги имали през 1952, като се има предвид, че темповете на нарастване на военната технология са с 44 години за всяка изминала година, какво си мислите, че притежават сега – 44 години по-късно, след като технологиите са напреднали с еквивалента на 1,936 години?

C: Преди около 2-3 месеца се срещнах с човек, когото познавам от години – един от роднините му беше починал току-що – заговорихме на тези теми и той ми каза, че работи в подземна военна база в Колорадо. Попитах го какво прави там и той ми каза, че ако ми разкаже, ще трябва да ме убие. Казах му, че не искам да знам. Направо бях шокиран и просто не знаех какво да си мисля, а след това чух вашето предаване. Искам да знам какво мислят нашите гости за доклада, който нашето правителство направи за Желязната планина през 1960 година и дали това се връзва с информациите, че нацистите и американците (ЦРУ) работят заедно. Това би обяснило и видението на Джордж Вашингтон за това, че тази страна бива завладяна от изток от чужда сила и когато вече е изгубена всякаква надежда, ангелите на Бог слизат и нацията бива спасена. Никога не съм можел да разбера защо ангелите на Бог ще слизат долу и ще се сражават с хората, за да спасят една толкова малка страна, каквато е била тази страна преди 200 години, но в настоящия контекст изглежда, че има някакво обяснение на всичко това.

AК: Да, доклада за Желязната планина. Този, който твърди, че е негов автор сега казва, че е било само шега, затова мисля, че тогава е изтекла някаква част от информацията, която се стараят да прикрият. Всичко посочено в този доклад сега се случва до най-големи подробности.


C: Тези влечугоподобни кървят ли, ако бъдат простреляни? 


ДА: Някой убивал ли е влечугоподобно? 


AК: Фил Шнайдер е убивал. Той е убил няколко от тях. Когато е работел по пробиването на някакви тунели в базата Дулси, се е спуснал надолу по някаква шахта и се е озовал в гнездото им. Там вътре били той и няколко души от неговия екип, дошли някои и от Делта Форс. Имало престрелка с тези извънземни и той убил двама от тях, преди тя да приключи и да го прострелят с някакъв вид лазерно оръжие. Той повдигаше ризата си и ми показваше къде са направили дупка в гръдния му кош с това оръжие, каквото и да е било то.


ДА: Значи, те могат да бъдат убивани? 


AК: Да - ако успееш, умират както всеки друг. Те се състоят от твърди вещества, също като нас.


C: Интересното е, че висшите служители в администрацията на Клинтън, например Сиснерос, бяха дълбоко свързани с изграждането на това летище. Също и Пат Шрьодер. Внезапно, тя напуска офиса. Сякаш много от хората, които са имали връзка с летището, напускат града. Има и един човек на име Родни Ститч, който пише за масова корупция в района на Денвър. Дали това има връзка с онова, за което говорим?

AК: Той е човека, който написа книгата “Измамването на Америка”. Той каза, че разполагат със запис на агент на ЦРУ, който плаща на кмета на Денвър, за да бъде построено летището. Има толкова много корупция. Те просто продават населението на Америка. Някои от нашите хора пък продават останалата част от населението за парче злато.


ДА: Кажете нещо за Ал Биелек и за начина, по който онова, което твърди той, се свързва с всичко това?


AК: Срещнах се с Ал преди около година. 


ДА: Кой е Ал Биелек? 


AК: Той твърди, че е един от онези, които са скочили от борда на кораба “Елдридж”, когато той е бил в хиперпространството по време на “Експеримента Филаделфия”. Всъщност, той е пътувал напред във времето и е питал хората, които е срещнал какво е станало в бъдещето. По онова време му е била дадена информация за Новия Световен Ред и за това, че Денвър е мястото на Западния Сектор на Новия Световен Ред и че Атланта е контролния център на Източния Сектор. Възможно ли е фактът, че олимпийските игри са в Атланта, да е част от сценария? Всички магистрали на Атланта са оборудвани с камери за наблюдение точно като тези, които видяхме в подземията на летището в Денвър. Мониторите са навсякъде по междущатската магистрала и по много от улиците на Атланта. Миналата седмица говорих с човек, който работи по проекта за Олимпийските игри във връзка с олимпийския стадион и той ми каза, че се осигуряват срещу евентуални терористични нападения. Дали те знаят нещо, което ние не знаем? 


(Забележка: Що се отнася до това дали Денвър ще е центъра на Новия Световен Ред за контрол на запада, трябва да си дадем сметка, че бъдещето не е изцяло ФИКСИРАНО. То ПОДЛЕЖИ на промени. Според контактьорите, съществуват различни “паралелни реалности”. Три-измерната, или реалността от третата плътност, е “основата” върху която съществуват всички други. Други реалности съществуват в четвъртата, петата и другите “плътности”, където обектите и събитията са някак “по-течни”, отколкото в триизмерната реалност. Мнозина, които твърдят, че са пътували във времето казват, че са били някак извън-фаза с хората в другите времеви зони. Те са можели да ги наблюдават и все пак са били “невидими”, или в състояние извън фаза, което по принцип им е пречело да се “намесват” до степен да променят три-измерни минали събития. Други, включени в проекта “Монтоук”, например, казват, че “бъдещетата”, които са наблюдавали, са били като квази-реалност или полу-призрачни, сякаш “бъдещата” реалност е като мокра глина, която още не е изсъхнала и не се е втвърдила в твърда като БЕТОН реалност. Ако случаят е такъв, тогава Денвър НЕ непременно ще е такъв контролен център макар, че “мисъл-формите”, или това, което бихме могли да наречем “шаблони на реалността” НАИСТИНА СА вече изградени от тайното правителство и са в процес на “втвърдяване”, докато бъдещето се приближава. При все това, ВСЯКА мисъл-форма може да бъде разрушена и заменена, ПРЕДИ да се втвърди в триизмерната, подобна на бетон реалност. Тези, които живеят в трето измерение, имат СИЛАТА да определят изхода от събитията посредством своята връзка с вечното СЕГА, точно както една голяма река има приоритет пред по-малките притоци при определянето на речното легло. Затова, когато живеем във вечното СЕГА, което непрекъснато е в процес на превръщане от състояние на ТЕЧНА мисъл-форма в твърд като БЕТОН материал. Веднъж “фиксирано и установено”, събитието не може да бъде променяно. Но ако има макар и незначителна податливост, останала в събитието, тогава това събитие потенциално може да бъде променено... за добро или зло. - Брантън).


ДА: Може би ще направят и друга грешка. Имаме слушател на телефона.


C: Бих искал да ви благодаря за информацията, която изнасяте. Колкото и невероятна да е тя за слушателската аудитория, аз лично съм се натъквал на тези неща. Относно технологичната база, с която казвате, че работи правителството. Личните ми впечатления от нея са ужасяващи. Участвах в програма за контрол над ума. Просто се оказах на неподходящото място в неподходящия момент. За мен е потресаващо, че се случват тези неща и знам колко трудно е да накараш хората да се събудят за всички тези неща. Аз мисля, че целта не е само да бъдем контролирани, а да бъдем докарани до положение да не можем вече да се свържем обратно с източника. Мисля, че всъщност борбата е не толкова на физическо ниво, а за душите ни. 

AК: Това е вярно. Именно за това е всичко. Целта е да се контролира пространството между душите ни. Мисля, че много хора са ни продали и са се включили в това, без да имат представа каква е ГОЛЯМАТА картина, защото всичко е толкова раздробено на части. Разгръща се един много демоничен сценарий.


C: Ето защо аз ще прекарам остатъка от дните си в това да се опитвам да привлека вниманието на хората върху тези неща. Според мен, ако не спрем, когато това нещо достигне своя максимум и те успеят да постигнат тотален контрол, шансовете ни да се свържем отново се отлагат безкрайно.

AК: Вижте, има и същества, които чакат хората да помолят, масово, за помощ, и те са там и ще помогнат, но ние трябва да ги помолим да ни помогнат, защото те зачитат свободната ни воля.


ДА: Алекс, как можем да се снабдим с книгата ти “Кутията на Пандора”?


AК: Можете да пишете на адрес PANDORA'S BOX, 2663 Valleydale Road, Suite 126, Birmingham, Alabama 35224. “Кутията на Пандора” (Pandora's Box) – Том първи" струва $50 ($80 за чужбина), и “Pandora's Box – Том втори” струва $35 ($65 за чужбина). Книгата наречена “Космическият конфликт” (“The Cosmic Conflict”) струва $40 ($75 за чужбина). Това са страхотни книги с много информация в тях.

ДА: Алекс, благодаря ти, че беше с нас и се надявам да ни гостуваш отново.
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ЕЛЕКТРОМАГНИТНИЯТ СИНТЕЗ И ИЗВЪНЗЕМНИТЕ КОСМИЧЕСКИ ТЕХНОЛОГИИ 


Консултантът по космически технологии Дейвид Едеър разказва за своите невероятни преживявания в Зона 51 когато, още като тийнейджър, е тествал един от своите прототипи на двигател с електромагнитен синтез.


Робърт Стенли (P): Разкажи ми за разпространяваното от теб писмо за изобличаване на правителството.


Дейвид Едеър (D): Писмото се основава на поредица събития, които започнаха, когато през 1997 за пръв път свиделствах за Д-р. Стивън Гриър. Какво искаме ли – много просто: въпросът да се разгледа от Конгреса, което ще свали тоталния имунитет от клетвата за спазване на националната сигурност. Д-р. Гриър ни казва, че има стотици свидетели. Зная, че е вярно, защото през 1971 видях много хора да работят по тези неща.


Р: В Зона 51 ли?


Д: Да. Видях ги под земята да работят по различни летателни устройства и по какво ли още не. Вярвам, че има хора, които са прекарали 30 години или повече в работа по тези проекти. Представете си какво биха могли да ни разкажат! Но, което е по-важно, ще ни кажат кой им е плащал и кой е подписвал чековете.


Р: Значи искате публично изслушване?


Д: Да. Искам светът да чуе какво имат да кажат тези инженери.


Р: В предварителното ни интервю ми каза, че това събитие ще промени радикално живота ни, че можем да започнем да интегрираме някои висши технологии в нашата инфраструктура.


Д: Точно така, но разплитането на всичко поставя проблем. Когато бях в Зона 51 ме водеха покрай офиси, чиито врати бяха затворени, в посока към хангарите и лабораториите - оставиха ме в една стая и ме заключиха вътре. И стоях там, докато Генерал ЛииМей дойде да ме вземе. Но, докато минавахме край тези офиси, видях много хора да работят в тях.


Р: Чакай малко, Генерал Къртис ЛииМей лично дойде да те изведе, така ли?


Д: Да. Ако прочетеш неговата автобиографична книга, наречена “Железният Орел” ще разбереш, че той беше бивш командир на SAC [Стратегическа Въздушна Команда]. Генерал Къртис ЛииМей: пенсиониран на 1 февруари, 1965; умрял на 3 октомври, 1990. ЛииМей беше петият шеф на персонала на Американските Въздушни Сили. В края на книгата са показани неговите родители. Те живееха в Монт Вернон, Охайо. И аз живеех там, когато построих своите първи ракети с термоядрен синтез. Сложиха ме на корицата на местния вестник.


Р: Как стана това?


Д: Защото майка ми, Еванджелин Едеър, се грижеше за неговите родители.


Р:  Какво странно съвпадение!


Д: Да, ето защо ЛииМей ме познаваше лично. И когато нашият местен конгресмен започна да финансира моята втора ракета, “Маунт Върнън Нюз” научиха за тази история. Тази ракета беше най-бързото превозно средство, построявано някога на Земята.


Р: Тук на снимката втората ракета ли е?


Д: Да; имаше всякакъв вид вестникарски истории напечатани за мен, които съм запазил. Бях финансиран от конгресмена Джон Ашбрук. Той беше председател на комитета за Вътрешна Сигурност на Конгреса. Това е много силна позиция. Той беше също така и в Образователния комитет и в Комитета по труда и именно така финансира работата ми – чрез отдела по Образование. След това, когато се появиха Въздушните сили за да инспектират моята втора ракета, бяха тотално шашнати заради всички формули и прототипа, който бях изградил от боклуци. Знаеха, че съм напипал нещо, затова ме финансираха чрез NSF [Национална Научна Фондация]. След това майка ми започна да се безпокои, защото хората на правителството наистина се намесваха в живота ни. Затова тя отиде и говори с Генерал ЛииМей. Къртис наистина много харесваше майка ми и беше виждал историите във вестниците, затова дойде да разговаря с мен. След това той говори с Конгресмен Ашбрук. След това ми каза: “Дейвид, аз ще бъда твой приятел. Ще бъда ръководител на твоя проект.” И всъщност, това беше най-страхотното нещо, което можеше да ми се случи, защото много по-късно разбрах, че ме е спасил.


Р: Това е мощна защита.


 Д: Да, но това, което е наистина интересно е, че един следовател извади сведенията за Конгресмен Ашбрук от Библиотеката на Конгреса и разкри цялата му документация. Беше шокиран да научи, че наистина казвам истината. В едно писмо казах на Въздушните сили, че без точната електроника и формули за свиване и пропорционално намаляване на термоядрения двигател, който строях, ще имам нужда от наистина голямо превозно средство в което да поставя този двигател и че това ще бъде адски огромен двигател! В края на краищата, намерих ІСВМ, Титан ССС, който беше измъкнат от нафталина и даден на Центъра за наука и промишленост в Охайо. Те наскоро бяха източили цялото гориво от него и паркираха това нещо в мястото за съхранение. Беше готово да лети. След време получих Титан. През това време имах много базиращи се на тази информация сънища и в резултат на това конфигурирах отново термоядрения двигател до работни размери. Всички го харесаха, защото тегленето на буксир на Титанова ракета е доста трудно – тя е висока 30 етажа! След като им казах, че мога да компресирам това нещо до двигател, който да се побере в кожух с височина 12 фута, трябваше да построя всичко от боклуци.


Р: Не ми ли каза, че е имало две ракети?


Д: Да. Имаше два такива прототипа. Този отиде на панаира на науката. Но има един, който никога не беше показан публично.


Р: Този, за който ми каза, че е “стелт” ли?


Д: Да. Построихме един за местните хора, за да видят върху какво работим. Момчетата от Въздушните сили идваха в къщи всеки ден. Сваляха си униформите и ходеха по тениски и шорти, за да си мислят местните, че са просто обикновени хора, които ми помагат с ракетите, които строях. Когато хората наминаваха, си казваха: “Ле-ле, този път той строи наистина голяма ракета!” Но всъщност ние произвеждахме две. Конструирах една, която използвах, за да спечеля наградата на панаира, но тук е дизайна, който използвахме, за да прикрием прототипа. И така, имахме нещо за пред публиката и нещо зад кулисите. И системата работеше добре. Това беше въвеждането ми в покритите дейности. Тази документация, която ви показвам тук, представих пред Конгреса. Не исках да свидетелствам, защото аз наистина плетях с тънката нишка на Националната сигурност. Мога, обаче, да ви разкажа тази история сега, защото когато това стана бях на 17 години. Според конституционния закон,  на федералното правителство му се забранява да карат малолетен да подписва клетва във връзка с Националната сигурност. Стром Търман ми каза, че имам най-голямата свобода сред тях.


Р: Да се върнем на твоя експеримент в Зона 51 и на генерал Къртис ЛииМей.


Д: Добре. Това, което стана беше много просто. Аз взривих собствения си двигател. Саботирах своята ракета, след като тя кацна в Зона 51. Взривих я на милиарди частици. След като ми показаха двигателя отдолу в подземната база, знаех какво целяха след моя двигател.


Р: Кой двигател?


Д: Двигателят с електромагнитен синтез, защото те са толкова бързи. Няма нищо, което да се сравни с това. Двигателят с течно гориво и този с твърдо гориво са като някой модел с Т-образен двигател, в сравнение с Ламбурджини. Това нещо излиташе толкова бързо. Минаваше от нула до 8,754 mph за около 4.6 секунди. Беше толкова бърз, че дори не можеше да го видиш.


Р: Толкова бързо тръгваше от статично положение ли?


Д: Да. Просто не можеше дори да го видиш – това беше нещо като да се опитваш да наблюдаваш куршума, който напуска цевта. 


Р: Това е невъзможно да се види с просто око.


Д: Да. Затова всеки на ракетната площадка си мислеше, че е избухнало. Изградих по-голямата част от него от Титан. Също така използвахме и инконел* и карбонит. В тази ракета бяхме включили всякакви от познатите материали, осигуряващи лекота и здравина. Но поради изключителната й сила на излитане, всичко вътре просто се огъваше.


Р: Но когато ракетата се приземи в Зона 51, двигателят й беше цял?


Д: Да. Спусна се с парашут. И точно там стана нещо странно, защото в тази история има много персонажи. Човекът, който се занимаваше с моя случай, беше наистина лош. Д-р. Вернер фон Браун ме предупреди. Като дете познавах фон Браун, защото през 70-те вършех цялата му работа с ракетите, когато той изпрати хора на Луната. На час и половина път с кола от нас беше Вапакенета, където живееше Нийл Армстронг. Майка му, Виола, и аз, се сприятелихме. Тя ми стана като втора майка. Затова висях с нея и виждах Нийл из къщата. Колкото пъти отидех в къщата им, толкова пъти изтичвах право край него и се хвърлях към Виола. Просто бях влюбен в неговата майка. Нийл беше много усамотен човек. Почти отшелник. Когато се върна от мисията до Луната, той буквално изчезна. Но именно поради това обкръжение, аз започнах да посещавам събирания, на които идваха всички астронавти на Аполо VІІ, идваше и фон Браун. Така пътищата ни се пресякоха и започнах да общувам с него. Та фон Браун ме предупреди, че ако по време на работата ми с ракетите се натъкна на човек на име Д-р. Артур Рудолф, трябва да съм изключително внимателен с него, защото той е много опасен.


Д-р. Рудолф беше главен архитект на двигателите на Сатурн 5 за нашата ракета Аполо, която отиде на Луната. Той дойде в САЩ с фон Браун и други Германски учени в резултат от Операция “Пейпърклип”. Рудолф беше полковник от Гестапо. Беше убил стотици евреи със собствените си ръце, докато строяха ракетите V-2 и Peenemunde. Ако допуснеш грешка, той увиваше кабел около врата ти и бавно те повдигаше, с което те удушаваше. След това те изкормяше и окачваше навсякъде части от теб. Също така те хранеха с дървени стърготини и вода. Това отнемаше чувството за глад от стомаха ти, докато умреш, след което те заместваха с нови хора. Този човек беше спечелил най-престижната награда за Изключителни заслуги – най-високата награда, която може да ти даде НАСА. Мосад хвана Д-р. Рудолф на 25 май, 1984. Поради военните му престъпления, беше депортиран от LAX до Мюнхен, Германия, където умря [в затвора].


Генерал ЛииМей ме беше изпратил от Монт Върнън, Охайо, до Райт-Петерсън в Дейтън, Охайо, където бяха разположени щабквартирите на SAC. Оттам, всички ние – аз и моята ракета и част от другите полковници, се качихме на борда на C-141 и отлетяхме за Уайт Сендс. Скоро след като пристигнахме там, се появи един черен самолет DC-9. ЛииМей ми беше казал, че ако този самолет се появи, това ще означава истински проблем за мен. Слязоха тези момчета, които носеха костюми и огледални слънчеви очила. И сред тях беше едно дребно момче, с каки-униформа. Знаех, че това е Д-р. Рудолф, защото фон Браун ми беше показал снимката му.


Р: За кого работеше той?


Д: Не съм сигурен – за една от агенциите. Но предимно за НАСА. И веднага щом слезе от самолета, поиска да види моята ракета. Когато го попитах кой е той, ми каза: “О, аз съм просто едно момче, което инспектира ракетите за правителството” След това го попитах дали е от НАСА и той каза, че никога не е работил там. И така, отидох до моята ракета и отворих страничния панел. И когато той се наведе за да види двигателя, започна да си мърмори и изглеждаше наистина смутен – вероятно защото бях построил нещо, което той считаше за невъзможно да се направи. И така, аз се възползвах от възможността да се наведа напред и да му прошепна в ухото: “Знаете ли, че в пропорционален размер, този двигател има 10,000 пъти по-силен тласък, отколкото двигателите V-2 и Сатурн V, Д-р. Рудолф?” Тогава той се изправи и беше вбесен. Попита ме кой съм и откъде зная толкова много. А аз му казах: “О, аз съм просто едно дете, което изстрелва ракети в кравешките полета на Охайо”. [смях] Тъй или иначе, имах приятели край себе си, които бяха полковници от Въздушните сили, които ЛииМей беше назначил да се грижат за мен.  


Започнах да се безпокоя чак когато Д-р. Рудолф ми каза, че иска да променя координатите за приземяване на моята ракета. Държеше се наистина гадно. Навигационната система, която използвах, беше нестандартна. По онова време тя беше аналог. Но бях програмирал моята система така, че мястото, на което ракетата да се върне на земята да е в рамките на радиус от две мили от мястото на излитане. Д-р. Рудолф ме накара да програмирам отново координатите така, че ракетата да се приземи на 456 мили северозападно от Уайт Сендс в областта Груум Лейк, в Невада.


Аз веднага разгънах картите си и погледнах към Груум Лейк и си помислих, “Господи, защо ще я насочваме към леглото на някакво пресъхнало езеро в Невада? Това е толкова далеч.” Тогава Др. Рудолф ми каза: “Просто го направи!” Беше наистина враждебен. А аз бях предупреждаван многократно от фон Браун и ЛииМей, че ако го срещна, не трябва да му възразявам.


Затова промених координатите на системата за водене и изстреляхме ракетата и тя излетя перфектно. И беше сигурно, че се е приземила на целта. И знаете ли, едва когато направиха филма “Денят на независимостта”, за пръв път чух понятието "Зона 51".


Р: Как е възможно това?


Д. Винаги съм знаел това място като Груум Лейк. Докато растях, това беше единственото име, което бях чувал за това място. Затова, когато се подготвяхме да се качим на борда, за да отидем там и върнем ракетата, казах, “Виждате ли тези гумени колела на този самолет? Бихте ли ми казали как ще кацнем там в леглото на пресъхналото езеро? Това нещо ще заоре в земята и никога няма да се издигне отново”. Някой ми изкрещя да млъквам и да се качвам в самолета.


След малко пристигнахме в Невада. Докато прелитахме над мястото за кацане, погледнах надолу към тези 10,000-футови писти, и казах: “Господи! Там долу има огромна база!”


Кацнахме на място, което го нямаше на картата и едва тогава започнах да ставам наистина загрижен. Опитвах се да определя някакви емблеми на Въздушните сили, Флота, някакви отличителни знаци или емблеми, които да идентифицират командващите, но такива нямаше никъде в сградите. Обикновено има някаква картинка или емблема по пистата, но тук всичко беше чисто бяло или чисто черно. Нищо не съответстваше на никакъв стандарт.


След като слязохме от самолета, влязохме в малка количка, която изглеждаше като онези електрически колички, които ги има по летищата. След това се придвижихме с нея от пистата до редицата хангари и се насочихме към централния. Беше наистина страхотно – начинът, по който е застроено цялото място. Навсякъде имаше огромни осветителни тела отгоре и остъклени кулички, за да влиза светлина. А когато се приближих до сградите, те изглеждаха стари и опърпани, но отдолу имаше сплав, различна от всяка друга сплав, която бях виждал някога. Това беше невероятно изглеждащ тип метал подобен на неръждаема стомана, за който си помислих, че е наистина необичайно да се използва за сгради с такава величина.


Когато влязохме в самия хангар, слязохме долу в основата му. Всъщност, отидохме с колата до самия хангар - имаше жълти светлинки, които мигаха, хангарът беше с огромни врати, а от земята излизаха онези стоманени малки тръби с прикрепени към тях вериги, които блокират всички прагове. След това целият под, който беше с размерите на футболно игрище – бавно потъна надолу.


Р: Нещо като хидравличния асансьор в гаражите?


Д: Да, но беше построен за да носи някои наистина тежки неща. Подът беше направен от бетон. Само Бог знае колко тежеше. Цялото нещо се движеше нагоре и надолу на гигантски червяци.


Р: Ясно. Това е много по-стабилно, отколкото хидравлична система.


Д: Нищо не може да поема товара така, както червячния винт. Тия неща там бяха с големината на дърветата секвоя и дванадесет такива повдигаха пода! Слизахме надолу поне 200 фута, докато спряхме в подземния хангар, който беше огромен. Имаше подобен на арка таван, но той се издигаше толкова високо, че не можеш да му видиш края. Направо продължаваше безкрайно. Помислих си, “Боже, тук можеш да паркираш сто самолета 747 и те дори няма да пречат!” Тогава попитах, “Какво за бога направихте с цялата тази пръст?” А те всичките ме погледнаха много странно. Предполагам, че не са предполагали, че ще се опитвам да разбера нещо подобно. Стените бяха високи поне 30 фута и навсякъде покрай тях имаше различни работилници и лаборатории и периодически срещахме огромни работни помещения. И така, ние продължихме да караме покрай всякакви видове летателни средства, каквито не бях виждал. Бях виждал само някои от тях - например ХВ-70.


Р: Беше ли този район издялан, или беше скала?


Д: Не знам. Всичко беше покрито с подобен на керамичен материал.


Р: Мисля, че край пресъхналото езеро имаше планини. Трябва да са били доста твърди?


Д: Да. Има всякакъв вид планини край този район. Никога не съм виждал никаква пръст, обаче, защото всичко беше покрито с бетонен под, или беше покрито с някакъв керамичен материал. Най-интересното нещо за мен все още е колко добре беше осветено подземието. Нямаше никакви сенки, никъде. Нямаше и осветителни тела. Чудех се как генерират толкова много светлина. Не изглеждаше сякаш стените светят, или пък пода, или тавана. Но всеки квадратен инч от това място светеше и все пак не се виждаше видим източник на светлина. 


И след като бяхме карали известно време и бяхме отминали различните летателни апарати, поехме по един път наляво, който ни отведе встрани от много от останалите дейности. Можех да видя много хора, които работят. Тези летателни апарати изглеждаха работещи. Някои от тях не бях виждал дотогава, нито пък впоследствие. Имаха формата на обърната водна капка. А имаше и други, които бяха подобни на летящо крило. Един летателен апарат, ХВ-70, беше делта-крилния бомбардировач, създаден през 1959.


Р: А ти беше там през 1971?


Д: Да, 20 юни 1971. И така, пристигнахме там и беше просто зашеметяващо, защото стигнахме до тези огромни стоманени врати и един от офицерите слезе и си постави ръката върху нещо като скенер и то блесна срещу него. Мисля, че го снима. Сега като си мисля, трябва да беше устройство сканиращо ретината. И след като го сканира, вратата се отвори и така знаех, че това е някакъв вид охранителна система. Това беше през 1971. Нека сложа това в правилната перспектива. През 1971 нямахме лаптопи, модеми, факс, видеокамери, нито клетъчни телефони; нямаше дори портативни калкулатори. Тексъс Инструмънтс ги разработиха пет години по-късно. Така, че откъде за бога тези момчета бяха взели цялата тази технология?


Щом влязохме в стаята, аз незабавно забелязах спадане на температурата, защото на открито, откъдето току-що бяхме влезли, беше топло. В тази стая беше много хладно, светлините – откъдето и да идваха – светнаха. И пак нямаше никакви сенки – никъде.


След това някой завъртя някакъв ключ и активира подемник, прикрепен към някакви кабели, прикрепени към голяма платформа. Платформата се издигаше право нагоре, а на голямата стоманена платформа лежеше един гигантски електромагнитен термоядрен двигател. Незабавно разбрах това, защото по конфигурация беше сходен с моя, но беше с размера на огромен автобус. Моят беше с размера на голяма диня! Можеш да разпознаеш двигателите, които са сходни. Ако двигател с вътрешно горене е изваден от Форд модел А и го видя сложен на земята и ако до него бъде поставен двигател от днешния “Вайпър”, познава се, че работят на същия принцип – на вътрешното горене. Но разликата в действието на двата е невероятна.


Същото беше и с моя малък двигател и с това нещо, което пазеха отдолу. И двете работеха на същия принцип, имаха една и съща конфигурация, но нивото на сложност е като между двигателите Модел А, в сравнение с модел “Вайпър”. Това нещо, което имаха, беше толкова мощно. Имаше толкова много проектни подробности, които не можех да разпозная по причини, които изясних.


Р: Ти само гледаше двигателя – а къде беше останалата част от персонала?


Д: Ами оттам започна спора. Попитаха ме дали ми харесва това, което виждам. Казах, “Да, но съм объркан. Мислех, че съм първия, построил тези двигатели”.


И точно тук нещата започнаха да стават много странни. Полковникът, който беше Д-р. Рудолф, каза, “Синко, искаш ли да ни помогнеш с този дизайн тук, защото твоя е много подобен на него? Искаш да помогнеш на страната си, нали?”


Аз имах одеало с американския флаг на него. И слушах записа на Анита Бриант преди да заспя. Бях наистина патриотично настроен през 70те. Разбира се, това тогава не беше много популярно да се прави, защото все още се водеше войната във Виетнам. Онези като мен не можеха да разберат защо толкова много обичам Америка, но аз просто така бях възпитан. Затова отначалото се съгласих с предложението на полковника да помогна. Но бях много любопитен и попитах, “Къде са хората, построили този двигател?” Той направи пауза за момент, след това ми каза “Точно сега са във ваканция. Ти през лятото също излизаш във ваканция, нали?” Казах, “Добре. Оставиха ли някакви записки за своята работа, които да мога да погледна?” Тогава ми казаха, “Ами те си ги взеха със себе си за домашно. Ти също имаш домашни, нали?” А аз си мислех, “Това е наистина унизително. Та аз съм на 17 години.” Но ето как третираха 17-годишните тогава. 


Съгласих се да им помогна, но им казах, че трябва да разгледам двигателя отблизо. И те се съгласиха, в който момент тръгнах и се качих на платформата. И колкото повече се приближавах до него, толкова повече си давах сметка, че тези хора нямаха представа какъв беше този двигател; те самите все още се опитваха да го разгадаят. Можех да позная, че той не принадлежи на нас. А когато бях на три фута от него, първото което забелязах, беше идеалната си сянка върху двигателя. А какво ти казах преди?


Р: Че нямаше никакви сенки никъде.


Д: Да. Тогава как така сянката ми се появи на това нещо? А още по-странното беше, че сянката ми се движеше на около половин секунда зад мен. Това наистина ми привлече вниманието. И си помислих, “Ако това е онова, което си мисля, че е, значи е сплав за сензитивно разпознаване. И след това си дадох сметка, че ние нямаме никакъв подобен материал, който да може да направи това. Затова погледнах към двигателя и поисках позволение да се изкача до горе, защото исках да разгледам увредената област. Нещото имаше дупка с диаметър около четири фута отстрани и това беше най-интересната област за мен. Представи си числото осем и че точно там, където двата кръга се пресичат, е окото на урагана. Там беше локализирано увреждането на този двигател. Познавайки собствения си двигател, предполагах, че това нещо беше претърпяло някакъв вид нарушения на протичането на електромагнитното поле, което действа като ограничаващата стена, която се използва за задържане мощността на двигателя на реактора.


Поначало тези двигатели функционират като магнитна бутилка или сфера и вътре задържат мощност като на Слънцето или като на водородна бомба, която непрекъснато се детонира. Не е невъзможно да се разбере как работи това нещо, защото това се случва непрекъснато там в космоса. Черните дупки могат да всмучат цели галактики пълни със слънца. Очевидно една черна дупка няма никакъв проблем да задържи тази термоядрена енергия. Това, което направих, беше математически да си представя начин за изкуствено създаване на черна дупка. И понеже тя се базира на дизайна на числото осем, щом веднъж се стабилизира, тя винаги ще имплодира и консумира себе си, без да всмуква всичко наоколо навътре. Но този двигател там беше изгубил своята стабилизация в числото осем и затова бях любопитен за тази дупка. Начинът, по който този двигател беше построен, беше наистина страхотен. Нямаше нито един винт или гайка по корпуса му, нито заваръчен шев никъде по цялото това нещо от единия му край до другия. Изглеждаше по-скоро като отгледан, отколкото като сглобен. Помислих си, “Човече, който и да е строил това, е разполагал с някакви невероятни производствени технологии”.


След време можех да повторя до известна степен този процес в хода на експеримента, който изградих. През 1993 летях на борда на космическата совалка с една от мисиите. Това беше част от програмата GAS (“Гет Ъуей Спешъл”). Това е мястото, където наемаш пространство в един 55-галонен барабан, за да осъществиш своя проект. Първото, което направих, беше да стопя сплавите заедно, а ако ги завъртиш в обкръжение на безтегловност, можеш да изградиш всякакъв вид размери, които искаш, защото аз намерих начин как да контролирам този процес. Винаги се поставя въпроса как придаваш форма на течните метали в безтегловно обкръжение. Това е без-контейнерен процес. Той е истински феномен. 


Р: Правиш форма без да използваш калъп?


Д: Да. Аз открих как да вземам течната глобула, плуваща в безтегловното обкръжение, и да я контролирам. Знаем, че на всяка геометрична форма и размери съответства звукова вълна. Затова аз изградих тази машина, която беше прикрепена към един синтезайзер на Мууг, който ми даваше възможност да възпроизвеждам всяка желана форма просто като свирех ноти. Тази машина генерира взаимнопреплитащи се прави звукови вълни, които вибрират, дори в космоса, и които ми даваха възможност да оформям този течен метал. 


Този процес ми доказа това, което бях започнал да подозирам още когато през 1971 видях за пръв път този двигател в Зона 51: който и да беше правил двигателя, беше използвал този процес. Това повдигна дори по-голям въпрос в ума ми. Кой може да е построил двигател с такъв размер в космоса? Никога не съм обсъждал публично този въпрос. Но бях любопитен и исках да възпроизведа дизайна на двигателя, който очевидно беше построен в обкръжение на безтегловност.


Р: Което значи в открития космос?


Д: Трябваше да бъде в открития космос. Например междугалактическия дълбок космос, далеч от всякъкви планети или звезди.


Р: Предполагам, че си искал твоя процес по оформяне на дизайна да не е подложен на въздействието на никакви гравитационни полета?


Д: Да. Колкото по-малко, толкова по-добре. Те се наричат “гравитационни конвекции”. Те не искаха никакви потоци на гравитационна конвекция да се покажат при процеса на формиране на сплавта.


Но когато поставих ръцете си върху двигателя, за да се изтласкам навътре, започнах да се изкачвам по външността на двигателя, която беше проектирана като екзоскелетна конструкция. Най-добрият начин да се обясни  това е да се видят дизайните на Х.Р.Гайгер – той е дизайнерът, създал всички декори във филмите за извънземни.


Р: Какво стана, когато го докосна?


Д: Беше топъл, което не правеше никакъв смисъл. В хангара беше толкова студено, че почти можеше да си видиш дъха. Огледах по пода и не видях никакви захранващи линии. И се запитах, “Как за бога може тази сплав да остане топла?” А тя беше наистина твърда. Това беше най-твърдият материал, който някога съм докосвал. Не поддаваше никъде. Кохезионното напрежение на повърхността се усещаше повече като кожата на бебе. Този материал беше еластичен, но твърд и топъл.


Р: Това е странно, особено за метал.


Д: Да, мислех си, “Както за бога става?” И пропълзявах навсякъде и докосвах повърхността, а тя реагираше. Когато се обърнах и погледнах към момчетата от Въздушните сили, всичките бяха зяпнали. Затова предположих, че реакцията, която виждах, при тях не се беше случвала, защото където и да го докоснех, се появяваха наистина невероятни сини и бели вихри, които се спускаха надолу по обвивката на това нещо. Изглеждаха като дължините на вълната, които виждаш на осцилоскоп. Когато си отдръпнах ръцете, спряха. И казах, “Уоу! Това нещо реагира!”


Продължих да се изкачвам нагоре, докато достигнах централната част. Тя имаше подобия на гръбнак, които се разклоняваха, диплеха, подобни на нишки. Изглеждаха почти като нишковидни оптични кабели, напълнени с някакъв вид флуид. Бяха много тънки тръбички, с размера на макароните “ангелска коса”. Имаше милиарди такива неща, спускащи се по повърхността на този двигател. И си помислих, “Човече, тези схеми ми изглеждат познати”. И тогава ми светна: те изглеждаха като нервните синаптични модели. Имаше милиони от тях, излизащи навън - навсякъде от това нещо. Затова си помислих, че може би двигателят беше построен с екзоскелетен мозък. В този момент се протегнах, сграбчих част от тези влакна и открих, че бяха наистина здрави и че в тях имаше течност. И където и да докоснех, независимо какво докосвах, имаше реакция - например трепкане на визуални светлини, докато вървях в увредената област на това нещо; накрая казах на момчетата от Въздушните сили, “Знаете ли, това нещо е енергиен завод. Това е по-скоро привеждаща в движение система. Енергиен завод е. Очевидно е излязъл от голямо транспортно средство, от някакъв летателен апарат. Къде се намира този летателен апарат?” Това не ги зарадва, но аз продължих, “Летателен апарат като този трябва да е имал персонал. Какво направихте с тези хора? Това очевидно не е американска, или съветска технология, нали, момчета? Това е някакъв вид извънземен обект. На каква възраст е? Вие ли го изкопахте? На милиони години ли е, или вие, момчета го простреляхте и свалихте долу?” И човече, те наистина се обезпокоиха. Наредиха да ме свалят от двигателя. Докато слизах, бях наистина ядосан. Бях толкова ядосан, защото ми беше писнало. 


В този момент заех къде съм. Знаех, че този двигател е от някъде другаде, а не от Земята. Не знаех откъде беше дошъл, или от колко време го имаха те, но беше очевидно, че в този момент целият мой свят се разпада. Израстнах в свят, където правителството никога не лъжеше. Предишната година току-що бяхме кацнали на Луната. А тук Въздушните сили имаха тази технология и не казваха нищо за нея, което ме разяри.


Р: Да се върнем малко назад. Когато си бил на двигателя, е имало нещо, което си видял, за което ми спомена в предишния разговор и което намирам за много очарователно. Как и кога видя вътрешността на реактора? Можеш ли да опишеш кристалите?


Д: Това, което се случи беше, че поисках разрешение да проверя увредената област вътре в двигателя, където той е бил отворен. Те се поколебаха.


Р. Това беше преди да ги ядосаш ли?


Д: Преди да изляза от тази увредена област напълно разярен, защото когато слязох долу в това нещо, те ми казаха да огледам набързо. Затова слязох долу и огледах наоколо. Човече, имаше невероятно изглеждаща технология нагоре и надолу по този двигател. И не можех да вляза повече от три фута в него, защото стигах до стена. И тази стена – тя беше като ирис/клапата на лещите на камера. Тя имаше много взаимнопреплитащи се перки, които се свиват или разширяват и винаги съм си мислел, че от тях ще стане най-страхотната врата. Там имаше и едно малко кръгло подобно на реактор нещо и аз просто поставих ръка отгоре му, а когато го направих, вратата просто се отвори.


Р: Отвори се за теб?


Д: Издаде лек шум.


Р: Може би оттам им е дошла идеята за вратата, която си видял в Зона 51?


Д: Възможно е. Нямам идея. Но трябваше да погледна по-дълбоко в двигателя. И това, което видях, беше наистина очарователно. Такова пътешествие беше да си там, защото когато работех по моите термоядрени двигатели, всичко беше толкова малко; някои части дори трябваше да се обработват под микроскоп. Е, тук имаше повторение на моя основен дизайн, но достатъчно голямо, за да се движиш в него. Но човече, вместо това нещо, което бях произвел, за да постигна определена функция в моя двигател, тук имаше нещо друго. И това нещо друго беше материя, която започвах да разпознавам. Имаше кристали разположени един срещу друг. Изглеждаха приказно. И бяха вградени в това плазмено, подобно на трахея нещо. 


А в моя двигател ми беше толкова трудно да получа циклотрон, за да извия взривните вълни, които ми бяха необходими за ускоряването. Това нещо имаше един вид вентилационна система, която им позволяваше да изкарват плазмата навън през област, която изглеждаше като хрилете на акула. Цялото нещо изглеждаше толкова органично. Изглеждаше като жива машина – и органична и неорганична едновременно. Това беше оксиморон. Как можеш да обясниш нещо такова? Така или иначе, трябваше да видя много неща там вътре, които не можех да повярвам.


Р: Колко минути беше във вътрешността сам?


Д: Не мисля, че съм бил там повече от пет минути. Знам, че това не звучи като дълго време, но имах чувството, че съм бил там една седмица. 


Р: Мисля, че ти ми каза, че имаш фотографска памет?


Д: Да. Просто щраках нон-стоп. Направо го абсорбирах. И докато излизах, не докоснах това нещо, а щом преминах през района, вратата се затвори след мен. Никога не казах на момчетата от Въздушните сили, че съм влизал в тази част на двигателя. Не мисля, че някога са разбрали, че има и друго отделение в двигателя, в което могат да влязат.


Р: Защо?


Д: Защото не вярвам, че то им е позволило достъп. В двигателя имаше присъствие. Както когато присъства личност или същност. То просто си имаше своя такава. И така, аз излязох от двигателя и бях вбесен, защото знаех, че нямаше начин те да са го построили. То използваше някякъв вид ограничена възбуждаща сила, която дори не можем да си представим. Щеше да е необходимо да работя по това нещо продължително време, за да мога да схвана как правеха фракциите. Докато аз използвах плазмата по линеен начин, това нещо беше конструирано да върви във всяка посока, в която си иска, със своите плазмени потоци. Това е невъзможно.


Р: С ракета ли?


Д: Да. Това нещо можеше да прави всичко. И аз наистина се чудех кой по дяволите го беше построил. Затова започнах да слизам по корпуса на двигателя. След като встъпихме в голям спор забелязах, че когато докосвах двигателя, той вече не реагираше с красивите сини и бели вихърчета от енергия. Те се бяха променили в нещо подобно на червеникаво-оранжев пламък. Когато се успокоих и се опитах да разбера какво беше това, то се промени отново в синкаво бяло, и започна да изглежда по-спокойно. Тогава осъзнах, че двигателят не беше само термочувствителен; той реагираше на умствени вълни. Той е симбиотичен и се фиксираше върху това какво мислиш и как се чувстваш. Това му позволяваше да осъществи интерфейс с тебе. Което означаваше, че това нещо имаше съзнание. 


И то знаеше, че аз съм там. 


Знаеше и че аз знаех, че то знае, че съм там.


За интервюирания:


Дейвид Едеър е международно признат експерт по приложението на авангардни космически технологии в промишлеността и търговията. На 11-годишна възраст той е построил стотици ракети, които е проектирал и тествал в полет. На 17 печели “Най-изключителното в областта на инженерните науки” – награда от американските Въздушни сили. На 19 годишна възраст проектира и изработва за американския флот механична система с художествена стойност, предназначена за промяна на реактивните турбинни двигатели, която поставя рекорд неподобрен досега. Дейвид Едеър е президент на “Интерсект Инк”, чете лекции и осигурява консултантски услуги на компании и организации, които искат да узнаят как да използват най-новите технологични предимства.
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ЗОНА 51 – ДЪЛБОКО ПОД ЗЕМЯТА


Една от най-големите загадки, свързани с евентуалното присъствие на извънземните на Земята, е така наречената “Зона 51” в Невада. По-долу ще видите показанията на полковник Били Фей Уудуард от американските ВВС...


Пристигане и Въвеждане


Работих в Зона 51 в Невада от 28 януари 1971 до 1982г. През тези години посетих шест пъти кухата  вътрешност на Земята, която е на 800 мили под повърхността й.


При пристигането в Зона 51 бях информиран за съществуването на тунели под базата. Скоро след това срещнах няколко извънземни оператора на подземни совалки, които бяха високи от 4 до 4,5 метра. Тунелите, които прекосяват вътрешността на Земята, са били построени от цивилизация, съществувала тук много, много отдавна.


Веднага след постъпването ми на работа в Зона 51, се запознах с работата на съоръженията. Казаха ми, че първите 15 нива под земята са били направени от хора, а нива 16-27 са прокопани много по-рано. Никой от земните хора не е участвал в тяхното изграждане. Ние само помагаме в обслужването им.


Моят баща служеше в базата в Розуел. Заради това помоли да бъда назначен заедно с него в Пентагона. Там ми казаха, че "имаме нов гарнизон, който е в Зона 51, Невада". Обикновено го наричаха S-4.


Когато постъпих в Пентагона, бях лейтенант. След това ме повишиха в старши лейтенант и най-изненадващо, само три седмици по късно, ме направиха ... полковник, като ми казаха, че "трябва да имате поне чин полковник, за да ви изпратим в секретната Зона 51".


В обекта има поне 150 000 души персонал, от които 85 на сто са военни, а 15 на сто - цивилни. След пристигането ми ме закараха в подземните съоръжения и през следващите 11,5 години не видях дневна светлина.


Тунелите и Совалките


Стените на тунелите са изключително гладки. Все едно, че са прокарали стъклена епруветка в топка глина. Толкова гладки са стените. Стените на залите пък са покрити с нещо като мрамор, но всъщност това са някакви метални непробиваеми субстанции. Повърхността им не може да бъде пробита даже с диамантена сонда или лазер.


Тунелите са достатъчно широки, за да могат в тях да се разминават две совалки по 5 метра. Тръгвайки от Зона 51, едни совалки се насочват към Тихия Океан (на 350 мили западно от Монтерей, където под водата има пирамида), а други - към базата под планината Чайен.


Дължината на големите совалки е около 400 метра. Живеещите под земята ги използват за превозване на голям брой същества, хора и каквото и да било, за много кратко време. Малките совалки са дълги около 20 метра. С тях обикновено се движех и аз. Скоростта на совалките е по-голяма от скоростта на звука. Те стигат от Зона 51 до вътрешността на земята за по-малко от 10 минути - 5-6 минути и вече сме там.


Материалите, от които са направени совалките са от същата субстанция, от която беше обвивката на намерените извънземни кораби в района на Розуел. Совалките се движат чрез електромагнитна сила, използвайки магнитни полета. Операторите на совалките, както споменах, са високи по 4 - 4,5 метра и на външен вид изглеждат като хората, но са много по-развити и комуникират чрез телепатия. Тяхното мнение за човечеството е изпълнено с тревога, тъй като разбират в колко погрешна насока се развиваме.


Във вътрешната земя има седем цивилизации, управлявани според принципите на хармонията. Техните знания в областта на медицината са феноменални. Според моя водач Зора, който беше на възраст поне 150 000 години, много от хората са с произход от "вътрешната земя".


Има седем равнища на разделение, като съществата и оборудването биват допускани според тяхното ниво. Входовете към нивото действат като портали за влизане или излизане към кухата вътрешност на Земята.


Има повече от един Бермудски триъгълник до Флорида. Единият е до езерото Ери, другия до бреговете на Мексико и Япония. Те са наричани "тихи зони". Тези врати дават възможност на съществата от вътрешността да излизат и влизат обратно в Земята. Според тях, всички планети са кухи.


За да се определи къде се намира входа към "вътрешната земя" се нуждаете само от компас. Той се върти така, като че стоите на Северния полюс, именно над входа на тунелите към "вътрешната земя".


www.eon


oт: в-к Строго Секретно www.strogosekretno.com


Базата в Дулси


Следващият материал идва от хора, които знаят, че подземната база Дулси съществува. Това са хора, които са работили в лабораториите; отвлечени, които са закарани до базата; хора, които са участвали в построяването; разузнавателният персонал (НАС, ЦРУ, ФБР и т.н.) и специалисти по НЛО. Разположена на почти 2 мили под Арчулета Меса ъв Джикарилла Апачи - индианският резерват близо до Дулси, Ню Мексико, се намира инсталация засекретена с толкова високо ниво на секретност, че съществуването й е най-слабо познато в света. Тук се намира първата на Земята обща американска  правителствена/извънземна биогенетична лаборатория. 


Други такива има в Колорадо, Невада и Аризона. Многоетажната лаборатория е с най-малко седем подземни етажа, и с централа, която се контролира от охраната на базата. Нивото й на сигурност изисква достъп до различни надземни отдели, които по-нататък водят до подземията на базата. Има над 3000 видео камери, които следят всичко живо около и в комплекса и особено специално засекретените места (входовете и изходите). 


Сивите


Повечето от извънземните живеят на 5-и, 6-и, и 7-мия от подземните етажи. Извънземните, които контролират главната част от комплекса, са Сивите, непочтена раса, сега смятана за враг на Новия Световен Ред. През 50-те, Сивите започват да отвличат голям брой хора за експерименти. През 60-те, бройката се увеличила, а те нехаели. През 70-те, техните истински намерения станали много ясни, но специалната група на правителството все още продължавала да ги прикрива. През 80-те, правителството осъзнало, че няма защита срещу Сивите. Така че, било наредено програмите да се приготвят за даване на гласност, и за установяване на контакт с нечовешки, извънземни същества. Може би е бил възможен съюз с Влечугоподобните, като раса враждебно настроена към Сивите, и понеже техните отношения били обтегнати. Единствените познати като противник на Сивите били Влечугоподобните. 


Мъж наречен Томас К., твърди, че в базата има разположени над 18 000 Сиви. Той разказва как негов колега се озовал лице в лице със 6 фута висок Влечугоподобен, който се материализирал в неговата къща и проявил голям интерес към изследователските карти на Ню Мексико и Колорадо, които висели на стената. Картите били пълни с цветни карфици и маркери за означение на местата, където са намирани осакатени животни от НЛО-та, големи пещери, места на голяма активност на НЛО-та, области на отвличания, древни руини и предполагаеми подземни бази на извънземни. Някои части на правителството искали обществеността да бъде предупредена какво става. Други части (“Сътрудниците”) искали да продължат да правят това, което изисквали сделките.  


Клониране на хора (от хора) за Роби-Хибриди


Секретното правителство клонира хора по процес усъвършенстван в най-голямата и най-развитата в света научно-изследователска био-генетична лаборатория в Лос Аламос. Елитът на човечеството сега притежава своя собствена раса от роби. Както Сивите, американското правителство секретно оплождат жени, след това преместват три месечния плод-хибрид, преди ускоряването на техния растеж в лабораториите. След това се внедрява биогенетичната програма за (ДНК-манипулация) – те се имплантират и контролират от разстояние, чрез радио честотни емисии. На много хора им се имплантират мозъчни чип-импланти. Те действат като телепатични комуникационни канали и телеметрични мозъчно-манипулирани устройства. Тази мрежа е започната и развита от DARPA (Изследователска агенция за съвременни отбранителни проекти). Две от процедурите били: Радио-Хипнотичен Интер-церебрален Контрол и Електронно Изтриване на Паметта. Те развили също така и ELF и EM вълново размножаване - устройство, което засяга нервната система и може да причини гадене, умора, раздразнителност и дори смърт. Това изследване на биодинамичните връзки в организмите родило технология, която можела да променя генетичната структура и да се използва за лекуване. 


Открити и засекретени изследвания


Американският секретар по енергиите Джон Херингтън обявил “Лоурънс бъркли лабрутори” и “Лос Аламос нешънъл лабрутори” в Ню Мексико за дом на новоразвити генетични центрове като част от проект, целящ да дешифрира човешкия геном . Геномът съдържа генетично закодирани инструкции, които ръководят трансформацията на всяка отделна клетка, оплождането на яйцето в даден биологичен организъм. “Проектът за човешкия геном може би е най- директният удар върху човечеството от всички научни инициативи до сега”, каза Дейвид Шърли, Директор на лабораторията Бъркли. Това изследване се провежда тайно от години в био-лабораториите на Дулси. 


Ниво 6 често се определя от работещите там като “Залата на Кошмарите”. Там са генетичните лаборатории в Дулси. Съобщенията от работниците, които са виждали странни експерименти, са следните:   


 “Аз видях хора с много крака, които изглеждаха като наполовина хора-наполовина октоподи. Също така и гущероподобни хора, и “меки?” същества, които приличат на хора и плачат като бебета, и подражават на човешките думи, също така и огромни на ръст кръстоски между гущери и хора, затворени в клетки. Има риби, тюлени, птици и мишки, които едва ли могат да се причислят към своите видове. Има няколко клетки (и цистерни) за хуманоиди с крила - гротескни прилепоподобни същества около 3,5 до 7 фута високи. На ниво 7 е по-лошо - има хиляди редици от хора и хибриди на хора, поставени  в студени складове. Тук са и складовете за ембриони, цистерните за хуманоиди, в различни стадии на развитие. Често се сблъсквах с хора в клетки, обикновено упоени или дрогирани, но понякога плачеха и молеха за помощ. 


На нас ни беше казано, че са безнадаждно луди, и че върху тях се тестват високо-рискови лекарства за лекуване на лудостта. Наредено ни беше никога да не се опитваме да говорим с тях. В началото ние вярвахме на тази история. Накрая, през 1978, малка група от работници разкри истината. Започна т.нар Конфликт в Дулси (за този конфликт се споменава и от небезизвестният Фил Шнайдер, който, след като разкри тази и много други истини, бе убит от шефовете си). 


Когато вече стана очевидна истината, че хората долу се произвеждат от отвлечени жени, оплодени против желанието им, се формира секретната група за съпротива. След време те бяха убити или ”умрели при мистериозни обстоятелства”. Както беше казано преди, в базата има над 18,000 извънземни. В края на 1979, имаше конфликт между хората и Сивите, като мнозинството от човешки учени и военен персонал бяха убити. Базата беше затворена за малко, но понастоящем е активна. Отвличанията на хора и животни намаляха през 1980, когато лабораториите “Ливърмоор Бъркли” започнаха да произвеждат изкуствена кръв за Дулси. 


Уилям Купър заявява: ”При сблъсъка загинаха 66 от нашите хора, от Националната група Recon, ДЕЛТА групата, които са отговорни за всички извънземни проекти. ДЕЛТА групата имаше значки с черен триъгълник на червен фон. Делта е четвъртата буква от гръцката азбука. Тя има формата на триъгълник, и фигурира явно в Масонските знаци. Всяка база си има свой собствен символ. Базата в Дулси има символ, който представлява триъгълник с гръцката буква “Тау” (Т) вътре; като символът е обърнат наопаки. Така че триъгълникък сочи надолу. Отличителните белези “триъгълник и 3 странични линии“ били видени на “Летяща (транспортна) чиния”. Други символи маркират местата за кацане и извънземната флотилия. 


Вътре в комплекса Дулси


Офицерите по сигурността се обличат с памучни работни комбинезони, които носят символа на Дулси на предната част отгоре и вляво. Стандартното оръжие в Дулси е “Flash Gun”, който е еднакво добър срещу хора и извънземни. Идентификационната карта (използвана на вратите и асансьорите), също има символа на Дулси над снимката. “Правителствените хончос” използват карти с Големия печат на САЩ, с думите Нов Световен Ред. След втория подземен етаж, всеки се съблича чисто гол и се претегля, и след това му се дава униформа. На посетителите им се дава мътнобяла униформа. Пред всички от снабдените с датчици зони има везни, които се намират под входовете. Картата на човека трябва да съответства на неговите теглото и код, или вратата няма да се отвори. Всяко несъответствие в теглото (всяка промяна над 3 паунда) ще алармира охраната. На никого не е позволено да задържи в себе си нещо в обсега на, или извън обсега на заредените с датчици зони. Всички доставки или записи се слагат на охранявана конвейерна система.


В комплекса преобладава извънземният знаков език. По време на построяването на комплекса, извънземните помагали в областта на дизайна и строителните материали. Работниците не разбирали много от нещата, които монтирали, докато устройството не заработело. Например, асансьорите нямат кабели. Те се контролират по магнитен път. Магнитната система е в стените. Няма ги стандартните електрически системи. Всичко се контролира от пилотни магнитни устройства. Това важи и за магнитно индуцираното (фосфорециращо) осветление. Има и крушки за осветление, поставени “нерегулярно”. Всичко съществуващо е магнитно контролирано. Има надписи, че “Ако поставите голям магнит пред входа, той ще причини незабавно прекъсване на системите. Те ще трябва да дойдат и да ги поправят. Експериментите за мозъчен контрол в Дулси включват: проучване на импланти за мозъчен контрол, Био-Пси единици, ELF устройства влияещи върху настроението, съня и контрола на сърдечния ритъм. DARPA използва тези технологии за да манипулира хората. Те основават проектите, поставят приоритетите, контролират усилията и насочват многото участници в тези начинания. Сродни проекти се изучават в базата “Сандия” от Групата на Джейсън, в която членуват 55 учени. Те са тайно впрегнати в тъмната страна на технологията и в скривана от обществото лечебна технология. 


Други проекти, провеждани в Груум Лейк, в Невада, известна още като Зона 51 са: ELMINT Електро-Магнитен Разум, Code Empire, Code Eva, Program HIS (Система за Хибриден Интелект), BW/CW, IRIS (Infrared Intruder System), BI-PASS, REP-TILES. 


Изследванията на 4-то ниво включват изучаване на човешката аура, разбира се и всички аспекти на сънищата, хипнозата и телепатията. Те знаят как да контролират биоплазменото тяло на хората. Те могат да намаляват честотата на ударите на сърцето с причиняващи дълбок сън делта вълни, да причинят статичен шок, и след това да те ре-програмират чрез компютър свързан с нервната ти система. Могат да въвеждат данни и програмират реакции в мозъка ти (имплантиране на информация – “Библиотеката за [имплантиране на] Мечти”). 


Ние навлизаме в ерата на технологизирането на психичните сили. Развитието на техниките, усилващи комуникациите човек/машина, нанотехнологиите, био-технологични микро-машини, Пси-войната, E.D.O.M. (Електронно изтриване на паметта), R.H.I.C. (Радио хипнотичен интер-церебрален контрол) и най-различни форми на контрол (химични агенти, ултра-вълни, и други форми на ЕМ радиация). 


Defence Агенция за Advanced Research Project Agency
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От: www.abovetopsecret.com


Превод: Eon ©


ОТГОВОРИ НА НАЙ-ЧЕСТО ЗАДАВАНИТЕ ВЪПРОСИ ВЪВ ВРЪЗКА С ПРОЕКТ “ECHELON”


7 февруари, 2002


Какво представлява проект ECHELON?


ECHELON е терминът, масово използван във връзка с автоматизираните глобални приемащи и релейни системи, разработени от тайните агенции на пет нации: САЩ, Англия, Канада, Австралия и Нова Зеландия (вероятно това е кодовото име за част от системата, която приема използващите сателит комуникации). Докато американската “Агенция за сигурност” (NSA) заема водещото място, ECHELON работи съвместно с други тайни агенции, включително Австралийския директорат по сигнали за защита на страната (DSD). Счита се, че по силата на различни споразумения ECHELON работи и със службата “Британски правителствени комуникации” (GCHQ) и с агенции на други съюзници на САЩ.


Тези страни координират своите действия по силата на споразумението UKUSA, сключено през 1947. Оригиналният проект ECHELON датира от 1971. Но оттогава неговите възможности и приоритети са се разширили неимоверно много. Той може да подслушва и обработва много видове излъчвания по света. Всъщност, може да подслушва по три милиарда комуникации всеки ден, включително телефонни разговори, изпратени по електронната поща съобщения, информация за сваляне на информация от Интернет, сателитни предавания, и т.н. Системата ECHELON събира всички тези излъчвания безразборно, след това пресява информацията, представляваща интерес, посредством програми за изкуствен интелект. Твърди се, че ECHELON пресява около 90% от трафика, който тече по Интернет.


Но точните способности и цели на проекта остават неясни. Например, не се знае дали той държи на прицел местните комуникации. Освен това, очевидно му е много трудно да следи комуникациите по оптични кабели.


Как работи този проект?


ECHELON събира данни по различни начини. Използват се масивни наземни радио-антени за приемане на сателитни предавания. Трафикът по някои сайтове се проверява. Тези антени са разположени в САЩ, Италия, Англия, Турция, Нова Зеландия, Канада, Австралия и още няколко места.


Използват се и средства за прихващане на “изтекли” излъчвания между градовете. След това, тези сателити излъчват информацията надолу към центровете за обработка на Земята. Главните центрове са в САЩ (близо до Денвър), Англия (Менуид Хил), Австралия и Германия.


ECHELON приема и излъчвания по Интернет и използва много “подслушващи” устройства, които събират информация от пакетите с данни докато те пътуват по Интернет, посредством няколко ключови връзки. Използва и търсещи програми, за да сканира за уеб-сайтове, които могат да представляват интерес.


Освен това, използват се и подводни устройства - за прослушване на кабелите, пренасящи презокеанските телефонни разговори. Според публикувани доклади, американските водолази са поставили следящи устройства на подводните кабели. Едно такова е било открито през 1982, но останалите очевидно функционират неоткрити.


Засега не се знае дали могат да се подслушват и телефонните кабели.


Ако горните методи не свършат работа, има и други. Държавите, имащи споразумение по този проект, обучават специални агенти за поставяне на множество специални устройства за събиране на данни. Едно от тях е комплект за обработка на информацията с размерите на дипломатическо куфарче. Друго подобно представлява радиоприемник с големината на кредитна карта.


След събирането на този суров материал, ECHELON го проверява посредством системата “DICTIONARY” (“Речник”). Това е специална система компютри, която намира съответната информация по ключови думи, адреси и т.н. Тези търсещи програми помагат за сравняването на голям обем излъчвания, преминаващи ежедневно през мрежата на ECHELON. Тези програми дават възможност на потребителите да се съсредоточат върху всяка специфична тема, във връзка с която се търси информация.


Ако такъв проект съществува, защо досега не съм чул нищо за него?


Правителството на САЩ е стигнало до крайности, за да запази този проект в тайна. До ден днешен, американското правителство отказва да признае, че такъв проект изобщо съществува. Ние знаем, че той съществува, защото правителствата и на Австралия и на Нова Зеландия признаха този факт. Дори при наличието на тези признания, обаче, официалните власти на САЩ отказват да коментират темата.


Тази “стена от мълчание”, обаче, започва да се руши. 


Първият доклад за проекта е публикуван през 1988. В допълнение, освен признанията на Австралия, в Европейския парламент са получени два доклада, които описват дейностите по този проект. Така се появиха стряскащи доказателства, че възможностите на проекта може би са прекалено подценявани. В първия се говори, че той цели предимно цивилни лица. Установено е, че за разлика от многобройните електронни системи за шпиониране, разработени през студената война, проектът е предназначен предимно за не-военни обекти: правителства, организации и бизнес в буквално всяка страна. Системата приема огромни количества комуникации и след това отделя ценното чрез средства за изкуствен интелект от типа на “Мемекс” – по ключови думи. Петте държави си делят със САЩ резултатите. Всяка от тях осигурява речници на останалите, ключови фрази, хора и места, за откриване на допълваща информация при тях, което се изпраща на поискалата информация страна. Освен информация за потенциални терористи, се събира и много друга информация – например за държавите, участващи в преговорите на GATT. Установено е, че засега основните приоритети на тази система продължават да бъдат военното и политическо разузнаване. 


При подслушването на телефони, процедурата е известна като “Мантис”. 


При телексите се нарича “Мейфлай”. 


Програмата се използва и за даване на предимства на американски фирми пред конкурентните им фирми, както и за икономически шпионаж.


Първоначално, програмата е създадена в името на националната сигурност, но на практика се занимава и с много други дейности, включително с подслушване и на частни лица – например под нейно наблюдение е била принцеса Даяна.


Не съществува начин, по който да се знае с точност с какво се занимава и за какво се използва ECHELON. Не е ясно доколко е причинил вреди на частни лица.


Разбира се, и други страни, например Русия, Франция, Израел, Индия, Пакистан, както и редица други, също събират информация по подобни начини, но ECHELON е системата, която е най-голяма от този вид. Другите страни нямат средствата за да се ангажират с толкова мащабно събиране на информация, каквото се провежда в САЩ.


http://www.aclu.org.


HAARP, КОНТРОЛ НАД КЛИМАТА И УМА


Джеймс Шанън


12-23-97


Излъчвателят HAARP, разположен в Аляска, представлява наземно оръжие за “Междузвездни войни”, притежаващо способността да манипулира околната среда така, че да променя времето, да разруши глобалните комуникационни системи, мисловните процеси на хората, да окаже отрицателно въздействие върху здравето и да оказва влияние върху горните слоеве на атмосферата по неестествен и увреждащ я начин. Въздействането върху магнитното поле на Земята не дава гаранции какво може да се случи в отговор. Участвалите в проектирането на HAARP са част от гигантско партньорство с правителството, военните и много частни корпорации, които изграждат предпазна мрежа и правят това тайно. Критиците на проекта твърдят, че голяма група от независими специалисти трябва да погледнат отблизо тези разработки, преди да бъде позволено да се продължи работата по този проект. Най-големият “нагревател на атмосферата” в света е разположен там.  Фокусираната енергия може да се излъчи към йоносферата, където радиочестотните вълни взаимодействат мощно със заредените частици, намиращи се винаги там. След това нагряващият ефект на фокусирания лъч обхваща голяма част от йоносферата – нагоре и навън от Земята. Един от противниците на проекта нарича това “взривяване на небето”. Земята е защитена от вредното въздействие на космическите лъчи от Радиационния Пояс на Ван Ален и магнитното поле на Земята. Озоновият слой ни защитава от ултравиолетовото излъчване. Ако тази двойна бариера бъде отслабена и това позволи на тези високоенергийни частици от йоносферата да навлязат в атмосферата, може да бъде предизвикано сериозно увреждане на ДНК-матриците на всичко живо на Земята. Това е само един от кошмарните ефекти, на които системата е способна.


В периода 1975-76, Съветският съюз е излъчвал радиочестотни сигнали към Северна Америка. Радиолюбителите са засичали 10херцовите честоти (импулси в секунда), които нарекли сигналите на кълвача, поради почукването, което се чувало в резултат от излъчваните вълни с изключително ниска (ELF*) честота. Предполагало се, че ELF честотите могат да резонират дори в невроните в човешки мозък намиращ се на голямо разстояние и да променят настроението при голяма част от населението.


Тези ELF вълни могат да предизвикват и нарушение в комуникациите, спиране на тока, и промени във времето, предназначени да окажат опустошителен ефект върху производството на храни.


Когато работи на пълна мощност, този излъчвател ще може да изпраща вълни с много ниска и с много висока честота (VLF**  и ELF), достатъчни за да засегнат населението на цели региони. Каква друга цел може да преследва това, освен да бъдат контролирани хората? 


Освен това, излъчвателят може да предизвика увреждане на умствените функции дори поради нехайство или немарливост. Д-р. Рейджо Макела, водеш специалист по алтернативна медицина, е разработил способ за промяна на баланса в химията на пациента посредством комбинация от ниски нива на концентрация на химикали и правилната честота, подавана от правилно настроен предавател. Той е имал огромен успех при прилагането на този метод за лечение.


Само че военните могат да го използват точно за противоположни цели. Незначително количество химикали (под общоприетите нормативи за токсичност), могат да бъдат въведени по някакъв начин (например чрез водата или въздуха) сред врага; след това да бъде отправена правилната честота, която да активира иначе безвредните химикали. Това би обезсилило врага, а международните споразумения за химическо нападение няма да бъдат нарушени.


Един радиопредавател, носещ импулсна вълна от 6-12 импулса в секунда, действаща в резонанс с радиовълните, която служи като носеща, може, ако е модулирана правилно, да увреди ума и причини сериозни опасности за здравето сред хора и животни. Тази технология е изцяло в обсега на излъчвателя и те възнамеряват да я използват.


Ние можем да оказваме влияние върху земните магнитни полета и йоносферата, но последиците от подобни агресивни въздействия върху околната ни среда не са известни, а както изглежда, проектантите на HAARP не се и интересуват от тях. На онези, които са против HAARP се пречи чрез воала на секретността и измамите, с които е обгърнат проекта.


За да “подготвят” хората за приемането на тези стряскащи технологии, от време на време се появяват незначителни “изтичания” на информация – за да се провери как ще реагира обществеността, но при все това основната стратегия и приложения остават потънали в тайна.


Може би най-зловещият аспект на HAARP е прилагането на тези технологии към домашни “неприятели” – можем само да гадаем кои могат да бъдат те. Във връзка с разработката на несмъртоносни оръжия от полицията ни казват, че “терминът неприятели е използван… в неговия най-широк смисъл и включва онези, които не са обявени за врагове, но които са ангажирани с дейности, които искаме да спрем…” Помнете, че тези оръжия са “невидими” и могат да се използват за промяна на мисленето и поведението на жертвите, които няма да знаят за “атаката”. Проектната дата HAARP да заработи с пълна мощност е 1998 година. Застрашени са не само американските граждани – тази система е универсална. Още от 1975 Канадското правителство знае за използването на технологии за промяна на времето като оръжие. Известно ли им е нещо и за употребата на HAARP системата?  След като използването на електромагнитни полета от тази система ще засегне всеки един от нас по някакъв начин, може би е време да започнем да задаваме въпроси.


Това ли ще е начина за въвеждане на Новия Световен Ред?


А какво ще го последва?


- Изригване на вулкани? – Земетресения? – Сто-футова морска вълна? – Вирусът Ебола? – или започването на Новия Световен Ред чрез имплантирането на микрочипа под кожата ни?


- - - - - - - - 


ELF*  Extremely Low Frequency - Изключително ниска честота


VLF**   Very Low Frequency – Много ниска честота


eotl@west.net

ОПЕРАЦИЯ “ПЕЙПЪРКЛИП”


 (PaperClip)


Непосредствено след Втората световна война както Съюзниците, така и Съветския съюз, се стараели да вземат каквото могат от придобивките на Третия Райх, не на последно място в сферата на човешките ресурси. Така например, САЩ взели стотици нацистки учени и разузнавателни агенти от СС (в пряко нарушение на заповедите на президент Труман срещу използването на нацисти по тази програма), по силата на високо засекретената “Операция ПейпърКлип”. Алан Дълес, по-късно директор на ЦРУ, не се подчинява на заповедите на Труман и изтрива нацисткото минало на тези германци, голяма част от които са били военнопрестъпници. 


Съществуването на тази програма е официално потвърдено от САЩ, но връзката с нацистите обикновено се пренебрегва в официалните отчети за нея.


Връзката между нацистите и семейство Буш: започва доста преди Втората световна война, когато дядовците на бащата на Джордж У. Буш, Прескот Буш и Джордж Хърбърт Уокър продали милиони долари в акции от немската промишлена империя Тисон, на американската общественост. Тисон, на свой ред, помогнала да се финансира изгряващата Нацистка Партия, заедно с други американски промишлени интереси – включително “Форд Мотор Ко.” И други американски корпорации, които играели ключови роли при финансиране издигането на Хитлер на власт.


Богатствата на семейство Буш и династията са формирани от печалбите, извлечени от изпирането на печалбите на нацистите от войната. В “Юниън Бенк”, за изпирането помагали Алан Дълес и Прескот Буш – след американската декларация на Войната срещу промишлените печалби от войната на “Ексис-Тисон”, които били отчасти извлечени от робския труд/смърт на намиращите се в концентрационните лагери хора, чийто труд бил ключов компонент за германската промишленост през войната. Американското правителство открило тази схема за изпиране на парите и конфискувало “Юниън Бенк” по закона за  забрана на “Търгуването с врага”. По-късно Алан Дълес се присъединил към OSS, след което станал глава на ЦРУ. Джордж Буш старши (син на Прескот), се присъединил към Въздушните сили и спомогнал за възстановяване на семейното име. Прескот Буш получил масивно възнаграждение от германски клиенти скоро след края на войната и използвал парите, за да навлезе в политиката – така било поставено началото на династията Буш…


Дали това е подкрепено с документи? – Да, с много.


“Джордж Буш: Неоторизирана биография” - от Webster G. Tarpley и Anton 


Chaitkin, и “Проектът на Хитлер” (глава 2), са само малка част от тях. 


eotl@west.net

ПРОЕКТЪТ “МОНТОУК”


Проект “Супермен”


Иив Френсиз Лоргън, M.A.


Интервю с Анди Перо, оцелял след участието си в проекта контрол над ума, насочен към създаването на свръхвойници с пси-способности.


Анди Перо е бил подложен насила на въздействия по програмата за контрол на ума “Проект Монарх” - една програма за контрол над ума, основана на травмата и подобна на онова, което Кати О`Брайън описва в своята автобиография, написана от Марк Филипс, озаглавена "Транс-Формиране на Америка".


Анди Перо твърди, че е бил създаден чрез комбинация от генетична манипулация, базиращ се на травмата контрол над ума, и обучение по метода за умствен контрол на Хосе Силва - това е довело до неговите свръхчовешки постижения и пси-способности. В допълнение към това, г-н Перо утвърждава, че е бил насилствено използван като наемен убиец за извършването на тайни убийства, както и в мисии, свързани с проекта Монтоук, като например за извършване на пътувания във времето.


За пръв път Анди Перо представи пред публика своята история през август 1998г. като специален гост на Престън Никълс по време на поредица лекции с домакин Боб Юре от Филаделфия, Р.А. Аз бях толкова изумен от разказаното Анди, че го интервюирах лично така, че неговата история да бъде споделена с читатели на списание “Ънноун”. За онези, които не знаят нищо за мен самият ще кажа, че съм работил 10 години по проучването на преживявания на хора, оцелели от различни видове аномални травми, например при ритуално малтретиране и контрол над ума. Поради опита, който имам с отвличане от извънземни, с паранормалното, с окултните и аномални травми, разпознах в Анди човек, като по чудо оцелял от базиращия се на травмата умствен контрол, чиято история не бива да остане скрита.


ЕЛ. Анди, откъде си по произход и кога започна твоето обучение?


АП. Роден съм във Фалон, Невада през ноември, 1969. По това време, баща ми беше командир лейтенант в Морската въздушна база на Фалон, Невада. Първите ми преживявания датират от времето, когато бях на две и половина години. На 5-годинки бях - семейството ми живееше в Мюнхен, Германия и си спомням, че посещавах два отделни класа в детската градина - един с немски, който беше във, или близо до военната база “МакГрю Арми Трууп” и друга детска градина - с английски.


Имам проблясъци в паметта за измъчвания още на двегодишна възраст, по време на които бивах подлаган на шокови манипулации с игли, вкарани в ушите и гениталиите ми. Това, което те (контролиращите) правят е, че използват травма, за да отделят ума от тялото и да разделят ума на няколко части, които по късно могат да бъдат програмирани да правят неща от класа на свръхчовешките постижения. По принцип, те изключват всички нормални мозъчни импулси, емоции, и онова, което обикновено е там, а след това ги препрограмират отново. Това се прави с цел да се отстрани страха така, че когато ти програмират нови способности да не реагираш с обичайното и инстинктивно "Не мога, страхувам се...". Програмират те да действаш, а не да мислиш. Основното е, че те третират и програмират ума ти така, сякаш е компютър.


ЕЛ. Кои са хората, които движат секретни програми като “Монарх” и “Монтоук” и къде осъществяват своите дейности?


АП. Това е нашето собствено правителство. Един от моите манипулиращи, който се опита да промие мозъка ми и да ме накара да повярвам, че ми е баща, беше по принцип нацист. Аз му дадох прякора “Адолф”, защото изглуждаше като ариец. След Втората световна война много нацистки учени бяха доведени в САЩ чрез нашата “Интелиджънс Къмюнити”, която преди това работеше във връзка с контрола над ума в концентрационните лагери. Вярвам, че те са останки от нацистката партия, която работи съвместно с различни клонове на американското правителство и военните.


Голяма част от обучението ми и тези сесии, по време на които ме измъчваха, бяха провеждани в университета на Рочестер, Н.Й. Обикновено ме водеха в уединена стая на тавана, или на последния етаж на библиотеката. Голямата библиотека, където проведоха по-голямата част от програмирането ми, беше в Римската Национална Въздушна База в гр. Рим, Н.Й. Използван бях също така и в стола на Монтоук, докато бях в Кемп Ниъроу  Монтоук, Л.Й., както и в стола в Атланта, G.A. във въздушната база Добинс.


Устройството в Монтоук, намиращо се в Кемп Хиъроу, беше активирано отново от Министерството на военоморските сили и функционира до ден днешен.


Има подземни бази, разположени на различни места в страната. Всяка от тях има различни функции и специалност. 


ЕЛ. Какво представляваха някои от нещата, които програмистите на ума ви караха да правите?


АП. Спомням си, че майка ми ме записа в курс по контрол на ума по метода на Хосе Силва, с цел постигане на самолечение, релаксация, визуализация, огъване на лъжици със силата на ума и др. подобни. Това е и времето, когато видях двамата военни, които периодично ме посещаваха в детството ми, особено по време на спортни събития. Аз се представях изключително добре в курса по контрол на ума по метода на Силва (и спорта), и то до такава степен, че двамата военни се приближиха до мен и казаха: "Разбрахме, че имаш много специални способности. Някой ден ще работиш за нас." По онова време нe разбрах какво имаха предвид, но впоследствие двамата се появяваха през цялото ми обучение, през всичките години в колежа. Разбира се, аз не осъзнавах това, докато спомените ми не се върнаха. Справях се много добре със спорта и демонстрирах гениални резултати на теста за интелигентност, но когато бях около двайсетте заеквах толкова зле, че всеки мислеше, че съм тъпак и половина - заекването се дължеше на електрошоковата терапия.


Спомням си, че бях подлаган на електрошок много пъти, когато ме поставяха в затворен воден резервоар и ме караха да дишам под водата. В резултат се давих няколко пъти и се възстановявах единствено поради това, че си бях изградил мислено басейн за лекуване. Научих се да изграждам своя собствена умствена лаборатория по метода на Силва - натъпкана със свръхмощен басейн за лечение, който можеше за излекува всяко нараняване. Бях принуждаван да продължавам страданията отвъд всичко, което можете да повярвате, за да постигна свръхчовешки постижения с оглед на силата и способността за оцеляване.


ЕЛ. Разкажи ми нещо повече за различните свръхчовешки способности, които откри, че имаш.


АП. Треньорите ме въвеждаха в транс в който ми казваха, че мога да скоча от стълба с минимална височина. В ума си вярвах, че скачам само от табуретка или ниска стълба. В действителност, постепенно ме караха да скачам от все по-големи височини – стигна се дотам, че успешно скачах ог сгради и дори от самолет без парашут. Когато ми контролираха ума можех да правя това, което ме инструктираха, докато им вярвах. Можех да направя 200 или повече набирания в перфектна форма, понякога в продължение на около половин час, или докато ми кажеха да спра. Вдигах тежест 545 либри* в колежа и много повече (500-1500 либри), докато бях с контролиран ум в тренировъчната лаборатория, недалеч от Рочестер, Н.Й.


При скоковете, които правех, беше сякаш падах като котка - спокойно и хладнокръвно, без никакъв страх, фокусиран като лазерен лъч единствено върху приземяването.


ЕЛ. Има ли други като теб, които са имали подобно обучение и преживявания?


АП. Мисля, че има хиляди други деца и хора, които са използвани като мен и много от тях изчезват - мнозина умират по време на процеса на обучение. Тях ги считат за предвидена фира. Онези, които успеят да оцелеят на най-безпощадното програмиране, живеят, за да се превърнат в това, което се нарича Момче от Монтоук. Дънкан Камеран е подобна личност. Като общо, момчетата и младежите ги обучават за куриери, помощници и свръхвойници и дори за психо-убийци. Жените ги използват предимно за секс-агентки - пример за това е историята на Кати О`Брайън.


ЕЛ. В какви видове специални мисии или експерименти свързани с пътуването във времето си спомняте, че сте участвали?


АП. Имаше периоди, в които помня, че съм на малкото летище в Рочестер и ме взема един бомбардировач Ф-16 - отиваме в някакъв югозападен пустинен терен, или такъв за специализирано военно обучение и курсове по преодоляване на препятствия или специални наемни мисии. Помня, че видях и други мъже в черни тениски и панталони поне веднъж. В други случаи, се оказвах на някакъв самолетоносач в морето. След мисията ме откарваха обратно и се връщах в колежа след един-два дни, или дори часове, без дори да си спомням какво се е случило. Всички тези мисии се осъществяваха по времето, когато бях на 15 години до 1988-1992г. под въздействието на дълбинно хипнотично програмиране**, с изтрити спомени, но впоследствие някои от спомените ми да започнаха да се връщат.


Също така бях обучен да боравя с различни видове оръжия - как да ги зареждам, почиствам, специалните характеристики на всеки модел и стрелба по точни цели, непрекъснато и перфектно - без да мисля - просто действах.


ЕЛ. Разкажи ми повече за твоето участие в проекта Монтоук?


АП. Бях включен в част от проекта Монтоук, наречен “Столът на Монтоук”. По принцип той беше разработен за да осигурява на човека и духа му нулева отправна точка, и с това да улесни пътуванията във времето. Това, което по принцип прави столът, е да отделя ума от тялото. Мислите и вибрационната енергия на седящият на стола оператор се улавят от подобни на чадър антени, разположени над стола, изпращат се към компютър, обработват се с процесор, след това се усилват няколко стотин пъти, а информацията се изпраща до мрежа от кристали за свободна енергия, подредени в кръг. След това, когато съответните мисли се усилват, т.е. след известно време, в стаята се отваря една дупка - тя е с големина 16-18 фута в диаметър и достатъчно голяма, за да премине дори камион през нея.


В Кемп Хиъроу, Монтоук, мястото е пресечна точка на биоритмите на Земята – това е точка от Земята, откъдето пътуването във времето се осъществява най-лесно - отправна точка е Земята.


Моята част от проекта със стола в Монтоук беше да използват моите умения за фокусирана визуализация – способността ми да мисля за специфични времеви точки от историята, които биваха присвявани към мен. Столът е свързан към съвременна компютърна система и усилвател на мисли такъв, че когато бъдат визуализирани дадена мисъл или времеви период, компютърът симулира портал във времето, базиран на тази точка във времето. Правят поредица от времеви портали, докато се натрупа библиотека от времеви периоди и портали.


Освен това, столът се използва и за да усилва изключително фокусирани мисли, за създаването на триизмерни материализации въз основа на мислите на операторите. Престън Никълс написа няколко книги на тема проекта “Монтоук” и в тях описва един случай, при който Дънкан Камеран, докато е бил в стола на Монтоук е създал чудовище.


Една подобна мисия, свързана с пътуване във времето, беше наречена проект “Южен Кръст”. Този проект бше използван за спечелване на Втората Световна Война в полза на съюзниците. Това, което американското правителство направи използвайки пътувания във времето, беше да се върне обратно в периода до 1940г., за да помогне за спечелване на войната. Ние доставяхме устройства за комуникации, оръжия и технологии, направени от части, съществуващи през 1940 г. Те биваха доставяни в 1940г. заедно с пълен комплект чертежи, свързани с това как да ги изработят от частите, налични през 1940 г. Аз лично взех участие в няколко от тези доставки - веднъж бях изпратен в Германия, друг път в Англия. Не ми беше позволено да говоря на никого там, освен да оставя поверения ми пакет и бързо да се върна в нашето време. Всичко това се правеше под въздействието на дълбинно хипнотично програмиране така, че аз нямах свободата да проучвам каквото и да е. Доставките ми отнемаха не повече от два часа.


ЕЛ. В някой от спомените си за преживяното в подземната база, срещали ли сте някой от космоса, или виждали ли сте някакви извънземни?


АП. Доколкото разбирам, Министерството на военоморските сили има споразумение с извънземните Сиви за обмен на технологии срещу човешки жени и деца, с цел провеждането на ужасяващи експерименти за получаване на нови видове. Точно това става сега в подземната база, недалеч от Маями, Флорида. Един от моите най-кошмарни спомени е, че ме придружават по коридора в тази подземна лаборатория и виждам клетки, оградени с мрежа като за пилета, а в тях жени и деца, които пищят за помощ. Виждал съм извънземните Сиви (високи 4 фута с големи черни очи), както и 7 фута високи влечугоподобни същества. Беше ми казано, че имам много деца от експериментите по отглеждане на хибриди, провеждани от извънземните. Освен това съм преживявал и отвличания от Сиви.


В един от случаите, докато бях в подземната база някъде към 1989-90г бях представен на някакво влечугоподобно същество. В началото видях един 7-футов човек, с вид на ариец. Той вървеше към мен и забелязах, че неговото изображение излиза от фаза, сякаш нещо се намесва в енергийното му поле. Той направи нещо на едно устройство, поставено на колана му, и ми каза "Добре, ще ти покажа". След това натисна някакво копче и видът му се промени на 7-фута висок гущер, който като че ли тежеше над 400 либри (180 кг).


Бях представен и на група същества, които твърдяха, че са от подгрупа на Илюминати. Това беше група от 40-50 мъже, всички 6'2'' високи или повече, бели, на неопределима възраст - средно около 70, но подозирам, че бяха много по-възрастни, като се имат предвид технологиите, до които имат достъп. Те се събират в стая за срещи, която според мен се намира в подземната база “Кемп Хиъроу” в Монтоук. Седяха около голяма маса с формата на футболна топка, направена от дърво. Всеки от столовете с висока облегалка имаше лампа и на всяка седалка имаше екран, подобен на телевизионен, и пулт за управление, който излизаше от самата маса. Имаше и голям екран, разположен в предната част на стаята. Имам основание да смятам, че не всички от групата Илюминати са хора и че всъщност са извънземни, които изглеждат като хора.


ЕЛ. Кой или кои групи смяташ, че движат това шоу в САЩ, или дори на Земята? И по какъв начин се вместват извънземните във всичко това?


АП. Много е сложно, но по принцип има 4 основни версии или групи на Новия Световен Ред, всички с леко вариращи планове. Първата група се състои от САЩ и Западна Европа (т.е. Англия, Германия, Франция и САЩ). 


Втората група е Източна Европа, слята със Западна Европа и САЩ. Третата група е от страните от Ориента, а четвъртата – от страните от Средния Изток - елементи от Саудитска Арабия и всички пари от добива на нефт. Има също така и групи извън света (извънземни и бъдещите човешки същества от нацистки тип, наричани Зарданийци, както и Влечуги, Сиви и Дракони), които също имат пръст в плановете за Нов Световен Ред. Засега старите, притежаващи пари групи на Европа и Англия, са се групирали с нацистките фракции, евреи и американци, образуващи групата, която винаги е била известна под името Илюминати и присъединени тайни общества. Тази голяма международна група контролира медиите, полицейските сили, военните и т.н. Групата Илюминати също е част от плана за Нов Световен Ред, който включва членове като Джордж Буш, Принц Чарлз и други восокопоставени хора. 


Що се отнася до извънземните, мисля, че повечето извънземни Сиви са или под влиянието на, или в сътрудничество с Влечугите, Драконите и Илюминати, въз основа на някои от моите преживявания и спомени, които все още се връщат при мен. Някои групи от Сивите са в конфликт с плановете на Влечуги/Дракони и си вършат своето (програма за създаване на хибрид между човек/Сив), така да се каже. Техните планове имат връзка със силно духовни неща, които са свързани с придобиване на емоционално тяло и на способност за преминаване в по-висши измерения. Те използват хора, за да осъществят това посредством хибриди между хора/извънземни. Хората имат ключа от гледна точка на това, че притежават триизмерна същност, или единството на съществуване - физическо, емоционално и духовно. Други извънземни са изгубили това единство на съществуването (поради изгубването на Божията милост), което не им позволява да се изкачат до по-високи измерения, или да се издигнат до по-високи нива. Таки стигаме до бунта на Луцифер***, падналите ангели и различните конфликти между видовете.


ЕЛ. Кога започваха да се възстановяват спомените ти? Как успя, или можеше ли да разбиеш програмирането, което са ти направили?


АП. Някои от първите ми спомени изплуваха на повърхността, докато живеех със съквартирант в Атланта през 1996г. Отидохме в боулинга и там видях голям знак с формата на човек облечен като носорог, рекламираща ("Играйте с топките на Рино").


Това ме задейства и ме накара да си спомня, че "Рино" е името, с което моите нацистки обработващи ме наричат. Съдружникът ми ме чу да казвам на глас "Аз съм Рино, наричат ме Рино". Той се развълнува и незабавно ме попита "Къде чу това?" Имаше сериозно изражение на лицето и продължи да ме разпитва. По неговата реакция установих, че през цялото време е бил един от наетите програмисти и обработващи. Първоначално, задействаната памет, която изплува на повърхността беше проблясък, свързан с мен - обвит с електрически проводници, шокиран и пищящ от болка по време на една от многобройните сесии за причиняване на болка.


След този първи спомен, започнаха да изплуват и другите. Беше сякаш умът ми е бил заприщен като с бент и подсъзнателните спомени започнаха да изтичат. Моите програмисти по умствен контрол нарочно изградиха стена около моите спомени така, че да не си спомня. Когато започнах да си спомням части и откъслеци, си пишех бележки и ги криех. След това си намирах бележките, след като вече бях забравил всичко, защото моят съквартирант прихващаше това, което си спомнях. Затова той непрекъснато ме вкарваше в транс, изтриваше ми спомените и аз забравях това, което току-що си бях спомнил. Но после всичко това се сриваше, защото аз нарочно скривах бележките и се преструвах, че не си познавам съквартиранта. Мислех, че той ми е приятел, а той се оказа просто нает като контрольор и обработващ, за да ме държи в програмата.


Спомням си, че в миналото дори не си помнех сънищата за периода от тези 10 години, но сега нещата се връщат. Работя по пречистването на тялото, за да си прочистя ума, и да си възвърна способностите.


ЕЛ. Как контролират онези хора, които са били и все още са в проектите за контрол на ума?


АП. Основното в тяхната тактика за контролиране на ума е в разделянето (разцепването) му в млада възраст. Това става вследствие на подлагане на травма, мъчения, унижаване на обекта. Процесът при всеки е различен, но по принцип, те влизат в подсъзнанието ти и откриват най-личните части от теб. Случва се следното: човек, притежаваш специални умствени способности, се избира в много млада възраст [Много често те са от семейства на военни или от семействата на потомствени сатанисти, които се занимават с малтретиране при сатанински ритуали – ЕЛ]. След това ги подлагат на различни нива на терор и ужас, за да започнат да ги отделят от умовете им. Това е процес на прогресивно дисоцииране и разделяне на части на ума и личността.


Те контролират ума чрез различни сложни техники за хипноза и команди, докато създадат идеалния наемен убиец. [Виж Речта на Грийнбаум от Д.С.Хамънд.] Програмират ви да направите нещо, след това ви изтриват паметта. По принцип програмират ума ви като компютър. След като инсталират магическата дума, трябва само да я кажат и сте под техен контрол. Това се случва в ранна възраст, затова е по-лесно да ги контролират, ако са кондиционирани и дисоциирани [разделени] на няколко личности.


Друг метод за контрол е, че изпращат специални хора в живота ви - обработващи и контролиращи, които ти се представят за приятели, учители, "депрограматори", съквартиранти, любовници и т.н., докато всъщност работят по проекти, свързани с контрол на ума. Някои са спящи обработващи, които до известна степен даже не знаят, че ги използват. Така ти става трудно да повярваш в когото и да било по този въпрос.


ЕЛ. Има ли нещо друго, което можете да кажете във връзка с тези проекти, или като съвет към другите, които са преминали през подобни преживявания - като например как могат да се освободят от неговото влияние?


АП. За онези, които се измъкват от влиянието на програмите за умствен контрол - трябва да имаш силен борчески инстинкт, за да направиш това, което е правилно, независимо от онова, което правят другите. Вашата единствена клетка е онази, която сами сте изградили за себе си. Трябва да се свържете със своя Висш Аз, за да победите злото, което е навсякъде около нас, за да не се подчинявате и да вършите зло единствено поради това, че всеки друг го прави. Запазете своя основен усет за правилно и погрешно.


Всичко произтича от основния конфликт между добро и зло. Свързано е със стремежа на Силите на Мрака, които управляват сега тази планета и се стремят да проникнат с хитрост в Рая или в по-висшите измерения.


- - - - - - - - - - 


* 1 либра = 16 унции


   1 унция = 28,3 грама


** дълбинно хипнотично програмиране – програмиране на дълбоките слоеве на подсъзнанието в състояние на хипноза


*** Бунтът на Луцифер е описан подробно в последното откровение до човечеството, “Книгата Урантия” – част 3, глава 53. 
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ПРОЕКТЪТ НА НАСА - "СИНИЯТ ЛЪЧ"


(Предупреждение: Тази статия е взета от Международната свободна преса в Канада.)


Забележка: Мрежата на Международната свободна преса в Канада не е религиозно сдружение, нито е политическа организация, а световно известна изследователска агенция по печата, в областта на политиката, икономиката, медицината и отбраната.


Агенцията е специализирана в изследванията и публикуването на специалните доклади, както и аудиорепортажи, показващи скритата действителност на Обединените нации, конспирацията, свързана с налагането на Новия Световен Ред.


Нашата задача е да предложим на хората информация, за да разберат, че списъкът на събитията довеждащи новия Световен Ред не е просто една илюзия, сън или просто параноидна теория, а всъщност този списък е част от един невероятен Сатанински проект.


Проект за какво! Какво цели този проект?


Да премахне традиционната християнска религия, като подмени всички религии с една универсална религия, изградена върху култа за човека. 


Да премахне националните идентичности и национална гордост, като на тяхно място се изгради една световна идентичност и новопридобита гордост за "гражданство на света".


Да премахне семейството, познато в досегашния му вид и го замести с индивидуалности, всички до един работещи за процъфтяването на Новия Световен Ред.


Да разруши индивидуално артистичните и научно-творчески способности, за да приложи едностранното виждане на Новия Световен Ред.


А това обявяване на война от страна на Обединените Нации, е за изпълнение на всеобщото, задължително членство в Обединените Нации, за засилването им като съюз чрез мултивоенни, мултиполицейски сили, Световна организация за правосъдие в Обединените нации с Международен трибунал, Световно търговско споразумение, касаещо всички нации, край на "Студената война" и локалните войни, каквито все още има, и задължение за мир, подкрепено от страна на държавните конституции.


И така…. после идва ред на Новата световна религия и Новата култура за всички по света.


Ако искаме да проумеем какво представлява Проекта на НАСА - "Синият Лъч", ние трябва да се върнем една страница назад към "зората на Ерата на Водолея". 


…


Това е свързано с 1982 година и е трябвало да се случи тогава, отварянето навън на конспирацията за Водолея, точно преди изпълнението на Новия Световен Ред, което е трябвало да започне през 1983 година.


Трябва да поясним, че Синият Лъч като проект е бил предназначен за 1983 година. Бил е отложен, не се знае защо. Но от този момент на 1983 година, (11 години преди публикуването на този доклад), авторите на проекта реално са усъвършенствали своите нови технологии и нововъведения в областта на хардуера и софтуера, с които тяхната Система, т.е. Проекта, част от друг по-глобален Проект, може да стане възможна за осъществяване.


И така, целите на Ню-Ейдж движението, чрез които Обединените нации осъществяват своя план, са на позицията: Изнамиране на нов световен "месия".


Средствата на Новия Световен Ред са: 1. Международна армия 2. Международна полиция 3. Световна инвестиционна банка 4. Световно правителство под флага на Обединените Нации 5. Световна банка за опазване и съхранение на планетата, което значи всички "зелени" движения да бъдат обединени под покрива на тази институция, иначе - принудени да изчезнат. 6. Световна религия, при която доктрините на досегашните църкви ще бъдат разрушени из основи и заменени с една Нова световна религия на "Ерата на Водолея". 7. Световна класификация за седемте раси, включваща определяне положението на човеците роби, предназначени да изпълняват определени задачи, независимо дали искат, или не. 8. Концентрационни лагери - квартири на Обединените Нации за тези, които не възприемат Новата система. 9. Световна земеделска система и Система за осъществяване на контрол върху храните и витамините.


Новият Световен Ред ще бъде междуправителствена организация, включваща Русия, Великобритания, Съединените Щати и пр.


Това трябва да бъде нов политически и духовен свят, който да измести стария, под чийто флаг живеем сега.


Какви са плановете на Новия Световен Ред? 


Планира се унищожаване на всички хора, които вярват в Библията, или прекланящи се пред Исус Христос, както и пълно отстраняване на Християнството. За да се постигне този план, Новият Световен Ред постепенно променя националните закони, имащи връзка с християнските вярвания и символи. Така например кръстът (вече в някои страни) бива поставен извън закона, както и религиозните християнски празници и церемонии се подменят с Ню-Ейдж-фестивали по целия свят. Провежда се елиминиране и пълно унищожаване на всички тайни общества и братства, храмове и светилища, намиращи се извън контрола на служителите на Новия Ред, считани от тях за сериозна заплаха, особено след като бъде приложена единната световна религия и единното световно управление.


Новият Световен Ред планира също и премахване на националните валути, както и въвеждане трансфер по електронен път в сферата на търговията, с помощта на т.нар. високо технологични магистрали. 


…


Християните трябва да се откажат от своите вярвания за да бъдат приети в този Нов ред, следователно така както те заявяват, посвещението ще бъде върху тази основа, вътре в рамките на новата християнска църква, която ще бъде реорганизиран и стриктно контролиран масонски храм, окултна организация, изградена върху Луциферианското просвещение. Това което трябва да бъде разбрано е, че никой няма да остане свободен да поддържа своето старо вярване и в същото време да влезе в Ню-Ейдж религията. Това ще бъде невъзможно. За тези които не приемат Новия Световен Ред, които го отхвърлят, неговите служители са подготвили преобразователни концентрационни лагери, влизащи в общата класификация, дъгообразна по форма, относно символичния цвят, към който е причислен затворника. Дъгата се счита като мост, водещ към Сатанинската империя на Новия Световен Ред. Ние вече знаем, че всеки трябва да направи поклон пред Луцифер, за да може да премине по моста към Новата епоха. Всички, които отхвърлят това посвещение ще бъдат изпратени в местата за задържане, където ще бъдат разделени на различни категории, познати като " тип затворници от съответния цвят на дъгата".


1. Планира се класификация на децата според жертвоприношенията, осъществявани по време на масовите черни церемонии, в които даже някои деца биват използвани като сексуални роби. 


1. Планира се класификация на затворниците според медицинските експерименти, където наркотици и нови технологии ще бъдат тествани върху хора. 


1. Планира се класификация на здравите затворници в името на международен център на донорите, предоставящи витални органи от своето тяло, след като в тях самите механични устройства ще заместват липсата. 


1. Планира се здравна система за всичките подземни работници. Новият Световен Ред е изграден върху диктатура, основана на Луциферианска религия, диктатура която дава илюзия за демокрация. И за да се поддържа тази илюзия за демокрация лагерите и робския труд ще бъдат прикрити под земята под формата на масивни колонии, които се изграждат в момента, докато четете този доклад. 


1. Планира се класификация на т.нар."несигурни затворници". В международния "преквалификационен" център, политическите и религиозни затворници ще бъдат пре-обучавани със съответните мерки според случая, така че да станат способни да възприемат международната телевизионна програма, възхваляваща добродетелите на световното правителство в името на благото на цялото човечество. 


1. Планира се класификация на международните екзекуторски центрове. За поясняване! 


1. Класификация №7. Ние все още очакваме подробности върху тази класификация и очакваме да бъдат потвърдени цветовете по скалата на дъгата, класифициращи затворниците, но това се явява като план според тези, които планират реда на бъдещето. Вие трябва да разберете, че когато аз реших да напусна 6 месеца преди това, имайки в предвид всички тези планове и информации относно този значителен проект, какъвто е NASA - "BLUЕ BЕAM" (НАСА - Синият лъч), бях сигурен, че няма да оцелея, за да видя приложението на всичко това за световната култура и религия. Но сега следвайки моята дълбока убеденост в Христовото учение, както и дълбоката ми любов към всички мои непознати братя и сестри в Америка, аз просто съм готов да отдам своя живот ако се наложи за истината в името на Исус Христос, само и само да бъде спрян този проект - т.нар. Четири основни стъпки в осъществяването на сатанинския Син лъч. Аз питам всеки, който чете следващите описания дали не ще се парализира от страх. Но за да се разпространи до всеки съдържанието на този доклад, както и за да се организира начина за оцеляване от това зловещо шоу, подготвено от новия Световен Ред, ние трябва да разберем, че Новото Световно Правителство, Новия ред не е нещо безсмъртно, нито постоянно. Това е просто един краткотраен период. Онова което трябва да направим е, да помислим как да се организираме за да оцелеем пред тези Сатанински планове. 


Забележка на издателя: Автора на този доклад и неговия колега бяха намерени убити само преди около седмица единият в Канада, а другият докато е бил на посещение в Ирландия. А сега ние трябва да се погрижим тяхната информация да се разпространи сред хората.


ПРОЕКТ "СИНИЯТ ЛЪЧ"


Настоящия проект на НАСА "Синият лъч" има Четири различни стъпки за постигането на Ню Ейдж религията, включващ идването на т.нар.Антихрист. Трябва да запомним, че Ню Ейдж религията се явява самата основа за Новото световно управление и без тази религия - "Ню Ейдж" - осъществяването на диктатура от страна на новия Световен Ред се явява невъзможно. Ще повторя, че: без универсалната вяра в Ню-Ейдж религията, успехът на Новия Световен Ред е невъзможен. Ето защо проектът "Син лъч" е толкова значителен и важен за тях. Затова и е бил добре прикриван до сега. 


Първата стъпка или стъпка № 1 на Проекта, включва разрушаване на археологическото познание. Тя включва изкуствено предизвиквани земетресения в райони от планетата, където могат да произтекат нови разкрития, окончателно разкриващи на хората измамата на фундаменталните религиозни доктрини. Фалшификацията на тази информация ще бъде използвана, за да бъдат накарани нациите да повярват, че техните религиозни доктрини са били от векове недоразбирани и погрешно нтерпретирани. Психологическата подготовка за тази първа стъпка вече беше приложена с филма "Една одисея през 2001 година", сериите на "Стар Трек", както и "Междузвездни войни", всеки един от тези филми се занимава с нашествия от пространството, подбуждащ противодействия срещу завоевателя. Последният филм "Джурасик парк" се занимава с теорията на еволюцията, открито заявявайки, че Божието слово било лъжа. Това което е важно да се разбере в тази първа стъпка е, че тези земетресения ще се случат в различни части на света, където научни и археологични пластове на познанието трябва да бъдат изгорени или унищожени. 


Това е първоначалната подготовка за плана, тъй като в същност крайната цел се явява унищожаването на вярванията (верите) - съответно само християнска и мюсюлманска върху планетата. За да стане това възможно е нужен някакъв фалшив аргумент от далечното минало, твърдящ, че нациите и техните религии, са били неправилно разбрани и дезинтерпретирани. 


Стъпка № 2 на Проекта "Син лъч" включва гигантско шоу в пространството с тримерни изображения, оптически холограми и звуци, лазерно прожектиране на множество холографски образи в различни части на света, всяка част получаваща съответния образ съобразно националната и религиозна структура на населението. Гласът на новите божества ще говори на много езици, за да се разбере това, ние трябваше да изследваме различни тайни програми през последните 25 години. В СССР беше усъвършенстван компютър даже беше експортиран и захранен с физико-психологически частици, изградени върху основата на анатомията и електромеханичното строителство на човешкото тяло, както и изследвания върху електричните химични и биологични свойства на човешкия мозък. Тези компютри бяха захранени също така с езиците на всички човешки култури. Диалектите на всички култури бяха вкарани в компютрите чрез сателитни трансмисии. Има два различни аспекта на тази втора стъпка. Първият се явява пространственото шоу. В пространственото шоу, холографските изображения се използват като симулират някакъв край, апокалипсис, който всички народи очакват от векове като вид осъществяване на онова, което било казано от пророците.


Резултатът на тези режисирани събития ще бъде, да се покаже пред света новия Спасител - Майтрейя, необходим при прилагането на Новата религия. "Даже и най-учените не ще могат да се спасят от гриживо подготвената измама."


Стъпка № 3 в проекта на НАСА "Син лъч" се нарича "телепатични електронни двупосочни комуникации". 


В своята статия лейтенант полковник Александър заявява: "Ако е възможно да се захранват изкуствени мисли в мултигенетично поле чрез сателит, тогава контролът над ума върху цялата планета би станал възможен". Още веднъж - би било мъдро да поразсъждаваме как телевизията, рекламата, модерното образование и различните видове за оказване на социално въздействие се използват в името на манипулацията. В статията на Александър се казва също, че информирането за този вид технологии ще бъде считано от мнозина за комедия, докато не бъде доказано реално, че съществува. Някои хора все още мислят, че светът е плосък. Сега всичко това би изглеждало фантастично, ако хората не знаят, че има такава технология. Тогава поради нощта в която става събитието, хиляди звезди ще се появят в пространството и новият Месия ще се представи на света. Хората не ще бъдат подготвени за това и няма да имат време да се подготвят, за да се спасят от този вид манипулативна технология. Сега те не вярват, а и няма време да се подготвят.


Стъпка № 4 на НАСА проекта "Син лъч"


Тя включва универсално свръхестествено прилагане на електронните средства. Тази стъпка съдържа три различни насоки. Първата трябва да накара човечеството да повярва, че има извънземно нашествие и то може да се случи над всеки един град на земята и така ще бъдат накарани големите нации да използват своите ядрени оръжия. По този начин законодателството на ОН ще изисква всички нации, които премахнат ядреното въоръжение да се разоръжат - когато се покаже, че нападението е било фалшиво. А как ще стане ясно за ОН, че нападението е било фалшиво? Разбира се, те ще са го инсценирали. Второто е, да се накарат християните да повярват, че идва време на горест с евентуалната очаквана интервенция на извънземни. Третата насока в тази четвърта стъпка е, да се осъществи връзка между електроните средства и свръхестествените сили. Вълните, които се използват, ще позволят доказване на свръхестествени сили като пътуване по оптични влакна, коаксиален кабел, електрически и звукови линии, всичко това, за да се проникне до всеки чрез основните приемателни устройства. Предварително монтираните чипове ще са вече в действие. Целта на всичко това е да се създаде страх от извънземни духове, разпространяващи се навсякъде по планетата и довеждащи населението до истерия и лудост, самоубийства и психологически безпокойства. След Нощта на хилядите звезди населението ще се подготви за новия Месия, който ще установи ред и мир на всяка цена, даже и с цената на пълното отстраняване на свободата. Техниките, които се използват в тази четвърта стъпка са същите, които се използват в СССР, за да приеме комунизма. Същите техники ще бъдат използвани, за да се приложи Новия Световен Ред и новата религия по пътя за него. Хората задават въпрос кога ще се случи това и кога ще могат да видят нощта на хилядите звезди, кога събитията ще започнат да текат, как ще се разбере началото. Според множество доклади, ние смятаме, че всичко това ще започне със световен икономически срив - не тотален, но достатъчно голям, за да позволи на уредниците на Новия Световен Ред да въведат някакъв вид над национална валута (евро), преди впоследствие да приложат електронното разплащане, заместващо всякакъв вид книжа и банкноти. Този вид валута (евро) ще бъде използван, за да се принудят хората с техните спестявания да изразходват или вкарат в обръщение част от своите натрупани в парична форма средства. Хората, които имат спестявания и се явяват независими, са единствените, които могат да въстанат срещу тях. Ако всичко рухне, не може да стане и война, банкнотите няма да съществуват. Това е един от първите признаци, но за да се приложи световната електрона парична система. Всеки един, който би могъл да има пари за в бъдеще, ще има начин да трансферира парите си по електронен път. Преди това време, обаче, всеки ще трябва да изразходва своите спестявания и така всеки се оказва 100 % зависим от съвета. За да се предотврати всякаква форма на независимост, Новият Световен ред вече е подготвил имплантиране на микрочипове за някои животни, птици – защо? Те искат да подсигурят факта, че хората които не приемат Новия Световен ред, ще се окажат неспособни да се скрият където и да е. Ако те опитат някъде да се скрият, ще бъдат открити от сателита, заловени и затворени. Новият Световен Ред вече е променил законите на всички нации, за да направи всеки зависим от храната, която използва и витаминозната необходимост. Те променят законите, касаещи религията и психическото здраве, за да могат да контролират и следят всеки един, който е потенциално опасен на Новия Световен ред. Тези които се окажат непоправими, ще бъдат изпратени в поправителни лагери, където техните органи могат да бъдат използвани или продавани. Тези, които не бъдат избити, могат да бъдат превърнати в работна ръка или в роби, използвани за медицински експерименти. Целта на тази диктатура е да се контролира всеки навсякъде върху планетата, без изключения. Ето защо новите технологии бяха въведени навсякъде и като такива, те са Технологии в името на контрола над хората. Технологиите на 1940-1950-те години, бяха използвани за да се помогне на хората да имат по-производителен начин на живот. Новите технологии сега целят тотален контрол над населението. Тази нова технология е изобретена за специфични цели и тези специфични цели се изразяват в поробването на цялото население на планетата и за да се отрече скорошната поява на Антихриста, както и установяването на Новия Световен ред - религия и правителство. Ако вие не можете да видите това, ако не можете да го научите от някъде, ако не можете да го разберете вие и вашето семейство, както и вашите приятели, ще попаднете в мрежата на тоталитарната полицейска държава. 


(Превод от англ. със съкращения)
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ГЛАВА 3. КОНТРОЛ НАД УМА


КОНТРОЛ НАД УМА



 Harry V. Martin и David Caul 


Napa Sentinel, Napa, CA, USA 

Америка стигна до Луната благодарение на изследванията от Дахау


Нацистките лекари, които експериментираха върху затворниците в лагерите по време на Втората Световна Война, на Нюрнбергския Процес бяха съдени за убийство. Обвиняемите бяха образовани, обучени физици – те не убиваха в пристъп на гняв или ярост – те създаваха наука от смъртта.


По силата на иронията, през 1933 нацистите прокараха закон за защита на животните. В него за предотвратяване на жестокостта и безразличието към животните се говореше като една от най-висшите морални ценности за хората: експериментирането с животни беше немислимо, но експериментирането с хора – приемливо. Жертвите на престъпленията на тези доктори наброяваха хиляди.


През 1953, докато Централната Разузнавателна Агенция все още провеждаше контрол над ума и промяна на поведението върху нищо неподозиращите граждани на тази страна, САЩ подписаха Нюрнбергския Кодекс, изровен от пепелта на войната и човешките страдания. Документът беше сериозно обещание никога вече да не се толерират подобни зверства. Кодексът съдържа три основни принципа:


- Обектите на експериментиране трябва да бъдат доброволци, които напълно разбират целта и опасностите от експериментите. Те трябва да имат свободата да дават съгласието си и то трябва да бъде дадено без оказване на натиск; те трябва да бъдат свободни да напуснат експериментите по всяко време. 


- В резултат от експериментите трябва да е вероятно да се постигнат познания, ценни за всеки. Познанията трябва да бъдат от такова естество, че да не могат да бъдат получени по никакъв друг начин. 


- Експериментите трябваше да бъдат провеждани само от най-компетентните лекари и при това те трябва да се правят изключително внимателно.


Експериментите на нацистката авиация не отговаряха на нито едно от тези изисквания. Повечето затворници в Дахау знаеха, че опитите в камерата под налягане бяха фатални. От самото начало, контрола над опитите беше в ръцете на СС, която по-късно бе осъдена от Нюрнбергския съд като престъпна организация.


Въпреки нашите уроци от Нюрнберг и смъртоносните лагери, химическите екипи на ЦРУ, американския флот и американската армия, набелязваха за експериментиране определени групи хора, които не бяха способни да се съпротивляват – затворници, психично болни и военни затворници, чужденци, етични малцинства, със сексуални отклонения, трайно болни, деца и американски военен персонал и военни затворници. Правейки опити с нищо неподозиращи лица, те нарушаваха Нюрнбергския кодекс. ЦРУ започна своите експерименти с контрола над ума през 1953 – същата година, когато САЩ подписаха този кодекс и се заклеха пред международния комитет на нациите да зачитат основните човешки права и да забраняват опитите със задържани хора без тяхното пълно и свободно съгласие.


Др. Камерът, агент на ЦРУ, беше един от най-лошите нарушители на Кодекса, но въпреки това беше член на Нюрнбергския съд, с пълно съзнание за направената от него декларация. Прлез 1973 съдебен състав от трима съдии в Мичигън постанови “…експерименталната психохирургия, която е необратима и вмешателствена, често пъти води до притъпяване на емоциите, умъртвяване на паметта, намаляване на афектите и ограничава способността за генериране на нови идеи. Нейните потенциали за увреждане на съзидателността на индивида са огромни и могат да нарушат правата на индивида да бъде свободен от намеси в неговия умствен процес. През 1973, в Масачузетс бяха приети разпоредби, при които се изискваше писмено съгласие от доброволците, преди да може да им бъде направено лечение с електрошок.


Сенатор Сам Ървин нареди прекратяването на експериментите с контрол над ума и промяна на поведението, но те продължиха. Но “Нов Медицински Журнал на Англия” заяви, че изискването на съгласие не е нищо друго, освен “един усложнен ритуал”. Нюрнбергския процес показа, че някои от най-уважаваните фигури в медицинската професия са включени в широката престъпна мрежа на СС. Само 23 души бяха обвинени в криминална дейност в тази област макар, че стотици хора от медицинския персонал бяха участници. Обвиняемите бяха съдени за престъпления срещу човечеството. Бяха признати за виновни в провеждане на опити с хора без тяхното съгласие по жесток и брутален начин, който включваше жестоки мъчения, преднамерени убийства при напълно осъзнаване на постъпките си. Само седем от тях получиха смъртно наказание и бяха обесени – други получиха доживотни присъди. Пет от участниците в опитите не бяха съдени. Ърнест Гравиц се самоуби, Карл Клауберг беше съден в Съветския Съюз, Йозеф Менгеле избяга в Южна Америка и впоследствие беше заловен от израелски агенти, Хорст Шуман изчезна, а Зигмунт Рашер беше екзекутиран от Химлер.


Всъщност имаше 200 медицински лица, провеждащи тези медицински експерименти. Повечето от тези доктори бяха приятели на САЩ отпреди войната и независимо от техните нечовешки експерименти, след войната САЩ се опитаха да създадат отново връзка с тях.


Познанията на германците бяха натрупани при опити с човешкия живот и страдания и САЩ и Руснаците ги смятаха за “военна плячка”. Американците откриха Др. Стръгхолд, лекар от авиацията, който ръководеше експериментите в Дахау. С пълното съзнание, че експериментите се провеждат върху задържани хора, САЩ наеха лекарите да работят за тях. Генерал Дуит Д. Айзенхауер даде своето лично одобрение да се използват работата и изследванията на нацистите от затворническите лагери. Седмици след заповедта на Айзенхауер, много известни лекари работеха за американската армия в Хайделберг. Вонните екипи почистиха от прахта апаратурите за научни експерименти – нагнетателни камери, компресори, машини за гравитационно натоварване, гигантски центрофуги и електронни микроскопи. Тези лекари бяха хранени и поени от американската армия, докато повечето от немските следвоенни граждани буквално гладуваха. Германските лекари бяха вкарани в САЩ, за да работят по Проект “Пейпърклип”. Всички тези лекари бяха освободени от обвиненията във военни престъпления. Нюрнбергските ищци бяха шокирани от факта, че американските власти използваха тези германски лекари въпреки тяхното криминално минало.


Под ръководството на Страгхолд, 34  учени получиха договори от Проект “Пейпърклип” и бяха преместени в базата на въздушните сили Рандолф в Сан Антонио, Тексас. Разрешението да бъдат наети нацистки учени дойде директно от “Джоин Чийфс ъв Стаф”. Върховните военни чиновници заявиха, че желаят да използват тези редки умове. Проект “Пейпърклип” използваше нацистки лекари за разработката на методи за разпити на германски затворници от войната. Когато между САЩ и Русия започнаха да се натрупват враждебни чувства, САЩ внесоха 1000 бивши нацистки учени. През 1969 американцие кацнаха на Луната и две групи учени в контролния център си поделиха заслугите за това – ракетният екип от Пинимунде, Германия, под ръководството на Вернер фон Браун – тези хора бяха усъвършенствали  Фау-2, построени в Нордхаузенските подземия, където 20,000 работници от концентрационните лагери Дора бяха работили до смърт. Втората група бяха космическите лекари,  ръководени от 71-годишния Др. Хубертус Страгхолд, чиято работа беше започнала в Експериментален Блок 5 на Дахау и с изтезанията на стотици затворници. Камерите за мъчения, използвани от нацистите за бавно убиване на затворници, бяха изпитвателните полигони, където беше тестван апарата, който пазеше Нийл Армстронг от увреждания, от липса на кислород и налягане, когато крачеше по лунната повърхност. 


Контролът на ума започва от нацистка Германия


Хари В. Мартин и Дейвид Кайл


При приключването на Втората Световна Война, американските изследователи научиха, че нацистките лекари в концентрационния лагер в Дахау бяха провеждали експерименти по контрол над ума над затворници. Те експериментираха с хипноза и с опиата мескалин.


Мескалинът е псевдо-синтетичен екстракт от кактуса пейота и е много сходен с ЛСД с оглед на халюцинациите, които предизвиква. Макар, че не постигнаха степента на успех която желаеха, разпитващите от СС, съвместно с лекарите от Дахау, бяха в състояние да измъкнат и най-интимните тайни от затворниците, когато им даваха много високи дози мескалин.


В Аушвиц бяха провеждани фатални експерименти. Експериментите там бяха описани от един информатор като “промиване на мозъка с химикали”. Информаторът каза, че Гестапо не било удовлетворено от измъкването на тайните чрез мъчения. “Затова главния въпрос беше защо не правим като Руснаците” – те опитаха различни барбитурати и производни на морфина. След като на затворниците дадоха подобна на кафе субстанция, двама от тях умряха през нощта, а третия умря по-късно. Експериментите с мескалин в Дахау са описани в подробен доклад, издаден от американската “Флотска техническа мисия”, чиято работа беше да следи за всички материали, произвеждани от Третия Райх. В резултат от този доклад, американския флот се заинтересува от мескалина като от средство за разпити. През 1947 се постави началото на Проект “Чаттър” (бърборене). Той включваше метод за придобиване на информация от хора против тяхното желание, но без да бъде причинявано увреждане или болка. Някои нацисти бяха съдени за тези експерименти, но САЩ използваха своите “дроги на истината” на тези нацисти, върху затворници – например Гьоринг, Рибентроп, Спиър и осем други. Правосъдието беше позволило на ОСС да използва тези опиати.


Лекарите в Дахау, които при експериментите използваха мескалин, бяха ангажирани в авиационната медицина. Авиационните експерименти в Дахау очароваха Хайнрих Химлер. Химлер следеше напредъка на изпитанията, проучваше резултатите и често предлагаше подобрения. Германците проявяваха голям интерес към няколко медицински проблема в областта на летенето, те се интересуваха от предпазване на пилотите от бавно изгубване на съзнание в резултат на дишането на разреден въздух на големи височини и проявяваха интерес към повишаването на нощното виждане.


Главните изследвания в тази област се провеждаха в Института по Авиация в Мюнхен, който притежаваше отлични лаборатории. Експериментите във връзка с разработките на Института бяха провеждани в Дахау. Затворниците биваха потопявани във вани с ледена вода с измервателни уреди, поставени в техните отвърстия, за да се следи тяхната мъчителна смърт. Др. Хубертус Страгхолд, който ръководеше медицинския екип на авиацията потвърди, че е чувал, че в Дахау за експериментите се използват хора.


На 15 май 1941, Др. Зигмунд Рашер написва писмо до Химлер, искащо разрешение да използва затворници от Дахау за експерименти по психология, свързани с изпитания при големи височини. Рашер се оплаква, че подобни експерименти изобщо не са правени върху хора. “Експериментите са много опасни и не можем да си позволим да използваме доброволци”. Молбата му бива удовлетворена.


Дахау беше пълен с комунисти и социалдемократи, евреи, свидетели на Йехова, цигани, свещенослужители, хомосексуалисти и хора, които не одобряваха нацисткото правителство. При влизане в Дахау, затворниците изгубваха своя законен статус, косата им биваше обръсната, притежанията им – конфискувани, хранеха ги зле и ги използваха като роби и за корпорациите и за правителството. Есесовските пазачи бяха брутални и садистични. Идеята да се тестват затворници в Дахау беше детето с мозъчно увреждане на Ерих Хипке, главен хирург на Луфтуофе. Между март и август 1942 в Дахау бяха проведени мащабни експерименти в името на благоденствието на германските въздушни сили. Експериментите се извършваха в камера за ниско налягане, в която можеха да бъдат симулирани височини от порядъка на 68,000 метра. Обектите биваха поставяни в камерата и височината биваше повишавана, в резултат на което много от затворниците умираха. Оцелелите често претърпяваха сериозни увреждания. Един свидетел, Антон Паколег, който бил изпратен в Дахау през 1942 описва едно типично изпитание на налягане: “Луфтуафе достави кутия, конструирана от дърво и метал. В нея беше възможно въздушното налягане да се повишава или понижава. През малко прозорче можеше да се наблюдава реакцията на обекта вътре в камерата. Целта на експериментите беше да се тества човешката енергия и капацитета на обекта… да поема големи количества чист кислород, като след това се тества неговата реакция спрямо намаляването на кислорода. Аз лично съм гледал през прозорчето за наблюдение как обектът вътре в камерата оставаше във вакуум, докато дробовете му се пръскаха. Някои експерименти съдаваха такова налягане в главата на затворника, че той полудяваше и си скубеше косата в усилието си да намали налягането. Деряха лицето и главата си с пръсти и нокти. Удряха главата си в стените и пищяха, за да намалят налягането в ушните си тъпанчета. Тези камери за екстремни нива на налягане обикновено завършваха със смърт на затворника. Един краен експеримент с такава сигурност завършваше със смърт на затворника, че ги използваха по-скоро за екзекуции, отколкото за експерименти. Минимум 200 затворника умряха при тези експерименти.


Лекарите, пряко участващи в изследванията, бяха с много високи позиции: Карл Бранд беше личен лекар на Хитлер, Оскар Шрьодер беше шеф на медицинските служби на Луфтуафе; Карл Гебхарт беше Главен хирург на персонала на есесовския Райх и полиция и на президента на Германския червен кръст; Йоахим Мруговски беше шеф на Института по хигиена на СС във Уафен, и т.н. 


Първото човешко морско свинче беше един евреин в добро здраве на възраст 37 години. Химлер покани 40 висши офицери на Луфтуафе да гледат филма с един затворник, който умира в нагнетателната камера. След тестовете в нагнетателната камера, започнаха експериментите на студ. Те се състояха в потопяването на затворници в замръзваща вода и наблюдение на жизнените им признаци. Целта беше да се открие причината за смъртта. Отговорът беше поражение на сърцето. Басейните биваха напълвани с вода и във водата се добавяше лед, докато водата достигаше 37,4 по Фаренхайт, а затворника биваше или по халат, или съблечен. Температурата се измерваше ректално, или през стомаха. Понижаването на телесната температура до 32 градуса влияеше ужасно върху субекта. При 32 градуса той губеше съзнание. Биваха охлаждани до 25 градуса. Най-лошият експеримент беше извършен върху двама руски офицери. Те бяха поставени в басейна съблечени. Час след час минаваха и макар, че обикновено замръзването настъпваше за 60 минути, след два часа те все още бяха в съзнание. След третия час, единия каза на другия, “Другарю, кажи на този офицер да ни застреля”. Другият отговори “Не очаквай никаква милост от това фашистко куче”. След това си стиснаха ръцете и си казаха сбогом. Експериментът продължи поне пет часа, преди да настъпи смъртта им. В Дахау бяха провеждани и експерименти по сухо замразяване. Един затворник беше изнесен навън през нощта, когато беше изключително студено. Докато лежеше покрит с ленен чаршаф, на всеки час върху него изливаха по едно ведро с вода. При следващите експерименти затворниците просто биваха оставяни голи навън с часове при минусови температури. Химлер даде разрешение  да преместят експериментите в Аушвиц, където беше по закътано и поради това, че затворниците виеха по цяла нощ, докато замръзваха. Физическата болка при замръзване беше ужасна. Субектът умираше инч по инч, сърдечните удари ставаха изключително неравномерни, възникваха трудности при дишането и ендема, ръцете и краката замръзваха до бяло.


Когато Германците започнаха да губят войната, авиационните лекари започнаха да пропускат техните имена в документите на Химлер поради страх от бъдещи обвинения.


Ето частица от онова, което се крие зад проект “Пейпърклип”.


http://www.xs4all.nl/~sm4csi/nwo/MindControl/mind_control.htm


ОТ ЛЕКЦИЯТА НА МИЛТЪН УИЛИАМ КУПЪР 
17 ноември, 1989


Един от най-добрите източици на информация във връзка с тайните проекти и експерименти, убит заради оповестяването на тази информация пред обществеността 



Оказа се, че притежавам два документа: единият се нарича “Проект Гръдж”, а другия – “Операция Маджорити” . Първият съдържаше историята на извънземното участие от около 1936 и за това, че германците са възстановили един катастрофирал летящ диск през 1936 и са се опитвали да прекопират технологията.


Това може да ви шокира – ние разполагаме с технология доста извън границите на това, което са ни казвали. Много голяма част от нашето технологично развитие от края на Втората Световна Война насам се дължr на обмена на технологии, извършван в района, наречен “Зона-51”.


Науката на която ни учат през цялото време е… вижте, ако изпратите детето си в колеж за да учи физика, губите си парите, защото там ги учат на неща, които не са актуални. Не са верни; не са реални. Гравитацията не е това, което ние мислим, че е. 


Прочетете книгата на Уитли Стрийпър “Величествен”, която е част от плана “Маджестик”, предназначен за тестване на реакцията на населението относно присъствието на извънземни на Земята. Повечето от документите там, за които той твърди, че са измислени, са реални документи, които идват от “Проект Гръдж”. Това е част от правителствената кампания по изтичането на информация до вас по начини, които те винаги могат да отрекат, че са реални. Документите са реални и аз съм ги виждал в “Проект Гръдж” между 1970-1917 и ако преди само предполагахме, то сега със сигурност знаем, че авторът на тази книга НАИСТИНА работи за правителството. Ние подозирахме вече това, тъй като в предговора той пише, че е получил информация и му е било помогнато от изследователския екип на Мур, Шандърей и Фрийдмън. Уилиам Мур публично призна на първи юли, че е агент на американското правителство, а знаем, че и другите са. Правителството знае, че ще откриете, че тези документи в книгата са реални. Те правят това така, за да не се шокирате, за да не се разпадне обществото, да не полудее стоковия пазар. Има част от населението, която обожава извънземните, въпреки, че те не са по-различни от нас – те са просто от другаде и може да изглеждат малко по-различни. Те не са богове. Но вече има хора, които ги боготворят и те са предвидили това, когато са позволили издаването на тези документи.


Всъщност, няма нищо лошо в това, което става, освен, че:


- когато решиха да запазят това в тайна, им трябваше финансиране – не можеха да кажат на обществеността, не можеха на кажат и на Конгреса. Решиха да го финансират посредством внос и продажба на наркотици. Когато Джордж Буш беше президент и СЕО на “Запата Ойл”, той, съвместно с ЦРУ, организира мащабен внос на наркотици в тази страна от южна и централна Америка с рибарски лодки до офшорни петролни платформи на “Запата Ойл”, а после оттам – на брега – по този начин избягваха митническите проверки, както и законните проверки от всякакъв ред. Те все още вкарват наркотици по този начин. Друг начин е със самолети, които имат договор с ЦРУ до техните места за кацане в базата на въздушните сили Хоместад във Флорида. Ние имаме клетвени декларации от персонала на въздушната база в Хоместад, които казват, че самолетите са били посрещани от Зеб Буш, който е син на Джордж Буш. Имаме клетвени декларации и от хора, които работят в Мексиканския залив, в офшорния петролен бизнес, които казват “да, наистина, наркотиците влизат, поне част от тях – от офшорните петролни платформи”. 


Убиха много хора, които искаха да изнесат информацията. Убиха президента Кенеди. Аз ще ви покажа видеозаписа, за да видите кой застреля Президента и защо. Между 1970 и 1973, в “Операция Маджорити” се казва дословно, че Президентът Кенеди е наредил на MJ-12 да прекрати вноса на наркотици в Америка, че им е наредил да разработят план за разкриване на извънземното присъствие пред обществеността в рамките на следващата година. Неговото убийство беше заповядано от комитета на Билдербергите. MJ-12 разработи план и го изпълни в Далас. Той включваше агенти на ЦРУ, Отдел 5 на ФБР, Тайните Служби и Морското разузнаване. Президентът Кенеди беше убит от шофьора на своята кола – името му е Уилиам Гриър. Той използваше безоткатен, електрически задействан, газов пистолет за убийства, който беше специално конструиран от ЦРУ за убиване на хора от непосредствена близост. Той изстреля експлозивен куршум, който впръсква голямо количество отрова от ракообразно в мозъка и затова в документите се казва, че мозъкът на Президента е бил отстранен. Ако сте проучвали случая ще установите, че наистина мозъкът му е изчезнал. Причината е, за да не намерят частици от експлодиралия куршум или от отровата в мозъка му, което щеше определено да докаже, че Лий Харви Осуълд НЕ БЕШЕ убиеца. Всъщност, той никога не е давал изстрел. Той беше жертвата.


Въпрос:  Ами хората от пресата и другите, които са били в Далас и които са видели убийството? Те не са ли могли да кажат откъде е дошъл изстрела – защо те не са го казали. Трябва да са били мнозина.


Отговор: Имаше такива. Ние знаем, че е имало поне 18 души, които до един са били убити в срок от 2 години от събитието. Шансовете да се случи това е 1 на 300,000 трилиона.


Въпрос: Защо шофьорът е трябвало да застреля Кенеди?


Отговор: Защото другите глупаци пропуснали! Имало е общо 3 изстрела срещу Президента Кенеди – единия го е уцелил в гърлото и не го е убил, а два от тях са улучили Джон Конъли. Изстрелът от затревеното хълмче го е улучил в гърлото. Другите два изстрела са дошли директно иззад лимозината, не от училищния склад, и са улучили Губернатор Конъли. Той е известен като човек, който може да се справя с нещата, защото пое два изстрела, а продължава да си държи устата затворена.


Въпрос: По какъв начин шофьорът, който седи отпред, отляво на колата, е бил в състояние да стреля отдясно на мозъка на Кенеди?


Отговор: Мога да ви покажа на записа как е било направено – там ще видите, че всъщност, Кенеди се свлича върху Джаки и главата му е обърната в тази посока. Било е много просто. Лесно е и ще го видите със собствените си очи.  


Въпрос: Защо никой друг не е изнесъл тази информация и защо онези, които са я знаели, са я държали толкова дълго в тайна?


Отговор: Бил Инглиш говореше за това преди 8 месеца. Джон Лиър говори това от три години и всеки му се смее. Говорил съм с толкова много хора, и те вече започват да чуват, пък и вече е време. Защото вече е време да спрем да бъдем глупаци за каквито те ни мислят, а ние на свой ред, да им го потвърждаваме ежедневно.


Въпрос: Никой друг ли не е оповестил за тази друга енергия, с която разполагат извънземните?


Отговор: Малцина са я оповестявали и са бивали спирани. Защото, щом се сдобиете с нея, ще разполагате със свободна енергия. А щом разполагате със свободна енергия, те вече няма да имат власт над вас. Ето защо я спират. 


В технологията на бомбардировача “Стелт” има много извънземна технология – този бомбардировач летя десет години, преди вие изобщо да узнаете, че съществува.


Въпрос: Какво беше обещано на извънземните в замяна на техните технологии?


Отговор: Хора и животни.


Въпрос: Съветският съюз има ли нещо общо с това?


Отговор: Съветският съюз и САЩ бяха близки съюзници от Втората Световна Война насам и понастоящем тясно си сътрудничат по космическата програма. Руснаците имат същите неща, които имаме и ние. Първият път, когато се приземихме на Луната, беше към средата на петдесетте години, защото по времето, когато Президентът Кенеди заяви, че иска човек да стъпи на Луната до края на десетилетието, ние вече бяхме ходили там.     


Въпрос: А какво ще кажете за Марс?


Отговор: И на Марс имаме база.


Въпрос: Кога стана това? 


Отговор: Точната дата не зная, но знам името на проекта – казваше се “Адам и Ева”


Въпрос: От колко време знаете това?


Отговор: Разкрих го публично за пръв път на 2ри юли 1989 и в рамките на три седмици от този момент, правителството, за да накара хората да не ме слушат, официално заяви, че планират да построят база на Луната и колония на Марс. Сега, три дни преди моята реч, представители на НАСА заявиха “Никога не можем да имаме колония на Марс, тъй като Марс е мъртва планета”. Само че Марс НЕ Е мъртва планета – излъгаха ви за Марс.


Въпрос: Защо Джаки Кенеди не е докладвала за източника на смъртоносния изстрел?


Отговор: На кого да каже? Тайната служба токущо е убила съпруга й, а те са назначени да го защитават. Ами кой пазеше децата й? Същата тайна служба. 


Въпрос: Не беше ли летящия обект в Розуел разрушен и всички извънземни мъртви?


Отговор: Всички извънземни бяха мъртви, но летящият обект не беше напълно разрушен. Беше сериозно увреден, да.


Въпрос: Това означава ли, че “Алтернатива 3” е вярна?


Отговор: “Алтернатива 3” е напълно вярна, както и “Алтернатива 2”.


………………


Едната от алтернативите е да обявят със закон военно положение и да направят недействителна конституцията под предлог, че някаква група терористи е влязла в страната с ядрено оръжие и с планове да го взриви в голям град, всички дисиденти да бъдат вкарани в концентрационни лагери, а пресата и медиите – национализирани. Всичко това – ако информацията стане достояние на обществеността преди те да желаят това, или ако извънземните се опитат да поемат нещата.


……………..


Книгата “Алтернатива 3” можете да прочетете под заглавие “Космическата конспирация”, изд. Хелиопол



http://seekers.100megs6.com/UFO-MAN-Cooper.htm

ИСТИНСКИТЕ ПЪТЕШЕСТВИЯ НА ЕДИН ШПИОНИН С ПСИ- СПОСОБНОСТИ


От Дейвид Моорхауз


Бившият военен разузнавач, владеещ далечно виждане Дейвид Моорхауз, разкрива прикритието за престъпленията по време на войната в Персийския Залив


(част 2)


ПРИКРИВАНЕ НА ПРЕСТЪПЛЕНИЯТА ПО ВРЕМЕ НА ВОЙНАТА В ПЕРСИЙСКИЯ ЗАЛИВ ОТ ПРАВИТЕЛСТВОТО


Антъни Сатън пита: “Защо прикриване?” Според Моорхауз американското правителство не искало да поеме отговорност за хилядите нещастни случаи по време на войната. Ние предлагаме друга причина. Притежаваме доклад, че САЩ са позволили износа на тези агенти с пси-способности до Ирак преднамерено и дори някои членове в правителството са имали капиталовложения във фирмата, която ги е подготвила за Ирак. “Тези пси-войници са част от пъзела, свързан с Пустиння Буря. Една изкуствена война срещу изкуствено създаден враг. Защо ли? Защото не можеш да получиш бюджет за отбраната, ако нямаш правдоподобен враг. Ако такъв не съществува, създаваш си го ти.”


Родни Стич потвърждава тези твърдения в своята монументална енциклопедия на престъпленията и прикритията на американското правителство, озаглавена “Да измамиш Америка”. Той пише в големи подробности (има една цяла глава, озаглавена "Бенк ъв Лаворо и Иракгейт") за скандала в който Банка Национале дел Лаворо (BNL), посредством своя клон в Атланта, е била използвана за да отпусне заем за над 35 милиарда долара точно преди войната в персийския залив. Стич пише “…през ноември 1989, служители на Белия Дом са гарантирали изплащането на заеми от банките на Ирак за закупуването на американски селскостопански продукти по програма, провеждана от американска Корпорация за отпускане на кредити за стоки – от нейния отдел за селскостопанскии продукти. Одобрението потвърдило, че американските данъкоплатци ще обезщетят банките, отпуснали заема на Ирак за закупуването на хранителни стоки, в случай, че Ирак не го изплати…


“Тези заеми дали на Ирак възможността да нападне Кувейт. Всъщност, американските данъкоплатци, посредством своите лидери, направиха възможно ужасното кръвопролитие в Персийския залив… Част от парите, осигурени от САЩ, са били използвани за закупуването на отровния газ, използван в иракските кюрдски селища – голяма част от него е закупена от “Кардоен Индъстриз в Чили” – “авоар” на ЦРУ. “Кардоен” са доставили значително количество военни материали на Ирак под ръководството на ЦРУ.”


Относно войната в Залива, Моорхауз пише: “…всеки войник, намиращ се по посока на вятъра при тези пожари трябва да е вдишал този вирус, или каквото и да е било това”. Последиците са ясни. Така нареченият “Синдром на Персийския Залив” (GWS) е пряк резултат от това въздействие. Министерството на отбраната е знаело за това и остава отговорно за хилядите случаи на заразяване на ветераните с това химично/биологично оръжие.


Какво мисли Моорхауз за това днес?


“Мисля за това всеки ден”, каза Моорхауз с отпаднал глас. “Ние знаем, че сме били манипулирани да (1) бъдем способни да го потвърдим, но (2) да не сме способни да го потвърдим със задна дата. Те го отрекоха. Казаха, че никога не се е случвало. “Първо казаха, че има нещо в това”. След това взривихме един химически склад. След това казаха, че били два химически склада. Проблемът е, че американските хора продължават да прощават този вид предателство. Те го пренебрегват и с това го прощават, така, че подготвят почвата това да се случи отново. “Те стояха там, мъжете, които знаят, и открито ни излъгаха и казаха, че това никога не се е случвало. Генерал Пауел се изправи пред Конгреса и пламенно отрече, че е знаел за това, или, че е имал доказателства за това, което отново е “благовидно отричане”, защото никой не го бил информирал за това.


Виждал съм да се тества на изпитвателния полигон Дъгуей в Юта нещо, което се нарича “анти-танково свиване на корпуса”. Милисекунди преди да удари, то изпраща една бяла гореща струя плазма, която предшества удара на корпуса и пробива една дупка през бронята със скорост по-голяма от скоростта на звука и  изсипва стопения метал във вътрешността на танка, при което всичко вътре се превръща в желе. Ето как бяха убивани иракските танкове в пустинята. 


Това, което покривалото на корпуса прави е, че милисекунди преди да удари, експлодира в здраво като кабел полимерно покритие, което обгръща танка както октопода обхваща плячката си. Това дава на късо всичко. Този полимер незабавно го обвива и се свива. Силата на полимера взриви хидравликата на един танк М-60, когато той се опита да завърти купола. Той запечатва всички люкове. Покритието дава на късо комуникациите.”


Защо не са се похвалили с това?


“Защото”, обяснява Моорхауз, “този струващ 900 милиарда долара годишно промишлен комплекс, тези алчни подпалвачи на войни, които създават и продават оръжия на трети страни, не го искаха, тъй като било твърде евтино. Освен това, ако започнеш да спасяваш животи и да разрушаваш оборудване, ще принудиш дипломацията да отиде на мястото си като средство за разрешаване на конфликтите през новото хилядолетие. Затова започваш да затягаш пазара на смъртта и разрушенията.


“Има членове на Конгреса, които са определили милиарди долари от данъците като помощи за производителите на оръжие. Затова, когато производителят ги прави и продава на някой тиранин от трета страна, който не може да си позволи да си купи дори мляко на прах за бебетата, които гладуват в неговата страна, но си купува 12 реактивни самолета, които не може да си позволи, кой ги плаща? Американския данъкоплатец. Сега ние плащаме на производителите на оръжие, на  търговците на оръжие. И плащаме сметката на този тиранин, когато той не се издължи.”


Това се прави при всеки военен конфликт пред 20 век. Войната в Персийския Залив беше най-скорошният случай за генериране на печалби за производителите на оръжие и техните банкери, както и начин да се оттърват от населението, т.е., пушечното месо  (военния персонал) и “безполезните лапачи” (не носещите полза, изчерпващи ресурсите хора).


(със съкращения)


от Nexus Magazine, Volume 4, #6 (October-November 1997).


editor@nexusmagazine.com


ТАЙНИ ОТ ДНЕВНИЦИТЕ НА МАЙОР ДЖОРДАН


Майор Джордж Джордан започва да пише дневник през 1942 година, когато в него възникват подозрения за разрешени от САЩ въздушни военни доставки за СССР. Но той никога не е очаквал да разкрие една тайна американска сделка от Втората Световна Война, с която на руснаците се дават суровините и съответното ноу-хау, за да си направи атомни бомби! 


ПАПКИТЕ С ПРАХА ЗА БОМБАТА


Започнах да помагам на руснаците в работата им с канцеларските материали и с телефонните разговори до различни производители, за да ускорят движението на доставките така, че да успеят да хванат съответните конвои. По това време не знаех нищо за атомната бомба. Понятията “уран” и “Манхатън Енджиниъринг Дистрикт” ми бяха непознати. Ето материалите, необходими за направата на атомна бомба, изпращани в Русия през 1942 година: Графит: естествен, на люспи, бучки, или парченца, които струваха на американските данъкоплатци $812,437. Алуминиеви тръби на стойност над тринадесет милиона долара (които се използват в ядрения реактор за “приготвяне” или преобразуване на урана в плутоний), като точната сума беше $13,041,152. Ние им изпратихме 834,989 фунта (0,453 кг) кадмиев метал за прътите, с които се контролира атомния реактор – стойността му беше $781,472. Наистина, секретният материал торий накрая се появи и започна да се изпраща незабавно. Количеството му през 1942година беше 13,440 фунта, при цена от $22,848. (На 30 януари 1943 експедирахме допълнително 11,912 фунта ториев нитрат за Русия от Филаделфия на SS Джон C. Фремонт. През периода 1944-1945 нямаше доставки, което несъмнено се дължеше на бдителността на Генерал Груувс.)


Руснаците много държаха да се сдобият с по-голямо количество дизелови двигатели, които струваха по $17,500 бройката. Те бяха получили около 25 от големите – от вида за над 200 конски сили. Генерал Майор Джон Р. Дийн, началник на нашата военна мисия в Москва, беше отхвърлил искането на руснаците за дизелови двигатели, тъй като Генерал МакАртур имаше нужда от тях в южната част на Тихи океан. Но руснаците бяха непреклонни и решиха да направят възражение, като отидат направо при Хопкинс, който отхвърляше всичко в полза на Русия. В три-годишен период 1942-44, общо 1,305 от тези двигатели бяха изпратени на Русия! Стойността им беше $30,745,947. Двигателите, които преди това бяха получили, бяха докладвани от Генерал Дийн и нашите военни наблюдатели като ръждясали в открити складове.


Нашето правителство възнамеряваше да достави всичко, което искаха руснаците толкова бързо, колкото му беше възможно – и аз бях един от спедиторите. И когато казвам “нашето правителство” имам предвид, разбира се, Хари Хопкинс, човекът, който отговаряше за всичко това.


Малцина си дават сметка, че макар, че макар, че организацията Обединените Нации беше основана в Сан Франциско през септември 1945, името “Обединени Нации” се използваше в Организацията за отдаване под наем на земи още от 1942, както е посочено в оригиналите на моите заповеди до Нюарк.


ЧЕРНИТЕ КУФАРЧЕТА


Влизането на руски персонал в САЩ беше абсолютно безконтролно. От Москва пристигаха редовно самолети с неидентифицирани руснаци на борда. Виждах ги как скачаха от самолета, прехвърляха се през оградата и тичаха да си хванат такси. Очевидно предварително съвсем точно знаеха накъде са се насочили и как да стигнат там.


Първите черни куфарчета, шест на брой, бяха натоварени от един руски офицер и ги пуснах без да задавам въпроси, като в декларацията му ги вписах като “личен багаж”. Но техният брой нарастна до десет, двадесет и тридесет и накрая до стандартни пратки по петдесет, които тежаха почти два тона и запълваха позволения товар на целия самолет. Офицерите бяха заменени с въоръжени куриери, които пътуваха по двойки и извинението да минават без проверка беше сменено от “личен багаж” на “дипломатически имунитет”. Те поискаха и стая, която да може да се заключва. Единият спеше върху куфарчетата, докато другия пазеше, а после се сменяха. Веднъж, въпреки съпротивата им, разгледах съдържанието на документите, които бяха в куфарчетата и си записах някои непознати за мен тогава думи – сред тях бяха “циклотрон”, “протон” и “деутерон”. Имаше и странни фрази като “енергия, създадена чрез топене” и “стени с дебелина пет фута, от олово и вода, за да се контролират подвижните неутрони”. За пръв път в живота си срещнах и думата “уран” – точната фраза беше “Уран 92”. От една книга след това научих, че уранът е деветдесет и втория елемент по атомно тегло.


От Nexus Magazine, Volume 4, #1 (December '96 - January 1997) (със съкращения).
editor@nexusmagazine.com
web page: www.nexusmagazine.com

Първоначално публикувана в книгата:
Из Дневниците на Майор Джордан /From Major Jordan's Diaries /
© 1952 by George Racey Jordan



СКРИТОТО ЛИЦЕ НА ТЕРОРИЗМА



Тероризмът не се появява случайно, а обикновено е спонсориран от държавите, за да служи за целите на мощния елит, както може да се види това от създаването на Ал`Каида на Осама Бин Ладен

Следва редактирано извлечение от “Скритото лице на тероризма”: Тъмната страна на социалното инженерство, От античността до 11 септември, от Пол Дейвид Колинз

В нашият съвременен свят, неудобните истини обикновено се обявяват за измислици. Една такава измислица е идеята, че терористите са пълноправни дисиденти, които сами си осигуряват богатствата и източниците, необходими им за техните ужасни злодеяния. Професор Марк Юргенсмайер в статията си “Да разберем съвременния тероризъм” твърди, че “тероризмът се явява безсмислен, тъй като не води директно до никаква стратегическа цел” (стр. 158).


ОПЕРАЦИЯ “НОРТУУДС”


Първият пример е от 1962: Лимън Л. Лемнитзър и колегите му от “Джоинт Чийфс ъв Стаф” искали да отстранят Кастро от Куба. Не е ясно точно чии интереси са представлявали, но едно е ясно: тези военни считали Кастро за препятствие, което трябва да се отстрани чрез явна война.


Според Джеймс Бамфорд, бивш изследователски продуцент за АВС, “Джоинт Чийфс ъв Стаф” планирали да инсценират отделни терористични актове с цел да предизвикат война (стр. 82):


Според секретни и дълго скривани документи, придобити от “Боди ъв Сикретс”, “Джойнт Чийфс ъв Стаф” изготвили и одобрили планове за това, което може да се нарече най-покварения план, създаван някога от американското правителство. В името на антикомунизма, те предложили разпалването на тайна и кървава война на тероризъм срещу собствената си страна, за да измамят Американската публика и да я накарат да подкрепи войната, която възнамерявали да започнат срещу Куба.


Под кодовото име “Операция Норуудс”, планът, който носел писменото одобрение на Председателяи на всеки от членовете на “Джойнт Чийфс ъв Стаф”, бил, невинни хора да бъдат застреляни по американски улици; лодките, каращи бежанци от Куба да бъдат потопявани в дълбоки води; във Вашингтон, Маями и другаде да се създаде вълна от тероризъм. Хора трябвало да бъдат арестувани за бомбардировки, които не са извършвали; трябвало да бъдат отвличани самолети. С помощна на фалшиви доказателства, за всичко щял да бъде обвинен Кастро и така да се създаде претекст за разпалването на тяхната война. Предполагало се даже армията да се обърне срещу самата себе си (p. 84):


Сред препоръчваните действия били “серия от добре координирани инциденти да се извършат във и край американската морска база в Гуантанамо Бей, Куба. Това включвало обличането на “приятелски” настроени кубинци в кубинска военна униформа и накарването им да създадат безредици при главния портал на базата. Други трябвало да се направят на саботьори вътре в базата. Амуниции трябвало да бъдат взривени, пожари разпалени, въздушния персонал – саботиран, минохвъргачки запалени в базата и инсталациите - увредени”.


“Операция Норуудс” трябвало да предизвика експлозия на борда на кораба Мейн в пристанището на Хавана (стр. 84): “Можем да взривим един американски кораб в Гуантанамо Бей и да обвиним Куба; списъкът с нещастните случаи във вестниците ще предизвика вълна от национално възмущение, което ще ни помогне”.

Опитите да инсценират кубинско терористично нападение ясно показва, че американското правителство няма задръжки да използва спонсориран от държавата тероризъм, за да постигне своите цели. 

АМЕРИКАНСКИЯТ ИМПЕРИАЛИЗЪМ И ТЕРОРИСТИЧНИТЕ ЗАПЛАХИ


За да открием терористите, трябва да видим кой печели от деянието им.


Какво се случи например след случая в Оклахома през 1995? Бившият член на Секретариата на Комунистическата Партия Ян Козак под “натиск отгоре”, отива на работа и прокарва един подтиснически закон: за смъртно наказание  при тероризъм от 1996.


Понастоящем, Америка е в бурен конфликт поради терористичните атаки на Световния Търговски Център на 11 септември 2001. Това предизвиква очевидния въпрос: беше ли тази атака спонсорирана от държавата? 


Талибаните са малко повече от съдание на ЦРУ. Селиг Харисън, експерт от южна Азия от международния център за учени “Уудроу Уилсън”, оповести това на конференция в Лондон. Записите на посоченото от него във Времената на Индия, (стр. 1):


ТАЕН ДНЕВЕН РЕД НА ПРАВИТЕЛСТВОТО


Правителството е притежавало всички необходими средства, за да предотврати атаките на 11 септември. Изследователят Ръс Кик прави важно изявление по този въпрос (стр. 1):


През 2001, САЩ харчат 30 милиарда долара за събиране на информация и допълнителни 12 милиарда долара за контратероризъм. С всички тези ресурси и повече, предполага се да повярваме, че правителството не е имало ни най-малкък намек, че терористите планират да нападнат САЩ, камо ли пък, че възнамеряват да отвлекат самолети и  да ги разбият във важни обекти на земята.


Тероризмът в САЩ е един от методите, използван за да се генерират промените, желани от приятеля на Левин от ЦРУ. Той осигурява претекст за въвеждането на драконовски закони и мерки, които иначе биха били немислими.


Прибавете към списъка и установените със закон “планове за справяне при критични положения” в Патриотичния Закон, прокаран в отговор на атаките на 11 септември. Според Джим Макгий от Уошингтън Поуст (стр. 1-2), този закон: е предвиден да превърне Америка в “надзиравано общество”.

ТЕРОРИЗМЪТ – ИНСТРУМЕНТ НА ВЛАСТВАЩИЯ ЕЛИТ


Концентрацията на богатства в ръцете на малцина определено предполага, че съществува управляваща класа. Твърде наивно е да вярваме, че този елит не притежава значително влияние върху цивилизацията.


Бившият директор на Централната Разузнавателна Агенция Уилиам Колби призна за съществуването на мрежа от тези, имащи синя кръв.


ВРЪЗКИТЕ МЕЖДУ СЕМЕЙСТВАТА НА БУШ И БИН ЛАДЕН


Съществува бизнес-връзка между Джордж Буш и брата на Осама, Салем бин Ладен (стр. 1-2). Тези бизнес връзки обясняват защо администрацията на Буш попречи на ФБР да разследва Абдула и Омар бин Ладен. Разследванията можеха да покажат, че Осама не е черната овца на семейството.


СПОНСОРИРАН ОТ ДЪРЖАВАТА СОЦИОПОЛИТИЧЕСКИ ПРОЕКТ


Куигли (стр. 886) заявява, че предстои да се установи система, при която свободата и избора ще бъдат контролирани в много тесни граници от факта, че човекът ще бъде номериран още при раждането си и следен, като число, по време на своето образование, съответната военна или друга обществена служба, данъчните вноски, здравните и медицинските нужди и облагите при пенсиониране и смърт.


Ето това е. Джордж Оруеловата “1984”, изградена в стил Ал`Каида!


The Hidden Face of Terrorism: The Dark Side of Social Engineering, From Antiquity to September 11, можете да намерите он-лайн на www.1stbooks.com/bookview/13401, http://www.barnesandnoble.com, както и на http://www.amazon.com. Можете и да си я закупите в електронен вид (ISBN 1-4033-6798-1) или отпечатана.
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ЕДНА ПЕРСПЕКТИВА ЗА ОБЯВЯВАНЕТО НА ВОЙНАТА В ИРАК


Увод

В своето изявление през 2003,  Президентът Буш обяви “опасност за Америка и света от режимите, които притежават ядрени, химически и биологични оръжия” и заяви, че ще обяви предварителна война на Ирак, за да предотврати “ужас, какъвто не сме виждали”. Критиците на Буш, включително и политическия коментатор Роберт Фиск заявиха, че войната не е заради “химическите бойни глави, или човешки права: тя е заради нефта”.


Настоящото изложение ще ви предложи съвсем различно гледище.


КАК ДОКУМЕНТИРАНОТО ИЗВЪНЗЕМНО ПРИСЪСТВИЕ СЕ СВЪРЗВА С АМЕРИКАНСКАТА ПОЛИТИКА В ИРАК?


Един археолог твърди, че има пряка връзка между присъствието на извънземни в древността (в южен Ирак) и настоящият фокус на режима на Садам Хюсеин – това е Уилиам Хенри. Той поддържа тезата, че по времето на Шумер е съществувало едно техническо средство, описвано като “Старгейт” (междузвезден портал), който Анунаки/Нефилим са използвали, за да пътуват до Земята и из галактиката. Ако това е така, значи то най-вероятно е разположено в Шумерския град Урук, който е основния град на шумерската цивилизация и дома на Гилгамеш - известния крал от Епоса на Гилгамеш. Захария Ситчин е пропуснал значимостта на Старгейт в преводите на текстовете и проучванията на транспортните средства на извънземните. Елитът на Аннунаки трябва да си е тръгнал през Старгейт и да е затворил портала след себе си. Много източници описват настоящата ера от гледна точка на “завръщането на боговете/Аннунаки”. Представата за “описаното в пророчествата завръщане” се различава и има три различни перспективи. Първата се базира на идеята за боговете, или Аннунаки, които физически се завръщат на планетата, за да изиграят важна роля при оказване на влияние върху човешките дела и проверка на ресурсите на планетата. При подобен сценарий, първата вълна на Аннунаки ще пристигне, за да създаде благоприятни условия за завръщането на елита на Аннунаки. Това означава, че Аннунаки първо ще се завърнат и ще активират Шумерския Старгейт, който ще е необходим за завръщането на техните лидери. Втората перспектива  е завръщането на техния “домашен свят”, планетата Нибиру. Привържениците на третата перспектива се съсредоточават върху значимостта на предстоящия край на текущия 5,200 годишен цикъл на Маите. Според Джон Мейджър Дженкинс, Маите са били наясно с начина, по който слънчевата елиптична равнина се изравнява периодично с галактическата равнина. Това дава възможност на по-интензивни космически енергии от сърцевината на галактиката да достигнат Земята. При това настъпва повишаване или намаляване на нивото на човешкото съзнание, т.е., част от мозъка се включва, или изключва, докато тези цикли на Маите преминават през своите различни фази. Според Дженкинс, годината 2012 съответства на края на цикъла на Маите и ще доведе до бърза трансформация на глобалното съзнание. Спящите понастоящем части на мозъка се подравняват, докато слънчевата еклиптика се подравнява с галактическата равнина. Според това обяснение, самото човечество ще придобие “богоподобни” сили, които спонтанно ще станат достъпни за голям брой хора. Много автори вече описват невероятните способности и психични сили на все повече деца по света [т.нар. indigo children].


АНАЛИЗ НА ПОЛИТИКАТА НА САЩ СРЕЩУ ИРАК

Ако съществува Старгейт, заровен в южен Ирак, то правителствените организации, контролиращи или влияещи на администрацията на Буш, знаят това и знаят за какво служи. Ако и Садам Хюсеин и Буш знаят, че има такова нещо заровено там, те знаят, че съществува и раса, която има достъп до него и го контролира. Това дава важен контекст, полезен за разбирането на истинските мотиви на администрацията на Буш да насочи удара си към Ирак. В момента е налице патово положение. Хюсеин контролира земите в южен Ирак и позволява да се извършват разкопки в Урук, докато САЩ контролира небето и следи ситуацията. Администрацията на Буш иска да контролира иракската територия, за да контролира разкопките в Урук и да открие Старгейт устройството, за да може отблизо да го наблюдава и контролира. Хюсеин пък иска да открие и активира Старгейт, за да се сдобие с по-голяма слава и може би да облагодетелства човечеството. Едно от доказателствата е подновяването на разкопките в Урук от германския археологически екип през 2002 година. Предвид това, възниква въпроса защо са били подновени и какво се търси. Друго доказателство е и падането на совалката Колумбия на 1 февруари 2003 от приблизителна височина 38 мили [над родния щат на Буш Тексас]. Един от астронавтите е от Израелските въздушни сили и е играел роля при нападението на Израел над Иракското ядрено съоръжение в Осирак през 1981 и се предполага, че мисията му е била да събира информация при движението на совалката в орбита около Земята. Разрушаването на совалката става 16 минути преди кацането, когато горивните й резервоари са били буквално празни. Един вероятен източник на разрушаването й, като се имат предвид нейната скорост и височина, е евентуално нападение от организация или държава, притежаваща военни способности по-големи от тези на която и да е терористична група и на повечето страни. Вероятната причина може би е да се изпрати важно съобщение до САЩ като към съперници, заплашващи Ирак с предварително нападение.


Проучване #2 
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РОБСТВОТО ЧРЕЗ КОНТРОЛ НАД УМА И НОВИЯТ СВЕТОВЕН РЕД


Според настоящия доклад, оцелелите участници в програмата Монарх твърдят, че са били използвани като роби чрез прилагане на висши технологии от определени разузнавателни служби и политици с висок ранг


Робството чрез висши технологии съществува на нашата планета. Още от Втората Световна Война, по правителствения проект “Пейпърклип” в САЩ влизат около 2,000 нацисти от висока класа, в резултат на което технологията за програмиране и контрол над ума бързо напредва.


“Германците, под ръководството на нацисткото правителство провеждат сериозни научни проучвания на контрола над ума, основан на травмата”, пишат Фриц Спрингмайер и Сиско Уилър в своята книга “Формулата на Илюминати”, предназначени за създаването на Неоткриваем роб с напълно контролиран ум. “Под покровителството на Медицинския Институт Кайзер Вилхелм в Берлин, Йозеф Менгеле провеждал проучвания по контрол над ума върху хиляди близнаци и други безпомощни жертви”.


Менгеле, известен като “Ангелът на Смъртта”, бил един от приблизително деветстотинте военни учени и медицински изследователи, вкарани тайно в САЩ, където провеждал “проучвания” и обучавал другите в черното изкуство на контрола над ума. Тази работа по манипулиране на поведението впоследствие била включена в проектите на ЦРУ “Артишок”, който през 1953 станал популярен под името “MKULTRA”. ЦРУ твърди, че тези програми били прекратени, но има сериозни доказателства, че “Търсенето на Кандидат от Манджурия” (заглавието на книгата на Джон Маркс) никога не са спирали. Всъщност, капитан Джон Маккарти от американските Специални армейски сили, избягал от Сайгон по време на войната във Виетнам, казва на своя приятел, Майк Рапърт, че “MKULTRA” е акроним на ЦРУ, който означава “Създаване на убийци за извършване на политически убийства”. Така желанието на ЦРУ да произвежда политически убийци посредством “MKULTRA” съдържа повече от 149 програми в области, вариращи от биология, фармакология, психология, до лазерна физика. Наскоро нови доказателства потвърждават непрекъснатата употреба на т.нар. техники за програмиране на хора, основани върху травмата, насочени към постигането на същата цел. Това включва преднамерено предизвикване на Множествено Личностно Разстройство (MPD) в хора, използвани като опитни свинчета.


MPD беше класифицирано отново от Американската Психиатрична Асоцияция в Дисоциативно Разстройство на Идентичността (DID). Библията на психиятрията, “Наръчник по Диагностика и Статистика” (DSM-IV, p. 487), я характеризира с:


- наличие на две или повече ясно разграничени личности;


- многократно поемане на контрол над поведението на лицето от поне две от тези идентичности, или личностни състояния;


- неспособност за спомняне на важна личностна информация твърде мащабна, за да бъде отдадена на обичайна разсеяност


- разстройство, което не се дължи на преки физиологични влияния на субстанция или на общо медицинско състояние.


Да се създаде подобно състояние преднамерено, е зверство толкова покварено, че базираното на травма програмиране на ума, си остава де факто Тайният Холокост на 20 век. Известно под името “Проект Монарх”, то е било потвърдено и описано от оцелели като Кати О`Брайън, автор на “Транс-Формиране на Америка”, от Брус Тейлър, автор на “Звездна светлина”, и К.Съливън, автор на “МК”. Няма данни, водещи от проекта на ЦРУ “MKULTRA” до “Проект Монарх” – дума за контрол над ума, който включва американските военни, ЦРУ, НАСА и други правителствени агенции. Джон В.Декамп пише за педофилията сред висшите среди, описва и гнусни подробности от “Проект Монарх”. “Аз мисля, че най-долното ниво на ада е запазено за онези, които са провеждали “Проект Монарх”. Понятието “монарх” визира младите хора в Америка, които са били жертви на експерименти, свързани с контрола над ума, провеждани или от американски правителствени агенции като ЦРУ, или от военни разузнавателни агенции. Става дума за “производството” на групи деца, чиято душа е пречупена, които “шпионират, проституират, убиват и извършват самоубийство”, по думите на разследвалия такива случаи репортер Антон Чаиткин, цитиран от ДеКамп. Възстановяващите се жертви на “Проект Монарх” говорят за предизвикване на травма посредством ритуално малтретиране, известно още като “сатанинско ритуално малтретиране”, поради асоциирането му със структурата на вярване, асоциирана със Сатанизма или Луциферианството. Посредством използване на опиати, хипноза и електрошок, престъпниците осъществили проект Монарх създават нови и умели поколения убийци. Това не е научна фантастика, а научен факт. MPD се състои в създаване на “алтернативи” на личността; алтернативните личности или фрагментите от личността могат да бъдат използвани за изпълнение на различни задачи – обикновено незаконни, като доставки на наркотици или други дейности, свързани с черния пазар (т.нар. мулета), за доставка на съобщения (като куриери), или за извършване на убийства (политически убийци). Тези алтернативни личности, или фрагменти от душата, са изолирани и отделени в ума на жертвата чрез повтаряща се употреба на зашеметяващи пистолети, опиати и хипноза, което изолира спомените за техните преживявания.


До една алтернативна личност може да бъде получен достъп от всеки, който знае “кодовете” или “пусковиа механизъм”. За такъв пусков механизъм, които позволява достъпа до алтернативното или трансово състояние на програмираната жертва, може да послужи всичко, включително  подаден по телефона сигнал, детска песничка, фраза от определени филми, или специално ръкостискане. 


Според Спрингмайер и Уилър, чиято книга от 468 страници стана справочник в тази област, “основата за успеха на програмирането на ума по проект Монарх е, че могат да бъдат създавани различни личности, или части от личността, наричани “алтернативи” , които не се познават помежду си, но могат да заемат тялото в различни периоди от време. Стените на амнезията се изграждат посредством травми и образуват защитен екран, който не дава възможност да бъдат намерени  малтретиращите и предпазва основната личност, която заема тялото в по-голямата част от времето, като не й дава възможност да разбере как се използва системата от алтернативните личности.”


Контролирането на ума, обаче, не сработи според предвидения план. Всъщност, инициаторите и изпълнителите, в своята арогантност и надменност, дори не си помисляха, че техните методи могат да се провалят. Разкритиването чрез фотографската памет на жертвите на спомените за действителното малтретиране, включително изображения, звуци и миризми, представлява изобличаване на поругаването на човешките права. Тези жертви свидетелстват за зверствата на така наречения Нов Световен Ред.


ОЩЕ ЗА ИЛЮМИНАТИ И КОНТРОЛА НАД УМА


Според Джон Колеман, автор на Йерархия на Конспирацията: Комитетът на 300-те: “… илюминати са много живи и здрави в Америка…” Тъй като Илюминати са известни също така и като Сатанизъм, от това трябва да следва, че ЦРУ е било контролирано от Сатанистите, докато Алан Дълес е бил отговорен за това. Същото важи и за Джордж Буш [член на ордена “Череп и Кости”]. Като се имат предвид гнусните експерименти по контрол над ума, провеждани непрекъснато от ЦРУ и миналите му връзки с вманиачени чудовища като Др. Кемпбъл и Др. Сидни Готлиб, не е нужно много, за да си направиш извода, че ЦРУ следва сатанински пътища”, заключава Колеман в своята монография “Илюминати в Америка”.


Относно “способностите за промиване на мозъка на Института в Тависток, както и на Американското Министерство на Отбраната и проекти  като тези на Агенция за Проекти и Авангардни Изследвания, Колеман пише, че “…основата на проектите е контролът над ума, както е предсказано в книгата “Технотронната Ера” от Збигнев Бжежински. Проектът носи името “Програма Монарх” и в него са замесени не само ЦРУ, но и армията, Въздушните сили и Флота, с всичките им умения и огромни ресурси".                                                                


ПРИКЛЮЧЕНИЯ С ХЕНРИ К. И СЪВЕТА


При своето възстановяване, Брус Тейлър има и спомени, че е използвана от Хенри Кисинджър като куриер с контролиран ум.


“Ако програмирате някого да има съвършена фотографска памет и способност за пълно възстановяване на запаметеното, то вие можете да изпълнявате много различни задачи и назначения едновременно. Хенри Кисинджър създаде “умствен файл” в главата ми. Бивах изпращана при всички тези лидери - за да държа данните им  по даден проект, или нещо друго – сортирани. Когато се срещаха с хора, бивах програмирана или от Кисинджър или от Нелсън Рокфелер. Това беше в средата на 1960-те.”


Но кой ръководи шоуто?


“Мисля, че това е този пласт, който в книгата си наричам “Съвета”. Зная, че това са група хора, които са над Кисинджър и Рокфелерови. Те бяха генетично инженирани така, че да имат различни лидерски способности и че те са всъщност онези, които провеждат плана.”


Те наричат себе си “Съвета”, така ли?


“Да. Когато казвах на други хора в разузнавателните среди за тях, те ми казаха, че наричат себе си “Съвета”. ЦРУ разполага с всички тези служители с контролиран ум, които работят за правителството. Съществува и Съвета, който също е наясно с проекта за контрол над ума. Но Съветът не се контролира от ЦРУ. Те могат да вземат някого и да ми наредят да разкрия какъв е бил моя план”.


ВРЪЗКАТА СЪС САТАНИНСКИТЕ РИТУАЛНИ УБИЙСТВА


Липсващите деца, сексуалното малтретиране на деца и педофилията по света сочат към участието на организирана мрежа от престъпници с  високи постове, които тайно контролират правната система. Бившият агент и частен следовател на ФБР Тед Гандерсън се съгласява с тази теза. Той твърди, че “съществува значително припокриване от различни групи и организации, но една от водещите сили е движението на сатанинския култ днес”.


В своя видеозапис “Сатанизмът и международния трафик на деца на ЦРУ” Гандерсън споменава известния черен магьосник Алистър Кроули. "Сатанистите използвали неговите препоръки като ръководство"” казва той, имайки предвид "Магията на Теория и Практика" на Кроули. 


В глава ХІІ “За телесните жертвоприношения” (стр. 94), Кроули пише: “Няма да е мъдро да заклеймяваме неразумната практика на тези диваци, които откъсват сърцето и черния дроб и ги изяждат, докато са топли. Във всички случаи това беше теорията на древните магьосници, че всяко живо същество е склад на енергия, варираща по количество според размера и здравето на животното, а по качество – от неговия ум и морал”. В момента на смъртта на животно, тази енергия внезапно се освобождава. Поради това, животното трябва да се убива в кръг [сатанинския кръг] или триъгълник, за да не може да избяга тази енергия. Трябва да бъде избирано животно, чиято природа съответства на тази на церемонията – например принасяйки в жертва женско агне няма да се получи качеството яростна енергия, необходимо на магьосника, за да призове Марс. В такъв случай, по-подходящ би бил овена. И той трябва да бъде девствен – целият потенциал на първоначалната му енергия не трябва да е бил променен по никакъв начин. Жертвата трябва да съдържа максимално голяма и най-чиста сила. Мъжкото дете с перфектна невинност и висока интелигентност е най-задоволителната и подходяща жертва за целта”.


“Тук става дума за човешка жертва, казва Гандерсън. 


Сатанистите, в крайна сметка, следват инструкциите на Кроули: “Прави каквото искаш. Това е законът”. С други думи, Сатанистите, като богове, ще решат какво да правят – да пренебрегнат Божиите закони, както и човешките. Звучи като начина, по който действат Илюминати.


Гандерсън прави следния коментар във видеозаписа: “По мои изчисления , в Америка днес има над три милиона практикуващи Сатанисти. Как съм стигнал до тази цифра ли? Имам информатори. Например, в района на Саут Бей на Лос Анджелис, с население 200,000, има 3,000 практикуващи Сатанисти.  В град Йова при 150,000 население, има 1,500 практикуващи Сатанисти. Това прави средно 1,5 процента от населението”. Гандерсън уверява, че “…50,000 до 60,000 индивида биват пожертвани всяка година. Съществуват около осем сатанински празника”. 


Кое е най-гадното във всичко това ли? Това, че ФБР държи сметка за откраднатите коли, но не и за липсващите деца в Америка.


от Nexus Magazine, том 6, № 2 (февруари-март 1999).
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УОЛ СТРИЙТ, ЦРУ И ГЛОБАЛНАТА ТЪРГОВИЯ С НАРКОТИЦИ


Бившият полицай от Лос Анджелис Майк Рапърт привлича вниманието ни върху ролята на Уол Стрийт с оглед прането на пари за предприятията на ЦРУ


Моля, представете се.


Аз съм Майк Рапърт, издал бюлетина “От мястото на заточение” и бивш детектив по наркотиците на LAPD  и човек, който създава неприятности и се бори с корумпиращото и вредно влияние в света. 


Когато издавахте бюлетина, в отговор на какво го направихте и какви бяха намеренията ви?


През март 1998, четири месеца след като бях имал пререкания с директора на ЦРУ Джон Дюч в предаването “Лок Най Скуул” по световната телевизия – той беше дошъл в Лос Анджелос за да говори, за да коментира твърденията, че ЦРУ търгува с наркотици. Аз се изправих пред “CNN” и “АВС Найтлайн” и казах: “Аз съм бивш детектив по наркотиците на LAPD. Работил съм в южната централа и мога да ви кажа, директор Дюч, че ЦРУ е замесено с наркотиците в тази страна от много дълго време.” И залата се “взриви” и това, което разбрах там беше, че има крещащ недостиг от информация сред политиците относно това колко много доказателства наистина има относно криминалните дейности на ЦРУ, особено в търговията с наркотици. Казах си: “Чакай малко; аз мога да направя кратък бюлетин и да кажа, “Ако прегледате този документ, ето доказателството за това”. Защото много хора имаха смътната представа, че може би ЦРУ са лоши момчета и са направили погрешно някои неща, но не знаят колко много реални доказателства има. Така, че това беше целта: да представя реални и неопровержими доказателства за това, което става.


Да поговорим за преживяванията ви на улицата.


Отдавна не съм полицай. Завърших полицейската академия в Лос Анджелис през 1973 и излязох на улицата през 1974 в южената централа на града. Тогава това беше много различен свят; нямаше нарко и секс играчи. Но светът се промени. Бързо се специализирах в областта на наркотиците – в моя район преобладаващия наркотик беше хероина. В онези дни това беше кафявия мексикански хероин. Стана така, че срещнах и се влюбих в жена, която беше агент на ЦРУ. Аз произхождам от семейство на ЦРУ и те се бяха опитали да ме вербуват така, че това не беше неочаквано за мен, но започнах да разбирам, че тя пази доставките на опиати и че ЦРУ е активно замесено в аферите с наркотици. Казвах й често, че съм нарко-детектив и нямам намерение да се правя, че не виждам нарко-доставки. Това определи остатъка от моя живот – беше 1977.


Не ставаше дума за това, че ЦРУ търгува с наркотици, за да си осигури средства за някои тайни операции. Става дума за това, че нарко-парите са неотменима част от американската икономика. Винаги е било така, както с англичаните през 1600-те, когато са внесли опиум в Китай, за да финансират тристранната търговия с Британската източноиндийска компания.


ЦРУ търгува с наркотици в продължение на 50 години от своето съществуване, плюс още петдесет от времето, когато все още не е било ЦРУ. Въпросът е в това, че това са 250 милиарда долара годишно в незаконни нарко-пари, движени и изпирани през американската икономика и че тези пари облагодетелстват Уол Стрийт.


Непосредствено преди войната на контрите, годишната консумация на кокаин в тази страна беше около 50 метрични тона годишно, да речем през 1979. Към 1985 година беше 600 метрични тона годишно. В нашата страна ние все още консумираме 550 метрични тона кокаин годишно и парите, получени от това, се използват – да речем, че някакъв търговец на наркотици в Колумбия се обади на “Дженерал Мотърз” и купи нещо – те не питат откъде са парите. Сега “Филип Морис” е съден в 28 департамента (както при нас щатите) на Колумбия за контрабанда на цигари “Малборо” на стойност два милиарда долара по цената на Уол Стрийт; същото е с “Дженерал Електрикс” – това е документирано в американското Министерство на Правосъдието. Целта на ЦРУ е да получи незаконни пари в брой, течен ликвиден капитал, който дава на тези, които могат да се доберат до него нелоялно предимство на пазара.


Значи, когато чуете понятието “Нарко война”…


Вижте, това не е война за наркотици. Това е война за хора. Преценете: Джоузеф Макнамара, бивш шеф на Сан Хосе от Института в университета в Станфорд, публикува някои наистина показателни цифри. През 1972, когато Ричард Никсън започна Нарко-войната, разпределението на годишния федерален бюджет е било 110 милиона долара. Двадесет години по-късно, през фискалната година 2000, тази цифра вече е 17 милиарда годишно и въпреки това, през 2000 в страната има повече наркотици, те са по-евтини и по-мащабно разпространявани, отколкото през 1972. 


Например, през 1978-79, дълго преди кокаиновата епидемия да нахлуе в САЩ, изследователите от Института по невропсихиатрия, някои от които, например Джоли Уест, са тясно свързани с програмата “MK-ULTRA”, правят изследване в Южна Америка, където местните южноамериканци пушат басуко, който има същия ефект, както крек-кокаина. И пристрастяването било толкова силно, че им правели лоботомии, но хората пак го пушели. Данните са верни и получени от Ранд Корпорейшън и Института. Следователно, през 1980 ЦРУ са знаели точно какъв ще бъде ефекта от крека, когато той завладее улиците.


Кой има най-голяма изгода от едно наркотизирано население?


Въпросът не е само в това кой има най-големи облаги, а в това колко хора могат да се облагодетелстват от това и в колко много различни краища на спектъра. В моя бюлетин публикувахме (през май, 1998) разказ, написан от Кетрин Остин Фитс – бивш Помощник-секретар на Жилищно и Градско Развитие (HUD). През 1996 тя направи карта за август 1996 – през същия този месец историята на Гери Уеб беше отпечатана в “Сан Хосе Мъркюри Нюз”. Това беше карта, която показваше жилищата, поставени под възбрана, поради просрочени ипотеки – те бяха събрани точно там, където възникна епидемията с крек-кокаина. През 1980 година, хиляди американци от средната класа, които живееха от дневната си надница, изгубиха своите домове. Защо ли? Имаше много престрелки, цялата общност се изкриви, наоколо се разхождаха дрогирани хора, деца биваха прострелвани и вкарвани в затвора - човек просто се виждаше принуден да се премести. Къщата, по която човек дължеше 100 000 долара, внезапно започна да се оценява за 40, 000 долара и никой не искаше да я купи, затова трябваше да избягаш. Не можеш да я продадеш, затова просто я изоставяш. Изследването на Кетрин показа как някой друг идва и купува хиляди домове за по 10-20 цента от долара в годините непосредствено след тази епидемия.


Така, че икономическият модел е същия, който винаги е бил в ход за управляващия елит: използваш парите на бедните, за да откраднеш собствената им земя. Караш бедните да купуват наркотици като използваш собствените им пари; вземаш тези пари и ги вкарваш в още повече наркотици, които водят до обезценяване на тяхната лична собственост, след което им я открадваш.


Този, който купува хилядите домове по какъв начин е свързан с ЦРУ, които вкарват наркотиците от Никарагуа? Някои биха казали, че това е опростена версия на теория на конспирацията – какво отговаряте на такива хора? 


Всичко е документирано и може да се докаже – това не са предположения. Много бързо можем да проследим тези пари обратно. Това е една от причините, поради които сме толкова опасни – защото това не са предположения. Дали този, който е управлявал в кабината на влака, който е водел в Аушвиц е знаел какво става там? Всичко е било част от системата и е давало един и същи нетен резултат. Един от най-големите инвеститори в многофамилните жилища и ипотеки в HUD е Университета в Харвард. Това е огромна корпорация, която притежава дълъг списък с връзки с организираните престъпления.


Съществуват доказателства, че ЦРУ е поръчвало търговия с дрога от лидера на контрите Рейнато Пена. 


Направо се смеехме на това, че закона за Национална Сигурност беше написан от Кларк Клифърд, който беше банкер и юрист от Уол Стрийт. Задачата му бива възложена от ЦРУ, проектът е техен и му е бил даден от Джон Фостър и Алан Дълес – и двамата юридически партньори в юридическата фирма “Съливан и Кроумуел” на Уол Стрийт - Дълес от


ЦРУ е Уол Стрийт и обратното. Когато разберете това, както и факта, че основната цел са парите, всичко останало само си идва на мястото. Годишно от организираната престъпност постъпват един трилион долара. Парите от наркотиците се въртят най-бързо. Парите, които не са криминални, трябва да минават през разпоредбите и през банковите системи. Трябва да се облагат с данъци. Това дава възможност да бъдат проследени. Юристите ги следят. Затова тези, които имат достъп до най-евтиния капитал, винаги печелят. Ето защо, ако не играете с нарко пари в световната икономика днес, не можете да играете изобщо. Ето защо, както документирахме, парите отиват директно в президентската кампания на Ал Гор. Защо ли? Защото републиканците на Рейгън използваха нарко-пари и по този начин вкараха Рейгън на този пост – с Бил Кейси. Ако не играете по този начин, не можете да играете изобщо. Но аналогията, която използвам е змия, която е захапала опашката си – рано или късно това трябва да спре. 


Бяхме изправени пред огромен икономически упадък през 1997, когато азиатските икономики се сриваха и целия свят беше затаил дъх, очаквайки спадането на американския пазар. Но, не се получи такъв. Но знаете ли защо? Защото водихме войната в Косово. Издухахме няколко стотин милиарда долара в мостове, рафинерии и заводи. “КLA” контролира 77% от хероина, който влиза в Западна Европа. Освободихме тези пари. Американските компании получиха всички тези нови договори за възстановяване на рафинериите, мостовете и така икономиката ни беше запазена.


Имаме доказателства, че CNN е била съдена за употреба на зарин по време на войната във Виетнам и е изгубила делото. CNN не може да си позволи да каже истината, защото когато се опитаха да кажат истината, Хенри Кисинджър и Колин Пауел вдигнаха телефона и изплашиха Тед Търнър до смърт, като го заплашиха с цената на акциите му на Уол Стрийт.


Една от компаниите, която съм проследил във връзка с прането на нарко-пари – “Дженерал Електрик”, пък, случайно притежава “NBC”.


“Дженерал Електрик” внася добри неща в живота – те произвеждат DVD-та, видеа, телевизори, телефони. Когато нарко парите в Южна Америка кажат, че искат да купят телевизори и DVD-та за сто милиона долара така, че някой, който пере нарко-пари в Колумбия да може да отвори верига от магазини и да легализира тези пари, Дженерал Електрик не задава никакви въпроси откъде идват тези пари. Всъщност, към Уол Стрийт няма изисквания да докладват инвестираните нарко-пари.


Ако вие и аз отидем в банка и внесем 10 000 долара в брой, банката трябва да попълни формуляр за сделката, защото може да перем пари. “Дженерал Електрик”, обаче, може да приеме чек и за сто милиона долара от най-големия нарко-бог на света и няма изисквания да докладва за това на никого.


Как ще характеризирате нашата демокрация и дву-партийната ни система?Има ли нещо вярно в това, че ние избираме нашите официални лица?


Не. Това е шега. Има просто два края на една и съща партия. Има две крила. Има това, което аз наричам крилото на Клинтън – въпреки, че той напуска – крилото на Буш. Но те са като Дженовезе и Гамбино. Ако съм собственик на магазин, който ще бъде подложен на натиск, няма никакво значение за мен дали Дженовезе или Гамбино ще насочат пистолет в лицето ми и ще ми вземат парите от джоба. 


На никого в американската политическа система не се позволява да се издигне до положение да се състезава сериозно за Белия Дом, освен ако не е бил вече компрометиран. Точка. Аз знам това. Бил съм там.


Не мисля, че сме имали честни избори в тази страна от Кенеди насам, в случай, че и неговия е бил честен.


Един от тези, които пренасяха по четири тона кокаин, например, използваше банкова сметка, открита от дилъра на Белия Дом Оливър Норт.


Бил Клинтън беше затънал до уши в търговията на ЦРУ с наркотици в Мена, Арканзас. Мога да го докажа. “Уол Стрийт Джърнъл” го покри. “Ню Йорк Таймз” покри подробностите във връзка с това. Гери Уеб, в своята книга “Тъмният съюз”, показа документи, сочещи, че договорите на ЦРУ на летището в Мена са били изготвени от “Роуз Лоу Фърм” – юридическата фирма на Хилъри.


Бил Клинтън е момче, което дойде с амбицията да стане Президент. Беше готов на всичко, за да бъде Президент. И той наистина направи всичко, за да стане Президент. Някои хора твърдят, че истинския му баща е Уинтроп Рокфелер. Кой знае? Клинтън изигра игрите, които трябваше да изиграе. Аз твърдо вярвам, че Бил Клинтън беше свързан с ЦРУ още от “Оксфорд”. Вярвам, че пътуването му до Москва не беше за да предотврати войната. Вярвам, че това беше, за да шпионира американците. 


Максин Уотърз бродеше по страната и надигаше глас за ЦРУ и кокаина. През март 1998, Предсетателя на Федералния Резерв, Алан Грийнспан, направи обиколка на южната централа и Максин получи официално разрешение за 300-милиона долара субсидия. Максин получи писмо в което се казваше, че ЦРУ вече няма да докладва за трафика на наркотиците чрез своите агенти. Има го написано. Максин спря да надига за ЦРУ и наркотиците, и започна да подкрепя Клинтън.


(със съкращения)


от Nexus Magazine, Volume 8, Number 6 (октомври-ноември 2001)


www.nexusmagazine.com


интервю с Майк С. Рапърт 


от Guerrilla News Network © 2000


“БЕЛЕГЪТ” Е ГОТОВ!


А ВИЕ?


Специален доклад: "Чип импланти"


(действителният размер на чип-имплантите е колкото оризово зърно)


“И той ще накара всички, големи и малки, богати и бедни, свободни и обвързани, да приемат белега на звяра на дясната си ръка или на челото; 


та никой да не може да купува или продава, ако няма белега, или името на звяра, или числото на неговото име.


Тук е мъдростта. Който има ум, нека пресметне числото на звяра, понеже е число на човек. И числото му е шестотин шестдесет и шест.”


(Откровение 13:16-18)

Настоящият доклад цели не да създава страх, а да спомогне за по-добро разбиране и осъзнаване 


НАШИЯТ ДОМ СЕ ПРЕВРЪЩА В БОЙНО ПОЛЕ


Тази разразила се битка е за нашето лично уединение и индивидуални права. Тя ще включва Конгреса, съдилищата, нашите телефонни мрежи, избирателните машини и кабелните телевизори. Тихо и невидимо, тази битка се води в нашите портфейли, в Смарт-картите и другите прости на вид средства за идентифициране, които ни свързват с огромните бази-данни на тайното правителство.


Тя ще влезе в спалнята ви през вашите телефонни линии. Ще тършува във вашата всекидневна или кабинет, когато свръхсекретните “Клипър” чипове бъдат вградени в кутията на вашия кабелен телевизор. И битката ще се разпростре до вашата банка, училището на вашите деца, бюрото на вашето превозно средство, кабинета на вашия лекар и осигурителна агенция, както и до хиляди други места.


Хиляди други места, където големия брат трябва да събира подробности за вашия живот и да ги съхранява трайно, като част от вашето професионално досие. Ние сме на кръстопът. Пътищата по които поемаме, ще свършат, независимо дали ще стигнем до следващия век като свободни държави, или като електронна държава с глобална полиция.


Цимерман (един от най-изтъкнатите компютърни тайни агенти)


“Капанът”


..\world/mark.htm..\world/mark.htm


БЕЛЕГЪТ НА ЗВЯРА


Д-р. Чарлз Сендърз е главен инженер на проекта за оригиналните био-медицински чипове, които бяха внедрени в хора по медицински соъбражения. Тези чипове бяха превърнати от био-медицински в опознавателни. В хода на този процес, на Др. Сендърз беше позволено да седи до Хенри Кисинджър, когато той коментираше потенциалното идентифициране на пет милиарда души на Земята. В разговор със Сендърз, Кисинджър каза: “Ние не можем да контролираме, ако не можем да идентифицираме всекиго на Земята”. Разработен е компютърен чип с размера на оризово зърно (дължина ¼ инч).


Този чип, #BT952000, е наречен “Локатор за спешно идентифициране”. В стъклената му капсула се съдържат 250,000 електронни компонента. Това е многослоен микропроцесор, който е и предавател и приемник. Той предава до сателитите посредством кратки излъчвания на свръхвисока честота. Този чип притежава зареждаща схема и батерия. 


Батерията е литиева и се зарежда докато човека е жив от колебанията в температурата на тялото. Това презарежда литиевата батерия и тя остава заредена пожизнено. Организаторите и планиращите са похарчили 1.5 милиона долара за медицински проучвания (пари на данъкоплатците), за да анализират двете най-добри части на тялото, в които да имплантират това нещо, с цел да се възползват най-добре от предимствата на максималните стойности в температурните колебания. След месеци наред, прекарани в проучвания те решили, че най-добре е да се постави на дясната ръка, а ако тя липсва – на челото..


Този чип ще бъде инжектиран под кожата. Според Др. Сендърс, тази технология ще даде възможност за най-близък надзор над всеки мъж, жена и дете в света. Той излъчва на определен интервал от време дигитално създаден сигнал. Този специфичен интервал е локаторния сигнал. Той предава информация за индивида, както и опознавателен сигнал за местоположението му. Той има предаваща част, отделна приемаща антена, отделна излъчвателна антена.


Има микрочип, който съхранява в паметта си 9 неща: име и дигитална снимка, дигитализирани данни за пръстовите отпечатъци, физическо описание, адрес и предишни адреси, семейна история, настоящо занимание и доходи, информация за данъците и притежаваните пари, криминалното ви досие, ако имате такова, и новият номер на социалната ви осигуровка. Новият номер ще бъде с 18 цифри, групирани в три групи по 6.


Доктор Сендърс разговарял със свой колега, инженер, за чипа, и го попитал какво би станало, ако чипът се повреди. Отговорът бил, че това ще предизвика страхотно възпаление, при което Др. Сендърс казал, “Аз съм убеден, че това е белегът на звяра”. Сега той се занимава с това да предупреждава хората за опасностите от този компютърен чип. Неговият чип.


Историята на Др. Сендърс


(*Възможно ли е поради навлизането на Земята във фотонния пояс, който променя атмосферните условия и честоти, литият от чиповете да започне да изтича? ) За шумановия резонанс: Шумановите вълни са част от планетата и от нашия живот. Те са толкова жизнено важни, че в космическите капсули ги създават специално - заради астронавтите. Те представляват прекрасните вибрации на Майката Земя и без тях ние не можем да съществуваме. Проблемът е, че те вече не са стабилни и напоследък вълните са нараснали. През 1980 са били 7.8Хц. През 1995 са станали 8.6 Хц. Към милениума са били 13 Хц. И очевидно продължават да нарастват. Дали това удвояване показва промените в планетата, за които толкова много хора пишат?  


Числото “666” е скрито във всеки бар-код. Татуирането на бар-код върху индивиди е патентовано с патент 5,878,155 в Хюстън, от Томас В. Хийтър, и описано като “Метод за проверка на идентичността при електронните продажби”.


СТЪПКИТЕ КЪМ ПРИЕМАНЕТО НА ЕЛЕКТРОННИТЕ ЧИП-ИМПЛАНТИ


* Сценарият е написан


* Чиповете са вече тук


* Иглите за инжектирането на чиповете са вече тук


* Патентите са вече тук


* Контролираните от медиите маси (телевизия, вестници, радио) са налице


* Масовата публика е добре подготвяна от години; "посредством въвеждането на храна-боклук в тялото, умствената сила е притъпявана, превърната в инфантилна и зависима. Към това можем да прибавим и ваксинирането, флуорирането, хлорирането, генетично манипулираните храни, химическите следи в небето, програмите “КОДЕКС”, както и манипулирането на подсъзнателно равнище с помощта на телевизията, радиото и други средства за умствен контрол”.


* ВСИЧКО ТОВА ПРЕДИ НАВЛИЗАНЕТО В ПОСЛЕДНИЯ ЕТАП: 


"Приучаването на хората да приемат чиповете"


ВНИМАНИЕ !


НЕ позволявайте на никого, под никакъв предлог, по никаква причина, да инжектира чип в дясната ви ръка, или на челото!


Удивително е колко точно е описано това в Библията! 


Ако сте обърнали внимание, постепенно обработват обществото с цел привикване към идеята за безкасово плащане – първо с чекове, после с кредитни карти, после дебитни карти, после смарт-карти, накрая имплантируемите устройства, и ако не се знаеше целта, която стои зад всичко това, щеше да изглежда като една добра система, при която след имплантирането вече няма да се страхуваш да не ти откраднат картата, да не я забравиш, да не те оберат, а понеже финансовите сделки ще се извършват посредством компютър, престъпленията от финансово естество ще бъдат по-трудни за извършване, но понеже зад него се крие злото, и понеже този чип, освен предавател е и приемник, чрез който може да се осъществява пряк умствен контрол, трябва да се избягва - в случай, че държите на душата си.


Възможно е да се предизвика изкуствено (планирано) “световна финансова криза” така, че за да се “спаси световната икономика” да трябва да се въведе безкасово плащане – ще убедят хората, че това се прави за “доброто на човечеството”.


Освен това, както виждате, числото на звяра (666) се вижда все повече и повече, понякога открито, понякога маскирано по различни начини, което показва колко сме близо до посоченото в Откровение.


НЕ позволявайте на никого, под никакъв предлог, да инжектира чип в ръката или на челото ви.


ЕТО И МНЕНИЕТО НА КОСМИЧЕСКОТО СЪЗНАНИЕ ЗА БЕЛЕГА НА ЗВЯРА 


(дадено в края на 1978)


Космическото Съзнание предлага да погледнете числото 9 –изписването му започва от точка в средата и движението е по посока на часовниковата стрелка и навън – това е символа на еволюцията. Движението от дадена точка навън е символ на излъчващите се  при създаването енергии. При числото 6 е обратното – привличане на енергиите към централната точка в посока обратна на часовниковата стрелка – това число символизира егоистичните интереси, а 9 – разширяването на себе си.


Ще има много хора, които ще приемат белега на звяра и много, които няма да го приемат. Онези, които приемат знака на Анти-Христовата (Сила) ще направят това по свой собствен избор.


Онези, които приемат знака, няма да направят това несъзнателно – те много добре ще знаят какво става, но ще се поддадат на изкушенията и на желанието да продължат да спят – те няма да могат да се оправдаят с това, че не са знаели макар и да си мислят, че могат да заблудят останалите.


Не забравяйте, че колкото повече същества откажат да приемат този знак, толкова по-малко същества ще пострадат и толкова по-скоро Звяра ще бъде отхвърлен.


Мнозина от тези, които приемат белега на звяра, впоследствие ще си отрежат ръцете, но въпреки това след смъртта си ще се присъединят към тружениците на Хадес, тъй като белегът татуира дори астралното тяло на съществото и той ще си остане дори след като физическото тяло бъде премахнато. Тези, които приемат знака, ще станат работници, трудова сила и роби за същностите от реалиите на Хадес и ще помагат при изграждането на строителни обекти, мини и други подобни в Хадес.


Изключения могат да бъдат направени в случаите, когато съществата са били насила принудени, или когато родителите им са позволили да приемат белега. В подобни случаи, изключения ще се правят при всеки случай поотделно и степента на това, което бихте нарекли наказание ще се определя от мотивите на индивида при подкрепата на Звяра, Анти-христа и от степента на тяхното сътрудничество в системата на Антихриста.


Онези, които са наистина в неведение за това което става, ще получат по-малко наказание в Хадес, но то все пак ще е достатъчно голямо, за да се научат следващия път да се информират какво става.


Онези, които знаят какво става и му сътрудничат изцяло, ще имат по-големи неприятности и трудности затова, че са взели участие в това и са съдействали за заробване на човечеството.


Всъщност, всички същества, ако се събудят, биха могли просто да се обърнат към тези, които смятат да ги дамгосат като животни, и да кажат: “Да не сте посмели да ни докоснете с това нещо” – в такъв случай, те няма да има какво да направят, освен да се откажат.


Проблемът е, че болшинството хора проявяват стадно чувство; еврейската дума за описването на  неевреите е думата “гои”, която означава “добитък”.


КОМПЮТЪРЪТ В БЕЛГИЯ, НАРЕЧЕН “ЗВЯРА”


Понастоящем в Брюксел, Белгия, има един компютър, наричан от неговите служители “Звяра” – той е с височина три етажа и е свързан с 270 банки на Европейския континент. Освен това, той е свързан и с определени банки в САЩ и Русия. Той е самопрограмиращ се и има капацитета да побере номера на всяко същество на Земята. Тези номера се предхождат от числото 666. Банковата система се подготвя за преминаване на компютъризирана система, при която всички същества ще използват карта и номер вместо пари, чекове, или кредит.


Десетте региона на САЩ


Компютърът е свързан с компютрите в десет региона на САЩ и с компютрите на главните банки в големите градове; местните магазини в тези градове вече са свързани с тези компютри. Планът предполага възникването на криза, в резултат на която всеки да бъде принуден да получи номер от правителството. В кратък период след това, тези същества ще бъдат татуирани с невидимия знак на ръката или на челото с лазерен лъч (или чрез имплантиран подкожно микрочип). Тази татуировка ще замени кредитната карта и ще се предполага съществата да използват този номер за всякакви цели и той ще се превърне в техния опознавателен номер от раждането до смъртта.


Оправданието ще бъде, че това е необходимо, за да се спрат престъпленията, за да се ускори обработката в супермаркетите, за да не трябва вече да се приемат чекове със заплати, да се издават чекове, а просто да се представя номера и компютрите да изваждат сумата от сметката им.


Ако тази практика стане повсеместна, този, който не е съгласен с нея може да бъде обявен за престъпник. Всеки, който се присъедини към тази система ще открие, че всяка книга, която прочете, всяка храна, която изяде, всяко нещо, което си купи, ще бъде вкарвано в компютъра – “Звярът” ще знае какво четете, какво ядете, какво си купувате. Целият ви живот ще бъде като на длан за него. Ако това стане, ще станете обект на различни манипулации и разпоредби, за да се получи желания ефект, а таксата за тази “услуга” в началото ще бъде 5% при всяка монетна обмяна. Вече няма да можете да купувате помежду си, без това да премине през сметката в компютъра. За кратко време таксата ще се повиши от 5% на 10, после на 15, докато достигне 25% или повече от това, което заработвате и продавате. Така постепенно разликата между класите ще става все по-голяма и хората ще се разделят на свръхбогати с власт, на бюрократични ръководители под тях и на маса от роби, които ще вършат работата на властниците.


Имайте предвид, че онези, които използват парите за да контролират и манипулират хората, са били програмирани от окултните сили още в Атлантида, за да се въведе една световна робска държава. Съществата зад кулисите днес, както и мнозина от богатите и силни същности, които ги подкрепят, нямат представа за това програмиране и самите те също са негова жертва.


http://home.iae.nl/users/lightnet/world/mark.htm

ГЛАВА 4. ТОКСИЧНИ ТАЙНИ


ЛЪЖИТЕ ЗА БЕЗОЛОВНИЯ БЕНЗИН 


Петролните компании се заеха да ни убеждават, че безоловния бензин е по-безопасен за нашето здраве и околна среда, отколкото оловния.


В резултат на това, че те не ни разкриват всички факти, обаче, бяхме сериозно измамени!


Съставено от Кетрин Симънс 


Самите термини “оловен” и “безоловен”, са подвеждащи. Те създават впечатлението ,че “оловният” бензин е замърсен с нещо гадно, а именно олово, докато “безоловният” е някак чист и незамърсен. Вярно е, че “оловният” бензин съдържа олово, което не е приятна субстанция, когато се излъчва от ауспусите на милионите коли, но истината е, че безоловният бензин притежава още по-гадни свойства. Да започнем от начало. Първите двигатели с вътрешно горене използвали субстанция, наричана “спирт за двигатели”. Според днешните стандарти, това било изключително чисто гориво; изгаряло добре и при това се отделяли водни пари, въглероден двуокис, въглеродни елементи и частици. Проблемите били два. Това бил високо рафиниран продукт, който от гледна точка на производството струвал на петролните компании много повече, отколкото те имали желание да похарчат, или от това, което можели да поискат като стойност, когато автомобила тръгнел на наистина дълъг път. Второ, оригиналните двигатели с вътрешно горене работели при много ниска компресия в сравнение с днес. Автомобилните производители се стараели да произведат по-бързи автомобили и постепенно повишавали компресията. Известно време тези два проблема се развивали едновременно, докато накрая се срещнали при производството на двигател V-8. От една страна, горивата ставали все по-малко рафинирани и поради това по-замърсени с продукти, които влияят неблагоприятно върху ефективността на двигателя. От друга страна, компресията нараствала и от използваното гориво се изисквало все по-точно действие. С откриването на двигателите с висока компресия, била достигната точка, в която колите вече не работели задоволително с предлаганото от петролните производители гориво – сместа експлодирала преди точния момент, което водело до незадоволителна работа на двигателя, до губене на мощност при наклони и др. Трябвало да се открие добавка, за да се предотврати предварителното запалване. Петролните компании вече били усъвършенствали технологията за производство на гориво с минимално рафиниране, което можело да гори в двигателите при такава ниска цена и в такива големи количества, че те били на път да се превърнат в най-мощните компании на Земята. Те нямали желание да повишават цената на своите продукти и да откажат много хора от “предимствата” и “икономията” от притежаването на собствена кола. Трябвало, следователно, да се намери продукт, който да се получава евтино, за да се добавя към горивото. Оказало се, че обикновеното олово притежава необходимите качества и така се родил “оловния” бензин.


В края на 60те, доставките на висококачествен бензин с ниско съдържание на сяра и нитрати се превръщало в рядкост и цените били високи. Този тип масла бил предпочитан от петролните производители, тъй като отстраняването на тези замърсители до приемливо ниво е трудно и скъпо. Компаниите рафинирали нарастващ обем от по-евтиното гориво, което било с високо съдържание на сяра и нитрати, но използвали предишните стари процеси. Това довело до още по-високи нива на серен двуокис и азотен окис в отработените газове и хората започнали да се оплакват – ако не от ефекта върху околната среда, то поне от миризмата. Облаците смог над големите градове в Америка и Австралия били не, както повечето хора вярват, поради наличието на повече коли по пътищата, въпреки, че това, разбира се, също давало своя принос, а от повишените нива на серни/азотни окиси в отработените газове, поради високото ниво на замърсяване в самите горива. Петролните компании отново били изправени пред дилемата да пречистят своите продукти, или да намерят друго решение, което да не накърни техните печалби. Химическите теории и практика на каталитичното преобразуване били известни от много години.


На петролните компании винаги е било известно, че могат да използват тези процеси за понататъшно рафиниране на техните петролни продукти. Това, обаче, щяло да означава обновяване на техните рафинерии. Далеч по-добре щяло да бъде, ако можели да накарат някой друг да плаща сметката. А още по-добре щяло да бъде, ако можели да накарат някого да поеме разходите и цялата отговорност за всички окиси.


През 50те, била свършена много работа в опит да се използва въглеродния двуокис от въглищата в електроцентралите, за да се повиши растежа на растенията. Тези усилия пропаднали поради вредните въздействия на концентрациите на другите замърсители в отработените газове. Това отново били серните/азотни окиси. По време на тези експерименти било установено, че прекарването на отработените газове през филтър от платина води до каталитично преобразуване на окисите в други продукти, чието излизане след това можело да бъде предотвратено чрез оранжериите, използвани за производство на храни. Тогава проблемът бил, че това не било икономически приемливо: платинените преобразуватели са много скъпо нещо, а се износват и имат нужда от подмяна. Имало и допълнителен проблем, че може би страничните продукти ще бъдат още по-вредни от първоначалните окиси. Информацията останала неизползвана няколко десетилетия..

ГОЛЯМАТА ИЗМАМА


Одеалата от серни и азотни окиси, известни като смог, ставали толкова дебели и непоносими, че “общественото мнение” накарало американските законодатели да започнат да търсят отговори. Началото трябвало да бъде при петролните компании. Те шумно и погрешно огласили, че причината са “прекалено многото коли”.


Има две решения, казали те: или да се намали броя на колите, или да се постави нещо в колите, за да се намалят вредните емисии. Възможно ли е такова нещо, попитали законодателите? Разбира се, отговорили петролните компании. Нека ви разкажем за “каталитичните преобразуватели”, които могат да се поставят към ауспуха на всяка кола. Законодателите не смятали да се намесват в правото на хората да карат коли – подобен ход бил преценен като електорално самоубийство, особено при положение, че го имало решението чрез “катализаторите”. Те нямали никакво намерение и да се вслушват в онези максималисти, които се опитвали да им кажат, че истинския проблем е предимно в типа гориво, който се рафинира и, че единственото дългосрочно решение, е да бъдат накарани петролните компании да пречистят своите продукти. Такива хора, обаче, допринасят много малко за предизборните кампании - петролните химически гиганти допринасят милиони. За петролните компании останал само един проблем. За съжаление, докато платината не реагирала в никаква степен с продуктите от изгорения петрол, тя реагирала много бързо с оловото – толкова лесно, че при изгарянето на един резервоар “оловен” петрол в кола снабдена с катализатор, той ставал неизползваем.(Това е причината, поради която е незаконно да се зарежда “оловен” бензин в резервоара на кола, предназначена да работи с “безоловен”). Бедата била, че петролните компании не можели току-така да спрат да слагат олово в бензина, защото оригиналната причина за неговото присъствие все още била налице. Съществували алтернативни добавки, които можели да се използват, но всички те имали недостатъка, че, необработени, излъчвали емисии далеч по-смъртоносни, отколкото дори оловото. Плюсът бил, че тези емисии можели да бъдат филтрирани от катализаторите. Това, което било необходимо, значи, било да убедят хората, че “оловния” бензин представлява сериозна опасност за околната среда и че единственото решение е да се прекарват емисиите през катализатор. Подобна кампания би гарантирала, че законодателството ще приеме закон за насилствено поставяне на катализатори, което би преодоляло изначалния проблем за петролните компании – високото съдържание на сяра и нитрати в горивата. Разбирате ли, кампанията никога не е имала нищо общо с оловото: въпросът бил просто да убедят хората да използват гориво, което няма да поврежда катализаторите така, че петролните компании да не трябва да влагат допълнителни средства в рафинирането на горивата и да се измъкнат, продавайки по-мръсни продукти, принуждавайки насила водачите на моторни превозни средства да понесат отговорността и разходите по опитите да се пречисти въздуха.


Всеки, който се съмнява, че причината е в качеството на горивото, а не в броя на колите за въпросния период, нека провери действителните цифри. Истина е, че броят на колите нараства, но темповете на нарастване са относително постоянни. В пиковете на “смог-войната”, обаче, нивата на емисиите са се повишили почти 4 пъти спрямо темпа на нарастване на броя на колите. Освен това, всичко ставало в период на повишаване цените не петрола, в резултат на което все повече се купували “икономични” двигатели.


(Източник: Peter Sawyer, Green Hoax Effect, Groupacumen Publishing, Wodonga, Victoria, Australia, 1990)

БЕЗОЛОВНИЯТ БЕНЗИН Е ОПАСЕН ЗА ЗДРАВЕТО!


Казват ни, че старите ни коли трябва да се изхвърлят, защото имат вредни излъчвания, особено оловото, което представлява опасност за здравето.


Др. Дейвид Уорън беше гостуващ докладчик на срещата на АОМС на 28 февруари 1994. Той е пенсиониран учен-изследовател към Министерство на отбраната и съветник на “Енергийни Ресурси” към Викторианското правителство в началото/средата на 80те, когато дебатите за безоловния бензин бяха в разгара си. Ето кратко резюме на неговото обръщение. 


ВЛИЗА ОЛОВОТО



В началото на 20-те, Томас Миджи търсел нещо, което да се съчетае със свободните радикали, за да се спре “чукането”. Той открил, че неща като платината, среброто и оловото, са в състояние да задържат тези свободни радикали. Миджи открил съединение, наречено тетраетил, подобно на комбинациите в групите, изграждащи петрола. Добрата новина била, че са разтворими в него. Те се изпаряват като петрола, което означава, че оловния тетраетил се разпръсква из сместа. Освен това, се разпада на олово при високи температури в цилиндъра, оловните атоми се разпръскват наоколо и етилите се отделят. Тогава оловото свършва своята работа, съчетавайки се със свободните радикали и забавяйки реакцията. Проучването на Миджи повишило октановото число от 50 на 65. Търсенията в рафинерията подобрили това число до 89, а с още проучвания и средства, го направили 110 за авиационното гориво.


ВЛИЗАТ ЗЕЛЕНИТЕ ПАРТИИ


“Пречистете от вредните отработени газове”, бил повика им. През 1975, оловото в петрола било намалено, защото “оловото е отрова”, било основното твърдение. Но за да бъдем по-точни трябва да кажем, че оловото се превръща в отрова когато се абсорбира в тялото.


Фактът, че оловото е отрова при поглъщане, не означава, че оловото, което е в нашите тела идва от оловото в горивата. Това били дебатите през 80те. Вестниците тиражирали много противоречиви твърдения, а Консултантският комитет по национална енергия докладвал, че “няма нито един случай на клинично отравяне с олово, който да е доказал, че то се дължи на емисиите от отработени газове”.


Спорове се водели по цял свят. Във Франкфурт правителството решило, че ще намалят оловото от 0.4 на 0.15 грама на литър, т.е., около две трети. Ако оловото било проблем, това трябвало да окаже влияние върху здравето на обществеността. Ако петролът е бил истинската причина, а количеството му се намали с две трети, ефект трябвало да има, в противен случай щяло да стане ясно, че оловото няма нищо общо с това.


Резултатът: Оловото в горивата не допринасял за повишаване на поглъщането му чрез отлагане по храните и предметите, както се предполагало.


Изглежда, че източника на оловото, регистрирано в телата на хората не било оловото във въздуха.


Освен това, изпусканото от колите олово може да се измери и то обикновено се утаява. Измерва с в грамове на кубически метри при бордюра, но ако се върнете назад десет фута, е по-малко, защото това е много тежък прах. Въпреки, че това са много малки частици, те са много тежки.


ВЛИЗАТ ПОЛИТИЦИТЕ


(През 1983 Др. Уорън бил научен съветник към комитета по Енергийни ресурси.)


Възниква въпросът “Да забраним ли оловния бензин? Истинският въпрос е: да използваме ли оловен бензин? Истинската причина за безоловния бензин била, че хората искали да си сложат катализатори, които да премахват азотните окиси, въглеродния моноокис и неизгорения петрол, които излизали от ауспуха, но оловото разваляло катализаторите. Затова всички започнали да се отказват от оловото в петрола. Други страни забранили да се слагат катализатори. Ние [САЩ] забранихме, защото смятаме, че това е опасно за здравето.


Др. Уорън убедил комитета, че няма нужда да забраняваме оловото и нямаме нужда от петрол без олово, защото доказателствата били налице.


Др. Бел попитал какво ще се прибавя в петрола за повишаване на октановото число, ако се премахне оловото: “Ако оловото се премахне, ще трябва да се прибавят други неща – бензол, толуен, ксилен, диметилбензол, или меситилен.” Някои от тях са обявени за канцерогенни, а за останалите се предполага. Ще премахнем оловото въпреки, че няма доказателства, че то прави нещо лошо и ще въведем субстанции, за които се знае, че ще повишат нивото на раковите заболявания в страната ни?


Отговорът бил: “Нали имаме катализатор – той ще ги разпадне” – само че, всички ние знаем, че катализаторите не започват да работят преди колата да загрее, което става през първите три мили, а и всеки път, когато зареждате, изпаренията се излъчват във въздуха. Когато речта на Др. Уорън била изнесена в Парламента, имало само двама души, които слушали: аз (Др. Уорън) и този член на Парламента, който четял речта. Преобладаващото мнение било: хората го искат, а там са гласоподавателите.


Това било партийна политика: партиите казали: Не, ние сме решили – няма значение какво казва този човек – идете, изпийте по нещо в кафенето, а когато звънецът звънне, ще влезем и ще гласуваме – ето как е решено.


РИСКЪТ ЗА ЗДРАВЕТО ОТ БЕЗОЛОВНИЯ БЕНЗИН


Даже на този етап, Др. Уорън е установил, че проблемът с оловото е преувеличен и че потенциалните опасности от ароматните вещества, повишаващи октановото число – като бензола – са по-големи, отколкото проблема с оловото. Всъщност, тези субстанции са толкова опасни, потенциално смъртоносни, че настоявам да не ги използвате в никоя кола, която не е снабдена с катализатор. Не ги използвайте например, в косачка, елетрически триони, резачки, или извънбордови двигатели и не измивайте части в тях. Ако попаднат на кожата ви, измийте я веднага. Избягвайте вдишване на изпаренията при зареждане и не позволявайте на никого да стои до ауспуха, особено докато двигателя е още студен. Помнете, катализаторите не работят докато не достигнат 400 градуса по целзий!


Изследванията на Др. Уорън показали, че оловото в кръвта ни не идва от вдишването на носещото се във въздуха олово, а от ядене и пиене – тоест, от запояваните консервни кутии, от боите, основани на олово и от оловните тръби, от лющещата се мазилка на старите къщи, която е с оловна боя.


Ако в колите отпреди 1986 използвате безоловен бензин, липсата на олово ще износи по-бързо леглата на клапаните, - ако леглата на клапаните са закалени, те бавно ще се напасват в главата (но обикновено леглата на клапаните на днешните превозни средства не винаги са закалени).


Не ви препоръчвам да използвате безоловен бензин премиум, поради по-високото съдържание в него на ароматни съставки.


Бензолът е добре известен канцероген.


Катализаторът е възможно най-лошият отговор на проблема с емисиите в отработените газове.


Наблюдавайки Америка, която работи с катализатори от известен брой години, дори за ниско-интелигентен бюрократ е ясно, че това не е ефикасно средство. Катализаторите загряват след известно време, а преди това са толкова “мръсни”, колкото ако колата изобщо нямаше такъв. Всъщност, мирисът на “развалени яйца” излизащ от ауспуха е водороден сулфид – газ, който се счита от някои специалисти за високо канцерогенен.


За нещастие, тук играят големи пари/бизнес и това почти винаги прикрива фактите и истината. По някои необясними причини, интересите на вложителите винаги изключват истината.


С оловото в бензина, което, разбира се, не е идеалния вариант, поне знаем къде стоим. Но ако изпусканите газове са по-леки, те могат да се събират на по-високо ниво над земята и могат да минат години, преди да установим пораженията от тях.


Всички катализатори би трябвало да се премахнат от колите колкото може по-скоро, а паралелно с това, и, доколкото това е възможно, бензола от горивото, което трябва отново да бъде с малко количество олово, но точно до необходимата степен. “Вътрешното” горене в двигателите трябва да бъде оптимизирано, както се предлага в преференциалното решение на президента на “Пежо” и “Ситроен” Джак Калвет в трите писма, които той ми изпрати. Един от начините да се постигне това, е поставянето на оловото в сместа през магнитни полета. Друг начин е да се използва плазменото запалване от явлението, открито от Никола Тесла.


От статиите на Питър Сойър, Граам Алам и Саймън Гроус, публикувани в NEXUS Magazine, Volume 2, #25 (April-May '95).
www.nexusmagazine.com


ТОКСИЧНИ ТАЙНИ


ПРОГРАМАТА ЗА ФЛУОРИДА И АТОМНАТА БОМБА


По време на свръхсекретния проект Манхатън, е изготвен доклад да се проучи ефектът на флуорида върху хората. Този доклад е засекретен от съображения за “национална сигурност”.


Някакви си 50 години след като властите в САЩ започнаха да прибавят флуор в питейната вода за да намалят развалянето на детските зъби, наскоро открити разсекретени документи на правителството хвърлят нова светлина върху причините за тази все още спорна здравна мярка, разкривайки изненадваща връзка между използването на флуорида и зората на новата ера.


Днес два трети от питейната вода в САЩ е флуорирана. Много общини все още се съпротивляват на тази практика и не вярват на твърденията на правителството за безопасността й. От дните на Втората Световна Война, когато САЩ построиха първата атомна бомба, грижещите се за здравето на нацията поддържат тезата, че малки дози флуорид са безопасни за хората и полезни за детските зъби.


Тези твърдения сега трябва да се преразгледат в светлината на стотиците някога засекретени документи от Втората Световна Война, свързани със свръхсекретния доклад от проект Манхатън, имащ отношение към военната програма за производството на атомната бомба.


Според тези документи, флуоридът е ключовият химикал в производството на атомната бомба. По време на Студената Война масивни количества – от порядъка на милиони тонове – са били необходими за производството на годни за бомбата плутоний и уран. Един от най-токсичните известни химикали, флуорида, бил водещия по опасност за здравето химикал за работниците и близките общини, както сочат документите.


Освен това:


Разкрити са много от оригиналните доказателства, че твърдението, че в малки дози флуорида е безопасен за хората, е било измислено от учените, създали атомната бомба, които тайно поръчали да се осигури “доказателство, годно при съдебен процес” срещу договарящите, по повод увреждането на гражданите с флуор.


Първото дело срещу програмата за производство на атомната бомба не е било заради радиацията, а за увреждане с флуорид, както показват документите.


Нужни били проучвания върху хора. Работещите по програмата за бомбата играели водеща роля в проектирането и внедряването на най-мащабното американско проучване върху ефектите върху здравето, в резултат на флуорирането на питейната вода, проведено в Нюбърг, Ню Йорк между 1945 и 1955 година. След това, в засекретена операция под кодовото име “Програма F”, те тайно събирали и анализирали кръвни и тъканни проби от гражданите на Нюбърг, със съдействието на персонала от Здравния Отдел на щат Ню Йорк.


Оригиналната, секретна версия на едно проучване, публикувано от учени, работещи по “Програма F” от август 1948, фигуриращо в дневника на “Американската зъболекарска асоциация показва”, че по причини, свързани с “националната сигурност”, доказателствата за вредното въздействие на флуорида са били цензурирани от АЕС (”Американска комисия по атомна енергия”) и, че той се счита за една от най-мощните отрови сред веществата, използвани през Студената Война. 


Свързаните с бомбата проучвания на безопасността на флуорида били проведени в университета на Рочестер при един от най-известните експерименти за влиянието на радиацията върху човека, проведени през периода на Студената Война, при които нищо на неподозиращи болнични пациенти били инжектирани токсични дози радиоактивен плутоний. Проучванията на флуорида били проведени по същите етични съображения, в името на “националната сигурност”.


Флуоридът оказва вредно въздействие върху човешкия мозък дори при ниски дози. Когато пожелала да проведе изследвания в тази насока, на г-жа Мюленикс било отказано от американския Национален Здравен Институт, като неговото ръководство безцеремонно й заявило, че “флуоридът няма вредно влияние върху централната нервна система”. Разсекретените документи по програмата за американската атомна бомба, обаче, показват друго.


През 1944 е документирано сериозно замърсяване на околната среда от химическата фабрика на “ДюПон де Немори Кампъни” в Дийпуотър, Ню Джърси. Тогава фабриката произвеждала милиони тонове флуорид по “Проект Манхатън”, защото учените в САЩ бързали да произведат първи атомната бомба.


Фермите в района били известни с висококачествената си продукция, прасковите им отивали директно в Хотел “Уолдорф Астория” в град Ню Йорк, а доматите – в “Кемпбел Сууп”. Но през лятото на 1944 фермерите докладвали, че растенията им са попарени, а домашните птици - измрели, докато фермерите, яли от продукцията, повръщали цяла нощ и на следващия ден, и т.н. Всичко това е потвърдено в записани на лента интервюта с Филип Седлър от “Седлър Лебораториз ъв Филаделфия” (една от най-старите фирми химически-консултант), малко преди той да умре. Седлър персонално провел първоначалното разследване на уврежданията. Макар, че фермерите не знаели това, вниманието на “Проект Манхатън” и правителството било привлечено от инцидента в Ню Джърси, а в секретните документи съществува писмено потвърждение, че вредите са причинени от парите от завода, работещ по “Проект Манхатън”. 


Засекретените проучвания на Флуорида от Рочестерския университет започват през войната, под кодовото име “Програма F”, и се провеждат в рамките на неговия “Проект по Атомната Енергия”. Това е секретна лаборатория, финансирана от АЕС и разположена в болницата “Стронг Мемориъл Хоспитъл”. Именно там бил проведен и експеримента с радиоактивния плутоний.


АТОМНАТА БОМБА И ФЛУОРИРАНЕТО НА ВОДАТА


Програмата за бомбата имала нужда от проучвания за влиянието на флуорида върху хора – както и в случая с радиоактивния плутоний, прибавянето на флуорид към питейната вода предоставяло точно такава възможност.


от Nexus Magazine, Volume 5, #3 (April-May 1998).


editor@nexusmagazine.com


от: www.nexusmagazine.com


© Joel Griffiths and Chris Bryson 1997


СКРИТИТЕ ОПАСНОСТИ ПРИ ГОТВЕНЕ В МИКРОВЪЛНОВА ПЕЧКА


Най-новите проучвания показват, че сготвената в микровълнова печка храна претърпява сериозно увреждане на молекулите – изядена, тя предизвиква патологични промени в човешките кръвоносна и имунна системи.


Нищо чудно, че на обществеността се отказват подробности за тези сериозни с оглед на здравето опасности.



През месец май 1989, по радиото бива излъчено следното съобщение, спонсорирано от Университета на Минесота:



“Макар, че микровълновите печки готвят храната бързо, те не се препоръчват при затопляне на бебешки шишета”. Шишето може да изглежда хладно на пипане, но течността вътре да е изключително гореща и да изгорите устата и гърлото на бебето. Освен това, вследствие натрупването на пара в затворен съд, какъвто е бебешкото шише, то може да експлодира. “Нагряването на шишето в микровълнова печка може да предизвика известни промени в млякото и загуба на някои витамини. Загряването на бутилката чрез потапяне в гореща вода, или на водна баня и пробването на течността върху китката може и да отнема няколко допълнителни минути, но е много по-безопасно.”  


Значителни промени са били регистрирани в кръвта на доброволци, консумирали храни, сготвени в микровълнова печка. Налице е значително количество научна литература, посветена на опасните ефекти от прякото микровълново облъчване на живи системи.


Технически погледнато, микровълновите печки работят на принципа на променливия ток. Атомите, молекулите, и клетките, върху които въздейства това мощно електромагнитно излъчване, биват подлагани на смяна на поляритета от порядъка на 1 до 100 милиарда пъти в секунда. Не съществуват атоми, молекули, или клетки на някаква органична система, способни да издържат на подобна страхотна разрушаваща сила за продължителен период от време, дори и в ниския обхват на миливатове.
“От всички естествени субстанции, които са полярни, най-чувствително реагира кислородът във водните молекули. Това е начинът, по който се получава топлината при готвенето с тази печка – създава се триене във водните молекули. Структурите на молекулите се разкъсват, молекулите насилствено се деформират (това се нарича структурна изомерия), а това повлиява и на качеството.


ЗАГРЯВАНЕ НА ХРАНАТА


Отслабването на клетъчните мембрани чрез микровълни се използва в областта на генното инженерство. Поради използваната при процеса сила, клетките всъщност се разрушават и така се неутрализират електрическите потенциали – самия живот на клетките – между външната и вътрешната страни на клетъчните мембрани. Увредените клетки стават лесна плячка на вируси, гъбички и други микроорганизми. Естествените механизми за възстановяване биват подтиснати, а клетките – принудени насила да се адаптират към състоянието на енергиен дефицит: те превключват от аеробна към анаеробна респирация; вместо вода и въглероден двуокис, се произвеждат водороден прекис и въглероден моноокис.


Излъчването води до разрушаване и деформиране на молекулите на храната и до образуването на нови съединения (наречени радиолитни), които са непознати и на човека и на природата.


от NEXUS Magazine, Volume 2, #25 (April-May '95)


ЗНАЕТЕ ЛИ, ЧЕ…


- При поглъщането й от хората, рафинираната захар е смъртоносна, тъй като осигурява само това, което специалистите по хранене описват като “празни”, или “оголени” калории. На нея й липсват естествените минерали, които присъстват в захарното цвекло или захарната тръстика. Поемането на захар е по-лошо дори от нищо, тъй като пресушава и промива тялото от ценните витамини и минерали, необходими за нейното усвояване, детоксификация и отстраняване от цялостната система на човека. 

- В кафето се съдържат и минимални количества серни съединения, които в кисела среда (каквато е стомашния сок) се превръщат в меркаптани - токсични тела. Те тостигат до 50 микрограма за чаша 5%-но кафе.


- единствено надпис “Българско кисело мляко” ви гарантира наличието в продукта на Лактобацилус Булгарикус. 


- Ако в дома ви има нафталин, изкуствен камфор, ДДТ, или други подобни против молци и бубулечки, лечението на болестите ви ще бъде трудно. Заместете всичко това с естествени средства: лавандула, листа от орех, хмел, жасмин, пелин, тютюн, парфюм, или естествен камфор.


- Хората, които се хранят с естествени храни и непреработени продукти много рядко се разболяват от рак, а онези, които се хранят основно с макарони, нищестени храни, варени зеленчуци, незадушени, сладки изделия, консервирани продукти – се разболяват като всички.


- Прекалената употреба на готварска сол води до образуването на раков тумор.


- Продукти, преминали промишлена обработка, консерванти, концентрати, бяло брашно, обработен ориз, - са опасни за здравето.


- Ако ходите боси и ровите с голи ръце в пръстта, това възстановява електрическия заряд на тялото и спомага за отделяне на патогенната енергия.


- Кожното дишане се нарушава от носенето на дрехи – това води до затруднено постъпване в организма на половината от кислорода – правете си “въздушни вани” при всяка възможност. 


- Понякога абортът предизвиква премахване на физическото тяло на бебето, но холограмата му остава в утробата и продължава да се развива – въздейства върху стените на матката и в резултат в нея се развиват фиброзно-кистозни изменения.


- Физическото натоварване и особено бягането е мощно противораково средство – бягайте с бавно темпо по 30 минути дневно.


- За да се разруши самопроизволно раковата клетка трябва да се повиши температурата на тялото до 40 градуса Целзий.


- Маята притежава свойството да убива – отделя отровни белтъци с ниско молекулно тегло. Токсичните белтъчини въздействат върху плазмените мембраи на клетките и изменят проницаемостта им. При набухването на маята се формират аскоспори, които, попадайки в организма, разрушават мембраните на клетките и способстват за появата на рак. 


Производството на мая за готвене е основано на размножаването на дрождите в течностни хранителни среди направени от меласа (отпадък при производството на захар). Меласата се разрежда с вода, обработва се с хлорна вар, окислява се със сярна киселина и т.н.


- Гледането на телевизия създава честотна зависимост .


- В продаваните шампоани, сапуни и парфюми има невротоксични вещества, които буквално убиват нервните окончания и органичната тъкан на мозъка – използвайте само шампоани, изготвени от натурални вещества и неароматизирани сапуни (можете да ги намерите по аптеките), а вместо парфюми, по-добре използвайте висококачествени ефирни масла.


- Специфичният и упойващ аромат в много маркови парфюми се постига с екстракт от човешки изпражнения.


- Прекрасният лечебен ефект на някои маркови козметични кремове се дължи на добавената в тях човешка урина


- Печалбата от продажбите на ваксини в глобален мащаб от 5.4 милиарда долара през 2001, ще достигнат близо 10 милиарда долара през 2006, Лондон (Ройтерз). Анализ в Мерил Линч показва, че най-бърз растеж ще отбележат продажбите на противогрипни ваксини – очаква се продажбите им да нарастнат над два пъти и да достигнат до 2 милиарда през следващите пет години. (Относно това доколко животоопасни са ваксините, прочетете книгата “Конспирация срещу вашето здраве” от д-р Атанас Гълъбов.)


- Вредни са храните, при които са използвани изкуствени оцветители, аромати, синтетични хранителни вещества и синтетични витамини.


- Яденето на месо от клонирани животни ще породи усложнени генетични мутации в телата ви и ще ви прикове допълнително към земната плътност.


- Човекът е бил създаден да се храни предимно с плодове и ядки.


- Ако просто отказвате продуктите, които са в разрез с екологичните изисквания и които ви причиняват болести, промишлеността ще бъде принудена да спре, или да се преустрои.

Вместо заключение


“Фактите не спират да съществуват само защото ги пренебрегваме” Алдъс Хъксли


- Отправяйте предизвикателство против предразсъдъците – особено своите собствени


- Гледайте зад завесите


- Не се задоволявайте с “причините” – търсете корените


- Независимо какво се случва, се питайте кой се облагодетелства от това?


- Когато резултатите не пасват, - променете програмата, а не своите стандарти


- Когато за лъжите се плаща по-добре, отколкото за истината, очаквайте лъжи.


- Култивирайте здрав скептицизъм


- Пазете се от проучвания, платени от онези, които имат интерес получените резултати да не променят статуквото


- Пазете се от “съветите” на институциите за  проблем, който всъщност трябва да продължи, за да продължи да съществува и самата институция. Изследователските “проучвания”, които са платени, могат да бъдат само фалшива наука и сблъсък на интересите (например, Асоциация на зъболекарите, Общество по рака, Национална научна фондация, Фондация Рокфелер, Общество по епилепсия, и т.н.) Съществата, които правят пари от проблема имат нужда от него, за да продължат да съществуват в обществото.


- Пазете се от положение, при което да поставяте “лисицата за да пази кокошките” – от проучвания на самите организации върху себе си или своите продукти – техните резултати са със съмнителна стойност (например, на лекарства и ваксини, или проучвания на флуорирането от онези, които го осъществяват).


- Повечето лекари-алопати имат интерес да лекуват заболяването от което зависят техните доходи, а не да осигуряват здраве, което би ги извадило от бизнеса с болестите. Истинските лекари се съсредоточават върху превенцията на болестите и само-излекуващите способности на биологичната система. Другите са наемници, които отдавна е трябвало да бъдат изхвърлени от работа. Повечето дегенеративни заболявания не са съществували преди 19 век.


- Претенциите на учените алопати, че нещо ще ви “помогне” често представляват точно обратното. Например Аспиринът – в началото на този век, Федералната Търговска Комисия налага глоба на производителите на аспирина твърдящи, че “аспиринът е полезен за вашето сърце”, когато всъщност вярно се оказало точно обратното. Днес, някакви си 40 години по-късно, хората вече са забравили това. Байер продължават да го рекламират. Това е незаконно (след като вече им са били санкционирани), и същевременно неетично, но продължава да се прави.


- Редица организации, създадени за разрешаването на даден проблем всъщност нямат интерес той да се разреши, защото това би прекратило съществуването им (например, Асоциация по проблемите на рака). Резултатите от техните проучвания не са надеждни с оглед на разрешаването на проблема.


- Всички национални и законодателни тела съществуват заради себе си и вече не са такъв масов представител на населението, за какъвто претендират. Сблъсъкът на интереси и корпоративните интереси са тясно свързани с онези, които правят законите. Когато САЩ започнаха да съществуват, имаше само четири закона под общия закон и всичко функционираше добре и хората бяха честни. Сега САЩ е също корпорация и има стотици хиляди закони. Законите не са решението на проблемите. Самостоятелната отговорност, която законите не предвиждат, е истинското решение. Истинските представителни законодателства се състоят от хора, които нямат капиталовложения, а на днешните законодатели се плаща от онези, които те трябва да надзирават, което е неетично и представлява сблъсък на интересите, но продължава да се подкрепя в едно дегенеративно общество.


www.trufax.org


ГЛАВА 5. ПРЕДУПРЕЖДЕНИЯ ОТ КОСМОСА

ПЕРСПЕКТИВАТА НА ПЛЕЯДИАНЦИТЕ


интервюирани от Даяна и Кенет Бърк


(чрез Барбара Марчиняк)


Плеядианците описват себе си като “колектив… разпръснат из реалността. Ние се събираме заедно и често каним приятели, за да насочваме своето излъчване в различни точки на реалността, и, там, където нашето излъчване се приема, то променя и преправя нещата. Именно това е нашето намерение, разбира се, да променим нещата. Защо ли? Защото вярваме, че притежаваме свободната воля да направим това. Ние поставяме под въпрос тези, които се представят за наши богове. Божията игра съществува във всяко измерение и винаги представлява възможност да откриете кой ви управлява, а след това да решите дали заслужава подкрепа, или – не. Това е част от огромната щедрост на Първосъздателя… да позволява на всичко, което създава, възможността да разширява своето съзнание”. Плеядианците идват от звездната система Плеяди. Те считат себе си за нашето древно семейство, тъй като мнозина от нас идват от Плеядите, за да участват в експеримента на Земята. Те взаимодействат с нас, за да ни помогнат да се събудим, да си спомним, и да узнаем.


Барбара Марчиняк изразява прекрасно ученията на Плеядите в книгите си “Вестителите на зората”, “Земята: Плеядианските ключове за живата библиотека” и “Семейството на светлината” .


Лийдинг Едж /ЛЕ/: Благодарим ви, че се срещнахте с нас.


Плеядианците: Ние се радваме, че имаме възможността за това интервю. Събрали сме се с нашите приятели и колеги, които поискаха да бъдат тук, за да подкрепят тази енергия. Ние знаем, че тази информация е важна, и, че ще бъде приета от хора, които, може би, никога преди не са се натъквали на такъв тип информация.


ЛЕ: Да. Бихме искали да ви помолим да споделите информация с нашите читатели относно предстоящата година, 1997. Чувстваме, че имате много специална прогноза, която ние ценим. Предвид скорошните избори, в ума на всеки е правителството. Наистина, какво е това, което наричаме “правителството, което ни управлява”? Можете ли да ни кажете нещо за това, какво, от ваша гледна точка, нашето правителство наистина е, и какво можем да очакваме от него през следващата година? 


Плеядианците: Добре. Нека поиграем с тази идея за правителството и нека разширим вашата версия за това какво правителството наистина е, както го виждаме ние. За много хора, правителството означава нещо, което е неясно - едно нарастващо бюрократично чудовище, което се храни с пари, събирани чрез данъци, и което има безсмислени разходи и много скрити идеи, една огромност, която нараства и която, изглежда, е извън пропорции спрямо собствените си нужди, - нещо, започнало като едно, но завършило като друго. В последните избори през ноември гласуваха по-малко от 50% от всички имащи право на глас. Г-н Клинтър беше избран с по-малко от 50% от тях. Ако започнете да се вглеждате в това колко хора упражняват своето право да решават как да работи правителството, се получава една тъжно малка група, малцинство.  Казваме тъжно малка, защото тези хора, които участват в системата, го правят, защото мислят, че тя има значение. Тези, които не участват, те или чувстват, че техния вот е без значение, или може би разбират, че самата система не се основава на цялостността. Има толкова много новини за всичко това и са написани дузина книги за скандалите, свързани с хора, заемащи високи обществени постове. Г-н Клинтън, например, може да погледне към публиката и да каже “Така ли? Е, и какво от това?” Правителството е известно, защото то е външното проявление на онова, което наричате авторитет и отговорност - нещото, което според нас винаги е било един от най-големите проблеми на човечеството, е, че вие сте се отказали от своята отговорност. Да, вие сте били мамени, заставяни, и награждавани, за да направите това, и то се е случило след слушането на папи, свещеници и президенти в продължение на хиляди години, които са ви казвали, че сте незначителна машина, че сте грешили, и че сте с недостатъци, и че болестите мутират около вас, и че вие нямате контрол над своите емоции, на които, разбира се, и без това не може да се вярва. Поради това, повечето хора, живеещи в края на двадесети век на Земята, са изпълнени с подозрения по отношение на себе си! Най-висшата истина, която можете да схванете като човешки същества е, че правителството извън вас самите е отражение на вашето вътрешно правителство. Вашето вътрешно правителство е вашето желание да кажете, “Отговорността повече не може да бъде прехвърляна. Аз съм отговорен. От мен зависи.” Поради това, че в продължение на две хиляди години сте били обучавани, особено поради влиянието на Християнството, да бъдете подозрителни към себе си, вие не можете да се доверите на самите себе си. Ренегатите, черните овци, са тези, които решават, че те са отговорни, те са онези, които изцеляват себе си, те са тези, които не приемат нечии твърдения, че не можете да направите това, или онова. Затова вашето външно правителство, в своята незначителност, се надува извън мярка - за да ви покаже, че не можете да поставяте авторитета извън себе си. Когато искате външното правителство да се погрижи за вас и повярвате, че вашите отговори идват от сигурно място, тогава то вече не може да работи. Вие влизате в конфликт.


Добрата новина, която можете да очаквате е, че 1977 носи “електрифицираща” енергия, която ще оповести огромна, радикална промяна.


От астрологична гледна точка, нещата говорят сами за себе си. Имате голямата планета Юпитер в опозиция, носеща много неща, съчетаваща се с планетата Уран във Водолей. Това само по себе си ще донесе промяна. Планетата Уран е била във Водолей една година и нещо. Тя също ще се придвижи напред сега и на много хора ще им се струва, че нещата във външния свят се разпадат, а правителството ще отрази това рязпадане. Докато външното правителство се разлага, и възникват скандали отвъд това, което можете да си представите, и всички неща започнат да се разпадат пред очите ви, проумейте, че всичко това е огледално отражение на мисловните форми, на стойностите, на вярванията, на управляващия принцип, който всеки от вас има вътре в себе си. Вие няма да имате цялостни лидери, докато не спрете да мамите себе си. Как мамите себе си ли? Правите го по великолепни начини: дали мамите като криете данъци, дали като крадете един от друг, дали като се лъжете помежду си, и т.н., защото не искате да се покажете слаби. Срамувате се от това, което сте направили. Страхът от слабости и срамът са домът на много лъжи и енергията на много хора се връща обратно към тях много бързо. Те откриват, че не могат да изрекат лъжа. Сега те се изправят лице в лице с това. Живеете във времената на вързаните като с ластик хора. Това, което излъчите навън, моментално се връща обратно към вас. Затова, не се грижете толкова за поведението на другите. Тяхното поведение ще се само-коригира! Много от тези хора по целия свят, които са на власт, както казахме…папи, свещеници и президенти…ще открият, че, може би, от доста време са били императори без дрехи и че внезапно някои хора ще съберат смелостта да кажат, “Те не носят никакви дрехи! Те са голи!” Отначало хората могат да бъдат шокирани, но после ще си дадат сметка, че са били очаровани от нещо, което дори не е реално. През 1977 предстоят много хаотични времена. Щом съзнанието на правителството, или силата, която вярвате, че ви управлява, започне да се измества и променя, всички хора, които чувствате като властващи, ще покажат своите цветове, и вие ще трябва да се изправите лице в лице с идеята, че не можете да погледнете нагоре, или да помолите някой да направи нещо за вас. Като човечество, сега вие сте тласкани към времето, в което трябва да станете отговорни към себе си.! Астрологично, Сатурн се връща към нула градуса и се придвижва напред към знака на Овен и ви кара да израствате като човечество.


Вие трябва да схванете, че сте отговорни за света, с който се срещате. Ако не можете да схванете това, ще убиете себе си. Щом решите да преследвате това, което хората наричат параноя, започвате да забелязвате нещата, които имат връзка и по-дълбоко значение. Ако се изплашите от тези неща, от действията зад кулисите, от окултните дейности, които наистина оказват влияние върху тези господстващи сили, може да се придвижите в страха, а когато бъдете обземани от страх, вие отдавате своята сила! Спомнете си, вашата сила завършва там, където започва вашият страх. Има ги тези, които ще ви насочват към състоянието на страх и съответно – към безсилие. Затова, ако сте разочаровани от авторитетите извън себе си и ако не желаете да приемете, че можете да създавате своята собствена реалност, значи сте били ограбени! Били сте използвани! Това е тест, хора, да се събудите за един свят, който ще се проявява все повече и повече - като сън. Парченца от реалността, които изглеждат несвързани, ще се появят от никъде, точно като сънища. Реалността ще изгуби своята линейност, своя поток и гладкост, своите свързаност и непрекъснатост. Тя ще започне да се появява при мнозина като фрагментирани, разпръснати парченца, изскочили от списание, където останалата част от картината липсва. Те ще представляват рухването на трето измерение, каквото го виждате, независимо дали става дума за разпадане на вашите вярвания за себе си. Ако се отпуснете, и плувате с потока, и кажете, “Всичко се разпада. Какво мога да направя за това, като се има предвид какво искам?” Това, което вие искате, може да предизвика голяма разлика с оглед на резултата. Докато нещата се разпадат, вашата най-голяма възможност е да срещнете себе си, да се срещнете със своя “вътрешен” папа, свещеник, президент, властващ, владетел, и да оформите своето вътрешно правителство. Как ще направите това ли? Трябва да започнете да се съсредоточавате върху идеята, че в продължение на еони сте били насочвани от своите най-висши потенциали, от вашата жизненост. Защо, според вас, всички тези неща идват от космоса, или изпълзяват изпод Земята, или пропълзяват през измеренията, или идват от небесата? Смятате ли, че си нямат друга работа? Можете ли да си представите, че сте считани за богатството на тази спирала на галактиката и че всеки друг е тук, защото могат да изтъргуват, спазарят и експлоатират вас? Били сте експлоатирани от същества, промъкващи се през измеренията, казващи, че са всякакъв вид небесни същества, религиозни същества, същества, които могат да се проявяват като каквото си искат.


Измеренията ще бъдат широко отворени. Те се разкъсват сега. Космическият календар показва, че е време да спрете да мислите, че Президент Бил Клинтън трябва да ви управлява и да взема решенията вместо вас, хората. Докато си мислите, че някой друг трябва да бъде родителят и да се грижи за вас, независимо дали това е Исус в небесата, или Бил Клинтън на Земята, значи сте пропуснали същността. Смисълът на живота е да станеш суверен, автономен, отговорен, точно както Първосъздателя. Първосъздателят, Първопричината, Съществуващото, очаква да сте равностойни на него и благосклонно ще признае вашето величие. Съществува благоволение в благосклонността, което позволява всички неща, което съдържа любезност, което притежава твърдостта да отстоява това, което иска, без да причинява вреда на другите. Това е ключът. Може да кажете, “Вашите думи ме обиждат.” Това истинска вреда ли създава, или създава нещо друго? От наша гледна точка, истинска вреда е физическото насилие. Може да възникне и психично насилие. Черни магьосници има от стотици и хиляди години. Те произхождат от древността на вашите времена. Мнозина от политическите фигури, или мнозина от кралските фигури, описани в Библията, патриарсите, наистина разбирали черното изкуство. Те от много дълго време знаели как да  викат духове и как да упражняват контрол над ума. Много от нещата, които вие откривате сега, не са нови. В своето собствено невежество, мислейки си, че живеете в най-интелигентното от времената, вие опетнявате всичко от миналото и го омаловажавате и действате така, сякаш нищо от съществувалото досега на Земята не е било сериозно и интелигентно спрямо сегашния момент, края на двадесети век. Когато от края на двадесети век погледнете ретроспективно към Земята, ще разпознаете този период като най-мрачния от вековете! От еони тъмните векове са били поставяни под чадър от темата, че вие, хората не искате да знаете. Вие с такава готовност вярвате, че сте родени грешни и пълни с недостатъци, че сте нищо незначещи машини, че сте незначителни и безсилни. Вярвате, че хващате настинки. Вярвате, че хващате всичко. Огромната мутация на болестите, която възниква днес и ширещите се по вашата планета болести, са отражение на вашите вътрешни страхове като човешки същества. Вие искате Клинтън, или папата, или Исус от небесата да ви спаси, но не се занимавате със собствените си негативни мисли! Вие не признавате, че се безпокоите, вашите съмнения изпълват етера около вас с подобни на чудовища същества, с фантастични създания, които са много реални. Всяка мисъл, която помислите, оживява. Затова ви предлагаме да спрете, и да се замислите за това как замърсявате своя свят. Забравете за веществата, които замърсяват вашия свят. Помислете как го замърсяват вашите мисли. Какъв вид енергия излъчвате от момент до момент? Огромният тест за човечеството е да осъзнае… това не е лесна задача. Как ставате осъзнати? Как оставате осъзнати? Как се предпазвате от това да не извършвате неосъзнати неща?


От дълго време казваме, че най-голямата машина за контрол над ума на вашата планета е вашата свещена телевизия. Предлагали сме ви, ако искате да се развивате в посока към осъзнатостта, да вземете своя телевизор, да го сложите на тротоара с бележка, гласяща, че това е машина за контролиране на свободния ум, и да се отървете от него! Вие сте като суха гъба и попивате изображенията пред себе си, а вашия подсъзнателен ум не знае разликата между това, което е реално и това, което не е реално. Лесно можете да бъдете програмирани на подсъзнателно равнище така, че да действате като роботи. И ние бихме казали, че в Америка може би 94% от човешките същества се движат като роботи, роби с контролиран ум, които нямат никаква връзка със своята собствена сила.
1997 година носи промяна в тази реалност. Начинът ще бъде различен за всеки. Това ще бъдат много важни събития, които ще ви разтърсят. Ще видите скандалите в църквите, в правителството, да нарастват с шокиращи темпове. Преди сексът с възрастни беше шокиращ. Сега сексът с деца, цялата склонност към педофилия, която преобладава сред владетелите на света, ще бъде извадена на показ, и хората ще трябва да поемат отговорност за своята собствена сексуалност. Вие създавате деца и не ги цените, защото не цените самите себе си. След това създавате правителства така, че тези правителства да могат да паднат, за да можете да си върнете отново своята сила. Част от вашата сила включва поемане на отговорност към вашата сексуална енергия; с кого споделяте своята сексуалност е изцяло значимо, и децата, които създавате в резултат на това споделяне, са ваша отговорност. Когато обърнете гръб на своите деца, обръщате гръб на самите себе си. Тази сексуална извратеност преобладава сред вашите лидери от много години. Това не е нещо ново. То започва от вашите бащи-създатели. Те практикуваха някои от тези черни окултни сили. Занаятът започва от още по-рано. Човешки тела е имало тук от край време. Сексуалното изражение и погрешното му използване също са били тук от край време и винаги са нещо, което е скрито и не е било споменавано в историческите книги. Спомнете си, историята е написана от онези, които притежават парите, за да я напишат. Историята не  се пише от някой беден човек, който търси истината, или своята версия на истината. Важно е да запомните това. Историята е гледна точка. Тя е мнение. Тя се пише от някои дишащи тежко отвратителни хора, спонсорирани от някого, или от хора, които са били подкупени, или от хора, на които са им казали “напишете думите и ние ще се погрижим за вас, ще ви дадем любовница, вила, а на всеки три години веднъж ще ви водим на Луната или на Венера”. 


Както го виждаме ние, Г-н Клинтън ще бъде изкупителната жертва. Той ще бъде пожертваният крал - един стар езически ритуал. Скандалите около него ще се разгърнат и ще покажат всички неща, които хората не желаят да видят в самите себе си. Когато той казва, “Е, и?”, всеки друг казва същото “Е, и - какво, ако обиждам своята жена, своите деца, и ако мамя тук и там? Е, и - какво, ако правя това?” Ние казваме, че вие и всеки друг ще бъдете държани отговорни за тези ваши “е, и-та”. Това представя Клинтън. Това е, което ви показва. Ние бихме ви предложили да избягвате осъжданията и да започнете да се вглеждате в посланията, които вашият свят ви носи. Казахме ви, че реалността ще бъде разтворена, докато различните системи се разпадат поради корупция сред правителството, сред Християнството, и в други области… военните, спорта - там, където са съществували вашите велики институции на слава, сила и власт. Те ще разпаднат, предимно чрез сексуални скандали. Тези скандали нарастващо ще преобладават колкото повече от тях разкриват военните. Това е само върхът на айсберга. Вие не можете дори да се приближите до това, да разкриете какво наистина има там. Когато това стане, хората ще изгубят вяра във всички системи, а самите системи ще започнат да се разпадат. Ето защо, ние предложихме да започнете да вярвате в себе си. Светът извън вас наистина е ваше собствено творение, защото вие не искате да носите отговорност.  Ще бъдете принудени да поемете отговорност. И така, ако вие носите отговорност, откъде смятате да си получавате парите? Кой би станал ваша осигуровка… включително ваша здравна осигуровка? Ето какво ще бъдете предизвикани да направите. Докато нещата извън вас, на които разчитате, изчезват, ще трябва да си ги осигурите. Откъде ще вземате своята храна? Откъде ще вземате своята вода? Как ще се топлите?  Какви нарушения мислите, че можете да оправдаете в името на своето собствено оцеляване, чрез прехвърляне на тези нарушения върху другите? Това ще бъде голям тест, за да видите дали можете да използвате силата на своята мисъл, своята способност да създавате реалност чрез своя ум и да представяте извън себе си това, което наистина желаете!


Ще ви кажем следното: помнете, че колкото по-лош става външния свят, толкова по-голяма ще става вътрешната ви сила! Те се разгръщат в точен баланс. Ние предлагаме да си намерите общност, семейство, и да намерите хората, които обичате. Бъдете ясни в своите намерения. Нужно е основните блокове във вашата структура да бъдат радостта, мира, безопасността, хармонията, и въз основа на тях, можете да градите. Ако това е вашето намерение и ако вашата нова основа е изградена от него, тогава така и ще бъде, а ако положите основни блокове от съмнения, безпокойства, чувство за вина и насилие, - така и ще бъде. Избирайте своите намерения мъдро!


Вашият вътрешен свят ще бъде отразен в огромна степен във външния свят. Това е то! 1997 се задава на хоризонта. Ще има много повече психични явления, странни събития, които ще продължат да се случват колкото повече се приближавате до 2000. Затова реалността ще изглежда толкова повече като сън, колкото повече небесата се пълнят с холограми, колкото повече хора срещат възвисените учители, свещените същества, светците, боговете. 


Всеки ще има своя бог. Всеки ще има свои собствени холографски включвания и всеки ще започне борба с другите, заявявайки “Аз имам истината. Виж, моят бог ме просветли със своя лъч”. Аз се срещам със Съвета, с Федерацията. Моят бог е това!” И това ще бъде дълга битка, която около 2000 ще е в кулминацията си. Чий бог е богът? Много индивиди ще имат тези преживявания и ще ви казват, че съществува технология, която не можете да проумеете. Разширете съзнанието си и си представете, че те са многоизмерни същества, наричащи себе си богове и, че, понеже вие ги наричате богове, те казват, “Добре. Ще играем ролята на богове. Ще бъдем Мери, Исус, Иосиф, Енох, Иехова, Яхве, Сен Жермен, Михаил, Луцифер.” Всяко едно от тези холографски изображения ще се появи, защото има форма на космическото съзнание, която казва, “О, тези човеци! Това са техните икони, затова от нас се иска само да си сложим маскарадния костюм и когато дойдем да ги измамим и изплашим, те ще ги помислят за истински. Вие, като човечество, отново и отново се оставяте да ви мамят авторитети, независимо дали това е вашият папа, президент, или нещо, което ще дойде от небесата. 


Основното, което ще ви кажем е … ще поемете ли отговорност? Когато “Исус” дойде от небесата, ще поканите ли Исус на чай, като някого, когото сте срещнали на пазара, и без да правите голям въпрос от това, ще кажете ли “Толкова е хубаво, че те срещнах. Имам чай. Имам малко бисквитки. Благодаря ти, че се отби. Ще дойдеш ли пак?” Ако можете да срещнете тези от небесата така, както посрещате своите приятели - без обожание, с чувство за равностойност - ще бъдете добре. За всичко друго, което кажете, скъпо човечество, ще си платите скъпо. Ще си платите заради собственото си отказване от суверинитет!


Вие сте търсени, защото сте величествени същества. Много ви мамят, за да ви ограбят, за да експлоатират вашата енергия. Хората не могат да си представят, че могат да бъдат експлоатирани за нещо. Те си мислят, “Животът ми се разпада. Не зная кой съм, къде съм, къде да отида, къде да живея, как да работя, така че, кой би ме искал? Какво струвам аз?” Е, вие сте продукт на своето мислене, че не струвате нищо и затова вашият живот се разпада, защото вярвате, че не струвате нищо. Ние пък ви казваме, че сте безценни! Всичко си зависи от вас!


ЛE: Струва ни се, че някои от нас са близо до създаването на своя съзнателна реалност с лекота и без усилия. Но тъй като още не сме стигнали дотам, трудно ни е да схванем какво е да го направиш. Можете ли да споделите малко повече информация за това как да го правим по-ефективно. Барбара изглежда, че е усвоила този процес доста добре.


Плеядианците: Да. Тя е в състояние да прави много неща и когато сте край нейната вибрация, тя може да повиши вашата вибрация и да ви накара да се почувствате по-вдъхновен, и да почувствате лекотата на съзиданието. За нея всичко това е лесно. Ето защо хората искат да са около нея. Те долавят нейната лекота в създаването на нейната собствена реалност и доверието й в процеса - независимо какво създава, тя го прави така, че да има смисъл за нея. Това е важната стъпка във вярването “Аз създавам, значи аз нося отговорност”. На хората, които искат да направят този скок, бихме казали следното: станете осъзнати, уточнете в своя ум, в своето сърце, в своето енергийно поле, какво искате. Сигурно искате нещо. Трябва да искате нещата от момент на момент. Трябва да уточните посоката. С други думи, колко от вас излизат от дома си, влизат в колата, и очакват тази кола да ги закара някъде? Колата не може да ви закара. Вие трябва да управлявате колата. Вие трябва да имате волята и намерението да отидете някъде. Вашите воля и намерение, съчетани с мощността на колата, ви отвеждат някъде, но вие избирате къде искате да отидете. Същото е и с вашето тяло. Трябва да имате волята да направите нещо със своето физическо тяло. Започнете с мира, радостта, безопасността и хармонията, а след това искайте нещо, но не бъдете прекалено привързани към това, което искате. Пребивавайте в божествено безгрижие. Прекалената привързаност към крайния резултат може да създаде много проблеми. Щом задвижите искането, следващият ключ е: следете за синхронности. Синхронностите са вратите, които ви водят напред. Те са трохите, разпръснати за вас в гората, които казват – следвай този път, който те води напред. Колкото е по-голяма синхронността, толкова по-голям е отвора до духа. В името на духа, ние казваме, осъзнайте идеята, че всичко край вас е живо и че има пластове и пластове от интелигентност и че сред тези пластове вие сте значими. Това няма нищо общо с религията. Когато нещо идва от небесата, то не е непременно духовността. Това е, “Виж колко голяма работа съм аз и колко много мощ имам над вас, малки човечета.” Ще изглежда, че тези, които идват от небесата, ви притежават, така, че въпреки целият им скептицизъм, даже онези от вас, които знаят тази информация, която сега споделяме с вас, може да бъдат поставени на колене от сили и честоти, които могат да бъдат демонстрирани чрез светлина, предназначени да ви измамят - казваме го с голямо съжаление! Аз мога да ви измамя, защото ние не поемате отговорност. Вие все още искате Клинтън, или папата, или Исус, или някой, да ви спаси. Ние ви казваме, че тази идея никога няма да проработи! Трябва да грабнете силата вътре в себе си и да поемете отговорност за тази планета до 2012. Към декевмри 2012, вие трябва да сте осъзнали своя суверинитет, своята безценност, своята способност да създавате най-мощните вибрации. Това е точката, към която се придвижвате, а 1997 съдържа голяма потенциална възможност да стигнете там, защото, когато реалността се раздели наполовина и тези неща, на които сте разчитали, че ще са там, вече престанат да са там, ще трябва да проумеете как да разчитате на своето Аз.. 


ЛЕ: Значи, независимо какво се случва, оставаме съсредоточени върху радостта, безопасността, хармонията и мира…. И само зареждаме с енергия това, което искаме, точка. 


Плеядианците: Да. И не губите време да се притеснявате, защото тогава изпращате мисли на безпокойство навсякъде…, а те ще се върнат при вас. Знайте какво искате. Това е вашият най-голям тест. Можете ли да имате заземен, устойчив и идеализиран възглед за реалността, когато изглежда сякаш невъзможно да го имате? Тестът не е да се възвисите в небесата, въпреки, че там горе наистина има много космически кораби с многоизмерни същества, които притежават духовната технология, за да изпратят долу лъчи от светлина и да ви повдигнат горе. Обикновено това беше описвано във вашите стари писания и Библейски текстове. Днес това става в избрани места по глобуса и предстои да се ускорява. Много хора ще наричат това “отвличане”. Те ще мислят, “Това е то. Вдигам се нагоре, както Христос е направил, за да спаси човечеството”. Помнете, вие сте родени на Земята, за да бъдете придружители и обитатели тук на много мощна вибрация. Имаме предвид, че вие сте тук, за да накарате тези от небесата да слязат долу и по-скоро те да почитат вас, отколкото вие да проявявате страхопочитание пред тях.


ЛЕ:  Какво могат да вложат нашите читатели, за да създадат изобилие за себе си в бъдеще, когато икономическата и други системи се разпаднат?


Плеядеанците: Много от нещата, които хората правят ежедневно, са лишени от смисъл за тях. Хората смятат, че работодателите не ценят служителите си, служителите не ценят това, което правят, затова защо да искат трудова осигуровка за нещо, което не ценят? И така, какво ще направите? Ние бихме казали следното: ако си изберете да правите нещо толкова просто, като например да отглеждате малини, или боровинки, и вложите сърцето си в него, и го обичате, и ако правите нещо, което ви носи радост… вашето вълнение за своята работа и за това, че сте истински щастливи от това, което правите, ще ви донесе най-голямото изобилие. Най-голямото изобилие не е колко пари имаш в банката. То е чувството, че си кокошката със златните яйца, защото си толкова надарен. Вместо лишената от смисъл работа, можете да се заловите да правите нещо просто, което ви носи радост, което ще подкрепи общността. Когато всеки започне да прави така, ще си осигурите нов поток на обмен на продукти и услуги. 


Много от компаниите за имоти ще останат празни, защото хората няма да имат достатъчно земя, на която да живеят и къща, по която дължат пари. Задълженията по кредитните ви карти нарастват отвъд това, което всеки може да схване. С нарастването на този дълг става невъзможно той да се изплати. Какво ще се случи, когато внезапно автобусът спре някъде? Вие сте в надпревара, надпревара към лудостта. Преди години го нарекохме впускане към хаоса.


ЛЕ: Звучи сякаш ще бъде от полза да използваме своите намерения, за да опазим себе си здрави, докато по света се появяват болести…както чухме, че ще стане. 


Плеядианците: Да. Ще повторим пак, безпокойствата са най-голямата вреда, която нанасяте на своето здраве. Изображенията от телевизията, списанията и вестниците, които ви казват да бъдете изключително внимателни за своето тяло, нанасят вреда на вашето здраве. Ако обичате себе си…простият факт - да се погледнете в огледалото и да кажете, “Обичам те” на себе си, и наистина да го имате предвид, и да бъдете в състояние да приемете тази любов от себе си през очите и наистина да се свържете с нея…е простия акт, който укрепва и усилва вашата имунна система. Всеки път, когато го правите, това действа като ваша здравна осигуровка и не струва никакви пари, освен няколко момента от вашето време. Вашата способност да се обърнете към духа и да кажете: “Дух, моето намерение като човешко същество е да постигна състояние на мъдрост, да живея с достойнство, да живея с кураж, и да проявявам това, от което се нуждая, и да направя така, че мистериите и реалностите да се отворят пред мен без да ги назовавам по име, или да ги боготворя. Бих искал това познание  да дойде при мен. Затова, моля да бъда защитен; моля да бъда насочван; моля да бъда свързан с великото Съществуващо, великата Първопричина; моля да бъда в потока на енергията, с която работи”. Съществуват изявления за намерение и изобилие. Както казахме, изобилието не означава пари в банка. Изобилието е вашата способност да знаете в момента, че можете да създадете следващия момент изпълнен с това, което желаете. Това е истинското изобилие! Когато имате пари в банката и искате да ги охранявате и натрупвате, това означава безпокойство за онова, което може да се случи. Затова, ако ръцете ви са празни и вашата воля, вашия дух, вашето намерение, вашето сърце, вашата енергия са пълни… винаги ще създавате онова, от което се нуждаете. Колкото повече системата се разпада, толкова по-големи са способностите във вас, които ще се разгръщат! Колкото повече предявявате претенции над своята сила, толкова повече нешата ще се проявяват чрез вас. Рано или късно, вие ще бъдете в състояние да  придадете на нещата форма през измеренията и наистина да ги направите така, че храната да излезе от прозрачния въздух. Това не е толкова трудно да се направи. Историите за древните учители, съчетани в характера на Исус, който вървял по водата и правел много неща, са били за измествания в измеренията. Вие можете да правите същото. Но трябва да имате вяра. Вашите воля и сила трябва да бъдат правилно подравнени, като рубиненочервен лазерен лъч. След това трябва да се фокусирате върху своите желания, и да ги оставите да се проявят! Ако сте привързани към това, което искате, свършено е. Важно е да искате, но не да се привързвате прекалено към това, което искате! Божественото безгрижие е много важно. Прекалената привързаност може да създаде много проблеми. Юпитер и Уран във Водолей създават голямо повишаване на Кундалини. Така се нарича енергията, която се намира в тялото. Тази енергия е в спящо състояние. Тя стои заседнала, защото вие не знаете как да я използвате. Когато започне да се движи през тялото, можете да я преведете по различни начини – да мислите, че сте прекалено възбудени сексуално, или недостатъчно възбудени сексуално, или нервни и тялото ви вибрира, или да започнете да виждате неща. Трябва да се научите да насочвате тази енергия. Това е като карането на кола без да сте вземали уроци. Ако има нещо, което представлява темата на деня в края на Земята от двадесети век, то е, че ви предстои да пренапишете наръчника за това какво е да си човек. Ще спрете да ходите по лекари, ще спрете да тичате при другите, и ще започнете да тичате при себе си. Ще започнете да разбирате, че едно от най-големите заболявания на вашата планета е вашето собствено замърсяване, вашите собствени мисловни форми, които замърсяват атмосферата, а след това създават привързаности, или привличат същности с ниски вибрации от астралната равнина, същности, които са били тук от стотици и хиляди години, и те ви обсебват. В края на краищата, обсебването ще бъде разбрано някога, в далечното бъдеще, а не сега. Когато започнете да виждате края на двадесети век като най-мрачната от мрачните епохи, ще разберете, че голямото болшинство от хората на Земята са били обсебени от по-низши същества, които са се хранили от техните вибрации и са ги държали в страх, съмнение, безпокойства, злоба, погрешна употреба на сексуална енергия и т.н. 


Колкото повече се практикуват черен окултизъм и безсмислени кървави ритуали, канибализъм и сексуални насилия, за да се създаде власт, толкова по-големи стават същностите, които смучат от вашите вибрации. Те създават страх. Ако някога изобщо поискате да разберете какво става, огледайте се и вижте кой е обзет от страх и ще знаете и кой още е там. Може би, това е твърде голямо изявление, за да бъде разбрано от вашите читатели. И въпреки това, ние не можем повече да ви изолираме. Не можете да останете в детската градина завинаги. Трябва да осъзнаете, че съществува поредица от класове, през които трябва да пораснете. Ще израснете до по-големият свят на големите, осъзнавайки какво е духовността и какво сте самите вие като хора. Категоричното е, че Бил Клинтън не може да ви спаси. Падането на Бил и Хилъри Клинтън ще позволи на всеки от вас да се изправи през собствената си тъмна страна и, вглеждайки се в твоята тъмнина, ще разберете свояте светлина, сила и свобода!


Много скрити, шокиращи, изненадващи промени ще се случат, затова бъдете отворени към идеята, че, може би, се случва нещо, което не бихте си избрали, защото ви липсва куража да си го изберете. Затова, внесете го и го превърнете във възможност. Възможността често пъти се преоблича като загуба. Вашето мнение за това, което искате, превръща крайният резултат в това, което е там. Опитът, който ще имате, ще изглежда сякаш ви подмамва, за да види дали ще хленчите и ще се оплаквате и ще се правите на жертва, или ще кажете, “О, дух, ти ме подмамваш. Ще издигна това до най-високо ниво. Това е, което искам. Знам, че разполагаш с това за мен.” Не се отказвайте от това, което искате! Дръжте на мечтите си, защото вашите мечти се превръщат в реалност, а реалността се превръща в мечта!


През 1997 ще има много възможности, много пробиви, много динамични връзки, не само индивиди, но колективи, мрежи, ще се събират заедно. Много хора наистина ще видят през нещата и ще видят кои са хората. Ще има много хора с авторитет, които ще изгубят благоволение. През следващите няколко години, храната ще бъде много голям предмет на спор. Научете се да бъдете производители на своята собствена храна, или намерете хора и създайте организации, чрез които няма да разчитате на храната, внасяна отвън. Научете се да произвеждате храна там, където живеете. Научете се да се свързвате със своята общност. Всеки иска да знае къде ще са безопасните места. Вие интуитивно ще бъдете отвеждани на безопасното място, ако това е, което искате. Но, където и да сте, трябва да се научите да създавате своята безопасност. Можете ли да повярвате, че живеете в безопасен свят? Ако можете, където и да сте, ще намерите мехур от светлина, или някаква подобна метафора, обгръщаща ви, за да ви предпази. Всичко около вас може да бъде разрушено, но вие ще бъдете добре. Това е основано на вашите воля и намерение. Вас ви изпитват от други измерения, за да видят дали тогава, когато стените започнат да се сриват, вие също ще се сринете и провалите, или най-голямата енергия на човешкия дух ще се издигне до позиция, която не е достигана никога преди? Вие наистина ли ставате екзалтирани отвъд всички неща? Някои не искат да бъдете екзалтирани изобщо. Те искат да ви държат в бедност, за да могат да смучат вашата кундалини и да живеят от вашите вибрации. Други, обаче, ви ценят, никога не забравяйте това! Някои от тези, които ви почитат, може да ви плашат. Ако трябваше да ги срещнете, те щяха да имат мощен вид или вибрации, но това не означава, че те не ви ценят. Затова, като хора, научете се да чувствате своята реалност, а не да я мислите! Научете се да познавате разликата между това какво е добро и какво не е добро. И се научете да имате куража да кажете, “Това не ми харесва!” Научете се да имате куража да казвате, че императора не носи никакви дрехи. Ако не можете да назовете онова, което очевадно е пред вас, тогава ще си платите скъпо и за това. Част от вашето изпитание, част от вашето огромно духовно пробуждане, е, да видите дали ще имате силата да се задържите цялостни в мир, радост, безопасност и хармония, и все пак да имате куража да казвате истината, без значение колко трудно може да бъде за другите да слушат тази истина. Бихме помолили вашите читатели да имат по-голяма вяра в себе си!
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ВЛЕЧУГОПОДОБНИТЕ СА ДУХОВНО "БАНКРУТИРАЛИ" СЪЩЕСТВА


Предадено от Космическото Съзнание* чрез Пол Шокли

Те притежават огромна сила. Те имат страхотни технологии. Те са изключително ефективни в това, което правят, но им липсва състрадание. Не ги е грижа за другите, дори помежду им, по начина, по който ги е грижа хората. Те са “духовно банкрутирали”, докато хората са на ръба на духовното изобилие. Този момент е толкова близо, и когато настъпи, човешката сила ще надвиши и надмине технологиите, които са на разположение на влечугоподобните, защото духовните сили ще позволят на хората със своя интелект и съзнание да надмогнат тези технологични сили на Влечугоподобните.


Не става въпрос за добро и зло, а за връщане към Източника, към изначалното съзнание, откъдето е дошло всичко - влечугите са другата крайна противоположност и нямат друг начин, освен да се върнат, докато хората сега са близо до Космическото Съзнание. Въпрос на време ще бъде, преди хората, като колективно съзнание, да успеят да придобият огромна сила, без да се докосват, както Влечугоподобните, до тези технологии.


Защо влечугоподобните и съществата от Сириус имат законни


претенции към човешката раса

Съществата от Сириус са майстори на генното инженерство и помогнаха при създаването на Кроманьонеца посредством тези експерименти по генно инженерство, използвайки генен материал от млекопитаещи, смесен с по-древна генетична мутация, донесена от Драконианците, или Влечугоподобните от Дракон, заедно с разработеното от тях за Нендерталските видове.


Посредством прибавяне на генетичен материал от мозъка на млекопитаещо към мозъка на влечугоподобно, Сириус успяха да създадат по-еволюиралия хуманоид; Кроманьонеца, или ходещия изправено човек, известен като Хомо Еректус, или Изправения човек. По тази причина, и двете цивилизации имат законни права над човешката раса и към собственост върху Земята. Всяка от двете групи чувства, че има законно основание за своите претенции. Разбира се, хората - по-голямата част от тях – ще предпочетат по-скоро своите братовчеди от Сириус, отколкото Влечугоподобните, но влечугоподобните същества претендират, че са създатели на хората макар, че това, което създадоха, беше предназначено за работа в мините и в производството, а направеното от Сириус провали техните планове за заробване на така сътвореното и промени природата на хуманоида така, че той да може да се развива и да има сходни качества на мисълта като на тези, които хората са считали за богове.


Новият Световен Ред и връзката с инопланетяните


Новият Световен Ред е част от инопланетния дневен ред, организиран от Сивите от Орион. Целта им е да подготвят този свят за понататъшното му присъединяване към Империята Орион. Макар да е планиран, Галактическата федерация, членуващи в която са Плеядианците и групите на Вега и Сириус, също са загрижени и се надяват, че Земята няма да стане част от империята Орион, или от Драконианската Федерация. Те предпочитат Земята да стане част от Галактическата Федерация. Земята се намира в определено положение в галактиката и има специална стойност по отношение на минералите и водата на Земята, както и централният компютър, поставен в древността под повърхността на Земята от надзорниците от Орион, когато те имаха огромен контрол над планетата - те искат да пуснат отново този компютър и претендират, че планетата принадлежи към тяхната мрежа.


Има инопланетни култури, които в миналото са предявявали претенции към планетата и са се отказали от тези претенции и са отишли другаде, или са изгубили контрол над своята собственост чрез война, или други конфликти, така, че понастоящем сред тях се водят спорове относно това кой наистина притежава Земята. Това не е ясно, въпреки, че има определени култури, които биха накарали съществата от Земята да вярват, че те са истинските й собственици; Влечугоподобните предявяват претенции от 10,000 години, групите на Сириус претендират, че са взели контрола от влечугоподобните, а Плеядианците претендират въз основа на своите духовни връзки с човечеството. Съществата от Вега гледат на Земята не като на своя, а като съюзник, на когото искат да помогнат, присъединявайки се към борбата срещу тираниите от други извънпланетни култури.


Сивите от Орион, високите Сиви с голям нос са онези, които претендират за собственост въз основа на това, че именно те са поставили под земята компютъра, насочвал енергиите на Земята през линиите на решетката и посредством определени сили, използвани през тези линии на решетката и чрез икономическият контрол, предоставян от тях в течение на стотици  хиляди години до ден днешен.  


Сивите от Орион са в позиция на икономическа сила - те са по-силни икономически и така упражняват контрол над другите извънземни, като Драконианците и влечугоподобните от Зета. Малките Сиви, или тези от Зета Ретикюли, са основно наемници под властта на Драконианците, влечугоподобните от Драко, които са подчинени на Сивите от Орион въпреки, че имат по-голяма военна мощ и по-голяма власт от тях. Драконианските сили са способни да отнемат контрола от Сивите от Орион, но Сивите от Орион са толкова добри ръководители на планети, че Влечугоподобните от Драко не им завиждат за тяхната работа, и, поради това, функционират като военно рамо в операцията, предоставяйки икономически и политически контрол над Силите на Орион.


Командата на Галактическата Конфедерация


Тя се състои от Плеядианците, групите на Вега, Сириус, Арктур и Лира и стои в сянка, защото те не са изрично поканени от всички човешки представители и правителства да подпомогнат хората при отхвърлянето на ярема на подтисничеството, който ще дойде от тези Дракониански и Орионски Сили. Всъщност, повечето хора все още не разпознават този потенциал за заробване от тези сили и поради това са повече загрижени за това какъв вид здраве и технологии тези сили могат да им дадат за да увеличат своята сила над останалите на Земята. Тези от по-висшите нива, които контактуват с инопланетяните, са по-загрижени за това какво ще получат от ситуацията като индивиди, отколкото от това, какво ще се случи на по-голямата част от човечеството.


Разберете правилно извънпланетните федерации


Болшинството от тези от Орион са с негативен характер въпреки, че има и някои планети и сектори, които са позитивни. Освен Империята Орион, има я и Драконианската Федерация. Драконианците са “погълнали” тези от Зета Ретикюли и са довели тези същества като наемници, но Ретикюли не считат себе си толкова като част от Федерацията, колкото гледат на себе си като на мрежа. Думата “Ретикюли” означава мрежа и това е традиционната класификация в тяхната история, от която те не могат лесно да се отърсят. Драконианската Федерация счита мрежата като част от тяхната Федерация, подчинена на тяхното управление. Драконианците са способни да контролират Ретикюли посредством споразуменията отпреди стотици хиляди години, когато помогнаха да се спаси Ретикюли – тогава планета, умираща от прекалено въздействие на радиацията (вляха й нов живот, а в замяна придобиха контрол над съществата от Ретикюли). Ретикюли пристигат от бинарна звезда, тоест, две звезди, които се въртят заедно, и живеят на планети близки до тези звезди, които са необитаеми за хората, защото там има много високи температури и пустини. Ретикюли, когато идват на Земята, предпочитат да обитават в пустинните райони, където климатът е доста топъл. За тях тази част е благоприятна, понеже имат гени на насекомо като част от цялостната си същност. Драконианците също са студенокръвни и предпочитат топлия климат. Що се отнася до понятието “Конфедерация”: това не е обичайният термин, използван, за да се опише смесването на тези планети от системите на Плеядите, Вега, или Сириус, а е заемка от човешкия език поради постоянната употреба на този термин от приемащите космическа информация, когато трябва да опишат сливането на тези планети в хода на съвместната работата им заедно в настоящата галактика, насочена към това да се опитат да попречат на разпространяването на Драконианското влияние.

Генетичната “Активираща се в определен момент капсула”, предназначена да задейства вашето Космическо Съзнание


Вие не сте несвързани с влечугоподобните. По-близко свързани сте с млекопитаещите и тези млекопитаещи видове проявяват тенденцията да доминират в определен период от време така, че генетиката от влечугоподобно с течение на времето отслабва, а генетика от млекопитаещо се засилва. Съществува и генетичен фактор, имплантиран в хората от съществата от Сириус, когато са се намесили. Това е нещо, поставено тайно в човешкото уравнение от тези от Сириус, без другите да знаят за него; съществата от Сириус, или генните им инженери, са имплантирали в човешките прототипи един вид холографска клетка, която след определен период от време, с всяко изминато поколение и с повишаването на съзнанието, внася клетка, която на свой ред, ще реагира при определено ниво на развитие.


Това може да бъде уподобено на капсула, която се освобождава с времето – както хапчетата, които вземате, и които през първите осем часа не се активират, а започват да действат след това. Този генетичен клетъчен код е предназначен да се активира с всяко изминато поколение така, че всяко поредно поколение да става все по-оъсъзнато, а колкото по-осъзнато става, толкова по-богоподобно става, малко по малко, с всяко изминато поколение, и в това време, когато вибрациите достигнат определено ниво в еволюиращия човек, става възможно тази клетка да се активира напълно и съществото да преживее осъзнаването на Бог и да стане космически осъзнато, или в пълно съзнание. Всяко човешко същество притежава този потенциал вграден в своите клетки, но той не се активира, когато съществата са ангажирани с егоистични стремежи, само-центрирани дейности, или когато съществата са обхванати от враждебност, алчност, властнически стремежи, страсти и желание за контрол над другите. Той се освобождава само когато съществото следва духовната и Божествена Светлина. В този смисъл, вие имате избор и той ви позволява да си изберете път към духовното просветление и, правейки това, да станете Бого-осъзнати.


Междугалактическата конфедерация е определена


“Междугалактическа Конфедерация” означава така наречената “Междугалактическата Команда”, или “Междугалактическата Конфедерация” може да се счита за съюз на високоразвити духовни същества от различни звездни системи, обединили се в своята обща цел да попречат на Империята “Орион” и на “Драконианската Федерация” да завземат и заробят други планети извън тяхната създадена вече Федерация, или Империя. Тези от Вега са се заклели да отдадат своите усилия, за да помогнат да се предотврати завземането на контрола над планетата от Империята Орион. Техните методи не предполагат пряка намеса в работите на хората, а тъй като хората са позволили на представителите на Драконианците и на Империята “Орион” да си направят бази на Земята, съществата от Вега, Лира и Плеядите трябва да зачитат решението им и споразуменията, сключени с Драконианците и Империята “Орион” и Мрежата “Ретикюли” да имат позиции на Земята, докато хората изберат друго.

Как доброволците от Вега и Плеядите работят на Земята


Междувременно, съществата от Вега, Лира и Плеядите също оказват влияние върху движението на хората в посока към отхвърлянето на тези подтисници. Съществата от Вега изпращат своите най-напреднали същества да се прераждат на Земята при земни родители и да растат и се развиват и вършат своята работа, за да помогнат за предотвратяване завземането на планетата от извънземните от Империята, Федерацията и Мрежата. Плеядианците също имат свои доброволци. Ива такива, които идват с космически кораби и се срещат открито с хора (с Били Майер), като се срещат директно с индивиди, които са открити и които желаят да се срещнат с тях. Тези същества даже предупредиха Империята Орион и искаха да осуетят техните споразумения (с правителството на САЩ), но не успяха.


Поради това, докато те се стремят да помогнат по какъвто начин могат да спрат Империята Орион в опита й да завладее планетата, или Драконианците, с техните различни планове за инвазия, те избягвят пряка намеса в работите, свързани с тези същества на Земята. Те даже внимават да не казват за тях, че са опасни, или че са врагове – на тях самите, или на човечеството. Тези от Лира също се прераждат в човешка форма, за да помогнат да се променят вибрациите и да внесат чувство за духовно значение в живота на тези, с които установяват контакт. Това са начините, по които слетите звездни системи работят заедно, за да помогнат на Земята в нейната борба за оцеляване и за духовно просветление.


Има ли решение от “Съвета на Андромеда”?


Дотолкова, доколкото Земята позволява на Драконианците и Ретикюлианците да останат и доколкото съществуват споразумения, това повече или по-малко пречи на намесата от страна на Плеядите, Вега или други. Именно по тази причина, контактите са сведени до минимум, повече с цел образоване и информиране, отколкото за пряка намеса или конфронтация с Драконианците, Ретикюлианците, или Сивите от Империята “Орион”. Съветът на Андромеда е нещо като Обединените Нации за Земята; той има определено влияние, но няма власт над тези, които откажат да се подчинят на неговите препоръки. “Драконианската Конфедерация”, “Империята Орион”, не зачитат много “Съвета на Андромеда”, или неговите препоръки. Те се отнасят до него, когато видят възможност за получаване на някакви облаги, или за да го използват за осигуряване на някакво предимство. Поради това, досега, всичко препоръчано от Съвета на Андромеда във връзка със Земята, е било по принцип пренебрегвано от тези същества.


                                                      Стойността на човечеството

Стойността на човечеството не е в това, което човечеството е направило, а в неговия потенциал, все още неизвестен, тъй като този потенциал е на границата на своето изразяване, и, ако се запази, скоро ще достигне състояние на изражение, което ще бъде подобно на божествено. То ще бъде свързвано с ангелските сили. Това е само въпрос на време. Разликата между човечеството и влечугоподобните видове, е, че човечеството е съпътствано от еволюционен растеж и развитие на състраданието, докато влечугоподобните са лишени от състрадание и са технологично студени, ефективни и мощни. Вашият Висш аз Е космическо съзнание. Извънземните не разбират духовните стойности. Те са обхванати от любопитство и изпитват известен страх от хората, които са високодуховни, а те проявяват слабост пред лицето на високо духовните енергии и са склонни да се отдръпват, когато хората са силно мотивирани и отстояват своите вярвания.


Има ли някой над Влечугоподобните и Сивите?


Азурас, които представляват Дълбините на Злото. Те биват уподобявани на демоничните енергии.


Азурас: Боговете, които полудяха


Те са това, което може да бъде наречено “луди богове”, които са отишли до края на своята лудост в преследването на славата и удоволствията за свои собствени интереси, за своето граничещо с лудостта “забавление” (падналите Елохими). Азурас са отражение на Ариманичните енергии и тези енергии, тъй като са садистични по природа, те търсят и се наслаждават на разрушаването на Божието високо ценено творение, човешкото същество, а в разрушаването на хората и другите аспекти на творението на Божествения Създател, те виждат себе си като предизвикващи Божествения Създател в един вид открито незачитане. Това незачитане е нещото, което им дава чувството за огромна мощ.


Азурас плашат и причиняват страдания


Те искат да покажат неподчинение на Божествения Създател, или ако не са способни да покажат пряко неподчинение, проявяват незачитане към творението и така намират огромно вълнение при разрушаването и причиняването на страдания на това творение. Това се дължи на един вид омраза към Създателя, насочена към творението му, особено към това, което излъчва състрадание, красота, слабост, в смисъл на благост или любов, защото те виждат нещата като аспекти на Създателя Баща/Майка и искат да разрушат този аспект на Създателя така, че те сами да останат и така да няма вече такова нещо като любов, състрадание и качествата сътрудничество, а да има само конкуренция, вместо лоялността и всеотдайността и любовта като такива.


По принцип, те са същества от дисфункционално семейство, които виждат себе си като упражняващи контрол, а единственият контрол, който те могат да разберат, е този, който могат да наложат над другите посредством използването на сила и страх. Те са богове с психологически проблеми от много дълбок характер. 


Има ли някой над Азурас?


Плановете на духовните същества превъзхождат тези на извънземните. Борбата е да се спасят душите на земните обитатели. Най-спешният въпрос за “Галактическата команда” или Конфедерация,  е този за душите на хората, защото спасяването на душите е това, което духовният процес вижда като истинска цел и стойност. Така или иначе, физическото тяло е временно и остава само кратко време на Земята, но душата е постоянна, повече или по-малко вечна, и е обект на по-голяма загриженост. Драконианските и Орионски сили мислят, че като създават впечатлението, че душата е само илюзия и че единствено тялото има значение, ще могат да повлияят на хората чрез страх и принуда, въз основа на нуждите на тялото и инстинкта за самосъхранение. По този начин те всъщност залавят душите на съществата, които се опитват да запазят своето тяло и които са готови да направят това дори с цената на своята душа.


Каквото Долу, Такова и Горе


Човечеството е заразено с войни, но човечеството не е само – същото се отнася и за галактиката и дори да се разрешат войните сред човечеството, това ще означава разрешаване на една малка битка в пределите на галактиката. Но съществата могат да се научат да живеят в мир, даже в средата на хаоса; дори в средата на война, те могат да си създадат мир и разбиране в своите сърца. Това може да бъде единствения начин, по който съществата могат да намерят мир: не като контролират света извън себе си, а като контролират собствения си мир вътре в самите себе си.


Следвайте Светлината. Следвайте Светлината. Следвайте Светлината.

- - - - - - - - - - - - - - - - 


*Космическо Съзнание е силата, изразявала се чрез Едгар Кейси, Христос, Буда, Кришна, Мохамед и други велики Аватари, които служат като “канали” за Космическото Съзнание, което сега говори отново – при навлизането на света  в Новия Век на духовно осъзнаване и осъзнатост.


От 1963 насам Космическото Съзнание комуникира с добре обучени канали. Съдържащата се тук информация е приета в дълбоко трансово състояние и “преведена” от Пол Шокли


Космическото Съзнание ви казва да не вярвате на нищо, включително и на казаното от него, а да го проучите, да проявявате съмнения и да откривате сами истината. То само посочва нещата и дава предложения.


Космическото Съзнание се представя за пръв път пред света чрез телевизията през 1977 година.
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ПРЕДНАЗНАЧЕНИЕТО НА АРИМАНИЧНИТЕ СИЛИ


По принцип, сами по себе си Ариманичните сили не носят умишлено зло на хората; освен ако това зло не може да се направи чрез човешката душа, да донесе саморазрушение, или разрушение на другите, в резултат от личен избор. Дейността на Ариман е усилие да бъде държано човечеството заключено в кармата на Земята, където е неспособно да избяга от физическата област поради сложността на кармата и поради идентифицирането с физическите удоволствия и обещания и капани.


На Ариманичните сили не е позволено, според Вселенските закони, да задържат на физическата равнина някое същество против неговата воля. Съществото трябва или да иска това, или да има кармични задължения достатъчно силни, за да го задържат на физическата равнина. Ариманичните сили са неспособни да държат съществата на тази равнина по друг начин, освен като чрез измама, хитрини, съблазни и усилия ги накарат да създадават повече лична карма и са неспособни да използват сила, за да задържат съществата на тази равнина.


Споразумението със Силите на Светлината са такива, че всяко същество, което се опитва да напада Ариман, или неговите сили, всъщност може да бъде атакувано с целия гняв на Ариманичните сили, дори до степен на появяване на същества в стаята и саморазрушителни енергии, които карат съществото да се саморазруши чрез умопомрачение или чрез лични действия, принуждаващи съществото да направи на себе си или на другите нещо вредно.


Ариманичните сили не могат да налагат върху ума на съществото, или върху неговото тяло, или душа, разрушителни енергии, различни от тяхното психологическо влияние. Например, те не могат да причинят нараняване и болка на съществото, въпреки, че могат да накарат самото същество да си причини болка или нараняване - оказвайки влияние върху неговия ум.


АРИМАНИЧНИТЕ СИЛИ ИМАТ ОПРЕДЕЛЕНИ ПРАВА НА ТАЗИ РАВНИНА


Подходът, който съществата трябва да използват по отношение на Ариман, е да признаят, че тази сила, тези сили, имат определено влияние и права на тази равнина. Че те владеят кармата и те налагат един вид кармично правосъдие и, че да се намесваш в тази карма и правосъдието, значи да си навлечеш неприятности.


За да избяга от клопките на Ариман и неговите видове само-обслужващо прависъдие и карма, съществото има нужда само да постави Светлината и честотата на Божественото като нещо най-главно и първостепенно в своя живот.


ИЗКУШЕНИЯТА НА АРИМАН:


КАКВО ЩЕ ТРЯБВА ДА ПРЕОДОЛЕЕ РАБОТНИКЪТ НА СВЕТЛИНАТА


Настоящото Космическо Съзнание разкрива, че същностите, които вярват, че трябва да изоставят всичките си светски дейности, за да следват Светлината, жертват повече, отколкото се изисква. Изкушенията на Ариман ще бъдат представени по начин, при който съществото да постави други приоритети над Светлината, да постави личните си удобства, или персонален престиж, сила, лична слава, над тези на Светлината.


Това е типът изкушение, който Ариманичните Сили ще представят пред същността, която е тръгнала по пътя на Светлината.


Последното, и най-голямо изкушение е, когато същността, тръгнала по пътя на Светлината, бива изкушавана от Ариман да гледа на себе си като на Божествено Същество, заслужаващо голяма награда, като някой, който е славен и специален, който е облагодетелстван и заслужил; някой, който е облагодетелстван, и който преживява чувство на голяма гордост и слава от своите духовни постижения.


Последното голямо препятствие, което съществото, поело пътя на Светлината трябва да преодолее - ако се поддаде на това изкушение, то пада отново, точно както падна Луцифер макар, че той беше блестящ и ярък пример и звезда от небесата. Падението му се дължеше на гордостта и суетата в себе си.


Настоящото Съзнание разкрива, че съществата, които могат да се движат по пътя на Светлината, поддържат своето чувство на смиреност пред Светлината, признават, че сами по себе си те не са нищо и не могат да направят нищо, но чрез Светлината могат да се слеят с Божественото – тези същества са наистина трудни, ако не и невъзможни за Ариман от гледна точка на възможността да ги измами, или задържи на тази равнина. Целта да се позволи на Ариман толкова голяма свобода на действие в неговата област, е да се създаде това училище във вселената, в което масите могат да научат уроците, които всяко същество е необходимо да научи, преди да се възвиси до Божеството, преди да стане безсмъртно същество от Божествена Светлина.


Мелниците на Бог мелят бавно, както и месенето на душите от мливото на мелниците, приготвянето на тестото и хляба на живота, който с течение на времето се превръща в манната небесна; тази енергия и трансформация са включени в това, което отнема еони от време. Съществата могат да ускорят този интервал като осъзнаят природата на Ариман и начина, по който Ариман работи, и като научат как те, посредством своето посвещаване на Христовата Светлина, на Христос - стабилният поток, който води до най-висшите небеса; отдавайки тези енергии, могат да повдигнат себе си от нивата на затвора, от недрата на ада, от затвора на Земята.


ОТНОСНО РЕАЛИИТЕ НА ЦЕЛЕСТРИЯ И ХАДЕС


11 окт, 1978

По принцип, Земята е под влиянието на войната между планетите и това е така от 12,000 години във все по-нарастваща степен, а преди това, - в не толкова интензивна степен – от 60,000 години. Същностите от другите реалии притежават способността да надминават, или преобразуват, определени вибрационни “мерки” в електромагнитния спектър, и да пътуват до различни места във вселената - това е свързано с реалиите, наречени Целестрия и Хадес. Тези от вибрационните области, познати като Целестрия, са способни да разширяват високи нива на енергия до съществата на настоящата равнина, с цел изцеление; но, на тези същества не се позволява да се намесват в съдбата на съществата на тукашната равнина, освен когато това бъде изрично поискано от тях и освен когато са специално приканени да го направят. 


Съществата от Хадес нахлули в тази равнина и създали лагери на физическото ниво, както на повърхността, така и под повърхността, с цел да завладеят Земята, както са правили и с други планети. Тези същества са сред силите, които се опитват да представляват контрола, използвайки компютри и дамгосвайки хората като техни роби. (Виж “Белегът на звяра е готов. А вие?”)


СПОРАЗУМЕНИЕТО МЕЖДУ СИЛИТЕ НА СВЕТЛИНАТА И СИЛИТЕ НА МРАКА


Силите на Целестрия (на Светлината) и силите на Хадес (Ариман/ Мрака) не се състезават помежду си за човешката душа, а по-скоро имат споразумение помежду си, че тези, които са от по-висша вибрация, които искат не да им бъде дадено всичко, което да удовлетвори техните лични страсти и алчност и желания за власт, онези, които ще служат на другите и ще обичат другите, са хората, на които, според споразумението, ще бъде позволено да навлязат в тези вибрационни реалии, известни като Целестрия. Тези, които се стремят да запазят себе си на всяка цена, с цената на загрижеността, или на любовта към другите, тези, които търсят сигурност, които са готови да станат роби, за да оцелеят: тези същности, които искат на навредят на другите, за да оцелеят: тези същества, които искат да навредят на другите, за да спасят себе си – това са съществата, които ще бъдат възприемчиви към дамгосването от страна на тези от Хадес и на такива същества наистина ще им бъде дадено гражданство в тази област, известна като Хадес – в тази вибрационна категория.
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ФЛАГМАНСКИЯТ КОРАБ НА ГАЛАКТИЧЕСКАТА ФЕДЕРАЦИЯ


31 март, 2000


КАКВО Е НИБИРУ?


Нибиру е флагманският кораб на Галактическата Федерация от 4то измерение на Галактика Млечен Път. Както при “Пелегай”, много различни цивилизации имат свои представители, живеещи на борда му. Освен Флагмански кораб на Федерацията, той е и планета и бойна звезда, а по размери е около три пъти поголям от Земята.


Първоначално е бил планета, която е излязла от орбитата си при имплозията/експлозията на Сириус Б. Накрая се оказала в областта на съзвездие Плеяди и поради това е известна като Плеадианска планета.


Нибиру станала космически кораб, когато една планета, неподдържаща почти никакъв живот, била направена куха и превърната в космически кораб. Тя пътува из галактиката. Затова хората живеят вътре в нея, а не на повърхността й. Предвидена е за пътувания в дълбокия космос, където няма слънце в продължение на години. Тя е нещо като изкуствена планета. Само кората й е оригинална.


Нибиру е и бойна звезда, защото е оборудвана и за война  на нея има и космически кораби и тежки оръжия. Когато преговорите пропаднат, тя може да се защити от атаките. Тя използва същите тези оръжия и за да защитава планети и раси от атаките срещу тях, когато е изрично овластена да направи това.


КАКЪВ ЦВЯТ Е НИБИРУ?


Червена планета със златист отенък, гледана откъм Земята тя изглежда като ярка, жълтозлатиста звезда. Яркостта й отчасти се дължи на златния прах, разпръснат в атмосферата й, който се използва, за да се поддържа атмосферата на Нибиру и за запълване на дупките в атмосферата, причинени от ядрените ракети, изстреляни към нея по време на Голямата Галактическа Война, в която е участвала, и при която сериозно е пострадала. Златото отблъсква радиацията от космоса и предпазва намиращите се на кораба хора от смърт.


Става въпрос за същата война, при която планетата Малдек била разрушена от Нибиру, след като противопоставилите се сили са разрушили колониите на Марс, Венера и Земята. Биосферите на Марс и Венера също били разрушени, заедно с колониите там, в резултат на което от двете планети останала само пустош. Поради своята яркост, в древността, символ на Нибиру била звезда с осем лъча. 


НИБИРУ ИМА ЛИ ПРЪСТЕНИ?


Да, като Сатурн. Те ускоряват движението й през пространството. Движат се в посоки противоположни една на друга - като крила, движещи се в противоположни посоки.


ЗАЩО НЯКОИ НАРИЧАТ НИБИРУ ЧЕРВЕНА КОМЕТА?


Защото има орбита и известно време е била ограничена от тази орбита - когато е била превзета през 2000та година пр. Хр. Тя изглежда в орбита, понеже пътува през галактиката, но тя може да я наруши, за да изпълни конкретна, поставена й задача, която би я отвела извън тази орбита. Може би това идва от времето, когато се е знаело за нейна стационарна орбита каквито са на останалите планети в Слънчевата система. По принцип, твърдението е вярно, но се отнася само за определен период от време, а не по принцип.


КОЙ ЖИВЕЕ НА НИБИРУ?


Има много раси и цивилизации, представени в популацията, която е на борда на Нибиру. Някои са хуманоиди, други влечугоподобни, някои са насекомоподобни, или андроиди и т.н. Има и такива, които приличат на косматите маймуни. Има буквално стотици раси и хибриди, представени там.


Всяка подобна група от същества живее в области, които наподобяват тяхното естествено обкръжение. Например, представителите на делфините живеят във вода, а влечугоподобните - в гореща и влажна среда. Хората живеят в среда, подобна на нашата тук, на Земята. Подобните на октоподи същества живеят в резервоари, направени специално за тях, и т.н. Тъй като Нибиру е близо 4 пъти поголяма от Земята, място има достатъчно. Някои групи са се развили като цялостни цивилизации и не се връщат в собствените си светове толкова често, колкото другите.


Както и при нас, в рамките на тези раси има фракции с различни планове. Някои работят за подобряването на всичко, а други  не. Те също имат несъгласия и предразсъдъци, положителни качества и не толкова приятни качества  точно като нас. 


ИМАТ ЛИ ТЕЗИ РАЗЛИЧНИ РАСИ КОНТАКТЬОРИ НА ЗЕМЯТА И ТЕ СПОДЕЛЯТ ЛИ ИНФОРМАЦИЯ С НАС?


Да, да, да!!! Това причинява голяма част от объркването. Някои контактьори например, приемат информация, че Нибиру иска да превземе Земята и да пороби хората. В такъв случай, трябва да се зададе въпроса "Коя точно група, предаваща от кораба Нибиру, иска да направи това?" Това не означава, че всички от Нибиру искат да направят това. Все едно да кажеш, че Ку Клус Клан представлява всички бели хора на Земята и, следователно, всички бели искат да унищожат останалата част от населението и всяка друга култура и раса, която ККК не одобрява.


Тези контактьори приемат информация от дадена група на борда на Нибиру, но тя не изразява плановете на цялото население, намиращо се на Нибиру  както нацистите не представляват всички арийци на Земята.


Да, има малки групи на Нибиру, които искат да превземат Земята и те са предимно, но не единствено, влечугоподобни. Те, обаче, не изразяват мнението на болшинството на хората там, нито Главната директива на Нибиру за Земята. Има малки групи от хора и тук, на Земята, които искат да я превземат, но това не означава, че подобно желание е всеобщо.


Ако спрем да мислим за останалите цивилизации като за изцяло добри, или изцяло лоши, или като за такива с един план, или система от вярвания, ще можем да пресечем страховете, които възникват в резултат от този начин на мислене. Ако дадена група твърди, че те искат да превземат Земята, подобре да попитате коя точно група там го иска, вместо да приемате, че това важи за всички тях.


КАКВО Е ПРЕДНАЗНАЧЕНИЕТО НА НИБИРУ?


То не е само едно, затова ще посоча няколко от всичките:


1. Страж на мира  представлява страж на мира в Галактиката, във връзка с което има много задължения. Едно от найважните, е да се движи из Галактиката и да участва в преговори между различните напреднали и не толкова напреднали раси, при сключване на договори и съюзи между тях, както и в преговорите за мир между воюващи помежду си раси.


2. Генетично обновяване  участието в мирни преговори понякога включва използването на лабораториите на борда на Нибиру, за да се създадат нови хибридни раси. Те, както и генетичното обновяване, в някои случаи служат като средство за прекратяване на дадена война, тъй като много войни започват във връзка със спорове, свързани с генетиката. Както децата биват приучвани да споделят, така се прави и с развиващите се раси.


При расите, които са вече готови да бъдат въведени в галактическата общност, генетичното обновление се улеснява посредством средства, изпращани на съответната планета. Затова има много книги за рекодирането на ДНК, много курсове, които осигуряват обучение и подкрепа на този процес. Съществата, които изпращат информацията, в повечето случаи са членове на Галактическата Федерация и имат свои представители на Земята, които се опитват да помогнат. Затова има и много техники за рекодирането на ДНК. Всяка раса има свое генетично подреждане и при рекодирането на тяхното ДНК може да са необходими процеси, които не са необходими при рекодирането на другите раси. Но има и някои неща общи за всички. Например това, че емоционалното пречистване е ключът за рекодирането на ДНК.


3. Програми за контрол над мисиите, свързани с духовното израстване на планетитечленки на Галактическата Федерация. Макар, че главните операции, свързани с плана за духовно извисяване на всяка планета се провеждат в щабовете на Галактическата Федерация, разположени в съзвездието Сириус, това да имат кръжащи сателитни офиси спомага за изпълняването на много задачи и осигурява улеснения и ефективност. Тъй като орбитата на Нибиру преминава през нашата Галактика и тя е флагмански кораб на Галактическата Федерация, обикновено там се организират и провеждат програми за духовно извисяване на планетите и цивилизациите, свързани с Галактическата Федерация. Тъй като повечето от планетите в нашата Галактика са засяти от расичленки на Федерацията, които могат да се намират поблизо или подалеч до планетата, да има космически кораб на разположение за изпълнението на критични задачи - като например генетично обновяване - е от жизнено значение за успеха.


Програмата за духовно извисяване на Земята се координира чрез Нибиру с участието на всяка раса, както и с участие в многото съвети на Нибиру. Така ние сме в добри ръце и можем да разчитаме, че ще бъдат взети всички мерки, за да бъде подпомогнат нашия успех, и евентуално да станем член на Галактическата Федерация.


4. Център за контрол над мисиите на звездните потомци и заместителите. Става дума за обучаване и съдействие, за изготвяне на планове за техните мисии и за осигуряване на помощен персонал, който да наблюдава и пази душите, изпратени на Земята. При звездните потомци се осигурява съдействие по направляването им, при което се създават шаблони за оказване на помощ на техните родни светове във връзка с тяхната еволюция до поредното ниво.


Има още много неща, но достатъчно е да кажем, че красивите места с подвижни тротоари, стройните, подобни на древногръцките колони и пеенето, телепатично общуващите делфини (някои от които се движат изправени), са част от пейзажа на Нибиру, където се провежда подготовката и обучението на звездните потомци и заместителите. Част от него става в класни стаи по време на сън. Макар, че това често се твърди от отвличаните от съществата от видовете Сиви и Зета и макар, че космическите кораби са различни, на Нибиру също има класни стаи. Разликата е в обстановката  с музика, приятни цветове, спокойна. Когато ходя там на сън, не ми се иска да се връщам.


КОЙ УПРАВЛЯВА НИБИРУ?


Нибиру получава заповеди от централната команда на Висшия Съвет на Нибиру от Галактическата Федерация. Този Висш Съвет на Нибиру е бил създаден, за да се занимава с управлението и отговорностите, свързани с Галактическата Федерация. Това предполага възлагане на задачи на различните космически кораби на Федерацията, от които Нибиру, макар и флагмански космически кораб на Галактическата Федерация, е само един от многото. Това означава, че когато Нибиру бива изпратена с определена задача до дадена планета или звездна система, това става по заповед на Галактическата Федерация.


По своята същност, Нибиру е областен офис на Галактическата Федерация.


БИЛА ЛИ Е ПРЕВЗЕМАНА НИБИРУ ОТ ВРАЖДЕБНИ СПРЯМО ЗЕМЯТА СИЛИ?


Да. Тя е била основната сила за запазване на мира в галактиката до 2000г. пр.Хр. Тя е пътувала в 4то, 5то и 6то измерение, но това се е променило, когато Мардук, внук на Ану, Плеадианския Командир на Нибиру, свалил от власт своя дядо и поел командването на бойната звезда/флагмански кораб. В резултат от този обрат в събитията, членовете на висшите съвети към Съвета на Нибиру, решили да ограничат способността му да преминава през звездните портали. Оттогава нататък, и доскоро, той имала достъп само до звездните портали в 4то измерение.


Мардук, който бил 2/3 влечугоподобен, избрал да подкрепи своята майка и своето влечугоподобно наследство. Тази влечугоподобна фракция вярвала, поради техния мит за сътворението, че Земята принадлежи на тях. Поради това, те се опитали да превземат онова, което според техните вярвания им принадлежало по право. Те не вярват на хората и посочват настоящото състояние на планетата като перфектен пример и доказателство за това защо хората не са подходящи за пазители на тази планета. Те не вярват в хората и защото помнят конфликтите, които понякога са били започнати от хората, поради тяхната емоционалност.


Гледната точка на влечугоподобните е толкова валидна, колкото и нашата. Спомням си войната, провалила първия земен експеримент в съзвездието Лира. В тази война, хората нападнали първи влечугоподобните. Така че, и ние, и те, сме играли мрачни роли едни за други. За тях, ние сме тъмната страна. За нас  това са те. В някакъв момент, трябва да спрем да се обвиняваме взаимно и да прекратим конфликта между нашите раси веднъж завинаги.


Нибиру била мирно предоставена на контрола на Федерацията, когато Мардук абдикирал от управлението в полза на своя чичо Енлил и своя дядо Ану.


КАКВА РОЛЯ ИГРАЕ НИБИРУ В НАШЕТО ДУХОВНО ИЗВИСЯВАНЕ?


Тя остава пусковия механизъм във връзка с нашето събуждане. Когато се приближи до нас, когато свали своите воали и ни се покаже, ще предизвика масово изместване на съзнанието. Човечеството ще се събуди за факта, че не сме сами във вселената и ще започне да се пита за предназначението на тази голяма планета/космически кораб. Тогава древните знания, подтискани от религията и земните правителства с цел да контролират хората, ще излязат на светло. Истинската идентичност на човечеството ще му стане известна. 


Влиянието на Нибиру вече се усеща. Поради масивните си размери, вече оказва влияние върху времето, честотата на планетата и нашето слънце. Докато се приближава към нас, масата на Нибиру оказва натиск върху нашето слънце. То е като притискане на домат, докато започне да се пука. Това са слънчевите изригвания от слънцето. Слънцето се променя и започва да излъчва повече светлина. Нещо като да минеш от 60ватова крушка на 150ватова. Това променя нашето ДНК и активира скритите в него кодове, за да започне преобразуването на нашите тела от такива основани на въглерод, в такива, основани на кристалин.


Макар и свързано с физически дискомфорт, това преобразуване е необходимо за да преминем в повисоко измерение, т.е. - в 5то измерение.


КЪДЕ Е НИБИРУ СЕГА И КОГА ЩЕ СЕ ВЪРНЕ?


Вече е в нашата слънчева система и пътува към Земята по своя рутинен път през Галактиката. Ето защо чувстваме влиянието й. НАСА и останалите правителствени групировки знаят това много добре. Нибиру е била забелязана за пръв път от нашите учени през 1987г. Чувстваме влиянието й от 1996г.


Относно това, кога ще се върне, това зависи от нас.Тя чака да си извадим главите от пясъка и да приемем найпосле, че не сме сами във Вселената. Когато достатъчен брой хора достигнат това ниво на разбиране, тя ще се разбули и ще ни се покаже. Това ще стане най-късно до 2012 година. От нас зависи кога ще стане това. Нибиру е там, за да ни помогне и съдейства в нашето извисяване. Затова Галактическата Федерация я е изпратила в този отдалечен ъгъл на Галактиката. Време е да станем граждани на Галактиката. Нибиру е тук, за да ни помогне, както е помагала на много други да преминат през същия процес, и ще продължи да прави това през следващите милиарди години. И кой знае, може би един ден вие ще бъдете на този кораб по своя път към следващата планета, готова да се извиси.


КАКВО ПРЕДСТАВЛЯВА СЪВЕТЪТ НА НИБИРУ?


Съветът на Нибиру, известен още и като Висшият Съвет на Нибиру, се състои от всички членове на съвета, представители на помалките съвети от различните измерения. Това е найголемият съвет в Галактическата Федерация на Световете и поради това изпълнява задълженията си на надзорен съвет на Галактическата Федерация. С други думи, Висшият Съвет на Нибиру е основният административен орган на Галактическата Федерация на Световете.


С КАКВО СЕ ЗАНИМАВАТ?


Координират усилията за мир, като подкрепят създаването и поддържането на съюзи между различните раси и планетарни цивилизации.


Осигуряват подкрепа за емисари и посланици на многото раси и цивилизации, които са членове на Галактическата Федерация на Световете.


Осигуряват събирания и форуми за обсъждане на бъдещето на Галактическата Федерация и нейните членове.


Разглеждат молбите за активно членство в измерните съвети на Съвета на Нибиру (Това е доброволна организация, в която членовете могат да изпращат свои представители).


Разглеждане на исканията, предявени от различните раси, цивилизации и планети, за членство в Галактическата Федерация.


Осигуряват обучение по гражданство за новите членове в Галактическата Федерация на Световете.


Поддържат Главната Директива, осигурявайки съдилища за уреждане на споровете между различните раси или планетарни групи.


Работят с други Съвети на Галактическата Федерация в рамките на нашата вселена, с цел уреждане на споровете между расите и техните отчуждени лидери.


Осигуряват защита  военна и друга  за раситечленки, цивилизациите и техните планети.


 Относно духовното развитие:


Координират усилията между двете страни на Галактическата Федерация представени от Камарата на Алн (Тъмните Сили) и Авион (Силите на Светлината).


Следят за стриктното изпълнение на договора на всяка душа в галактиката.


Координират дейностите с Духовните Йерархии от галактическо ниво надолу.


Поддържат структурата на галактиката от гледна точка на измеренията, звездните портали и т.н.


Поддържат и изпълняват Божествения План за всяка планета от галактиката.


Координират усилията си с другите Галактически Федерации в нашата вселена, особено по отношение на трансфера на души между различните вселенски и планетарни училища.


Подпомагат родителските раси на планетарните училища.


Подпомагат водачите по преражданията/спират преражданията при създаването на уроци за поверените им преродени ученици, с цел духовна еволюция.


Разбира се, списъкът със задължения е много подълъг, но важно е да получите поне известна представа. Висшият Съвет на Нибиру е съставен от много помалки съвети и групи, състоящи се от същества от всички измерни нива. В Съвета има буквално стотици хиляди същества.


Съветът от всяко измерение взаимодейства със съветите от другите измерения над и под него. Макар че Съветът на Нибиру дава своето мнение, Съветът на всяко измерение има правото да избира как да адресира тези изявления. Като общо, съветите на измеренията се справят много добре. Найчесто споровете биват разрешавани.


СЪВЕТЪТ НА НИБИРУ ЗА ТРЕТО ИЗМЕРЕНИЕ


Съветът на Нибиру, както официално е известен, е областен офис на Висшия Съвет на Нибиру, разположен в съзвездието Сириус, в главната квартира на Галактическата Федерация. Офисът на Съвета на Нибиру за Трето Измерение отвори вратите си на 1 януари 1997 в Канзас Сити, Мисури.


Аз, Джелайла, го основах заедно с партньорите си Тери Спиърс и Дермот Керин. Това стана 5 години след пристигането ми на Земята като Заместителка, заменяйки мястото на душата, обитавала това физическо тяло дотогава. Съветът функционира като собственост - моя и на моя съпруг. Плащаме такси и данъци както всеки. Поддържаме нашия сайт в Интернет, осигуряваме консултации, записваме на касети и видеокасети информацията на Съвета. Като представители на Съвета на Нибиру, имаме и следните отговорности: 


Представляваме 9то измерение и Висшия Съвет на Нибиру тук, на Земята.


Подкрепяме директивите на Съвета на Нибиру за Девето Измерение, с цел образоване, подкрепа и просвещаване.


Осигуряваме Инструменти за Духовното извисяване за хората на Земята, както и подкрепа и обучение, под формата на книги, касети, видеокасети, занятия, семинари и др.


Даваме жив пример за използващи Инструментите за Духовно Извисяване, посредством своите действия.


Поддържаме работата и на други групи и индивиди, включили се в духовното извисяване на Земята и нейното население


Изпълняваме дългосрочния план на Съвета на Нибиру за подпомагане на Земята в нейното духовно извисяване.


КАКВО МИСЛИ СЪВЕТЪТ НА НИБИРУ ЗА ОСТАНАЛИЯ КОНТАКТЬОРСКИ МАТЕРИАЛ?


Всеки подобен материал има своята стойност  ценим усилията и куража на всички, които предоставят такава информация на света чрез книги, статии, касети и сайтове в Интернет.


ЗА ИЗМЕРЕНИЯТА


За нас, измеренията не са вертикални, а хоризонтални  те са състояния на колективното съзнание. Едно измерение не е подобро или полошо от друго  те са като игрални полета, където можеш да учиш уроците, които това състояние на съзнанието, или това измерение, могат да ти предложат. Можете да ги уподобите на футболни стадиони. Един от тях не е подобър от другите  те са просто различни. Всичките са за игра на футбол - някои са открити, други закрити. Играта, която се играе, е същата, но отборите всеки път са различни. Понякога два едни и същи отбора се срещат, за да изиграят същата игра отново макар, че преживяването от играта и крайния резултат, са различни. Ние, които сме в девето измерение, сме “стари кучета”. Били сме наоколо дълго и сме играли тази игра на полярностите, опитвайки се да постигнем своята крайна цел...интегрирането.


Девин, Ръководител на Съвета на Нибиру към Галактическата Федерация


чрез Джелайла Стар


www.nibiruancouncil.com

СЪВЕТЪТ НА НИБИРУ ЗА 2003


31 декември, 2002


Със започването на новата година, много хора са загрижени какво ще донесе тя. Сякаш светът се разделя в своите очаквания с твърденията на някои, че той ще свърши през Май, когато една голяма планета ще се появи отново, донасяйки смърт и разрушения, докато други, макар да я признават за много важна и съществена, чувстват, че това наистина ще е една прекрасна година! Ние, от Съвета на Нибиру от 9то измерение, искаме да споделим нашата перспектива за новата година. За да разберем значимостта на 2003, първо трябва да си дадем сметка за важността на 2002.


Както ви споменахме в предишните статии, 2002 трябваше да бъде годината, в която се полагат основите за събитията през 2003 и след нея. По време на тази година, хората от Земята ще преминат през 2 или повече измествания (в различна степен) в своето масово съзнание - да видим какво представляват те и как да ги идентифицираме.


Първото вече се случи и беше от духовен характер - към състраданието. С него хората започнаха да поемат отговорност за събитията, които се случват. Както при събитията на 11 септември - вместо да търсят отмъщение, започнаха да си задават въпроса как сме предизвикали такова действие. С какво самите ние сме предизвикали действията на извършителите? Проявено бе състрадание - както към жертвите, така и към онези, които бяха обявени за терористи. Тези събития бяха дар, с оглед изграждането на 9-измерната решетка на състраданието. Защо? Защото с тази решетка от най-висока честота във вселената, обграждаща вашата планета, вашето възвисяване е осигурено, т.е. сега имате всеки възможен шанс, за да създадете реалност от хармония, където индивидуалността не трябва да се жертва за цялото, а свободната воля може да съществува наред с единството.


Второто изместване стана на политическата арена - от "свободен" към "полицейски" свят, където страхът от тероризма предизвика вълна на терор и загуба на граждански свободи. Макар, че това преобладава най-вече в САЩ, енергията се разпространи и по света. Може да се каже, че това е Тъмната Сила, която се движи в отговор на непредвидения резултат от 11 септември. Онези, които играят ролята на Мрака в тази игра, свързана с интегрирането на полярностите, в която е ангажирана планетата, не предвиждаше вълна на състрадание към това постановъчно събитие. Напротив, те предвиждаха, че ще реагирате както при бомбардирането на Пърл Харбър и ще искате отмъщение, отдавайки гражданските си свободи, за да гарантирате собствената си безопасност. В резултат, налага се да предприемат по-сериозни действия, за да провалят ефектите от Решетката на състраданието. Да, те са наясно с трансформиращата сила на решетка от този тип.


Макар и все още в зародиш, третото изместване става много бързо и продължава да се разраства - като горски пожар, разгарящ се от ветровете. То е от обществено-политическо естество, оглавявано от онези, които виждат отвъд илюзиите и димните завеси на Тъмните Сили (понятието Тъмни Сили се отнася за онези, които играят ролята на Мрака в Играта за Интегриране на Полярностите, - Глобалния Елит и различните им разклонения) и така са избрали да се борят за своите права. Можете да наречете това "ответен ход" на хората, представляващи Светлите Сили (онези, които играят ролята на Светлината) в отговор на действията на Тъмните Сили. И така, виждаме, че действията и ответните действия през 2002 създадоха онова, което подготви сцената за 2003. Но има и още едно.


Четвъртото изместване е от галактически или космически характер и включва два взаимосвързани аспекта. Първо, то е Галактическо с това, че масовото съзнание е започнало да прегръща идеята за наличието на галактическата общност и за неизбежното присъединяване на Земята към нея. С други думи, хората от Земята се събудиха за идеята, че са част от нещо в космоса, което е много по-голямо и по-живо. Те започнаха да възприемат в масов план, че има други създания, живеещи в галактиката и че някои от тях дори са посещавали земята по едно или друго време. Чрез посредничеството на вашите филми и чрез другите форми на забавление, вие възприемате идеята за съществуването на галактическа общност. Може да не си давате сметка за това, но вашето правителство вече разполага с бази на Луната и Марс.


Второ, това изместване обхваща скорошното пристигане на 12-тата планета, известна на мнозина като Нибиру, а на други - като Планетата Х. Известна на човечеството от самото му начало, тази планета/космически кораб, периодически посещава вашата слънчева система. Дали съществува изобщо вече не е спорен въпрос, тъй като вашите астрономи са я локализирали. Сега въпросът е кога ще се върне тя и доколко, ако изобщо, вреди ще нанесе? Макар и не толкова отчетливо, както при първите две измествания, тази тема също набира скорост. Сега да видим как тези неща ще създадат основните промени през 2003.


Поглеждайки по времевите линии, виждаме няколко възможности. Молим ви да не забравяте, че ние споделяме с вас само възможности или вероятности. Никоя не е “гравирана в камък”, така да се каже, нито пък е категорично, че те непременно ще се случат по реда, в който ги представяме.


Виждаме голяма вероятност за основно икономическо изместване, което изцяло ще промени начина, по който се обменят стоки и услуги. То ще започне в САЩ и другите страни ще го последват. Ако тази промяна се случи, ще бъдете свидетели на голямо облекчаване на задълженията и данъците, но не се оставяйте да ви заблудят, защото ще има капан. Тъмните Сили, когато видят, че трябва да отстъпят по някакъв пункт, винаги ще действат в своя изгода. Помнете, че това изместване не е края на вашия процес по възвисяването. Все още ви остават няколко години, затова не оставяйте временната финансова свобода да ви дойде до главата, защото вече няма да има изход... те ще елиминират фалита. Това ни води до втората вероятност - Честотната Ограда. Ние виждаме тази Честотна Ограда като най-голямата вероятност, защото тя е вече почти завършена. Тази ограда е електромагнитна и използва скаларната вълнова технология. Посредством поредица малки кули, стратегически разположени и захранвани с генератора, който наричате HAARP, се създава електромагнитна решетка, която не може да се види или помирише, но съвсем определено може да се почувства. Чрез нея, Тъмните Сили могат да контролират вашия ум, като ви карат да се чувствате подтиснати, ядосани или болни. Дори могат да ви импулсират да купувате, купувате, купувате! Как? Скаларните вълни действат на вашия мозък на биохимично ниво. Тази технология може напълно да ви излекува от всяка болест, да контролира ума ви, и дори да ви убие. Но съществува решение - те знаят само как да използват технологията върху базираната на въглерода ДНК затова, чрез промяната на своето ДНК в кристалинно (промяна, която вече е в ход по целия глобус), вие ще бъдете имунизирани спрямо ефектите от нея. Скаларните вълни не могат да окажат влияние върху кристалинното ДНК. Това е още по-голямо основание да рекодирате своето ДНК и при това да го направите бързо. Вашето масово съзнание поддържа подобно изместване сега.


В синхрон с горните вероятности, Тъмните Сили имат и две космически карти, които могат да изиграят и те ще ги изиграят, ако видят, че твърде много хора са извън контрола на Честотната Ограда и/или останат балансирани в своите финанси след икономическа промяна. Първата е: фалшив "Първи Контакт". Това означава, че вашите правителства подготвят кацане на космически кораби и екипажи, които всъщност са със Земен произход. Макар, че някои от екипажите може да бъдат от други планети, те са от видовете, които тайно работят с вашето правителство в подземните бази от много десетилетия насам. Целта е да се вкара масовото съзнание в "галактическата епоха" чрез публично признаване на връзката на Земята с нейните звездни съседи, но в действителност те правят това единствено за да си дадат възможността хората да им повярват, когато те изиграят своята най-силна карта.


Тяхната най-силна карта ще бъде връщането на Нибиру. Както казахме, има един населен астероид с размерите на Венера от район в съседство с Нибиру, притежаван от  нация-членка на Нибиру, който е завзета от група, настроена враждебно към Галактическата Федерация. Тази група е в съюз  с вашия Глобален Елит. Както го виждаме ние, планът е да се използва този астероид, за да бъдат застрашени хората от земята и принудени да се покорят, докато в същото време елитът придобие контрол над космоса. Ще "паркират" този светещ в червено астероид зад Марс, което ще осигури идеално прикритие, поради червеното сияние на Марс и повишената му осветеност (той е по-близо до Земята, отколкото е бил от известно време и до този астероид ще изглежда като Нибиру). Заедно, ако единит е отзад и леко отгоре, или до другия, гледано от правилния ъгъл, те лесно могат да минат за Нибиру. Ще ви излязат с една от двете, а може би и с комбинация от двете истории. Или, че астероидът ще удари Земята, или, че Нибиру е дошла, за да завладее Земята и че Нибируанците използват астероида като заплаха. И в двата случая, решението, ще ви кажат те, е да се използват скаларни оръжия за масово унищожение, за да се разруши Нибиру и/или астероида. Те вярват, че ще се съгласите с това и ще осигурите необходимото финансиране, за да изградите тези оръжия. Посредством скаларните оръжия, те ще бъдат в състояние не само да изпепелят един астероид, но и да разрушат и вашата слънчева система! Ако им позволите да се сдобият с тази възможност, никой член на общността на Галактическата Федерация няма да е в състояние да ви помогне, тъй като ще бъде твърде опасно да си доближим до Земята. Нещо повече, Земята ще бъде набелязана за унищожение, за да се защити галактиката.


Ние си даваме сметка, че тези сценарии звучат малко плашещо, но помнете, че винаги съществува решение. Нашата позиция е, че е по-добре да ви информираме така, че да можете да вземете необходимите мерки за решение, вместо да го запазим в тайна, за да не изпитате някакъв страх. За нас, страхът може да е и добро нещо, ако подбужда към позитивно действие. Поглеждайки от по-висша перспектива, ние си даваме сметка, че Мракът определя Светлината и съществува, за да служи на Светлината. Това е начин за интегриране на полярностите. Мракът определя Светлината и обратно. Ако се борите с Мрака, това само ще ви отведе по-навътре в него. Това не е отговор. Отговорът е във всеки от вас, той е тази "Вътрешна Технология", която ви дава възможност да промените своето ДНК като интегрирате Мрака в себе си. Ние го наричаме СЪСТРАДАНИЕ. Тази същата технология ви дава възможност да изградите нова реалност, нов свят и ново измерение. Отговорът е вътрешен, не външен.


Както виждате, събитията от 2003 ще бъдат значими по своя мащаб, предизвиквайки огромни измествания в масовото ви съзнание. Това изисква основен избор от ваша страна - да се борите, използвайки правилата и технологиите, създадени от Тъмните Сили, или да се борите, използвайки "Вътрешната Тенология". Тъмните Сили знаят, че има само една технология, която ще ви освободи. Тя се нарича СЪСТРАДАНИЕ. 2003 година ще бъде пословичния разклон по пътя, но в този случай ще има четири разклонения и всяка от тях ще бъде в различна реалност. Тези реалности ще започнат да се проявяват физически. С други думи, ще съществуват четири паралелни планети Земя (3-, 4-, 5- и 9-измерна Земя), физически проявяващи се, в резултат от основните промени в съзнанието. Това е мястото, на което ще се разделите като индивиди и групи. Досега тези 4 реалности се препокриваха, но през 2003 ще станат отделни и ясно разграничени една от друга. Вие ще излезете  от живота на тези, които са с по-ниско или по-високо състояние на съзнането от вас. Едно по-голямо разбиране на квантовата физика ще ви го докаже.


Във всяка версия на реалността ще има по-големи или по-малки количества страх и Земни промени. Три-измерната Земя ще претърпи най-големи промени, докато девет-измерната Земя - никакви. В коя от тези версии ще свършите, ще се определи от изборите, които ще направите в отговор на събитията, поставени на сцената от Тъмните Сили. Ако реагирате със състрадание, без да се хванете на въдицата на страха, давайки си сметка, че те само играят своята роля, за да събудят хората така, че тези хора да възвърнат собствената си сила, ще преживеете по-малко травмираща, по-хармонична реалност. Ако изберете да се борите с Мрака, използвайки техните методи, ще се окажете в по-мако хармоничен и по-болезнен живот. Защо? Когато се борим с нещо или някого, ние го правим защото вярваме, че те имат повече сила от нас. Постъпвайки така, ние придаваме сила на това лице или нещо. И не само им придаваме сила, а проявяваме и този страх в живота си.


В заключение, повтаряме, че изборът винаги е ваш. 2003 ще стане свидетел на разцепване на реалностите, които са политически, социални и галактически по своя характер. Това е голямото разклонение на пътя, която ще определи курса за последните девет години от тази епоха. Къде ще се окажете вие, ще зависи от това каква е вашата способност да интегрирате Мрака. Колкото повече интегрирате, толкова по-малко катаклизми  ще претърпи Лейди Гея. Това са събития, предназначени да създадат емоционални и духовни катаклизми, а не такива от камъни и кал. Надяваме се, че ще поемете по висшия път.


Девин, Ръководител на Съвета на Нибиру към Галактическата Федерация


чрез Джелайла Стар


www.nibiruancouncil.com 


СЪВЕТЪТ НА НИБИРУ ОТНОСНО ИЗМЕСТВАНЕТО НА ИЗМЕРЕНИЯТА ПРЕЗ ПЕРИОДА 11-17 АВГУСТ, 2003 ГОДИНА


От Девин/Джелайла


С наближаването на Голямото Изместване на измеренията през август, считаме за уместно да споделим своята перспектива за тези безпрецедентни в земната история и в историята на човешката цивилизация времена.


Много хора ни пишат и питат дали трябва да се страхувате от този период. Нашият отговор е, не. Питат ни дали това е време, за което е нужно да се подготвите. Ние казваме, да, но не по начина, по който мнозина от вас мислят.


Съветваме ви да се подготвите за тези събития чрез провеждането на толкова голяма степен на интегриране на своите страхове и емоционални блокове, колкото е възможно, преди това време да настъпи. Интегрирайки страха, което означава балансиране на използването на страха, е начинът, по който можете да останете в безопасност във времената, които предстоят. Не става дума за запасяване с храна и вода и за преместване в отдалечени райони, или пък за живот под земята, с цел осигуряване на безопасност. Да правите това, са действия, продиктувани от страха, единствената полза от което би била внасянето на този страх във вашата реалност. Съветваме ви да се подготвите чрез интегриране на страха. Правейки това, то няма да е стъпка, продиктувана от страха, и следователно ще имате избор, съдържащ създаването на безопасна реалност.


Както сме споменавали преди, разцепването на измеренията ще осигури на всички хора на земята безпрецедентната възможност да напреднат духовно. Това е време, което трябва да очаквате, а не времена, от които да се страхувате. Страхът единствено ще стане причина тези времена да се проявят по начин, който съответства на вашата представа за тях.


За онези, които не са започнали своето пречистване - съветваме ви да започнете сега. Ние сме предоставили на планетата начините, по които да постигнете това. Споменавали сме ги, но нека ги повторим. Те са известни като Многоизмерни Ключове на Състраданието.


Многоизмерните Ключове на Състраданието* са емоционалният/мисловен процес, който сме разработили в течение на много трилиони години линейно време, съдържащи опита и болката на два разрушени свята и Две Галактически Войни, за да се постигне интегрирането на Светлината и Мрака. Научихме се как да създаваме единство без да бъде пожертвана индивидуалността. Сега живеем в общество с разнообразни форми и в съответствие с целта, която сме си поставили, споделяме тези средства с вас.


Освен това ви препоръчваме да си направите почистване на черния дроб**, за да можете да започнете процеса по пречистване на натрупания във вашето тяло гняв. Това ще извади на повърхността и изчисти записаното във вашето емоционално тяло от страха. Ние открихме, че това е от съществено значение за пречистването на емоционалното и физическото тяло.


Когато съхраненият гняв се надигне във висшето сърце посредством първия от Ключовете на състраданието, включени във Формулата на състраданието, ще почувствате то да се отваря като клапан и да освобождава гнева, който към този момент ще бъде преобразуван в състрадание. Когато се случи това, можете да бъдете сигурни, че сте изчистили този емоционален блок/разногласие от своето тяло. Средствата, които използваме действат бързо, прецизно и всеобхватно. Ще го почувствате като оргазмено освобождаване. Мнозина от онези, които използват този процес, чувстват как телата им се загряват, а областта около техните висши сърца се зачервява и затопля. 


Да се върнем към темата. Що се отнася до катаклизмените събития през тези дни, ще има сравнително малко таква, ако изобщо. За много хора, съответният ден ще премине както всеки друг. Тези, които са чувствителни към енергиите, ще усетят изместването и промяната, но останалите няма да забележат почти никаква промяна. Ефектите, обаче, ще се проявят през следващите след събитието месеци.


От септември до декември, мнозина ще забележат повишаване в “примигването” на паметта, докато магнитната решетка, която поддържа вашата памет продължава да проявява колебания и трусове от слънчевите изригваня, които ще се повишат до нечуван брой и интензивности. Това е един естествен процес в случаите, когато дадена планета се измества през честотите между измеренията по своя път към нова дестинация.


Ще бъдат почувствани и други промени. Емоцианалната нестабилност ще накара мнозина буквално да се разпадат емоционално. Както многократно сме казвали, всичко, което е с по-ниска честота от планетарната трябва да се повиши, за да достигне нивото и да влезе в равновесие с честотата на планетата. Точно сега, честотата на натрупания гняв, ярост, срам, вина, горчивина и др., е по-ниска от тази на планетата. През периода 11-17 август, планетарната честота ще направи голям скок. Когато се случи това, онези, които са продължили да избягват да изразяват и пречистват тези енергии, ще имат възможността да го направят, когато тези енергии се покажат.


Други симптоми ще бъдат повишаването на усещането за виене на свят, замаяност, главоболия, ускорен пулс, пристъпи на вълнение/паника, повишаване на теглото и съзиране на обекти от 4то измерение и същества, които ще се забелязват с  периферното зрение.


В заключение нека кажем, че даваме тази информация, за да обясним ситуацията такава, каквато е. Знаем, че това може да предизвика известен страх, но ако този страх е интегриран, ще ви бъде от огромна полза.  Даваме си сметка и за своята отговорност в такива случаи – да предлагаме решения. Нашите решения са Ускореното Рекодиране на ДНК и Многоизмерните Ключове на Състраданието, които сме ви дали. Затова, ако сте правили много пречиствания, просто се облегнете назад и се наслаждавайте на пейзажа. За онези, които не са, започнете сега. Ще ви бъде оказана помощ.


Моля не забравяйте, че всеки ще преживее разцепването на измеренията през август по своему. Доколко ще му бъде лесно или трудно, зависи от количеството страх, което му предстои да интегрира, за да се измести заедно с Лейди Гея.


Каквото и да се случи знайте, че всичко е във ваши ръце. Колкото повече интегрирате Светлината и Мрака в себе си, толкова по-малко физически катаклизми във вашето тяло, съответно и в тялото на Лейди Гея. Много от предсказаните събития не станаха, защото нямаше нужда от тях. Това е доказателство за вашата способност да се пречиствате, интегрирате и постигнете състрадание. Поздравяваме ви и ви почитаме.


Нека се придвижим напред съвместно. Ние, от Съвета на Нибиру, сме готови да ви помогнем, както винаги.


- - - - - - - - - - - 


* Многоизмерните ключове на състраданието бяха публикувани в “Плеядианците: Ние сме тук!”, изд. Аратрон Б.пр.


** Начини за изчистване на черния дроб са дадени в книгата “Уринотерапия” Б.пр. 


Девин, Ръководител на Съвета на Нибиру към Галактическата Федерация


чрез Джелайла Стар


www.nibiruancouncil.com

ПЕРСПЕКТИВАТА НА СЪВЕТА НА НИБИРУ ЗА
ЧЕРНАТА ДУПКА


След като голямото подравняване на планетите от Май 2000 е вече зад нас, нека погледнем към следващото събитие на хоризонта.


Вашите учени знаят и са загрижени за наличието на черната дупка, разположена в центъра на вашата галактика, към която вашата планета бързо се приближава. Те са загрижени, че ако Земята бъде засмукана в черната дупка, няма да оцелее. 


Първо, нека ви обясним предназначението на тези черни дупки.


Черните дупки са портали, или врати между вселените. Представете си, че всички вселени на творението, гледано отгоре, са свързани като гигантска паяжина. Свързващите точки, водещи от една вселена до друга, са черните дупки. Една мощна магнитна сила привлича предмета към центъра на черната дупка, той преминава през него и излиза от другата страна. Черните дупки са свързващите точки в мрежата на вселените, които са същевременно и портали с мощни магнитни сили, които въвеждат планети, космически кораби и др. във и през различните вселени на мрежата.


Докато вашата планета се движи към черната дупка, разположена в центъра на вашата галактика, тази сила ще действа като въвеждаща и ще ви въведе в нова вселена - във вашия случай - в паралелна вселена, където ще прекарате следващия 204,000 годишен цикъл. След като този цикъл приключи, Земята ще се върне в своята настояща вселена. 


Докато преминавате през черната дупка, няма да се разпаднете, защото Земята ще е много по-лека, отколкото сега. Много от вас са чували, че Майката Земя/Лейди Гея, ражда своето ново Аз. Просто си представете, че черната дупка е като родилен канал - Земята, която преминава от черната дупка в паралелна вселена, ще бъде новата земя.


Сега, някои от вас питат кога ще стане това - това зависи от вас. Вие няма да преминете през портала, докато вашата планета не стане готова (допълнително ще ви дадем повече информация по тази тема) затова не се безпокойте за това предстоящо събитие. Вашите учени ще продължат да се тревожат, докато решат да обхванат духовния аспект на това събитие.


Девин, Ръководител на Съвета на Нибиру към Галактическата Федерация


чрез Джелайла Стар


www.nibiruancouncil.com

ПЕРСПЕКТИВАТА НА СЪВЕТЪТ НА НИБИРУ ЗА КОМЕТАТА ЛИЙ


Какво е Кометата Лий? Това е интелигентна същност, която изглежда като комета. Тя е непредсказуема поради факта, че не е изцяло само комета. Засега направляваме нейния курс, който по много начини се насочва и от действията и избора направен от хората на Земята.


Целта да изпратим тази същност в обсега на вашите възприятия и пространство е, за да ви осигурим нещо като генерална репетиция за пристигането на много по-голямата същност, известна на всички като Нибиру. Можете да наричате Кометата Лий една мини Нибиру, защото тя изпълнява твърде сходна с нейната цел. Тази цел е да осигури възможност за хората на земята да се събудят и да започнат своето емоционално пречистване, с цел възвисяването ви до честотата на пето измерение. 


Планетата, обичаната Лейди Гея, ще се възвиси, а нашата надежда е, че поне 70% от вас ще преминат заедно с нея. Единствения начин, по който можете да извършите това е като рекодирате своето ДНК - чрез пречистване на своите физически и емоционални тела, което повишава вашата спсобност да чувствате състрадание и така да интегрирате Светлината и Мрака, което всъщност е състрадание. Щом започнете своето емоционално пречистване, останалите неща ще стават едновременно.


Кометата Лий е изпратена, за да ви даде възможността да започнете този процес сега, ако все още не сте го направили, а  ако вече сте започнали - да ви мотивира да продължавате. Чувстваме колко борба е необходима при това пречистване. Ние самите преминахме през него и знаем, че не е лесно да продължаваме през илюзиите на триизмерната реалност.


Кометата Лий може да бъде каквото вие пожелаете да бъде. Тя може да бъде добре дошъл мотиватор, или да донесе огромен страх. Що се отнася до това ще бъде ли притеглена във вашата орбита, това ще стане в случай, че вие изберете то да стане. С други думи, ако нивото на страх на планетата е достатъчно голямо, за да гарантира събитията, които тази комета ще донесе, с цел да може този страх да бъде преживян и интегриран, то в такъв случай Кометата ще ви бъде "слуга" за тази цел. Вие - хората от Земята - сте тези, които ще решите какво ще направи и бъде тази комета за вас.


По отношение на събитията през Август, искаме да ви напомним какво казахме преди няколко месеца. Информирахме ви, че през Август ще се случат събитие или серия от събития, които завинаги ще променят концепциите на човека за живота и за вселената, в която съществувате. Не казахме, че тези събития изключват появата на Нибиру. Това остава под въпрос. Към настоящия момент нямаме чувството, че пристигането на Нибиру ще бъде най-добре за вас и затова избираме да изпратим “заместничка” на Нибиру под формата на много по-малка същност - въпросната Комета Лий.


Начинът, по който гледате на тези августовски събития, ще определи в коя честота или измерение ще влезете по времето на изместването на измеренията през 11-17 август.


Представете си многоетажна офис-сграда. Във фоайето има дълга редица асансьори. Вие, любимите същества от земята, ще влезете в тези много асансьори по време на времевия отрязък 11-17 август, като всеки от вас индивидуално ще избере кой ден той или тя ще влезе в сградата и пристъпи в един от асансьорите. В това време, вашата душа ще избере до кой етаж ще се възвисите въз основа на нивото на страха, който все още ви предстои да интегрирате. Всеки етаж е различна реалност, или измерна честота, като в горните етажи има по-малко предизвикателства, борби и хаос, а долните етажи имат най-много.


Онези от вас, които са изчистили и интегрирали големи количества страх ще открият, че вашите Души са избрали по-високите етажи и вашите животи ще започнат да стават много по-лесни по много начини. Вашата способност да проявяватете своите желания, да правите пари, да имате удовлетворяващи взаимоотношения и да изпълните своите мисии, ще станат по-лесни. Онези, на които предстои още пречистване ще открият, че техните души избират по-ниските етажи така, че вашите скрити страхове да могат да се проявят, за да имате възможността да ги интегрирате. След като приключите с тях, ще се придвижите към по-високите етажи.


Както сте започнали да забелязвате, на хората от Земното училище не им беше дадено универсално познание как да интегрират страха. Вместо това им беше давана информация как да отричат, подтискат, пренебрегват и как да се крият от страха. Това съответстваше на концепцията за еволюция на душата на планетарното училище. Поради това, ние виждаме това като нещо позитивно, вместо негативно, защото, както разбирате, ние израстваме чрез Мрака и преминаваме в Светлината, а не обратно. Мракът е училището и основата на дуалността. Единствено чрез изгубване на знанията за това, което наистина сте, а след това откривайки ги отново, и живеейки ги, вие постигате еволюция на душата и просветление.


За онези, които още проклинат и осъждат, насърчаваме ви да погледнете на всичко от най-висшата перспектива и да желаете да интегрирате мрака на планетарното училище, защото тази интеграция е вашето спасение и ще повлияе, когато вашата Душа трябва да определи кой етаж ще избере при изместването на измеренията през Август. В заключение искаме да ви кажем, че вие, хората от земята, се справяте добре и успявате във възвисяването. Много събития, които бяха планирани да се случат бяха отменени, защото вие нямате нужда от тези преживявания, тъй като сте интегрирали отвъд тях. Молим ви, продължете по този път. Позволете на Кометата Лий и на другите събития планирани да се случат, да станат катализатори за вашето израстване и възвисяване.


Ние разбираме болката и страха, които това изместване на измеренията предизвикват у вас. Молим ви, помнете, че вие не сте сами. Ние ви обичаме и почитаме. Молим ви, използвайте формулата на състраданието за да интегрирате Мрака в себе си и извън себе си, защото - както винаги, Мракът изцяло служи на Светлината.


Девин, Ръководител на Съвета на Нибиру към Галактическата Федерация


чрез Джелайла Стар


www.nibiruancouncil.com

ПЕРСПЕКТИВАТА НА СЪВЕТА НА НИБИРУ ЗА Y2K


С напредването на времето, вълна от страх започва да обгръща планетата. Мнозина са загрижени във връзка с проблемите от глобален мащаб, които биват обявявани за нерешими. Един от тези проблеми е известен като Y2K, или компютърния проблем.


Преди да започнем, нека кажем, че подобен проблем не се среща за пръв път във вселената. Той се случва на много технически развиващи се планети. На нас също ни се случи по време на Първия Голям Експеримент в звездната система Вега. Поради това ни е познат.


Гледано от нашата перспектива и въз основа на миналия ни опит, ние считаме, че няма причини за загриженост относно този проблем. Всъщност, нашите проверки показаха, че този проблем вече е бил решен в резултат от заповеди, издадени от правителството, което стои зад вашето правителство, управляващо планетата сега. При все това, те не искат вие да знаете това, защото да всяват страх е част от техния план за налагането на едно световно правителство.


Начело на това “тайно правителство” стои малка група от индивиди, които са ви известни като “Глобален Елит”. Те са насочвани и извличат силата си от Мардук, настоящият управител на Земята и Нибиру. Да, именно тях вие наричате “Тъмната Страна”, или “Тъмните Сили”.


Чуваме протестите на мнозина, които искат властта на тази група да бъде отнета. Искаме да направим много ясен факта, че това не би било в интерес на човечеството. Защо ли? Много добър въпрос.


Мардук и неговите Сили на Мрака, дават на Земята полярността на мрака. Както многократно сме обсъждали с вас, трябва да съществуват две полярности, за да можете вие да се развивате като души. Също така ви напомняме и това, че вие израствате именно чрез Мрака, а не чрез Светлината.


Мардук и неговите сили играят много важна роля във възвисяването на Земята. Те осигуряват възможността, поради която мнозина, които са все още заспали, вероятно ще се събудят.


Ако трябваше да се възвисите точно сега, твърде малко от вас щяха да успеят. Болшинството от вашата планета са все още духовно заспали.


Като се има предвид човешката природа, хората обикновено не се събуждат и не правят промени, освен ако не са принудени да го сторят от някакви неприятни обстоятелства. С други думи, когато се разболеят и са уморени и им омръзне да са болни и уморени, накрая ще направят промяната, но не преди това.


Затова, следователно, някой трябва да създаде тези неприятни обстоятелства – оттук и предназначението на Мрака. В този случай, тъй като е необходима глобална промяна, се създава и глобален проблем.


Да, съществуват неприятни, животозастрашаващи и плашещи проблеми на вашата планета, но Y2K не е сред тях. Независимо какви са проблемите ви, обаче, вие, които избирате многоизмерния път, няма да бъдете наранени. Вие ще бъдете в безопасност, където и да сте, поради своето много-измерно съзнание.


Затова, ние настойчиво ви съветваме да продължите пречистването на своите емоционални тела и, помнете, ако искате да знаете истината, гледайте под повърхността,.


Девин,


Ръководител на Съвета на Нибиру, чрез Джелайла Стар


www.nibiruancouncil.com


ОТЧЕТ НА СЪВЕТА НА НИБИРУ ОТ ДЕВЕТО ИЗМЕРЕНИЕ


Януари, 2003


Приветстваме ви, скъпи жители на Земята, 


С огромна радост споделяме с вас настоящия отчет. За онези от вас, които са наясно с нашата работа през последните няколко години, тези времена представляват една кулминация, едно приключване. Най-трудната част от нашата работа е свършена. Както и многото други групи, работещи с вашата планета, ние имаме определен набор от задачи или назначения, които сме поели ангажимент да изпълним. Нашата работа беше да изграждаме енергийни мрежи (решетки) и стереотипи (енергийни поведенчески шаблони), които ще ви дадат възможност до достигнете максимално високо ниво на извисяване, и същевременно да ви снабдим с необходимия за целта процес за емоционалното пречистване и Рекодиране на вашето ДНК, необходими за създаването на тези мрежи и стереотипи. Освен това, нашата работа включва и активирането на кодовете на онези от жителите на Земята, които са се съгласили да помагат в тези наши усилия. Нарекохме нашия проект “Проект Земен преход” (Project Earth Shift). Отчетите, които периодически ви даваме, имат за цел да ви информират за темповете и нивото на вашия прогрес. Бихме искали да се възползваме от възможността за да обобщим нашата работа до този момент, тъй като чувстваме, че подобно обобщение ще ви помогне да разберете още по-пълно нашия ангажимент към Земята. Преди да започнем, ще обясним ролята на Майката Земя във всичко това.


Земята е третият от поредицата Големи Експерименти, посветени на интегрирането на полярностите. Това означава, че Земята е специална планета сред другите планети и е населена с всеки от познатите във вселената видове, с цел реализиране на практика на специфичните цели на интегрирането. Заобиколени от това огромно разнообразие, и с помощта на високо-развитите инкарнирани сега души и техните ангели/водачи, надеждата е, че може да се постигне пълно интегриране на Светлината и Мрака. Ако това стане, в галактиката и вселената ще настъпи мир. Защо? Защото всеки вид вече ще притежава стереотип, създаден в хода на Големия Експеримент от съответните “засети от звездите” деца, за да разреши всеки възникнал конфликт, независимо от неговата давност. Именно тези болезнени, в древността нерешими конфликти между расите и видовете, са довеждали до множество галактически войни, които обусловили необходимостта от този експеримент. Ако Земята не постигне пълно интегриране, галактиките ще бъдат разрушени, защото вече няма да има никакъв начин да се разрешат конфликтите. Ако Земята успее и бъде установен мир, Играта на полярности ще свърши и всички души, постигнали интегриране, ще имат възможността да се придвижат към своите сфери и да създават нови вселени и Игри, по време на които да продължават да се учат и да израстват.


Пълно интегриране означава постигане на състрадание. Състраданието е средната точка между двата полюса - на Светлината и Мрака. Тя е и средната точка и Празнотата на Безкрайното Творение, представена символично от Спиралата на Фибоначи и числото девет. Девет е числото за начало и край, оттук и термина “Празнота”. Нима числото девет обърнато надолу не ви изглежда като спирала? И така, Земята трябва да постигне извисяване до девето измерение, а не до пето (както може би ви е казвано), за да успее да приключи Играта на Полярностите във вселената. За да се постигне ниво на възвисяване до девето измерение и пълна интеграция, има нужда от поредица електромагнитни решетки със стъпаловидно нарастващо ниво, последователно изградени и наложени върху триизмерната решетка на вашата планета и закотвени в точките на самата решетка. Преди да продължим по-нататък, нека дефинираме какво представляват тези мрежи и какво е тяхното предназначение.


Електромагнитните решетки представляват основата или инфраструктурата на всяко измерение. Те могат да бъдат оприличени на захранваната с електричество мрежа, поставяна върху “тавана” на картингите във вашите увеселителни паркове. Всяко от автомобилчетата там е свързано с електро-мрежата на тавана посредством дълъг метален прът, през който преминават електрически проводници. Вие сте свързани към електромагнитна решетка, която обгръща вашата планета посредством това, което ви е познато като ваша нервна система, или мрежа от нерви. Тази мрежа е съставена от неврони и нервни пътища, през които преминават невроните. Всяка пътека представлява поведенчески стереотип. Всеки път, когато научавате ново поведение, към вашата нервна мрежа/система се добавя нова такава нервна пътека. Както и при блъскащите се колички, ако се разедините от електрическата мрежа, губите цялата си мощност и, така да се каже, застивате на място. Що се отнася електромагнитните мрежи, ако се разедините от тях, си губите паметта. Защо? Вашата памет, и лична и колективна, е записана в мрежата и именно чрез вашата нервна мрежа получавате достъп до нея. (колективната памет - ”Акашевите Записи”). За да изясним това, нека дадем един пример. Когато мрежата се разтърсва, както става това, когато тя бъде “бомбардирана” от слънчевите изригвания, вие временно губите своята връзка с нея. Всеки път, когато изгубвате връзка, вие губите достъп и до краткотрайната и до дълготрайната си памет. За да подновите достъпа си до своята памет, трябва да възстановите връзката и да я настроите отново. Когато вашата мрежа вибрира твърде много, или твърде дълго, става много трудно да останете свързани с нея. Вашата мрежа бива “бомбардирана” доста тези дни, което означава, че е проблем да останете свързани с нея. Когато човек трябва да работи толкова усилено, че да остава свързан, това пресушава жизнената му сила не само в резултат от загубата на краткотрайната и дълготрайната му памет, но и умствено. Но да продължим.


В пределите на всяка мрежа са записани стереотипи (шаблони). Тези стереотипи могат да бъдат наподобени на компютърни дискове с програми. Всеки съдържа система от вярвания и съответстващите й поведенчески шаблони и може да бъде почувстван, но не и видян, поне не от вашата гледна точка. Шаблоните определят какво и как мислите и се държите. Съвместно, тяхното комбинирано ниво на интеграция определя състоянието на вашето масово съзнание. Колкото по-поляризирани са стереотипите, толкова по-дисфункционална и по-небалансирана е цивилизацията. Да се върнем към аналогията с блъскащите се колички – ако трябваше да вмъквате шаблони/програми в електрическата мрежа над количките, която контролира движението им, щеше да се наложи хората в количките или да започнат да се движат в съответствие с нововъведената промяна, или да направят съзнателния избор да излязат от тях. Рекодирането на ДНК е пример за това, че си избрал да напуснеш блъскащите се колички и тяхната текуща програма, за да създадеш нов набор от “поведения” въз основа на напълно интегрирани шаблони.


Понастоящем, мнозинството от хората на тази планета се управляват  от стереотипите, включени в електромагнитната мрежа на 3-то измерение. Изборите, които сте направили, за да пристъпите отвъд тези стереотипи и мрежа, изграждат мрежите на четвърто, пето и девето измерение. Вие се свързвате с по-висшите мрежи посредством възприемането на системите на вярвания и съответстващите им поведения в пределите на техните стереотипи. Правейки това, всъщност формирате в своя мозък нови нервни мрежи, които резонират на същата честота, както честотата на мрежата, с която се свързвате. Колкото по-високо е мрежата, която възприемате, толкова по-висока е честотата на вашата собствена нервна мрежа …и вашата … и на вашето ДНК, тъй като, когато възприемате по-интегрирани стереотипи, това води до промяна във вашето ДНК. Нека се отклоним за момент, за да обясним какво се цели с Рекодирането на ДНК. Посредством процеса рекодиране на ДНК, вие съзнателно създавате нова нервна мрежа, която поддържа нов тип ДНК, а именно - кристалинното ДНК и съответстващото му, основано на състраданието, състояние на съзнанието. Това базиращо се на състраданието състояние на съзнанието, се открива в девето измерение. Както казахме преди това, именно девето измерение е измерението, в което Играта свършва. И така, Рекодирането на ДНК ви дава възможност да се свържете с решетката на девето измерение посредством вашата нервна мрежа, съответстваща на нивото на девето измерение и на кристалинното ДНК, за да можете да приключите Играта и да се придвижите към още по-вълнуващи места. Да се върнем към темата.


Ние не можем да изграждаме решетките сами. Имаме нужда от вашата помощ, за да го направим. Когато вие осигурите импулса, който създава решетката (144,000 души, представляващи 12-те Главни спирали на вселенското ДНК и под-спиралите, съответстващи на 12-те нива, и 12-те октави, в рамките на всяко ниво на съзнание, представлявани от 12-те Лъча) които правят един и същи избор във един и същи момент), тогава вече ние (“ние” включва между другото и групата на Крион от инженери-специалисти по магнитните полета, които изграждат мрежите), сме в състояние да изградим нейната структура. 


Изграждането на стереотипите също е съвместно усилие, но за разлика от изискванията за мрежата, при тях се изисква да има само един индивид, който да накара съзнателния избор да действа подтикван от любов, вместо от страх, в отговор на определена ситуация (теорията за стотната маймуна), за да могат да бъдат създадени.


В съответствие с нашия план, всяка решетка ще бъде с по-висока от предишната честота и така ще функционира като стълба за излизане от триизмерната реалност/мрежа, в която сте били държани. Първата част от работата включва масовото събуждане на духовно кодираните индивиди. Тяхното предназначение е да създадат нова парадигма на духовност, посредством която да може да се изгради една четириизмерна мрежа. За тази цел се обърнахме към Офиса на Христос, който отговаря за наследниците на Земята, преди това известен като Сириусианците, или Сириус Б. Тази мрежа беше създадена  през 1987 година, по време на едно събитие, наричано Хармоничната Конвергенция. Тя представлява Духовния Път, първата стъпка за излизане от трето измерение, а също така павира и пътя за мрежите от по-високо ниво, всяка от които поддържа постепенно повишаващи се нива на съзнание, стигащи до Земята под формата на учители и учения. Ние наричаме тази решетка Решетка на Христовото Съзнание. Тя постави началото на връщането към духовността, от която хората се бяха отвърнали под въздействието на напредъка на науката.


В годините между 1987 и 1994, ние се фокусирахме върху изграждането на стереотипите, необходими за мрежата за четвърто измерение, като едновременно с това подготвяхме петизмерната решетка. Когато съдействаш при възвисяването на планета, като част от процеса е нужно да бъде изградена една информационна мрежа, за да се разпространи сред тези хора информацията, която е била скривана така, че те да могат да направят информиран избор относно своето възвисяване. Когато се разкрива подобна информация, хората обикновено са обзети от болка, осъзнавайки предателството и липсата на честност към тях. При все това, именно в този етап трябва да вземат решения относно това какво да направят и какви действия да предприемат. Дали да поемат отговорност като Богове-Създатели, или да реагират с гняв, както обикновено постъпват жертвите? Ако реагират като жертви, тяхното възвисяване ще спре в пето измерение. Ако поемат отговорност за своята болка, превърната в състрадание, тя може да им осигури горивото, необходимо за да извършат квантов скок във възвисяването, така намалявайки с много години обичайно изразходваното за целта количество време и работа. 


През 1996, Решетката на пето измерение беше изградена в резултат от съвместните усилия на събудените и активирани представители на Първата Вълна (1994-1996), както и на новата раса същества, които започнаха да се инкарнират на Земята още през 1960-те, които ние наричаме Spider People. Вие имате няколко имена за тях, най-известното от които е Индиго. Тази раса е прочута в галактиката със своята способност да изграждат технологични мрежи. В замяна на помощта, оказана им във връзка с повторното интегриране на емоциите, присъщи на долната чакра, които те бяха изгубили, те се съгласиха да изградят “мрежа”, по която да можете да получите достъп до цялата информация. На вас тази мрежа ви е известна като Световната Мрежа, или Интернет.


През периода 1996-2001, ние бяхме заети с това да ви помагаме при изграждането на още по-интегрирани стереотипи, посредством емоционалното пречистване в хода на подготовка за това, което се надявахме да прерасне в решетка на девето измерение. Онези, които са събудени по това време, са преминали през ускорено емоционално пречистване, придружено от по-голяма доза физически и емоционални симптоми от когато и да било преди. Те, само за няколко години, са пречистили хиляди свои животи в много измерения. Това интензивно пречистване е павирало пътя за квантов скок в съзнанието, който би премахнал нуждата от един по-дълъг процес по възвисяването, включващ наличието на решетки за шесто, седмо и осмо измерение.


През 2001, силите на Мрака предприеха това, което тогава беше последната стъпка, необходима за приключване поробването на Земята, а именно – събитията от 11-ти септември. Те имаха срок 2001г. за поставянето на цялата планета под свой контрол. В резултат от това, че тези от Първата Вълна бяха свършили своята работа и изградиха мрежата за пето измерение и свързаните с нея стереотипи, силите на Мрака бяха сварени неподготвени. Вместо тотално заробване от тяхна страна, ние създадохме нова мрежа, осигуряваща безпрепятстван път към свободата. Планът на Мрака … един план, който е бил внимателно изготвен и внедряван в продължение на хиляди години, … беше осуетен и те не постигнаха целта си. Новата решетка беше истински проблем за Мрака, защото тя се състоеше от Състрадание - най-високата честота във вселената - една сила, пред която те бяха безсилни, тъй като тя неутрализираше всичко. Мракът знаеше, че ако хората са изградили решетка от този тип, няма да има начин да ги поставят под контрол, защото хората ще интегрират всяка основана на страх заплаха или ситуация, която силите на Мрака биха могли да създадат. На този етап започна надпреварата ни с тях. Мракът се прегрупира, докато ние проължихме нашия план за интегриране с поетапно емоционално пречистване, което създаваше още повече стереотипи, подпомагащи интегрирането. Новите стереотипи за мрежата за девето измерение, ще бъдат изпълнени с най-много състрадание и най-пълно интегриране, за да неутрализират всяко поляризиране, всеки страх. Когато стигнете до мястото на състрадание или неутралност, борбите стихват,… конфликтът свършва и неговата енергия се разтваря в Празнотата. За да изпълним тази монументална задача, ще имаме нужда от повече галактически кодирани индивиди. На този етап бяха събудени и активирани участниците във Втората Вълна.


Сега, новият краен срок на силите на Мрака стана 31 декември, 2002 година. Силите на Мрака щяха да направят всичко, което е по силите им, за да спрат процеса на интеграцията и да поробят планетата. Едно от главните им средства щеше да бъде честотната ограда около планетата, която да контролира хората на биохимично ниво посредством скаларните вълни (за повече подробности, прочетете статията “Съветът на Нибиру за 2003 година”). От друга страна, ние щяхме осигуряваме цялата помощ, необходима за завършването на стереотипите. Ако всички стереотипи за девето измерение станеха готови до края на Декември и решетката можеше да бъде закрепена на планетата, свободата и възвисяването до най-високото възможно ниво щяха да бъдат на разположение на всеки, който ги желае. Силите на Мрака щяха да бъдат способни да заробят само онези, които останат в трето измерение. От друга страна, ако не успеехме и силите на мрака изградяха своята решетка първи, хората никога нямаше да могат да преминат отвъд пето измерение, което означава, че планетата щеше да бъде или поробена, или унищожена. Ние знаем със сигурност това, защото именно пето измерение беше нивото, на което приключи вторият Голям Експеримент. При Вторият Голям Експеримент, при разкриването на всички тайни, хората не можаха да преработят непреодолимата болка от осъзнаването на предателството и безчестието – това се дължеше на факта, че те не разполагаха с решетка на състраданието, нито със стереотипи, съдържащи формулите, по които да могат да преобразуват изпитваната от тях болка в състрадание. В резултат, те се изправиха един срещу друг и техните вражди разрушиха планетата. Силите на Мрака не искат Земята да бъде разрушена, те искат да я поробят – оттук и тяхната идея за издигането на честотна ограда около планетата - оръжие, което те се опитаха да използват и при Втория Голям Експеримент, но не успяха да я издигнат и завършат навреме.


Що се отнася до 27 Декември 2002 година, то към тази дата всички мрежи, нужни за девето измерение, бяха завършени, а мрежата - здраво закотвена в Майката Земя. Окончателните стереотипи, изпълняващи ролята на “ключалка”, които закрепиха Мрежата за девето измерение, бяха готови на 15-ти декември 2002. Ние спечелихме в състезанието! За окончателна готовност с оградата, на силите на Мрака са им необходими още на няколко месеца. С поставянето на този последен стереотип на мястото му, възвисяването над три-измерната реалност до девет-измерната реалност, е осигурено. Сега вие сте свободни да се възвисите и създадете една напълно интегрирана реалност. Това означава, че можете да постигнете хармония в разнообразието. Вие не трябва да се поляризирате към Светлината или към Мрака, създавайки кошерно съзнание или колективи, нито общества, основани на войната. Вие можете да разполагате с общество, където единството се осъзнава правилно и в което всеки индивид е свободен да избира своите мисли и да прави своите избори, докато едновременно с това остава свързан с Всеобщото Единство. Това е случай без прецедент във вселената! И това го направихте вие! Молим ви, не позволявайте на никого да ви убеди, че Земята е изгубена кауза или експеримент, който се е провалил. Всичко винаги е било както трябва.


В периода 2003-2005 година, ще бъдат събудени и участниците в Третата и последна вълна от галактически кодираните индивиди - техния брой ще е около един милиард. Тяхната цел ще бъде да направят Земята член на Галактическата Общност. Това ще бъдат високо развити индивиди, чийто процес по емоционално пречистване и Рекодиране на ДНК ще бъде много по-кратък в резултат от работата, свършена вече от Първите две вълни. Към 2007 година, светът, какъвто го познавате, вече няма да е същия… това ще бъде една планета на галактическо ниво, която ще има пряка физическа връзка със своите звездни съседи. 


Както казахме в началото, главната част от нашата работа вече е завършена. Последните години до 2012, ще бъдат посветени на подпомагане на индивидите да приключат с рекодирането на тяхното ДНК и с емоционалното им пречистване, с цел да постигнат възвисяването до девето измерение и да станат граждани на новото, основано на състраданието общество в галактическата общност. Тези индивиди ще станат расата за засяване за новия вид, който най-вероятно ще насели галактиката и ще й донесе мира, за който ние всички работихме толкова всеотдайно.


Със събуждането на представителите на Третата Вълна, ще има огромна нужда от помощ. Тази нужда ще бъде удовлетворена от онези, които наричаме Галактически Съветници и ние вече сме започнали обучението им. Ако сте Галактически Съветник, ще откриете този договор в своя Жизнен Шаблон (пътната карта, която сте създали за своята текуща инкарнация, която съдържа всички уроци, които сте искали да научите, заедно с договорите и хората, чрез които усвоявате тези уроци в този си живот).


Бихме искали да се възползваме от настоящата възможност, за да изразим своите дълбоки почитания и благодарност на всички вас, както на родените на Земята, така и на родените на звездите, които направиха това възможно за Лейди Гея.


В заключение, докато се случват събитията през 2003 година, помнете, че изход имате. Независимо колко трудно стане всичко, разполагате с решението. Силите на Мрака ще продължат да играят своите роли, опитвайки се да заробят Земята. Точно това е необходимо, за да се събудят всички. Всичко зависи от вас, хора от Първата и Втората Вълна, както и от онези, които дойдоха преди това, за да създадат “духовната вълна”, за да покажат на децата на Лейди Гея пътя към свободата и към новата реалност на хармония и радост. Научете ги да използват своята “Вътрешна Технология” на Състраданието. Покажете им, че именно това е силата, единствената сила, която прави силите на Мрака безсилни. Използвайте я, бъдете нея, и света за който копнеят сърцата ви, ще бъде ваш.


*Първата Вълна, както и Втората и Третата Вълни, се състоят от тези индивиди, които са кодирани с галактическа ориентация, което означава, че веднъж събудени, те ще търсят многоизмерната, галактическа информация, или ще я направят достъпна в качеството си на контактьори (”канали”). Тези хора си дават сметка, че духовното развитие не е последната стъпка, а само част от пътешествието. Те интуитивно разбират, че планетата се възвисява до определена физическа дестинация, галактическата общност. Тяхната цел е да подготвят планетата и нейните хора за тази последна крачка. Ето защо тези, които са кодирани по този начин, или ще бъдат силно заинтересувани от духовната информация, или винаги са усещали, че има нещо повече.


**Теорията за стотната маймуна http://www.wowzone.com/monkey.htm 


С обич, Девин, Ръководител на Съвета на Нибиру за 9-то измерение на Галактическата Федерация


Чрез Джелайла Стар,


www.NibiruanCouncil.com


-------------


(…) Многоточията в текста са поставени от авторите на статията. Б.пр.


ПРЕДУПРЕЖДЕНИЕ ОТ САНАТ КУМАРА


чрез Джелайла Стар


18 октомври, 2002 година


Беше ми изпратено следното видение:


Видях, че е 2003 година. Аз съм топка от съзнание, наблюдаваща събитията на Земята. В медиите се говори за краткотрайни загуби на паметта сред населението, които се разпространяват с мащабите на епидемия. Някои предполагат, че те се предизвикват от слънчевите изригвания, други - от нарастването на консумацията на генетично манипулирани храни. Независимо от причината, това причинява мащабни проблеми в много райони. Онова, което някога се е считало за забавно и е било източник на безбройни шеги и теми, разглеждани по телевизията, вече не е така. Хората буквално полудяват от емоционалните натоварвания и стреса. Аптеките, чийто брой се е разрастнал рекордно във всеки град в Америка, отчитат рекордни продажби на лекарството "Прозак" и други лекарства, използвани за лечение и успокояване на подложеното на стреса население.


Показват ми какво причинява загубите на паметта: това са ELF вълните (вълни с изключително ниска честота), в които населението е потопено. Излъчваните вълни са настроени да променят мозъка по такъв начин, че да разрушат способността му да прехвърля запаметеното от краткотрайната в дълготрайната памет, а ефектът от това е опустошителен. Виждам огромна кула и антени в отдалечено място, чийто лъч е насочен към всеки град посредством по-малки кули. Разпознавам тази технология като скаларна вълнова технология и това е проекта HAARP. Удивителното е, че експертите не разкриват това на хората, а  самите хора са твърде упоени и с отвлечено внимание, за да се досетят сами.


Втора причина:


Виждам телевизионни модули и собствениците на големи магазини, които се срещат с хора в черни костюми. Обещано им е огромно богатство, ако се включат в "плана". А "планът" е да използват телевизионните реклами, за да отвличат вниманието на населението и да ги държат в състояне на непрекъсната финансова задлъжнялост. Те включват HAARP машината, привеждат хората в състояние на стрес в максимална степен, причиняват временна загуба на краткотрайната им памет, а след като ги докарат до границата да се пречупят, им излъчват съобщение, че имат нужда да гледат телевизия и определена реклама. Тази реклама им казва какво е следващото нещо, което трябва да консумират. Наблюдавам как хората, като програмирани роботи, като безумни, се трупат в магазините, които им продават съответното изделие. Спомням си сцената от преди няколко години по коледа, когато родителите едва не се сбиваха за да купят куклата “Кебидж Печ” за своето дете. Но сега е далеч по-зле. Хората имат малки микрочипове на челото, които правят удобно купуването на желаната стока. Те с желание са приели да им поставят този чип, защото той не само улеснява покупката на стоки и услуги, но им дава и възможност да намират изгубените си деца, кола, както и за да си спомнят кои са - проблеми, достигнали епидемични пропорции. И за да облекчат чувството ви на вина (от това, че сте загубили детето си, или че сте забравили да го вземете от училище, или че не сте могли да намерите колата си, която не помните къде сте паркирали), ви предписват огромни количества мощни по своето въздействие лекарствени препарати. Войната, свързана с опиатите, е приключила, защото най-силно въздействащите от тях сега се продават законно и е лесно да си ги набавиш. Всеки взема опиати срещу загубата на паметта, защото опиатите ги поддържат емоционално спокойни. Всъщност онези, които не са на опиати, се считат за заплаха за обществото. Край на отрязъка от видението.


Нов отрязък от видение:


Наблюдавам самолет, който излита от военна база в САЩ насочен към далечно място в другия край на света. Той каца в нещо, кето изглежда като най-високата офис-сграда, която съм виждала някога. Някакви войници вървят по рампата в задната част на самолета. Това е много важно събитие, което се излъчва във всяка страна на света.


Последните, които слизат от самолета, са военни офицери. Има много помпозност и церемониалност. Всеки носи знак на даден вид военни. Има шестима, които не мога да видя добре. Докато всеки генерал пристъпва напред, тълпите скандират името на съответните отделения. Изведнъж, от самолета излиза седми генерал. На униформата си носи морско синя свастика. Обявяват го като генерала на четвъртия Райх. Нацистка Германия се е вдигнала отново и положението е далеч по-зле, отколкото преди.


Младите войници го аплодират. Вглеждам се по-внимателно в тях, чудейки се защо приветстват нещо подобно. Вглеждам се в лицата им и забелязвам нещо необичайно - те се държат като механични играчки - като куклата, която имах като дете - като й дръпнеш връвта, започваше да говори. Разбирам, че те са в някакъв вид лек хипнотичен транс. Тези млади хора са с промити мозъци. Казват ми да се вгледам внимателно в униформите им. Откривам, че всеки е бил раняван по някакъв начин. При някои счупени ръце, а при други - счупени крака. Получили са тези наранявания по време на военна мисия и мозъка на всеки е бил промит, докато са лежали във военната болница. Чудя се колко хитро са скроени униформите им така, че да прикриват разбитите им тела. Момчетата са на не повече от 18-19 годишна възраст.


Отново вниманието ми се насочва към самолета. Забелязвам, че  е покрит с огромно покривало. Свалят покривалото и на него виждам нарисувани символите на 4-тия Райх. Поглеждам към изпадналите в екстаз тълпи от ликуващи войници, докато по високоговорителя се чува глас, който ни разказва за разработения от тях "план". Този "план" включва битка, в която ще участват тези млади хора. Цялото събитие ще бъде предавано от медиите. Без наивната публика да знае, всяко от момчетата ще умре в тази битка. Неподозиращите това техни родители ще станат свидетели на ужаса и болката при смъртта на своите собствени синове и ще наблюдават това на телевизионните си екрани. Планът е толкова невероятен и жесток - битката е планирана, за да предизвика в населението ураган от ярост и желание за отмъщение, настоявайки Четвъртия Райх да въдвори справедливост и да спре бруталността, която продължава от известно време.  На Четвъртия Райх е дадена цялата власт която му е необходима, за да срази врага веднъж завинаги - враг, който самия Четвърти Райх е създал, материално поддържан и обучаван за тази цел.


Вниманието ми е привлечено отново от самолета. Обръщат го, за да го изкарат от помещението - при това той прегазва нещо по пътя, но никой не обръща внимание на това - хората сякаш не ги е грижа. Когато носа на самолета достига пистата (тази стая е в края на дълга писта в гигантската сграда), той внезапно се превръща в черен кон - държат го за юздата. Докато преминава през помещението, той вижда една котка, седнала в ъгъла - никой не вижда тази котка, освен коня - тя му казва какво всъщност става. Конят решава, че не иска да има нищо общо с този план и започва да се бори, за да избяга от онези, които го държат - видението свършва, когато го виждам как се отскубва и тича през помещението - сърцето ме боли, защото знам, че колкото и етажа да успее да премине нагоре или надолу, никога няма да излезе от тази сграда - той е затворник... точно както и населението.


Разбирам какво означава това - конят е нашата воля, а сградата е честотната ограда около земята. Независимо колко използваме свободната си воля, няма да е достатъчно, за да премахнем решетката. Всички ние сме затворници.


Санат Кумара беше изпратил това предупреждение за да ни покаже, че има начин да се измъкнем, но не като се борим срещу външната технология. Можем да успеем само като използваме своята вътрешна технология - дарът, даден единствено на човешката раса. Този, който ще ни имунизира към всичко, вложено в чипа и в ELF-вълните, излъчвани от HAARP. С нейна помощ можем да се освободим от това измерение и от честотната ограда около земята, защото това ще бъде най-мощната сила във вселената.


Част 2


Санат Кумара е възвисеният учител на хората от Орион и духовният Логос на Земята, който работи в тандем със Сананда и хората от Сириус Б. Съвместно те оглавяват Офиса на Христос, офисът за управление на Земята, разположен на Венера. Санат Кумара има дълъг опит в светове, държани като затворници посредством честотни огради - той самият се е освободил от един такъв. В резултат, той знае начина за излизане през честотната ограда на трето измерение. Той обясни, че нещо подобно се е случило в Орион на хората от Сириус Б, които са били колонизирани там. Те били затворени с ограда подобна на нашата тук, при която били използвани също ELF/скаларни вълнови технологии. Санат Кумара открил начин да се пробие тази ограда и е бил първият, който е използвал този метод, за да получи свобода, с което създал шаблон* в тази ограда/решетка, който можел да се използва от останалите. Санат ми каза, че е било наложително да ми изпрати това видение, защото било твърде вероятно събитията, които ми показа да се случат през 2003 година, или преди това, и разполагаме с малко време, за да се подготвим.


Тъй като населението е започнало да се събужда благодарение на събитията от 9/11, Глобалният Елит е принуден да прибегне към тактиката да ни държи затворени. Преди това те използваха просто натиск, за да ни държат на късо. Да задаваш въпроси означаваше да рискуваш да бъдеш осмян и отхвърлен, но вече не е така. Опитите на Президента да засили властта, дадена на Вътрешните служби за сигурност, срещнаха голяма съпротива от страна на американските хора - нещо, което не съм сигурна, че са очаквали. В резултат, те се подготвят да използват по-смътоносна тактика. Забелязали ли сте количеството EМF-кули, които се изграждат в цялата страна? Както и аптеките, те никнат като гъби навсякъде със стряскащи темпове. Тези кули са в състояние да насочват с по-голяма точност излъчваните от  HAARP-предавателите ELF-вълни към съответно набелязаните цели. Та какъв по-добър начин от това да се използва скаларна вълнова технология за разбъркване на умовете ни? Но нека не се отчайваме, защото изход има - този, който е използвал Санат Кумара - той е чрез сърцето, посредством състраданието, използвайки  9-измерната Електромагнитна решетка на състраданието - дар от онези, които са пожертвали живота си по време на събитията от 9/11.


Ето статията, която започнах в Денвър, инспирирана от Санат Кумара. Известно ли ви е, че Денвър ще бъде западната столица на Новия Световен Ред, на Четвъртия Райх? (вж интервюто за летището в Денвър с Алекс Колиер Б.пр.).


ДЕВЕТ-ИЗМЕРНАТА ЕЛЕКТРОМАГНИТНА РЕШЕТКА; ДАРЪТ ОТ 11ти СЕПТЕМВРИ


Измина година от трагичните събития. Докато наблюдавахме кулите-близнаци на Световния Търговски Център в Ню Йорк да се сриват една след друга, знаехме, че нашият свят се е променил завинаги и че вече нищо няма да е същото. Изглежда, че в този ден изгубихме своята невинност. Вече не можем д асе чувстваме в безопасност в страната, която беше известна с това, че в нея си в безопасност. Земята ни никога не е била нападана. За нас войната беше отвратително, боленено събитие, което се случва единствено в други страни и което гледаме по телевизията, но никога близо до своя дом.


От този ден започнахме да ставаме свидетели на повишени мерки за сигурност и правителството, което започна да тероризира своите граждани, отнемайки техните права в името на националната сигурност в своята "война срещу тероризма", за която открито обявиха, че няма да свърши в рамките на нашето поколение. Намираме се в тъжно състояние - в свят, който се срамуваме да оставим на своите деца. Откриваме, че си задаваме въпроса - има ли някаква стойност в това, което изглежда като безчувствена трагедия? Отговорът е “Да” и това е дар много по-голям, отколкото изобщо можем да си представим.


Той се нарича девет-измерна** Електромагнитна Решетка на Състраданието (този тип решетка е основата на всички измерения и реалности) на най-високата честота във вселената, която сега се наслагва върху нашата 3-измерна решетка/честотна ограда и ни дава възможност да излезем от затвора, в който се намираме. Състраданието (говоря за многоизмерното състрадание, а не за 3-измерното) е с най-високата честота във вселената. Това означава, че няма честота по-висока или по-мощна, отколкото честотата на състраданието.  Както знаем, всичко се състои от енергия и вибрира с определена честота. Любовта е с по-висока честота от страха; радостта е с по-висока честота от тъгата. В квантовата физика по-високата честота винаги притегля по-ниската. Затова състраданието винаги ще притегля всичко - в този случай всичко, което е под него - до своето ниво. При тези електромагнитни решетки, това означава, че решетка изградена от състрадание, ще притегли всяка друга, съставена от по-ниска честота, до своето ниво. 


Както Санат Кумара обясни, ние разполагаме с Решетка на Състраданието, но как ще я използваме за да се освободим от затвора и да създадем нов свят, в който да живеем? Ние ще използваме вътрешната технология, намираща се в нашите тела - технологията на Състраданието. Състраданието ни дава възможност да открием стойността във всички неща, независимо от това как изглеждат и да станем истински майстори на своята реалност. Преминаваме от позицията на жертвата - в тоталното добро, като поемаме отговорност за всичко, което съзнателно или несъзнателно създаваме. Изпитваме благодарност и разбиране към всички души, играещи своята роля във физическа форма, за да ни помогнат да получим дара на разбирането. Тази способност да чувстваме състрадание е онова, което рекодира нашето ДНК. Всъщност, научно е доказано, че състраданието е една от емоциите, които трансформират ДНК, променяйки я от основана на въглерод в основана на кристалин, където тя съдържа повече светлина, превръщайки ни в светлина. Когато някой измества своята честота, използвайки този метод, той буквално се измества от своята реалност в текущото измерение - в нова. И новата реалност е по-хармонична, защото човек става хармоничен в процеса по постигането на състрадание. Но да се върнем към Решетката на Състраданието.


Как събитията от 9/11 са създали тази решетка? Необходимо е само 144,000 души да направят същия избор в същия момент и със същото намерение, за да създадат електромагнитна решетка. На 11 септември 2001, милиони индивиди по света едновременно избраха състраданието, когато видяха тези самолети да удрят кулите. Те изпитаха състрадание и към жертвите и към терористите, вместо да скочат за "да убият тези копелета!" и да настояват за отмъщение, което беше нашата реакция при Пърл Харбър; този път ние интуитивно разбрахме, че хората не нападат просто така, без основателна причина. Избрахме да не действаме прибързано, по този начин реагирайки по-зряло и отговорно. Сравнително малко хора налапаха изцяло въдицата с историята, която нашите правителствени лидери толкова бързаха да ни пробутат в този ден. Оттогава набрахме смелост и чрез Интернет започнахме да надзъртаме зад завесата и да  си задаваме въпроси, възнамерявайки да стигнем до истината.


Санат Кумара ми каза, че това съобщение трябва да обиколи света - да, то е стряскащо, но същевременно съдържа и решението и надеждата за нашето бъдеще. Пътят за навън е вътре в нас. Както всяка нова решетка, тази трябва да бъде заредена с енергия. За да я заредим с енергия , трябва да постигнем състрадание във всички области на своя живот - личен и национален и да изпратим тази енергия в решетката посредством намерението. Това означава, че трябва да постигнем състрадание за всички хора и неща, за които вярваме, че са лоши и зли. Трябва да интегрираме Светлината и Мрака във всеки от нас. Правим това, като се придвижваме към ново ниво на лична цялостност в нашия живот. За да се постигне това е необходима безпощадна честност в своите взаимоотношения. Това значи да изразяваме своите мрачни чувства и емоции и да казваме истината за тях. Трябва да искаме да си причиним болка в името на истината. Можем да направим това, когато истински осъзнаем стойността на Мрака, на гнева и на болката. (Многоизмерните ключове на състраданието ще ви помогнат да откриете ценното във всички аспекти на Мрака, по този начин интегрирайки го на всички нива).


Преструвките вече не вършат работа, когато се стремим да бъдем в своята цялостност, отнасяйки своите отношения към по-високо, изпълнено с повече състрадание ниво. Пребивавайки единствено в "любов и светлина", когато се чувстваме наранени или негативно осъждащи нещо, е от полза само за плана на Подтисниците. Учили са ни да отбягваме мрака в себе си, награждавайки себе си с Любов и Светлина, осъждайки себе си, когато проявяваме каквото и да е отвъд това, докато извличаме сила и живот от неочакваните си страхове. Да си само Любов и Светлина значи да не си реален и/или напълно честен.


Едва след като станем така автентични ще видим, че интегрирането под формата на мир и хармония се изразяват и външно. Да се борим с Глобалния елит и четвъртия Райх би довело само до още повече болка и би ни държало затворени, защото просто ще се борим с външното изражение на своята Мрачна страна. Чрез интегриране и откриване на стойността, всички ние се променяме, а докато се променяме, превръщайки се в състрадателни същества, се променя и нашия свят.


Глобалният елит е наясно, че има само един начин да се измънем от техния затвор и той е чрез сърцето. Но те залагат на това, че ние няма да се събудим достатъчно скоро, за да поемем този път и да избегнем бъдещето, което Санат Кумара ни показа. Но ако още сега изберем, да се фокусираме на интегрирането и правим това всеки ден, ще избегнем реалността, показана във видението, и един ден ще събудим и ще видим света, който сърцата ни искат - свят на хармония, свят, който с гордост да оставим на своите деца. 


Изборът е наш...решетката я има. Какво ще направим с нея ние, какво ще направиш с нея самия ти?


……………..


*шаблони (templates) - можем да ги оприличим на софтуерни програми, записани на тънки компакт дискове. Те съдържат новите начини на мислене, заедно с поведенията, които вървят към тях. Всяка електромагнитна решетка съдържа множество шаблони. Има по един за всяко вярване, което имаме и за всеки поведенчески стереотип. Освен това, нашата памет е записана в тези решетки, а не в сивото вещество на нашия мозък и ние имаме достъп до тях чрез невро-пътищата на нашия мозък.


**Числото 9 е числото на началата и краищата и броя на измерението, в което универсалната игра на Интегрирането на полярностите започва и свършва. То е числото на състраданието.


Девин, Ръководител на Съвета на Нибиру към Галактическата Федерация


чрез Джелайла Стар


www.nibiruancouncil.com

КАКВО НОВО ЗА НИБИРУ?


27 януари, 2002


Многократно ни задават този въпрос тия дни. Изглежда, че внезапно темата за Нибиру стана източник на голям интерес и разговори. Съветът (Съвета на Нибиру) през 1996 ми каза, че ще дойде време, когато темата за Нибиру ще стане глобална новина и когато това стане, истинската ми работа, работата за която те прекараха девет години, за да ме обучат, ще започне.


Докато ми се разкрива все повече информация, моето разбиране за Нибиру и нейното отношение към нас се променя. Съветът прилежно ме обучи на междуизмерните концепции наблягайки, че само ако разглежда всички събития многоизмерно, човек може да започне да разбира събитията на нашето време. Основата на многоизмерното мислене е, че цялото време е сега. Когато наистина разберем какво означава това изявление, вече имаме ключа да разрешим всички противоречия за Нибиру, както и за други събития, извършващи се по и извън света. За да направим това, трябва да разширим умовете си и вярванията си и да излезем извън аквариума на нашата три-измерна реалност и линейно мислене. 


Цялото време е сега - това значи, че съществуваме в море от съвместно съществуващи едновременни времеви линии.


Ако застанете до черната дъска и начертаете през нея хоризонтални линии една под друга, като започнете отгоре и слизате надолу, ще имате добър визуален пример как цялото време е сега. Всяка от тези линии представлява една времева линия, а всяка времева линия съществува в измерение или обертон (нюанс) на измерение.


Събитията се случват във всяка времева линия и колективно представляват реалност. Например, скачане назад в 1980 година на определена дата, място и час от деня и в определено събитие - например раждането на вашата пра- прабаба - можете да скочите и в момента, когато тя за пръв път си е поела въздух.


Това, което учените научават сега е, че то е възможно - скачането във, извън и назад и напред между времевите линии. Ето с какво е свързан Експериментът Филаделфия през 40-те. Те направиха така, че един кораб да изчезне в лека мъгла, но това, което наистина се случи беше, че го изпратиха в различна времева линия. Ние наричаме това пътуване във времето. Скоро ще пътуваме (от една времева линия и измерение до друга времева линия и измерение), както и междупланетарно (от планета до планета).


Много от инопланетните раси, които ни посещават сега, приемат концепцията за пътуването във времето за даденост. Бих се осмелила да кажа, че няколко от тези раси са използвали именно пътуване във времето, за да пристигнат на земята в този ден и час. Възможността да пътуваме във времето е кодирана в нашето ДНК - всъщност, ето как някои от нас са дошли на земята в това време. Ако сте "звездно семе" или "дошъл по заместителство", в повечето случаи вие сте дошли от бъдещето в миналото, за да бъдете тук сега. Това означава, че сте дошли от една времева линия в бъдещето в минала времева линия, сега, за да бъдете тук. Някои от вас дори са оставили своето тяло в стаза и сте проектирали своето съзнание в дадено тяло тук. Тази технология, проектиране на съзнанието, също съществува и ние сме виждали примери за нея във филмите “Матрицата” и “Екзистенц”. И в двата филма героите използват технология, за да проектират съзнанието си на друго място и време. И така, проектирането на съзнанието е друга форма на пътуването във времето.


Аз вярвам, че ние, които сме тук на земята, сме обучавани от извънземните чрез книги, филми и други форми за развлечение, за да ни подготвят за навлизане сред "галактическите ни съседи", където всички тези концепции се считат за елементарни.


Изисква се разбиране  на многоизмерността (многобройни времеви линии, реалности и т.н.) из основи, за да започне то да прави смисъл за нашия свят днес. При толкова много инопланетни групи и техните "канали", споделящи своите визии за земната история и бъдеще, не е чудно, че сме объркани и затрупани с противоречиви истории. Ако се опитаме да ги проумеем, използвайки своето три-измерно линейно мислене, ще се окажем разстроени, с разбито сърце и разбито доверие. Гледайки на тях многоизмерно, обаче, ние виждаме как всяка версия пасва във вселенския пъзел, защото пъзелът съдържа многобройни времеви линии, реалности, събития, вероятности и т.н.


Земята не е единствената планета, на която се извършва духовна и физическа еволюция. Моето разбиране е, че всички планети и раси в нашата вселена се развиват. Ако това е така, тогава Нибиру и нейните обитатели еволюират, точно както и ние. Докато ние се развиваме, създаваме нови реалности - като нашия Информационен Век сега. С всеки нов век или реалност, се формира една решетка от съзнание, за да го поддържа. Докато тази решетка на съзнанието бива укрепвана и се разширява с това, че все повече и повече хора вярват в нея, тя се превръща и в ново измерение. Ето как ние създаваме четвърто и пето измерения, докато все още сме в трето измерение. Колкото повече хора приемат реалността на четвърто и пето измерения, толкова повече тези реалности/измерения укрепват.


В пето измерение, изместването на полюсите и катаклизмените промени на земята не съществуват. Тази реалност съществува само в трето измерение, защото изместването на полюсите ще стане, когато три-измерната Нибиру премине край три-измерната земя. Тези, които искат да останат в трето измерение, ще преживеят изместване на полюсите, но онези, които искат да се придвижат към пето измерение - няма да го преживеят. Нека обясня това. За да се изместим в пето измерение, ние трябва да се изместим към нова решетка на масово съзнание. Аз наричам това Изместване на Съзнанието и това е друга форма на пътуване във времето с това, че част от хората на една планета могат посредством използване на намерението си, да създадат нова реалност/измерение/версия на тяхната планета и да се изместят (възнесат) до нея.  Ние вече имаме три решетки, в които колективно съществуваме. Те са трето, четвърто и пето измерение. Както споменах, за да избегнем изместването на полюсите, трябва да сме установили друга реалност и да сме я укрепили до точка, в която да я направим толкова солидна, колкото трe-измерната реалност. Версия на трето измерение все още ще съществува, но ние вече няма да сме в тази реалност. Това е като радиостанциите - всичките съществуват едновременно, но всяка от тях е различна версия на реалността. Използвайки радиото, можем да се настройваме на различните станции. Ние трябва да станем като радиоапарати. Ето къде се намесва състраданието. За да станем като радиоапарати, трябва да настроим своето ДНК. За да направим тази настройка, ни трябва инструмент. Този инструмент е състраданието - не това от триизмерния вид, а това от по-висшите измерения, многоизмерното състрадание.


Учените доказаха, че състраданието може да промени основаната на въглерода ДНК до основана на кристалин - така, че да съдържа повече светлина. Когато съдържа повече светлина, тя е от по-висока честота. Затова, за да настроим нашето ДНК на честотата на пето измерение (пето измерение вибрира с по-висока скорост, отколкото трето), ще ни е необходимо състраданието.


Но това не е всичко. Ще ни са необходими достатъчно хора, които използват състраданието със съзнателно намерение, за да се изместим до пет-измерната реалност успешно, както и решетката на съзнанието, чрез която да я създадем. Всяка реалност се изгражда върху рамка - както колата се поставя върху шаси. Шасито осигурява рамката и опората за колата. Имаме нужда от решетка на състраданието, върху която да градим и създадем опора за нашата нова реалност. За да създадем решетка на състраданието, трябва да възникне глобално събитие, във връзка с което е необходима голяма група от хора, които да направят определен избор. Ето кога придобиват значение събитията от 11 септември. По време на атаките на Световния Търговски Център и Пентагона, хората бяха призовани да направят избор - състрадание или отмъщение. Достатъчен брой хора са избрали състраданието, за да изградят решетка на новото съзнание (аз я наричам Решетка на Състраданието). И така, сега ние разполагаме с нашата решетка. Следващата стъпка е да я закотвим навсякъде по света и в главните точки от решетката, или на свещените места. Ще започнем да работим по това тази година с пътуване до Египет през Март.


Да се върнем към Нибиру. Точно сега виждаме, че Нибиру се вижда със среден размер телескопи - тя не е много далеч - точно отвъд Плутон. Ако не изместим своето съзнание повече и си останем там, където сме днес, ще стане изместване на полюсите, но то няма да е толкова яростно, колкото е предсказано, защото ние вече измерно сме се изместили достатъчно така, че да избегнем това. Аз вярвам, че нашата степен на изместване е причината, поради която много от предсказанията не са се сбъднали.


Фактът, че точно сега виждаме Нибиру, вместо преди няколко години ни казва, че сме се изместили, защото колкото по-високо се изместваме в измеренията, толкова по-далеч ще се появява Нибиру. Ако не се бяхме изместили, Нибиру щеше да се появи по-близо. Като радио - колкото по-далеч преместваш показалеца на скалата от дадена станция, толкова по неясна става тя, докато се изгуби. Това ме води до друг момент, който има нужда от обяснение. Във филмите, когато хора изчезват, минава известно време, докато се изгубят от погледа. Ако пуснеш на бързи обороти, изглежда сякаш изчезват незабавно, но ако забавиш, виждаш как първо избледняват, а после изчезват. Именно това  става, когато една планета се измества в измеренията. Затова, по отношение на Нибиру, докато се изместваме измерно, Нибиру ще се появява все по-далеч и по-далеч, докато, ако продължим да се изместваме достатъчно високо, изобщо ще престанем да виждаме нейната три-измерна версия. Защо? Защото вече няма да бъдем в 3то измерение.


И така, да, въз основа на нашето настоящо ниво на съзнание, Нибиру изглежда че е точно отвъд Плутон. И въз основа на изчисленията сега, тя, или нещо, което я предхожда и е свързано с нея, ще бъде тук в края на пролетта на 2003 година, създавайки малко по-малко драматично изместване на полюсите, отколкото понастоящем се предрича. Но отново, това вероятно ще се случи само ако спрем да измествме своето съзнание сега, а аз не виждам това да се случва. Онези, които изберат да останат в трето измерение, ще преживеят сериозно изместване на полюсите. Сега, ако всеки реши да се измести от трето измерение, това няма да се случи. Но не бих се обзаложила, че случаят ще е този, тъй като съществуват онези, за които възвисяването не е част от техния настоящ инкарнационен план.


Девин, Ръководителят на Съвета на Нибиру казва, че връщането на Нибиру може да бъде поставено в същата категория, както предсказваните за Май 2000 катаклизмени промени (те не станаха) - той прави това изявление на база времевата линия и измерението, в които сме проектирани да бъдем, въз основа на нашата степен на изместване (възвисяване) понастоящем.


Давам си сметка, че има доста подкрепяща информация, която не съм обхванала, която би направила това обяснение още по-логично, но би отнело още няколко страници ако го направя. Според моето споразумение със Съвета, аз ще пътувам през следващите две години, преподавайки многоизмерната информация и начина, по който може да се избегне драстичното изместване на полюсите чрез възвисяване.


Надявам се вече разбирате, че всички предсказания са верни, стига да се гледат от правилната времева линия и измерение. Ето как можем да променим нашето преживяване, свързано с преминаването на Нибиру, чрез съзнателно намерение и състрадание, извисявайки нашата планета, нашите деца и самите себе си от неблагоприятния вариант. Всичко, което остава е да го направим. Решетката е на мястото си, времето е сега.


Девин, Ръководител на Съвета на Нибиру към Галактическата Федерация


чрез Джелайла Стар


www.nibiruancouncil.com

ЕТО ВЪЗМОЖНОСТИТЕ И ВЕРОЯТНОСТИТЕ, КОИТО ВИЖДАМЕ НИЕ ЗА 2004


С появата на четирите врати към четирите измерения, които все още се препокриват на вашата планета, много индивиди се придвижиха към по-високи нива на съзнание чрез преминаване през вратата, която сега се привлича най-силно от тяхното ниво на съзнание. Техните избори ще доведат до големи промени на лично и планетарно ниво - те ще ви позволят да бъдете изцяло привлечени от нивото на съзнание през тази година. Ще се получи глобално изместване. Ще очертаем промените и това дали те представляват възможности или вероятности.


Какво означават понятията “възможност”, “вероятност” и “четирите врати”? Понятието “възможност” означава, че зад определена мисъл-форма в рамките на масовото съзнание има различимо количество енергия. Ако тази мисъл форма продължи да набира сила, тя ще се прояви във вашия свят. Понятието “вероятност” е мисъл-форма, зад която има повече енергия, отколкото при дадена възможност и изглежда така, сякаш тя със сигурност ще се прояви, ако това натрупване продължава. И двете зависят от количеството хора на вашата планета, които отдават енергия на съответната мисловна форма, обгръщайки я с емоции. Ето защо молитвата (страстното, развълнувано и фокусирано намерение) работи толкова добре, когато много хора се обединят в нея. Тя подтиква мисъл-формите към проявление, като бързо натрупва енергия около тях и притегля всичко необходимо - хора, пари и възможности, за реализирането им. Всичко, което е необходимо, за да се прояви една мисъл-форма, е наличието на страстна и фокусирана енергия, насочена чрез съответното намерение при пълна липса на страх. Страхът източва енергията от мисъл-формата както дупката от карфица позволява на въздуха от балона да излезе.


В резултат от космическото подреждане се създаде галактически вход с поредица врати, водещи към четирите измерения или състояния на съзнанието – което е или напълно развито, или в процес на развитие, и към съответстващите им електромагнитни решетки. Решетките са инфраструктурата на измеренията. Когато тези космически събития се случват, те дават на хората на планетата възможност да се издигнат от гледна точка на съзнанието. Всеки на ниво душа прави своя избор въз основа на своя еволюционен план. Затова не всички правят един и същи избор. Целта е да се използват тези възможности, появили се в резултат от космическото подреждане, за да се издигнете по стълбицата от решетки, създадени около планетата. Крайната цел е към 2012 година 70% от населението да премине към решетката на девето измерение, когато Големият цикъл свършва и вашето слънце, заедно с вашето звездно слънце и галактическото слънце, ще се подредят в една линия с галактическия екватор и ще се придвижат през импулса от енергия с по-висока честота, излъчваща се от галактическата сърцевина. Този импулс ще раздели четирите решетки под формата на отделни физически светове, създавайки четири паралелни Земи.


Триизмерната врата и времева линия е вече проявена и вие понастоящем обитавате в нея. Онези, които изберат тази врата, ще останат в трето измерение и може би ще се заключат в това измерение чрез честотната ограда или Матрицата, която се изгражда дори сега, докато ви говорим с цел да я подсигури. Тази ограда, когато започне да функционира напълно, няма да позволи на никого (като мярка за сигурност) нито да влезе, нито да избяга от нея (дори след смъртта си). Така достигането на по-високи нива на съзнание ще е достъпно само за малцина - за онези, които притежават тайните познания и за онези, които са ги открили, жертвайки почти всичко, за да ги постигнат. Всички души в този затвор просто ще се инкарнират отново и отново в това измерение без да са в състояние да еволюират, освен ако не открият скритата врата, която води извън затвора. Вратата за излизане, един от нашите проекти в рамките на Проекта Изместване на Земята беше завършен през ноември 2003. Ние го наричаме “Вратата за излизане от Матрицата”.


Макар, че тази Матрица е илюзия и основата за големия експеримент е интегрирането на полярностите, тя има силата да спечели сърцата и душите на онези, които живят в страх, без да притежават познанията, необходими, за да я видят като онова, което е. Повечето от онези в трето измерение спадат към тази категория. Пътят за излизане е скрит в Решетката за девето измерение и може да получите достъп до него само като използвате "вътрешната технология" на състраданието. "Вътрешната технология" е кодирана във вашето ДНК именно за тази цел и време. Можете да получите достъп до нея чрез своето сърце. Необходимо е да интегрирате Светлината и Мрака в себе си и съществуват инструменти или "ключове" също кодирани във вашето ДНК, които да ви дадат възможност да активирате и използвате тази вътрешна технология. Тази "вътрешната технология" ще генерира състрадание, а състраданието е светлината, която ще освети вратата така, че да можете да я видите.


Някои ще попитат защо е необходимо да има Честотна ограда? Защото еволюцията на душата се извършва, когато душата е в състояние да се потопи в мрачна и трудна ситуация и в средата на тази ситуация успее да намери пътя навън. Подобно на посвещението в храмовете в древния Египет, където ученикът е трябвало да се потопи в басейн, гъмжащ от гладни крокодили, и да намери скритата врата, за да излезе навън преди да му свърши въздуха, или да са го изяли крокодилите. Вратата не можела да бъде намерена с физическите очи, а единствено с третото око. Земята дава най-голямата възможност за еволюция на душите, защото е планета със свободна воля. Това означава, че ви се дава възможност да създавате,  използвайки силите на Светлината и Мрака. Колкото е по-голямо предизвикателството, толкова по-голям е растежа. Инсталирането на честотна ограда край планетата позволява най-голямото израстване за онези инкарнирани души, които избират да придобият мъдрост и да завършат емоционалното си пречистване, докато развиват психичните си способности, необходими за откриването на пътя за излизане.


Вратата на четвърто измерение води към решетката за четвърто измерение, което понастоящем се развива на вашата планета. То започна като първата стъпка за излизане от Матрицата и макар, че някои от вярванията са по-интегрирани, като онези относно реинкарнацията, се поляризира към Светлината. Разбира се, това е нормата за планета, изкачваща се по стълбата на възнесението. И все пак, това поляризиране към Светлината е друга крайност на поляризирането на трето измерение към Мрака. И при двете е необходимо да отдадете своята индивидуалност и свободна воля, за да създадете безопасност и единство.   


Вратата на пето измерение води към петото измерение и времевата линия, развиваща се понастоящем във вашия свят. Това измерение е първата от двете решетки, които водят към точката на интегриране на състраданието, точка, която представлява средата на двете полярности. Това измерение най-лесно се идентифицира чрез своята инфраструктура, Интернет. Това е измерението на информацията. Това е измерението, в което възниква голяма промяна под формата на интеграция, понеже сега цялото познание може да се знае и поради това, като част от своя процес на интегриране, хората могат да правят информиран избор.


Вратата към девето измерение води към девето измерение и към неговата времева линия. Това е най-новата решетка, която е на няколко години, но вече има дълбоко влияние върху вашия свят. Създадена от квантовия скок в съзнанието, извършен на 9/11/2001, тази решетка подкрепя измерението, където възниква пълна интеграция. Това е нивото, в което индивидът напълно излиза от положението на жертва, изоставяйки всички вярвания, свързани с това положение. Това е измерението на личното овластяване и поемането на пълна отговорност за тази сила. Това е реалията на душите, които най-после са си спомнили, че са богове-създатели и поради това поемат сто процента отговорност за всичко онова, което е в тяхната реалност. Това е най-трудното да се постигне, но в същото време е и най-възнаграждаващото. То е синонимно с номер девет, Спиралата на сътворението на Фибоначи и Празнотата на сътворението.


Трето измерение – лични и глобални промени


Икономическите промени са една силна вероятност за тази година. На лично ниво те ще се проявят като подобряване на икономическото състояние в зависимост от личното ниво на страх по отношение на парите. С други думи, колкото повече се страхувате от парите, или от поемането на отговорността за това, че ги притежавате, толкова повече ще търпите лишения. В трето измерение, онези, които могат да почитат и уважават силата на парите, вместо да чувстват, че те са "корена на всички злини", ще бъдат много добре. Тези, които почитат парите, и в същото време искат безопасност спрямо тероризма и поради това с готовност се съгласяват да отдадат личните си права, също ще бъдат добре финансово.


На глобално ниво това икономическо поляризиране ще бъде преживяно като огромно изместване в икономическата сила, от онези, които са я имали, към онези, които ще я имат. Например, работата в САЩ се прехвърля в Индия, където това създава икономически бум за Индия. Това става защото хората от САЩ имат страхове във връзка с парите, които се задействат от "силите, които са". Докато тези страхове излизат на повърхността, за да бъдат изчистени, те се проявяват като паричен блокаж под формата на пари и просперитет, които се извеждат извън САЩ. В САЩ това се проявява като икономическа рецесия, масово проявление на страховете на хората.


Социалните промени, които ние виждаме във времевата линия на трето измерение ще означават преминнаване от полицейска държава към демокрация. Това вече става и тези, които "имат уши да чуят и очи да видят" вече са осъзнали това. Когато флагът на четвъртия Райх бъде развят, ще бъде твърде късно да се избяга. Ние виждаме през следващите две години това придвижане към напълно полицейска държава като силна вероятност, докато публиката на четвъртия Райх се разкрива.


В допълнение, виждаме, че войната ще продължи и ще ескалира, докато обхване всички нации. Тази вероятност за ескалиране на войната също е силна.


На лично ниво тази социална промяна ще се прояви като чувство на плен в собствените си страхове. Детето вътре във вас ще действа, за да блокира всички възможни атаки, изолирайки себе си зад създадена от самото него стена от подозрения. Хората ще станат по-подозрителни и изпълнени със страх, по този начин блокирайки възможностите за интимност и приятелство. Виждаме хората да се разделят на кланове и клики, за да си създадат чувство за безопасност и сигурност. Мнозина ще преживеят война със самите себе си, създадена от борбата между интензивния копнеж да се свържат с другите и интензивния страха да не бъдат наранени. Тази вероятност е силна за индивидите, които изберат вратата към трето измерение в Хармоничен Синхрон.


Местата на четирите нива на на съзнанието ще станат очевидни, като някои ще бъдат само на няколко мили от другите. Тези места са второто ниво на четирите, понастоящем препокриващи се, измерения, които ще започнат да се разделят и да се проявявят физически.


Сега можете да карате през области от града и да чувствате енергийното изместване от място на място. Енергията на околната среда се измества, както и енергията на хората, населяващи областта. В местата на трето измерение, например, енергията се усеща като гъста и подтискаща. Областта ще създава усещане за разлагане и западане макар, че може да става дума за най-хубавите части на града. Хората ще изглеждат като зомбирани, изпълнени с чувство за безнадеждност, части от местата в трето измерение могат понякога да изчезват, или хора от този район могат да не ви виждат, затова бъдете внимателни с вашите коли. Бъдете винаги готови да използвате клаксона.


Земните промени ще зачестят под формата на торнада, пожари и земетресения. На лично ниво това ще се прояви като нарастнало напрежение и конфликт във взаимоотношенията с неконтролируемо изразяван гняв. Ако не гняв, ще има много сълзи, тъй като плачът често се използва за освобождавне на горния слой болка, който лежи над гнева. Дълбоките емоционални рани ще изплуват на повърхността, но без инструментите за интегриране на болката и пречистването им от тялото, хората ще се избягват взаимно, семейства ще се разделят, неспособни да изцелят отношенията си.


Четвърто измерение – лични и глобални промени


Възпрепятстваните от вярвания за парите, които са все още поляризирани, например вярването, че щом е духовно трябва да е безплатно, заедно с тяхното желание да създадат свят, в който парите на съществуват - тези от това първо ниво на духовно съзнание ще видят как финансовото им състояние се влошава, докато не се придвижат отвъд подобни вярвания. Ако имат желание да имат пари и желаят да толерират негативните проекции на своите събратя, които ги нямат, те ще открият, че привличат хора и възможности, които носят изобилие в техния живот.


На глобално икономическо ниво виждаме като слабо вероятно положително изместване към по-добро, но то ще стане след провеждането на колективни промени. То ще бъде предизвикателство, тъй като дълбоко гравираните вярвания и равния натиск създават трудности пред осъществяването на промените.


Съществуват вероятности за социални промени към колективно общество, ако онези от четвърто измерение се съберат поради желанието да бъдат с такива, които мислят като тях, но и да създават чувство за сигурност и да се изолират от света на трето измерение. Ако второто стане доминираща сила, то в много отношения ще бъде само полярната противоположност на движението в трето измерение към полицейстка държава. И двете страни трябва да отдадат свободите си и индивидуалността си, за да създадат единство и съответно безопасност.


Виждаме силна вероятност за позитивна промяна в областта на духовността от гледна точка на обществените забавления на четвърто измерение. Виждаме повишено приемане на тези познания, които се проявяват чрез привличането, което големи аудитории ще изпитват към базирани на духовността филми и телевизионни предавания.


На лично ниво това ще се прояви като нарастващо приемане на духовните концепции от четвърто измерение в общото обкръжение и семейните връзки.


Членове на семейства, които поради това са ви отхвърляли, сега могат внезапно да започнат да ви търсят поради това, че са разбрали духовно събития в своя живот.


Виждаме и глобално изместване в онези места от Земята, където има портали и вортексни точки. Старите вортекси се затварят и се отварят нови на нови места и те вибрират до по-високи нива - съответно до нивата на четвърто, пето и девето ниво на съзнание. На лично ниво, мнозина ще изпитат влечение да се преместят към тези нови вортексни точки въз основа на своите собствени нива на съзнание. Или пък ще бъдат притеглени към възможността да ги посетят, за да закотвят определени стереотипи (шаблони) в тези точки от решетката. Тези портали и вортекси ще бъдат част от местата от енергия от четвърто измерение, които ще се появят. Около тези портали и вортекси ще има напредък на технологиите и науката, като индивидите ще ги възстановяват в сънно състояние, или по време на медитация.


Пето измерение – лични и глобални промени 


Има вероятност за силен икономически растеж, който ще дойде предимно чрез Интернет. Гладът за информация от всякакъв вид ще гарантира този финансов бум. На лично ниво, разпространяващите информация по Интернет ще преуспяват, както и онези, които са учители, помагащи на останалите да получат достъп до и да асимилират информацията, извличайки най-големи облаги.


Ще има социални промени в глобален мащаб поради многото скривана информация, която сега се разкрива. Много от онова, което считате за тъмни дейности на вашето правителство и глобалния елит, ще бъде разкрито. Ще излиза наяве информация за контрола на ума, за плановете за заробване на Земята, за биологичните и химически оръжия и за лагерите за задържане и подземните лаборатории, където са затворени много "изчезнали деца". Заедно с най-мрачната информация ще излиза и много позитивна информация. Например знанията за 12тата планета, нейните обитатели и истинските планове за Земята най-после ще се разкрият. Борбата да се интегрира ужаса и да се открие стойността на мрачната информация ще се окаже най-голямото предизвикателство. Този процес ще разклати текущите системи на вярвания и ще донесе надеждата за възраждане. Онези, които успешно интегрират, ще преживеят реалност на по-голям мир в своите взаимоотношения и обкръжение.


Относно промените в околната среда - има голяма вероятност, че те ще бъдат в безопасност - ако в техния район има торнадо, то ще подмине техния дом. На глобално ниво, хората с 5-измерно съзнание ще бъдат притеглени да живеят в области, които като цяло са по-безопасни от гледна точка на земните промени.


Девето измерение – лични и глобални промени


Икономическите промени са голяма вероятност за хората с такова ниво на съзнание. На лично ниво, те ще се проявят като абсолютна нужда от изместване на всички вярвания относно парите. Например, те трябва да изоставят вярването, че всички данъци са незаконни (макар, че те са и макар, че са били предназначени да бъдат част от Играта) и че IRS като институция да бъде забранена за разбирането, че тази система е част от Матрицата и, както Честотната Ограда, предлага голяма възможност да се възвърне цялата сила на нечия способност да проявява монетарна енергия. 


Правейки така, това ще донесе благодарност и оценяване на наличието на тази най-мощна дисфункционална система. Като изпитите, които трябва да вземеш, за да влезеш в колежа и да имаш възможността да получиш образование, което е билет за по-добър живот, така е и с IRS -институцията. Това е просто друга ситема, чрез която имате възможност да постигнете по-висока еволюция на душата си и правото да играете в по-сложните вселенски игри. Онези, които направят това изместване, ще започнат да преживяват голямо изобилие и с радост ще си плащат данъците (“таксата за Земното училище”, както ги наричаме ние), за да продължат да играят и израстват във вселенските игри.


В глобален мащаб тези с подобно ниво на съзнание ще станат свидетели на икономическо изместване към по-добро, щом се придвижат през страховете, свързани с парите и данъчните задължения. Те ще преживеят своята форма на НЕСАРА, защото ще разберат, че няма индивид или група, които да са спасители – едно вътрешноприсъщо за НЕСАРА вярване. Те ще разберат, че единственият спасител ще бъдат самите те.


На глобално ниво те ще преживеят по-голям мир в света макар, че на нивото на трето измерение светът край тях ще изглежда полудял. Макар, че знаят за Честотната Ограда, те вече ще са намерили пътя за излизане. Дори и да получат микрочип, те няма да бъдат неблагоприятно повлияни от него, защото ще им липсват страховете, които карат чипа да работи. В резултат, те ще могат да бъдат в системата и да повлияят на промяната, която са дошли тук, за да предизвикат. Не можеш да промениш системата докато си извън нея - трябва да се в нея, за да успееш да я промениш.


На ниво околна среда, тази група ще преживее малко, ако изобщо, промени в областите, където са събрани. На лично ниво ще бъдат по-умиротворени в своите взаимоотношения, особено в семейните, които са оставили назад, когато са започнали своята духовна работа. Посредством девет-измерните инструменти, те ще изцелят своите дълбоко заровени рани. Изцеляването ще стане докато започнат да ценят и почитат пътищата на другите, осъзнаващи, че там, където тези индивиди са на своите пътища, е перфектно.  Докато те преживяват мир, тяхното обкръжение ще отрази това обратно към тях и ще им осигури безопасност с оглед на земните промени.


Докато следвате повика на своята Душа да се подравните с измерението, което сте избрали, ще се чувствате като в менгеме, което бавно, но сигурно се стяга край вас. Знайте, че то ще се разхлаби, докато вие правите необходимите измествания в съзнанието си.


За да ви помогнат в тези промени, много учители ще провеждат курсове, давайки ви необходимите познания, за да преминете през решетките и да излезете от Матрицата.


Това ще бъде година на големи промени и безпрецедентен растеж на душите. Мракът ще продължи да осигурява системи и условия, необходими, за да ви поддържат, докато се придвижвате напред, ускорявайки движението ви напред и нагоре. Към края на годината ще бъдете в състояние да видите местата на измеренията край вас и те ще станат очевидни дори за нетренираното око.


Продължавайте да развивате психичните си способности. Научете са да използвате вътрешните технологии кодирани във вас самите именно за това време. Точно това сте дошли да преживеете. Позволете на Мрака да бъде ваш катализатор за промяна, а не ваш враг. Когато можете да правите това, ще преживеете най-големия растеж и в резултат ще последват наградите.


----------------


Честотна Ограда - решетка от нискочестотни електромагнитни вълни, които създават силово поле. Това е скаларна технология.


Пътят за излизане от Матрицата, част от работата по Проекта Изместване на Земята беше завършен през ноември 2003 в Шарлот, Северна Каролина - нова вортексна точка в девет-измерната електромагнитна решетка на Земята. 


NESARA - Закон за национална икономическа сигурност и възстановяване


Девин, Ръководител на Съвета на Нибиру към Галактическата Федерация


чрез Джелайла Стар


www.nibiruancouncil.com

ПРЕДУПРЕЖДЕНИЯ ОТ ГОВОРИТЕЛИТЕ НА СИРИУС


Театърът на войната се използва, за да изпитват все по-изтънчени инструменти за унищожение, да манипулират настроението на масите, и да контролират комуникационните системи - бомбите са само за камуфлаж. Освен това, оръжия се продават и на двете страни.


Властта на световното правителство се гради върху вашия страх и безнадеждност - разбират го много добре и затова постоянно стимулират тревогата и безпокойството ви.


Храната е отровена, горите изчезват и океаните умират.


Земята се подготвя за своето прераждане по еволюционната спирала.


Време е да се освободите - процесът започва с желанието да прозрете оковите на всяка аксиома, парадигма или структура, пораждаща във вас чувство за безсилие или примирение.


Телевизорите ви вършат най-добра работа когато са изключени от контакта. Ако не можете без нещо, значи сте пристрастени и зависими от него  - използвайте този критерий, за да се проверявате. Затъпяващите звуци и образи ви вредят на честоти, които съзнателния ви разум не може да улови. Изключете съдомиялните машини, безжичните телефони, микровълновите фурни и всички подобни електроуреди, позволете на безценните ритми на тялото си да се подредят отново, освободени от емисиите на електромагнитното лъчение, които разкъсват и изчерпват защитния ви щит - аурата. 


Ако все още не знаете колко са вредни за здравето електромагнитните емисии, излъчвани към вас от всички страни (вътре и извън домовете ви, работните места и градските улици), научете сега какво може да се направи.


Електромагнитната радиация променя фините енергийни полета около тялото ви, предизвиква къси съединения в организма ви, но повечето от вас не знаят как с течение на времето това се отразява върху умственото, емоционално и физическо здравословно състояние. Препълвате домовете си с все повече излъчватели - най-вредни са телевизорите, компютрите, сателитните чинии, безжичните телефони и микровълновите фурни. Всеки път, когато електричеството се излъчва по жицата, то се излъчва и в околната среда, прониква в аурата на Земята и се разпространява навън в космоса. Толкова сте омагьосани от електроуредите, компютрите, стереоуредбите и електрическото осветление, че сте се превърнали в опитни свинчета, които живеят в убийствени полета на пресичащи се електрически честоти и трупате радиация дори докато спите. В резултат, енергийните меридиани на тялото ви се разкъсват и изменят, което води до заболявания и емоционално неравновесие.


Микровълновите печки излъчват опасно високи нива на електромагнитна радиация, лъчението прониква и в космоса и води до проблеми на други нива: замърсявате галактиката и други светове. Тази фурна не само бълва електромагнитна радиация в домовете ви и извън тях, но пренарежда и молекулярния строеж на храната ви. Какво става, когато химикалите и хормоните, използвани за обработване и съхранение на храната, се подложат на молекулярни промени - те се дестабилизират по време на процеса резултатът е: неустойчиви химикали в мъртва храна - това ли наричате здравословно хранене? Изтъквате, че тези печки пестят много време ние питаме: Закъде бързате? Непрекъснато ви внушават, че нямате време, за да ви продават технологии и неща за пестене на време (пестите време чрез микровълновата фурна, за да зяпате с часове пред някакъв екран) отново обслужвате властта. Превръщате се в пасивни мишени, с отвлечено от поголямата картина внимание.


Промишлеността облъчва плодовете и зеленчуците, за да се запазват по-дълго време по рафтовете в свеж вид убиват ензимния процес (живите елементи), който води до узряване така забавят развалянето. Тези продукти са мъртви в хранително отношение. Но вредното въздействие на облъчените храни върху здравето на хората не е сред основните грижи на поддръжниците на тези технологии. Трябва сами да се грижите за храната и здравето си - не ви ли стига, че ви облъчват с радиация отвсякъде? Бойкотирайте тези храни като не ги купувате. Докато продължавате да купувате, печалбите им се увеличават.


Трябва да изчистите полетата си максимално и да се освободите от натрупаните отрови и смущения в своето умствено, емоционално и физическо тяло - така ще подобрите способностите си за приемане, за да се справите с огромните нива на енергия, които ще протекат през вас.


Земята навлиза в следващата вибрационна фаза на своята еволюция и вие или ще засияете като коледно дърво, или ще ви изгорят бушоните.


Просветлените, които са дошли да ви помогнат в прехода искат да ви вдъхнат сила да откриете своята истина, да зачитате себе си и Земята, а не да ви накарат да им се прекланяте, да възхвалявате познанията им или да почитате егото им. Доверявайте се на интуицията си повече, отколкото на сетивата си.


На другите небесни тела живот има: под повърхността и в други измерения.


Животът под повърхността на Земята изобилства с колонии, населявали множество пластове. Недрата са пълни с подземни реки, потоци, езера, а най-важното условие за живот е водата. Повечето подземни не се нуждаят от светлина за да оцелеят, макар, че за вас това е непонятно.


Повечето правителства на по-развитите страни са построили сложни подземни тунели, бази и военни зони, голяма част от които са вече населени и успешно обитавани от доста години. Други ще служат за евакуационни станции за световните лидери и военния елит в случай, че трета световна война унищожи условията на повърхността.


Тайното правителство ви подава наготово само онова, което е удобно за неговите стратегии и лични интереси.


Много от летящите обекти в небето са експерименти на собствените ви правителства в резултат от взаимодействието и обмена им с извънземните технологии. Други са холографски образи, създадени да се свържат с менталните ви тела, да ви подготвят за сливането с многоизмерните реалности, когато цялата слънчева система навлезе в това положение.


Снимките от Марс показаха, че там има няколко четиристранни и тристранни пирамиди, но въпреки тези неоспорими доказателства за интелигентен живот извън вашия свят, за тях се спомена с половин уста във вечерните новини. Положиха се усилия да се дискредитира работата на хората, които, за да направят истината публично достояние, се подложиха на лични загуби и професионални унижения. Към вас се отнасят като към лековерни деца, ако се осмелите да повярвате на онова, което виждат очите ви...и което знаят сърцата ви. В пейзажа на Сидония се вижда, че Марс е бил населяван от временен живот, но въпреки това вашите космически инженери наричат тези образи "оптическа илюзия". Насочват вниманието ви към "марсианския метеорит", от който са изкопани вкаменелости от бактерии. Съвземете се, земни хора. Това не е ли обида за интелекта ви?


Запитайте се защо ви заблуждават с такива баналности и защо ви дезинформират. Разсъждавате отвлечено върху възможността за съществуване на бактериален живот извън Земята. Ще повторим, че наистина има интелигентен живот под повърхността на червената планета какъвто на земята - и властващият елит го знае още от средата на века, когато Тесла и Айнщайн получаваха отворени послания от извънземен интелект за това как да построят задвижван от свободна енергия акселератор. След Втората световна война осъзнахме критичното положение на планетата Земя и активно изпращаме на човечеството специфичните технологически способности, които са ви необходими, за да преодолеете невредими острите ръбове на следващите 20 земни години. Това познание е на ваше разположение още от епохата на Фараоните, по времето на Атлантида, когато генератори, задвижвани със силата на разума, озарявали обречените градове и пирамиди на вашите предци и Жреците отпътували във времето към други измерения и светове.


Дошли сме, за да ви помогнем да си спомните.


Знайте, че ако ви разказват за потенциала на дадена технология, тя вече съществува. Бъдете сигурни, че човешкия клонинг е бил тестван и признат за технически успешен в лабораториите много преди да ви бъде представен като футуристична възможност за сондиране на общественото мнение. Най-хуманните идеали на генетиката ще бъдат сведени до най-ниските вибрации на човешкото съзнание, щом паднат моралните бариери и учените започнат да играят ролята на Бог с човешкия живот. 


Това е станало в Атлантида, става и сега. Там цивилизацията преживяла подобни мутации точно преди потъването на континента и не е случайно, че Върховното Същество прекратило проекта Атлантида, като я потопило под водите на Атлантическия океан. През следващите 10 години ще станете свидетели на неподозирани отклонения до края на 2012 година, когато приключва календара на Маите. Възнамеряват да създадат чудовищния съвършен човек. Чувстват се богове, господари на биологията. Това отново е насилието на Анунаките, но този път колективният ум е напълно наясно какво става и е съгласен. 


Експериментът, обаче, отново ще се провали, защото човекът не може да изпревари Божествения план. Вашите учени са твърде неопитни в играта, за да знаят какви изопачени и изродени създания ще се развият от намесата им в естествения процес - те са опиянени от заблудата, че овладяват тайната на сътворението. Не могат обаче да възпроизведат душата. Затова говорим за биологически уроди и лишени от душа обвивки, които ще населят допълнително една задушаваща се, умираща планета.


Истинската духовност се гради върху основното разбиране и одобрение на процеса на смъртта.


Изключително важно е да излекувате тези блокажи, които пречат на хармоничното протичане на енергия през електромагнитните ви тела, защото наелектризиращите вълни от фотони трябва да преминат през телата ви - все едно да пуснеш 50 000 вата през електрическа четка за зъби.


Сега цялата слънчева система преживява космическо настройване. Имайте предвид, че всеки ще отговаря за собствената си еволюция, защото такъв е свободния му избор. Ако искате да се промените сега, трябва да се заемете съзнателно с пробуждането на светлинното си тяло:


 - хранете се със сурови плодове и зеленчуци така прокарвате светлина през храносмилателната си система през тъмнината на чревния тракт;


 - не яжте мъртва животинска плът;


 - не яжте храни при които са използвани изкуствени оцветители, аромати, синтетични хранителни вещества и синтетични витамини;


 - яжте естествени непреработени храни;


 - не яжте нищо приготвено в микровълнова фурна;


 - избирайте екологично отглеждани продукти;


 - яжте семена, бобови култури и целулоза;


 - благославяйте храните, които поемате;


 - силициевият двуокис може да неутрализира някои от замърсителите в питейната вода  поставете парче кварц в стъклено шише и съхранявайте в него питейната вода една нощ преди да я пиете;


 - яжте семена и ядки в естествения им вид.


Месото опустошава тялото, ума и духа. Знайте, че приемате в себе си насилствена смърт всеки път когато си отрязвате парче месо храните със стара мъртва плът тялото, което искате да просветлите, обстрелвате телата си с покачения адреналин на ужасеното умиращо животно, с химикалите и генетичната намеса използвани за изкуствено стимулиране на растежа с цел повишаване на добива. А бактериите и останалите живи организми, които пируват в мъртвата плът? Изпращате мрак и плътност в организма си  - олово, вместо злато. Яденето на месо от клонирани животни ще породи усложнени генетични мутации в телата ви и ще ви прикове допълнително към земната плътност.


Докато просветителите се обединяват, за да отекват с музиката на земните полета, властта прокарва новата мрежа от контролиращи честоти направо под краката ви за да приспи способността ви да чувате с чакрите си, насилва плодородната почва на Гея и минералните й залежи с акордите на бездарните си устройства.


Делфините са високоеволюирали същества материализирани на Земята за да бдят над честотата на океаните. Чували сте за изхвърлени трупове на делфини, по гърлата на които зееха пробити дупки в гласовия им апарат -   властващия елит се опитва да овладее начина, по който делфините издават звуци, но несръчната им намеса нарушава динамичното равновесие в океаните; това ще предизвика оттеглянето на делфините, които започват да се самоубиват. Високоеволюирали Светли същества, те не могат да бъдат манипулирани да служат на властта: ако не спрете тези опити скоро ще станете свидетели на масова смърт в моретата. Внимавайте: загубата на делфините и китовете, които са вече почти напълно изтребени, ще означава край на равновесието и безвъзвратно унищожение на екосистемата.


предадено чрез Патриша Кори


контактьор на "Говорителите на Сириус"


“Космосът на душата”


ГОВОРИТЕЛИТЕ НА СИРИУС ЗА ПРЕХОДА


                                             ГОСПОДАРКАТА НА ШИФЪРА


Господарката на шифъра идва във вашия свят, за да помага при прераждането на Слънчевото ви Божество  вече е слязла отвъд галактиката Андромеда, десетото измерение, за да се подготви за онова което се иска от нея  да определи ключовите точки на небесните тела в Слънчевото Божество  тя е величина, която влияе върху хода на цялата слънчева система, докато излиза от едно измерение и влиза в друго. Тя ще установи гравитационната връзка между планетите преди пътуването през вихъра от астрални нишки на Универсалното Същество  подреждането на планетите трябва да съвпадне с координатите на Маите и се отнася за всички паралелни вселени, многоизмерни небесни същества, планети, луни, астероиди, които ще навлязат в оптимална позиция на 21 декември 2012 година. Тя ще направи необходимото гравитационно подреждане, което ще преведе безопасно вашето Слънчево Божество през тунела и при преминаването цялата система ще се превърне в злато; ще пресъздаде в тялото му звуковата честота, която ще помогне да се задържи заедно вашата слънчева система. Тя има шифъра на всички вортексни точки на всяко тяло от слънчевата ви система  трябва да са установени точните гравитационни връзки между силовите полета на тези тела  тя по усет ще насочи оркестъра на тази финална симфония.


Без нейната намеса слънчевата система би се разпаднала, защото ако небесните тела не са динамично свързани, сифонът на този магнитен преход може да запрати планетите, луните и астероидите едни срещу други в огромен галактически сблъсък, или да ги захвърли в найвъншните части на многоизмерното пространство. Други могат просто да изчезнат в сивата зона между измеренията  найнежеланата съдба за всички същества в преход.


Сивата зона е нещо като найгъста мъгла  непроходима мъглявина между живота и смъртта, където обърканата душа може да остане заплетена в преходните етапи от процеса на смъртта... някъде между материята и духа. Повярвайте, това е място където не бихте искали да се озовете. Съществата от тази зона не са от светлината  нарастващото ви увлечение по тях в тениски и др. ги задържа в съзнанието ви  това е неразумно, особено в настоящия решаващ момент, когато залозите са толкова големи. Съсредоточавайте вниманието си върху образите, които внасят светлина в  аурата ви. Мисълта може и се проявява когато я проектирате във вашата рамка, а това е една действителност, която бихте предпочели да избегнете, повярвайте ни.


Приемете вероятността за Господарката на Шифъра в съзнателните си мисли, за да бъдете настроени вибрационно.


Тя става господстваща сила през 2010 година, когато времето навлиза в крайната фаза на своето изкривяване, преди да спре напълно на зимното слънцестоене през 2012 година. Когато времето започне да се затваря около вас ще се изправите през много противоречия  колкото и странни да ви изглеждат събитията сега, не можете даже да си представите какво ви очаква когато стигнете до тази точка на вортекса. Ще станете свидетели как се появяват отново изчезнали видове, как същества от други измерения се процеждат през пластовете, как се повтарят определени събития от миналото ви и границите на действителността просто се разпадат. Ще цари объркване докато същества от всички пътища на живота се сблъскват с несъзвучията на преливащите действителности. Ще се изправите през невъобразими "нереалности". Мнозина ще търсят отчаяно логични обяснения и ще си изгубят ума, други, които са ускорявали светлинните си тела и са еволюирали над ограниченията без да се откъснат от центъра, ще съзрат падането на стените на времето като разпростиране отвъд оковите на трето измерение и ще преминат през точката на въртене.


Трябва да пречистите енергиите си и да превъзмогнете остатъците от страх, да очаквате промяната и да знаете, че ще бъде величествена  изглаждане на полярността, края на времето и освобождаване от заблудите.


Многократно сте били предупреждавани за земните промени, които вече започнаха. Но вие притежавате силата да промените насилствения преход. Не е късно да разрешите проблема. Сега сте в критична точка  предстои ви ходът за шах и мат.


В прехода си към повисше измерение Гея преминава през естествена планетарна смърт, защото такава е същността на процеса. Тази концепция ви разстройва, защото все още се страхувате от излизането на физическата реалност. Помнете, че смъртта не ви е непозната, защото сте правили този преход стотици пъти досега  информацията за това е в гените ви  заровена във вашето подсъзнание. Помнете също, че унищожавайки напълно екосистемите на Земята вие затруднявате процеса на преход  не е все едно дали прехода ще е като лек вятър или като яростна буря. Както всички сте допринасяли за страданието й, така сега можете да обедините усилията си за да я излекувате и да я подготвите за финалната фаза на прехода й.


През 1998 година започна "разкъсване на Земята". В случай, че сте пропуснали тази новина поради беглото й отразяване в медиите знайте, че един огромен леден остров се откъсна от полюса и започна миграцията си към топлите води в найюжната част на Аржентина. Той бавно се топи, а междувременно се откъсват още ледници и ледени стени. Това е пряк резултат от глобалното затопляне  топенето на Антарктика. Вече на много места стават големи наводнения, но все още не знаете какво е истинско бедствие. Покачването на водните нива съчетано със задушаването на земната почва с цимент и бетон ще доведе до невероятно опустошение. Много от сегашните брегови линии ще придобият нови очертания, много крайбрежни градове ще изчезнат завинаги под водата, много хора ще се преместят в побезопасни райони в търсене на суха земя и възвишения.


Докато придошлите води заливат земята и полята, те унищожават хранителните ви запаси и отравят останалите. Боклуци и отпадъци ще бъдат пометени от разбушувалите се води, а когато се отдръпнат ще намерите земята наситена с мръсотията на човешките боклуци и токсични отпадъци, които ще замърсяват почвата в течение на още много години.


Вашият елит реши да намали към 2008 година вредните емисии с 8%  твърде малко, твърде късно. Гея не може да чака дотогава за това незначително намаление, нито пък вие. Трябва да обедините силите си, защото сега няма поналежащ проблем за човечеството от този на околната среда. Екологията трябва да излезе на преден план и да се превърне във ваша основна грижа. Правителствата могат да бъдат принудени да реагират, защото вие сте потребителите  вие контролирате промишлеността когато купувате. Ако просто отказвате продуктите, които са в разрез с екологичните изисквания и които ви причиняват болести, промишлеността ще бъде принудена да спре или да се преустрои. Разбирате ли силата на обединението си и защо ви манипулират към разделение?


Къде сте вие, деца на Гея? Какво е станало със способността ви да различавате нещата които са добри за планетата ви? Кога ще настоявате за определени решения? Какво трябва да стане за да превъзмогнете примирението си и да предприемете действия? Принудете управляващите да се вслушат  не е достатъчно да се възмущавате от престъпленията срещу Майката Земя  направете така, че да предизвикате промяна. Предупрежденията ни скоро ще секнат защото ще е твърде късно и няма да има път назад. Земята преминава и вие заедно с нея  защото вие сте съществата на Гея. Кармата трябва да се изплати и злощастията ще бъдат не помалко истински в четвърто измерение.


Заловете се незабавно за работа, защото скоро ще навлезете в необратимата фаза, когато всичко се притегля във вортекса побързо от скоростта на светлината.


Понастоящем Гея е найнеустойчивото тяло в слънчевата система и по много причини се смята за найслабото звено на Слънчевото Божество В същото време обаче е и найдинамичното, защото съществата на Земята са способни на неизмерими прояви на любов и състрадание  особено в момент на криза. Емоциите ви, когато са породени от любов са наймощния аспект на човечността ви, който ви прави велики. Затова сега ви наблюдават толкова много очи. Затова Единствената Господарка на Шифъра е решила да извърши Великото си Дело от вашето планетарно поле.


от "Космосът на душата"


предадено от "Говорителите на Сириус"


чрез Патриша Кори


ОБРЪЩЕНИЕ НА ПЛЕЯДИАНЦИТЕ КЪМ БЪЛГАРИТЕ


Обръщаме се към Българите. Вие, които сте в България, неслучайно сте избрали това място и това време. Осъзнайте духовната мисия на вашия народ и на страната си. Бъдете горди (но не възгордени), че сте българи и че Мировият Учител Беинса Дуно (Петър Дънов), е дошъл във вашата страна. Запознайте се лично с това учение, за да не бъдете манипулирани от невежи личности, които (съзнателно, или не) служат на тъмните сили. 


Не съдете за Учението по отделни хора и от преразкази, а пийте от идвора – той е до вас. Изворът на Истината е във вашата страна.

Съдбовният миг е сега  на помощ на Земята са дошли много светли същества, Земята е обект на голям космически интерес и днес е решаващата битка за освобождаването на Земята от тъмните сили и възцаряването на всеобщата любов. Промяната е неизбежна. Ще се промените, ако искате да съществувате. Материалистите ще могат да придобиват "сигурност" под контрола на "тъмните фланелки". Проблемът е, че за "тъмнита фланелки" повече няма да има сигурност на тази планета. Материята ще отстъпи на Духа  за него няма невъзможни неща. Чрез Духа ще имате покачествена материя, в която да съществувате.


Борбата за възвръщането на вашата свобода се води от светлите същества през последното столетие. Включете се съзнателно в тази война на световете ако желаете свободата си. Войната е заради вас! На Земята са вече 144 000 светли войни и още други светли същества. Можете ли да стоите пасивно като наблюдатели и да не участвате в собственото си спасение? Без вашето участие изходът от битката още не е ясен. Разбирате ли какво ви казваме? Излезте от зоната на здрача  започнете да излъчвате добри мисли, чувства и да вършите добри дела. Като се изпълните с Любов към себе си ще разблокирате невероятните си възможности. Ако отключите любовта, а тя е във всеки от вас, ще можете да спасите Земята, себе си и бъдещето на вашата цивилизация. Там, където е любовта, никой няма възможност да манипулира енергиите, съзнанията, историята и текущите събития. Там, където е любовта, всъщност там е Бог – Бог с голямо “Б”, а не боговете-създатели.


Ако не се опитвате да разберете какво става в момента на планетата единственото което ще регистрирате са природните бедствия и ще се изпълвате с все повече страх. Ако не се интересувате от тези процеси и ако не ги подпомагате съзнателно, автоматично заставате на отсрещната страна. Това е все едно да наблюдавате как ваши съграждани се качват в луксозен влак за да заминат на много интересно място, а вие да стоите на пустата сива гара и гледате как влакът потегля. Това е вашият избор! След време ще разберете какво се е случило и ще се видите как стоите безучастни на пустата сива гара; ще можете да поправите нещата едва в следващата еволюционна вълна, която ще дойде след много време. Дотогава ще си стоите на вашата гара.


На Земята е пълно с наблюдатели от паралелни светове, от далечни галактики, от цялата Вселена, за да присъстват на този важен момент от историята на земното човечество. Това е ново знание за тях, нова пиеса и те са тук за премиерата. Всички места в салона са отдавна заети  има правостоящи, има и такива, които ще гледат спектакъла на монитори поради липса на места в залата.


Целият Космос е развълнуван! Само вие  не!


Още ли е найважно да смените плочките в банята или да получите наследствената си нива?


У вас е всичко  Знанието, Светлината, Вярата, Надеждата и Любовта! Бъдете господари на богатството си и се разпоредете с него като добри стопани!


Не остава нищо друго, освен да успеете!


Молим ви: Поискайте да успеете!


Молим ви: УСПЕЙТЕ!


“Земята – щастлива отново”


Багрина Кларк


Допълнителна литература на тези теми:


Бунтът на роботите Дейдив Айк, изд. Аратрон


Вестителите на Зората – Барбара Марчиняк, изд. Аратрон


Космосът на душата Патриша Кори, изд Аратрон


Земята – ключовете към живата библиотека, Барбара Марчиняк, изд. Аратрон


Семейството на светлината Барбара Марчиняк, изд. Аратрон


Откровението на Рамала изд. Аратрон


Земята – щастлива отново Багрина Кларк, ИК Синергия


Кой управлява Земята? Стамен Стаменов


Строго секретно – изд. Хелиопол


Космическата конспирация изд. Хелиопол


Бумерангът на злото Волен Сидеров, изд. Жар птица


Тайните общества на ХХ век Боголюбов изд. Жар 


Анастасия Вл.Мегре (поредица от 7 книги) изд. Аливго
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